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Minden jog fenntartva.

Jindřich Bayer kijelentette, hogy a szerzői jogról, formatervezési mintákról és szabadalmakról
szóló  1988.  évi  törvény  értelmében  szerzőként  azonosította  magát.Minden  jog  fenntartva.A
szerző Jindřich  Bayer  előzetes  engedélye nélkül  ennek a  kiadványnak egyetlen  része sem
reprodukálható, nem tárolható visszakereső rendszerbe, illetve nem vihető be egy visszakereső
rendszerbe,  illetve  nem  továbbítható  semmilyen  formában  vagy  bármilyen  eszközzel
(elektronikus, mechanikus, fénymásolás, felvétel vagy egyéb módon).

A  könyvhöz  való  hozzájárulásomat  anyám  és  édesapám  emlékének  szeretném  ajánlani,  akik
valószínűleg még ma is velünk lennének, ha akkor tudnám, amit most tudok.Csak remélem, hogy ez
az információ megakadályozza, hogy más családok átéljék azt, amit a miénk kellett elviselnie.

Az  összeállítás  célja,  hogy  bemutassa  a  jelenlegi  status  quo-t  a  kannabiszolajok/kivonatok
gyógyászatban  történő  felhasználásával  kapcsolatban.Minden  információ  bemutatvacsak
oktatási célokra, és ezsemmilyen módon nem mutatták be a veszélyes függőséget okozó
kábítószerek  használatának  népszerűsítését,  ellenkezőleg.Nem  vállalunk  felelősséget  a
könyvben szereplő információkkal való visszaélésért.

Jindrich Bayer,március2022
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Jelmondat
„Kannabis/kender  nélkül  nem  lehet  racionálisan  működtetni  egy  gazdaságot,  ez  lehetetlen
küldetés.Ugyanez  vonatkozik  az  orvostudományra  is  –  kannabisz  nélkül  nem  lehet  jól  és
racionálisan orvosolni, egyszerűen nem tudja a lehető legjobban elvégezni a munkát.Nem azért,
mert mondom, hanem mert ez így van.” JB

Miért hívják RSO-nak?
„Jack  Herer  Rick  Simpson  Oilnak  vagy  RSO-nak  kezdte  hívni.Rick  nem  akarta,  hogy  így
nevezzék el, és beletelt egy kis időbe, míg meggyőztem, hogy ez egy jó ötlet.A trükk az, hogy
sok kender-/kannabiszolaj létezik, és sokféle módon lehet olajat vagy kivonatot előállítani, és
sok beteget rávettek arra, hogy gyengébb minőségű olajat vagy kivonatot vásároljon.

Az  RSO-t  meghatározott  módszerrel,  meghatározott  anyagokból  és  meghatározott  módon
állítják elő, ezért kell nevezni annak, ami – RSO.Az RSO nem BHO (bután méz olaj), az RSO
dekarboxilezett,  és  nagyon  erős  és  nyugtató.A legjobb  RSO  95-98% THC,  1-2% CBD,  és
rendkívül erős és nyugtató hatású.A legtöbb más típusú extrakció egyszerűen nem hoz létre
olyan  olajat,  amely  gyógyászatilag  olyan  erős,  és  gyakran  nem  is  dekarboxilezték
megfelelően.Általában nagy mennyiségű kannabiszt dolgozunk fel, és Rick módszere nagyon
hatékony és egyszerű a nagy mennyiségek feldolgozásához.Feldolgozhat egy font kannabiszt,
és nagyon rövid időn belül előállíthatja az olajat, olyan berendezéssel, amely a világ legtöbb
részén  könnyen  megtalálható.A  lényeg  az,  hogy  a  gyógyszert  a  lehető  leggyorsabban
elkészítsék, hogy a betegnek ne kelljen várnia.JB”

„Rick nem RSO-nak hívta, hanem mások.Ez egy jó kifejezés, mivel elvezeti az embereket Rick
módszerekkel és anyagokkal kapcsolatos információihoz.Rick joggal aggódik amiatt, hogy az
emberek olyan olajat hívnak a Phoenix Tears vagy az RSO előállításához, amelyet nem az ő
módszereivel és az általa javasolt kiindulási anyagokkal készítettek.Tudja, mi vált be a betegek
kezelésében szerzett széleskörű tapasztalatai során, és azt akarja elérni, hogy a nagyon beteg
emberek azt  kapják,  amiről  ő tudja,  hogy működik,  és ne olyasvalamit,  ami „olyan jó  lehet”
ugyanazzal a névvel...” Matthew

„Örökké  hálás  vagyok,  hogy  megtaláltam  Rick  Simpsont  és  JB-t…  Megváltoztatta  az
életemetLaurie”

„Rick és a videója nélkül nem tudtam volna, hogy meggyógyítja a rákot… bár körülbelül 27 éve
vagyok felhasználó és termesztő, nem tudtam, hogy megvannak benne ezek a tulajdonságok…
most  Rick  Simpsonnak köszönhetően tudom. ..  és az ő merészsége és őszintesége nélkül
mindannyian homályban élnénk ezzel kapcsolatban ...ezért úgy gondolom, hogy az RSO jó név
az olajnak ...de az RSO-t az RS utasításai szerint kell elkészíteni ...nem valami másaz ember
elképzelése arról, hogy mi a legjobb… ha nem romlott el – ne javítsd meg.” Péter

„Amikor  a  rendelőben  dolgoztam,  nagy  mennyiségű  kannabiszt  dolgoztunk  fel...  Több  száz
fontról  beszélünk...  kitermelésenként!Elképesztő,  hogy mennyi  CO2-n vagy n-butánon megy
keresztül.Elgondolkodtam,  és  mindent  buborékos  hash-be  készítettem  először,  majd
kivontam.Azonban  a  BHO  valójában  ALACSONYABB  THC-t  tartalmaz,  mint  az  RSOHa
dohányzik,  azt  szeretné,  hogy  a  lehető  legtisztább  legyen  a  tüdeje  számára.Ha  megeszi,
szervezete gond nélkül megbirkózik egy kis növényi anyaggal.A benzin módszer akkor működik
a legjobban, ha otthon készíti fogyasztásra.Nem sok embernek van hozzáférése laboratóriumi
vagy orvosi  minőségű butánhoz,  hogy elvégezze a BHO extrakciót  és  a vákuumtisztítást  a
szennyeződések eltávolítására.Rick módszere bevált nekem és számtalan más embernek is,
nem látom szükségét annak, hogy kijavítsak valamit, ami hibátlanul működik!” Lee
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„Nem érdekel, hogy hívják!!!Kérem, nevezze, aminek akarja, de ne dobjon szemétre egy olyan
embert, mint Rick, aki életek ezreit mentette meg, és egész életét a hír terjesztésére áldozta.Ez
egyszerűen nem helyes!!” Donna

„Mindig  kenderolajnak  hívom,  mert  ez  az,  benne  van  a  szótárban,  csak  egy  másik  szó  a
kannabiszra.Ez egy régi divat kifejezés, de ennek ellenére helyes kifejezés.Mindannyian tudjuk,
miről beszél." Dion

„A bután extrakciót nem dekarboxilezik.Túl alacsony hőmérsékleten jön ki.ISO 99-et használok,
és kétségbeesetten használtam a 91 százalékos ISO-t.Jól működött, és ez csak én vagyok.Még
93-ban kezdtem el denaturált alkohollal készíteni, de ez csak én vagyok, mivel én vagyok egy a
sok közül.Amíg az összes oldószert kifőzzük, biztonságosabb, mint amit a legtöbben ebédre
esznek.

Ez  a  gyógyszer  mentette  meg  az  életemet,  amikor  a  halálos  ágyamon  feküdtem.Olajt
adományoztak, és benzinből vagy ISO-ból is készült,  és amíg az összes oldószert  kifőzték,
soha  nem  lehet  megkülönböztetni.Köszönöm  mindenkinek  a  tudás  megosztását,  ez
felbecsülhetetlen,  és  a  tudomány  egy  olyan  tanulmánysorozat,  amelyet  újra  és  újra
megismételnek.Amennyire  én  megértem,  a  THC  alapvetően  elfojtja  a  rákos  sejteket  és
megakadályozza a többi  rákos sejt  elpusztulását,  de nem károsítja  az  egészséges sejteket
mindaddig, amíg erős olajat fogyasztasz úgy, hogy a THCa olyan mértékben felmelegszik, hogy
THC-vé alakul, ezáltal aktiválva a THC-t. hő hatására.

A kérdésem az, hogy honnan lehet tudni, hogy mikor van teljesen dekarboxilezett.Bob és Ann a
Willow  Creek  Springs  Ca-ban  a  Youtube-videóm,  és  azt  mutatja  meg,  hogy  azt  követően
közölték  velem,  hogy  3  hetem  van  hátra.Két  évvel  később  boldog  húsvétot  kívánok,  és
meggyőződésem, hogy mindenkinek, akár beteg, akár nem, megelőzésként is be kell vennie ezt
a gyógyszert.Nem kell várnia, hogy rákos vagy más betegséget kapjon.Szerelem." Bob

-- Jól elmagyarázva és jól megfogalmazva, Bob, köszönöm.A legegyszerűbb módja az, hogy az
olajat egy rozsdamentes acél pohárba töltjük, és egy 130 °C-os sütőbe helyezzük körülbelül egy
órára vagy tovább.Vagy addig, amíg az olaj felületén semmiféle aktivitás nem lép fel.Boldog
húsvéti ünnepeket kívánok neked.JB

„A BHO és az RSO két különböző világ, ami a gyógyulást illeti, jó RSO-t szinte lehetetlen találni
a rendelőkben, sokszor próbáltam felkelteni az érdeklődésüket – egyeseket nagyon, másokat
nem.A saját  elkészítése elég egyszerű,  az első adag alkoholát  a teherautó motorháztetőjén
párologtattam le egy napsütéses napon egy Pyrex pitetálban.Ez az első kis adag megváltoztatta
az életem.

RSO-t és BHO-t is készítek, HA BETEG vagy, ÉS JOBBAN SZERETNÉL --- A RICK SIMPSON
TÍPUSÚ  OLAJÁT  KELL  VESZNED  -  Az  RSO  egyszerű,  nem  kell  rögzíteni.Használjon  jó
bimbóanyagot, és jó gyógyszert kap.Úgy gondolom, hogy a kettő elkészítéséhez használt idő a
fő oka a különbségnek.A hő aktiválja az RSO gyógyító tulajdonságait. Michael

„A  varázslat  a  trichoma  gömb  alakú  fejében  van.A  THC  sehol  máshol  nem  található  a
növényen.A növény a THC-t termeli,  hogy megvédje reproduktív részeit.Minél közelebb jutsz
ezekhez a részekhez, a rügyekhez, annál több a trichome.Ezért a bimbóknak van a legtöbb
elérhető  gyógyszere.Ez  tudomány,  nem  spekuláció.Még  egyszer  köszönöm  Ricknek,  hogy
inspirált, hogy a lehető legjobb olajat készítsem el.Gyönyörű tiszta borostyán olaj.” Toni

– A közösségi média kampányom miatt RSO néven ismert. JB
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Magas THC vagy magas CBD olaj?
„Kicsit  össze  vagyok  zavarodva.A  barátomnak  4.  stádiumú  veserákja  van,  és  rákos  a
tüdejében.Magas CBD-olajat vagy THC-olajat érdemes adni?A CBD olajban csak nyomokban
van  THC?Vettem  neki  egy  tíz  grammos  csövet,  amiben  18% CBD és  kevesebb,  mint  1%
THC.Rosszul járok hozzá?” Richard

-- "Igen, ez nem az, meg kell szerezned az igazi RSO-t."Mikees

--  A 95-98% THC nem 18% CBD, igaz?Mondd meg annak,  aki  átadta neked,  hogy hagyja
abba.A nagy CBD marketingfelhajtás sok gyanútlan pácienst fog megölni, amint úgy tűnik, ez
szomorú.Miért nem tudják egyszerűen követni a valóban működő utasításokat?A magas CBD-
tartalmú olajok használata nagyon korlátozott, még bőrproblémákon sem működnek olyan jól,
tényleg  nem  értem,  hogy  miért  dühöng  mindenki  ennyire  a  CBD  hülyeségekkel
kapcsolatban.Igen, ez is egy erős gyógyszer,  de a felhasználási  lehetőségei valójában csak
korlátozottak, ha összehasonlítjuk a valódi RSO-val.

95-98% THC, 1-2% CBD, rendkívül erős, nyugtató és eufórikus; ez a legjobb olaj, és ez az, ami
a  legjobban  működik.Először  ezt  próbáld  ki.Ha  ezt  megteszi,  nem  fogja  megérinteni  vagy
közelíteni azokat a magas CBD-tartalmú olajokhoz, és tudni fogja a különbséget, és senki sem
fog kiszakítani.RSO először.JB

„Ha egy speciális,  20% THC-t  tartalmazó törzsből  készítjük  az  olajat,  hogyan lehet  98%-ot
kihozni belőle?Ne értsd ezt.” Ascen

--  Ha  jól  leszűrjük  és  leforrázzuk,  akkor  könnyen  kapunk  95% körüli  olajat.A 98%-hoz egy
kicsivel  több  jártasság  vagy  kivételesen  jó  törzs  szükséges.Ne  koncentráljon  túl  sokat  a
számokra, ügyeljen arra, hogy az olaj olyan erős és nyugtató hatású legyen, amennyire csak
lehet.Újra párologtathatod is, hogy hatásosabb legyen.Mindez az információ a Rick Simpson
Protokollban találhatóe-könyv.JB

„Nagyon  nagy  lipomám  volt  a  felkaron,  amit  az  orvosom  el  akart  távolítani.Körülbelül  egy
hónapos 2-3 alkalom után az olajat helyileg alkalmazva már akkora, mint egy fillér!Nekem is
gerincferdülésem és degeneratív lemezbetegségem van, és AZONNALI enyhülést kapok helyi
alkalmazással, amikor fájdalmam van!Egyszerűen lenyűgöz!!” Jill

„A férjemnek  volt  egy  kis  rákos  elváltozása  a  homlokán,  amely  az  olaj  alkalmazása  után
körülbelül egy hónapig teljesen eltűnt.” Gina

"Ez a növény valóban ajándék." Chelle

„Nagyon  szeretem  ezt  az  oldalt  és  az  információkat,  amelyeket  tanulhatok  belőle.Nagyon
kiábrándító  azonban  azt  hallani,  hogy  a  THC-n  kívül  más  kannabinoidokat  másodlagosnak
minősítenek.Ez a lány és a szülei nem tekintik másodlagosnak a CBD-t.Ez adta az életét.Nem a
THC tette ezt,  hanem a CBD.Hagyd abba a szarozást,  kérlek.Ön elriasztja az embereket  a
magas  CBD-törzsek  kipróbálásától,  amikor  ez  valóban  segíthet  nekik.A magas  THC  nem
mindenre a válasz, ezért van egynél több kannabinoid a növényben.” Tina Babcock

„JB a tüdőrákról válaszolt, nem a Dravet-szindrómáról, senki nem szar semmit.A rák esetében a
betegek jelentései és a tudományos vizsgálatok azt mutatják, hogy a THC az, ami elpusztítja a
rákot.Vannak olyan tanulmányok, amelyek szerint a CBD jótékony hatású egyes ráktípusoknál,
de kevés a THC-vel végzett vizsgálatokkal összehasonlítva.Most a görcsrohamok és néhány
egyéb állapot, a magas CBD az, amit keres.” Kellin

--  Kellin  és  Tina,  az  általunk  használt  olajok  a  rohamok  ellen  is  hatnak.A betegek  pedig
összehasonlíthatatlanul jobb eredményeket érnének el, ha az igazit használnák, és nem csak a
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tüneteket, hanem az okot próbálnák orvosolni.

Nem teszem le a CBD-t, ez egy nagyon erős gyógyszer önmagában, és úgy gondolom, hogy
például kiváló rágógumiként gyerekeknek stb.De ha valódi erőt akarsz, akkor a legbrutálisabb
RSO-ra és sok THC-re van szükséged.Egyszerűen próbálja ki bőrbetegségeken, és nézze meg,
hogy az égési sérülések vagy sebek gyorsabban gyógyulnak-e az igazi RSO-val vagy annak
alacsony minőségű,  magas CBD-változatával.Saját  szememmel láttam,  nem kell  magamnak
kísérleteznem a magas CBD olajokkal.A legjobbat akarom magamnak és a pácienseimnek is.A
legtöbb  magas  CBD olaj  másodlagos  minőségű,  összehasonlítva  a  legjobb  és  legerősebb,
nyugtató hatású, 95-98% THC-t tartalmazó RSO-val.

A fő  problémád az,  hogy bevállaltad  azt  az  egyetlen  kannabinoid  elméletet,  amelyet  a  Big
Pharma szorgalmaz,  hogy profitálhassanak a kannabisz gyógyszerekből.Nem igazán akarsz
gyógyszereketegyetlen kannabinoidon alapul, a legjobb eredmény érdekében a legerősebb és
legnyugtatóbb olajat szeretné elérni.

És maga is termesztheti a növényeket, és maga is elkészítheti az olajat, tényleg nem kell olyan
nagy  gyógyszergyártó  cégektől  vásárolnia,  amelyek  a  kapzsiságukon  kívül  más  okok  miatt
megpróbálnak óriási árat rakni a dekarboxilezett kannabiszgyantára. .

Lehet,  és  nagy  valószínűséggel  szüksége  lesz  egy  nap  kilónyi  olajra  –  magának  vagy
családjának  –  mennyit  szeretne  fizetni  grammonként?Egy  bak  túl  sok,  ha  a  növényeket  a
szabadban és nagy mennyiségben nevelték.Szóval semmi különadó, semmi ilyesmi.A 100%-os
legalizálás az egyetlen járható út, és ezt most meg kell tenni, nincs ok arra, hogy világszerte
több  százmillió  beteget  hagyjunk  szenvedni.Nyugodtan  vitatkozz  róla;  de  nagyjából  ennyit
tehetsz róla.Üdvözlettel: JB

„Nem tudom felfogni,  hogy  egy év  alatt  ennyi  kannabiszt  használok  el,  de  habozás  nélkül
belehalok a próbálkozásba.” Susie

„Kérlek, magyarázd tovább úgy, ahogyan te, én például jegyzetelek, és amennyit csak tudok,
tanulok tőled, hogy mi mire jó és így tovább, készen akarok állni és felkészülni a számomra
megfelelő tudással és enyém...Ha nem szólna arról, hogy magas THC-szintre van szüksége,
azt hittem volna, hogy bármelyik rendben van, hálás vagyok MINDEN INFO-ért.” Vicky

„Rick mindig is fenntartotta, hogy a magas THC-szint elengedhetetlen ahhoz, hogy a legjobb
esélyt adhassa, és nyilvánvalóan ezzel érte el a legjobb eredményt.A CBD sok mindenre jobb
lehet,  általában Dravet-szindróma, ADHD és súlyos rögeszmés-kényszeres betegség esetén
alkalmazzák gyermekeknél, mert sokan még mindig félnek attól, hogy a gyerekek túl magasak
lesznek.A THC az, ami magasra emel.Találtam néhány embert, aki magas THC-tartalmú olajat
használ az emberek többségének kezelésére, de ha a páciens nem reagál a remélt módon,
akkor magas CBD-re váltottak, és ez jobban működött.

Szerintem mindenki más és minden rák más.De amíg az összes szükséges kutatást meg nem
engedik, valószínűleg a legjobb, ha ragaszkodunk Rick módszeréhez.Magas THC, domináns
indikátor a protokoll szerint.Azt mondják, ha kicsivel kezdik, és 4 naponként megduplázzák az
adagot,  akkor  gyorsan  kialakul  a  tolerancia,  és  a  súlyos  álmosság  egy  kis  olajozás  után
elmúlik.A Rick's olaj 95-98% THC-t tartalmaz, de a pszichoaktív hatások nem ártanak Önnek.

És  amikor  megpróbálom eldönteni,  hogy  kinek  a  módszerét  kövessem,  nem hiszem,  hogy
bárkinek több tapasztalata van ezzel a gyógyszerrel, mint Rick.Láttam a holland módszert, és
csak arra gondolok, ha valaki haldoklik, miért hígítaná fel a gyógymódot? Nick

„Amióta hallottam a magas CBD-tartalmú olajokról, amelyek segítik a rohamokat, mindig is azon
a véleményen voltam, hogy ha a szülők hibridet adnának gyermeküknek, de dominálnák az
indicaolajat, az meggyógyulna.Tudom, hogy a CBD olajok kontrollálják a rohamokat, és nagyon
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örülök,  hogy VALAMI segíthet  az olyan gyerekeken,  mint  Charlotte,  de képzeljük el,  milyen
gyógyulás  következhet  be,  ha  a  THC-t  és  a  növényben  található  kannabinoidok  többi
spektrumát  megadnák.Tehát  a  gyereked sokat  alszik  a  THC miatt,  a  szervezete hozzá fog
igazodni az adaghoz.Szerintem a teljes növény a leghasznosabb, nem egyetlen kannabinoid.
Sara

„A média továbbra is a kannabinoidok szétválasztására összpontosít, de bebizonyosodott, hogy
mind a THC, mind a CBD elpusztítja a rákot és csökkenti a daganatokat.A Cannabis Indica-ból
készült Rick Simpson olaj az a gyógyszer, amely meggyógyítja Landont és Brave Mykaylát és
még sokan mások, és bárki elkészítheti.Ne hagyja, hogy a média azt gondolja, hogy várnia kell
erre a gyógymódra, vagy válassza szét a CBD-t!A THC az endokannabinoid rendszerünkkel is
együttműködik.” Hanan

„Találtam  néhány  olyan  oldalt  az  interneten,  amelyek  azt  állítják,  hogy  magas  CBD-olajat
árulnak  THC  nélkül.Szerencsés  és  egészséges  vagyok,  de  azon  tűnődöm,  hogy  megéri-e
ezeket a megelőzésre szedni.Az egyik igazi tudományos olaj.Állításuk szerint mind az 50-nek
szállítják.Bárki?" Mikrofon

„Az igazi tudományos olajat ipari kenderből vonják ki, amely nem tartalmaz érdemi THC-t.Az én
lépésemanya CBD-olajat és RSO-t szed az ALS-hez.A CBD olajnak vannak előnyei, de úgy
gondolom, hogy a többi kannabinoid nélkül nem olyan hatékony, ha egyáltalán nem.” Jennifer

„Különféle olajtörzsek és olajkeverékek készítése és használata során szerzett tapasztalataim
szerint a CBD Only típust hatástalannak vagy kevésbé hatékonynak találtam.Ez arra késztet
engem, hogy azt higgyem, hogy a THC-nek legalább egy kis százalékának meg kell maradnia
ahhoz, hogy a CBD-k hatékonyak legyenek minden olyan egészségügyi problémában, amelyet
gyógyít." Gazdag

„Nagyon gyakran ezek a termékek nem felelnek meg az elvárásoknak, különösen ami a belső
felhasználást  illeti.A valódi  RSO-val  (azaz dekarboxilált,  rendkívül  erős  és  nyugtató  hatású,
körülbelül 95% THC-t tartalmazó kannabiszgyanta) összehasonlítva a CBD-termékek az esetek
többségében elhalványulnak.Kiválóan működnek például a bőrbetegségek és a helyi kozmetikai
felhasználás esetén.Belső használat esetén az esetek többségében ismét kevésbé hatékonyak,
mint a valódi RSO.

A  CBD  olajok  egyszerűen  egy  másik  termék,  és  nem  felelnek  meg  a  valódi  RSO
kritériumainak.A valódi RSO-val összehasonlítva a CBD olajok gyakran csak túlárazott hamis
remények.Sajnálatos módon.

Tehát ismét, mint mindig, készítsen saját olajat, amikor csak lehetséges, és mindig a lehető
leghatékonyabb  és  legnyugtatóbb  bimbóanyaggal  dolgozzon.A rendkívül  erős  és  nyugtató
hatású  indica  domináns  törzsek,  amelyek  legalább  20%  THC-t  tartalmaznak,  működnek  a
legjobban és biztosítják a legjobb hozamot.Csak a legjobb működik a legjobban.Légy tudatában
ennek,  és  ne  hagyd,  hogy  bárki  ellopjon.Lehet,  hogy az  életed forog kockán,  légy  nagyon
óvatos.Nagyon gyakran csak egy esélyed van, és nem kapsz másodikat, ezt ne felejtsd el.

Ösztönözze  törvényhozóit,  hogy  legalizálják  a  kannabisz/kender  növény  termesztését  és
feldolgozását,  függetlenül  attól,  hogy  mennyi  THC-t  tartalmaz.Kérje  meg  őket,  hogy
szabályozzák  körülbelül  annyira,  mint  a  kukoricát  vagy  a  teát.A THC  és  a  gyanta  védi  a
növényeket.És úgy gondolom, hogy azok a növények, amelyek ilyen rendkívül biztonságos és
hatékony gyógyszert tudnak termelni, megérdemlik a legjobb védelmet.Egyetértesz?" JB

Mellékhatások
„Megnéztem a telefonom naptárában, hogy mikor van február 8.Péntek este volt, és azt mondta,
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hogy  hétfő  reggelig  aludt.Haha,  áldd  meg  a  szívét.Egy  grammot  felfelé  véve,  meg  tudom
érteni.Áldd, áldd meg őt.” Maranda

„Amikor elkezdtem szedni az olajat, szörnyű mellékhatásaim voltak, biztos megettem egy fél
doboz fánkot!!!Ha Ha Ha!!!Bárcsak lenne még egy kicsit, csodálatosan aludtam!Minden nap alig
vártam az éjszakát, hogy aludhassak.7:00-kor ittam egy kis olajat, körülbelül 9:30-kor elalszom
és 8:30-ig aludtam.Csodálatos!!!" Tom

Ironikus,  hogy  annyi  történetet  hallunk  arról,  hogy  az  emberek  naponta  fogyasztanak
kannabiszkoncentrátumot,  rémtörténetek,  függőség,  mellékhatások  vagy  kapcsolódó
halálesetek  nélkül,  de  a  helyi  törvényhozók  a  köz  érdekében  harcolnak  a  marihuána
termesztése, használata és értékesítése ellen. biztonsági aggodalmak”, ami a Big Pharma iránti
hűségük  és  a  „Booze-Baron  pénzügyi  megvesztegetése,  hogy  korlátozza  a  kannabiszipar
növekedését az Egyesült Államokban…” elfedése...” Raphael

„A héten  elkezdtem adni  az  olajat  apámnak.Előrehaladott  prosztatarák,  amely  a  csontokon
néhány  foltra  terjedt.Eddig  sokat  alszik  és  visszanyerte  az  étvágyát.Nem  evett  semmit  a
torokfájás miatt.A szorongás egy része is látszólag vidám dolgokká változott a fejében!

Még mindig fájdalomcsillapítókat kap a kórházban, amelyek segítenek az akut fájdalmakban,
amíg a dolgok ellenőrzés alatt állnak.A dokik viszont nem tudnak az olajról.Még utaltunk arra az
ötletre is, hogy az olajat gyógyszerekkel kombináljuk, de az orvosok szörnyű mellékhatásokat
kitaláltak.Meg  akartam  kérni  őket,  hogy  mutassák  meg  nekünk  a  tanulmányokat,  de  nem
akarom  veszélyeztetni  apa  szabadulását,  mivel  voltunk„Nehéz”-ként  jelölte  meg,  mert
megkérdőjelezi  a  túlzott  mennyiségű  gyógyszer  szükségességét,  amelyek  egyre  rosszabbá
teszik.

Nem  kívánnám  kórházi  rákkezelést  a  legrosszabb  ellenségemnek.Hallottam  már  a
rémtörténeteket,  de azt  hiszem,  valamilyen szinten azt  hittem,  hogy apa helyzete másképp
lesz.Őszintén remélem, még nem késő.” Edmund

-- Edmund, igazuk volt a lehetséges mellékhatásokkal kapcsolatban, de ezeket a vegyszerek
okozzák, amelyeket adnak neki, nem az olaj.Minél hamarabb hazaviszi és tele tölti olajjal, annál
nagyobb az esély.Soha nem késő elkezdeni az olajjal,  a kérdés csak az, hogy nem késő-e
megelőzni  a  betegséget.De  ez  közvetlenül  összefügg  azzal,  hogy  mennyi  olajat  sikerül
bejuttatnia és milyen gyorsan.

Ezzel  nem  azt  mondom,  hogy  ne  tartsa  be  a  protokollt,  vagy  hogy  hatalmas  adagokkal
kezdje.Vidd haza, kövesd a protokollt, és reméljük a legjobbakat.JB

„Szia  Jindrich!  Szeretnék  megosztani  az  olaj  néhány  „mellékhatását”.Először  is  egy  ideje
magam készítem, és rendelőben is veszek (mint a sajátomat jobb!), nincs semmi különleges
állapotom, betegségem, valószínűleg 2012 óta fogyasztok közel 30 ml-t, szóval…

– Nem ihatok tovább alkoholt...egy pohár bor és kint vagyok!Nem próbáltam abbahagyni az
ivást, de tényleg a szervezetem teljesen elutasítja, és nagyon jó volt tiszta fejjel lenni!!

-- A szemem szivárványhártyája teljesen zöld... nincs többé kis barna pötty itt-ott (ha ismeri az
iridológiát, azok a kis pöttyök szervi meghibásodásra vagy akár elhalálozásra utalnak), szóval a
tiszta szem nagy egészséget jelent!

--  Ugyanaz a hatás a 10 éves pásztorkutyámnál tiszta szemek és sok energia!(Körülbelül  6
adagot kapott).Az olaj és minden váratlan mellékhatás!!Köszönöm neked és Ricknek minden
erőfeszítést, hogy megosszák ezt a gyógyszert a világgal.Sok szeretettel, Estelle”

K.Van olyan hostel Kaliforniában vagy Coloradóban, ahol legálisan lakhatok, és olajat kaphatok
a rák gyógyítására?Kösz.
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A.Ez egy jó kérdés, David Carpenter.Az elmondottak alapján csak egy motelcím kell, és akkor
az orvos kannabiszt írhat fel neked.Szóval szerintem nem kell külön díjat fizetni valahol.De ha
valaki  üzleti  gondolkodású olvassa ezt,  hadd mondjam el,  hogy sok  ember  a  világ  minden
tájáról nem bánná, ha Coloradóba vagy Kaliforniába repülne, hogy megkapja a kezelést.Nem
mindenkinek jelent  megoldást,  és akinek  nincs pénze,  annak esélye  sem lesz,  de biztosan
sokaknak segítene, akik a későbbiekben másokon is segíthetnének vagy tudnának segíteni.JB

Amikor a kemoterápiát szedő betegek elkezdik használni az olajat, az első dolga az olajnak,
hogy méregtelenítse a szervezetet.Tehát néha mondjuk 120-150 g olajra van szükség, mielőtt
magát  a  rákot  megtámadja.Valóban  nem jó  ötlet  kemoterápiát  szedni,  különösen  akkor,  ha
teljesen felesleges, tekintve, hogy az orvosi rendszer már több tucat éve ismeri a kannabiszról,
mint a rák gyógymódjáról.JB

„Épp a múlt  héten írtam arról,  hogy hánytam az olajat.Végül  abbahagytam,  és még mindig
ugyanazt az olajat használom.Most remekül érzem magam.Azt hiszem, az összes gyógyszert
eltávolítottam  a  szervezetemből.Szánalmas  élmény  volt,  de  a  méregtelenítés  sosem
szórakoztató.” Vörösbegy

– Nem tudom biztosan, de azt hiszem, túl korán vettél be túl sokat.Létezik olyan dolog, hogy túl
magasra kerül, és ez egyeseknél hányást okozhat.Ezt személyes tapasztalatból tudom.(Csak
most jöttem rá, hogy ez elég lekezelően hangzott.Nem így értettem.)” Tina

"Tina,  én is  erre  gondoltam,  és  sok kérdésem volt,  hogy miért  vagyok olyan beteg.nagyon
elhiszemméregtelenítő volt, amiatt, ami tavaly decemberben történt velem.Az onkológusom azt
mondta, hogy „végső stádiumban” járok, elfogyott az olaj, és kaptam egy IV Zometa-t, hogy
erősítsék a csontjaim.Kiderült, hogy az olaj allergia elleni tablettaként működött, és megmentett
a  Zometa  hatásaitól.Az  olaj  hatására  anorexiás  lettem,  nagyon  fájt,  ahogy  a  Zometa  a
csontjaimba ment, hánytam, hidegrázásom volt, és kórházba kerültem.

Az  eset  óta  nem  is  tudtam  indiai  stílusban  ülni,  mert  nagyon  fájtak  az  ízületeim  és  a
csípőim.Amikor  újra  elkezdtem  az  olajat,  eleinte  jól  voltam,  de  aztán  fokozatosan  rosszul
lettem.Aztán nagyon rosszul lettem, és amikor napokig hánytam és nyomorultul, furcsa dolog
történt, minden ízületem kitisztult,  és 6 hónap után már nem fáj az ízületem.Ismét rugalmas
vagyok.Csak el tudom hinni, hogy az olaj kihozta azt a szart az ízületeimből, ami egy évig veled
marad." Vörösbegy

„Nagyon fontos, hogy a lehető leghamarabb minél többet bejusson egy terminális betegbe.A
legtöbb  terminális  beteg  kemo-/sugárkezelésen,  fájdalomcsillapító  kezelésen  stb.  esett
át.Győződjön meg róla, hogy megfelelően van elkészítve, és minél előbb kezdje el szedni a
lehető legtöbbet, és nem hagynám abba a szedését, amíg a rák teljesen el nem múlik!” Csinos

„Ha az orvosai azt mondják neked: „Te végzetes vagy”, nem szeretnéd kipróbálni bármit is?
Gondolkozz el róla...Mit veszíthet egy ilyen diagnózis után?Van egy unokahúgom, aki ma él...az
olaj miatt...Kell ennél többet mondanom?" Ének

– Én vagyok az unokahúga.Tényleg működött.” Joanne

„Tettem egy  félmaratont,  és  5000  dollárt  gyűjtöttem rákkutatásra.Nem is  tudtam,  hogy  már
létezik  egy  kibaszott  gyógymód,  és  nem  adják  be....Kétszer  adtak  igazán  erős
kemoterápiát.Tönkretették  a  májam;  tönkretették  a  vesémet.Hazaküldtek  meghalni  tavaly
áprilisban.Azt  mondták,  nem fogok hat  hétig  élni.És  itt  vagyok  ma,  még mindig  élek,  mert
rátaláltam  a  PhoenixTears.ca-ra,  és  Rick  Simpson  megmutatta,  hogyan  készítsek  saját
gyógyszert, hogy ma itt lehessek.

Mindenkinek  el  kell  mondanunk  erről  a  gyógymódról.Mindenkinek  tudnia  kell:  léteznek
tényleges orvosi marihuánatermékek, amelyek segítenek életben maradni, és segítenek a rákos
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barátainak  is.Mindenkinek  tudnia  kell:  senkinek  sem  kell  rákban  meghalnia.Van  gyógymód,
mindig  is  volt  gyógymód.Ők  csak  ...A Big  Pharma  nem  engedi,  hogy  megszerezzük.Hogy
merészelték?!A rákkutatás  több  milliárd  dolláros  iparág.És  mit  csinálnak?Olyan  embereket
ölnek  meg,  mint  én  a  kábítószereikkel.Ez  baromság!Van  gyógymód!A Phoenix  Tears  olaj
működik!Mondd el mindenkinek.Kérem!" Joanne

"Szia Rick Simpson, hiszek az olajban, és jelenleg is használom rákos anyámnak, de lenne egy
kérdésem,  azt  mondod,  hogy  három hónap  alatt  2  unciát  kellene  elfogyasztani,  de  anyám
nagyon gyenge, mert betegség, és csak unciának vették, és hamarosan három hónapig tart, de
még mindig szedem, és szeretném tudni, hogy ugyanaz a hatása, mert azt mondta, hogy három
hónapon belül meg kell történnie.Kérem, válaszoljon az üzenetre, mert aggódom." Esmeralda

– Ne aggódj túl sokat amiatt, hogy mennyit szedett eddig.Csak próbáld rávenni, hogy egy kicsit
többet egyen.Mondd meg neki, hogy egyen nagyobb darabot, mint valaha, amikor este elalszik,
apránként többet tud enni.Ügyeljen arra, hogy éjszaka nagyobb adagot egyen, és gyorsabban
felépül  a  toleranciája.Apám ugyanezt  csinálta  az  első  három hónapban.Sokáig  tartott,  mire
képes volt napi fél grammnál többet enni, és a rák akkor is eltűnt, amikor alig evett napi 1/4
grammot (a daganat egyre kisebb volt).Most napi egy gramm körül mozog, és 10 hónap alatt
több mint száz grammot evett.Sok szerencsét!" Jose

„Üdvözlök  mindenkit!  Van  egy  barátom,  aki  egy  krónikus  Lyme-kóros  esetet  próbál  meg
gyógyítani tiszta CO-val (körülbelül 70-80% THC és bio gabonaalkohollal készült), amelyet egy
nagyon jó  hírű,  magán olajgyártótól  vásároltak.Amikor  körülbelül  3,5  hete  elérte  a napi  3/4
grammot,  étvágytalansága,  időszakos  hányingere  és  nagyon  lágy  ürüléke  (majdnem
hasmenéses) kezdett  lenni.naponta legalább 3-szor – ez most is megtörténik,  és egyáltalán
nem javult, de nem is romlott, ami jó.

Egy hónapja minden reggel a teste szó szerint kidob mindent a vastagbélbe, aminek látszik, és
a szag a ház másik végében is érzékelhető (elnézést a TMI-ért!) Furcsa az, hogy a kaki nagyon
mérgező szagú lett. ..majdnem olyan, mint egy vegyszer, körülbelül egy héttel azután, hogy az
adagot 1/2 grammról 3/4 grammra emelték.Az illata olyan furcsa – még csak nem is kaka szaga
van!!

Most napi egy grammot szed (az elmúlt 1,5 hétben),  és még mindig így van, ha nem kicsit
rosszabb.Nincsenek más problémák vagy problémák, és valójában gyorsan gyógyul, és sokkal
jobban teljesít, mint az elmúlt 10 évnél több antibiotikum, gyógynövény-kezelés stb.Eddig az
egészségi állapotának javulása rendkívül drámai volt...jobbra!!Ez a mérgező szagú kaki a Lyme
baktériumok elpusztulása, a méregtelenítés vagy valami más?Valójában azon töprengtem, hogy
lehet-e esetleg vastagbélrákja vagy más rákja,  amit  az olaj  kezel,  ami okozhatja  a szörnyű
szagot és a gyakori lágy ürüléket.Van valami tanács??Ez normális?"

„Ez az,  amire számítani kell.Amikor  az olajon vagy...(ha megfelelően elkészítik)  a szervezet
jelentős  méregtelenítést  végez.A legegyszerűbb  módja  annak,  hogy  leírjuk...  bármi,  ami  a
szervezetébe  kerül,  amit  a  gyógyszer  nem  szeret,  megtalálja  a  módját  a  salakanyag
eltávolításának.Úgy hangzik, mintha az Ön szolgáltatója tudná, hogy mit csinál, mert ezek a
tünetek, amelyekről Ön kikérdez, mindannyiunkkal vagy pácienseinkkel előfordulnak.Ez a fajta
tünet a feleség és én több mint 3 hónapig tartott.

Az  egyetlen  dolog,  ami  zavar,  az  a  THC és  a  CBD számít  a  terméken.Amikor  termelünk,
átlagosan  93-97%  THC-t  és  1,34-1,59%  CBD-t  érünk  el.Ez  csak  az  oldószer
megváltoztatásával vagy az említett termék dekarboxilezésének megváltoztatásával érhető el.

-- Adjon hozzá kendermagot az étrendhez, nagyon gyorsan szabályozza a kakit.Ha túl folyós,
hozzá kell adni valami szilárd anyagot.És ezek a magok.Győződjön meg róla, hogy nem szed
semmilyen vegyi tablettát.Az illata méregtelenítő, nincs miért aggódni.” JB
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"A mellékhatások közé tartozik: rajzfilmek nézése egész hétvégén." Matt

Milyen törzsek/fajták?

„Ebben  Richarddal  vagyok.Van  egy  listája  azokról  a  törzsekről,  amelyek  bizonyítottan
működnek?Milyen jó vetőmag cégektől lehet rendelni?Most rendeltem néhány magot.Mik azok
a dolgok,  amelyeket  keresnem kell  egy jó törzsben?THC, CBD, indica vs sativa?Az általam
megrendelt törzs THC-szintje 18-23%, a CBD-értéke pedig 0,7-1,0% között van." Cisco

-- Bárcsak tudnék adni egy ilyen listát, Cisco, de nem tudom és nem is fogom egyhamar, amíg
el  nem  tudjuk  végezni  az  összes  szükséges  kutatást,  hogy  ezt  elmondhassuk.Ezt  írtam
Richardnak: Nem igazán tudok nevet adni egy törzsnek, mindig ki kell próbálni, és megnézni,
milyen  fájdalomcsillapító  hatása  van.Nem  tudom,  mit  használt  ez  a  beteg.A White  Widow,
amelyet Rick korábban termesztett, kiváló fájdalomcsillapító volt, az európai fehér özvegyeknek
úgy tűnik, nincs ilyen hatása.Tehát, mint mindig, a legerősebb, nyugtató és a kanapét lezáró
indica  (domináns)  törzsek  20% vagy  több  THC-val,  keverje  össze  több  törzsből  származó
olajokat a legjobb eredmény érdekében.Keresse az igazán brutálisan erős törzseket, amelyek
néhány fújás után elcsendesítenek.Üdvözlettel: JB

– Van a hím növénynek valami hasznos összetevője? Számla

--  Fiatal  hím  növényeket  használtak  rostnak  a  gazdagok  puha  ruhájához.Férfiakból  nem
készítek gyógyszert, van, aki allergiás lesz a pollenre és bajt okozhat.Lehet gyümölcslevetvagy
használd  teához  (ha  egészségesek  és  biotermesztésűek).De  a  legjobb  gyógyszert  nem  a
növényekből kapod.JB

K.Az Afghan Kush megfelelő anyag olaj előállításához?Csináltam egy kis olajat utcai cuccokból,
és az elmúlt két hétben ezt használtam, mivel alvásproblémáim voltak, most úgy alszom, mint
egy baba, és reggel kipihenten ébredek.A probléma az, hogy Londonban nehéz jó cuccot kapni,
ezért rendeltem az AK-t, csak most kérném a véleményeteket.Nagyon köszönöm

A.Nem  igazán  tudok  menni  a  törzs  nevére.Ha  erős  és  álmossá  tesz,  jó  gyógyszert  kell
termelnie.Mint ismeretes, a legerősebb és legnyugtatóbb törzseket ajánljuk (lehetőleg 20% THC
és több), a legjobb olajokat pedig több nagyon erős és nyugtató hatású törzs kombinációjából
állítják elő, ezért megpróbálnék több nyugtató törzset rendelni, ha minden lehetséges, az lenne
az ideális.De még az egyetlen törzsű olajok is csodákra képesek, csak azt mondom, hogy a
legjobb olajokat általában több törzs kombinációjából állítják elő.Üdvözlettel: JB

„Jó oka van annak, hogy Rick Simpson csak az Indica magas szintű THC használatát javasolja.
Az  Indica  egy  nyugtató,  amely  elősegíti  a  pihenést  és  az  alvást,  mindkettő  szükséges  a
gyógyuláshoz. A Sativa energizál és emeli a vérnyomást. Egyes esetekben ez veszélyes lehet a
magas vérnyomásban szenvedőkre vagy a károsodott  rendszerűekre,  ezért  mielőtt  tanácsot
adna, KÉRJÜK, hogy ismerje a témát. Nem akarsz bántani senkit. A legtöbb ember számára
Stan tanácsa (reggel sativa, lefekvés előtt indica) jó: Ha hibridet használ, ügyeljen arra, hogy
legalább 80=90% Indica legyen. Sok szerencsét." Gary

"C:  Szia,  Jindrich.....  Új  vagyok  a  Rick  Simpson-kúrában  (rákom  van)...Egy  itteni
kannabiszvásárlók klubjához tartozom… Szóval van egy kis választék a vásárláshoz.Csak arra
vagyok  kíváncsi,  mi  lenne  a  legjobb  indica  választásom  a  kúra  elkészítéséhez?Bármilyen
javaslatot nagyra értékelünk.Köszönöm.

JB:  Szia  C,  szerezd be a legerősebb,  legnyugtatóbb indikát,  lehetőleg több törzset.Ha van
választása, veszek 3-4 uncia a legnehezebb fajtákból/rügyekből, és abból fél kilóból készítem
az olajat.
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C: Rendben, köszönöm... mit értesz a legnehezebb alatt?

JB: Legnyugtatóbb, szuper álmos, kiütő hatással

C: Elnézést, de ez mind új nekem.

JB: Semmi gond.Rendkívül, szinte kábítóan nyugtató, nagyon nehéz.

C: Rendben

JB: Használja ezeket a szavakat, és mondja el a termelőknek, hogy remélem tudni fogják, miről
beszélek.
C: Tudom, hogy van kushjuk, hash-völgyük.A többi név nem jut eszembe.

JB: Ismét vigyél magaddal valakit, aki tapasztalt, és próbálja ki helyetted.

C: Rendben

JB: És vásárolja meg a legerősebb, legnyugtatóbb törzseket, amelyek 20% THC-t vagy többet
tartalmaznak.

C: Rendben... köszönöm szépen mindazt, amit tettél

JB: Szívesen, C.

C: És köszönöm Ricknek is...Srácok, szó szerint megmentettétek az életemet.

JB: Mesélek neki rólad.Kérjük, kövesse a webhelyünkön található összes utasítást a szóig a
legjobb  eredmény  érdekében.Az  olajat  az  ajánlásoknak  megfelelően  vegye  be,  növelje
szervezete  pH-értékét  (citromlé,  görögdinnye  stb.),  egyen  minden  nap  két  alma  magját,
maradjon távol  az  orvosoktól,  a  CT-től  és a  röntgentől,  ha  élni  akar.Mesterek abban,  hogy
rábeszéljék a halálos „jóváhagyott” kezeléseikre, és sok betegünk megfogadta a tanácsukat,
abbahagyta az olaj használatát, és meghalt.

C: Megteszem... köszönöm még egyszer.

(négy órával később)

C: Szia Jindrich.Előre is köszönöm a segítséget.Végül az Indica OG Kush és a Hash Truffle
keverékét  kaptam.Úgy tűnt,  a  klub emberei  úgy gondolták,  hogy ez a  legjobb a  gyógyszer
előállításához.

JB: Rendben.Jól hangzik.

C: Jó :-)...Szóval szerinted ez jó lesz a gyógyszer elkészítéséhez?

JB:  Nem  igazán  gondolok  semmire,  hacsak  magam  nem  látom  és  nem  próbálom  ki  az
anyagot.A nevek jól hangzanak és ismerősek, de igazán nem tudom, hogy milyen erősek a
bimbók,  és  mit  kaptál  valójában.
C: Ah, oké.Körülbelül 6 hete szedem a gyógyszert...a változások elképesztőek...Mindenki, aki
ismer,  elképed.Nos,  ty még egyszer.Tudod,  Jindrich, találkoztam egy nővel,  akinél pontosan
ugyanazt  a  rákot  diagnosztizálták,  mint  én,  3  nappal  azután,  hogy  én.Egyidősek  vagyunk,
ugyanabban a stádiumban volt  a rák,  minden egyforma.Nekem is  felajánlották a sugárzást,
ahogy  neki  is.Azt  mondtam,  hogy  sehogy,  csinálom  a  Rick  Simpson  kúrát.A  sugárzást
választotta.Jindrich, 4 napja halt  meg a sugárzás következtében, a szörnyű égési sérülések
következtében,  amelyek  megfertőződtek.Még  csak  55  éves  volt,  erős,  de  a  „kúra”
megölte.Sokkal biztosabbá tesz, hogy helyesen cselekszem a választásommal.
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JB:  Ismerek  ilyen  történeteket.Valóban  felháborító,  amit  a  betegekkel  művelnek.Üdvözlettel:
C.Tudod mit kell tenned."

„Azt hiszem, hogy az olajok minősége közötti  különbséget a következőképpen magyarázzuk
meg:

A 95-98%-os THC a teljes gyógyulás és túlélés 95-98%-ának felel meg.

A 80%-os THC 80%-os esélyt jelent a teljes gyógyulásra és a túlélésre

A 70%-os THC 70%-os esélyt jelent a teljes gyógyulásra és túlélésre

A 60%-os THC 60%-os esélyt jelent a teljes gyógyulásra és túlélésre.Stb.

A 100%-os THC azonban nem egyenlő a teljes gyógyulás és túlélés 100%-os esélyével, mert
ez más anyag, mint az olaj.

Ha a beteg kemoterápiát és sugárzást is alkalmaz az olajjal együtt, vagy már átesett ezeken a
kezeléseken, osszuk el  a százalékokat  kettővel vagy hárommal, esetleg néggyel vagy öttel,
ilyenkor egyszerűen soha nem tudhatjuk, hogy az olajnak lesz-e elég ereje a vágáshoz. .Az
ilyen  betegeknek  kétszer  vagy  háromszor  több  olajat  kell  enniük  (120-180  g  hat  hónapon
keresztül).

Ezt csak magyarázatként említjük,így az emberek jobban megértenék az olaj minőségének és
THC-tartalmának fontosságát.  A fő kritérium az,  hogy az olajok lenyeléskor  nagyon erős és
nyugtató  hatást  fejtsenek  ki.A legjobb  olajok  rendkívül  nyugtatóak,  ugyanakkor  eufórikusak
(tehát megeszi őket, elalszik, és néhány órával később úgy ébred fel, hogy kuncog, mint egy
gyerek).

Ha jól leszűri az olajat, és a felforralási folyamat végén hozzáad néhány csepp vizet (és ezért
nincs  benne  felesleges  növényi  anyag),  akkor  is  jó  eséllyelvalóban  szeretni  fogja  az  olaj
ízét.Tehát újra és újra és újra – ügyeljen arra, hogy olaja mindig erős és nyugtató hatású legyen
a  kezelés  legjobb  eredménye  érdekében.Kövesse  az  utasításokat  az  olaj  előállítása  és
használata  során,  így  biztos  lehet  benne,  hogy  a  lehető  legtöbbet  tette  meg  a  páciens
érdekében.Üdvözlettel: JB”

"Nem hiszem, hogy 95 százaléknak kell lennie." Gazdag

- Nem kell, hogy 95% THC legyen, de a 95% körüli THC-t tartalmazó olajok a legerősebbek, és
minél erősebb és nyugtatóbb az olaj, annál jobban működik gyógyszerként.Mindig használhat
kevesebbet az erősebb olajból, és jobban fog működni, mint egy gyengébb minőségű olaj.Ez
tényleg ilyen egyszerű.JB

„Szabványok  és  minőség-ellenőrzés  –  igen.De  csak  akkor,  ha  Rick  jóváhagyja  az  említett
szabványokat  és  a  qc-t.  perel
--  Soha  nem  voltunk  a  minőségellenőrzés  ellen,  Sue.De  a  valóság  az,  hogy  a  minőség-
ellenőrzés a világ legtöbb részén lehetetlen, mivel a kannabisz illegális,  és a laboratóriumok
nem tudják tesztelni.Valójában a világ minden tájáról érkezett emberekkel dolgozunk, nem csak
az Egyesült Államokból.A tesztelés jelenleg néhány országban elérhető, nagyon kevesen férnek
hozzá.Pácienseink többsége nehezen talál elegendő pénzt az oldószerhez és a rizsfőzőhöz, így
minél alacsonyabb a küszöb, annál jobb.

Természetesen bonyolíthatnánk az egészet,  de nem akarjuk megtenni.Szeretjük egyszerűvé
tenni.Ha  követi  az  egyszerű  utasításokat,  nagyon  jó  minőségű  olajat  fog  készíteni.Amit
beleteszel,  az  lesz  a  végtermékben.Tehát  ha  egészséges  növényekből  készíti,  akkor  nagy
valószínűséggel olyan olajat fog készíteni, ami rendben lesz, és rovarirtó, gyomirtó és még ki
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tudja mi minden mentes.JB

Outdoor Versus Indoor

– Jeff, az a helyzet, hogy a közhiedelemmel ellentétben a THC megnyugtat.A CBD gátolja az
anandamid  felvételét,  és  idegessé  tesz.Tapasztalatból  tudjuk,  hogy  95-98%-os  THC-t
tartalmazó olajokat lehet előállítani, és nagyon nyugtató hatásúak.De nincs elég eredményem
ahhoz, hogy meg tudjam mondani, hogy pontosan mi teszi őket olyan nyugtatóvá; plusz minden
tétel más, és egyébként sem tudjuk reprodukálni, ezért jelenleg nem nagyon koncentrálunk a
tesztelésre, az életkörülmények miatt is.

Azt  akarjuk,  hogy  az  olajok  a  lehető  leghatékonyabbak  és  nyugtatók/nyugtató  hatásúak
legyenek  a  kezelés  legjobb  eredményének  elérése  érdekében.Minél  több  kábítószeres
nyugtató, annál jobb.A legtöbb magas CBD-törzs, amit láttunk, meg sem közelítette azt a hatást,
amellyel szívesen dolgozunk, ezért nem nagyon ajánljuk őket, ez minden.” JB

„Miután  35  évesen  elvesztettem a  feleségemet  rák  miatt,  és  a  bátyám az elmúlt  öt  évben
májátültetésre várt  rák miatt,  RSO-t kerestem a rendelőkben.Ára 100 USD/g és 30 g között
változik Washington államban.Az egyik úgynevezett RSO helyen istentelenül 7%-os THC volt az
olajban magasabb CBD-vel, megéri ez egyáltalán?Ez volt a 30 g-os olaj.A százdolláros gramm
olaj  90 felett  volt,  azt  hiszem 92%.Mi  a  tökéletes  egyensúly  mindhárom pszichoaktív  vegyi
anyag között?Kösz." Pusztaság

-- Heath, a legjobb RSO körülbelül 95-98% THC, általában 1% CBD körül, és rendkívül erős és
nyugtató hatású, hangsúlyozva a hatásos és nyugtató szavakat (díványzár, nagyon álmossá és
nyugodttá kell tenni, ha lenyelik. .Ha nem, próbáljon ki egy másik tételt, és tartsa az energizáló
olajat helyi használatra).

Ami a 7% THC-t tartalmazó „magas CBD-tartalmú” olajokat illeti, legalább most már tudja, miért
vagyunk  az  ilyen  olajok  ellen  –  a  jelenleg  szállított  legtöbb  magas  CBD-tartalmú  olaj
szinonimája annak, amit szemétnek nevezünk, mert tudjuk, mi a különbség a kiváló minőségű
olajok között.  olaj  és gyakorlatilag minden más.Tényleg az a legjobbegyszerűen készítse el
saját olaját, amikor csak lehetséges.Szerezd meg a bimbót a gyógyszertárakból, vedd meg a
legjobbat, ami náluk van, aztán készítsd el az olajat, igazából semmi.Jómagam nem venném
meg senkitől az olajat, mindig magam készíteném.Ön a saját minőségellenőrzője akar lenni,
nem akar senkitől függeni.Ha tud egy csésze kávét vagy mojitót készíteni, akkor az olajat is
elkészítheti.JB

„Öt laboratóriumot ismerek, akik SOHA nem láttak „96%-os THC” olajat… Senki.Több ezer teszt
az elmúlt 5 évben.Semmi közel sem – még akkor is, ha a laboratóriumi szakemberek minden
erejükkel  megpróbálnak  összehasonlítani  egy  mintát…  A lehető  legtisztább  88%+.És  ezek
profik, akiknek kimerítő források állnak a rendelkezésükre.” Phil

--  Ez  csak  azt  bizonyítja,  hogy  nem  az  előállítható  legerősebb  olajokat  tesztelték,  semmi
mást.JB

"Omg, mennyi ellentmondó megjegyzés, annyira össze vagyok zavarodva?!?!" Diana

-- Meghallgatnám azokat, akik tudják, mit csinálnak és mondanak.Rajtad múlik, hogy ki legyen
az.JB

– Ez egy jó megjegyzés, amit JB-nek teszel.Én elsősorban az Ön által közzétett információkra
és  tanácsaira  hagyatkoznék.Egyértelmű,  hogy  a  benzin  a  legelőnyösebb  (szemben  az
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alkohollal).Azt hiszem, az a zavaró, hogy Rick honlapján és a könyvében az indica használatát
javasolták, de az indica magasabb CBD-tartalmú, és fentebb azt mondod, hogy a kettő közötti
határ eltűnt.Egy olyan laikus számára, mint én, ez zavaró.Indica kontra Sativa.THC kontra CBD,
stb,  stb.Tehát  ha  valakinek  legalább  20%-os  THC-t  kell  választania,  akkor  ne  válassza  a
Sativát?Vagy  az  az  ötlet,  hogy  Indica-t  válasszunk,  de  magas,  legalább  20%-os  THC-vel
(függetlenül a CBD-tartalmától)?Kérem, tudjon tanácsot adni, hogy egy olyan kezdő, mint én,
tudjon segíteni a családtagoknak?” Jyoti

--  Igen,  indica  igen,  de  lehetőleg  a  leghatásosabb  és  legnyugtatóbbakat.A  magas  CD-s
propagandát  kezdték  használni  az  alacsony  minőségű  olajok  nyomására.Ráadásul  ideális
olajaink 95-98% THC-t tartalmaznak.Tehát ismét nincs annyi hely a CBD számára.Számunkra a
„hatékony és nyugtató” szavak sokkal fontosabbak, mint a „magas CBD”. JB

„Rendben,  létrehozhatunk  egy  törzset  vihogás  nélkül?A  férj  hajnali  3-kor  kuncogva
öregszik.Lol.” Bogáncs

„Olvastam  olyan  tanulmányokat,  amelyekben  tiszta  THC-t  injektálnak  in  vitro  rosszindulatú
sejtekbe, és azok apoptizálódnak.Nem láttam ilyen kutatást a CBD-vel kapcsolatban.Számomra
úgy  tűnik,  hogy  a  CBD-megközelítés  alig  több,  mint  egy  módja  annak,  hogy  az  emberek
hasznot húzzanak a kannabinoid gyógyszerekből azáltal, hogy rájátszanak az emberek THC-től
való alaptalan félelmére,  és népszerűsítik  a kannabisz előnyeit  a  „szörnyű,  addiktív,  erősen
kiváltó THC” nélkül. A kenderolaj BIZONYÍTOTT teljesítményével pénzt keresni, vagy a CBD-t
olyan csodaként népszerűsíteni, amely hála istennek az iszonyatos THC ellentéte, az őrültség
és  az  átverés  szaga  kihasználása.Nem  azt  mondom,  hogy  a  CBD-nek  nincsenek  előnyei,
például helyileg, de a kutatásból egyértelműen kiderül, hogy a THC a leginkább gyógyhatású.A
tilalmazóknak  könyörögni  és  a  CBD-re  összpontosítani  nagy  rossz  szolgálat.Hogyan
magyarázná,  hogy  a  kutatást  egy  alacsonyabb  rendű  vegyületre  kell  összpontosítani?Ez
nonszensz.” Cory

„Igen, a CBD minden bizonnyal képes leküzdeni az áttétes rákot.Főleg, ha a Rick Simpson Oil
része, aminek 95-98%-ban THC-t kell tartalmaznia.Ez azt mutatja, hogy a CBD-k jelentősége
valószínűleg  nem  olyan  hatalmas,  mint  ahogy  bemutatják.De  reméljük,  egy  napon  az
orvostudósok is elkezdik tesztelni az RSO-t.Ha követik az olaj előállítására és felhasználására
vonatkozó  utasításainkat,  ugyanolyan  nagyszerű  eredményeket  érnek  el,  mint  mi.Ha  nem,
akkor nem.Ennyire egyszerű." JB

A Rick Simpson Protokoll
– Kezdje az embereket csekély adagokkal, akkora, mint fél szem száraz, rövid szemű rizs.Bár
az olaj  ártalmatlan,  a kezelés megkezdői számára a kevesebb jobb,  mint a több.Kezdetben
nyolc óránként vegyen be egy apró cseppet ebből a csodálatos anyagból, majd négynaponta
rendszeresen növelje az adagot, és hamarosan nő a toleranciája.Ha a személy azt mondja,
hogy nem érezte a hatását, vagy csak enyhén érezte, akkor ezt jó adagnak tartanám egy kezdő
számára.Csak  egy  kis  gyógyszert  szeretne  bevinni  a  rendszerükbe,  hogy  elkezdhessék
megszokni.

Soha nem tudhatja pontosan, hogyan fog reagálni a személy, ezért lassan haladjon tovább, és
négynaponta növelje az adagot, amíg a beteg 24 óránként összesen egy grammot be nem tud
nyelni.Amint a páciens hozzászokott az olaj használatához, ennek legjobb módja az, ha nyolc
óránként  körülbelül  egyharmad  gramm  adagot  vesz  be,  miután  megszokta  az  olaj
használatát.Ennek ellenére szeretném emlékeztetni a nehézségekkel küzdőket, hogy az adagot
lassabban  is  lehet  emelni,  de  a  legjobb  eredmény  érdekében  a  lehető  leggyorsabban  kell
bevenni.
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Ezeket  az  adagolási  utasításokat  ajánlja  Rick,  ha  a  beteg  elég  gyorsan  ki  tudja  építeni  a
toleranciáját.Ha ezt a protokollt betartják, sok beteg három hét alatt elérheti azt a pontot, hogy 8
óránként  egyharmad  grammot  nyeljen  le.Átlagosan  azonban  a  legtöbb  betegnek  általában
négy-öt hétbe telik, mire be tudja nyelni ezt a mennyiséget adagonként, majd folytathatja a napi
egy gramm szedését, amíg meg nem gyógyul, vagy állapotát nem sikerül kontrollálni.

Rick szívesen szállítja ezt  a gyógyszert  műanyag fecskendőben, amelyen nincs tű, ehelyett
csak egy kis nyílás van, amin keresztül ki lehet préselni az olajat.Azt mondja, hogy az olaj ilyen
módon  történő  adagolása  megkönnyíti  a  páciens  számára  az  adagok  mérését,  és
megakadályozza, hogy idegen anyagok szennyezzék a gyógyszert.

A  legtöbben  úgy  tudják  a  legegyszerűbben  megérteni,  hogy  mekkora  mennyiséget  kell
bevenniük, ha összehasonlítják valamivel, például a rövid szemű száraz rizzsel.A kezdő adag
körülbelül fele akkora, mint egy ilyen rizsszem, vagy körülbelül egy nyolcad hüvelyk hosszú, ez
a mennyiség körülbelül egynegyed cseppnek felel meg.Egyes esetekben a nagyon alacsony
toleranciával rendelkezők azt is tapasztalhatják, hogy ez túl sok lehet ahhoz, hogy kényelmesen
kezeljék az elején, így ha kell, még kevesebbel is kezdhetik.

Az  ekkora  adagokat  naponta  háromszor  kell  bevenni,  kora  reggel,  délután  közepén  és
körülbelül egy órával a beteg lefekvés előtt.Egy kezdőnek nem kell mást tennie, mint egy fél
szem száraz rizsnek megfelelő mennyiséget kinyomni a műanyag fecskendőből, és ennyi az
adag.Annak ellenére, hogy nagyon csekély mennyiségről beszélünk, és nem árt a betegnek,
hatásossága miatt ezt az anyagot tisztelettel kell használni.

Négy nap elteltével ennél az adagolásnál azután megduplázódik olyan adagokra, amelyek egy
rizsszem  méretével  megegyeznek,  vagy  olyan  adagokra,  amelyek  körülbelül  egynegyed
hüvelyk hosszúak, ha a fecskendőből kinyomják.Ezután négy nappal később az adagot ismét
megduplázzák, és ezt négynaponta folytatják, amíg a beteg adagonként tizenhat szem rizsnek
megfelelő mennyiséget be nem tud nyelni.Ez a mennyiség körülbelül nyolc-kilenc csepp olajnak
felel meg adagonként, ami nagyjából egyharmad gramm.

Egy  milliliter  valamivel  több,  mint  egy  gramm,  így  ha  a  betegek  kívánják,  ezt  a  mérést
használhatják az adag meghatározásához.Ekkor a betegek általában addig folytatják ezt  az
adagot,  amíg el nem érik a kívánt hatást egészségügyi állapotukkal.Lesznek olyan betegek,
akik nem tudják ilyen gyorsan növelni az adagot,  de Rick arra buzdítja őket,  hogy a lehető
leggyorsabban vegyék be, hogy az olaj enyhítse a szenvedéseit.Ráadásul lesznek olyanok, akik
gyorsabban tudják bevenni ezt a gyógyszert, és Ricknek nincs ezzel semmi gondja, amíg a
betegnek  kényelmesebb  a  gyorsabb  szedése,  ez  egyszerűen  azt  jelenti,  hogy  sokkal
gyorsabban meggyógyulnak.

A valóságban Rick úgy érzi,  hogy a betegeknek a saját  komfortzónájukban kell  maradniuk,
amikor ennek a gyógyszernek a használatáról van szó.De továbbra is úgy gondolja, hogy aki
súlyos betegségben szenved, ne játsszon ezzel az anyaggal, mert ha nem veszik megfelelően,
előfordulhat, hogy nem tudja legyőzni azt az állapotot, amelyet kezelni szántak.

Mivel ez a gyógyszer nagyon biztonságos a használata, általában nem mérjük ki pontosan az
adagokat, de aki szereti a pontos mérést és a megfelelő pontosságú mérleget, az az első négy
napon  körülbelül  napi  háromszori  0,01  g-mal  kezdje.Ezután,  ha teheti,  duplázza  meg négy
napig 0,02 grammra, majd négy napig 0,04 grammra, négy napra 0,08 grammra, 0,16 grammra,
majd 0,32 grammra.Ez lenne az ideális adagolási rend azok számára, akik gyorsan le tudják
nyelni ezt az anyagot.

Ha kiváló minőségű indica bimbótörzseket használhat, akkor a keletkező olaj rendkívül nyugtató
hatású lesz.Ez az olaj hatása akkor lesz, ha az igazi „Rick Simpson Olajt” állította elő, és nincs
miért  aggódni.A betegek  egyszerűen  elalszanak,  és  végül  felébrednek.Néhányan  az  elején
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kissé megkövültnek érezhetik  magukat,  de sértetlenek lesznek,  és általában egy órán belül
felkelés  után  elmúlik  az  álmos  érzés.Ha  az  olajat  sativa  kenderfajtákból  állítják  elő,  akkor
gondokra és hosszan tartó energizáló sativa magasra kell számítani.Nem akarja, hogy olyan
súlyos  betegségekben  szenvedők,  mint  a  rák,  megpróbáljanak  olajat  szedni  ezekkel  a
hatásokkal,  és  a  beteg  ne  részesüljön  a  gyógyászati  előnyökben,  amelyeket  egy  jó  indica
nyújt.Nem  mindenki  szereti  a  magasban  lenni,  és  gyógyászatilag  nem  az  a  lényeg,  hogy
túlságosan  megkövesd  ezt  az  anyagot.De  bizonyos  esetekben,  amikor  a  betegek  élete
veszélyben van,  a nagyobb adagok beadása lehet  az egyetlen dolog,  ami megmentheti  az
életét.

A lényeg az, hogy naponta háromszor kerüljön a gyógyszer a betegbe.A páciens egyszerűen
ráhelyezheti az ujjára, majd lekaparhatja a fogáról.Ezután igyon egy pohár hideg vizet vagy teát,
és  könnyen  le  kell  nyelni.Egyes  törzsek  olyan  kivonatot  hoznak  létre,  amelynek  íze  nem
kellemes,  de  ez  könnyen  kezelhető.Egyszerűen  helyezze  a  betegek  adagját  egy  kis  darab
kenyérre, hajtsa rá, majd dugja a szájába, és igyon vizet.Ugyanezt meg lehet tenni banán vagy
más típusú gyümölcs használatával is.Az ötlet az, hogy a lehető leggyorsabban bejusson az
olaj a páciensbe, de Rick továbbra is szereti látni, hogy a beteg a komfortzónájában marad.

Mindenki más, és a gyógyszerrel szembeni toleranciánk személyenként változik, ezért ügyeljen
arra, hogy a beteg jól érezze magát a bevitt mennyiségben.Sok súlyos betegség esetén fontos,
hogy a betegek gyorsan bevegyék ezt a gyógyszert, így nagyobb esélyük lehet a túlélésre.Mint
már említettem, bár az olaj  ártalmatlan,  ha túl  sokat  fogyasztanak,  a betegek gyakran nem
szeretik az élményt.Tehát lassan emelje fel az adagot; így kényelmesebbé válik a használata.

Mégis,  ahogy mondani  szoktuk,  az agresszív betegségeket  agresszíven kell  kezelni,  így ha
valami életveszélyes lenne, akkor a lehető legrövidebb időn belül annyi kivonatot nyelek be,
amennyit  csak  bírok.Szerintem  érdemes  felkészülni,  így  aki  teheti,  mielőbb  kezdje  el
hozzászokni az olaj hatásához, mert akkor tudni fogja, mire számíthat, ha nagyobb adagokat
kell bevennie.

A szokásos kezelés a szervezet jó egészségi állapotának helyreállításához 60 gramm kiváló
minőségű olaj, amelyet három hónapon belül elfogyasztanak.Azok számára, akik kemoterápiát
és sugárkezelést kaptak, jó ötlet a lehető leghamarabb bevenni 120-180 gramm olajat.Általában
60 g-mal meg lehet gyógyítani egy súlyos rákot,  de azok számára,  akiket az egészségügyi
rendszer  károsított,  gyakran  többre  van  szükség  ahhoz,  hogy  megakadályozzák  a  rák
kiújulását, és helyreállítsák a kezelések által hátrahagyott károkat.

Ha a  beteg ismét  egészséges,  csökkentheti  az  adagot  havi  egy-két  grammra,  vagy annyit,
amennyit a beteg beszív; a mi szempontunkból minél több, annál jobb.Ne hagyja ki a fenntartó
adagokat,  mivel  ezek  fontosak  az  egészség  megőrzéséhez.Egy  gramm  havonta  vagy  egy
csepp napi munka után este nem hangzik soknak, de Rick szerint ennek kelleneelég ahhoz,
hogy szervezete egészséges legyen.

Ezen kívül szereti, ha a betegek más természetes dolgokat is használnak, például almamagot
és búzafüvet az olajos kezeléshez.Tapasztalataim szerint kendermagot (és tömjént, mirhát és
komlót) is ennének a betegek, mivel a benne található olaj nagyon tápláló és jótékony hatással
van a szervezetre.

Rick  azt  is  hiszi,  hogy  a  betegeknek  meg  kell  próbálniuk  testük  pH-értékét  a  lehető
leggyorsabban megemelni, például görögdinnye vagy citromlé stb.Azt mondja, ez a legnagyobb
jelentőségű, és ezzel sokkal nagyobb esélye lehet a betegnek a túlélésre.

A betegeknek emellett több nyers gyümölcsöt és zöldséget kell fogyasztaniuk, és kevesebb húst
kell  fogyasztaniuk,  különösen  a  feldolgozott  fajtákat,  amelyek  több  méreganyagot
tartalmaznak.Rick erősen hisz a facsarógépek használatában, és úgy érzi, hogy a nagy adag C-
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vitamin is nagy hasznot hoz.

Ez a Rick Simpson protokoll, és ez az oka annak, hogy a neve örökké ismert lesz.Valószínűleg
minden  idők  legfontosabb felfedezése,  és  annak jótékony hatását,  amit  ez  az  ember  adott
nekünk,  nem  lehet  túlbecsülni.Mit  ér  a  modern  orvostudomány  és  technológia,  ha  nem
működik?Ha eredményeket szeretne látni, próbálja ki Rick gyógyító módszerét.

Kritizáltak  minket  amiatt,  hogy ezt  az  olajat  mindenre gyógyírnak nevezzük,  de mi másnak
nevezhetnénk azt az anyagot, amely sikeresen alkalmazható oly sok egészségügyi probléma
kezelésére?Egyesek úgy gondolják, hogy a mindent gyógyító szavak azt jelentik, hogy ez az
olaj  örök  életet  biztosít,  de  Ricknek  nem ez volt  a  célja.Minden  bizonnyal  ez  a  gyógyszer
meghosszabbíthatja  az életét,  és sokkal  tovább élhet  a használatával,  ez nem kétséges.Ez
azonban nem jelenti azt, hogy örök életet biztosít.

Ez az olaj még mindig nem legálisan elérhető a legtöbb számára, ezért nagyon hosszú időbe
telik, amíg meghatározzák, hány hozzáadott évet tud biztosítani.Egyelőre nem tekintjük ezt a
gyógyszert a halhatatlanság elixírjének, és szilárdan hisszük, hogy nem tesz golyóállóvá.Ennek
ellenére, ahogy Rick mondja, ha valaha is megtaláljuk a halhatatlanság kulcsát, biztos benne,
hogy a kender fontos összetevője lesz.

Kérjük,  ne  gondolja,  hogy  amikor  használja,  nem kaphat  vírust.Még mindig  elkaphat  olyan
dolgokat,  mint  az  influenza,  de  hatásai  jelentősen  csökkenthetők,  és  sokkal  gyorsabban
felépül.Világjárvány vagy hasonló eset esetén, ha lenyeli vagy már fogyasztja azt a csodálatos
olajat,  amelyet  ez  a  növény  nyújthat,  a  túlélési  esélye  határozottan  megnő."  Jindrich
Bayer,Phoenix Tears: Rick Simpson története,az első két kiadás epilógusa

„JB, lenne egy kérdésem, a bátyám rákos, kivették a gyomrát (gyógyintézet), majd kemoterápiát
adtak neki, ami több rákot produkált annyira, hogy nem tud semmit enni, még folyadékot sem,
kihányja.Aztán végre megszereztem neki a gyantát; az újom elkészítette, de az állaga kicsit
sűrű  (lásd  a  fotót).De  ő  adta  és  veszi.Az  elzáródás  a  bél  felső  részén  van,  a  rák
növekedése.Szuperszáraz a szája, mivel morfiumot is szed az erős fájdalmak miatt.Végül ivott
egy kis folyadékot, de kétszer hányt folyadékot, és nem harmadszor volt vér.2 hetet adtak neki
az orvosok és hazaküldik.Mit tehetek???Kérem, segítsen, 11 gramm gyantája van egy ¼ font
fehér  özvegy  törzsből.Kérem,  segítsen  nekem megtalálni,  hol  tudok  valódi  RSO-t  szerezni,
amely  megfelel  az  összes  követelménynek.Kaliforniában,  Los  Angelesben  vanés  El
Salvadorban  vagyok.Ez  egy  nagyon  nehéz  helyzet,  és  innen  nem  sok  mindent  tudtam
tenni.Néhány  tanácsot  kérek."  Ricardo
--  Nos,  minél  előbb  kezdi  el  fogyasztani  az  olajat,  remélhetőleg  hamarabb  javul  az
életminősége.Mondd meg neki,  hogy tegye be a gyantát  130°C-ra (266°F)  beállított  sütőbe
körülbelül egy órára, majd kezdje el fogyasztani.Jó kis adagokkal kezdeni, de amikor a betegek
morfiumot  kapnak,  több  olajat  és  kevesebb  morfiumot  adhatnak  nekik.Az  első  néhány  nap
trükkös lehet az interakciók miatt.Üdvözlettel: JB

„Csak tudatni akarok mindenkivel, hogy az első adag étolajom anyámnak nagyon jól sikerült, és
jó  4/5  grammot  kaptam  vissza  egy  uncia  kiváló  minőségű  bimbóból!A Hold  felett  az  első
próbálkozásommal.És  higgyétek  el  srácok,  tényleg  olyan  egyszerű,  mint  egy  kávét  főzni!
Szeretünk Rick.......” Mark

Tömjén és mirha
„A tömjén nagyszerű kiegészítője a kannabiszolajos kezelésnek.Belsőleg és helyileg is.Ha olyan
helyen élsz, ahol nem kapható kannabiszolaj, gondolj a tömjénre, az is csodákra képes.Keresse
a legerősebb és legnyugtatóbb típusokat, amelyeket csak találhat.”JB
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„Kipróbáltam helyileg a tömjént, ami segít leküzdeni a fájdalmat.:)” Carole

„A Young Living Essential Oils tömjénolaját használtam Rick Simpson Phoenix Tears-ével.Apám
10 órát bírt fájdalom nélkül… 4-es stádiumú rákos volt, és úgy járkált, mintha semmi baja nem
lett volna.” Kagylós

„A tömjén sok mindenre kiváló.A bőrömön lévő napfoltokra használom, minden nap az arcomon
uborkával  keverve  tonikhoz  illóolajos  lemosás  után.Ezért  nézek  ki  olyan  fiatalnak  65
évesen.LOL!Vicceltem.negyvenkét  éves  vagyok.De  tisztességes  bőröm  van,  mivel  nem
használok semmilyen parabént vagy vegyszert.” Dania

„A gyógynövényboltokban keresse másik nevén, Boswellia.Alapvetően ugyanúgy működik, mint
az Advil, de jobban.” Sharon

„Van egy régi gyógymód, amelyhez tömjén, mirha, olívaolaj és kannabisz kell.Fény a mirhára!!
Csodákat tesz a cukorbetegek számára helyileg és belsőleg is!” Brian

„Minden, ami a természetben nő, gondoskodhat rólunk.Mindezen dolgok szintetikus változatai
bizonyulnak károsnak.Mindezek a növények (tömjén, mirha, levendula, szegfűszeg, borsmenta
stb.), különösen az őshonos övezeteik ősi növényei éveket töltöttek azzal, hogy tökéletesítsék a
ragadozók  és  a  környezeti  aggályok  elleni  védőanyagaikat,  és  ezeket  a  dolgokat  fel  lehet
használni arra, hogy ne csak kezelj, de gyógyíts!" Wendy

„Azt  jósolta,  hogy  egy  újabb  évtizedben  az  orvosi  kannabisz  engedélyezett  használata
mindenféle  állapot  esetén központi  jelentőségű lesz,  mivel  olyan gyógyszereket  készítenek,
amelyek úgy működnek, mint a THC, de nem tartalmaznak olyan hatóanyagot, amely „nagy”
hatást  gyakorol  a  betegekre.Mechoulam  nem  korlátozta  érdeklődését  a
kannabiszra.Kutatásokat  végzett  a  levonával,  a  héber  tömjén  vagy  Boswellia  sacra  szóval
kapcsolatban,  amelyet  tömjénként  használtak  a  jeruzsálemi  Szent  Templomban.A  Héber
Egyetem  vegyésze  akkori  PhD-hallgatójával,  Arieh  Moussaieff-fel  együtt  kimutatta,  hogy  a
közel-keleti  tömjén egyik fő összetevője csökkenti  a  szorongást,  és antidepresszáns hatású
egereken.

„A  Talmud  úgy  említi  a  Boswellia  gyantát,  mint  a  borba  tett  bájitalt,  amely  „elaltatja  az
érzékeket”, hogy [a halálra ítéltek] ne aggódjanak...Ez [eredményeik] biológiai alapot biztosít a
mélyen  gyökerező  kulturális  és  vallási  hagyományokhoz.”http://www.jpost.com/Health-and-
Science/The-world-is-going-to-pot-352563
-- A kannabiszolaj és a tömjén gyógyhatása nagyon hasonló.Egyszerűen adjon hozzá kiváló
minőségű tömjént (boswellia sacra) az étrendjéhez, vagy fogyasszon naponta háromszor (150
mg naponta  háromszor  kevésbé  súlyos  állapotok  esetén  és  300  mg  vagy  több  súlyosabb
betegségek és fájdalom stb. esetén). Vagy követheti ugyanazt a protokollt és ugyanazokat az
adagokat használja, mintha az RSO-t használná.A tömjén is képes megjavítani a szervezetet a
DNS-szinttől  kezdve,  és  képes gyógyítani  a  rákot  és  sok más „gyógyíthatatlan”  betegséget
is.Ezt is jó tudni szerintem.JB

„Nagyon  dühös  vagyok,  amiért  tegnap  elrontottam  az  Achilles-ínomat.Nincs  több  5  ezer
heverőalig jár.Van valakinek valami tanácsa a mielőbbi gyógyuláshoz?” Jenna

--  Sok  olaj  helyileg  és  belsőleg  is.Adjunk  hozzá  tömjén-  és  szegfűszegolajat  egy  erős
kannabiszkenőcshöz, vagy a shea vaj/kókusz/kendermagolaj keverékéhez.Mint mindig, a 20-
30%-os THC kenőcs működik a legjobban.Élvezze a kezelést.JB

„Tiszta  boswellia  freana illóolajat  szedtem a  IV.  stádiumú epevezetékrák  kezelésére,  amely
tüdőbe és csontokba metasztatizált, és a májam 2 hónap elteltével már normálisan működik,
nincs  elzáródás,  és  megfordítottam  a  diagnózisomat,  mely  szerint  9  hónapig  élek.  ,  és  a
májamon  a  daganatok  zsugorodnak  és  egy  haldoklik!!Még  mindig  nagyon  érdekel  a
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kannabiszolaj,  de  kemoterápiát  is  végeztem,  hogy megállítsam a terjedést,  és  tudom, hogy
amint  a következő hónapban véget  ér  a kemoterápia,  minden erőmmel meg akarom ütni  a
testemet.Megvettem a könyvet, most már csak tudni kell, hogyan kell elkészíteni az olajat, és
kérni kell valakit, aki segít nekem. Sára

– Megállok köszönni. Még mindig megy, július 17-én 1 éve, hogy elkezdtem a napi 1-2 ml-t, az
életem teljesen megváltozott, és már majdnem 200 fontnál vagyok, pontosan 9 kiló van hátra.
0,5 ml  naponta  és 87% THC és 4% CBD 1 ml naponta.  És  tömjén,  mirha és  gyümölcslé.
MŰKÖDIK AHOGY ISMERED JB,  csak tudatni  akartam veled,  hogy  még mindig  megyek!”
Számla

„Tömjént  használok  mirhával  a  Hashimoto-hoz,  és  működik!  Kár,  hogy  nem  tudok  olajat
szerezni ott, ahol élek, mert illegális.” Cynthia

„Három  napja  kezdtem  el  ezzel  foglalkozni,  miután  hallottam  egy  lányról,  akinek
összezsugorította  az  agydaganatát,  és  kétóránként  csak  egy  cseppet  a  nyelvére  tettem.
Lindsay

„Néhány  éve  teszek  tömjént  kapszulákba.  Azokban  az  időkben,  amikor  nem  tudtam
biztonságosan hozzáférni a kannabiszolajhoz, a tömjént önmagában szedtem a rák kezelésére
(kemoterápia vagy sugárkezelés nélkül). Amikor nem volt nálam az RSO, és észrevettem, hogy
foltok kezdenek megjelenni, csak néhány csepp szent tömjént tettem közvetlenül a bőrömre, és
figyeltem, hogy a foltok néhány napon belül eltűnnek. Teljesen ledöbbentem! Évek óta mesélem
az embereknek.Még mindig el kell végeznem egy kolonoszkópiát (amikor biztosítást kapok a
CO-ban),  hogy megnézzem, eltűnt-e a fő daganat.  Rák vagy sem, folytatom, amit  csinálok,
ahogy az onkológusom javasolta (egy életen át). Csodálkozik!” Lisa

"Néhány hónapig naponta kétszer tömjéngyantát tettem a kutyám eledelébe, és egy grapefruit
méretű daganat eltűnt." Karen

„FRANKINCENSE – azt mondják, hogy csökkenti a daganatokat, és lassítja, ha nem leállítja a
rák progresszióját.  Tudom, hogy csökkenti  a  daganatokat.  Láttam, hogy a golflabda méretű
daganatokat semmivé teszi!” Tamara

"Néhány  éve  ezt  a  módszertanom  szerves  részévé  tettem,  a  copaiba-  és  a  citromfűolajjal
együtt, az eredmények teljesen elképesztőek. Köszönöm, hogy megosztottad JB-vel." Mark

"Az egyik ok legalább az, hogy videókban és blogbejegyzésekben azt mondják nekik, hogy a
tömjénolaj  boswellinsavat tartalmaz – a tömjéngumi gyanta daganatellenes hatóanyagát.  De
nem így van, és az egyszerű ok az, hogy a boswellinsav sok túl nehéz molekula ahhoz, hogy
illékony  legyen.  A  tömjéngumi  gyantában  számos  boswellinsav  található,  amelyek
molekulatömege 450-500 között van. Az illékony molekulák – amelyek képesek elpárologni –
molekulatömege azonban 300 alatti."
--  Ezért  javaslom,  hogy  rágja  meg  a  tömjént  és  a  mirhagyantát,  és  ne  fogyasszon  olyan
illóolajokat, amelyek (remélhetőleg/állítólag) tömjénből és mirhából készültek. JB

"A tömjénolaj egy hét alatt segített megszabadulnom a Bell's Palsy-tól! A legjobb kezelés, amit
valaha kaptam, "legális" volt." Jason

"Négy  hónapja  használtam  a  Frankincense-t,  az  Ylang  Ylang-ot  és  néha  a  Clary  Sage-et
Justinon rohamokra, és javulást tapasztaltam. Amikor elkezdtem, napi három rohama volt, és ez
napi egyre csökkent, és néha két-három nap rohammentes.Olvastam, hogy Angelica is segít a
rohamok kezelésében. A neurológusa mindenért van, de nincs valódi tudása vagy bármilyen
protokollja. Úgy tűnik, az aromaterapeuták nem ismerik túlságosan a használatát. illóolajok a
rohamok kezelésére is. Úgy tűnik, belélegzés és hígított helyi alkalmazás működik, de jó lenne

- 21 -



egy kis útmutatás. Megtanultam kemény úton, biztosan vannak olyan olajok, amelyeket el kell
kerülni,  mint  minden  kámforvegyületet  (rozmaring,  eukaliptusz,  tüske)  levendula,  spanyol
zsálya) vagy tujon, valamint néhány más." Judy

"A választott mentőgyógyszerünk őszinte. A polcon tartom, és MCT-olajjal hígítva használom.
Ugyanaz a hordozóolaj, amelyet a Rae szájon át CO-val használ.
Egy-két szippantás az orr alatt, majd a fül hátsó részén, a halántékon, a nyakon, a csuklón és a
lábfejen. Ez az eddigi legjobb mentőszer. Gyors és hatékony, de minden tájékoztatás mellett;
nem minden alkalommal." Mark

„A tömjénolaj a Boswellia serrata fák gyantájából származik. Néhány aromaterápiás olaj, parfüm
és  bizonyos  típusú  füstölők  tartalmazzák  ezt  az  olajat.  Az  ayurvédikus  gyógyászat,  India
hagyományos  egészségügyi  ellátása  szintén  tömjénolajat  használ  számos  betegség
kezelésére.  A  Memorial  Sloan-Kettering  Cancer  Center  szerint  a  nyugati  orvoslásban  a
tömjénolaj  gyulladáscsökkentő tulajdonságai miatt  érdekes. Lehetséges néhány mellékhatás,
de az MSKCC megjegyzi, hogy a tömjénnek kevesebb negatív hatása van, mint a gyulladásos
állapotok  kezelésére  szolgáló  gyógyszereknek,  például  a  szteroidoknak  és  a  nem  szteroid
gyulladáscsökkentőknek.

A Physicians'  Desktop  Reference  szerint  a  tömjénolaj  bevétele  esetén  gyomor-bélrendszeri
mellékhatások  léphetnek  fel.  Ezek  közé  tartozik  a  gyomorpanaszok,  hányinger,
gyomorfájdalom, égő érzés vagy kellemetlen teltségérzet. A tömjénolaj a gyomorrontást vagy a
gyomorfájdalmat is súlyosbíthatja.

A tömjénolajnak  vérhígító  hatása van,  és  növelheti  a  kóros  vérzés kockázatát,  amint  azt  a
Marylandi  Egyetem  Orvosi  Központja  megállapította.  Ez  elsősorban  a  véralvadási
rendellenességben  szenvedőket  érinti,  vagy  azokat,  akik  gyógyszereket  vagy  más,
véralvadásgátló hatású gyógynövényeket szednek, mint például warfarin,  heparin, ibuprofén,
aszpirin vagy ginkgo biloba.  Bárki,  aki  műtétre vagy fogászati  beavatkozásra készül,  hagyja
abba a tömjénolaj szedését.” Shelley

Tömjén- és mirhagyanták feldolgozása
Fagyasszuk le a tömjént, törjük össze mixerben, mint jégkockákat (pár másodpercig nagyon
nagy sebességgel), majd öntsünk nagyon forró (100°C) olívaolajat a porra. Hagyja keveredni,
mint egy koktélt, körülbelül 3 percig. Öntse az olajkeveréket egy üvegbe, és hagyja állni néhány
napig, válassza szét a rétegeket, és megkapja a tömjénkivonatot. Adjunk hozzá mirhát, ha van
– dolgozzuk fel ugyanúgy – fagyasszuk le, törjük össze, adjunk hozzá forró olajat, hagyjuk ülni,
válasszuk szét.

Ezután  adjunk  hozzá  kannabiszolajat  a  tömjén,  mirha  és  olívaolaj  keverékhez.  Naponta
háromszor is fogyaszthatod. Kendermag olajat is adnék hozzá, külön, és ezzel masszíroznám a
lábamat. JB

Cannabis dohányzás
„A 28 éves barátomat ma megműtötték mellrák miatt, azt mondják, a rákot eltávolították, de még
mindig  kemoterápiát  akarnak  végezni  rajta.Korábban  beszéltünk,  és  mondtam  neki,  hogy
tagadja meg a kemot és az igazságotvegyük az RSO-t.Ebben igazam van?A Phoenix Tears-en
olvasottak  alapján  úgy  gondolom,  hogy  ez  helyes,  de  szeretném  a  segítségeteket
megválaszolni.Kösz." Justin
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--  Szép volt,  Justin.Nincs  kemoterápia  vagy szkennelés.A műtét  felesleges volt.Fogyasszon
meg  120-180  g  olajat  a  következő  hat  hónapban,  és  kövesse  az  oldalunkon  található
utasításokat.JB

„Képzeld el, hogy meg akarod tanítani az embereket a nadrág viselésére...Könnyűnek tűnik.Mi
lenne, ha az emberek minden nap SMS-t küldenének neked, és megkérdeznék, hogyan vegye
fel a nadrágját?(súlyosbító) Olyan ez, mint a disznóság napja!Ha felveszem a nadrágomat és jól
csinálom,  akkor  így  fogom  megmutatni  valaki  másnak.Lehet,  hogy  nevetek  azokon,  akik
megpróbálják felvenni a nadrágjukat hátrafelé, és azt mondják: „Hé, persze jól passzolnak, de
ez  nem  változtat  azon  a  tényen,  hogy  hátrafelé  vannak!(Khris  Krossnak  működött.)  JB
egyszerűen elmondja nekünk,  hogy mi működik,  és nem mondja el  másképpen,  mert  nincs
szükség más módszerekre.Kövesse az utasításokat, vagy sétáljon hátrafelé nadrággal, de ne
haragudjon JB-re, amikor rájön, hogy csak a helyes utat mutatta meg!Nem próbálunk szöveget
megváltoztatni egy könyvben, csak más könyveket keresünk!” Csád

-- Köszönöm, Chad, ez nagyszerű magyarázat volt, és igen, igazad van.Az RSO-gyógyászat
egész  kérdése  annyira  sértően  egyszerű,  hogy  valójában  még  bonyolultabbá  teszi.Túl
egyszerű, hogy az emberek elhiggyék, nevezetesen, amikor nem tudják maguk kipróbálni  a
gyógyszert, és csak olvasniuk kell róla.

És az egész az, hogy az emberek élete forog kockán.Személyesen beszélek velük, látom a
fájdalmat az arcukon, ne kérdezzétek mit tesz velem ennyi év után.Számomra itt nincs sok hely
az improvizációra, nincs idő a hosszú bebop szólókra vagy a free jazzre.Ez egy masszív régi
idők  tizenkét  ütemes  blues,  és  tizenkét  ütem  hosszú.Rick  útmutatást  adott  nekünk,  hogy
kövessük, de mindenki fel akarja találni a kereket bizonyos egoproblémák vagy más emberi
gyengeségek miatt.

Erre csak annyit mondok, hogy először sajátíts el egy rizsfőzőt és egy ventilátort.Először az
RSO, majd a kannabisz gyógyszer minden egyéb (kevésbé hatékony) formája.Mert a potencia
számít.Minél erősebb és nyugtatóbb az olaj, annál jobb a beteg számára.Nem kell tesztelned a
belső állapotokat, először próbáld ki bőrbetegségeken, és nézd meg, hogy gyorsabban gyógyul-
e az igazi, nagyon erős és nyugtató hatású, 95-98% THC-t tartalmazó RSO-val, vagy bármi
mással, ez választ ad neked.Ezután tudja, hogy ugyanaz, ami a bőrén történik, a testében is
megtörténik, amikor beveszi ezt a gyógyszert.

Ha ezt megteszi, alapvetően elveszíti érdeklődését a kannabisz-gyógyszer kevésbé hatékony
formái iránt.Nem azért, mert bizonyos esetekben nem tudnak segíteni, hanem azért, mert miért
repülne másod- vagy harmadik osztályon, ha ugyanannyi pénzért repülhet az első osztályon, és
egyben gyorsabban és megbízhatóbban mentheti meg az életét?

Az RSO egy prémium gyógyszer,  és ahogy én nézem, a többi  nem prémium gyógyszer.És
prémium gyógyszert akarok, miért akarnék hígított gyógyszert az igazi helyett?Minél erősebben
nyugtató és hatásosabb az olaj, annál jobban működik gyógyszerként – és ez soha nem fog
megváltozni.” JB

„A legjobb  RSO a 95-98%-os  THC,  rendkívül  erős  és  nyugtató.Bármi  más,  mint  ez  (nyers
kannabisz,  gyümölcslevek,  ehető  termékek,  magas  CBD-tartalmú  olajok,  nem  dekarboxilált
BHO,  tinktúrák,  kenőcsök,  főzetek,  macerátumok,  nevezzük  így),  a  kannabisz-gyógyszer
kevésbé  hatékony  formája.Természetesen  a  kannabisz-gyógyszer  minden  formája  bizonyos
mértékig előnyös, de ne tegyük az életét a kannabisz-gyógyszer kevésbé hatékony formáira.”
JB
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Bőrbetegségek, égési sérülések, ekcéma stb.

„Vasárnap délelőtt 3. fokos olajos égési sérülést kaptam az ujjamon.Nagy hólyagok és nagyon
fájdalmas.Eszembe  jutott,  hogy  az  RSO-t  olvastam,  hogy  csodálatosan  gyógyítja  az  égési
sérüléseket,  ezért  kipróbáltam.OMG  emberek,  az  égési  sérülés  40  óra  alatt  teljesen
elmúlt.Egyáltalán semmi jele.Jó adagot alkalmaztam belőleRSO a hólyagokra, egy filé friss Aloe
Vera és egy kötszer.12 órával később megismételték.Nem kell a 3. jelentkezés.TE ROCK, RICK
SIMSON.” Bobbi

„Az  első  alkalom,  hogy  az  olajat  (kókuszolajba  öntve)  egy  idős  szomszéd  hátának  helyi
kezelésére készítettem.Mindenhol sebek voltak, amik erősen viszkettek.Az ágyi poloska kizárt,
így a rüh, bolhák, görkorcsolyák és hasonlók, mert máshol nem volt érintett, csak a hátán, és
nincs nyoma a lények tevékenységének az ágyán.Tudod mit csinált a fia???A matracot erősen
befújta  vegyszerekkel,  hogy  megszabaduljon  a  nem  létező  rovaroktól.Adtam  neki  egy  új
matracot, azzal az egyértelmű utasítással, hogy NEM permetezhető, az enyém kölcsönadtam
neki,  amíg  szüksége  van  rá.Kórházba  kellett  mennie  vérző  fekély  miatt,  és  amíg  ott  volt,
elmondta a háta problémáját, és tudod mit mondtak neki az orvosok???Mossa meg a haját és a
testét a tetvek ellen.Nincs tetűje.Szóval szerinted kire fogok hallgatni, hogy segítsek neki?Az
orvosok?NEM.Elkészítettem az olajat, kezeltem vele a hátát, és javulás és gyógyulás folyik.”
Michelle

„A menyem sertéskarajt sütött, és gyakorlatilag az első csülökig mártotta az ujjait a forró olajba,
és fehérek lettek, mint a főtt csirke.RSO-t kentünk rájuk, és a fájdalom körülbelül egy perc alatt
elmúlt,  naponta  kétszer  bevonta  őket  az  RSO-val.Nagyon  gyorsan,  néhány  nap  alatt
meggyógyultak, és egyáltalán nem volt bőrvesztés vagy hegesedés.Csodálatos, hogy most egy
keveset tartunk a konyhai hűtőben, így ha valaki megég (főleg a gyerekek) azonnal alkalmazzuk
az RSO-t, nem kell ilyen fájdalmat érezni, ha van egy természetes növény, amely gondoskodik
róla .” Debra

"Erős leégés esetén használtam.Remekül működött, láttam, hogy kevesebb mint egy hét alatt
begyógyítja  a  késes  sebet.A  halitózist  is  gyógyítja.Körülbelül  hat  hónapja  használom,  és
teljesen  elhagytam a  rohamok  elleni  gyógyszereket.Amikor  kifogytam egy  kisebb  rohamom
volt.Szerencsés  vagyok,  hogy  ilyen  gyógyszert  kaphatok,  idegfájdalmakra  is  ajánlom  a
használatát.” Jack

„Fakályhát használok melegítésre, így a csuklómon égési sérülések sok hidegebb hónapon át
kísértek.Tavaly  ősszel  egy  mély  leforrázás  volt,  még  nem  ébredtem  fel.Előtte  RSO-olajat
kaptam, ezért kentem fel, fedtem le az égési helyet, és két nap múlva a terület rózsaszínű,
tiszta folt lett, hólyagos vagy égett kép egyáltalán nem volt!100%-ban eladtam!” Janine

„Néhány  évvel  ezelőtt  közvetlenül  a  fejem  borotválkozása  után  kaptam  egy  kellemes
leégést.Másnap körülbelül 14 órát voltam kint a coloradói napon.Korábban kaptam már ilyen
csúnya leégést a fejemen.Az első alkalom hónapokig tartott a gyógyulásig, és egész idő alatt
szivárgott  és  fájt.Utoljára  kenderes  krémet  kentem  a  napégette  fejemre.3  nappal  később
egyszer hámlott, és utána teljesen meggyógyult.Cannabis a leégetteknek!” Nate

"Kérdésem van.Ismertek valakit, aki ezt használja övsömörre?Elég gyakran kapom őket, főleg
ha stresszes vagyok, és csak kíváncsi vagyok.Köszönöm." Trina

- Csak tegye az olajat a fájó helyekre, akár nyersen, akár tinktúrában, és a legjobb eredmény
elérése érdekében a beteg is egye meg az olajat.JB

„Az  ízületeim  felpörögnek  az  ujjaimon,  és  íme,  kenje  be  egy  kis  olajjal,  a  fájdalom
elmúlt.Megégettem magam az égési hordón a múlt  héten, 3 hüvelyk fekete, bugyogó bőr a
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csuklóm  belső  oldalán.Kis  mennyiségű  olaj,  kötszer,  két  nap  múlva  csodálatos  rózsaszín
bőr.Két nap múlva ismét alkalmazták, és meggyógyult...Köszönöm!!!" Janine

„Skót  reggel,  tegnap  este  beszéltem  a  húgommal,  és  azt  mondta,  hogy  meggyógyult!!!!A
gyógyszer meggyógyította az övsömörét.:) Azt mondja, csodálatosan érzi magát.Csak 100%-ig
biztos akartam lenni, mielőtt írok neked.Nagyon köszönöm a segítségedet.”

„A fiam és én is csak helyileg használtam az övsömör megjelenésének első pillanatától kezdve.
Nem újövsömör jelent meg, és más tünetet nem észleltek. Csoda." Matija

„RSO  stílusú  olajat  használtam  egy  boszorkányszemölcsre  az  arcomon.Két  applikáció
sebtapasszal letakarva, és már majdnem eltűnt!” Leslie

„2 szemölcsöt is eltávolítottam vele.Egész életemben a lábamon voltak." Michelle

„Használtam marihuánás olívaolajat égési sérülésekre és vágásokra, és néhány napon belül
meggyógyulnak.Soha  nem  láttam  ehhez  hasonlót.Tudom,  hogy  az  RSO  még  jobb  lenne.A
kannabisszal mindent kezeltek, mielőtt kormányunk kapzsi lett volna.” David

„Felmelegítettem az olajat, és összekevertem az arckrémemmel.Napi 2x használom és kb 2
hónapja.Azok a mély, mély pattanások, amiket régebben kaptam (tudod a fajtát, egy hét kell
ahhoz, hogy felszínre kerüljenek, és HATALMAS!) már nincsenek meg.A pattanások hegei is
elhalványulnak.Még azt is látom, hogy a bőr feszülni kezd!Vicces ez a bejegyzés, mert csak ma
vettem  észre  az  eredményeket!Ez  az  olaj  csodálatos,  és  az  arckrém  csak  egy  a  sok
felhasználás közül.Köszönöm Rick.” Jennifer

„Elég  jól  megégettem magam egy  kipufogócsövön,  és  tettem bele  egy  szőlőmag-kivonattal
átitatott kannabiszolajat, és kevesebb, mint egy hét alatt meggyógyult, alig volt fájdalom vagy
irritáció, és NINCS heg!” Daniel

„Égési sérülésekre használtam, és nem tudom megmondani, hol égtem meg.Nincs ijesztgetés
és semmi nyom.Fantasztikus.Egy hete volt égési sérülésem, és nem gyógyult be.Használtam
az olajat, és négy napon belül új bőröm lett.Egy héttel később nem tudom megmondani, hol
égtem meg.Király cucc." Clifford

„Igen, igen, meggyógyítottam égési sérüléseket RSO-val.És nincsenek sebhelyek!” Erin

"A fájdalom  szó  szerint  azonnal  eltűnik,  és  egy  napon  belül  a  gyulladás  elmúlik.Néhány
hónappal  ezelőtt  már  kezeltem  egy  égési  sérülést,  és  van  egy  másik,  amelyet  most
kezelek.Hetekkel, hetekkel felgyorsítja a gyógyulási időt.Milyen súlyos az égési sérülés, NINCS
IJELMEZTETÉS  és  NINCS  érzékenység  arra  vonatkozóan,  hogy  hol  égtem.Mindenre
használom az olajat, és mindenre gondolok.Nemrég készítettem egy adagot is, ami nem volt
olyan  minőségű,  amit  valaha  is  ennék,  ezért  szigorúan  helyileg  használják.Csináltam  egy
arckezelést,  OMGosh, csodálatos eredményekkel.Az RSO-t minden elképzelhető betegségre
használom.

„Sokszor félek egy bőrbetegségtől, hogy iszonyatos gyógyszereket kaptam közel 6 hónapig.Ó
meglepetés!Néhány héttel a kezelés után a bőröm ismét rossz.Ezt jó tudni.Szörnyű voltam a
gyógyszerektől,  szeszélyes,  száraz,  hámló  bőr,  izzadtam,  istenem,  szörnyű  volt.Nem  fogok
többet találkozni a dokival." Nikki

„Használtam  olajat  bőrfertőzésekre,  fejfájásra,  szúnyogcsípésre,  gombára,  alvásra  és
egyszerűen csak lazításra.Nagyon hasznos az 1utcasegédcsomag." Sylvia

„Kedves  uram,  öreg  hippi  vagyok  a  60-as  évekből,  és  Észak-Kaliforniában  élek.8-9  éve
hibertizáltak különféle Train Wreck-et és White Widow-t, kiváló eredménnyel.Láttam, hogy Rick
is használta a White Widow-t.Jelenleg egy Jason nevű hospice-beteget segítek Reddingben,
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Ca. lábadozáskor ki volt/van? Meghalok az MRSA utolsó stádiumában, ahogy régi orvosom, Dr.
Ronald Sand irányította...Elkezdtem neki olyan tinktúrákat készíteni, amelyeket négy hónappal
ezelőtt készítettem, és adok sütiket vízből bimbó- és vajkivonatig.

Egy  másik  termesztő  testvér  barátom,  akivel  a  Unity  Church-ba  járok,  éppen  három  hete
keresett fel a webhelyére.Elindítottam Jasont a „JOY GREASE”-n, és átment az első csövön,
most pedig a másodikon.Valamivel több mint egy hónappal ezelőtt a golyói akkorák voltak, mint
egy  nagyon  nagy  dinnye,  nagyobb,  mint  egy  softball...Amióta  megette  a  pékárumat,  és
egyenesen beveszi a „Magic Grease”-t, napról napra jobban van, és az ivarmirigyei majdnem
visszatértek a normál méretűre...Azt mondják, az MRSA-ra nincs gyógymód???

Jasonnak nagyon súlyos, nagy felfekvései vannak a hátán, mivel nem tud az oldalára vagy a
hasára feküdni.Most azt mondja, hogy enyhülnek, és amikor az orvosunk egy másik csapattal
megjelent a városban, mindannyian nem tudták megérteni, miért nem halt meg, vagy miért van
jobban.Még  nem  mondtam  el  az  orvosnak  a  kenderolajos  kezelésemről,  de  hamarosan
bármelyik nap...Nagyon szeretnék engedélyt az orvostól, hogy a sebeit most helyileg kezeljem
az Olajjal,  nem érted???Ha meg tudjuk állítani  az MRSA-t egy olyan betegnél,  akinek csak
hónapjai voltak hátra, gondolja át, hogy ez mit mondhat, vagy mit kellene mondanom az orvosi
közösségnek.Béke és tisztelet, Craig”

„A férjemnek 30 éves hege volt egy égési sérülés következtében, ami miatt bőrátültetésre volt
szükség...Szóval arra gondoltam, aha, egy másik hely, ahol kísérletezhetek ezzel a csodálatos
termékkel.Nos, nullánál kevésbé hitte, hogy bármit megtenne...Néhány felhordás után átalakul,
most ott van a pigmentje, ahol még nem volt.Hajnövekedés ott, ahol egy sem nőtt 30 éve.”
Rebecca

„Másodfokú  égési  sérüléseket  szenvedtem  az  arcomon  és  a  karomon  egy  háztűz
következtében.Az  RSO-t  kakaóvajjal  elkevertem  egy  hónapig,  és  alig  lehet  tudni,  hogy
megégtem.Elképesztő, milyen gyorsan működik, és ez a legjobb fájdalomcsillapító, amit valaha
is kaptam.” Amerikanisch

„Egy anyajegyem volt a fejbőrömön, ami nemrég kezdett viszketni.Naponta egyszer kentem fel
egy cseppet néhány napig, és az anyajegy elkezdett zsugorodni!Beszélj csodálatos dolgokról."
Amanda

"A kannabizom  a  kókuszolajban  is  fel  volt  függesztve,  és  nagyon  sokat  segített,  amikor
alopeciám volt." Matty

„A barátnőmnek több mint  2  éves MRSA-fertőzése volt,  és több antibiotikumot  is  kipróbált,
köztük az egyik legerősebbet is, de eredménytelenül.Egy párologtató tömlőből kondenzált olajat
használtunk  egy  sebtapaszra  a  nyitott  szárnyalásra,  és  az  azonnal  elmúlt,  a  fájdalom
megszűnt.Az életminősége sokkal jobb.

2 évig volt egy gyanús dudor a hátamon, aminek a végén megváltozott a színe és nagyon fájt,
és  nagyon  gyanakodtam,  hogy  mi  az.RSO-t  használtam  sebtapaszra,  és  eltűnt.Ezt  azért
próbáltuk ki, mert láttuk Rick Run from the Cure című videóját.Úgy gondolom, hogy ennek az
üzenetnek  a  terjesztése  óriási  jelentőséggel  bír,  és  készen  állok  arra,  hogy  teljes  gőzzel
haladjunk  az  aktivizmuson,  a  közösségi  médiánkon  és  a  közvetítésünkön  keresztül,  hogy
segítsünk nektek eljuttatni az üzenetet.” Robert

„Fibromyalgiám van, és a gyógyszerek nem szüntetik meg a fájdalmam.De az olaj igen.” Donna

"Hívő vagyok...javítja a köszvényt...egyensúlyba kell hoznia a jin és jang között, mert korábban
azt hittem, boldog vagyok, de mostanában azt tapasztalom, hogy a boldogság érzése mélyen
belülről fakad...Köszönöm Rick Simpson.” Irving
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"Szia  Corrie!  Már  körülbelül  3  hete  adok  *****  gyógyszert  a  lábában  lévő  köszvényére,  és
kerekes székből tud fel-alá rohangálni a lépcsőn, és elment egy 2 órás túrára. a hétvégén.Nem
csak  a  rák  miatt  van...csak  gyógyít.képeket  kellett  volna  csinálnom...Hatalmas  különbség.A
szokásos gyógyszerek nem érintették.3 hétig tolószékben a gyógyszeres kezelés előtt.”

„Égési sérülésekre használtam, és nem tudom megmondani, hol égtem meg.Nincs ijesztgetés
és semmi nyom.Fantasztikus.Egy hete volt égési sérülésem, és nem gyógyult be.Használtam
az olajat, és négy napon belül új bőröm lett.Egy héttel később nem tudom megmondani, hol
égtem meg.Király cucc." Clifford

„Igen, igen, meggyógyítottam égési sérüléseket RSO-val, és nincsenek hegeim!” Erin

"A fájdalom szó szerint azonnal eltűnik, és egy napon belül a gyulladás elmúlik.Néhány hónapja
már kezeltem egy égési sérülést, és van egy másik, amelyet most kezelek.Hetekkel és hetekkel
felgyorsítja a gyógyulási időt attól függően, hogy milyen súlyos az égés, és NINCS hegesedés,
és nincs érzékenység arra vonatkozóan, ahol megégtem.Mindenre használom az olajat és úgy
értem  mindenre.
**nemrég készítettem egy tételt,  ami nem volt  olyan minőségű,  amit  valaha is ennék,  ezért
szigorúan  használomhelyileg  és  arckezelést  csináltam.OMGosh,  csodálatos  eredmények.Az
RSO-t minden elképzelhető betegségre használom**” Michelle

„Elkészítettem, beadtam a 18 éves fiamnak.Most semmi jele nincs ráknak.Hatalmas köszönettel
tartozom neked, Rick Simpson.” Amanda

„Nyílt  sebek gyógyítására használtam.Nemrég használtam fel  a  diabetikus  fekélyemre,  amit
felszakítottam.Jobban gyógyult, mint remélhettem volna.Egyik napról a másikra begyógyult a
macskakarcok is.Egyéb karcok egyik napról a másikra.Kenje be olajjal a karcolás felét, fedje le
szalaggal, másnap a kezelt oldalt zárja be a kezelt nyitott felületre, fertőzést mutatva.Ennek a
gyógyszernek minden első segélykészletben szerepelnie kell." Jared

„11 éves korom óta (ma már majdnem 30 éves vagyok) egyfajta gomba jelenik meg a bőrömön,
leginkább a nyakamban, a mellkasomban és a hátamban.Ezek a vörös, kerek foltok minden
évben  megjelennek  a  bőrömön,  és  mindent  megtettem,  hogy  kezeljem  bőrbetegségemet.A
bőrgyógyászok által felírt gyógyszereknek 5-6 napba telik, hogy eltávolítsák ezeket a foltokat,
és további 5 napig, hogy teljesen eltüntessék őket.

A minap észrevettem, hogy ezek a foltok ismét megjelenni kezdtek, DE ezúttal úgy döntöttem,
hogy kenderolajat teszek rá...és tényleg varázslat volt!!!Csak 2-szer alkalmaztam, és a foltok
MINDEN eltűntek.Nem hittem a szememnek!Nincs  több tabletta,  krém és speciális  sampon
számomra!Most  kannabiszolajjal  átitatott  kókuszolajat  készítettem,  és  még  vagy  egy  hétig
tovább  kenem,  nehogy  újra  megjelenjenek  a  foltok.Nagyon  köszönöm  RS  &  JB-nek  a
segítséget és az információt, örökké hálás leszek.” Ioanna

"Hatásos lenne az olaj a papillómákon vagy a szem közelében lévő bőrön?" Sean

--  Igen,  Sean,  de  vigyázzon,  nehogy  az  olaj  a  szemébe  kerüljön,  különben  egy-két  órán
keresztül csúnyán megég.Nem károsítja a szemet, de kellemetlen.JB

„2002-ben szörnyű balesetet szenvedtem.Mindenhol sebek voltak, és elvesztettem egy csont
egy részét a karomban.Bőr- és csontátültetések után majdnem meggyógyultam, és fertőzést
kaptam  a  karomban.Kiderült,  hogy  csontfertőzés,  és  mindent  elölről  kellett  kezdeni.Emiatt
bármikor  vágást/égést  kapok  (hegesztő  vagyok),  mindig  megfertőződnek.Az  elmúlt  évben
borzalmas  égési  sérülést  kaptam  egy  munkahelyi  gőzvezeték  miatt  a  hasamon.Tisztán
tartásával és az olaj használatával egy HÉT alatt egy érintéssel meggyógyult!A kis hegesztési
sérüléseim 4-6 hétig is eltarthatnak.Az én olajommal már nem.Csavar Neosporin, én OLAJAT
használok!” Chris
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„Felmelegítettem az olajat, és összekevertem az arckrémemmel.Napi 2x használom és kb 2
hónapja.Azok a mély, mély pattanások, amiket régebben kaptam (tudod a fajtát, egy hét kell
ahhoz, hogy felszínre kerüljenek, és HATALMAS!) már nincsenek meg.A pattanások hegei is
elhalványulnak.Még azt is látom, hogy a bőr feszülni kezd!Ez az olaj csodálatos, és az arckrém
csak egy a sok felhasználás közül!“ Jennifer

„Végeztem a főnökömnél az erdőben, ahol egy csomó mérges tölgy volt egy halomban, amit el
kellett  mozgatni és elégetni, és fogalmam sem volt, hogy ott van.Így természetesen mérges
tölgyet  fogtam.A főnököm  látta,  hogy  a  cellulitisz  küszöbén  áll,  majd  visszaküldött,  hogy
elkezdjem a kezelést Rick Simpson olajjal.Néhány nap alatt a karom elkezdett szivárogni, de
elkezdett  visszafordulni  is.NEM MONDHATJA MEG, EZ A NÖVÉNY SEMMIT NEM KEZEL!
Harry

"Méregborostyán a karomon... A kiütések és égési sebek 5 percen belül elmúltak... Nincsenek
dudorok,  nincs  kiütés,  nincs  fájdalom...  Egy  szem  RSO  rizst  használok  fel  egy  kis
kókuszolajjal... 5 perc alatt elmúltak!!!Imádom az olajomat!!!“ Estelle

„3  éve  használtam  ezt  az  olajat  a  4.  stádiumú  prosztatarák  megölésére.Kezdetben
hormonterápiát  alkalmaztam,  majd  rájöttem  az  RSO-ra.Működik.Személyesen  ismerek  több
tucat  embert,  akik  minden  nap  használják  számos  betegségre.Óriási  segítség  a  rákos
betegeknek, de szerintem ez a legmegdöbbentőbbKinyilatkoztatás már gyógyított valaki súlyos
pikkelysömörét,  hogy  testének  több  mint  90%-a  volt.Azáltal,  hogy  6  héten  át  napi  1/4–1/2
gramm olajat  fogyasztott,  ez a személy szó szerint  kigyógyult  abból  az állapotból,  amelytől
gyermekkora  óta  szenved.Órákig  folytathatnám azokat  a  dolgokat,  amiket  láttam  ennek  az
olajnak.Meglátod,  tartsd  nyitva  az  elméd,  és  tedd  úgy,  ahogy  Rick  utasítja,  nem  fogod
megbánni. Dan

„Arthritises pikkelysömör kevesebb, mint egy hónapon belül…” Giulliana

„A pikkelysömör megszűnt, miután elkezdtem enni az olajat... Csak az olaj helyi használata nem
segített az enyémen – nem tűnt el teljesen, amíg el nem kezdtem szájon át használni.Még nem
tért  vissza.Most fenntartó adagot szedek, ezért  REMÉLEM, hogy ez elég ahhoz, hogy távol
tartsa  a  pikkelysömört.Majdnem 4  hónapja  semmi  jelem nem volt.Az  orvosok  azt  mondták
nekem, hogy ez soha nem fog teljesen elmúlni, és csak akkor "tisztul ki", amikor nagyon beteg
vagyok,  és  az  immunrendszeremnek  más  dolgokkal  kell  küzdenie.Jól...Nem érzem magam
rosszul, és a szar el is tűnt!” Lindsay

„Az  íngyulladást  is  meggyógyította  néhány  nap  alatt.Még  egy  7  hónapos  sérülés  is.Csak
dörzsölje be egy kis fazékvajat vagy RSO-t a fájdalmas területre naponta egyszer.Elképesztő
szar.Múlt vasárnap-kedden 3. fokú égési sérülésnél használtam az RSO-t, 40 órás kezelés után
semmi  jele  az  égési  sérülésnek.Persze,  bárcsak  használtam  volna,  amikor  a  második
megtörtént.Óráknyi fájdalmat és jeget kíméltem volna meg rajta.” Bobbi

„Körülbelül két és fél éve egy barátom leült megnézni a Run from the Cure-t, és azt gondolta,
hogy segíthet a pikkelysömörömön.Együtt készítettük el az olajat – mindkettőnknek először –
három héten belül eltűnt a plakkos pikkelysömör.Azóta is készítem az olajat és fogyasztom.Ha
minden nap lenyelem,  és éjszaka helyileg  felkenem az olajat  a  véletlenszerűen felbukkanó
foltokra,  a  pikkelysömör  nagyon  kontrollált  és  szinte  láthatatlan.Ennek  a  tapasztalatnak
köszönhetően két lábbal beugrottam, és most az első teljesen állami engedéllyel rendelkező
Medical  Marihuana  Business  tulajdonosa  vagyok  Coloradóban.Egy  évvel  a  vállalkozásom
kezdete  óta  apámnál  IV.  stádiumú  melanomát  diagnosztizáltak  –  átterjedt  a  tüdejére  és  a
májára.Onkológusa 3-12 hónapot adott neki, és azt mondta neki, hogy készüljön fel a hospice
ellátásra.Azonnal elkezdtem neki egy RSO-kúrát, és öt hónappal később a rákja elmúlt.Elmúlt.A
világ  legegyszerűbb dolga!Köszönöm Rick,  hogy  újra  bevezette  a  világba ezt  a  csodálatos
gyógyszert! Erica
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„Miben nem segíthet?Tanulmányaim révén a lehetőségek végtelenek.Ciszta van az arcom jobb
oldalán az arcomon.Öt nappal az olaj bevétele (lenyelése) után a ciszta gyorsan zsugorodott.Az
olaj  fagyos levelekből és kis bimbóból állt,  ami mindig tiszta volt.A keverék 2 hétig állott.Az
olajozás első éjszakáján bizsergő érzés volt  a  cisztámban.Öt nappal  később elment.Az olaj
működik.Túl sok a bizonyíték, és az egész mögött  meghúzódó tudomány lenyűgöző.Vannak
olyan kémiai vegyületek, amelyek az idegrendszerben lévő összes receptorunkra reagálnak, ez
a  természet  műve.A  csodálatos  része  az,  hogy  mindez  egy  növényben
található.KANNABIS.Ideje megnézni, meddig jutnak el az emberek.Ideje fejlődni.” Jeremy

„Az  első  alkalom,  hogy  az  olajat  (kókuszolajba  öntve)  egy  idős  szomszéd  hátának  helyi
kezelésére készítettem.Mindenhol sebek voltak, amik erősen viszkettek.Az ágyi poloska kizárt,
így a rüh, menekülés, görkorcsolya stb., mert máshol nem érintette, csak a hátán, és az ágyán
nincs nyoma a lények tevékenységének.Tudod mit csinált a fia???A matracot erősen befújta
vegyszerrel, hogy megszabaduljon a nem létező hibáktól.Adtam neki egy új matracot, azzal az
egyértelmű utasítással,  hogy NEM szabad permetezni.Kórházba kellett  mennie  vérző fekély
miatt, és amíg ott volt, elmondta a háta problémáját, és tudod mit mondtak neki az orvosok???
Mossa meg a haját és a testét a tetvek ellen, nincs tetűje.Szóval szerinted kire fogok hallgatni,
hogy segítsek neki?Az orvosok?NEM.Elkészítettem az olajat, kezeltem vele a hátát, és javulás
és gyógyulás folyik.” Michele

„Majdnem 20 éve kaptam el a herpeszvírust.Azok közé tartozom, akik a mai napig évente 5-6
alkalommal  kapnak  járványt.Ahogy  gondolhatod,  ez  nem  volt  könnyű  számomra.Kíváncsi
vagyok,  hogy tevan valami javaslata,  vagy tud olyanokról,  akiknek sikeres volt  a  kannabisz
kezelés?Köszönöm az idődet."

-- Egyszerűen tegye az olajat (vagy tinktúrát vagy kenőcsöt az olajjal) azokra a helyekre, ahol a
herpesz kitör.Szükség szerint ismételje meg.Érdemes legalább a 60g-os kezelést is megenni,
néha teljesen eltűnik a herpeszvírus.A járványok nem lesznek olyan gyakoriak, és nem lesz
fájdalma stb., ha az olajat használja a kezelésére.Az olaj minden típusú herpeszre hatásos, és
nem találsz semmit, ami jobban hatna a herpeszre, mint az olaj.Üdvözlettel: JB

„A volt  feleségem  vírusmentes,  miután  beadagoltam!!!Az  orvosa  értetlenül  állt  és  most  is
van.DARE diplomás volt, és most megtart néhány növényt magának...” Thomas

„Skót  reggel,  tegnap  este  beszéltem  a  húgommal,  és  azt  mondja,  hogy  meggyógyult!!!A
gyógyszer meggyógyította az övsömörét. :) Azt mondja, csodálatosan érzi magát.Csak 100%-ig
biztos akartam lenni, mielőtt írok neked.Nagyon köszönöm a segítségedet.”

„A zsindelyes  lánnyal  valami más történt,  és  soha nem mondta el  a  családnak,  hogy mi a
baj.Íme, most küldte el nekem: „Szia megint, tegnap tudtam meg, hogy a húgomnak egy éve
pajzsmirigye volt, de nem szólt a családunknak.Nyilván az orvos azt mondta neki, hogy figyelni
fogják, és ha megnő, akkor megműtik.Nem volt elég nagy ahhoz, hogy biopsziát készítsenek
róla.Mindenesetre  a  múlt  héten  volt  az  orvosa,  és  kiderült,  hogy  a  daganat  növekedése
leállt.Úgy véli, hogy a gyógyszer megállította a növekedést.Hát nem csodálatos hír?Továbbra is
szedi, abban a reményben, hogy a következő találkozója bebizonyítja, hogy az olaj elpusztítja a
daganatokat.Ha ez megtörténik, többet fogunk tudni róla.” skót

„Valamikor tavasszal észrevettem egy vörös foltot az állam bal oldalán.Elutasítottam ezt, mint
egy  sebet,  ami  hamarosan  elmúlik.Nos,  nem,  és  mielőtt  észrevettem volna,  megjelent  egy
második; nincs rögzítve, hanem kissé egyenes vonalban az első jeltől kifelé.Felkentem néhány
polisporint és más krémeket, amelyeket a gyógyszeres szekrényben találtam, de semmi sem
változtatta  meg  a  színét  vagy  a  megjelenését.Mire  felvettem  a  kapcsolatot  és  beléptem a
rendelőmbe,  már  több  is  volt,  de  bizonyos  területeken  kezdett  más  kinézetet
ölteni.Foltosabbnak  tűnt.Amikor  a  doktorom  megvizsgált,  döbbent  arckifejezése  volt.A
következő két hónap során különböző antibiotikumos krémeket és tablettákat írt fel.
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Végig  azt  mondogatta:  Nem  hiszem,  hogy  ez  rák.Nem  hiszem,  hogy  rák.Furcsának  tűnt
azonban, hogy azt mondta, ne aggódjak a további időpontok egyeztetése miatt, csak jöjjön be
minden  héten  az  irodájába,  ahogy  mondta,  és  azonnal  találkozni  fog,  és  a  személyes
irodájában, nem a vizsgálóteremben. idő.Ha azt mondanám, hogy egy kicsit félek, az enyhe
kifejezés volt, mivel ez nem vezet sehova.Többször is megkérdeztem tőle, hogy menjen-e el
egy  bőrgyógyászhoz,  aki  azt  válaszolta:  „Csinálunk  egy  biopsziát,  majd  elviszünk  egy
bőrgyógyászhoz,  ha  nem  bánja,  ha  Halifaxba  vezet”… „Megyek  egy  szívdobbanás  alatt  –
mondtam neki, hogy derítse ki, mik ezek a jelek az arcomon.Telt-múlt az idő, és nem hallottam
Halifaxtól bőrgyógyász találkozóról.Megint megkérdeztem a doktoromat… Aztán megemlítette,
hogy volt egy bőrgyógyász, aki meghalt Halifaxban, és aki ott volt, nagyon elfoglalt volt, ami azt
jelenti,  hogy néhány hónap múlva bemehetek hozzá.Az idő mintha sodorta volna a sarkát…
nem történt semmi…

Úgy döntöttem, miután kipróbáltam azokat a gyógyszereket, amelyeket a doktor adott nekem,
hogy a kezembe veszem a dolgokat.Megkérdeztem néhányat, és sikerült szereznem néhány
RSO-t(Rick Simpson Oil) vagy egyszerűen fogalmazva jól elkészített kenderolaj.Követtem az
olaj használati utasítását.Feltettem néhányat egy sebtapaszra, és éjszaka elfedtem a nyomokat
az arcomon.Minden este bevettem valamennyit.

Mindenből, amit olvastam, ezek a dolgok nem árthatnak neked, de ledönthetnek a lábadról, ha
először túl sokat veszel be.Nos, néhány alkalommal egy kicsit túl sokat szedtem be, és pár
napig nem tudtam dolgozni.Amit azonban csináltam, az éjszaka is ugyanolyan erősen kentem
fel az olajat, mint énelpazarlás nélkül tehetné.Láttam, hogy ez változtat.Biztos vagyok benne,
hogy gyorsabban működött volna, ha időt szakítok a belsőleg szedett mennyiség beállítására,
hogy ne legyen semmilyen káros reakció a motoros működésemre.LOL

Összességében  ez  a  cucc  működik,  és  az  egyik  legutóbbi  látogatásom  alkalmával  a
doktornőmnél  azt  mondta:  „Nem  tűnik  olyan  agresszívnek,  mint  volt.”  Ettől  sokkal  jobban
éreztem  magam,  és  a  biopsziás  jelentés  is,  amikor  visszajött,  hogy  a  szövetminta  nem
rosszindulatú!Őszintén megmondhatom, hogy úgy tűnik, hogy az olaj letisztította azt, ami az
államon volt.

A legtöbb esetben nincsenek növekvő vörös foltok,  csak „árnyékok” a régen.Egy hét  múlva
megyek bőrgyógyászhoz.Remélhetőleg tud némi fényt deríteni arra, hogy mi az, vagy volt, ami
nekem volt.A nyugalom kedvéért szeretném biztosan tudni.Mindenképpen frissíteni fogok, ha
több információm lesz.Egyelőre… Szeretnék köszönetet  mondani azoknak,  akik segítettek a
gyógyulásomban!” Számla

K.Azon tűnődtem, hogy az RSO segít-e anyám sugárzás okozta égési sérülésein?Úgy döntött,
folytatja a „hagyományos” kezelést, és most, más szó híján, be van szúrva a mellkasa.Már csak
ránézésre  is  fáj.Emlékszem,  vagy  te  vagy  Rick  egyszer  megégett,  gondolom  az  RSO
elkészítése közben, és képeket mutattak arról, hogyan hat az olaj égési sérülésekre is.Szóval
jót tenne neki?

A.Dörzsölje be az olajjal vagy kenderkrémmel a mellkasát és a hátát.Természetesen meg kell
ennie  az  olajat,  és  távol  kell  maradnia  az  orvosoktól  és  minden  egyéb,  szükségtelen
károsodástól.JB

„Anyámnak (72) már  körülbelül  2  éve fájdalmasan repedezett  a  bőre az ujjbegyén...nagyon
fájdalmas.Az orvos azt mondja: "Igen, ez a korral jár." Dufuss!!!Nagyon kis mennyiségű olajat
kevertünk  össze  aquaphorral...Egy  kezelés,  egyik  napról  a  másikra...elment!Fájdalmas
repedései  begyógyultak,  és  már  több  mint  egy  hete  jó  állapotban  vannak!ELKÉPESZTŐ!"
Babácska

„Az  olajat  egy  friss,  nyílt  műtéti  sebre  használtam.2012  szeptemberében  2  bazalsejtes
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karcinóma daganatot távolítottak el az arcomról.Az egyik nagy volt, és az etetődaganat, amely
terjesztette.Valamint  egy  belső  daganatot  kapartak  ki  az  arcomból  biopsziához.Amikor
hazaértem és feltártam a sebemet, egy kráter volt az arcomban.

Az első 4 napban shea vajat és olajat kevertem és kentem fel.Ezután egyenes olajra váltottam,
és nem hagytam abba.Amikor elmentem a műtétemre, a doktornő, aki azt hitte, hogy plasztikai
műtétre készülök, elképedt a gyógyulásomon.Úgy döntöttem, elmondom neki az igazat, hogy
nem használtam fel a receptet, hogy kannabiszolajjal gyógyítottam meg.Hallott a Rick Simpson
és a Phoenix Tearsről,  nem ítélkezett  felettem, és azt  mondta,  folytassam a jó munkát.Egy
hónap  múlva  megyek  a  második  műtétemre,  cselekvési  tervem  a  seb  meggyógyítására...
Cannabis  Oil.Elmondjam  ennek  a  sebésznek?Post  op  megbeszélésemre!Szerelemben  és
fényben." Patti-Jo

--  Patti,  nem  lesz  szükség  műtétre,  ha  folytatod  az  olajat.Vagy  halasszon  el  további  60
grammot, ha szükséges, de lehetőleg kerülje a műtétet és az orvosokat.Sok esetben szomorú
előfeltétele a kezelés sikerének.JB

„Az RSO szinte  semmivé tette a pikkelysömörömet.Már  három éve beveszek egy fenntartó
adagot, és a bőröm tiszta, az elmém tiszta, és még soha nem voltam egészségesebb." Erica

„Láttam valakit, aki a közelemben használta Rick olaját olyan súlyos égési sérülésekre, amelyek
csúnya hegeket hagytak volna, és az olaj felvitele után egy héten belül eltűnt, és nyoma sem
volt a hegnek vagy annak, hogy megégett volna.” Janice

„Most  a  lányom  az  olajon  van.Mindkét  könyökén,  alkarján  és  egyik  térdén  pikkelysömör
van.Kezdetben  fotóztam.Eddig  a  száraz  pikkelyes  területek  eltűntek.A  bőr  vörös,  de
simafelemelt és gyulladt helyett.A külső kisebb területek teljesen kitisztultak.Meggyőződésünk,
hogy  ez  menni  fog.Minden  második  nap  készítünk  képeket,  vagy  ha  észrevehető  javulás
tapasztalható.Mindez  kevesebb,  mint  egy  hét  alatt  az  olaj  helyi  használatával.Nagyon
köszönöm, hogy felhívtad a figyelmet erre a gyógyszerre, amely végül meggyógyítja Rick és JB
nemzeteket.Minden  nap  megosztok  bejegyzéseket,  és  mindenkinek  szólok,  aki
meghallgatja.Kezd elsüllyedni.” Ron

K.Ezek a keverékek működnek a pattanások ellen?

A.Jennifer,  az  olaj  „mindenféle  bőrbetegségen”  működik.  Ez  azt  jelenti,  hogy  beleértve  a
pattanásokat is.Üdvözlettel: JB

„(Tudtam  az  olajról)  3  hónapja  kerestem  az  interneten  a  pattanások  és  a  rosacea
gyógymódját.Ez  azonnal  letisztult!A  kókuszolajhoz  izoolajat  adok,  hogy  naponta  egyszer
használhassam az arcomra és a nyakamra.A férjem szerint  15 évvel  fiatalabbnak nézek ki!
Nagyon  köszönöm,  hogy  megosztotta  ezt  az  információt.Isten  áldjon  benneteket.További  jó
munkát." Toni

„Esküszöm, ezért  nézek ki sokkal fiatalabbnak a testvéreimnél.Én vagyok a legidősebb a 4-
ből.A legtöbben azt mondják, hogy legalább 20 évvel fiatalabbnak nézek ki, mint a húgom.”
Mary

„Az arcon lévő benőtt  szőrszálak ellen is működik.23 éves fiamon használtam 2 alkalommal
sikerrel.EGY SZERELEM." Patti-Jo

„JB, van valami tudományos bizonyítéka, vagy csak az emberek azt állítják, hogy valaha is
allergiásak  voltak  a  marihuánára?Lehetséges  ez?Nagyon  úgy  gondolom,  hogy  a  trichomák
viszketnek az emberben, mivel vágáskor hajlamos arra, hogy a viszketés a kezén olyan legyen,
mint  a  szigetelés  érintése.De két  ember  azt  mondta  nekem,  hogy  azt  hiszik,  allergiásak  a
marihuánára,  és csalánkiütést  okoznak,  amikor  a közelükben vannak,  vagy ha a közelükbe
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fújják a füstöt.De szeretném, ha mindkettő része lenne a tanulmányomnak, ezért arra voltam
kíváncsi, hogy volt-e tanúja valakinek, aki allergiás volt a marihuánára, vagy tapasztalta-e ezt
saját maga?

--  Nézze,  a  kannabisz  egy  növény,  szóval  igen,  egyesek  természetesen  allergiásak  egyes
összetevőire.De  még  nem  tapasztaltunk  allergiát  az  olajra,  és  úgy  gondoljuk,  hogy  ha  ez
megtörténik,  akkor  az embereknek csak egy másik  törzset  kell  kipróbálniuk,  amelyben más
terpének  is  vannak.Az  olajat  mindenféle  allergia  kezelésére  használják.De  hétmilliárdan
vagyunk, és mindannyian egyediek vagyunk, szóval azt mondanám, hogy igen, néhány ember
valószínűleg allergiás lesz bizonyos típusú olajokra.JB

„Charlie  sétál.Nincs fájdalomcsillapító.Magasan áll.Lépései  egyenesek és szélesek.Tud futni,
ugrál  és  játszik.A  nyaka  majdnem  90  százalékban  meggyógyult.Két  éve  nem  így  nézett
ki.Tegnap evett egy banánt, pizzát, egy fél szendvicset, sült rizst, joghurtot és egyebeket.SOHA
nem evett ennyit.(…)

Charlie  jobb  térde  volt  a  legrosszabb.Körülbelül  50  százalékkal  jobb.A bal  oldali  majdnem
teljesen  meggyógyult,  kivéve  azt  a  tényt,  hogy  tegnap  este  viszketett,  és  újra
felhólyagosította.De semmi komoly...A legnagyobb változás a nyakán és a hóna alatti  seb.A
nyak majdnem teljesen meggyógyult, csakúgy, mint a hónalja.

Fürdés előtt használok egy kis csepp olajat a g-csőjébe.A térdfájdalmakon is segített.Ha fáj a
térde,  megkapja  azt  a  cseppet.Nem  adok  hozzá  tylenolt  vagy  ibuprofént.Megcsinálja  a
trükköt.Én is készítek saját kenőcsöt.Van egy vízgépem, ami megszűri a vizet és elválasztja a
lúgos vizet a savastól.Mivel a savas, oxigéndús víz jót tesz a bőrnek, és egyben antibakteriális
is, savanyú vizet veszek, és metocellulózzal keverem össze, hogy kenőcsöt készítsek.

Hozzáadom a koncentrátumot, hogy kenőcsöt készítsek, ami olyan, mint a vazelin állaga.Ezzel
kenem  ki  a  kötszerét,  és  használom  a  sebein.EZ  önmagában  hihetetlen  változást  hoz  a
fájdalom,  viszketés  és  gyógyulás  terén.hamarosan  küldök  képeket.Minden  változást
bevettem.Azt hiszem, az olaj még egy hónapig kitart, de mivel ez az első alkalom, hogy ezt
csinálom,  így  vagyoknem  biztos.izgatott  vagyok.Az  étvágya  soha  nem  volt  ilyen  jó.Tegnap
többet evett, mint egész évben.” Trisha

„Hé, Rick és barátaim, van egy barátom, akinek ez a fájdalma volt (kb.2 hüvelyk x 4 hüvelyk
átmérőjű) a bal lapockáján, már 4 éve fennáll, fertőzést okoz, nincs varasodás a helyén, csak
egy tiszta nyílás, a felület alatt tapintásra érzékeny, kemény baseball méretű csomót lehetett
érezni. .

Helyileg  7  hónap  alatt  8  alkalommal  alkalmazta  az  olajat,  körülbelül  2  hétvégét  belső
használatra  is.
A hámló és heges csomó eltűnt, a nyílt  seb hegesedett, és a barátom áldottnak érzi magát,
hogy használhatta az olajat.” Rebecca

„Két helyen vannak csomók a nyakamon, az egyik a mellben, a másik a hasamban… az elmúlt
három hétben az enyém összezsugorodott… a tarkón és a hason lévő majdnem eltűnt… a fül
mögötti feleakkora...GO KANDABISOLAJ!!!!!!” Sharon

„Csak  hogy  elmondjam  a  kis  történetemet…egy  barátom  hosszú  évek  óta  mélyvénás
trombózisban szenved.A lábán 2 éve van egy negyed nagyságú seb...Miután láttam a Rick
Simpson Story-t, az olajat javasoltam, azt mondta, bármit kipróbálna...Szóval dohányzó lévén,
beszereztem az olaj egy részét.Azt mondta neki, hogy vegye be naponta kétszer.2 szem rizs
nagyságú...2  hét  telt  el...mosolygott,  egy  ideje  nem  látta...Összezsugorodott  a  seb??????
Kezdődik  az  új  bőr???Ez  nem  lehet???...Vagy  lehet???...Még  két  hétig  folytatta...aztán
nagyobb  mosollyal  jelentkezett...elment  a  seb???...Teljesen  új  bőr  és  fájdalom
nélkül...WOWWW...Most hívők vagyunk, látni az hinni...tartsd életben a reményt!" Jason
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-- Igen, lehet, Jason Hildebrandt, láttad, és most már tudod, hogyan fogsz kezelni gyakorlatilag
bármit, ami veled vagy bármelyik barátoddal történik.Csak kenj be egy kis olajat, és edd meg,
ez tényleg ilyen egyszerű.Köszönöm és a legjobbakat kívánom, JB

„Tegnap megvágtam az ujjam egy turmixon a munkahelyemen.Hajnali  3-kor  arra ébredtem,
hogy dobog az ujjam, hogy kipróbáltam jeget, peroxidot, neosporint.Semmi sem működött.Még
mindig  lüktetett.Aztán  eszembe  jutott,  hogy  a  hallóolaj  segíti  a  sejtek  regenerálódását,
megszünteti  a  fájdalmat,  begyógyítja  a  hegeket  és a  bőrproblémákat,  miért  ne  próbálhatná
ki.Így hát vettem egy cseppet, és az egész ujjam hegyére terítettem.1 percen belül a fájdalom
80%-ban elmúlt.30 percen belül.Csak egy kis fájdalommal tudtam pöccinteni az ujjamat,  de
valódi  fájdalom  nélkül.El  vagyok  kelve.12  órával  később  újra  jelentkeztem,  és  azóta  nincs
fájdalom. Rebecca

– Striák? Borostyán

-- Igen.JB

„Hé, Rick, szeretném bizalmasan kezelni a nevemet, ha ezt közzéteszed (amit nem bánok).A
barátnőm nagyon durva nevelést kapott,  és amikor depressziós lett,  a csuklóját vágta, ez a
probléma  évek  óta  mögöttünk  van,  de  a  csuklóján  még  mindig  maradtak  csúnya
hegek.Rendkívül jól látható és bugyborékol, ez az első dolog, amit sokan észrevesznek, amikor
először találkoznak vele, semmi mást nem szeretne, mint megszabadulni tőlük.

Tehát  a  kérdésem  az,  hogy  az  olaj  segít  megszabadulni  a  hegektől?Vagy  legalább  segít
kevésbé láthatóvá tenni őket?Szeretem, amit csinálsz, és bárcsak tudnék az olajról, amikor a
nagyapám rákos lett, hős vagy mindazok életéért, amelyeket megmenthettél!”

-- Kezdje el az olajat helyileg alkalmazni a hegekre, ezek nagy valószínűséggel heteken vagy
hónapokon belül eltűnnek.Én is rávenném az olajra, ez segíteni fog a PTSD-jén azokból az
emlékekből,  amin  keresztülment.Ez javítja  az  alvás  minőségét  is.Ha  nem bánod,  fotózz  és
videózz, a heg tényleg elmúlik – vagy teljesen, vagy alig látszanak.Üdvözlöm, Jindrich

„Ugyanez a problémám a lábszárfekélyekkel.Először azért, mert cukorbeteg voltam.De rájöttem,
hogy nagyon érzékeny vagyok a rovar-  és szúnyogcsípésre.Rájuk kenem az olajat,  és egy
éjszakára ragasztószalagot teszek rájuk, és a harapások meggyógyulnak. Michelle

-- Egyszerűen elképesztő, mire képes az olaj a szúnyog- vagy kullancscsípés ellen.Próbáld ki,
és látni fogod, miért mondjuk, hogy senki ne hagyja el a házát, ha nincs rajta az olaj.Az olajnak
annyi felhasználási lehetősége van, hogy felelőtlenség megpróbálni nélküle élni.JB

"Egyél az olajból...Két hónapja szedem az olajat, a pikkelysömör majdnem 80%-ban kitisztult,
és egyáltalán nem kell gyógyszert szednem...És elvitte az ízületi gyulladásomat is...” Giuliana

„Használtam  egy  kannabisz  olívaolaj  keveréket,  és  egy  hét  múlva  a  pikkelysömör  kezdett
kitisztulni.Sajnos csak volt egy kevés, és nem volt elég, hogy többet vegyek belőle belsőleg és
külsőleg  is.FIGYELEM  meg,  nem  is  igazi  RSO-m  volt,  hanem  olívaolajon  készült
kannabiszolajom.” Teemu

-- Reméljük, hamarosan több olajat kap, Teemu.A legjobb, ha helyileg alkalmazzuk a tünetek
enyhítésére,  és  az  olajat  is  fogyasztjuk,  el  akarjuk  távolítani  a  probléma  kiváltó  okát
is.Üdvözlettel: JB

„Jól működik szúnyogcsípés és fogfájás esetén is.A lányomat nem vicceltem, legalább 50-szer
megcsípték a szúnyogok 15 perc alatt  OFF-val!  Deep Woods poloska spray rá.Kipróbáltam
banánhéjat,  dezodort,  aloe verát,  dermaplasztot  és  hidrokortizont.Egyik  sem csökkentette  a
duzzanatot (allergiás a szúnyogcsípésekre, és erősen megduzzadnak),  és nem nyújtott  neki
enyhülést.Kétségbeesésemben kikapartam a gyantát  egy párologtatóból,  összekevertem egy
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kis kókuszolajjal, hogy könnyebben szétterüljön és "lekentem" vele a lábát.Körülbelül fél órán
belül az összes duzzanat lecsökkent, és amíg még mindig voltak piros pöttyök a harapások
helyén, azok nem zavarták, és elkerültem, hogy Benedrylt adjak neki.

Tályog alakult ki a számban, és az érintett fog köré pakoltam a vápa gyantáját és kb. fél órán
belül ismét lement a duzzanat és meg is tudtam gyógyulni, azóta nincs vele gond.Két napig
csomagoltam, de a biztosság kedvéért.Most már elmondhatom, hogy a gyantát becsomagolva
(ha van Vapir No2 a kúp belsejében, ahol cseréli a képernyőt, szinte tiszta hash-t gyűjt össze,
koncentráltan is.) a fogam körül hihetetlenül magasra kerültem, valószínűleg magasabbra, mint
valaha életemben. .

Még a nappaliból is írtam SMS-t a férjemnek, hogy segítséget kérjek a hálószobába jutáshoz.A
nyelv  alatti  gyógyszerek  azonban  jobban  hatnak,  ezért  a  sürgősségi  osztályon  szívroham
gyanúja esetén nitrót permeteznek a nyelv alá.Most viszont minden rendben van, nem haltam
bele túladagolásba, nem ébredtem fel borzalmasan másnaposan és ami a legjobb...Nem kellett
nagy mennyiségű Tylenolt vagy Advilt szednem, és még jobban károsítottam a gyomrom és a
májam.

Tudom, hogy a gyanta nem a leghatékonyabb módszer,  és abban sem voltam biztos,  hogy
működni fog, de ezzel kellett dolgoznom, mivel illegális államban élek.Bár arra gondoltam, hogy
nem árthat.Alig várom, hogy olyan államban élhessek, ahol szabadon termeszthetem a lehető
legmagasabb minőségű bio alapanyagomat, készíthetek saját olajat, gyógyíthatom magam és
az egész családomat...beleértve a majdnem 2 éves lányomat is, aki az elmúlt évben a poklot
élte át, mert senki sem tudja rájönni, mi a baja.

Azt hiszik, hogy fehérjezavara van, de ez csak egy másik dolog, amit szórnak, mert fogalmuk
sincs,  mi  a  baj.Ha ráteszi  az  olajra,  talán  megmentheti  az  életét.Jóllehet  szeretnék pontos
diagnózist  kapni,  hogy tudjam, mit  kezelek, de a lényeg az, hogy csak azt akarom, hogy a
babám jobban érezze magát, és ha ez azt jelenti, hogy felborítom a hagyományos társadalmat,
akkor ezt fogom tenni.” Sara

„Úgy tűnik, az olaj életre kel.Felvitelkor világít.Megégettem a kezem (nem mondom meg, hogy
lol),  de  meggyógyította  az  olajjal.Csak  2  alkalmazáshoz  maradt  elegendő  tiszta  olaj,  majd
használt  olajat  fújtak  belekókuszolaj.Egyáltalán  nem  volt  fájdalma.És  a  végén  nincs
sebhely.Nincs  paraffin  géz,  nincs  fertőzés,  nincs  fájdalomcsillapító.Még  egyszer  köszönöm
Ricknek, hogy megosztotta ezt a világgal." Ének

„A köszönet nem elég azért, amit tettél.Itt ülök olajjal a mérges tölgyemen.SOHA nem próbáltam
volna nélküled.Ez több mint 2 hónapig tartott, tavaly a testem közel 100%-át érintve, mert valaki
kefe tüzet gyújtott, így most mindenhol megkapom, és ami még rosszabb, azt mondják, mert
nem építünk immunitást erre.

Egy  napja  bukkant  fel.Tehát  a  tegnap  esti  olaj  egyáltalán  nem  szüntette  meg  a
viszketést.Azonban  naponta  látom,  hogy  gyógyítja  a  hegeket,  így  van  hitem.Ma reggel,  24
órával az első alkalmazás után, úgy látom, hogy működött, és meggyógyítja a karcolásomból
származó  sérült  bőrt.Szóval,  ha  cink-oxid  pasztát  kentem  az  olajomra,  azt  hiszem,  most
találtam rá a mérges tölgyre.Valójában alig várom a következő szezont, hogy meglássam, vajon
az olaj talán életre szólóan orvosolja-e ezt a problémát.Értesítem majd.Nem lenne nagyszerű?
Még egyszer köszönöm mindazt, amit tettél.” Rebecca

--  Az  olaj  ezt  is  meg  tudja  oldani.Ez  minden  egészségügyi  probléma  gyógymódja  vagy
kontrollja.Minél  hamarabb  alkalmazzák,  annál  hamarabb  kijavítja  a  javítandót,  nagyjából
ennyi.JB

"Méreges  borostyán  a  karomon...kiütések  és  égési  sérülések  5  percen  belül
elmúltak...nincsenek dudorok, nincs kiütés, nincs fájdalom...Egy szem RSO rizst használok egy
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kis kókuszolajjal...5 perc alatt elment!!!Az én olajom!!!” Estelle

„Mérges tölgy  lett  az arcomon,  a második nap után a homlokomtól  a nyakamig volt,  nagy,
viszkető foltok, nyersek és vérzett  a karcolástól.Kevés olajat kevertem egy kis kókuszolajjal,
hogy könnyebben kenhető legyen.Feltettem, és azonnal enyhült a viszketés és a fájdalom, egy
órán belül elmúlt a nyersesség és a gyulladás, másnap reggelre már nem látszott, hacsak nem
nézted igazán.Ez minden bizonnyal felvonta néhány szemöldökét, és végül néhány szkeptikus
meglátta, miről beszélek mindig.A kannabisz gyógyító ereje!” Cindy-Lee

„Azt szeretném, ha az emberek tudnák, hogy az RSO kitisztított egy hatalmas hólyagot, amelyet
a férjem a sarkára kapott, miközben olyan sokáig feküdt az ágyban.Felkentem az olajat és egy
héten belül el is tűnt.Teljesen attól féltem, hogy valami sokkal komolyabb lesz.Az egész sarkát
eltakarta.Köszönöm Rick Simpsonnak mindazt, amit tesz.” Susan

„Méhviaszból,  olívaolajból,  kókuszolajból  és  neemolajból  készítettem  egy  kenőcsöt,  amely
meggyógyította  avas  lábszagomat,  amelyet  több  mint  25  éve  éreztem...Levendula  és
citrusolajat adtam hozzá, hogy csökkentsem a neem illatát.És jobban működik, mint bármely
bőrápoló krém, amit valaha vettem.És a feleség még soha nem volt boldogabb.” Robert

--  Adnék  egy  kis  olajat  a  keverékhez,  Robert.Soha  nem árt  hozzáadni  néhányat,  ráadásul
minden  bizonnyal  még  jobban  működne.Az  olaj  önmagában  is  képes  erre,  például
kendermagolajjal  keverve,  és  egy  erős  kannabiszkenőccsel  végzett  talpmasszázs  az  egyik
legkellemesebb dolog, amit ezen a világon megtapasztalhatunk.El tudod képzelni,  milyen jót
tenne a lábadnak, ha egyszerűen csak langyos, hígítatlan olajba merítenéd őket tíz percre?El
tudja  képzelni,  milyen  hatásos  lenne  ez  az  égési  sérülésekkel,  diabetikus  fekélyekkel,
bőrrákokkal stb. szenvedő embereknél?Meg tudom csinálni.JB

„Ha a nők tudnák, hogy ez visszafordítja az öregedő bőrt és helyreállítja a sérült bőrt (mint ez a
személy esetében), akkor a kannabisz legalizálásának támogatása a tető alá kerülne!Az egész
gazdaság virágzott ennek a csodálatos természetes gyógyszernek a visszaszorítása miatt, és
mindannyian együtt fogjuk nézni, ahogy ez összeomlik, ahogy egyre többen tájékozódnak, és
egyszerűen elkezdik gyógyszerezni magukat. Gil

„Ráncokat olvastam?Segít a ráncokon?” Margie

K.Az arcra kened ránckezelésre, vagy szájon át szeded, vagy mindkettőt?” Toni

A.Mindkettő a legjobb eredmény érdekében, de a helyi alkalmazás is sokat tehet.JB

– Szükségem van a kopaszodás receptjére.Egy rész kenderolaj  tíz rész kendermagolajhoz?
Segítsen  kérem!A vőlegényemnek  hullik  a  haja,  és  nagyon  nem  akarom,  hogy  el  kelljen
hagynom… Ikreink vannak, úgyhogy szükségem van rá, hogy kitartson, ha ha.” Jenna

-- Ez működhet.Szívesen adunk 20-30% olajat a kendermagolajhoz, 96% alkoholt vagy más
hordozóanyagokat,  de  ennél  kevesebb  is  csodákra  képes,  ha  helyileg  alkalmazzuk.Ideális
esetben természetesen egy vödör olaj áll rendelkezésére, és egyenesen használná fel.Mert a
hígítatlan gyógyszer jobban hat, mint a hígított.Üdvözlettel: JB

"Meszerészként használtam az olajat elég rossz vágásokhoz, és 100%-ban igazad van...sokkal
gyorsabban gyógyítja a bőrt, mint bármi más." Cory

„2 hét alatt mindössze 3 alkalmazással meggyógyítottam a nemi szervi szemölcsömet.Számos
nagyon  fájdalmas  kezelésen  estem  át  a  kórház  GUM  klinikáján,  ami  csak  rontott
rajtam.Körülbelül  10  mg-ot  használtam  minden  szemölcsre  (5  volt)
háromnaponta.Megmosakodtam, de kerültem a szappant 3 napig minden alkalommal, amíg az
olaj fel nem szívódott, majd lefürdettem és újra felkentem.A szemölcsök elhalt bőrré változtak,
amely fájdalom nélkül dörzsölődött le, új, egészséges bőrt hagyva maga után.Elmondtam ezt a
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háziorvosomnak,  aki  hazugnak  nevezett?Szerencsém  volt,  hogy  volt  egy  barátom,  aki
árnyékból  és  bimbólevélből  készített  nekem  olajat,  ami  általában  hulladékanyag  lett  volna.
Mérföld

„Jelenleg  egy  feketére  vált  csúnya  anyajegy  kezelésén  dolgozom.Minden  reggel  nagy
mennyiségben  felkenem  az  anyajegyet,  majd  befedem  egy  sebtapasszal.3  hét  múlva
szemrevételezéssel  látom,  hogy  az  anyajegy  zsugorodik.Működik.Én  is  eszek  egy  keveset
minden  nap...mekkora  energiaszint  különbség.GYÓGYSZERŰ  BOLDOGSÁG  A KANDABIN
ÁLTAL!!!!!!! Gavallér

„Bűntudatom van, amiért ki akartam próbálni a fejemen férfias kopaszság miatt.” Robert

--  Ne  habozzon,  működik,  és  valószínűleg  mindenképp  szüksége  lesz  kis  mennyiségű
olajra.Persze sokat tehetsz belőle, és jobb lenne, de ha feloldasz egy grammot vagy többet 100
ml kendermagolajban,  akkor szerintem te is látni  fogod,  mi lesz belőle,  Robert.Adjon hozzá
néhány  milliméter  magolajat  és  olajkeveréket  samponjához  és  más  használt  kozmetikai
termékeihez,  így  tetszeni  fog  a  különbség.Fotózz,  sokaknak  segíthetsz.Erről  csak  néhány
fotónk van, érthetően nem foglalkoztunk vele túlzottan.De tényleg működik, próbáld ki, és egy
pillanatra se szégyelld.JB

"Elismerem...ügyetlen vagyok...Van egy rossz szokásom, hogy a szurokvilla fogait a lábamba
szúrom.RSO közvetlenül  a  helyszínen,  fedd  le  sebtapasszal,  a  fájdalom másodpercek alatt
elmúlt, 3 nap alatt meggyógyult." Hanga

„Láttam,  hogy  az  olaj  egy  sokkal  kevésbé  erős  balzsamváltozata  napok  alatt  elpusztítja  a
pikkelysömört, 20 perc alatt csökkenti a petefészkek duzzadását a menstruáció első napján, és
megelőzi  a  hegesedést  és  a  fájdalmat,  ha  azonnal  alkalmazzák  kisebb  égési
sérülésekre.Tényleg elgondolkodtat, mire képes az olaj...” Beres

„10 éves koromban az egyik legrosszabb lábgombásodásom volt, bárcsak meglenne az olaj.De
most megvan.47 évvel később minden rendben van.A legtöbb mindent meggyógyít." Donald

„A menyem sertéskarajt sütött, és gyakorlatilag az első csülökig mártotta az ujjait a forró olajba,
és fehérek lettek, mint a főtt csirke.RSO-t kentünk rájuk, és a fájdalom körülbelül egy perc alatt
elmúlt,  naponta  kétszer  bevonta  őket  az  RSO-val.Nagyon  gyorsan,  néhány  nap  alatt
meggyógyultak, és egyáltalán nem volt bőrvesztés vagy hegesedés.

Csodálatos, hogy most egy keveset tartunk a konyhai hűtőben, így ha valaki megég (főleg a
gyerekek)  azonnal  alkalmazzuk  az  RSO-t,  nem  kell  ilyen  fájdalmat  érezni,  ha  van  egy
természetes növény, amely gondoskodik róla .” Debra

"Egy kis csomó csomó volt a könyökömön, és az olajjal kezeltem őket...Egy héttel később a
könyököm  sima  és  nincs  ütés...Azt  hiszem,  szemölcsök  voltak,  de  mivel  nem  hiszek  az
orvosokban, nem tudtam biztosan megmondani. Carla

-- Nem számít, mi a baj a bőrével, egyszerűen vigye fel az olajat, fedje le egy sebtapasszal, és
naponta-kétnaponta, vagy amikor a sebtapasz leesik, vigye fel újra az olajat.Égési sérülések,
szemölcsök, ekcéma, pikkelysömör…Taz olajat nem érdekli, hogy mi az, és megjavítja, csak adj
neki időt és olajat.JB

„Csináltam egy „mosót” az általam készített olajból, és megkértem egy barátomat, aki tetőtől
talpig SÚLYOS pikkelysömörben szenved, és több mint 4 éve nem készített róla képet, hogy
mossa meg magát vele.1 EGYSZER – miközben megmosta a testét, DÖNTÉSBEN néztem,
ahogy az ÖSSZES vörös, foltos bőr pórul jár, és CSODÁLATOS egészséges bőrt láttam minden
alkalommal,  amikor  megtörölte  a  testét.Csináltam  róla  képeket  aznap  este,  és
közzétettem.MOST ÉLVEZI, ha a képét készíti... NAPI!
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TÖBBEN kérdezték, hogyan kevertem össze, és örültem és meglepődtem, hogy az SM-betegek
és mások, akik betegségben szenvednek, használták a fürdőjükben, és egyikük azt mondta,
hogy életében először aludt fájdalom nélkül, mint egy BABA. Traci

„A barátomnak ciszta volt  az arcán, és miután néhány napig szedte az olajat, eltűnt.És úgy
nyelte le, hogy nem helyileg használta." Jonathan

„Kicsit többet veszek, mint egy szem rizsméretet.Valójában felhúztam egy kicsit az orrom, és az
allergiám  nagyjából  elmúlt.Egy  lakóautóban  élek  két  kutyával,  és  egy  szomszédos  domb
virágporával bombáznak bennünket.Tavaly minden nap benedrylt szedtem.Ebben a szezonban
nem kellett szednem semmit, és sokkal jobban alszom.” Judy

„Nem rákbeteg, de a sarkamon fertőzés volt, ami nem reagált a kezelésre.Még egy sebkezelési
technikám is dolgozott rajta...a fertőzés leállt, de még mindig nem gyógyult be.Megkentem az
olajjal és EGY nap alatt kevésbé volt piros.Második nap és a bőrpír eltűnt.Harmadik nap, és a
fertőzés ismét bőrszerűvé válik!Csodálatos gyógyító olaj!” Tammie

„Ott voltam, hogy nem hagytam el a házam.Kiütésem volt, az orvos azt mondta, hogy periorális
dermatitis,  és  minden,  amit  adtak,  vagy  nem  működött,  vagy  rosszul  lettem.Azt  mondták,
fogalmuk sincs, mi okozza, vagy hogyan lehet végleg megszabadulni tőle.Miután Vancouverbe
mentem, úgy döntöttem, hogy megpróbálom az RSO-val felvinni a kiütéseket, és meglátom, mi
történik.Másnap már nagyjából el is tűnt.Az olajat most belsőleg szedem, és azóta nem volt
ilyen fájdalmas kiütésem.Ez a cucc csodálatos.Most  nézem, ahogy egy hölgy  meggyógyítja
mell- és gyomorrákját ezzel a csodálatos anyaggal, amelyet nem más, mint maga Isten adott
nekünk!!!” Tea

„Egy uszodával és gyógyfürdővel foglalkozó cégnél dolgoztam... Szép bőrű vagyok, egész nap
kint.Volt  néhány őrült  folt  az  arcomon,  a  fejemen és a karomon,  amelyek  mindig  a  vezető
ablakán voltak.Az olaj néhány hét alatt eltüntette ezeket a foltokat!Mostantól 0,5 gramm tiszta
THC-t  veszek be minden nap, hogy segítsek leküzdeni minden betegséget és megőrizni  az
immunrendszeremet.BTW influenza elleni oltás soha!Gyerekkorom óta nem volt influenza.” Jay

„Csodálatosan működik égési és leégési sérüléseken.Olívaolajjal hígítva.” Rachael

„18  hónappal  ezelőtt  a  lábam  megfertőződött  egy  műtét  miatt.Miután  az  orvos  minden
antibiotikumot  és  eljárást  kipróbált,  tudják,  hogy  alapvetően  feladták,  és  hazaküldtek,  hogy
megvárjam,  amíg  bezár.Csak  miután  elkezdtem  kezelni  magam  nagy  dózisú  kannabisszal,
beindult a regeneráció!” Ariel

„Az  ajakherpeszre  és  az  ajkakon  lévő  hólyagokra  használtam,  jobban  működött,  mint
gondoltam.Tudtam, hogy működni fog, de a gyógyulási idő egy éjszaka és 24 óra volt.1-2 napra
gondoltam, nem 6 órára. Kevin

„Anyukám 4 nap alatt megszabadult egy folttól, ami majdnem 2 éve volt az arcán az olajjal!!
Aztán azt mondtuk, ha ez az, amit a külső rákos foltokra képes, gondoljon csak arra, mit csinál
belül!” Borostyán

„Volt egy kis barnás folt a bal oldalon, ami egyre nagyobb lett. Megmutattam a barátomnak, aki
megkent egy kis olajat. Ne feledd, nem gondoltam volna, hogy ez bármit is csinál. Négy nappal
később ellenőriztem, (már elfelejtettem) teljesen eltűnt, kivéve egy pici piros pontot, ahol a folt
volt. Semmiőrnagy, de hívővé tett.” Ének

"Szia JB.A lányom tegnap megégette a kezét a sütőben.Kijött,  és megmutatta nekem, hogy
égett a keze, amely felhólyagosodott.Azt mondta, hogy fáj.Mondtam neki, hogy menjen be a
házba, vegye elő az olajat, tegyen rá egy sebtapaszt, és fedje le az égési sérülést.Mondtam
neki,  hogy  heg  nélkül  meggyógyul.Öt  perccel  később  kijött.Azt  mondta,  apa,  a  fájdalom
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elmúlt.Azt mondtam, hogy az olajnak ezt kell tennie.

A nővérem,  aki  szkeptikus  volt  abban,  hogy  mit  tehet  az  olaj,  és  helytelenítette,  hogy  ezt
használom gyógyszerként.Soha nem mulasztotta el, hogy lőjön rám, ha az olajról volt szó.De
nem baj!Mivel mindannyiunkat is olyan régóta hazudtak, elhittük a hazugságukat.A nővérem
bonyolult  betegségben  szenved  az  orvosok.Röviden.Elkezdte  szedni  az  olajat,  és  60  kilót
fogyott  az  elmúlt  hat  hónapban.Most  már  őszinte  híve  az  olajnak.És ezt  nyíltan  megosztja
mindenkivel.Köszönöm mindazt, amit ezért az ügyért teszel.” Ron

„Tudom, hogy a srácok mindig azt mondják, hogy a tiszta RSO-t használjuk, és én nagyon nagy
rajongója vagyok ennek.Viszont szeretném tudatni az emberekkel, hogy a cukorlevéllel készült
kókuszolajos  infúzió  nálunk  teljesen  felváltotta  a  neosporint,  2  éve  nem  kellett  ilyet
vennem.Jobban és gyorsabban működik, és az emberek kezére és arcára kenhetem, és nem
kell attól tartanom, hogy megbetegednek, ha véletlenül megeszik.” Tina

-- Tina, semmi sem működik jobban és gyorsabban, mint a tiszta RSO, de tudom, mit akarsz
mondani.Természetesen a kannabisz-gyógyszerek kevésbé erős formái is csodákra képesek.A
probléma az, hogy a siker nem olyan megbízható, mint a hígítatlan, legerősebb RSO-val.

A cannabis  kozmetikumok  hamarosan  felváltják  a  legtöbb  jelenleg  kapható  kozmetikumot,
mégpedig  miután  a  nők  megtudják,  mit  tehet  az  olaj  szépségükért.A  kendermagolaj,  a
kókuszolaj  és  a  shea  vaj  a  kedvenc  hordozóim,  de  használhatunk  bármit,  ami  a  helyi
lakhelyükön népszerű, és hozzáadhatjuk az olajat.A 20-30%-os RSO a krémekben csodákra
képes,  de  a  0,01-1%  is  nagy  előnyt  jelenthet  kevésbé  súlyos  állapotok  és  mindennapi
karbantartás esetén is.JB

Gyártási tippek
“Soha rajongó nélkül!!!Ez azt jelenti, hogy soha.” JB

„Egyes ventilátorok nagyon veszélyesek lehetnek, ezért ha valaki nem ismeri a különbséget, (én
villanymotoros visszatekercselő vagyok), az meg tudja és valószínűleg meg is fogja gyújtani az
oldószert.Csak  bizonyos  ventilátorok  használhatók.Mivel  a  legtöbb  ember  nem  ismerné  a
különbséget, ha egész nap egy ventilátort nézne, ez egy jó tanács.Figyelembe kell venni, hogy
ha a ventilátoron lévő villanymotor indításkor belső szikrát hoz létre, ami a motoron kívülről nem
látható,  az  meggyújtja  az  oldószert.A  beltérben  nagyon  veszélyes  hely  a  gyógyszer
előállítására,  ahogy biztos vagyok benne,  hogy a legtöbben tudják!Ennek okát  mindenkinek
tudnia  kell…Az elektromos tűzhelyek,  lámpák,  kapcsolók,  kályhák,  vízmelegítők,  lámpák  és
szinte minden elektromos készülék otthonában, akár látja, akár nem, szikrát hoz létre, amely
meggyújtja az oldószereket.Sok ilyen szikra automatikusan keletkezik, és soha nem tudhatnád!
Még akkor is, ha korábban sikeresen elkészítetted a házadban, olyan, mint egy időzített bomba,
ami lehet,  hogy sokszor nem gyullad ki,  de egy ponton olyan robbanás lesz a vége, amitől
lehetetlen lenne elmenekülni, olyan gyorsan megtörténik!A házadban mindenki veszélyben lesz!
Kérem, soha, soha ne hagyja figyelmen kívül ezt a figyelmeztetést.Jindrich Bayer adott itt egy
tanácsot, ami valószínűleg megmenti az életét, ha betartja.Köszönöm Jindrich.” Anthony

„100 százalékban egyetértek veled, mivel én is ugyanerre a következtetésre jutottam az elmúlt
hétvégén.Azt is szeretném hozzátenni, hogy kávészűrővel szűrjük le a benzint/olajat, az is a
legjobb megoldás...Ha sajtkendőt vagy bármi mást használ, kivéve a kávészűrőt, akkor valóban
több olajat kap, de az olaj gyengébb lesz, esetleg zöldebb lesz, ami azt bizonyítja, hogysok
növényi  anyag van benne.A lényeg az,  hogy használjon benzint  és kávészűrőt,  és ne törje
össze tovább az anyagot, ahogy Rick mondja.Véleményem szerint Rick tökélyre fejlesztette a
tiszta rákgyógyító olaj előállításának folyamatát, és bármilyen más módon is elkészítheti, mint
ahogy azt ő mondja, ez értéktelen idő- és anyagpazarlás.” Marie
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"Szia JB.Mennyi ideig hagyhatja a legrövidebb ideig száradni a bimbót, ha sürgősen szüksége
van  rá?Kösz."  Priscilla
--  Amíg  csontszáraz.De  én  csak  gyorsan  száradnék,  mondjuk  5-7g  bimbót,  amiből  kb  egy
gramm olaj lesz, kezdésnek elég, aztán rendesen megszáradva, egy hét múlva már be is lehet
fejezni.Minél kevésbé kezeli a kiindulási anyagot a feldolgozás előtt, annál kevesebb gyantát
fog pazarolni.Tehát a legjobb, ha nem dekarboxilezzük a kiindulási anyagot (mint ahogy a GW is
ok nélkül csinálja, melegítéssel kevesebb gonddal dekarboxilezhetjük az olajat, amit amúgy is
meg  kell  tenni  az  oldószer  maradék  eltávolításához).A legjobb,  ha  a  bimbót  egy  vödörbe
helyezzük  a  szárítóhelyiségben  történő  feldolgozáshoz,  lehetőség  szerint  extra  kezelés
nélkül.Minél kevésbé érinti meg a bimbót, annál jobb.JB

„Bryan, tudom, hogy a körülmények nem ideálisak, de ettől függetlenül továbbra is ugyanazt a
dalt  fogom énekelni.Mit  tehetek  még,  és  miért  változtassak a  dallamon,  és  csökkentsem a
színvonalunkat, amikor nem szükséges csökkenteni azokat?Természetesen lesznek különböző
minőségű olajok, van, amelyik helyi használatra (60%-ig), rekreációra (60-90) és kezelésre (90
és  afeletti),  a  legjobb  olajok  pedig  95-98%  lesznek.  THC  és  rendkívül  erős  és  nyugtató,
nagyjából ennyi.De most meg kell tanítanunk az embereknek, hogy létezik olyan, mint a 95-
98%-os THC olaj,  és hogy a legjobb minőségre kell  törekedniük, nem pedig olyan közepes
termékekre, amelyek működhetnek, de nem is.

Engem személy szerint nem nagyon érdekel az olyan gyógyszerek kutatása, amelyek néha és
bizonyos esetekben csak akkor működnek,  ha olyan gyógyszer áll  rendelkezésünkre,  amely
gyakorlatilag minden esetben működik.

Ez a gyümölcscentrifugálás mind jó és szép, de látni fogod, hogy az emberek mintegy 10-20-
30%-a lesz allergiás a növényi anyagokra, vagy nem fogja szeretni az ízét, így nem használják
megfelelően  gyógyszerként.A kannabisz  méregteleníti  azt  a  talajt,  amelyben  termesztik,  és
egyáltalán nem akarod lenyelni ezeket a növényi anyagokat.Néha igen, mégpedig ha tudod,
hogy hol és hogyan termesztették a növényt, de én nagyon óvatos lennék, ha magam is ilyen
gyümölcsleveket innék, sosem lehet tudni, mi van benne, és tudom, hogy milyen vegyszereket
használnak  a  kannabisz  termesztésére.Szóval  én  magam  óvatosan  ajánlom  a
gyümölcscentrifugálást.

Az  olajat  dekarboxilálni  kell,  hogy  megfelelően  működjön,  fel  kell  forralni,  különben  nem
működik megfelelően, és nem megy át a vér-agy gáton, így egy „nem pszichoaktív lé” teljesen
logikusan  soha  nem  működhet  olyan  jól.  dekarboxilezett  olajokként  95-98%  THC-val.Ismét
próbálja ki bőrbetegségeken, és nézze meg a különbséget.

Alapvetően ugyanez vonatkozik a CBD-re is – ismét,  igen, működni fog, mégpedig néha és
bizonyos esetekben, és kiváló gyógyszer is, például amikor gyerekeknek szánt rágógumikhoz
adják  hozzá,  de  ettől  eltekintve  mindig  a  legerősebb  kannabisz-gyógyszert  szeretné
használni.nem tennéd?JB”

„Személyes tapasztalatom szerint nem tudok lédúsítani, nagyon elsír.Véralvadási zavarom is
van, és a nehéz klorofill nem ellentétes annak, aki vérhígító gyógyszert szed a magas K-vitamin
miatt.” Dena

„Virginia, be kell látnod, hogy sok olajat láttunk már, és a legtöbb olaj közel sem éri el azt, amit a
betegek az állapotukra használni szeretnénk.A „készítsd el saját magad” stratégia az egyetlen,
aminek igazán van értelme, nem akarod, hogy bárkitől függj, aki elkészíti az olajat, hanem a
saját minőségellenőröd akarsz lenni, és tudni szeretnéd, mi van benne. és hogyan készült.Túl
sok a szélhámos, és a legtöbbjük nem biztosít megfelelő minőséget, és ez szomorú tény, és az
egyetlen  módja  annak  megelőzésére,  ha  megtanítják  az  embereket,  hogyankészítsék  el  a
sajátjukat,  hogy tudják a különbséget.És néha egy kis különbség az olaj minőségében nagy
változást hozhat valaki életében.Ezért igyekszünk folyamatosan nyomni az olaj minőségét és

- 39 -



hatékonyságát.

Ahogy nézzük, ha valaki tud egy csésze kávét főzni, akkor az olajat is meg tudja csinálni, abból
tényleg  semmi.Aki  pedig  nem tudja  elkészíteni  magának  az  olajat,  az  általában  segítségre
szorul, így szükség esetén valaki mindig elkészíti a számára, ráadásul az ilyenek is kaphatnak
gyógyszertárból  95-98%-os  THC  RSO-t.Vagy  legalábbis  abban  a  világban,  amelyben  élni
szeretnék.JB

„1.) A csontszáraz bimbókat csak kézzel daráltam, darálót nem használtam.A kiindulási anyag
nagyon  kicsi,  kb.5-10  mm  átmérőjű,  tehát  többnyire  nincs  por.Mivel  most  saját  »főzési«
tapasztalataim vannak, a C pont kivételével minden pontban egyetértek veled.Láttam alkohollal
készült olajokat, amelyek általában sokkal sötétebbek, mivel az alkoholban lévő víz feloldja a
klorofillokat.Az  olajomat  laboratóriumi  tisztaságú  petroléterrel  készítettem.Ez  az  olaj  sokkal
élénkebb színű (aranybarna)  és  kiváló,  finom fűszeres  íze van ahhoz az  alkoholos  olajhoz
képest, amit volt alkalmam kipróbálni.Ezzel kapcsolatban az a véleményem, hogy a benzin nem
von le annyi terpént és klorofilt, mint az alkohol.Sokkal kontrolláltabban és kezelhetőbben forr,
mint  az  alkohol.A  kérdésem  tehát  az,  hogy  szerintetek  lehetséges-e,  hogy  a  benzines
darálás/mosás nem olyan káros egy jó minőségű olajra, mint az alkoholos őrlés/mosás?

-- Ne csiszolja először az anyagot.A száraz bimbóanyag bármilyen kezelése a THC és más
kannabinoidok felszabadulását okozza (az asztalon lévő finom pornak a vödörben kellett volna
maradnia).Igen, az őrlés és a benzin „jobb” lenne, mint az őrlés és az alkohol – ez a kombináció
szinte garantált kudarc, egyszerűen nem lehet így jó olajat készíteni.

A rügyet tedd vödörbe, nedvesítsd meg benzinnel, törd össze egy pálcikával két-három percig,
öntsd egy vödörbe az olaj-oldószer keveréket.Ha jó minőségű anyaggal dolgozik, végezzen egy
második mosást,  és öntse a második  keveréket  az első mosással  ellátott  vödörbe.Ha nem
használ kiváló minőségű anyagot, az első mosást csak belső célokra használja (és folytassa a
jobb anyag keresését).

Az éter kiváló olajokat hoz létre (mi jobban szeretjük a borostyán olajat, mint a sötét olajat, de
ne feledje, hogy egyes törzsek sötétebb olajokat termelnek, mint mások).Gyakorlati okokból is
szeretjük a borostyán olajokat – ki szeretne fekete klorofill fogakat?De nem nagyon ajánljuk,
mert elég veszélyes az éterrel dolgozni, a világ legtöbb részén nehéz beszerezni, és nagyon
aggódunk  az  olajat  gyártók  biztonsága  miatt.Viszonylag  alacsony  hőmérsékleten  nagyon
könnyen fellendülhet.Tehát a legtöbb ember számára a benzin jól működik.Általában benzint
használunk, de az éter az általunk választott oldószer.

Az  általunk  személyesen  használt  oldószerek  jelenlegi  listája  a  következő:  1.éter,  2.tiszta
könnyű benzin, 3.99%-os izopropil-alkohol, 4.élelmiszer-minőségű alkohol - lehetőleg 99%, de
ez általában nehéz beszerezni és nagyon drága.Ha 96%-os alkohollal dolgozik, a maradék 4%
általában víz.10 literből 4% 4 dcl, majdnem fél liter víz, amit le kell forralnod – és ehhez idő kell,
amit produktívabban el tudsz költeni.

2.) A végső 60°C-os meleg olajat is 1,5 órára vákuum alá helyeztem, hogy teljesen eltávolítsam
az oldószermaradványokat.Ahogy írtam, 35 grammal később dekarboxileztem az olajat...  Az
olaj íze a dekarboxilezés előtt sokkal fűszeresebb volt, nem mondanám, hogy rosszabb, de a
böfögéssel kapcsolatban igazad van.

--  Ahogy  múltkor  mondtam,  a  böfögés  a  maradék  víztől  volt.És  a  víz  az  általad  használt
„tudományos” alacsony hőmérséklet miatt volt ott.Az olajat mindenképpen dekarboxilezned kell,
így a 110°C-on kikapcsolt rizsfőző tökéletesen működik.Vagy természetesen a legjobb dolog az
lenne,  ha amég mindig – de ismétlem, sokan nem birtokolják őket,  és nem tudják,  hogyan
kezeljék  őket,  és  a  robbanásveszély  mindig  fennáll.  Ha  valaki  nem megfelelően  kialakított
desztillátorral forralja le az oldószert, az felrobbanhat, súlyos sérüléseket okozva, és az egész
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házat lerombolhatja. De ha a rizsfőző tartalma valamilyen módon meggyulladt, és a folyamatot
a szabadban vagy nyitott, jól szellőző helyen végezték.Aztán ha aki az olajat termeli, nem esik
pánikba, nem okozhat túl sok gondot a tüzet megfékezése, és igen, ha egy tűzoltó készülék
kéznél van, az mindig jó ötlet.

Ami  a  vákuumot  illeti  –  persze  miért  ne.Ha  megvan  a  felszerelés,  és  tudod,  hogyan  kell
megfelelően használni, akkor nem rossz ötlet így befejezni az olajat, ha 100%-ig biztos akarsz
lenni abban,  hogy nincs benne oldószermaradvány, vagy ha le akarod zárni  az olajat.  azok
szája, akik ellenzik a petrolkémiai oldószereket.Vannak, akik nagy sikerrel használják, és én
nem  vagyok  ellene.De  mint  tudod,  az  emberek  többsége  nem  rendelkezik  ezzel  a
berendezéssel,  és  sok  páciensünk  nem is  tud,  vagy  nem  is  engedhet  meg magának  egy
rizsfőzőt és egy ventilátort, ezért a porszívót nem javasoljuk szükségszerűségként.

Nézze  meg,  milyen  könnyű  és  egyszerű  Rick  módszere,  és  mennyi  kérdésre  kell  még
válaszolnunk.Most képzelje el,  mi fog történni,  ha információkat adunk az olaj előállításának
más módszereiről.Ez csak még nagyobb zavart fog okozni, és napokat és heteket kell töltenem
azzal, hogy válaszoljak a „zavart” emberek kérdéseire, amit amúgy sem fogok sokáig csinálni.

3.) Kérem, magyarázza el, miért javasolja, hogy az olajat közvetlenül a tubusból, közvetlenül a
szájba  nyelje,  kapszula  nélkül?Valami  abszorpciós  probléma?Az  olaj  nagy  részét
cigarettapapíron  eszem,  de  ritkán  használok  kapszulát,  ha  több  órára  el  kell  mennem
otthonról.Emellett nem szeretem, ha a fogam teli van, mert nagyon nehéz leszokni róla…

-- Több okból is.A legfontosabb az, hogy ez a lenyelési mód a leghatékonyabbnak és a betegek
számára legkedvezőbbnek bizonyult.Javítja a szájhigiéniát,  mert a szájat  is fertőtleníti,  majd
segít  az  emésztőrendszerben  vagy  a  torokban  stb.Tulajdonképpen  amikor  fáj  a  torkom,
megpróbálom bekenni  az  olajat  a  szám hátsó  részébe,  és  addig  tartom a  számban,  amíg
bírom.A legtöbb esetben az influenzát vagy a torokfájást (vagy annak tüneteit) egyik napról a
másikra ellátják.

Ahogy mondod,  az  olaj  egy  része a  fogadon és a nyelved alatt  marad,  így  ez a lenyelési
módszer valójában egyesíti az olaj nyelv alatti feldolgozását (ala Sativex és más nyelv alatti
spray-k és tinktúrák, amelyeket az emberek használnak), valamint a gyomorban és a nyelvben
történő feldolgozást. belek.A lényeg, hogy az olaj a gyomrába kerüljön.Tehát ha nem túl jó ízű
olajunk van, akkor beletehetünk egy darab kenyeret vagy banánt stb. (vagy cigarettapapírt, ha
szereti megenni a benne lévő vegyszereket), hajtsa össze és nyelje le úgy egy tablettát, és
öblítse le vízzel vagy teával, vagy bármi mással, amit akar.Mondjuk tíz perc után mosson fogat
olajjal,  ez segít  a szájhigiéniában is.Sok olajnak finom íze van (főleg, ha a kiindulási  anyag
nincs őrölve, és ha nem alkoholt használnak az olaj előállításához.A klorofill általában rossz ízű,
és sok kellemetlenséget okozhat, még helyi használat esetén is – a sötét olajok beszennyezik a
ruhákat, erre nincs is igazán szükséged.)

Kapszulák - a) meg kell vásárolni a Big Pharma-tól, amivel a pénzeddel támogatod őket, b) van,
aki allergiás rájuk, c) van, amelyik a belekben oldódik, és nem a gyomorban, d) a kereskedők
gyakran adják. kevesebb olaj van egy kapszulában, mint amennyinek lennie kellene, e) nem
működnek olyan jól ilyen sok körülmény esetén, f) nehéz kiszedni belőlük az olajat, ha illesztést
akarunk készíteni  vagy az olajat  elpárologtatni  tüdőbetegségekre vagy ha helyileg szeretné
használni az olajat.Nem azt mondom, hogy nem használhatsz kapszulákat, csak azt mondom,
hogy  jobb,  ha  megtanulod  az  olajat  közvetlenül  a  tubusból  használni.Több  gyakorlás  után
megtanulja,  hogyan  kell  az  olajat  kellemetlen  érzés  nélkül  használni.Én  személy  szerint
szeretem közvetlenül a rizsfőzőből enni az olajat, csak belemártom az ujjam, és annyit veszek,
amennyit csak tudok.Ne feledje, ez nagyon „olajigényes”, és általában többet vesz ki, mint egy
fecskendőből.Ha jó az olaj, a „túladagolás” csak elaltat, nagy baj.De persze tapasztalatomnak
és  toleranciámnak  köszönhetően  megtehetem,  nem  tenném  ésKezdőknek  vagy  kevés
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tapasztalattal rendelkezőknek nem ajánlom.Neked is minden jót, Stefan.Jindrich”

„Ha aggódik a költségek miatt,  az sokkal olcsóbb, mint a legtöbb rákgyógyszer önrésze, és
néhány olyan gyógyszert, amelyet otthon szed a rák kezelésére, nem fedezi a biztosítás.Ha
valakinek  a  családomban  szüksége  lenne  erre  az  olajra  a  rák  kezelésére,  megtalálnám  a
módját.Sok szerencsét!!!!" Lisa

-- Egyetértek, Lisa, az olaj  sokkal olcsóbb kezelés, ha az összes többi költséget és kiadást
figyelembe  vesszük.Ráadásul  összehasonlíthatatlanul  biztonságosabb,  mint  bármi,  amit  az
orvosi  rendszer  biztosítana,  arról  nem  is  beszélve,  hogy  sokkal  hatékonyabban  és
megbízhatóbban működik,  és határozottan szórakoztatóbb a szedése,  mint a méreg vagy a
sugárzás.JB

K.Miért  vezet  a  száraz  anyag  őrlése  THC-veszteséghez?Van  erre  valami  magyarázat?
A.Daráltál már valaha igazán erős bimbót?Ha igen, tudnod kell, miért.Az a fehér por, ami az
asztal körül van az őrlés után, az a THC (vagy trichomes), és ennek az olajban kellett volna
maradnia.Ráadásul, amikor megőrlik, akkor túl finom, és sok mindent megfoszt az olajban, amit
nem igazán akart.

A csontszáraz  egész  rügyeket  dolgozza  fel,  miután  megnedvesítette  őket  benzinnel  vagy
választott oldószerrel, de ne nagyon érintse meg a feldolgozás előtt, mert minden alkalommal,
amikor megérinti,  elveszít egy részét.Az őrölt  anyagból előállított  olajok lényegesen kevésbé
hatékonyak, mint a nedvesítés után összetört rügyekből előállított olajok.

Az első gyorsmosás a legerősebb, és a rendelkezésre álló THC körülbelül 70%-át eltávolítja, a
második  csíkok  körülbelül  20%-át,  a  harmadik  pedig  körülbelül  5%-át.Amikor  megőrölöd,
mindhárom  mosás  (valójában  négy)  belekerül  az  olajba,  és  ezt  nem  akarod.Minőség  a
mennyiség felett.JB

K.Tudom, hogy azt ajánlja, hogy saját maga készítse el az RSO-t, de egy gyógyszertárban van
néhány helyi, és csak arra voltam kíváncsi, mi legyen a tisztességes ár?

A.Egy gramm olaj előállításához 4-7 g jó minőségű bimbóra van szükség, tehát ez a „megfelelő
ár”.Ne beszéljünk a kender nevetséges árairól,  számomra a megfelelő ár  egy 60 grammos
adagért  50-100  USD  (vagy  kevesebb,  ha  legálisan,  nagy  mennyiségben  a  szabadban
termesztik).Nem mondom, hogy jelenleg ilyen áron tudom hol lehet kapni.A csúcsminőségű olaj
annyiba kerül, mint amennyibe a legjobb minőségű anyag kerül, ahol élsz.JB

„Csak frissítenem kellett, és tudatnom kellett veled, hogy még élek!Nagyszerűen teljesítek, és
MINDIG ÉLEK majdnem két évvel azután, hogy közölték velem, hogy még 3 hónapom van
hátra.Ne  higgy  az  orvosoknak!Még  egyszer  köszönöm,  hogy  segítettél  megmenteni  az
életemet!” Lee

Dekarboxilezés

„Jelenleg az egész növényt dekarboxilezem, valamint RSO-t és vajat/olajokat készítek.” Cheryl
-- Ne dekarboxilezzük az egész növényt.Készítse el az olajat szuper száraz bimbóból (ne vágja
le, ne érintse túl sokat, mindig elveszíti a kívánt THC-t).Készítsd el az olajat, majd dekarboxilezd
az  olajat  (egy  órára  tedd  130°C-ra  állított  elektromos  sütőbe).Ne  csináljon  semmit  a
növényekkel, mielőtt feldolgozná őket olajba.Minél kevésbé érinti meg őket, annál jobb.JB

"A széntelenítéshez csak tedd be a sütőbe 266 Fahrenheit-fokra (130 °C) egy órára, így teljes
szénmentességet  kapsz,  miután  az  összes  oldószert  leégetted  a  rizsfőzőben  vagy  az
edényben." Ryan
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-- De nem használnék edényt.Egy nap elégeti az olajat.A rizsfőző kikapcsol, ez tényleg jobb
megoldás, azt mondanám.JB

„A helyes  dekarboxilezés  nagyon  fontos  része  a  tökéletes  olajkészítésnek,  mivel  a  nyers
növénynem sok tiszta  delta9-THC-t  és  CBD-t  ad,  ehelyett  a  THCA-t  és  a CBDA-t  jelenti.A
karboxilcsoport  eltávolítására  melegítést  alkalmazunk.Nagyon  óvatosan  tegye  ezt,  hogy  ne
égesse el értékes molekuláit.A Journal of Chromatography-ban találtam egy jó megjegyzést,
amely  az  olaj  felmelegítéséhez  szükséges  hőmérséklet  és  idő  kell,  hogy  legyen,  mert  a
rizsfőzőtől  függően előfordulhat,  hogy a hőmérséklet  nem elegendő.Ezért  érdemes az olajat
minimum 27 percig, min. 122 Celsius fok.Mindig ellenőrizze a fűtőlemez hőmérsékletét digitális
mérőeszközzel,  hogy  elkerülje  az  olaj  túlmelegedését.Az  alábbi  táblázatban  a  főbb
kannabinoidok  forráspontjait  láthatja,  amelyeket  soha  nem  szabad  elérnie,  különben  kifőzi
őket.Megjegyzem továbbá, hogy igaz, amit Rick mindig a videóiban mondott, hogy ne hevítsd
túl az olajat, hanem a hő szükséges a gyógyító olaj elkészítéséhez.Minimum 106,2 Celsius-fok
hőmérséklet  szükséges  a  megfelelő  dekarboxilezési  folyamathoz  a  diagramon  megadott
körülbelül egy óra időtartamon keresztül.Ha az olajban csak a THCA és a CBDA savas formája
van,  az  nem  túl  hatékony,  mert  a  savak  nem  nagyon  illeszkednek  a  CB1  és  CB2
receptorokhoz.Tehát ügyeljen arra, hogy a megfelelő módon tegye, mert amit Rick mondott, az
igaz, csak a legjobban elkészített olaj képes a feladatra élesben is.(…)

Igen,  nézze  meg  és  értelmezze  ezt  a  tudományos  diagramot,  hogy  megértse,  hogy  a
dekarboxilezési folyamat mindaddig lezajlik, amíg a kannabinoid oldószeres folyadékkeveréket
melegíti a rizsfőzőben.Tehát a grafikonok azt mutatják, hogy nagy dolog a hőmérsékletet 130
Celsius-fokra hozni elég hosszú ideig ahhoz, hogy a maximális dekarboxilezést elérjük.Minden
a hőmérséklet és a legjobb szint eléréséhez szükséges idő kérdése.

Ha digitális  hőmérsékletmérő műszert  használ,  és az egész folyamat  alatt  a  rizsfőző aljára
helyezi, hogy az oldószer elpárologjon, akkor csak a folyamat késői fázisában láthatja, hogy a
vízcseppek a döntőben jönnek be.  tűzhely,  a  hőmérséklet  100-110°C körül  jön.De ebben a
tartományban az idő többnyire nem elég hosszú a teljes dekarboxilezési folyamathoz.Ezután az
olajat  egy  pici  acél  edényben  melegítsd  hosszabb  ideig  fűtőlapon.Amíg  nincs  tevékenység
(nincs  több  gázbuborék),  fűtesz  és  vársz.Szabályozza  a  hőmérsékletet,  és  a  legjobb,  ha
körülbelül fél órán keresztül nem megy 130 Celsius fok fölé.Ne feledje, hogy a THC forráspontja
157 °C, ezért kérjük, ne kockáztasson túlhevítéssel, mert különben a keresett kannabinoidok
elpárolognak és elillannak...

A magban nem fontos, hogy elérjük a dekarboxilezés csúcsmennyiségét, mert később elegendő
olaj  jut  a  szervezetünkbe.Érdekes,  hogy  napi  EGY  grammot  vagy  többet  kell
bevennie.Természetesen  az,  hogy  mennyi  olajra  van  szüksége,  attól  függ,  hogy  valójában
mennyi delta9THC van az olajban – vagyis mennyire volt hatékony a dekarboxilezés.Ha követi
Rick ajánlását, és gondoskodik arról, hogy az olajat elég sokáig melegítse 130 C fokra, akkor
minden rendben lesz.Függetlenül attól, hogy melyik oldószert használja.” Stephan

Oldószerek
„Megakadtam az oldószerben (nafta), amíg rá nem jöttem, hogy néhány közönséges növényi
olajat (repce vagy repce) nagyon hasonló módon állítanak elő.” Graeme

"A benzin  a  petroléter  kereskedelmi  neve,  ezért  próbálja  meg keresni,  hogy  a  pet-éternek
számos ipari felhasználása van, zsíroldóként festékhígítókhoz." Al

„NEFÉLJÜK, hogy a THC és a CBD nem poláris...a klorofill és a H2O pedig poláris...Tehát a
legjobb olajat nem poláris oldószerrel készítik... tiszta... klorofill nélkül. Michael
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„Egy vegyész barátom leegyszerűsítette számomra az egész történetet, és elmagyarázta, miért
lehet  jobb  a  benzin  (bár  szerinte  nem lényegesen):  a  nafta  egy  nem poláris  oldószer,  így
könnyebben és hatékonyabban vonja ki a nem poláris molekulákat (THC és A CBD alapvetően
nem poláris molekulák), és elhagyja a poláris molekulákat.

Az izopropil-alkohol (és az éter) gyenge poláris oldószer, ezért nagyon jó erre a célra, de talán
egy kicsit kevesebb, mint a benzin - mivel JB azt mondja, hogy mindkettőt tesztelték, és azok
erősebbek voltak.EDIT: Ó, igen, majdnem elfelejtettem: azt is mondta, hogy nem kell félni attól,
hogy benzin (vagy izo) marad a végtermékben, ha követed a Rick Simpson receptjét (a barátom
viszont azt mondta, ne használj műanyag vödröt, de egy üveg vagy rozsdamentes acél), és ha
nem vagy biztos benne, csak tedd azt, amit JB mindig mond: adj hozzá egy kis vizet, és tedd be
a sütőbe, hogy teljesen elpárologjon.De izopropil-alkoholt használna, mert biztos vagy benne,
hogy ez az, aminek lennie kell...” Sandra

-- Sandra, az a módszer, amelyet Rick a világnak mutatott, a legalapvetőbb, legegyszerűbb és
megfizethetőbb.Szinte bolondbiztos, ha valaki követi a T-nek adott utasításokat.Az üveg jó, de
eltörik, és nem akarod, hogy ez megtörténjen, soha.A rozsdamentes természetesen rendben
van.A 99,9%-os iso rendben működik, de mi magunk továbbra is használnánk könnyű alifás
benzint, amikor csak lehetséges.Vagy étert.JB

„Azt is javaslom, hogy a kiszívás előtt hűtse le mindent, amennyire csak lehet.A legtöbben 24-
48  órára  fagyasztóba  teszik  az  alkoholt,  a  kannabiszt,  az  edényeket,  mindent,  ami  az
extraháláshoz  szükséges.Így  sokkal  tisztább  terméket  kapsz.A  hozamok  alacsonyabbak
lesznek, de nem lesz szüksége annyira.Elnézést a gépelési hibákért vagy a hiányzó szavakért,
az MS szívás, és nincs gyógyszerem, lol.Áldja fel." Chuck

--  Chuck,  a  fagyasztás  minden  jó  és  jó,  de  ez  nem  szükséges,  ha  minőségi  nem poláris
oldószerekkel  és  kiindulási  anyagokkal  dolgozik.Ráadásul  nem  szeretjük,  ha  megfázik  a
kezünk, a szobahőmérséklet remekül működik, és nem lesz gondunk az ízületi  gyulladással
néhány  hónapos  vagy  éves  rügyfagyás  után.Ráadásul  az  olajat  gyakran  olyan  helyeken
készítik, ahol nincs fagyasztó.Tehát igen, ha akarod, le is fagyaszthatod, de mi magunk nem
tennénk meg.

Jómagam  nem  szeretem  a  fagyasztott  zöldségeket,  lehetőség  szerint  kerülöm  az
elfogyasztását, így nem értem, miért kellene kivételt tenni és azt a zöldséget lefagyasztani, amit
a legjobban szeretek.De igen, segíthet, ha alkoholt kell használni az olaj kivonásához, így nem
vagyok teljesen ellene.

Csak arról van szó, hogy mi magunk nem használunk alkoholt oldószerként (vagy jobb esetben:
nem az első választásunk), nem látok egyetlen indokot sem, hogy miért fizessek külön adót az
államnak egy olyan oldószer után, úgyis elpárolog (hacsak nem használ lepárlót,  amit  mi is
megtennénk, amikor csak lehetséges).3-4 dollárért tudok venni egy liter könnyű benzint, egy
liter  99%-os  alkohol  sokkal  többe  kerülne,  és  kevesebb  olajat  termelne,  és  ez  az  olaj
valószínűleg  nem  lesz  olyan  jó,  mint  a  könnyű  benzinnel  vagy  99,9%-os  izo-val  előállított
olajok .

Tehát  pontosan  hol  van  az  alkohol  oldószerként  való  felhasználásának  előnye?Nem  látok
egyetlen racionális indokot sem annak, hogy miért kellene előnyben részesíteni az alkoholt a
tiszta, alacsony forráspontú, könnyű alifás benzinnel szemben, ha figyelembe vesszük, hogy az
olajban nincs olyan oldószermaradvány, ami miatt az olaj megfelelő előállítása esetén aggódni
kellene.Ha  nem  megfelelően  állítják  elő,  oldószer  maradványok  vannak  vagy  lehetnek  az
olajban.De  ne  minket  hibáztassunk  a  nem  megfelelően  előállított  olajokért,  a  mások  által
szállított  olajok  minőségének  hiányáért  valóban  nem  tudunk  felelősséget  vállalni.Ennyire
egyszerű.JB
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„Az  RSO megfelelően  elkészítve  nem fogja  megtartani  az  Ön által  használt  oldószer  nagy
részét.Valamint  mivel  az  RSO  meggyógyítja  a  rákot,  és  minden,  amit  eszel/lélegzel,  rákot
okoz.Nem aggódnék túlzottan a maradék maradékok miatt, ha van egyáltalán.Az RSO viszont
rögzítheti  azokat  a  sejteket/DNS-t,  amelyek  a  kezdeti  bevitel  során  megváltozhattak.Ha  az
oldószer  képes  volt  bármilyen  kárt  okozni,  az  olajban  lévő  tényleges  THC  kijavítja  az
oldószermaradványok által okozott károkat. Amanda

-- Amanda jól értette.Azok, akik kényszeresen megszállottak néhány ppm oldószer-maradvány
miatt, amely esetleg az olajban marad, egyszerűen vákuummal öblítsék ki az olajat.Egyáltalán
nem nehéz.Aki nem csinálja, annak mégsem kell sokat aggódnia.

Még akkor is, ha 0,1% oldószermaradék van az olajban (ami egyébként túl sok lenne,általában
néhány  száz  ppm  van,  ha  az  olajat  megfelelően  állítják  elő  tiszta  könnyű  benzin
felhasználásával 80-100°C körüli forráspontú, akkor egy 60 g-os adag olajban 0,06 g maradék
lenne, amit megesznek. két-három hónapos időszak alatt.

Engem személy  szerint  nem sok aggodalommal  tölt  el,  az  biztos,  hogy jóval  az  élelmiszer
határértéke alatt van, és az oldószer maradék mennyisége alatt, amit amúgy is elfogyasztott az
ételben.Mit  gondol,  mivel  állítják  elő  a  legtöbb  növényi  olajat?Oldószerekkel  azonos  vagy
hasonló szénhidrogéneket használunk oldószerként.

Hadd kérdezzem meg: tényleg mindig mosol kezet, amikor benzint töltesz az autódba?Ha igen,
továbbra  is  aggódjon  a  megfelelően  előállított  olajban  esetlegesen  előforduló  oldószer-
maradványok miatt.Ha nem, vagy emlékszel legalább egy alkalomra, amikor nem mostad ki,
keress valami mást, mert tényleg sok más komolyabb gond is van, ami miatt aggódnod kell.

Sokkal több méreg van minden egyes bevett tablettában, az biztos.És ami a kőolajtermékeket
illeti – szedsz például vitaminokat?Tudtad, hogy legtöbbjük kőolajszármazékból készül?

És ha úgy gondolja, hogy soha nem adna a szájába semmit kőolajból, akkor hadd kérdezzem
meg: pontosan mivel mosol fogat?Egy fadarabbal vagy egy fogkefével?És mi a helyzet a többi
kőolaj alapú műanyagból készült fogápolási cikkekkel és kiegészítőkkel?Nem használod vagy
nem használtad egyiket  sem?Ha igen,  vagy van,  akkor mást  is  kell  tennie,  mint  aggódni  a
megfelelően előállított RSO-ban lévő oldószer maradék miatt.JB

"Nagyon egyszerű magyarázat egy véget nem érő kérdésre...Személyesen használtam naftát,
izo-t, alkoholt és butánt olaj előállításához...És messze a legjobb… legtisztább…legerősebb...és
a legjobb ízű olaj a benzinből volt...Nem értem, mit nem szeretnek az emberek… Egyáltalán
nem marad üzemanyag, ha megfelelően csinálják...és úgy tűnik, hogy a benzin is többet húz le
a növényekről...Sokkal gyorsabban csinálja...Szóval tisztább olaj...(arany)...” Péter

„Ezek az emberek utánam jöttek a weboldalukon.Erin csoportja utálja azt a földet, amin Rick
sétál.És  bandában  ütnek  mindenkit,  aki  megemlíti  Ricket.Számomra  NEM  ez  az,  amit  a
gyógyítóknak kellene képviselniük.

Az egész Nafta dolog számomra egy ürügy, hogy megbüntessem Ricket.Mert a végén mindenki
tudja, hogy a kannabiszolaj kivonja a benzinben lévő méreganyagokat.Rick a naftat támogatja,
mert a legtöbb ember könnyen megtalálja.Rick egyértelműen kijelenti, hogy az étert preferálja –
és szereti a lepárlót.A benzin erős olajat termel – ez kulcsfontosságú – erős olajat – amit az
ellenzők figyelmen kívül hagynak.A gabonából készült alkohol nem hoz létre erős olajat – és ezt
azok tudják, akik kidobják Ricket.A benzin ürügy arra, hogy megzavarjuk az embereket – így
mondhatják, hogy az olajuk jobb.Hol voltak ezek az emberek Rick előtt – hol voltál kérlek? Tom

„A könnyű benzin  az  a  frakció,  amelynek  forráspontja  30 °C és  90  °C között  van,  és  5–6
szénatomos molekulákból áll.A nehéz benzin 90 °C és 200 °C között forr, és 6-12 szénatomos
molekulákból  áll.A benzint  elsősorban  nyersanyagként  használják  nagy  oktánszámú benzin
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előállításához  (katalitikus  reformálási  eljárással).A  bitumenbányászatban  is  használják
hígítóként, a petrolkémiai iparban az olefinek gőzkrakkolókban történő előállításához, valamint a
vegyiparban  oldószeres  (tisztító)  alkalmazásokhoz.A vele  készült  általános  termékek  közé
tartozik az öngyújtófolyadék, a tábori tűzhelyek üzemanyaga és néhány tisztító oldószer.”

"Oldószerek,  benzin,  kőolajpárlat...Mérgezően  hangzik,  mint  egy  metalaboratórium  vagy
ilyesmi.Kérjük,  dolgozzon  ki  egy  módszert  a  vízzel  való  feldolgozáshoz.Lehetséges?"
keresztény

-- Nem fog ugyanazt az anyagot előállítani, mint mi, és ez sok felesleges többletmunkát igényel,
lényegesen rosszabb eredménnyel.JB

"Az  túl  rossz.Bárcsak  lenne  rá  mód.Az  oldószerek  és  maradványaik  mérgezőek  és
veszélyesek.”keresztény

--  Nincs  olyan  maradék,  ami  miatt  aggódnia  kellene,  ha  az  olajat  megfelelően
előállítják.Ténynek vennéd kedvesen?Mit gondol, mivel állítják elő a legtöbb növényi olajat?JB

„A benzin kémiai képlete a CnH2n+2.A könnyű benzin 5 és/vagy 6 szénatomot tartalmaz, ami
C5H12 és C6H14, más néven pentán és hexán.Tehát amit keres, az egy benzin, amely tisztán
pentán és hexán keveréke.” Wouter

„Csak az  oldószerekről  akartam közzétenni  valamit.Elmentem egy barátomhoz,  akinek  több
PhD és Master  fokozata  van  kémiából,  és  megkérdeztem tőle,  mit  tehetnék,  hogy  teljesen
eltávolítsam a benzint az olajból.Azt mondta: „Vegyünk 5 ml izopropil-alkoholt, és keverjük bele,
miután  az  utolsó  alkalommal  abbahagyta  a  buborékolást.Elpárolog,  és  magával  viszi  a
benzint.A mérgező oldószer  ezután nem mérgező oldószerré válik.Ez nem az igazi  nevem,
szégyen,  hogy  nem  használhatom  a  valódi  fiókomat,  mert  attól  félek,  hogy  kirúgnak  vagy
felvesznek ápolónőnek.” Bobbie

„Ha keresni szeretné a Naftát az Egyesült Királyságban, keresse meg a „panel wipe” vagy „fast
panel wipe” kifejezést.Karosszériajavításhoz használt termék, amely a fém tisztítására szolgál,
és nem hagy maradékot.A nehézséget az okozza, hogy megtalálja a pontos összetevők listáját,
mivel ezek változhatnak.A 99,9%-os izopropanolt könnyű megtalálni.” Em

„Követtük a folyamatot a VM&P Naftha használatával, és minden a terv szerint zajlott, kivéve az
első pár fecskendőhúzást, amelyek egy kicsit folyékonyabbak voltak, mint vártuk.Hozzáadtam
pár  csepp  vizet,  és  újra  próbálkoztam,  és  úgy  tűnik,  rendben  van.Az  egyetlen
gondom/kérdésem az íze.Még mindig oldószer íze van.Ez rendben van, vagy csinálnom kell
még valamit?A címzett körülbelül 12 órát alszik minden alkalommal, amikor beveszi az olajat.Ez
egészen  addig  helyes,  amíg  ki  nem  fejlődik  a  toleranciája?Minden  segítséget  nagyra
értékelünk.” Pamela

-- Úgy tűnik, hogy a VM&P nem jó oldószer (bár egyes MSDS-lapok szerint ugyanannak az
anyagnak kell  lennie,  mint  amit  használni  szeretnénk).Nehéz benzinnek tűnik,  és úgy tűnik,
hogy nem forr le teljesen, és úgy tűnik, hogy további gondozást igényel.

Adnék hozzá egy kis vizet, és beteszem egy 130°C-os elektromos sütőbe néhány órára, esetleg
egy éjszakára, vagy amíg az oldószer teljesen el nem fogy, egyesek szerint akár négy napig is
eltarthat az oldószer maradék eltávolítása.Ne legyen oldószeres utóíz, ha az olajat megfelelően
állítják elő, és az olaj  ne legyen folyós, inkább zsírszerű legyen.Ügyeljen arra, hogy az olaj
valóban megfelelően legyen  szűrve,  mivel  az  oldószer  maradványok hajlamosak  a  növényi
anyagokra tapadni.

Egyszerűen végezzen ujjpróbát a használni kívánt oldószerrel.Mártsa bele az ujját, és nézze
meg,  hogy  30  másodpercen  belül  vagy  gyorsabban  elpárolog-e  teljesen.Minél  gyorsabban
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elpárolog, és nem hagy filmet, annál jobb.

Ha nem kap tiszta könnyű alifás benzint (Európában benzinnek is nevezik, kérje a 64742-49-0
CAS-számot, sokféle néven árulják, nem az autókban üzemanyagként használt típuson, hanem
oldószerként  használt  típuson)  vagy  festékhígító),  én  a  99%-os  vagy  még  jobb  99,9%-os
izopropil-alkoholt választanám -- úgy tűnik, hogy szinte bárhol megtalálható a világon.

Jelenleg a könnyű alifás (alacsony forráspontú,  hidrogénezett)  benzint  részesítjük előnyben,
mert  jobb  és  hatásosabb  olajokat  termel,  mint  a  legtöbb  jelenleg  használt  oldószer.Minél
kevesebb növényi anyag és klorofill van az olajban, annál jobban működik gyógyszerként, annál
jobb az íze és annál erősebb.Az egész trükk abban rejlik, hogy milyen erős és nyugtató hatású
az olaj.Minél erősebb és nyugtatóbb, annál jobb.JB

„A megfelelő benzint NEM árulják az USA-banNem a Tractor Supply-nál vagy a Home Depotnál,
vagy Lowesnél vagy akár Sherwin Williamsnél.Kanadában azonban még mindig árulják.Van egy
barátom, aki  100°F-ra desztillálja,  és a levált  oldószert  megtakarítja,  hogy olajat  készítsen."
Steve

„Ha  az  Egyesült  Államokban  él,  akkor  nem  a  megfelelő  benzint  fogja  kapni,  az  Egyesült
Államokban gyártott  benzinben nem lehet  megbízni  az ilyen típusú oldószerek összetevőire
vonatkozó laza szabályozás miatt.Az USA-ban soha nem fogsz kapni  tiszta benzint,  még a
VM&P is teljesen inkonzisztens lehet egyik palackról a másikra, és még csak nem is tisztaként
hirdetik.Kanadában tiszta benzint készítenek, és ez a legjobb oldószer az ISO-hoz vagy a Grain
alkoholhoz  képest,  ne  kövess  el  nagy  hibát  és  ne  pazarolj  el  gyógyszert,  vagy  ami  még
rosszabb,  még  jobban  megbetegíted  magad  vagy  valaki  mást  rossz  oldószer
használatával.Figyelmeztetni kell, hogy az Egyesült Államokban kapható benzinből még olyan
olaj is lesz, ami teljesen úgy néz ki, mint kellene, de ettől még nagyon megbetegíthet.” Üldözés

--  Az  a  tény,  hogy  a  tiszta  alifás  benzint  úgy  tűnik,  nem  árulják  mindenhol  az  Egyesült
Államokban, nem jelenti azt, hogy a 64742-49-0 CAS-számú, 60-80°C körüli forráspontú tiszta
alifás benzin nem létezik, vagy hogy létezik. megfelelő használat mellett nem termelnek jobb
olajat, mint a legtöbb más oldószer.Ha nem tud tiszta könnyű benzint beszerezni, akkor a 99%-
os vagy még jobb a 99,9%-os izopropil-alkohol a második választásunk.

De továbbra sem adnám fel - könnyű benzint vagy hasonló oldószereket használnak az olajok
kivonására  a  növényekből,  ezért  megkérdezném  a  növényi  olajgyártókkal,  hogy  mit
használnak.Ahol  Európában  élek,  gyakorlatilag  minden  vas-  vagy festékboltban meg tudom
venni  az  oldószert,  gyerekkoromból  az  egyik  legelterjedtebb  műszaki  folyadék,  amivel
bicikliláncokat stb zsírtalanítottam, és gyakorlatilag mindenkinek volt üvege belőle otthon.Szóval
ez  az  egész  véget  nem  érő  vita  az  oldószerekről  számomra  kissé  nevetségesnek  tűnik.A
megfelelő könnyű benzin használatakor nincs oldószer maradvány, ami miatt aggódni kellene,
talán néhány ppm, akárcsak a legtöbb olcsó növényi olajban, amelyet gyakran szinte pontosan
ugyanazzal az oldószerrel állítanak elő, mint amit mi ajánlunk.JB

„A rizsfőzők szívás.Egy elektromos rács és egy 9x13-as pyrex tepsi sokkal jobban működik.Az
olajat  sokkal  könnyebb  betakarítani  a  pirexből,  és  nincs  teflon.A hőmérséklet-moduláció  is
sokkal jobban szabályozható.Mélyen az egódban vagy, JB.Olyan emberekkel fogsz találkozni,
akik okosabbak nálad.Egyszerűen így van.Tanulj tőlük ahelyett, hogy kivonnád a tudásukat az
elmédből.Mindenkinek van egy kis darabja a kirakós JB-ből.” Jody

-- Jody, persze, a pyrex nagyszerű, főleg addig, amíg el nem törik és el nem veszíti az összes
olaját.Meg  kell  értenie,  hogy  ezek  alapvető  utasítások,  amelyeket  világszerte,  a  lehető
legkevesebb  felszereléssel  kell  használni.Sokan  egyes  országokban  nem  engedhetik  meg
maguknak,  sőt  nem is  találnak rizsfőzőt,  ez nem olyan egyszerű,  mint  ahogy azt  mindenki
gondolja.
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Természetesen  tudunk  mutatni  egy  nagyon  bonyolult  és  költséges  módszert  az  olaj
előállítására, de meg kell ígérned, hogy egy éven át minden nap itt fogsz válaszolni az ezzel
kapcsolatos  kérdésekre.A  legtöbben  még  nem  sajátították  el  a  rizsfőzőt,  és  szívesen
dolgoznának más fajta kitermeléssel, leginkább hitük alapján, vagy mert úgy gondolják, hogy
valamit másképp kellene csinálni.

Az  RSO-t  így állítják  elő,  embereken tesztelték  és  működik.Ami  a  többi  módszert  illeti,  azt
hiszem, az évek során végig próbáltuk, de ne gondolja, hogy nem.De annyit tudok, hogy ennyi
emberen még nem próbáltak ki más módszert ilyen sikerrel.És ne feledje, hogy ott kezdjük, ahol
mások abbahagyták, terminális betegeinknek a lehető legjobb olajra van szükségük – és ez az
RSO.Tetszik vagy sem.JB

„A könnyű  alifás  benzin  remekül  működött,  az  íze  remek,  az  olajban  nyoma  sem  maradt
oldószernek.Ha pontosan követi Rick utasításait, akkor semmi problémája nem lesz.” Rick

„A benzinnek 2 fő kategóriája van: könnyű és nehéz.A könnyű benzin NEM tartalmaz benzolt,
erre  Raina  gondolt  (nem hexánra).Bár  még a  könnyű  benzint  sem javaslom,  kivéve,  ha  a
kannabisz-kivonatot  az  előállítás  után  tesztelni  lehet  naftamaradékra,  de  használható,  ha
oldószerként  csak  ennyit  lehet  kapni.A  kulcs  az,  hogy  felforraljuk  a  kivonatotsűrű  zsíros
állapotba --  ekkor  a  benzin  nagy  részének el  kell  tűnnie.A desztillációs  berendezésekkel  a
legtisztább,  oldószermentes  olajat  lehet  készíteni,  de  a  legtöbb  átlagember  kapacitását
meghaladja.Remélem segít." Mark

„Raina, nem fogok vitatkozni veled.A Wikipédiából: „A petrolétert, annak ellenére, hogy a benzin
szinonimája, nem szabad összetéveszteni a benzollal vagy a benzinnel, sem a benzinnel, bár
sok nyelv ezt a benzinből származó névvel hívja, pl. „Benzin” (német), „ benzol” (holland) vagy
„benzina” (olasz).A petroléter alkánok, például pentán, hexán és heptán keveréke, míg a benzol
egy  ciklikus,  aromás  szénhidrogén,  C6H6.Hasonlóképpen,  a  petrolétert  nem  szabad
összetéveszteni  az  étereknek  nevezett  szerves  vegyületek  osztályával,  amelyek  az  RO-R'
funkciós  csoportot  tartalmazzák.  A hátterem mikrobiológia  –  ahol  szerves  kémiát  tanultam,
biokémiát/szervetlen kémiát… Természetesen nem tudok mindent, de egy kicsit tudok.A könnyű
benzin NEM tartalmaz benzolt - pont.Figyelmen kívül hagyom a megjegyzésedet.Mindenkinek
az lenne az érdeke, ha nem állítana be tudományos adatokon kívül.” Mark

„Nem  helyes,  a  visszamaradó  oldószerek  leggyakrabban  mérgek!A  THC  NEM  képes
megjavítani a méreg okozta szívelégtelenséget.A legnagyobb gyógyszergyártó cégeknek kell
ezt a terméket előállítaniuk, vagy olyan embereknek, akik elvégezték a biztonsági tanúsítási
tanfolyamot, NEM a kerti kannabisz-rajongóknak.” Derek

--  Szabadon  készíthetnek  maguknak  olajat,  nekem  ezzel  semmi  bajom.Nincs  oldószer
maradék, ami miatt aggódnia kellene, ha az olajat megfelelően állítják elő.JB

– JB, te egy szent vagy, amiért nap mint nap elviseled a furcsa panaszoknak és kérdéseknek
tűnő százait.Csak szeretném megköszönni, hogy itt vagy, és aktívan támogatod a gyógyulást a
propaganda  áradatával  szemben,  amely  megpróbálja  aláásni  ezt  a  munkát.Szégyelljék
magukat, jó neked!” Marilyn

„Mit szeretnél adni apádnak?A legjobbak közül a legjobb, vagy valami, ami hasonlónak tűnik, de
egyszerűen  nem rendelkezik  a  megfelelő  hatással?Ha a  gyógyszert  Rick  utasításai  szerint
készíti  el,  nagyon  kicsi  a  sikertelenség  esélye  a  kezelés  során.Ha az  olajat  „szakértők  és
tudósok” utasításai szerint készíti el, akkor egy másik terméket készít.Tapasztalataink alapján
pedig előfordulhat, hogy nem olyan jól működik, mint amit ajánlunk.

Szóval  azt  szeretnéd,  ha  kussolnék,  és  hagynám,  hogy  ők  szállítsák  a  rossz  minőségű
szemetet?Vagy  inkább  tanulna  tőlem/tőlünk,  és  tudja,  hogyan  kell  helyesen  csinálni,  hogy
ugyanazokat az eredményeket érje el, amelyekről a pácienseink beszélnek?” JB
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"Egyetértek  JB.Néha ugyanarra  az  intellektuális  szintre  kell  jutnod,  mint  ők,  és  ugyanazt  a
taktikát kell alkalmazni, mint azoknak, akiket meg akarsz érni.Legyen szó veszekedésről vagy
drámáról.Vannak, akik csak a drámára és a veszekedésre reagálnak.Bármilyen szomorú is.A
legtöbb ember még mindig éretlen errefelé.” Mitzi

„99%-os izopropil-alkoholt használok, ez volt a legkönnyebben elérhető számomra.A bimbóim
krémjét  használom,  amely  100%-ban  organikus,  peszticid  mentes,  jól  ápolt  és
csontszáraz.énkeverjük össze több indica törzzsel.Kezeltem egy Hodgkin-limfómában szenvedő
beteget, 4-es stádiumban volt, és 6 hónapon belül az olaj előírás szerinti bevétele után már
rákmentes!Köszönjük  Rick  Simpsonnak  azt  az  áldozatot,  amelyet  azért  hozott,  hogy  ez  az
információ  mindenki  számára  elérhető  legyen!Nemrég  egy  másik  4-es  stádiumú daganatos
beteg keresett meg segítségért, egyik veséjén daganat van, ami működésképtelen.Imádkozni
azért, hogy egymás után két megerősített gyógyulást kapjunk.Isten éltessen Rick Simpsont és
JB-t,  terjessze  tovább  az  igét,  és  tanítsa  az  embereket  erről  a  csodálatos  gyógyító
kenderolajról.” Grow Goddess

--  Mindig  jó  ötlet  több  törzset  keverni.Egyszerűen  nézd,  nem  tudod,  hogy  egy  adott  törzs
pontosan mire jó, így ha több törzset összekeversz, sokkal jobb takarót kapsz.hatás.Ráadásul
az ilyen olajok sokkal magasabbra visznek – akik „rekreációs céllal” szívnak, tudni fogják, miről
beszélek.Képzelje el, hogy leül a barátaival, és mindenki bemutatja a legjobb bimbóját.Pár óra
alatt  nem  sok  mindent  tudsz  majd  csinálni.Ez  az  a  hatás,  amelyre  a  legjobb  eredmény
eléréséhez szükség van, tehát ismét a törzsek keverése a helyes út.A legjobbakat kívánom, és
köszönöm, GrowGoddess. Mindig örömmel hallok olyan emberekről, akik egyszerűen követik az
utasításokat, és elérik az általunk megbeszélt eredményeket.JB

„Én nulla Fahrenheit-fokos izopropil-alkoholt használok. Csak rozsdamentes acél tartályokban
és szitára állított permetezőben az elszíváshoz. Ezután három nagy kávészűrőn átszűrök egy
szitán, egy második serpenyő fölött. A végeredmény csak trichomokat tartalmaz a szűrőben. Ezt
a receptet választottam a Hep C legyőzéséhez.” Michael

„Szia  JB!  Problémám  van  az  elektromos  rizsfőzővel,  minden,  amit  láttam,  hogy  100°C-ra
süllyedt,  megnéztem  az  összes  márkát  a  piacon,  és  mindegyikben  van  termosztát,  ami
kikapcsol, ha a tartalom eléri a hőmérsékletet.Mit javasolsz?" Cristina

-- Cristina, pontosan mi a probléma?Az olajat bármikor beteheti egy 130°C-ra (266°F) beállított
elektromos sütőbe, és ott hagyhatja körülbelül egy órán keresztül, és így dekarboxilezheti.JB

„Amikor  a  hőmérséklet  eléri  a  100°C-ot,  az  elektromos rizsfőző  kikapcsol!Az  oldószer  nem
érkezik meg 110°C-on.” Cristina

-- Az oldószer nem igazán érheti el ezt a hőmérsékletet, mert szerintem kiforrna.Forralja le az
oldószert,  amíg a  tűzhely  először  ki  nem kapcsol  (az  utolsó  adaghoz adjon  néhány csepp
vizet).Ezután hagyja kihűlni, és kapcsolja be újra.Ez minden, amit csinálunk.JB

„Visszakapcsolja,  és hagyja forrni,  amíg vissza nem tér?Aztán kikapcsol,  és már kész is az
olaj?” Cristina

-- Kapcsolja be a rizsfőzőt, forralja le, amíg az első alkalommal leáll, majd várjon öt percet, amíg
kihűl, kapcsolja be újra, és várja meg, amíg másodszor kikapcsol.Ezután öntse az olajat egy
rozsdamentes acél csészébe, és tegye egy órára 130°C-ra (266°F) beállított sütőbe, és kész is
az olaj.JB

-- Köszönöm JB, megmentetted az életemet.Cristina

„A benzint belélegzed, miközben elkészíted az olajat.MÉRGET lélegzel be, amikor így teszel.Ha
érzed  az  illatát,  már  halott  vagy.Életem  során  százszor  szagoltam  a  Coleman  tábori
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üzemanyagot,  a  zippo  öngyújtó  üzemanyagot  és  a  részben  tisztításhoz  és  ipari
alkalmazásokhoz  használt  benzint...Még  nem  halt  meg.Lol.Komolyan...Ha  tiszta  oldószert
(adalék  nélkül)  használunk,  és  az  oldószert  megfelelően  leforrázzuk  egy  kevés,  a  végén
hozzáadott magasabb forráspontú vízzel, legyen az izo, alkohol vagy benzin, akkor az egészet
kiszedjük.Egy év alatt sokkal több benzint nyelsz be, ha saját gázt pumpálsz az autódba, mint
amennyit egy életen át tartó, megfelelően elkészített olaj használatával kapsz. Matthew

„A gyógyszerfejlesztés  egymolekulájú  Big  Pharm  megközelítése  NEM  az  egészségre,  az
eredmények tudományára épül… Ez a szabadalmi  haszonra épül,  és teljesen eltorzította a
növényi gyógyszerekre való tekintetünket.Legtöbbjük természetes pufferrel fordul elő, és egy
vegyület  izolálása  nagy  valószínűséggel  nem  olyan  egészséges,  mint  abban  a  formában,
amelyben előfordulnak.Az etnobotanikusoknak 100%-ban igazuk van, amikor azt állítják, hogy a
hasznos  növény  az  a  forma,  amelybe  /tenyésztették/  -  még  akkor  is,  ha  csak  a  legjobb
növények magjait és pollenjét terjesztő állatkeresők.A gyógyászati  célra felhasznált növények
akkor  lesznek  a  leghatékonyabbak,  ha  gyógyászatilag  a  kémiai  összetevők  természetes
arányában használjuk őket – nézzük meg a kendermag EFA arányát – optimálisak az emberi
egészség  szempontjából.Miért  húznád  ki  a  3  EFA-típus  közül  az  egyiket,  finomítanád  és
neveznéd csodakiegészítőnek (ha 2 másikat is figyelmen kívül hagysz, ezek kombinációja a
legegészségesebb forma)?Ez butaság." Alan

K.Szia JB! Ezt a benzint a környékemen találtam...(link) Nem azt írja, hogy könnyű benzin... ez
még működne?Még egyszer köszönök minden segítséget és szuper infót!

A.Könnyű alifás benzinnek kell  lennie -- ellenőrizze az MSDS-t, hogy tiszta könnyű benzin-e
adalékanyagok nélkül,  shellit  Ausztráliában,  (műszaki vagy ipari)  benzin Európában (benzin,
nembenzol,  és  nem  az  autókban  üzemanyagként  használt  típus).Sokféle  néven
árulják.Használják  festékhígítónak,  oldószernek,  zsíroldónak,  régebben  nagyon  elterjedt
háztartási oldószer vagy textil  zsíroldó volt, gyújtófolyadékként is használható stb.Forráspont
60-80°C körül van, minél alacsonyabb, annál jobb.

Kenjen  egy  keveset  egy  tiszta  Petri-csészére,  vagy  mártsa  bele  az  ujját,  és  ha  harminc
másodpercen belül elpárolog, és nem hagy olajos maradékot, akkor használható.Sok beszállító
létezik, jelenleg nem tudom megmondani, hogy melyik a legjobb, vagy mit javasolnánk, ezért
csak általános útmutatást adunk.

CAS-szám  64742-49-0,  tiszta,  kőolajpárlat,  lehetőség  szerint  adalékanyag  nélkül,  és  a
forráspontnak a lehető legalacsonyabbnak kell lennie.A legtöbb finomító előállítja, egyszerűen
kérdezze meg őket, mit javasolnának gyógynövénykivonatokhoz.

A második lehetőség a 99%-os vagy 99,99%-os izopropil-alkohol vagy a nagyon drága, 99%-os
élelmiszer-minőségű alkohol.Az izopropil-alkohol és az élelmiszer-minőségű alkohol nem olyan
hatékony oldószerként, mint a benzin, és több növényi anyagot és klorofillt vonnak le az olajból,
ezáltal  kevésbé  hatásos  és  ízletes,  ezért  javasoljuk  a  benzin  használatát,  amikor  csak
lehetséges/rendelkezésre áll.Üdvözlettel: JB

K.Rick,  Mexikóban a „nafta”  csak egy a számos benzin típusú terméknév közül.A végzetes
tévedés elkerülése érdekében megtudná véletlenül az Ön által  használt  „nafta”  tudományos
nevét?

A.Keressen  tiszta  könnyű  benzint  további  összetevők  nélkül.Ez  alapvetően  megegyezik  a
Coleman üzemanyaggal, amelyet az alábbi képen láthat, de keressen olyan benzint, amely nem
tartalmaz rozsdagátló adalékokat, amelyeket a Coleman üzemanyaghoz adnak.

Ha megtudja, hogy a könnyű alifás benzin tilos az Ön országában (ez például Hondurasban
történt), keressen 99%-os vagy jobb 99,9%-os izopropil-alkoholt, könnyen megtalálhatja.A 99%-
os alkohol a harmadik oldószer, amit használnánk, de mindent megteszünk annak elkerülése
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érdekében, mert túl sok klorofillt és egyéb nemkívánatos növényi anyagokat távolít el.Vannak,
akik szeretik lefagyasztani az oldószert és a kiindulási anyagot, amikor izopropil-alkoholt vagy
alkoholt használnak oldószerként.Mi személy szerint nem használjuk ezeket az oldószereket,
hacsak nem muszáj, és nem szeretjük lefagyni a kezünket, ezért valójában nem is támogatjuk a
fagyasztást, de egyesek szerint ez segít az olaj minőségének javításában.Ha nem poláris tiszta
könnyű benzint használ alacsony forrásponttal, akkor nem kell semmit lefagyasztania, és akkor
is jó terméket kap, ha betartja az utasításokat.JB

„Örülök, hogy az emberek új módszereket tanulmányoznak ennek elkészítésére, ami azt jelenti,
hogy a hírek eljutnak oda.” Alicia

-- Bízzunk benne, hogy nem Önön fogják tesztelni az olajat.Inkább azt használnám, amiről már
bebizonyosodott, hogy működik, különösen, ha végstádiumú betegségem volt, mint a legtöbb
betegünk.A legjobbakat kívánom minden kísérletezőnek.JB

„Először  is  Rick  Simpson  a  NAPTHA  használatát  javasolja.Ezt  általában  nem  tartják  jó
választásnak, és a legtöbb ember erős alkoholt, például az Evercleart használ oldószerként.

Másodszor,  a  fiam  két  éves,  15  hónapos  korában  terminális  agy-  és  gerincrákot
diagnosztizáltak.8 hónapja magas THC-tartalmú kannabiszolajat kap, NEM kemoterápiát vagy
sugárzást,  és  a  daganatai  elmúlnak!Sőt,  a  legtöbbjük  teljesen  eltűnt,  csak  egy  maradt!!A
kannabiszolaj működik!” Suzetta

"Fantasztikus!!!Imádkozom,  hogy  teljesen  felépüljön,  és  úgy  hangzik,  mint  aki.Miért  nem
tekinthetik az emberek inkább gyógyszernek, mint gyógyszernek, hogy felkapják magukat?Ez
az  orvostudomány,  és  a  kormány  nem  akarja,  hogy  javuljunk,  inkább  látni  akarnak
meghalni.Nekem  is  volt  rákos  és  sok  egészségügyi  problémám.Ezen  a  ponton,  2013
augusztusa óta a rák nem tért vissza.Őszintén hiszem, hogy ez a rák gyógymódja.Miért nem
nyithatja ki mindenki a szemét az igazságra!!!” Linda

-- A könnyű alifás benzinnel előállított olajok általában erősebbek, mint az Everclearrel előállított
olajok.Minél  erősebb  és  nyugtatóbb  az  olaj,  annál  jobban  működik  gyógyszerként.Tehát  a
helyedben átgondolnám az ön által használt oldószert, és helyette egy nem poláris oldószert
használnék.A legjobbakat kívánom neked és fiadnak, JB

„Az  Everclear  használata  zöldes  árnyalatot  kölcsönöz  az  olajnak.Most  99,9%-os  ISO-ra
vadászunk, mivel itt nem kaphatunk könnyű alifás benzint tiszta formában.” Sara

„Fagyassza le az oldószert  – az Everclear 190 proof, 95%-os és ISO 99%-os terméket egy
éjszakán  át  a  fagyasztóba  kell  tenni,  és  azonnal  fel  kell  használni,  miután  kivette  a
fagyasztóból.Ezenkívül jó ötlet  a rügyek lefagyasztása.Ha az alkoholt fagyasztóba hűtjük, és
gyorsan 3-5 percig mosunk – kétszer, amíg az alkohol még nagyon hideg, akkor nem lehet zöld
árnyalata...” Jose

-- Minél kevesebb zöld van benne, annál jobb.Minél kevesebb növényi anyag van az olajban,
annál  erősebb.Ennek  van  értelme.Ha  a  bimbó  és  az  oldószer  lefagyasztását  választja,
valószínűleg kesztyűben dolgoznék.Ha jó  nem poláris  oldószert  és  jó  bimbót  használ,  nem
szükséges semmit lefagyasztani, és akkor is kiváló olajat fog termelni.JB

„Készíthetek jó olajat hashból?És kevesebb benzint használjon?” Jon

-- Nem lesz belőle jó olaj.JB

"Érdekes.Én  természetesen  ennek  az  ellenkezőjét  gondoltam.Segítségre  van  szükséged?”
Tielman

-- Milyen segítséget?Nem az, nem csinálod hashból azt, amiről beszélünk.Feloldhatod könnyű
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benzinben és leszűrheted, és erősebb lesz, mint a hash, de mégsem lesz az, és úgysem lesz
belőle 95-98%-os THC olaj.JB

„Jindřich Bayer, mi a véleményed a főnixkönnyekkel való sütésről?Mintha egy mogyoróvajas
pohárba tenném, az valami? LinZy

-- Linzy, általában azt szoktam mondani az embereknek, hogy tegyék az olajat annak tetejére,
amit szeretnének belőle készíteni.Így láthatja, hogy van ott olaj.Amit ajánlunk, az olyan erős,
hogy amúgy is mikrogrammban kellene adagonként gondolkodni, szóval ha valóban szükséges,
csak tegyen egy csepp olajat a mogyoróvajas csésze tetejére.Tudja, hogy jobban szeretjük, ha
az  emberek  közvetlenül  a  fecskendőből  eszik  az  olajat,  ennek  megvannak  az
előnyei.Élelmiszerhez keverve mindig hígítja a gyógyszert.JB

„De ne ítélje el a rajongói klubját, mivel a sütés és a vaj kivonatolása ugyanolyan gyógyító és
kevésbé kitérőnek bizonyult...Mindannyian együtt veszünk részt ebben a harcban, kérlek, ne
ítélj el másokat, akik próbálkoznak.” Pamela

„A pamela, a sütés és a vaj extrahálása nem biztosítja ugyanazokat a gyógyító és regeneráló
tulajdonságokat,  mint  a  kannabiszolaj  PERIOD.Meggyógyítja  a  rákot,  távol  tartja  a  Crohn-
tüneteket,  meggyógyítja  a  cukorbetegséget,  a  Lyme-kórt,  nevezd  meg!A vaj  és  az  ehető
termékek egyáltalán nem hasonlíthatók össze, hacsak nem főnix könnyeket használsz az ehető
ételeidben TALÁN.Béke és szeretet." LinZy

„Pamela,  nem tudok kevésbé hatékony módszert  ajánlani.Egyenes olaj  a legjobb eredmény
érdekében, szokja meg, majd növelje az adagot.Az ehető ételek gyakran kiszámíthatatlanok,
általában nem tudod, mennyi olaj van bennük stb. JB

„Nem vagyok biztos benne, hogy van-e rizsfőzőm vagy edényem.A hőmérséklet-beállítás csak
annyit ír, hogy alacsony med, szia, van mód arra, hogy teszteljem a hőmérsékletet? Jeremy

– Az  egy  edény  lenne.A rizsfőzőnek  általában  2  fokozata  van.Főzzük  és  melegítsük.”  Deb
„Vegyen egy húshőmérőt vagy egy lézerpontos hőmérőt, és tesztelje a hőmérsékletet egy másik
közeggel,  például  vízzel  vagy  olajjal.Úgy  tűnik,  van  egy  edényed,  amit  használhatsz,  de
folyamatosan figyelned kell a hőmérsékletet, jobb lenne, ha veszel egy rizsfőzőt." Luke

– Használhatunk vodkát? Monica

-- Koktélokhoz?Igen.JB

Az „élelmiszer-minőségű” egyszerűen azt jelenti, hogy az FDA biztonságosnak ítélte.Ott nem túl
magas színvonal.Tehát attól, hogy „élelmiszer-minőségű alkoholt” mondunk, nem lesz jobb, mint
mondjuk bármely általános alkohol.És ha paranoiás vagy egy oldószertől, akkor mindegyiktől
paranoiásnak kell lenned. Ben

„Nem  tudom  beszerezni  az  izopropil-alkoholt  vagy  a  benzint  az  országomban!Szóval  mit
csináljak?Hogyan juthatok hozzá ehhez az olajhoz, mivel én magam nem tudom elkészíteni?”
Ayesha

-- Készítsd el az olajat abból, amit találsz, majd párold el újra, Ayesha, valószínűleg ez lenne a
legjobb módszer ilyen esetekben.JB

„A  gyümölcslé  készítéséhez  az  egyetlen  BIZTONSÁGOS  módszer  az  ökológiai  vízben
termesztett kannabisz használata, mivel Jindřich Bayernek több mint igaza van abban, hogy mi
lapulhat  az  üzemben.Mindannyiunknak  megvannak  a  kedvenc  témái,  amelyektől  félünk,  és
vigyázunk rájuk, de mindent összevetve, ha biztonságos gyakorlatokat alkalmazunk, elolvassuk
(MEGÉRTÉSSEL)  az  összegyűjtött  tudományos adatokat,  és BÍZZUNK az óvatosság belső
hangjában, amely ésszerű keretek között megalkothatja gyógymódjainkat.
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Ha az RSO megfelelően történik, a laboratóriumi eredmények azt mutatják, hogy az olajban
NINCS  oldószer.Egyszerűen  és  egyszerűen  felforr,  hogy  a  megfelelő  oldószerrel  helyesen
csinálja.Szeretnék  egy  online  elérhető  készletet  látni,  amiben  MIND van,  ami  az  RSO-hoz
szükséges oldószerből, edényből/serpenyőből, főzőlapból/égőből stb. van, tehát csak hozzá kell
adnia a kannabiszt.Azt hiszem, ez bátorítaná a rákos betegeket, hogy elkészítsék maguknak.

Hálát  adok Istennek jelenlegi  egészségemért,  még az MRSA fellángolásaim ellenére  is,  de
tudom, hogy ha a legrosszabb jön, lesz bátorságom követni Rick Simpson és Jindrich Bayer
utasításait, hogy megmentsem az életem, mert túl sok mindenért kell élnem (Szerető férj és egy
kisfiú, akit imádunk), hogy összeessen a félelemtől.

Isten éltesse Ricket és Jindrichet az erejükért.Arra is kérem Istent, hogy áldja meg mindazokat,
akik  a  saját  útjukat  járják  ezen  az  úton,  mert  ez  nem  a  könnyű  út,  de  ez  a  helyes  út  a
gyógyuláshoz.” PlatypusMom

--  Köszönöm  szépen,  PlatyPusMom.Az  ehhez  hasonló  üzenetek  energiát  adnak,  hogy
folytassam ezt  a  hosszú,  de rendkívül  tartalmas küzdelmet  azért,  hogy mindenki  szabadon
használhassa ezt  a gyógyszert.Addig nem állok le,  amíg ezt  a növényt  teljesen legalizálják
világszerte, ezt megígérhetem.JB

„Az oldószerek eltávolíthatók.Néha a vegyszergyártók kétes okokból más szennyező anyagokat
is hozzáadnak.Ezek sokkal veszélyesebbek lehetnek, mint egy oldószer, és kevés az egységes,
ahogyan ezeket az oldószerekhez adják.Azok, akik értik az olajkészítés bonyolultságát, amely
korántsem csak oldószer kérdése, nevetségesnek találja a vitát.Hány hozzászólást olvastál a
vegyi  növényvédő  szerekről?Általában  hány  százalékot  talál  ezeknek  a  nem  öblített
oldószerekhez képest?Hol  van  ez  a  vita?Sokan  ezt  a  vitát  az  oldószerek  megválasztására
redukálták.Ez  nevetséges!Végezzen  saját  kutatásokat,  legyen  szkeptikus,  cinikus,  és  tartsa
magas színvonalú uramnak azt a bizonyítékot, amelyet tényként fogad el.” Pál

"Ne is érdekeljen itt senkivel vitatkozni, használjon vákuumkamrát, ha petrolkémiai oldószereket
használ, és eltávolítja a maradékokat, kiszálltam ebből a posztból.A kannabiszolaj gyógyítja a
rákot, és a benzin eltávolítható, az élelmiszer-gabona-alkohol pedig nem olyan erős olajat, mint
a petrolkémiai oldószerek.Mostanában készítettem petrolkémiai alapú oldószert (tiszta könnyű
alifás  benzin)  és  élelmiszer-gabona-alkoholt  (95%,  190proof),  és  mindkét  olajat  teszteltem
betegekkel, ésAz eredmények újra és újra ugyanazok voltak, a tiszta könnyű benzinből készült
olaj valójában erősebb és nyugtatóbb, mint a gabonaalkoholos olaj.Tedd így, ha petrolkémiai
oldószert (nafta, bután, hexán, aceton) akarsz használni, HASZNÁLJON VÁKUUMKAMÁRT A
FOLYAMAT VÉGÉN, HOGY GYŐZŐDJÖN MEG A LEHETSÉGES LEGTISZTÁBB OLAJBÓL!!!
Kiporszívóztam az élelmiszer-minőségűt is, és még a benzinből készült olajnál is tovább tartott
a  teljes  öblítés  (muffin  és  bugyborékolás  a  vákuumkamrában),  szóval  tessék,  vettem  egy
petrolkémiai oldószert, és aggódtam a maradékok miatt, tedd, amit csinálnak. az ipart és tedd
egy vákuumkamrába 35 psi nyomáson, és nézd meg, hogy kiszívják a maradékokat!!Vége a
randalírozásnak és a tényleges TAPASZTALAT!!!!!” Ryan

„Ha a megfelelő benzint  használja,  akkor nem marad maradék az olajban. Laboratóriumban
teszteltem. Rendben, egy kis maradék volt, de sokkal kevesebb, mint amit a nyüzsgő városi
levegőtől kapsz, vagy egy benzinkúton, amikor tankolsz, vagy festesz valamit a kertedben..."
Kalap

„Jó néhány éve készítünk olajat, és mint a legtöbben, a gabonaalkohollal kezdtük, de idővel a
tapasztalatok megtanítottak vízmentes oldószerek használatára. Megfelelő feldolgozás esetén
az  RSO  maradék  oldószerszintje  jóval  100  ppm  alatt  lesz,  és  ugyanez  elérhető
gabonaalkohollal is, mert csak az alkoholt mérik, de az a rész, amelyet figyelmen kívül hagynak,
az az,  hogy a  gabonaalkohol  hordozza a vizet,  a  víz  pedig  az életet.  Láttunk már  ISO-val
készült RSO-t, és mikroszkóp alatt nézve nincs élet, de egyes olajok, amelyek a rendelőkből
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kerülnek ki, akik ragaszkodnak a gabonához, tele vannak élő baktériumokkal!

Rengeteg időt és pénzt töltöttem laboratóriumokban, és valószínűleg én vagyok az egyetlen
ember, aki gabonaalkohololajat vitt be a laborba, és megvizsgáltatta a maradék oldószer és a
maradék  víz  szintjét.  Valójában biztos  vagyok benne,  hogy igen,  mert  valóban  nincs  olyan
eszköz, amely megmérné, mennyi víz van egy olajban.  Különféle eszközökkel kellett  orvost
kérnem, hogy nagyjából meg tudjam állapítani, mennyi „lazán kötött” és „szorosan kötött” víz
maradt, és bár pontos számot nem tudott ráírni, azt mondta, hogy százalékban fogják mérni,
nem millió rész. Tehát egy labor és egy tudós győzött meg arról, hogy soha ne használjak vizet
tartalmazó  olajat.  Ironikus,  hogy  az  oldószer  nem  annyira  aggályos,  mint  a  víz,  hanem  a
számításokat végzi; 100 ppm-nél 0,06 gramm oldószert fog elfogyasztani két vagy három hónap
alatt, amíg legyőzi a betegséget. Az a 0,06 gramm vagy körülbelül 1,2 csepp,

A GI-vel is dolgoztam a kezelési tervemen. Lefuttattuk a számokat, és 100 ppm ISO-nál nem
igazán aggódott, és ennek 10-szeresénél az aggodalmai a belek lazulásáig és a rossz leheletig
fokozódtak.  Ez  az  az  olaj,  amellyel  megmentettem  az  életemet,  és  ma  is  ezt  használom
karbantartásra, de most, hogy a gyógyszertárak az olajunkat akarják, nekünk is etil-alkoholt kell
használnunk, és most a tesztszámok egy kicsit alacsonyabbak, miközben a megtérülés mértéke
jelentősen megnőtt. megnövekedett. Még egyszer, amikor először elkezdtük, úgy éreztem, hogy
az Ever Clear visszanyerése jó ötlet, ahogyan az oldószerben is jó választásnak éreztem. A
tudomány és a törvény bebizonyította, hogy „érzéseim” tévesek; A tudomány megmutatta, hogy
a víz káros lehet, és az Ever Clear visszakövetelése a TTB-államok bűntettnek minősül. Sean

„Azt  hiszem,  Rick  és  JB  azt  akarják  mondani,  hogy  Rick  olajos  módszere  sok  embert
meggyógyított, és amíg nem nyerünk bizonyítékot arra, hogy egy másik extrakciós módszer is
ugyanolyan hatékony, ragaszkodjunk ahhoz, ami működik.” Rebecca

RákÉs bizonyíték

„13. 04. 22-én megkaptuk Férjem legutóbbi vérvizsgálatának eredményét, és bár az elmúlt pár
hétben egy torokfájás vírusával  küzdött,  nagyon jól  van.Ez az Indica Cannabis Olaj  kivonat
csodálatos munkát végez a leukémiája gyógyításában!

Limfocitaszáma folyamatosan csökken, vérlemezkéi a normál tartományban vannak, így nem
kell aggódniEgyáltalán, ahogy folytatjuk a következő olajadagunkat, ez a Blackberry Kush, a
Granddaddy Purple és a Washington Red indica keveréke.Megáldva azokkal a jó rezgésekkel
és gyógyító gondolatokkal,  amelyek  ennek a rákgyógyító gyógyszernek minden cseppjében
benne vannak.Köszönöm Cannabis." Debra

„Nekem működött.Az élet megint csodálatos." Zed

– Nem is mondhattam volna jobban! Péter

„A Rick  Simpson  Oil  teljes  tudományos  hitelességgel  bír,  ha  veszed  a  fáradságot,  hogy
elolvassa a tudományos irodalmat.” Robert Melamede, más néven Dr. Bob

"A sejttúlélési  útvonal  gátlása  a  Bad  defoszforilációjához,  és  ennek  a  Bcl-2  fehérjének  a
mitokondriumokba  való  áthelyeződéséhez,  majd  apoptózishoz  vezet."  Ummmm,  a  laikus
feltételeket kérem???” Véletlen

– Ez azt jelenti: „A kannabisz megöli a rákos sejteket”, Chance.JB

„A kannabiszolajjal kapcsolatban látott sok megjegyzésből és videóból azt kell mondanom, hogy
úgy tűnik, hogy a kender az „alapértelmezett” vagy „optimális” beállítást tartalmazza az emberi
szervezet számára.” Remi
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„Mindennek, aminek gerince van, van endokannabinoid rendszere.Kár, hogy a lakosság fele
még mindig nem tudja.Az endokannabinoid rendszernek minden egyes tudományos és orvosi
könyvben  szerepelnie  kell.Ezt  kellene  az  iskoláknak  megtanítaniuk  leendő
orvosainknak.Hogyan  hagyhatják  az  emberek  ezt  komolyan  figyelmen  kívül,  ez  a  test
működésének része.Korrupt  választás,  hogy milyen „igazi”  tudományt  publikáljunk.Ez hamis
gyakorlat.lol” Chloe

„Működik,  mert  egy  erős  immunmodulátor,  amely  erősíti  vagy  helyreállítja  a  sérült
immunrendszert.Ezenkívül  helyreállítja  a DNS-t  vagy a mitokondriális  károsodást,  amelyet  a
DNS-t  elpusztító  gyógyszerek,  például  a  reverz  transzkriptáz  inhibitorok  és  a  proteázgátlók
okoznak.Az  egészségtelen  életmód  vagy  egyéb  okok  okozta  károsodások  testének
megjavításával és az arv drogok által okozott károk visszafordításával igen, azt mondhatjuk,
hogy gyógyítja a „segélyeket”.” János

„Bármilyen betegsége segíthet, ha nem gyógyítja meg teljesen ez az olaj.Bármilyen kérdés is
van bármilyen betegséggel kapcsolatban, a válasz mindig határozott IGEN lesz.” Kathy

„Meggyógyította a gerinc degeneratív lemezeit, daganatokat és idegkárosodást a barátomnak,
és meggyógyította a rákos daganatokat a kutyámban.” Sára

„Orvostanhallgató  vagyok,  az  orvosi  fizika  területén  tanulok,  amely  elsősorban  daganatos
betegekkel  foglalkozik  az  orvosi  képalkotás  és  sugárterápia  oldaláról.Csak  annyit  tudok
mondani,  hogy  nagyon-nagyon  KÖSZÖNÖM,  hogy  felébresztettek  egy  nagyon  rossz
álomból.Végtelen  mennyiségű  információt  kutattam  minden  lehetséges  oldalról,  és  nincs
kétségem  kétségbe  vonva  ezzel  a  gyógyszerrel  kapcsolatban.Azért  kapcsolódtam  be  a
kurzusomba, mert őszintén szerettem volna segíteni a rákos és bármilyen más betegségben
szenvedő embereken, amelyeken segíthetek, de még mindig a korrupt egészségügyi rendszer
uralkodik.Úgy  tűnik,  hogy  az  egyetlen  érdek  (ITT  ÍRORSZÁGON)  az,  hogy  a  haldokló
embereket kivérezzék a kemoterápia és a radi utolsó fillérjéből, mielőtt a pénz megszerzése
után  egy  lyukba  dobnák  őket.Láttam,  hogy  emberek  halnak  meg.A betegségeik  mindvégig
fokozatosan elmúlnak, miközben még mindig koktélokat eszem tablettákból és egyebekből, és
rosszul lesz tőle a gyomrom.Hogyan szeretnék egy olyan rendszer része lenni, amely ezt teszi?
Többé nem.Ön nem más, mint egy inspiráció, és te (RICK) úgy érintetted meg az életemet,
hogy  tudom,  hogy  követnem kell,  és  hidd  el,  mindent  megteszek  itt  Írországban,  hogy  az
emberek ismerjék a nevedet.Nem is kell kommentálnom ennek a gyógyszernek a csodálatos
képességeit, mert a tények magukért beszélnek, mindenki számára, aki hajlandó kutatni őket.

Tudod, a minap olvastam valamit, és nem tudtam, hogy lapozzak, vagy nevessek.Írország egyik
vezető  politikusa (Micheal  Martin)  azt  mondta,  hogy  a  kannabisz  használata  SM,  rák  vagy
bármilyen betegség kezelésére, ami őt illeti (nézzen utána), nem támogatott, mert „VANNEM
VOLT  ORVOSI  BIZONYÍTÉK  VAGY  KUTATÁS  MEGÁLLAPÍTÁSA."  Néhányszor  el  kellett
olvasnom,  mielőtt  belemerült.MI  a  franc  baj  van  ezzel  a  hellyel?Nincs  orvosi  bizonyíték??
Sajnálom, de nem is tudom, hogyan folytassam ezt úgy, hogy ne legyek dühös...” Brendan

-- Kedves Brendan, nagyon örülök, hogy olyannak látja az olajat, amilyen, és hogy terjeszti az
igét.Ami  Michael  Martint  illeti,  nagyjából  úgy  hangzik,  mint  a  többi  politikus,  akivel
találkoztam.Miért  engedjük  meg,  hogy  ilyen  korrupt  hülyék  vezessék  a  rendszerünket?
Remélem, amikor Mr.Martin rákos lesz, hogy gyakorolni fogja, amit prédikál, és ő maga veszi be
a kemoterápiát.Köszönjük a támogatást Brendan, és csak így tovább.Ez az a csata, amelyet
meg fogunk nyerni.Üdvözlettel: Rick Simpson

„A kannabinoidok gátolják a tumor növekedését laboratóriumi állatokban.Ezt úgy teszik, hogy
modulálják a kulcsfontosságú sejtjelátviteli útvonalakat, ezáltal közvetlen növekedési leállást és
a daganatsejtek pusztulását, valamint a tumor angiogenezisét és metasztázisát gátolják.
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A  kannabinoidok  szelektív  daganatellenes  vegyületek,  mivel  képesek  elpusztítani  a
daganatsejteket anélkül, hogy befolyásolnák a nem transzformált  társaikat.Valószínű, hogy a
kannabinoid receptorok eltérően szabályozzák a sejttúlélést és a sejthalál utakat daganatos és
nem daganatos sejtekben.

A  kannabinoidok  kedvező  gyógyszerbiztonsági  profillal  rendelkeznek,  és  nem  fejtik  ki  a
hagyományos kemoterápiák általános toxikus hatásait.A kannabinoidok orvosi felhasználását
azonban korlátozzák pszichoaktív hatásaik, ezért olyan kannabinoid alapú terápiákat terveznek,
amelyek  mentesek  a  nem  kívánt  mellékhatásoktól.”  Manuel  Guzman  –  Más  szóval,  a
kannabisz-kivonatok  valóban  gyógyítják  a  rákot.Már  csak  az  emberi  tanulmányok
hiányoznak.Miért?Kérdezd meg a kormányodat és azokat, akik irányítják őket.JB

„Kigyógyított a rákból… 4. stádiumú agy… Szóval igen.” Kristály

„Tanja, működik, és megettem.Állj meg, nézz és hallgass.Azt javaslom, hogy akkor is vegye be
az olajat, ha nincs betegsége.Megvédi Önt attól, hogy boldoguljon velük, és sokkal jobban érzi
magát,  mint  korábban,  és  a  teste  hálás  lesz  érte.Az  olyan  zárt  elmék,  mint  az  amerikai
kormányé, sok szükségtelen halált okoznak olyan káros kezelések miatt, mint a kemoterápia és
a sugárzás.Ha anyám hajlandó lett volna kipróbálni az olajat, ahelyett, hogy követné az orvosok
ilyen „gyakorlatára” vonatkozó receptjét, akkor biztosan úgy érzem, ma velünk lenne.Ha nem,
akkor nem ment volna át annyi szenvedést, fájdalmat, és végül nem fulladt volna bele a saját
többes számú folyadékába, miután ugyanazok az orvosok bedobták a törülközőt több mint 100
000,00 dollár értékű kezelés után.A kemo- és sugárklinikák csak a pénzügyi eredményük miatt
aggódnak,  nem  pedig  a  beteg  megmentéséért  és  kényelméért.Létezik  egy  forgóajtós
mentalitás, ahol a csak állóhelyiségek várótermei tele vannak megtizedelt és többnyire kopasz
egyedekkel,  akik  rájuk  várnak  a  tűre.Problémáim  vannak  az  Ön  és  a  felíró  orvos
gondolkodásmódjával  is.A kúra  nem  a  pénzbeli  haszonról  szólhat.Szomorú  ez  az  állapot,
aminek  változnia  KELL,  és  gyorsan  változnia  kell.Személy  szerint  tartózkodom  attól,  hogy
bármely  orvos  „praxisának”  vizsgálati  alanya  legyek.  Tedd,  amit  érzel,  Tanja,  de  én  a
legjobbakat kívánom neked.Köszönöm Rick Simpsonnak mindazt, amit tett és tett.Megvívjuk a
jó harcot; törvény vagy nincs törvény.” Lewis

„Az,  hogy  azt  mondjuk,  hogy  meggyógyítja  a  rákot,  meglehetősen  veszélyes  és  illuzórikus
túlbecslése egy egyébként érvényes pontnak, amely további kutatást érdemel.De nem, nem,
nem.A kannabisz nem gyógyítja a rákot.Jelenleg nincs végleges és nem is valódi gyógymód a
rák ellen, és csak számos beképzelt orvosi, táplálkozási és pszichológiai erőfeszítés segíthet
csökkenteni a rák okozta halálozás kockázatát.A kannabisz nem gyógyítja meg a rákot, és ezt a
betegeknek tudniuk kell.” Davide

"Az RSO megöli a rákot, haver...Dohányozni nem, de RSO igen.” Kevin

„Segíts nekem itt, kérlek, haver…” Jeff

„Először is, a „rák” a cisztától a neuroblasztómáig bármit jelent, tehát a „rákgyógyítás” általános,
illuzórikus,  nem  specifikus.Aztán  a  kannabisz  igen  jó  hatással  van  a  sejtmegkettőzésre,
amibiztosan segít,  de nem szisztematikusan gyógyítja  a  daganatokat.Ismét  minden ráktípus
más  és  más,  és  a  kannabisz  valamilyen  módon  pozitív  választ  mutatott  az  emlőrákokra,
amelyek egy o típusú karcinóma, amelyet a hagyományos orvoslás is széles körben és nagyon
hatékonyan kezel.Ennek ellenére TELJESEN a kannabisz legalizálása mellett vagyok, de bár
nagyon nyitott vagyok az alternatív terápiákra, rá kell jönnöm, hogy nem értek egyet ezzel a
nagyképű állítással.” Davide

"Jindřich Bayer, segíts, kérlek!!!" Kevin

„Elfogadom azt az állítást, hogy a kannabisz pozitív választ mutat bizonyos típusú daganatok
elleni küzdelemben.” Davide
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-- Davide, fogadj el, amit csak akarsz, ez rendben van velem.Igen, nagyon kevés kemény adat
áll  rendelkezésre  a Rick  Simpson olajról,  de ez csak az orvosi  rendszer  korrupciójának és
pénzgazdáiknak  köszönhető.Ez  hamarosan  megváltozik,  amikor  Colorado  és  Washington
megkezdi  az  adatok  szolgáltatását.Ráadásul  Izrael  és  Hollandia  most  kezdi  el  tesztelni  az
olajat, valószínűleg hamarosan Csehország is csatlakozik.

Amennyire tudjuk, és több ezer beteggel szerzett gyakorlati tapasztalatunk alapján úgy tűnik,
hogy az olaj  sokkal  jobban hat  a rák minden típusára,  mint  bármi,  amit  az orvosi rendszer
jelenleg biztosít.Ha bizonyítékot akarsz, készíts egy kis olajat, keress valakit, akinek bőrrákja
van, és figyeld meg, mi történik, ha felkenik rá az olajat.Üdvözlettel: JB

„Ha tudod az igazságot a nagy jótékonysági szervezetek mögött álló gazdagokról, akkor kezded
felismerni, hová megy a pénzed.Meg kell nézni a történelmi információkat is, például azt, hogy
az  1960-as  években,  amikor  a  gyermekbénulás  elleni  védőoltásban  230  millió  amerikait
zavartak  meg,  nem  voltak  tudatában  annak,  hogy  az  sv40  majomvírus  volt  ezekben  a
vakcinákban.Aztán 1963-ban Nixon elnök hadat üzent a rák ellen, mert tudatára ébredt, hogy
rákjárvány várható.Lásd: az SV40 a majmokban volt, ahol céges szeletekkel gyűjtötték be az
adott vakcina ellenanyagait.Akár 30 évig is eltarthat, mire rákként jelentkezik.Ugyanebben az
időszakban zajlott az amerikai egészségügy privatizációja, és Nixon egy magán-egészségügyi
szolgáltató mögé állt, hogy ezt haszonszerzés céljából tegye.Az igazság az, hogy létrehoztak
egy rák nevű iparágat, és nem akarják, hogy a lakosság tudjon az RSO-ról.” Matthew

„Készítsd el magad, kérdeztük Ricket, hátha megkapjuk, és egy idő után rájöttünk, hogy mivel
messze  élünk  Amerikától,  és  anyagi  korlátok  miatt  nem  tudunk  valahova  utazni,  hogy
megszerezzük, most vagy 100-szor néztük meg a videót. , gyakorlatilag megjegyezte, egy helyi
szolgáltatónál talált kannabiszt, megvettem a rizsfőzőt, az alkoholt, még hőmérőt is, hogy biztos
legyen a hőmérséklet.Könnyebb volt, mint gondoltuk.MAGUNK KÉSZÍTETÜK.A barátom már 4
napja  szedi...Várni  fogunk  és  meglátjuk.Olvastunk  orvosi  folyóiratokat  és  néztünk  sok
dokumentumfilmet,  mindegyikük  eredménye  megegyezik  (a  klinikai  vizsgálatok  a  UCLA-n,
Harvardon...) – az olaj elpusztítja a rákos sejteket!Ezért úgy döntöttünk, hogy elkészítjük, mert
végül is soha nem fogod tudni, amíg nem próbálod ki!” Ioanna

„Drágám, kérdezd meg a szomszédaidat... lehet, hogy valakinek a közeledben már van.Csak
kérdezz úgy, mintha aszpirint kérnél?Huszast integetni. Homokos

„Az  a  tény,  hogy  a  placebók  egyeseket  meggyógyítanak,  ok  arra,  hogy  örökre  eldobják  a
gyógyszert, és tanulmányozzák a placebo művészetét.Ha azt mondta, hogy soha nem végez
placebo-vizsgálatot,  ha  hatékony  gyógymódja  van,  igaza  van,  az  a  betegek  felét  megölné,
betegek és kegyetlenek. Christopher

-- Ez valóban beteges és kegyetlen lenne, Christopher, és ezért én személy szerint nem fogom
megtenni.Mások  megtehetik,  ha  akarják,  de  én  nem.Azt  akarom,  hogy  az  orvosi  rendszer
kezdje el placebóként használni az olajat – ha bebizonyítják, hogy amit használni akarnak, az
biztonságosabb  és  hatékonyabb,  mint  az  olaj  (és  szórakoztatóbb/kellemesebb  a  beteg
számára),  akkor nyugodtan eladhatják.  .Ha nem, akkor nem.Szerintem nagyon egyszerű és
nagyon racionális.És ez egyébként is így lesz a jövőben, akkor minek várni?JB

"Van még bizonyíték?Valós, ellenőrizhető bizonyíték arra, hogy a kannabisz bármit is tesz a rák
ellen?Az  anekdotikus  történetek  tudományosan  semmit  sem  jelentenek.Sajnálom.Azt
tapasztaltam, hogy hiányoznak a bizonyítékok, és annyira szeretném, ha igaz lenne.De volt-e
BÁRMILYEN ellenőrizhető bizonyíték?Klinikai vizsgálatok?Egyáltalán bármit el tudsz küldeni?
Csak kíváncsi.Nem vagyok gyűlölködő.melletted állok, de...amúgy...” Igen

„Számos visszajelzés érkezett olyan emberekről, akik rákosak, és a kannabiszolajat önmaguk
vagy szeretteik gyógyítására használták...kutass egy kicsit,  Si.Ha „klinikai”  vizsgálatokra van
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szüksége, akkor nem kapja meg, mert a kutatást végző cégek nem tudnak pénzt keresni a THC
hatékonyságának feltárásából, természetes formájában.Először „kémiai” formulát kell készíteni
belőle, és így kell  forgalmazni.Az egész arról  szól,  hogy használd az intuíciódat és a józan
eszedet, és vond le a saját következtetéseidet, vagy figyelmen kívül hagyd az ajánlásokat.Úgy
döntök, hogy hiszek nekik!” Cher

„Hé,  Kim, arra hívlak,  hogy bizonyítsd be,  hogy a kannabisz,  mint  nem mérgező életmentő
gyógyszer, „retorika”.Sok sikert ehhez.Én is úgy hangoztam, mint te.Aztán úgy döntöttem, hogy
lyukat  fújok  ezen  a  "retorikán",  mert  ennek  BAJSÁG KELL lenni...fiú,  tévedtem.Úgy  értem,
HALÁLT  RÉSZ.Nem  tagadhatja  le  a  tudományos  100%-ban  vasborítású  tényeket.Én  nem
tudtam megtenni, és te sem fogod megtenni.A TÉNYEK a TÉNYEK, és ez TÉNY, Kim.Az AMA
és a Big Pharma BŰNÖZŐK.Tudatosan megengedték, hogy ezt a csodálatos ajándékot Istentől
démonizálják és hazudjanak róla TISZTA NYERESÉGÉRT!Megengedték a családtagjaidnak,
hogy szenvedjenek és meghaljanak, Kim.Ha úgy gondolja, hogy ezek a Petro Chemicals, amit
ők  árulnak,  gyógyszer,  akkor  a  legjobb,  ha  újra  gondolja.Ha  valami  „retorikát”  szeretne
felfedezni, menjen el a doktornőhöz, beszéljen az Amerikai Rákszövetséggel, és beszéljen a
méregtabletta  gyártóival.Kérjük,  vegye  figyelembe,  Kim,  MINDEN  TEPLA,  AMELYET  AZT
ÁLLÍTOK, HOGY BIZTONSÁGOS, NEM az!Keress nekem olyat,  ami nem MÉRGEZŐ, csak
EGYET!Mégis  itt  van  egy  NEM  MÉRGEZŐ  ZÖLDSÉG,  amely  a  FÖLDÖN  A legerősebb
gyógyszert  állítja  elő,  amelyről  BEbizonyítottan  GYÓGYÍTJA  A  BETEGSÉGEKET,  és
„egészségügyi szakembereink” és a kormány jónak látta megtagadni tőlünk ezt az életmentő
zöldséget, lehetővé téve számunkra, hogy szenvedjünk, meghaljunk, ÉS hogy elszenvedjenek.
börtönben,  hogy  még  biztonságosabbá  tegyük  a  dolgokat  a  társadalomban...A
"RETORIKÁRÓL"  akarsz  beszélni???Remélem,  ez  a  bejegyzés  felnyitja  a  szemed  az
IGAZSÁGRA.Ha nem, RIP Kim, nincs remény önnek és fajtájának, „klinikai endokannabinoid-
hiányai vannak”. Nézz utána, ez igaz." Dan

„Nagyon köszönöm, Rick és JB… Ti miattatok, srácok, most már tudom az igazságot.Egészség,
béke és boldogság." Tina

„Rick Simpson, tele vagy szarral.A rák nem gyógyítható!” Jason

„Jasonnak a kormánynak kell dolgoznia.A saját két szememmel láttam, hogy működik.” Matthew
„Chris,  ha megnézi a Youtube-videót az RSO-n, a folyamat ott  van.Én inkább az Evercleart
használnám,  mint  a  benzint,  ez csak személyes dolog.Matthew,  Jason talán a  kormánynak
dolgozik, VAGY nagyon fiatal, és azt hiszi, hogy az univerzum minden adatát megismerte.Csak
akkor tehet általános kijelentést, hogy valamit lehet tenni.Minden adatot tudnia kell.” Judie

„Olyan  rossz  vagy,  mint  a  marihuánát  követő  propaganda…amit  az  emberekért  teszel,  az
nagyszerű, csak nem gyógyítja a rákot NEM!A tünetek enyhítése és a fájdalomban szenvedők
segítése  igen.De  a  kivonatai  nyersek  és  messze  nem  tisztaak.Nem  a  kormánynak
dolgozom.Csak  akkor  tudom  a  baromságot,  amikor  meglátom."  Jason  „20  éve  van
alvászavarom, az RSO olaj először segített elaludni, és ébredés után fájdalommentes vagyok!
Hurrá!Jason, miért vagy itt?Ha ezt nem akarod tudni, egyszerűen menj el!" Bonnie

"@ Jason!!!Bizonyítsd be, hogy nem gyógyítja a rákot vagy az STFU-t!!!” Jon

„Mutasd a bizonyítékot?Jon pedig vicces, hogy vissza kell térni az olyan vulgáris nyelvezethez,
mint  az  „STFU”.Megmutatja,  mennyi  intelligenciája  van  valójában!Nem  csoda,  hogy  texasi
vagy...” Jason

„Jason, ha így akarod folytatni, akkor le kell  tiltanom erről az oldalról.Kutasson többetmielőtt
ítéletet hozol." JB

„Tilts ki, te basszus!Hazug vagy, és semmi bizonyítékod nincs semmire!Végezzen egy kibaszott
kutatást,  és ne hazudjon ezeknek a szegény embereknek!Az Ön olaja nyers a főtt  piszkos
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szeméthez képest!Valahogy a pénzért benne vagy!Szóval tilts ki, mert tudom az igazságot és a
THC-t, a CBD-t stb.NE GYÓGYÍTSD KI A KISZARVA RÁKAT, te egy rák az orvosi marihuána
közösség számára!” Jason

– Viszlát, Jason. JB

„A férjemnek igaza van.4 PET vizsgálatom van, ami ezt bizonyítja.Amikor nehéz volt az olaj, a
daganataim őrülten eltűntek.Amikor csökkentenem kellett az adagomat, inkább stabilak, mint
zsugorodtak.Látható bizonyítékaim vannak, hogy a cucc működik.” Maria

„Pénzszerzési csalásnak hangzik.Tényleg azt hiszi, hogy a törvény megengedi, hogy kendert
termessek, hogy olajat készítsek?Legyen igazi haver.Leukémiás vagyok, és egy szavát sem
hiszem el, amit mond.Önt, a betegekért imádkozó átverőt, börtönbe kell zárni.Ha biztos benne,
hogy  ez  működik,  akkor  végezzen  valódi  klinikai  vizsgálatokat.Sok  országban  megengedik,
hogy ezt megtegye, ne használja fel a Lame Ass FDA kifogásait!” István

-- Steven, minél előbb kapsz olajat,  annál jobb neked.Tényleg ne hibáztass az olajról  szóló
tudományos tanulmányok hiányáért.Ha az orvosi rendszer valóban azt tenné, amit tenniük kell,
akkor önmagában ez a nyolcvan tanúvallomás lett volna minden, amit látniuk kellett volna, hogy
elvégezzék mindazt a több tíz vagy százezer tanulmányt, amelyet el kell végezni.

Rick  és  én  tényleg  nem  engedhetjük  meg  magunknak,  hogy  mindezeket  a  tanulmányokat
elvégezzük, ez jóval meghaladja a költségvetésünket, ráadásul nem tudjuk lebonyolítani azokat
legálisan és úgy, ahogyan szeretnénk, ezért valóban másokon múlik, hogy most végezzék el a
munkájukat.Tudomásom szerint vannak államok ahol engedélyezett az orvosi marihuána, nem
tudom miért  nem végeztek még vizsgálatot.Például bőrrák esetén ez néhány hónapon belül
megtörténik, csak az olaj helyi alkalmazásával.De úgy tűnik, ez nem történik meg, vagy nem
tudok ilyen tanulmányokról.

De vannak tudományos bizonyítékok,  amelyek alátámasztják mindazt,  amit  mondunk:  ezt  a
tanulmányt  2006-ban  tették  közzéhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594és  ez  a
napokban jelent meghttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Remélem, kielégíti  a tudományos igényeit,  és remélem, hogy még azelőtt  beszáll az olajba,
mielőtt az orvosai esélyt kapnának arra, hogy megöljenek a vegyi méregükkel, ami soha nem
lett volna megengedett, ha megfelelő és etikus orvosi vizsgálatban tesztelik.JB

„Köszönöm, Rick Simpson, hogy alátámasztotta a kannabiszolajjal kapcsolatos hitemet…PTSD-
m van, és a kannabiszhasználat miatt nem szedek többé gyógyszereket...Az igazi dolog...Sok
ellenkezést kapok, de tudom, hogy mi működik, és ezt hirdetem másoknak...Ez még mindig
illegális  itt  MO-n...De  talán  segíthetek  az  emberek  oktatásában,  ha  megosztom az  összes
bizonyságodat...és talán hamarosan legális lesz...” Ale

"Egyetértek azzal, hogy 12 éves veteránként, akit nemrégiben PTSD miatt választottak el, azt
tapasztaltam, hogy az ehető ételek fantasztikusan működnek, és alig várom, hogy készítsek
egy kis olajat ebben a betakarítási szezonban." Jon

„4 nap új állás nélkül.Nincsenek mellékhatások, megvonások, és nem harapja le az emberek
fejét!Itt a kutatásod, lol.Hirdessétek!Ez kell nekünk.Az emberiségnek köszönhetjük, hogy jobb
hellyé tegyük a világot.Ez a kezdet.:)" Krisztina

„A kutatók arra a következtetésre jutottak: „Az itt közölt adatok az elsők, amelyekről tudjuk, hogy
bizonyítják a CB1 (kannabinoid) receptorok és az endokannabinoidok kritikus szerepét a PTSD
etiológiájában  emberekben.Mint  ilyenek,  alapot  biztosítanak  a  PTSD  sebezhetőségének
informatív  biomarkereinek  kifejlesztéséhez  és  validálásához,  valamint  a  racionális
iránymutatáshoz.a  PTSD  bizonyítékokon  alapuló  kezelésének  következő  generációjának
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fejlesztése."

De ne várja el a szövetségi tisztviselőktől, hogy segítsenek előmozdítani ezt a folyamatot.2011-
ben a szövetségi adminisztrátorok megtiltották a Phoenix-i  Arizonai Egyetem kutatóit  abban,
hogy az FDA által jóváhagyott, placebo-kontrollos klinikai vizsgálatot végezzenek a kannabisz
használatának értékelésére 50 PTSD-s betegen.

Tudományos integritás?Nem, ha marihuánáról van szó.Messziről nem.”

--  Kérem,  ne  hibáztasson  minket  a  kannabiszolajjal  kapcsolatos  orvosi  tanulmányok
hiányáért.Minél hamarabb ráébredsz, hogy igen, van egy csoport ember, aki valóban irányítja
ezt  a  világot,  és  egyszerűen  mindent  megtesznek  azért,  hogy  késleltesse  a  kannabisz
visszatérését,  annál jobb neked.Ez nem azt jelenti,  hogy nem fogjuk átnyomni a kannabisz-
gyógyszert, csak azt, hogy a szükségesnél vagy vártnál tovább tart.JB

„15  évesen,  amikor  először  szívtam  kannabiszt,  úgy  éreztem,  mintha  az  agyam  hirtelen
megszerezte  volna  a  hiányzó  vegyszert,  amelyre  addig  szükségem  volt.  Szorongásom  és
depresszióm  sokkal  jobban  kezelhető  volt,  hogy  egy  időre  új  életre  kelt.  Mindig  is  azon
töprengtem,  miért  illegális  valami,  ami  nyilvánvalóan  olyan  jó  nekünk,  de  ez  a  válaszom
dióhéjban. Köszönjük, hogy nagyszerű munkát végeztek, tisztelet önnek Rick és JB” Miles

„Van egy barátom, aki egykori tengerészgyalogos és iraki háborús állatorvos.Súlyos PTSD-ben
szenved.A kannabisz az egyetlen, ami segít neki normális életet élni.Semmi, amit a VA tett vagy
adott  neki,  soha  nem  segített  igazán.A  feleségemmel  súlyos  egészségügyi  problémákkal
küzdünk.A  kannabisz  az  egyetlen,  ami  segít  nekünk.Ez  az  oka  annak,  hogy  mindent
megteszünk annak érdekében, hogy ezt a csodálatos gyógynövényt legalizáljuk Iowában.Sok
állatorvosunknak nagy haszna származna abból, ha következetesen legálisan hozzáférhetne a
minőségi kannabiszhoz.Szerintem a teljes legalizálás az egyetlen út.” Justin

„Sokszor szedem a kenderolajat, és még soha nem aludtam ilyen jól vagy éreztem magam ilyen
jól.Köszönjük Rick Simpson és JB,  hogy eljuttatták az üzenetet,  hogy ez a növény minden
elképzelhető csodát tesz!!Csak CSINÁLJÁK emberek és nézd meg magad!!Csak így válhatsz
igazi hívővé, higgy nekem!!” Val

--  Köszönöm, Val.Való igaz, hogy semmi sem múlja felül  a személyes tapasztalatokat azzal
kapcsolatban, hogy mire képes az olaj.Ha egyszer kipróbálod, például égési sérülésen vagy
szúnyogcsípésnél, és a viszketés és a fájdalom pillanatok alatt elmúlik, mindenki elmondhatja,
mit  akar,  és tudni  fogod,  hogy elmondhatják,  mit  akarnak,  de az olaj  továbbra is  a legjobb
gyógyszer.És otthon is akar majd belőle egy vödröt, hátha valami történne.

Nem kell  bíznia  egy  szavunkban  sem,  csak készítse  el  az  olajat,  keressen  valakit,  akinek
leégett, bőrrákja, diabetikus fekélye van, majd alkalmazza helyileg, és figyelje, mi történik.Aztán
ne feledje, hogy ugyanez fog megtörténni a testében, amikor lenyeli az olajat, és ez minden,
amit tudnia kell.JB

„Tavaly  áprilisban,  miután  5  évig  mentes  voltam  a  mellráktól,  ismét  diagnosztizáltak
nálam.Ezúttal a 4. szakasz volt, a gerinchez, a bordához, a nyirokcsomókhoz, a szegycsonthoz
és az emlőhöz érkezett.Alapvetően palliatív ellátást ajánlottak nekem, és azt mondták, hogy
megpróbálnak óvni a túl sok fájdalomtól...Hazamenni és elintézni a dolgaimat.Nagyon fájt, és
egyre több mérgező fájdalomcsillapítót írtak fel NAGYON csúnya mellékhatásokkal (Percocet,
hidromorfon és deximetazon).Ezeken nem tudtam működni.

A férjem elkezdte olvasni ezeket a cuccokat az interneten, én pedig enyhén szólva szkeptikus
voltam, de arra jutottam, hogy szó szerint nincs vesztenivalóm azzal, hogy kipróbálom.Nagyon
kis  mennyiségű White  Widow rágása naponta  háromszor.Múlt  héten kaptam a hírt,  hogy a
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csontjaim  teljesen  eltűntek.Ma  azt  mondtákhogy  az  MRI  a  lágyrészdaganatok  JELENTŐS
zsugorodását mutatja.Most nem vagyok olyan szkeptikus, és nagyon jól érzem magam, nincs
fájdalom. Julia

„3 és fél évvel ezelőtt mellrákot diagnosztizáltak nálam, 3. stádiumú, agresszív.Masztektómiát,
kemoterápiát és sugárkezelést végeztek, és a tesztek több rák miatt negatívak lettek.Sajnos a
rákom áttétet adott, és ez a mellrák agresszív 4. stádiumába tette.Most csontrákom volt, és volt
egy fantomtörésem, amikor a rák átemésztette a bal csípőm csontját, és a bal felső lábam tele
volt  rákkal.Mivel  a  helyes  irányba  mutattak  az  RSO számára,  nagyszerű  híreket  kaptam a
mellkas, a has és a medence területéről – nincs rákos betegség.Korábbi vizsgálataim 8 rákos
foltot mutattak ki, 1 a bal lábon, 5 a gerincben és 2 az ágyéki alsóban, hamarosan kapok egy
szkennelést/röntgenet erről a területről, és remélhetőleg ismét jó hírekkel szolgálhatok majd.Ez
mentette meg az életemet!Biztosan felülmúlta az orvos szavait: „Te végzetes, tedd rendbe az
ügyeidet és 4 hónapot adunk az életedre”, és ez 16 hónapja volt.(Hozzá kell tennem, hogy most
egy sétáló segítségével  sétál,  és egy ágyban alszik,  amire 3 éve nem volt  képes.Az egyik
következő  célja,  hogy  elég  jól/mozgós  legyen  ahhoz,  hogy  részt  vegyen  velem  egy  zenei
jamen.)”

„Szia Jindrich, tegnap befejeztem Rick könyvének olvasását.Nagyszerű dolog!Őszintén szólva
tényleg nincs szükségem több bizonyítékra az olaj valóban varázslatos erejéről!Én is végeztem
néhány  kísérletet,  és  minden  nap  felfedezek  valami  újat,  amire  ez  a  gyógyszer  képes!
Elképesztő!Sajnos annak ellenére, hogy meg vagyok győződve, és még ha a barátnőm is meg
van róla győződve, az anyja valahogy nem tud teljesen "elengedni"...és még mindig nem biztos
benne, hogy abbahagyja-e a szar kemot… Folyamatosan próbálok jó érveket előhozni, de nem
tudok  dönteni  helyette!Ő  az,  aki  rákos,  és  ő  az  egyetlen,  aki  eldöntheti,  mit  kezdjen  az
életével.Tudom, hogy a végén úgyis meggyógyul, mert annyi olajat töltünk bele, hogy lehetetlen
lesz  meghalnia.De ennek ellenére  úgy érzem,  hogy olyan ostobaság és  veszélyes  játszani
ezzel  a  kibaszott  vegyszerrel,  különösen  akkor,  ha  hozzáfér  a  természetes  gyógymódhoz,
amely  bizonyítottan  gyógyítja  a  rákot!Olvastam  a  rákkal  és  az  egészségügyi  rendszerrel
kapcsolatos  tapasztalataidról...Nagyon  sajnálom  a  veszteségét…  és  most  már  jobban
megértem a hozzáállását a hagyományos, úgynevezett „gyógyszerhez”!” Luigi

--  Szia Luigi,  köszönöm kedves szavaidat  a könyvvel  kapcsolatban,  és kár,  hogy végig kell
menned.Az  ő  döntése,  hogy  melyik  kezelést  választja,  de  én  nem mennék  a  kemoterápia
közelébe – csak olvassa el anyukám történetét, talán felfogja, hogy soha nem jó ötlet a mérget
bevenni, különösen akkor, ha nem megalapozott és nem is szükséges.Az esélye, hogy túléli a
kemoterápiát, nagymértékben megnő, ha beveszi az olajat, de miért okozna még nagyobb kárt
beteg testében?Ennek semmi értelme. Üdvözlöm, Jindrich

„Ez az a harc, amellyel sok jó embernek meg kell küzdenie, egy tudatlan orvos, aki azt hiszi,
hogy többet tud anélkül, hogy továbbhaladna a kannabiszról, annak kannabinoidjairól és a rák
megölésének  képességéről,  anélkül,  hogy  a  beteget  károsítaná.Milyen  őrültség  a  mi
szempontunkból, hogy mérget követelnek valami ilyen biztonságos dologért, miért?Tudatlanság
ez, vagy félnek?

5 év alatt  egyszer jártam orvosnál,  mióta megtudtam ezt az olajat az IBS-emre, és olyasmi
miatt, amit magam nem tudtam megcsinálni.Egy kimozdult pinkie és én használtuk az olajat,
hogy  soha  ne  fertőződjünk  meg,  szenvedés  nélkül  eltávolítottuk  a  varratokat,  és  minden
alkalommal,  amikor  felvittem,  a  fájdalom  azonnal  megszűnt,  mert  megszűnt  a
gyulladás.Fizioterápia  helyett  2,5-3  hónap alatt  teljesen meggyógyult,  a  gyógyuláshoz pedig
körülbelül  9 hónaptól  egy évig tartott.Sokszor láttam a saját  szememmel,  és ezt  senki sem
veheti el tőlem.” Medence

„Az  orvosok  NEM  tudósok,  és  nem  is  foglalkoznak  tudományokkal.Ha  megtennék,  azt
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követelnék, hogy a kormány engedélyezze számukra a marihuánához való hozzáférést.Az ok a
test egy mára bevált része, az endokannabinoid rendszer, amelyet az amerikai orvostársadalom
teljesen  figyelmen  kívül  hagyott.Míg  más  országokban  egyre  több  kutatást  végeznek  a
marihuánával és különösen a rákkal kapcsolatbankezelés, az amerikai orvosi intézményt a Big
Pharma  vezeti,  nagy  biztosítás  és  nagy  pénz.Az  orvosok  nem  orvosoknak  és  félelmeken
alapuló  politikusoknak adták  át  mesterségük irányítását.Éveket  fognak tölteni  azzal,  hogy a
szabadalmi  ügyvédek  ellenőrzése  alatt  alternatívákat  találjanak,  miközben  potenciális
gyógymódokkal fenyegetnek.

Ha a marihuánát egy mély dzsungelben rejtették el,  és egy analfabéta törzs irányítja,  a Big
Pharma  lenne  az  első,  aki  ellenőrizné  a  termelését,  szabadalmaztatná  számos  különböző
kannabinoidvegyületét, majd orvoshoz fordulna, hogy „felírják”.De az USA legnagyobb törzse
már kezdi kikiabálni az igazat.Kár a Big Pharma számára, hogy ez a törzs nem eladó. Bryan

„Ez a bizonyíték velünk van.És megosztjuk.Lelepleződik a kábítószer-nyomók orvosi csoportja,
akik  ösztönzőkért  dolgoznak.A pénztárcájukban vergődnek.Tisztában vannak azzal,  hogy mi
történik,  és  játszótársuk,  az  FDA lebukik  velük.Semmiben  sem  különbözik  a  zsarnokság
bármely formájától, amivel azelőtt találkoztunk, hogy ezúttal hazai.Ezt tesszük magunkkal.Van
gyógymód  a  rák  ellen,  NINCS  GYÓGYSZER  arra,  ahogy  az  ORVOSTAT  jelenleg  ránk
kényszerítik, hacsak nem a zsebünkkel és a szavazólapunkkal szavazunk!” Thielman

„Láttam, ahogy rokonaim és barátaim olyan gyorsan hanyatlottak és meghaltak, miután több
tízezer dollárt kénytelenek elkölteni azért, hogy lassan megöljék őket, amikor a gyógymód kinő
a Földanyából.Gyerünk, ébredj fel és szagold meg a baromságot.Ne ugráljon a sztereotípiákon,
és végezzen VALÓDI kutatásokat.” Amy

„Volt  egy  idős  hölgyem  Alzheimer-kórban.24  órás  gondozásra  volt  szüksége.Főzés  közben
folyamatosan felgyújtotta a konyháját.Meg fogjuk, olajozott, és egy hónapon belül újra felismerte
az unokáit, és elkezdte helyreállítani az emlékezetét. Janet

"Tudom,  hogy  szívesebben  venném  az  RSO-t,  mint  a  kemoterápiát/rad-t…  Vicces,  hogy
egyesek  hogyan  utasíthatják  el  az  RSO-t,  amikor  minden  más  mellékhatása  miatt  nagyon
alacsony életminőséget jelent." Kerry

„Könnyen elérhetőnek kell lennie.Elérhetőnek KELL lennie” Minél többet olvasok, annál jobban
lenyűgözött.” Shelley

„Ha legközelebb azt hallja, hogy valaki azt mondja: „Hol vannak a lektorált tanulmányok?”: A
PubMed-en,  az  összes  lektorált  tudományos  közlemény  tárházában  végzett  keresés  a
„marihuána”  kifejezés  használatával  közel  20  000  tudományos  közleményt  eredményez,
amelyek  hivatkoznak  a  növényre  és/vagy  összetevői,  amelyeknek  csaknem  fele  az  elmúlt
évtizedben  jelent  meg.Összehasonlításképpen:  a  „Tylenol”  kifejezést  használó  kulcsszavas
keresés  17  370  publikált  közleményt  eredményez.Az  „ibuprofen”  kifejezést  használó
kulcsszavas keresés 10 500 publikált  közleményt eredményez.A „Ritalin” kifejezést használó
kulcsszavas keresés 7012 publikált közleményt, a „hidrokodon” kifejezést használó kulcsszavas
keresés pedig csak 630 publikált közleményt eredményez. Lynn

„Az  új,  kormány  által  finanszírozott  kannabisz-/ráktanulmány  SOKKOLJA  a  tudományos
közösséget...A THC, a kannabisz fő pszichoaktív összetevője valójában megváltoztathatja az
emberi genetikai kódot a rák és a gyulladásos betegségek megelőzése érdekében.Mit?!!!!Mi,
mi!!!????

Rick  Simpson  és  a  főmanója,  a  cseh  aktivista,  Jindřich  Bayer  már  hónapok  óta  ezt
mondogatják, és én udvarias voltam, de titokban kigúnyolódtam a gondolaton, mert nekem egy
rakás hókuszpókusznak tűnt (és egyéb apróbb technikai okok miatt). nézeteltéréseim voltak a
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nézőpontjukkal)....A  gyógyszerek  nem  tudják  megváltoztatni  a  DNS-t,  igaz?Úgy  tűnik,
HELYTELEN!SZENT [HÍVÁS]!!!!!!” Alan

„Rendben, bármit  is jelentsen ez, ez meghaladja az én szakterületemet.Valószínűleg valami
olyasmiről  szól,  hogy  a  kannabinoidok  képesek  meggyógyítani  a  rákot,  és  ezt  valahogy
génmódosítással teszik.És további kutatásra van szükség, mint mindig.

Csak annyit mondok, hogy maga az anyag gondolata az anyag legkisebb részecskéje, és az
olaj a gondolatokat is képes rögzíteni.A gének még mindig túl nagyok.A kutatásnak arra kell
összpontosítania,  hogy  mit  kezdenek  a  kannabinoidok  testünk  legkisebb  részecskéivel,
atomokkal, kvarkokkal, húrokkal stb.Ott kezdődnek a problémák, a legkisebb részecskékben,
ezt kell megoldanod, ha valóban meg akarod oldani a problémákat.JB

Endokannabinoid rendszer
„Minden  endokannabinoid  rendszerrel  (más  néven  ECS)  rendelkező  szervezet  hasznot
húzhat/lesz  a  kannabinoidokból,  ami  homeosztázist  (harmóniát)  hoz  létre  a  szervezeten
belül.Három organizmus van ezen a bolygón, amelyek nem rendelkeznek ECS-vel: szivacsok,
kocsonyahalak és politikusok.Oké, talán, talán, lehet, hogy az utolsót túlzásba vitték, csak egy
kicsit.” Steve

"Úgy  gondolom,  hogy  a  daganatszuppresszáns  gének  elvesztése  döntő  szerepet  játszik  a
rákban, és ezt az endogén kannabinoidhiány okozza." Matty

-- A gének túl nagyok, a legkisebb részecskékre kell menni, innen ered a probléma, és itt kell
javítani.Még a DNS is túl nagy. JB

„A tudományt a tudósokra fogom hagyni, akik nem én vagyok, információimat abból gyűjtöm,
amit látok és érzek.Tudom, hogy jobban vagyok, és akikkel megosztottam a tudásomat, azok
jobban  vannak  vagy  gyógyulófélben  vannak,  és  legfőképpen  nyugodtan  nem  félnek  a
betegségüktől vagy a betegségüktől, ami stressz nélkül is jobbá teszi a gyógyulást.” Kelee

„Évek óta visszafojtotta a támadásaimat.Az orvosok már a 19. század óta tudják, hogy enyhíti a
migrént, és Russo 2003-ban azt feltételezte, hogy a mögöttes klinikai endokannabinoid-hiány a
hibás." Tom

"A  PubMednek  van  egy  cikke,  amely  szerint  az  IB,  a  migrén  és  a  fibrózis  klinikai
endokannabinoid-hiány lehet." Eric

-- Biztos.Ahogy nézzük, a legtöbb betegség a kannabinoidhiány tünete, és a legtöbb betegség
valószínűleg egyáltalán nem fordulna elő, ha az emberek születése óta kis mennyiségű olajat
fogyasztanának.JB

K.Miért várjam el az orvosoktól, hogy alátámasszák azt az állítást, hogy a kannabisz gyógyítja a
rákot?
A.Nos,  mert  valóban gyógyítja  a rákot,  és ez minden.A THC apoptózist  okoz,  így meglepő
módon minden rák esetében apoptózist okoz.Miért?Nos, mert a dekarboxilezett olaj a szervezet
összes sejtjébe bejut valahogy, ha megfelelő mennyiségben fogyasztjuk.Az endokannabinoid
rendszer szabályozza az immunrendszert, így ha az immunrendszer megfelelően működik, az
is képes felvenni a harcot a rák ellen.Ez nem sok, valójában nagyon sértően egyszerű.

A megfelelően  előállított,  kiváló  minőségű  olaj  a  legnagyobb  esélye  a  páciensnek  (néhány
életveszélyes  esetben  esetleg  műtétre  lesz  szükség).És ha  tud  olyan  kezelési  lehetőséget,
amely biztonságosabb, hatékonyabb és szórakoztatóbb a páciens számára, mint az olaj, akkor
szóljon nekünk.Nincs olyan.
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Nézze  meg,  mit  mond  Mechoulam  és  Pacher:  „A  gyulladás/szövetsérülés  a  helyi
endokannabinoidszintek  gyors  emelkedését  váltja  ki,  ami  viszont  szabályozza  a  jelátviteli
válaszokat  az  immunrendszerben  és  más  sejtekben,  modulálva  kritikus  funkcióikat.Az
endokannabinoidok  szintjében  és/vagy  a  CB2  receptor  expressziójában  bekövetkezett
változásokról  számoltak  be  szinte  minden  embert  érintő  betegségben,  kezdve  a  szív-  és
érrendszeri,  gasztrointesztinális,  máj-,  vese-,  neurodegeneratív,  pszichiátriai,  csont-,  bőr-,
autoimmun-,  tüdőbetegségektől  a  fájdalomig  és  a  rákig,  valamint  a  CB2-t  moduláló
betegségekig.  A  receptoraktivitás  óriási  terápiás  potenciált  rejt  magában  ezekben  a
patológiákban.”

És hogyan csinálod mindezt?Hát az olajjal.Kiegyensúlyozod a szinteket, vagy behelyezed őket
egytúlhajtás, ha szükséges.Megeheti az olajat, bedörzsölheti, elpárologtathatja, és kúpokban is
beveheti,  és  e  négy  módszer  között  megtalálhatja  a  módját,  hogy  segítsen  minden  egyes
betegen ezen a bolygón.A későbbiekben az orvosok befecskendezik a daganatokat az olajjal,
és rekordidő alatt összezsugorítják őket (otthon nem ajánlott).

És miért javasoltam a bőrrákot (vagy diabéteszes fekélyeket vagy égési sérüléseket)?Nos, mert
lehet látni, hogy mi történik ott, és általában nem tart sokáig az olajjal kikúrálni őket, a legtöbb
esetben maximum néhány hét.Aztán egyszerűen vegye észre,  hogy ugyanaz,  ami a bőrére
történő helyi alkalmazás után történik, a testben is megtörténik, amikor lenyeli az olajat.Megint
sértően egyszerű, de ez egy nagyon pontos magyarázat a végén.És akkor térjünk vissza arra,
amit  Mechoulam írt:  „Az endokannabinoidszintek és/vagy a CB2-receptorok expressziójának
változásait szinte minden embert érintő betegségben jelentettek, kezdve a szív- és érrendszeri,
gyomor-bélrendszeri,  máj-,  vese-,  neurodegeneratív,  pszichiátriai,  csont-,  bőr-,  autoimmun-,
tüdőbetegségek fájdalom és rák, valamint a CB2 receptor aktivitás modulálása óriási terápiás
potenciállal rendelkezik ezekben a kórképekben.

– Mindezek ismeretében azonnal modulálni fogom a CB2 receptor aktivitásomat.JB

„Bárki,  aki  kételkedik.Megkérhetlek,  hogy  keresd  meg  a  Google-ban  az  Endocannabinoid
System szavakat.Minden  egyes  emberben  benne  van.Az  emberek  szó  szerint  kannabinoid
anyagokat  termelnek  az  anyatejben,  ez  bizonyított  orvosi  tény.Szó  szerint  egy  hatalmas
rendszer van a szervezetünkben, amelyet évekkel ezelőtt fedeztek fel, és amely receptorokat
tartalmaz a  kannabiszvegyületekre.Ez is  bizonyított  tény.A tudomány bebizonyította,  hogy a
THC CSAK a sérült, egészségtelen vagy rákos sejtek CB1-receptorába záródik, és KÉSZÍTETI
őket meghalni az apoptózis, a programozott sejthalál révén.A rákos sejtek ceramidot termelnek,
a THC megtalálja és megoldja a problémát.Ez ismét egy orvosilag bizonyított  tény,  amelyet
bárhol megtalálhat az interneten, akkreditált egyetemeken és más kutatóközpontokban.Ez az
igazi tudomány.NEM egyes bikaemberek békülnek ki, hogy magasba kerüljenek.

Tudom, hogy több gyerek kannabisz segítségével gyógyult vagy gyógyított rákot.Az én fiam is
közéjük tartozik.Gondolod, hogy a két évesem fel akar férkőzni?Azt hiszed, magasra akarom a
gyerekemet?Ő,  nem.DE  én  sem  adok  neki  kemoorvosok,  akik  azt  mondták,  hogy  nem
gyógyítjuk meg.És biztosan nem akarom, hogy meghaljon.Így...igen,  rá fogom használni,  és
mindenkinek  elmondom  az  igazat,  akit  ismerek.És  remélhetőleg  eljut  néhány
kételkedőhöz...Talán  egyszer  ez  a  beszélgetés  megmenti  az  életüket,  vagy  valakit,  akit
ismernek...” Suzetta

„A lipidanyagcsere  változásai  szorosan  összefüggenek  a  rákkal.A bioaktív  lipidek  számos
osztálya szerepet játszik a neoplasztikus transzformációban, valamint a tumor növekedésében
és progressziójában szerepet játszó jelátviteli útvonalak szabályozásában.Az endokannabinoid
rendszer, amely lipid eredetű endokannabinoidokat, azok G-protein-kapcsolt receptorait (GPCR)
és metabolizmusukhoz szükséges enzimeket tartalmazza,  ígéretes terápiás célponttá válik a
rák kezelésében.
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--  Az  endokannabinoid  rendszer  közvetlenül  szabályozza  az  immunrendszert,  tehát  igen,
komoly  szerepet  játszik  a  rák  kezelésében.Nem  kell  egyetemi  végzettség  ahhoz,  hogy  ezt
megértsük.

És  hogyan  szabályozza  az  endokannabinoid  rendszer  működését?Talán  kannabinoidokkal?
És a kannabisz melyik formája a legerősebb?Hát az olaj.És hogyan használják a betegek?A
legtöbb  más  gyógyszerhez  hasonlóan  megehetik,  egyszerűen  megeszik.Háromszor  egy
nap.Bingó.JB”

Rákról szóló beszámolók
Mottó: A rák spontán remissziója meglepően gyakran fordul elő kannabiszolaj 
jelenlétében
„A barátomnak csontrákja van.Csak a múlt héten kezdte el az olajat, a fájdalom elmúlt, jobban
érzi magát.Onkológiaaz orvosok megdöbbentek." Joe

„Láttam,  ahogy  egy  jó  barátom  meghalt  4.  stádiumú  mellrákban,  az  utolsó  lábain  intenzív
kemoterápia után.Különleges sütit adtam neki, majd 4 óránként főnixkönnyet.Meggyógyult, és
virágzik!Azt mondta, soha nem érezte jobban magát! Charlene

„Annyi  életet  mentettél  meg…Az  egyik  barátom  45  napos  kenderolajos  kezelés  alatt
meggyógyította a csontrákját.” Gyan

"Egy kis jó hír tegnap.Egy férfi,  akinek éppen olajat adtunk, megdöntötte az orvosát, amikor
néhány  héttel  később  kiderült,  hogy a  daganatok  eltűntek  a  tüdejéből,  valamint  a  májából,
amely  csak  egy  foltra  zsugorodott.Egy  kis  cső!Van  néhányunk  útközben,  és  mindegyik  jól
van.Remélem jól alakulnak a dolgok.Phoenix Tears él és virul.” Chris

„Jose:  Frissítés – 81 éves barátom 3 daganaton esett  át  az arcából  (bőrrák),  laphámsejtes
karcinómából.Esélyük  sem volt  a  világ  legjobb  gyógyszerével  szemben.5  hét  az  olajon,  és
jobban érzi magát, mint 15 év alatt.Visszatért az étvágya!Megnyerte a csatát!!!Megnyerjük a
csatát!

Steve: Beszívta az olajat, és helyileg is használta?

Jose: Mindkettő

Steve:  Fantasztikus.Hát  nem csodálatos  tudni,  hogy képesek vagyunk így változtatni  valaki
életén.

Jose:  2  hétig  elkezdte  dörzsölni  az  arcát  68%-os  THC-olajjal,  olívaolajjal  és  kókuszolajjal
keverve, mielőtt a felszínre került.Olívaolaj nélkül is beveszi, miután megdörzsölte vele az arcát.

Jose: Tegnap felhívott a doktora, és azt mondta, hogy neki is bőrrákja van, és szeretne egy kis
olajat kipróbálni magán.

Steve: Ez fantasztikus hír arról, hogy az orvos segítséget kér.Ügyes volt barátom!!!!És örülök,
hogy 81 éves barátja újra élvezi az életet.

Jose:  Igen,  ez tényleg csodálatos!Dr.  P-nek fogjuk  hívni,  néhány könyv jól  ismert  szerzője,
kiváló természetgyógyász és orvos.Az elmúlt 2 hétben 5 páciensét irányította hozzám.Minden
terminális rákos beteg.”

„Két  héttel  ezelőtt  adtam  egy  másik  bőr-/torokrákos  betegemnek/barátomnak  valamilyen
gyógyító olajat,  hogy lenyelje  és helyileg használja,  egy kis kókuszolajjal  együtt.Kedden azt
mondta, hogy a bőr az arcán felnyílt, és a daganat láthatóvá vált.Mondtam neki, hogy folytassa
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az olaj alkalmazását, de a kókuszolaj nélkül csak a tiszta gyógyító olajat.Közvetlenül a kitett
daganatra kente a gyógyító olajat, és azt mondta: „A kilógó dudor másnapra eltűnt.Feldörzsölés
után perceken belül folyni kezdett.Kiszivárgott – az olaj kenőcsként húzta ki a rákot.” A rákos
daganat ott volt, most eltűnt...Két hét!!!" Jose

„Szia Rick Simpson és Jindrich Bayer! Szeretnék megosztani néhány nagyon HAPPY HAPPY
hírt.Anya vizsgálatai „mérhető” csökkenést mutattak az ÖSSZES daganat méretében a májban
és  a  hasnyálmirigyben.Valamint  a  daganat  a  tüdejében  TELJESEN,  100%-ban  ELMÚLT!!!
Nagyon sok köszönet jár, de az első számú ember, aki a legtöbb szeretetet érdemli, az Rick,
amiért ilyen nyíltan megosztotta ezt az információt a világgal.

Köszönjük  Jindrichnek  mindazt,  amit  tesz,  beleértve  a  támogató  kedvességét  és
utasításait.Tudom, hogy még mindig a tojáshéjon járunk a diagnózisával/prognózisával, de ha a
dolgok tovább javulnak (a daganatok zsugorodnak vagy „megoldódnak”, ahogy nevezik, további
áttétek nélkül).Végül elküldöm neked az orvosi jelentések előtt és után, hogy lássa, segítettél
megmenteni  egy  hihetetlen,  szerető,  aktív,  odaadó  nő  életét,  aki  a  szabadban  ülteti
füvészkertjét.ahogy gépelek.Sok szeretettel, Barbara”

--  Szia  Barbara,  köszönöm,  feldobtad  a  napunkat  az  e-maileddel.Köszönj  édesanyád
helyettünk, és győződjön meg róla, hogy nem megy semmilyen más szkennelésre, röntgenre
vagy  más rákkeltő  hülyeségre.Hagyja,  hogy  érezze  magát,  120-180  g  olajat  kell  ennie  hat
hónapon keresztül vagy annál kevesebb alatt.Az ő helyében amúgy is minden nap enném az
olajat  életem végéig,  a  ráknak nagyon kicsi  az esélye,  ha olaj  van jelen a  szervezetben.A
fenntartó adagok rendkívül fontos részét képezik ennek a módszernek.Üdvözlöm, Jindrich

„A barátom férje meggyógyult a rákból,  ami megzavarta az onkológusait, akik közölték vele,
hogy három hónapja van.Ez a figyelmeztetés: mivel elkábultak a csodagyógyulásától, 6 havonta
felíratták MRI-re kontrasztfestékkel.Az utolsó MRI-n a teste reagált a festékre, és a szíve leállt
az  MRI-n,  és  majdnem  meghalt.Egyetértek  JB-vel.A  tesztek  éppoly  mérgezőek,  mint  a
„gyógymódjaik”.Légy óvatos."Colette

„Anyukám meggyógyította a  3.  stádiumú kissejtes  tüdőrákját  az  olajjal!!Mondtam már,  hogy
csak négy hónappal a diagnózis után rákmentes?Nos, ez történt.” Hajnal

„Apámnak is hasnyálmirigyrákja van, ami a kemoterápia során átterjedt a májára és a tüdejére,
majd  újra  átterjedt,  nagyon rosszul  volt  és gyorsan romlott.3  hónapja  kezdte el  az olajat.A
legutóbbi  hétfői  vizsgálat  azt  mutatja,  hogy  mind  a  7  folt  eltűnt,  és  a  hasnyálmirigyrák
csökkent.100%-kal  jobban  érzi  magát,  és  helyreállt  az  életminősége.Az  olaj  valóban
csodálatos." Lisa

„Apám is szedi az olajat a hasnyálmirigyrák ellen, amely hét másik helyre is átterjedt.5 hónapja
van az olajon.Mind a hét folt, amely a kemoterápia során jelent meg, eltűnt az olaj beindítása
óta, és a hasnyálmirigyrák összezsugorodott.Az olaj mentette meg az életét!” Lisa

"Szia, csak frissíteni akartam.Apa újabb vizsgálaton esett át, mióta 5 hónappal ezelőtt elkezdték
az olajozást hasnyálmirigyrák miatt.A legutóbbi szkennelés azt mutatta, hogy a hasnyálmirigy
rákja összezsugorodott, és a másik 7 folt, amely kemoterápia alatt jelent meg, eltűnt az olaj
beadása óta.Az új eredmények azt mutatják, hogy a hasnyálmirigyrák ismét zsugorodott, és
nincs más folt, ami fantasztikus, tekintve, hogy a hasnyálmirigyrák a terjedésének sebessége
miatt  olyan  halálos.Szóval  8  hónap,  ebből  5  hónapból  az  olaj  használata  remekül
teljesít.Valójában  most  jobban  érzi  magát,  mint  amikor  először  diagnosztizálták.Tehát  még
egyszer  köszönöm  Ricknek,  JB-nek  és  mindenkinek,  aki  segít  ennek  az  információnak  a
beszerzésében.Ha nem lenne az olaj, nem lenne apám!!” Lisa

„2013  októberében  apámnál  tüdő-,  nyirok-  és  hasnyálmirigyrákot  diagnosztizáltak.A
hasnyálmirigyrák halálozási  aránya 95 százalék.2-4  hónapot  adtak neki,  hogy éljen.Azonnal
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nekiláttunk  az  olajnak,  amint  hallottunk  erről  a  cuccról.2014.  március  26-án  édesapámnál
megállapították,  hogy  rákmentes.Elképesztő!!Ez  az  olaj  mentette  meg  apám  életét.Jobban
alszik és jobban eszik is.” Méhfű

„Apám is 4-es stádiumú hasnyálmirigyrákos volt.10 folt  volt  a máján is...ez 2012. november
végén  volt.Most  1  foltja  van  a  májon  (0,08)  és  1  foltja  a  hasnyálmirigyen  (8  mm).Ezt
megverjük.Orvosai megdöbbentek.Hízik, és összességében remekül érzi magát.A kannabiszos
olaj is jó.” Angie

-- Ne játssz a hígított gyógyszerrel, Angie.Helyi használatra jó, de ne akarjon kannabisz-infúziós
olajat  adni  a  rákos  betegeknek  egyetlen  kezelésként.Teljes  teljesítményű,  teljes  spektrumú
támadás működik a legjobban.

Főleg azok számára, akiknek „kell”  elmenni egy szkennelést  „is lássák”,  hogyan gyógyul.Az
ilyen embereknek automatikusan hozzá kell  adniuk további  60 g olajat  a protokollhoz,  mert
szükségtelenül estek át egy erősen rákkeltő eljáráson, „hogy lássák”, hogyan érzik magukat.A
kíváncsiság pénzbe kerül, elnézést érte.Gratulálunk és jó egészséget kívánunk.Nagyon jó látni
a másként gondolkodók sikereit.JB

„Ennek  az  olajnak  köszönhetően  a  4.  stádiumú  hasnyálmirigyrák  túlélője  vagyok.2013
decemberében kezdtem el a kemoterápiát, a vizsgálatban résztvevők közül mindenki (több mint
200)  meghalt.Én vagyok az egyetlen,  aki  bevette az olajat,  és el  kellett  titkolnom az orvos
elől.Most, hogy kiderült az olajról, és június 5-én rákmentesnek nyilvánított, még mindig próbál
meggyőzni,  hogy  folytassam  a  kemoterápiát.visszautasítom!Minden,  amit  ez  az  orvos  tett,
rossznak  bizonyult,  de  minden,  amit  Rick  Simpson  mondott,  igaznak  bizonyult.Az  orvosi
feljegyzéseim azt mutatják, amit az orvosok mondtak, januárra meg kellett volna halnom, mégis
itt  vagyok  június  végén.Köszi  Rick!Az  olaj  megmentett  a  ráktól,  remélem,  megment  a
kemoterápiától.” haver

„Tényszerű bizonyítéka vagyok annak, hogy az RSO közvetlen hatással van az MPNST-re és
az NF1-re.Az orvosi feljegyzések, MRI, PET, CAT szkennelések bizonyítják a tumor méretének
és aviditásának jelentős csökkenését. Kristyne

„3,7 cm-es daganat volt a herémen.Naponta egy grammot szedtem az RSO-t más gyógyszer
nélkül, és amikor visszajöttem az orvoshoz, értetlenül állt.Azt mondta, hogy a daganat eltűnt, és
nem tudta megmagyarázni.Ezért mondtam neki, hogy RSO-t szedek.Azt mondta: "Nem vagyok
túl  tájékozott  a  témában,  de  azt  mondom,  hogy  ez  az  egyetlen  oka  annak,  hogy  eltűnik."
Nemrég volt egy másik felugró ablakom, és azt hiszem, azért, mert nem készítettem fenntartó
adagot.Tehát 30 napon keresztül megteszek még egy grammot naponta, és megnézem, eltűnik-
e, mint az előző.Akkor gondoskodj róla, hogy utána is karbantartsam.” Brandt

„Oké,  Kukucskáim.Ma  van  az  a  nap,  amit  csak  reméltem,  hogy  valaha  is
bekövetkezik.Megérkeztek a biopszia  eredményei.Corrie  Yelland MEGERŐSÍTÉST KAPOTT,
HOGY  RÁKJA  100%-ban  TELJESEN  ELMÚLT!!!!RÁKMENTES  VAGYOK!!!!!Még  csak
diszplázia sem, nem beszélve a nagy C-ről.

Hihetetlen, csodálatos barátaimnak, akik közösen felelősek voltak azért, hogy megengedhettem
magamnak a gyógyszert – egyáltalán nincsenek szavak annak leírására, hogy mennyire hálás
vagyok mindegyikőtöknek.Mind csodálatosak vagytok!

Heathernek, aki először küldött el nekem, FULJ A GYÓGYSÁGBÓL -- Ez a videó szó szerint
megváltoztatta  az  életemet.Ki  gondolta  volna,  hé?Szeretlek!Rick  Simpsonnak,  Jindřich
Bayernek tiszta szívemből...KÖSZÖNJÜK a tudást és a támogatást.Mindannyiótok miatt élek
ma!

Igazán áldott vagyok, hogy ilyen csodálatos családom és barátaim vannak.” Corrie
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„Szia Jindrich, csak egy gyors megjegyzés, hogy tudjam, ma meglátogattam az orvosomat.A
jelentés szerint  a rák (anális  csatornarák)  már  nem kimutatható.Tavaly  ősszel  azt  mondták,
hogy 2-4 hónapom van, ha nem sugárzok.Úgy döntöttem, hogy nem teszek besugárzást, és
inkább  az  RSO-t  próbálom  ki.Nyilván  sikerült!Tiszta  szívemből  köszönöm,  köszönöm,
KÖSZÖNÖM Ricknek és magadnak!!!!“ Corrie

--  Corrie,  btw,  milyen  rák  volt  ez?Tedd  az  olajat  a  hegre,  valószínűleg  az  is
elmúlik.Mindenesetre maradjon távol az orvosoktól, ne végezzen vizsgálatokat stb., és ügyeljen
arra, hogy annyi olajat fogyasszon, amennyi fenntartó adagot tud.JB

„Körülbelül  2 hónapja volt  lehetőségem beszélni Rickkel egy rádióműsorban...Meséltem neki
arról, hogy az rso már eddig is annyit segített nekem...Ugyanolyan rákos voltam, mint Farrah
Fawcett...Anális rák, elég ritka...nem tévesztendő össze a vastag- és végbélrákkal... és NEM,
az a szándékom, hogy valaha is abbahagyjam az olaj használatát. Corrie

-- Nekem sem áll szándékomban abbahagyni az olaj használatát, ez teljesen érthető.JB

„A legújabb sikertörténetem.Ez egy 50-es  évei  végén járó  nő,  akinél  3.  stádiumú tüdőrákot
diagnosztizáltak, de nagyon közel áll a 4. stádiumú tüdőrákhoz.Ma ezt kaptam: „Nos, anyám
egy hónapja elment a CT-vizsgálatra, és néhány napja megkapta az eredményt.Teljesen eltűnt!
Az orvosa elolvasta, és azt mondta, hogy a nagyobb tömeg tiszta, és nem maradt semmi...

Még  mindig  COPD-s,  de  dolgozunk  ezen  és  a  dohányzásán  is.Köszönöm  szépen
mindenkinektanácsokat  és  ismereteket  olyan  dolgokról,  amelyekről  soha  nem  voltunk
tudatában.Mindennek valami oka van, és nagyon boldogok vagyunk.Isten áldjon Téged, és a
családodat." Corrie

-- A tüdőrák spontán remissziója meglepően gyakran fordul elő kannabiszolaj jelenlétében.JB

„Mindössze 4 gramm után drasztikus változást  tapasztaltunk  a vérvételben (ESR) és apám
vesevizsgálatában, aki hólyagrákban szenved, jól alszik, mosolyog, csak remélem, hogy Rick
Simpson állapotát nézegetve visszaáll a normális állapotba. elhivatottság és magabiztosság,
minden orvossal szembefordultam, és nem engedtem apámat a kemoterápián, a mai napig nem
bántam meg a döntésemet. Köszönöm, Rick Simpson.” Arpit

„Épp most kaptam néhány FEJLESZTŐ hírt, amit szeretnék megosztani veletek.Van egy nőm itt
Kr.e.-ben,  jó  irányba  mutattam  a  mellrákkal.Áttétet  adott  a  tüdejére,  a  gyomrába  és  az
agyába.Egy  hónapja  szedi  a  gyógyszert,  és  tegnap  meglátogatta  az  onkológusát.Minden
daganat  összezsugorodott,  és  a  tumormarker  tesztje  NORMÁLIS.Még  egyszer  Peeps  –  A
KANNABISOLAJ MEGÖLT A RÁKOT!” Corrie

„Oké, minden csodálatos Kukucskám, ez egy hosszú olvasmány lesz, de azt hiszem, tegnap
eltaláltam  a  PAYDIRT-t.Tavaly  szeptember  óta  nem  láttam  a  fogorvosomat.Akkoriban  az
életemért  küzdöttem.A fogorvosomnak  ekkor  azt  mondták,  hogy  rákos  vagyok.A szokásos
beszélgetést  folytattuk,  ahol  elmondtam  neki,  hogy  nem  sugárzok,  hanem  egy  „alternatív
kezelést”.Akkoriban megkérdezte, hogy mit csinálok.Haboztam, hogy elmondjam-e neki, mivel
„merevségéről” volt ismert, de azt mondtam, hogy nézze megFuss a kúrából.Valójában felhívott,
miután  megnézte.Elmondta,  hogy  egészségügyi  szakemberként  hajlamos  volt  a  dobozban
lenni, hogy van egy bátyja (egy orvos) és egy másik testvére (farmakológus), és néha „nincs
mindenre a válaszuk”.

Gyorsan  előre  a  tegnapra.Megdöbbent,  amikor  látta,  milyen  jól  nézek  ki,  és  egy  pillanatra
elnémult,  amikor elmondtam neki,  hogy a kannabiszolaj  bevált.Elkezdett  mindenféle kérdést
feltenni.Sok közülük  „tudományos kérdés”,  amire nem tudtam válaszolni.Kérdezett  a  klinikai
vizsgálatokról, a kannabisszal kezelt különböző betegségekről stb.Szeretne beszélni a bátyjával
magamról, valamint a kannabiszról, mint a rák „gyógyszeréről”, és azt is szeretné, ha bátyja a
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kannabiszt mint gyógyszert kutaná.Rendben lenne, ha elvenné a mobilszámomat és az e-mail
címemet?

Itt válik nagyra.Testvére, Dr. Jake Theissen korábban a dékán volt, és úttörő volt a Waterloo
Egyetem farmakológiai programjában.Jelenleg gyógyszergyártó cégek tanácsadója, és az „Új
megközelítések a rákkezelésben” szakterülete.  Erősen kötődik a Kanadai Rákszövetséghez.
(Egyébként ő az, akit a kormány felkért a felhígult kemobotrány vizsgálatának élére.) John azt
mondta, hogy testvére gyakran mondta: kell valami jobbat a rák kezelésére.Valami természetes,
nem kémiai.Mondtam neki, hogy "ne keressen tovább". A kannabisz a „természetes valami”.
Corrie

„A férjemnél  eredetileg  prosztatarákot  diagnosztizáltak  majdnem  6  évvel  ezelőtt.Bíztunk  az
orvostársadalomban, és a hagyományos kezelési utat jártuk be, hogy 4,5 évesen, amikor a rák
visszatért,  „katasztrofális  kudarcot  vallottunk”.Közel  2  hónapig  következetesen  kutattam  az
összes alternatív terápiát, beleértve a kenderolajat is, és 3 hónapon belül a férjem rákos száma
a felére csökkent.Tíz hónappal később a PSA-ja 0,11-re csökkent – nem észlelhető.

Nagyon sajnálatos azt hallani, hogy kormányunk nem hajlandó elismerni semmilyen alternatív
gyógymódot,  beleértve  a  kenderolajat  is  a  betegségek  kezelésében,  de  Önhöz  hasonlóan
nálunk  is  csak  nevetségessé  vált  a  „szakemberek”,  sőt  néhány  családtag  is.Minden
„társadalom” nagy gyógyszerészeti  ellenőrző csoporttal  rendelkezik,  de „értem” a több millió
emberből álló rendszer felszámolását egy olyan iparágban, amely annyira korrupt, hogy évi 20
milliárd dollárt halmoz fel, hogy soha nem lesz rá gyógymód.Szándékosan!!

Ez az egész folyamat rávilágított arra, hogy valójában milyen mélyre hat a nyúllyuk, és jelenleg
éppen  egy  könyvet  írok  a  megállapításaimról,  megfelelő  címmel:  „A  pontok
összekapcsolása”.Ez egy történelmi perspektíva a GMO-król, az ipari gazdálkodásról és a nagy
gyógyszerészetről,  valamint  ezek hatásáról  minden  egyén  egészségére.Továbbra  is  követni
fogom Önt ezen az oldalon, és minden jót és jó egészséget kívánok.Köszönöm mindazt, amit
tettél és teszel továbbra is.Üdvözlettel: K”

„Egy barátom, aki a rák késői stádiumában szenved, a kemoterápia és a sugárkezelés kínzása
miatt szenvedett leukémia miatt, a szőlőből tanult a „Fuss a gyógyításból” szóról, és úgy döntött,
hogy  kipróbálja  az  olajat,  miután  minden  más  nem  gyógyította  meg  a  betegségét.
betegség.Sajnos  túl  későn  hagyta,  hogy  megmentse  magát,  de  a  tudása  és  a  törődése
megmentett  engem.Az  az  olaj,  amelyet  nem  volt  lehetősége  felhasználni,  indított  el  a
felépülésem felé vezető úton.” Stephan

„Apósom ma reggel felkereste onkológusát, hogy kivizsgálja.A dr. elhallgatott.Apósom 15 éve
leukémiás.Már  az  olajon  volt.Mára  a  fehérvérsejtszáma  visszatért  a  normál
határértékekre.Milyen rák??A KANNABISOLAJ GYÓGYÍTJA A RÁKAT!” Karen

-- „Nincs jobb, mint egy doktor, akit elhallgattak!hehe imádom!Feldobta a napomat!" Jackie

„Szia  ismét  Rick!Remélem  ez  az  email  jó  egészségben  talál.Azért  írok  ma,  hogy
megkérdezzem, meddig maradjon a beteg az olajon?Van egy páciensünk,  akinek hatalmas
daganata van.Március 15-én kezdte, és eddig 40 grammon ment túl.A 2. naptól kezdve napi 1,5
grammot vagy többet szedett.Megállsz a 60 grammos terápiás adagnál?A pénz fontos tényező
ennél a betegnél.Eddig semmit sem fizetett a gyógyszeréért.Gondozójuk adományozta az első
60  gramm  olajat,  de  nem  adhat  örökké  ingyenes  gyógyszert.Köszönjük
hozzájárulását.Értékelem a belátásodat.Üdvözlettel: Janet”

„Kedves Janet, azt mondja, hogy a második nap óta napi 1,5 grammot vagy többet hízott.Az
általam termelt olaj olyan erős, hogy az átlagembernek általában körülbelül 5 hétbe telik, amíg
eljut arra a pontra, hogy napi 1 grammot be tudjon nyelni.Probléma lehet az olaj előállításához
használt  törzzsel.  A  kendertörzsek  gyógyító  képességei  nagyon  eltérőek  lehetnek,  így  a
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probléma a törzs lehet.Általában mire a beteg 60 gramm olajat lenyel, a rák általában elmúlt.De
ha nem, továbbra is adnám nekik az olajat, amíg meg nem lesz.Az ehhez szükséges idő és a
szükséges  olaj  mennyisége  személyenként  nagyon  eltérő  lehet.Mindannyian  különbözőek
vagyunk,  és  néhány  ember  sokkal  gyorsabban  gyógyul,  mint  mások.Általában  azoknak  az
embereknek, akiket súlyosan megsérült a kemoterápia és a sugárzás, hosszabb kezelésre és
több olajra van szükségük.Az olajnak minden kárt helyre kell tennie, amit ezek az úgynevezett
kezelések hagytak hátra.Azt tanácsolom, hogy próbálja meg egy másik erős indica törzsből
előállítani az olajat,  de mindenképpen tartsa az olajon,  ez az egyetlen dolog, amiről  tudom,
hogy megmentheti az életét.Üdvözlettel: Rick Simpson”

„A kannabiszolaj nem mentheti meg a halálos kemoterápiától.Az olaj többet segíthet, ha a beteg
elutasítja a kemoterápiát. Steve

„Nem vagyok benne biztos, hogy ez sikerrel jár-e, de az biztos, hogy sikernek tartom!Arra az
esetre,  ha  valaki  kíváncsi  lenne,  miért  van  férfias  hangom,  ez  nem  azért  van,  mert
dohányoztam, vagy bármi más – soha nem dohányoztam, hanem azért, mert eltávolították a
pajzsmirigyem.51 (és fél!) vagyok, és 20-as éveim óta használtam olajat.Mindig élvezetesnek
találtam  a  párologtatást.Néhány  évvel  ezelőtt  nyelési  nehézségeim  voltak,  és  az  orvosaim
csomókat  találtak  a  pajzsmirigyemen.Csomók  a  pajzsmirigyemen,  hogy  el  kellett  mennem
rákvizsgálatra.Amikor  ezt  megteszik,  csak  egy  nagy  tűt  szúrnak  a  torkodba,  és  bejutnak  a
csomópontokba,  hogy  teszteljék.Nem  adnak  be  semmit  –  érzéstelenítést  sem  –  a  hely
miatt.Tehát  csináld  ezt  néhányszor,  és  nézd  meg,  tudsz-e  nyugodtan  ülni.Mindenesetre  –
miután 6x szúrtak – és a pajzsmirigyem olyan nagyra nőtt, hogy nyelési és légzési nehézségeim
voltak – eltávolították a pajzsmirigyem.A családomban előforduló összes rákos megbetegedés
miatt  –  azt  hittem,  megelőzöm  a  játékot.Nincs  rák.Egyik  sem.Én  vagyok  az  egyetlen  a
családomban,  aki  eddig  megúszta  a  rákot.20-as  éveim  óta  olajozok.Én  már  majdnem
mindegyiketrákos teszt odakint a családi előzmények miatt- és nada eddig Hála Istennek!Te
számolsz :-)” Janet

„Sokszor megosztottam Rick Simpson Phoenix Tears című filmjét a Facebook-falamon... aztán
egy nap egy barátom a halálos ágyán feküdt limfómával.Amikor meglátta az olajjal kapcsolatos
bejegyzéseimet,  azonnal  elkezdte  szedni  az  olajat,  és  most  RÁKMENTES!Az  orvosai
csodálkoznak.Azt mondták neki, hogy három hónapja van hátra… Tévedtek.” Jamie

"Én  vagyok kezelni  egy  TERMINAL  rákos  nőt  RS  kenderolajjal,  és  végre  jobban
van.MŰKÖDIK!" voodootattooo

„Most ugyanazt csinálom.25% THC SKYWALKER OG, az utolsó OG olaj a PSA-m 160 volt.Ma
100 gramm után 7.” Jimmy

"Szia  Chris,  frissítés...elmúlik  a  rák...tegnap  reggel  felhívta  zavart  onkológusa.Általában
személyesen  egyeztetünk,  de  ezúttal  felhívta,  hogy  tájékoztassa  a  néhány  héttel  ezelőtt
elvégzett  összes  vizsgálat  eredményéről.Máj  –  a  rák  már  nem látható.A tüdőrák,  az  egyik
tüdőrák  eltűnt,  a  másik  pedig  jelentősen  csökkent.De  a  mellet  nem  említette...Ezért  anya
visszahívja  néhány  kérdés  miatt,  és  egyeztetni  egy  időpontot,  hogy  bemenjünk  és
beszélgessünk vele, és megnézzük a múltbeli és a közelmúltbeli szkenneléseket.Attól tartok,
kicsit  megdöbbent, amikor a doktornő arról kezdett beszélni, hogy máj- és tüdőrákja eltűnik,
hogy elfelejtette megkérdezni a mellterületéről.

Az összes vizsgálat egy új hormonterápiás kísérlet előszűrésére szolgált...de a doktornő azt
mondja, hogy már nem jelölt a hormonvizsgálatra, mint ahogy a páciensnek kellnövekedésa
rákos területeken és az összes területe NEM növekszik, hanem haldoklik.Túl vagyunk az olaj
eredményeivel!!!Amikor körülbelül egy hónapja beszéltem Rickkel az anyámmal kapcsolatban,
azt javasolta neki, hogy menjen el egy második 90 napos kezelésre, ezért szeptember elejére
tervezzük.Addig is fenntartó adagot adunk neki. Azta!Már a kezelés kezdete óta tudta, hogy az
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olaj a daganataira hat, érezte, hogy azok összezsugorodnak és eltűnnek.Mindannyian nagyon
hálásak  vagyunk,  hogy  bemutatott  dokumentumfilmes  ötletének,  és  megosztotta  ezt  a
kezelést.Örökké hálás, Cindy"

"Szia  kedves Corrie...Csak szeretném tudatni,  hogy az anyámtól  kapott  olajat  egy  barátom
barátjának adtam, aki mellrákos...Egy hónapig szedte, és remisszióban van...Néhány rákos sejt
elhalt a daganatban...És az orvos elképedt és pozitív volt, és úgy tűnik, ha legközelebb jobb
lesz az eredménye, akkor kezdenek valamit az olajjal.Annyira boldog vagyok, és hálát adok
Istennek, hogy megadhattam ezt az információt a kannabiszolajról ennek a nőnek.:)) Annyira
szerettem volna, ha anyukám mindennap szedhette volna az olajat...”

„Szia Rick, van egy jó hírem.Anyám nem bírta tovább pszichésen azt a felismerést, hogy rák
van  a  mellében,  ezért  megműtötték.Viszont  megevett  30g-ot  az  adagból,  és  ivott  néhány
gyógyteát egy sráctól, akinek mindenféle gyógynövénye van, és ezekből a gyógynövényekből
tette fel a kötszereket is.Különben is, amikor az orvosok kivették a rákot, nem volt nagyobb 7
mm-nél, és 100% szövetből állt, csak 1% volt aktív, rosszindulatú és haldokló fázisban.3 orvos
nézte ezt, és azt mondták, hogy soha nem láttak ilyesmit...Tehát, ha több 1-2 hétig műtét nélkül
marad, minden eltűnne.Most minden nap másfél grammra szedi az olajat, és most már megérti,
hogy a műtét teljesen felesleges volt.

Most  azonban  sokkal  nyugodtabb,  mint  volt,  mert  kiakadt,  így  nem  tudtuk  lebeszélni  a
műtétről...de most már minden jó, a gyógynövények és az olaj is megtette a dolgát.Amúgy a
hülye orvosok 23 rádióterápiát adtak neki, de azt mondta, hogy nem csinálja, és a doktornő a
sorok  között  azt  mondta,  hogy  igaza  van.Hihetetlen,  milyen  messzire  mennek  ezek  az
orvosok.Mindenki  köszön,  Rick.Köszönöm  szépen  az  ajánlást,  és  adjmég  egyszer  nagy
köszönet Jindrichnek.” Sasa

„Rick...egy barátjának agydaganatot  távolítottak el  a  fejéből...  foltok vannak a tüdején...  azt
akarják,  hogy  kemoterápiát  és  besugárzást  kapjon...pazarlás  lenne  bevenni  az  olajat
kemoterápia  és  sugárkezelés  közben?Figyelemre  méltó  az  agydaganat  eltávolítása  utáni
állapota,  80%-kal  jobban  van,  mint  a  múlt  héten,  azzal  a  dologgal  a  fejében...Azt  akarom
mondani neki, hogy ne csináljon kemot és sugárkezelést, és ne olajozzon, de ez nem az én
döntésem..." Sharon

-- Sharon, ez növelné a túlélési esélyeit.Valójában azonban, ha beveszi a kemot, utána 120-180
g olajat kell bevennie, csak hogy helyrehozza a kárt.Persze, ha túléli a mérgezést.Üdvözlettel:
JB

„Minden röhögős embernek, aki azt hiszi, Rick Simpson csaló, tudnia kell, hogy Michelle Aldrich
most  gyógyította  ki  a  3.  stádiumú  tüdőrákját  kannabiszolajjal,  amelyet  Valerie  Corral  és  a
WAMM  biztosított!A  média  és  az  orvosok  miért  nem  kezdhetik  el  egyszer  az  igazat?!A
kannabisz  gyógyítja  a  rákot,  istenem!!!És  a  felelőtlen  emberek  próbálják  elhallgatni  ezt  a
valóságot,  nem  pedig  olyan  emberek,  mint  én  és  Tommy,  akik  azt  akarják,  hogy  a  világ
megtudja az igazságot a kannabiszról és a rákról.” Steven Hager

„Csak  nagy  köszönetet  akartam  mondani  Rick  Simpsonnak,  JB-nek  és  bárki  másnak,  aki
kapcsolatban  állt  azzal,  amit  Rick  az  évek  során  tett.A  feleségemnél  közel  18  hónapja
diagnosztizáltak  agydaganatot,  és  az  onkológusok  azonnal  lemondtak  róla,  mert  már  a  4.
stádium 3. évében járt.2014 elején indítottuk el  az olajat,  és csökkent a daganat mérete és
javult  az életminősége.Közel  18 hónapja  az agydaganat  diagnózisa  után a  feleségem még
mindig minden nap vezet, és heti 3 napot tud dolgozni, hogy elfoglalja magát.Az energiaszintje
is lassan visszatér, és imádja, hogy visszanő a haja!LOL – ez semmi sem jöhetett volna létre,
ha nincs a hozzád hasonló emberek kemény munkája és kitartása.Köszönöm szépen, és csak
így tovább.” Barry
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„Öt hete diagnosztizáltak nálam egy 12 mm-es daganatot a jobb alsó tüdőmben.1/3 g saját
készítésű mélyarany színű RSO-t egy kis zselatin kapszulába helyeztem, és egy nőstényben
talált  csőszerű  „fecskendőszerű”  eszköz  segítségével  naponta  kétszer  kúpként  szúrtam be.
élesztőgomba fertőzés krém kezelés, ami a szekrényemben volt.Ez egy rendkívül hatékony és
egyszerű módja volt a kúpkapszula behelyezésének...A következő 4 hétben végzett többszöri
szkennelés után a daganat 1 mm-rel zsugorodott és inaktív volt...ami azt jelenti, HALÁLT!!!Ez 4
hétig  tartott,  és  most  nem  aggasztja  a  rák  Dr.Köszönöm  a  tanácsot,  JB...  Ez  sem  volt
eufórikus.Ezen kívül napi 3x bevittem 1 g-ot ugyanabból az olajból.1 HÓNAP, és megölte a
rákot! Gabriella

"Köszönöm Rick Simpson!!A kannabiszolaj hónapok alatt meggyógyította 15 éves lányom 8,8
éves agyrákos harcát!!!!Isten áldjon!!!!!!" Karen

"Sziasztok  mindenkinek,  nagyszerű  hírem van.A feleség  hétfőn  kapta  meg a  PET-vizsgálat
eredményét.6 kemoterápia és egy őssejt-transzplantáció után 5 évig volt rákos, aztán mégis
visszatért.6 hónappal ezelőtt újabb transzplantációt kellett volna végeznie, de azt lemondták,
mert nem találtak donort.Így hát nekilátott az olajnak.Hétfőn az orvos azt mondta, hogy a rák
elmúlt.Köszönöm az olajat, Rick.Te vagy a férfi, köszönöm." Luc

--  Köszönöm,  Luc.Az  orvosi  dokumentációt  szívesen  fogadnánk.Maradnia  kell  a  fenntartó
adagon.A lehető legtöbb olajat megenném, amikor csak lehetséges.Ha lehetséges, maradjon
távol a további vizsgálatoktól.Jó lenne egy Youtube videós tanúságtétel.Üdvözlettel: JB

„Szeretném megköszönni  (xxx)  az olajat,  amelyet  a  rák ellen  adományoztak!!Egyelőre nem
található  rák  a  szervezetemben!!Ez  tényleg  működik  emberek,  a  bizonyíték  az  orvosi
feljegyzéseimben  van!Köszönöm  szépen  mindenkinek,  és  nagy  kellékek  a  Könnyeknek!!!”
Becky

„Jindrichnek tökéletesen igaza volt, amikor a helyi alkalmazást közvetlenül a bőrre kell felvinni,
nem  pedig  a  kötésre.A  különbség  olyan  volt,  mint  éjjel  és  nappal.”  Ronnie  Smith
-- Természetesen.A 20-30-50%-os olajos tinktúrák is remekül működnek, mert könnyen a felszín
alá kerülnek.Egyes esetekben a kendermagolaj (vagy shea vaj) és a kenderolaj keverékei is
nagyon előnyösek.De logikusan, minél több olajat juttat a sebbe, annál jobb.JB

„Korábban  azt  írtam,  hogy  sikerrel  kezeltük  a  mellrákot.Most  az  orvosok  azt  mondták  a
páciensnek,  hogy olyan jók az eredményei,  hogy dolgoznia kell.A beteg azt  mondta,  HÁLÓ
ISTENNEK,  az  orvos  pedig  azt,  hogy  nem  istennek  kell  köszönetet  mondania,  és  én  azt
kérdezem, miért nem csinált semmit, csak azt mondta neki, hogy kemot és sugárkezelést kell
szednie... őrült doki…

De felvittük  a  következő szintre,  meggyógyítjuk  valakinek  az  arcát,  mert  5  éve tablettákkal
tönkretették.Ennek az embernek nagy bélproblémái voltak, és eleinte azt hiszik, hogy rák volt,
és erős tablettákat adnak neki, amitől tönkretették az arcát, olyan volt, mint egy béka.Aztán azt
mondták, hogy Crohn-betegség lehet, és így tovább, stb.

A lényeg az, hogy ez a személy 5 évig próbálta meggyógyítani az arcát,  sikertelenül.Ötször
kente be az arcára kenderolajat, és megint el sem hisszük, milyen most a bőre.OMG, annyira
boldog, hogy most újra önmaga lehet.

Próbálok néhány képet készíteni, de 3 naponta, de olyan gyorsan gyógyult a bőr, hogy nem
tudom megmutatni, hogy nézett ki az arca korábban, de engedélyével a következő napokban
megmutatjuk  a  régi  képeit  (csak  az  arcbőrét)  és  egy  újat,  hogy  ti  emberek  lássátok  a
különbséget...” Jasmin

„39 éves nő vagyok, 2 éves, és már találkoztam mellrákkal.Ez az olaj  a gyógyszerem és a
gyógymódom.Ezek az emberek tele vannak kapzsisággal.Fogalmuk sincs arról a fájdalomról és
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gyötrelemről, amelyen mi és családjaink átmennek.Csak önző kapzsiság.Karma.” Kirohanás

"Nos, két hét...Az orvos azt mondta, hogy 2-3 cm-es daganat van a hólyagomban.Közvetlenül a
műtőbe  akart  vinni.Kevesebb,  mint  14  nap  alatt  elmúlt.CT-vizsgálattal  megerősítve.2/15-én
diagnosztizálták, 2/29-én CT-vizsgálatot végeztek.” Gersh

„Ezt  a CT-vizsgálatot  14 nappal  azután végezték el,  hogy 2-3 cm-es daganatot  észleltek a
hólyagomban.Mindössze 14 nap alatt, kizárólag esszenciális kannabiszolaj használatával, nem
észleltek daganatot a hólyagban.Csak a kannabisz… 14 nap…elmúlt.Kérem a törvényhozók
értsék  meg  ezt.Ne  vedd  el  a  gyógyszeremet.Ez  nem  csak  egy  újabb  módja  annak,  hogy
lerészegülj.Ez a gyógyszer megmenti az életemet." Gersh

"RENDBEN ...Megkaptam a patológiai jelentést.A daganat a hólyagomban összezsugorodott,
mielőtt kivették.Amikor utoljára látta az orvos, kb 2,5 cm-t mért.Amikor eltávolították, 0,5 cm-re
zsugorodott.Kíváncsi vagyok, mit mond erre az orvos. Gersh

„8 hónappal ezelőtt olyan daganatokat találtak a hólyagomban, amelyek apró tüskés sünöknek
tűntek.A patológiai jelentés szerint ezek kiváló minőségűek, nagyon agresszív rosszindulatúak,
karcinómák.Le lehet vágni őket.Kipróbáltam néhány helyi kezelést, de abba kellett hagynom,
mert túlságosan rosszul lettem.A második műtétem decemberben, több daganatot és egy új,
nagyon agresszív rosszindulatú rákot találtak, ami a falon fekszik, így nem tudták kivágni.Ez a
típus gyorsan átterjed más szervekre.

Szóval, amikor a tegnapi műtét kimutatta, hogy NINCS RÁK, és az orvosom azt mondta, hogy a
hólyagom sértetlen, mint egy gyereké, akkor úgy érzem, ez egy csoda!Nos, íme, mit csináltam,
ha  érdekel.Ne  izgulj,  csak  használd,  amit  tudsz,  és  továbbra  is  mértékkel  élvezd,  amit
szeretsz...” Michelle

„A bátyámnak 4. stádiumú nyomási fekélye/fekélye volt.Mindössze 4 szakaszból ez a szakasz
gyógyíthatatlan.A nyugati orvoslás szerint a 3. stádium elérése után nem lehet meggyógyulni
bőrátültetés nélkül.A csontok és a szövetek látszottak, de a 3 napos helyi  RSO hatására új
bőrnövekedés jelent meg!A hospice nővérek "csodának" nevezték. Csak kannabisz volt!

Napi 0,2-ről 1 teljes grammra dolgozott felfelé.5 nagyon összezavarna, de többre volt szüksége
ahhoz, hogy elegendő fájdalomcsillapítást végezzen csontrákja miatt, hogy elaludjon.Az olajat
indicával kell elkészíteni, így minden nagy adagnak el kell aludnia a felhasználót, amint az 1-1,5
órával később beindul.Mély álomba hoz, és a gyógyulás nagy részét akkor hajtod végre, amikor
szép mély, REM alvást kapsz.

Minél többet vesz be, az nem kellemetlen érzés.Csak gyorsabban és mélyebben alszol el.Ha
történetesen korán ébred fel álmából, szédülhet, mintha részeg lenne, de nem kellemetlenül.lol

Az RSO hónapok óta először engedélyezte bátyámnak, hogy nyugodtan aludjon a kórházban.A
gyógynövény  elpárologtatása  nagyobb  megkönnyebbülést  nyújtott  neki,  mint  a  80+  mg
Oxycontin és más pk koktél.Fentanyl IV-et is kapott, de semmi sem ellazította annyira, mint az
RSO.Soha nem felejtem el!” Michelle

„Most  az  RSO  történetemet  élem.Harc  egy  ritka  típusú  petefészekrák  ellen.Műtéten  és
kemoterápián  esett  át,  és  sokkal  egészségesebb  életmódot,  bio  teljes  élelmiszereket,
táplálékkiegészítőket stb. választottak, de a rák visszatért.Aztán megtaláltam a Fuss a kúrától!
Eltartott  egy  ideig,  amíg  megszervezték  a  dolgokat,  mivel  a  kannabisz  illegális  itt  Új-
Zélandon.De sikerült elkészítenem egy kis adag olajat és elkezdtem használni.2 héttel később a
tumormarkereim 200-ról 140-re mentek, ez az első csökkenés egy év alatt!!5 hét után elfogyott
az  olajom,  és  2  hónapba  telt,  mire  sikerült  még  a  kezembe  kerülni.A  tumormarkerek
visszamentek  (utolsó  teszten  262...),  de  most  3  héttel  később  vagyunk,  és  a  következő
vérvételnél ismét lejjebb lesznek...
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Hiszek az RSO-ban, és úgy érzem, elérhetővé kell tennünk bárki számára, akinek szüksége
van rá!Még ha a rákomat nem is gyógyítja meg az RSO (de hiszem, hogy meg fogja tenni!), már
sok jót tett nekem.Remek, pihentető alvást biztosít!És szabályozta a bélmozgásomat...Nagyon
csodálom, amit Rick Simpson az emberiségért tett.Megérdemli a Nobel-díjat a legjobb orvosi
újrafelfedezésért!És azért,  amit  Ön és szervezete tesz!Én csak egy egyszerű törvénytisztelő
állampolgár vagyok, és rettenetesen érzem magam attól, hogy illegális dolgokat kell tennem,
hogy  meggyógyítsam  magam.Szóval  csak  így  tovább!Ha  visszakapom  az  energiámat,
csatlakozom a mozgalomhoz!” Diny

„Rick miatt szó szerint láttam az RSO eredményeit.Rövid ideig dolgoztam egy klinikán.Amikor
elkezdtem ott  egy férfi  jött  be  negyedik  stádiumú torokkarcinómával.Felkerült  az RSO-ra.90
nappal később teljesen meggyógyult. Carl

„Csak az apámat kezeltem, akinél hólyagrákot diagnosztizáltak.A daganatok 5 hetes kezelés
után elhaltak.Köszönöm Rick Simpsonnak a tudását, inspirációját, elszántságát és az emberek
iránti szeretetét.” Christine

„Most két embernek készítettem az RSO-t, mindkét alkalommal fantasztikus eredménnyel!Az
egyiknek  MRSA volt,  egy  hétig  helyileg  kente  az  olajat...MEGGYÓGYULT!!A  másodiknak
bazálissejtes bőrrákja volt, 2 hétig helyileg alkalmazva ... GYÓGYULT!Ja, és volt egy folt az
arcomon, azt hittem, hogy valami bőrrák lehet, ezért 6 napig helyileg alkalmaztam...ELMÚLT!!!”
Mariah

"Fantasztikus!Édesanyám 2011 februárja óta küzd mellrákkal, és a rák lassan áttétet adott az
egész szervezetben,  beleértve  a  tüdejét  is,  amelyet  több hónapon keresztül  szinte  minden
héten ki kellett üríteni – 11 ml rákos folyadékot ürítettek ki szinte minden alkalommal, amikor
bement.Egészen a közelmúltig.Az RSO bevétele után egy héten belül elmúlt az arc és a nyak
duzzanata,  és  a  rosaceája  is.Még  a  több  mint  20  éve  szedett  vérnyomáscsökkentőjét  is
abbahagyta,  és  a  tüdejében  lévő  folyadék  6  ml-re  csökkent!!!Szerintem  ez  a  gyógymód!
Csodálatos végre látni azt az ezüstbélést egy ilyen szörnyű betegségben.” angyal

"Szóval ezt nézd meg!

- A feleségnél III-b stádiumú méhnyakrákot diagnosztizáltak 2012. december 14-én.

- A felesége kevesebb mint egy hónappal ezután kezdte el a kannabiszolajat.

- A felesége közvetlenül 2013 februárja előtt kezdte el a kemoterápiát és a sugárzást.(Texasban
nincs sok választás)

- A feleségnek azt mondták, hogy a ráknak alig van jele, ha egyáltalán van, 2013. május 6.

Kevesebb mint 5 hónap, és a feleségem nagyjából legyőzte a III. stádiumú rákot, mindezt az
olaj miatt! Csikó

„Kedves  Rick,  Isten  áldjon!Az  évek  során  rák  miatt  elvesztettem  anyámat,  nagymamámat,
szeretett nagynénéimet, nagybátyáimat és barátaimat.De a legjobban a gyönyörű, intelligens,
csodálatos  nővérem,  Kim  ütött  meg.2010  júliusában  42  évesen  4.  stádiumú  tüdőrákot
diagnosztizáltak  nála,  és  2011  februárjában  már  meghalt.Nem  tudom,  milyen  kezeléseket
alkalmazott, mert nem mondta el senkinek a családban, hogy meghal, egészen későig, és a
drogos volt férje a gondozásába lépett, és kizárta a családot.Csak a múlt hónapban tudtam meg
az olajról, azóta sokat kutatok.Először azt hittem, hogy kígyóolaj, mint sok más dolog, de eddig
27 embert soroltam fel, akik azt állítják, hogy meggyógyították vagy jelentősen csökkentették a
rákos megbetegedést.27 fő!!!És  ez  csak a YouTube-on és  az  online  blogokon van!Bárcsak
tudtam volna erről  1997-ben,  amikor  anyukámat  diagnosztizálták,  vagy 2000-ben,  amikor  a
nagymamám kijött a remisszióból,  vagy 2010-ben, amikor a nővéremnek azt mondták, hogy

- 74 -



menjen haza és  haljon  meg,  vagy tavaly,  amikor  a  testvérem -  Lawnál  száj-  és  torokrákot
diagnosztizáltak,  és  a  fél  arcát  eltávolították  és  rekonstruálták.De  most  megteszem,  hála
neked.Isten áldjon meg téged és mindenkit, akit szeretsz, és köszönöm, hogy olyan keményen
dolgozol azért, hogy ez a csodálatos gyógyszer mindenki számára elérhető legyen.” Denise

--  Kedves Denise,  mit  mondjak?Megölték anyámat  kemoterápiával  a korai  kissejtes tüdőrák
miatt,  így pontosan tudom, mit  érzel.Semmi kellemes.A gyógyszernek mindig  rendelkezésre
kellett  volna állnia,  és nem csak azért,  mert  valaki  pénzt  akar keresni.C'est  la vie,  de nem
mindenki fogja olyan békésen lenyelni, mint én.Nagyon traumatikus élmény, amikor megtudod,
hogy az olaj mit képes gyógyítani vagy ellenőrizni, és mi mindent használtak fel helyette.

Kérem, küldje el nekem az online ajánlások listáját, érdekes és hasznos lehet mások számára,
akik ugyanolyan agymosottak voltak, mint én, mielőtt megismerkedtem Rickkel, és megtudtam,
hogy mi a helyzet a „hagyományos orvoslás” területén. Köszönjük támogatását, és segít nekünk
e  gyógyszer  hírének  terjesztésében.Két  és  fél  évnyi  munka  után  Rickkel  csak  azt  tudom
mondani, hogy a megfelelően előállított és használt olaj pontosan azt teszi, amit ő mond.JB

"Szia  Corrie!CSODÁLATOS hír  ismét.A barátommal  *****  *****  beszéltél  és  küldtél  neki  Los
Angelesben.  Nos,  már  körülbelül  2  hónapja  kannabiszolajat  szed,  és  ma  elment  orvosi
vizsgálatra, és NINCS TÖBB RÁK a szervezetében!!!!!!!MINDEN TISZTA!!!!!!!Túlságosan hálás
neked,  hogy  meséltél  neki  rólad,  és  nagyon  hálás  azért,  hogy  meséltél  neki  a  ****-ról!!!
KÖSZÖNÖM még örökké.Annyira jó vagy, hogy segíthetsz ezeknek az embereknek, akiket nem
is  ismersz,  és  életeket  menthetsz  szerte  a  világon!Le  fogok  vezetni  Los  Angelesbe,  hogy
dolgozzam a ****-el, és megpróbálom megállítani az összes hasmenésemet, és leszoktatni a
WC-ről a napi 60-80 alkalommal.Mit  szólnál ehhez egy újabb csodálatos riporthoz??Nagyon
IMÁDJUK ezt!!”

„Ma  egy  megjegyzést  szeretnék  megosztani  orvosomtól.Húgyhólyag  fertőzésem  volt  már
régóta!  ideje,  és  a  doktornő  kezelte  a  fertőzést.Ma  első  kézből  szemügyre  vette
fényképezőgéppel (nem nagy móka) ÉS!!Úgy tűnik, húgyhólyagtömeg (daganat) maradványai
vannak,  amely a helyén ELHALT (az ő  szavai,  nem az enyém),  és  a fertőzés elhúzódását
okozza.

ÚJRA!AZ Ő SZAVAI, NEM ENYÉM; A dr. azt mondta: „Több mint 40 éve foglalkozom orvosi
gyakorlattal,  és  soha  nem  láttam,  hogy  a  daganat  a  helyén  elhaljon  valamilyen  külső
beavatkozás  nélkül.”  énMárcius  óta  szedem le  és  viszem fel  az  olajat,  de  amióta  bejött  a
termésem,  kb.  6  hete  dupla  adagolok  olajat.Október  8-án  lesz  egy  kis  tisztító  műtét,  hogy
megbizonyosodjon arról, hogy a massza eltűnik (ha nem megyek át addig).

Volt némi kétségem az olajjal kapcsolatban, de EMBEREK NINCS TÖBB KÉTELEM.Van elég
bimbóanyagom körülbelül 5 vagy 6 uncia olaj elkészítéséhez.A felhasznált anyag Sativa Blend
Pineapple  Kush,  25%  THC.El  sem  tudom  mondani,  mennyire  elégedett  vagyok  az  eddigi
eredményekkel.Még nem mondtam el semmit a doktoromnak, mert az FLa-ban néhány doktor
megtagadja a kezelést.Tehát egyelőre nem tud semmit.” János

-- De te többet tudsz az eleget, John.Gratulálunk.Folytatnám az olaj szedését, a műtétet pedig
későbbre  hagynám.Nincs  több  szkennelés,  ha  egyáltalán  lehetséges.Az  olajat  pedig  kúpos
formában is szedném, mindig a fájó helyhez kell minél közelebb vinni az olajat.Ha lehetséges,
próbálja  meg  az  olajat  egynél  több  törzsből  készíteni  a  legjobb  eredmény  érdekében.A
legjobbakat kívánom neked, JB

– Teljes egyetértés, JB.És hangsúlyozd a műtét késését.Bármilyen invazív testmunka lehetővé
teszi a fertőzések bejutását a rendszerbe.Az óvatlan szokások és a saját csodagyógyszereik
iránti teljes tiszteletlenség révén ma már antibiotikum-rezisztens húsevő baktériumok vannak,
amelyek a legtöbb kórházban elterjedtek.Az RSO megjavítja ezt, de mi a helyzet egy sebészeti
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„hibás munkával”?Fuss a kúrábólmindent elmond." Tielman

„3 nappal ezelőtt egy barátunk bazálissejtes karcinómáját kezeltük RSO-val.Ma megnéztük, és
már  majdnem  elment.Újra  felvittük  az  RSO-t  és  lefedtük  kötéssel.Újabb  3  nap  múlva
ellenőrizzük,  és  az  előző  3  nap  eredményéből  ítélve  várhatóan  eltűnik.Ez  a  jobb  kezén
van.Korábbi rákos megbetegedések, amelyeket kigyógyítottunk tőle, a bal kezén voltak.Hurrá,
működik." Mark

-- Dehogynem.Nem tennénk, amit csinálunk, ha nem így lenne.JB

„Anyámat  nemrég  diagnosztizálták  4-es  stádiumú  agyrákban,  és  most  fejezte  be  a
besugárzást.A  dokik  megdöbbennek,  hogy  milyen  jól  van!Kezdetben  elég  rosszul  volt,
elvesztette a beszédkészségét.Amióta elkezdtük az olajat adni neki, egyre jobban és jobban
van, mostanra olyan dolgokat is meg tud csinálni, amiket korábban nem, például egy-két szó
helyett  frázisokat  mond,  és  normálisan  jár.Azt  is  mondhatjuk,  hogy  a  szövegértése  sokkal
jobb.Emellett  soha  nem  lett  beteg  az  általa  végzett  agresszív  sugárzástól  és
kemoterápiától.Egyetlen nap sem hányinger vagy hányás!Tehát ha bárki azt mondja, hogy nem
működik, az sértés!Tedd tisztába a tényeket!Elkészítése is NAGYON egyszerű!Mindenki ismer
valakit, aki ismer valakit, aki beszerezhet neked marihuánát!Megvan a kezelési útmutatóm, így
ha valakit érdekel, kommentben megírom!” Diana

--  Diana,  maradj  távol  attól  a  kemoterápiától  és  sugárzástól.Az  olaj  sokkal  könnyebben
elvégezte volna a munkát, ha az orvosok és módszereik nem állják az útját.120-180 g kiváló
minőségű  olaj,  amilyen  gyorsan  csak  tudja,  nincs  több  rákkeltő  vizsgálat,  ha
lehetséges.Üdvözlettel: JB

– A nevem George,  és szeretném a tanúvallomást  tenni.82 évesen,  2010.  december 22-én
nyelőcsőrákot diagnosztizáltak nálam.Azt mondták nekem, hogy 6 hónaptól 2 évig élhetek, és
előfordulhat, hogy a sugárkezelést követően valamikor a torkomba kell helyezni, hogy segítsen
nyelni.

A  diagnózisom  előtt  nehezen  lélegeztem  és  nyeltem  le,  mindkét  lábam  megdagadt,  és
elfáradtam a könnyű mozgástól.2011 elején sugárkezelésen estem át.2011 szeptemberében
nehezen  nyeltem  és  rágtam  a  szilárd  ételt.Úgy  éreztem,  megfulladok.Az  ételemet  apró
darabokra  kellett  vágni.Inkább  pépes  ételeket  és  Boost  shake-et  ettem  helyette.Erős
gázképződést is tapasztaltam a gyomromban.A gáz mennydörgésként és villámlásként hasította
át a gyomrom.Kezdtem tapasztalni szédülési epizódokat, légzési nehézségeket, légszomjat és
izzadást.Rossz volt az egyensúlyom, és nem tudtam túl jól közlekedni.Nehéz volt bevinni az
élelmiszereket a lakosztályomba légszomj és izzadás nélkül.

Később egy súlyos  szédülés  miatt  a  kórházba kerültem,  és  az  orvos  beadott  egy  második
vérnyomáscsökkentő  tablettát.Nem  sokkal  a  kórházi  tartózkodásom  után  egy  idegen
megkeresett, és kenderolajjal kínált a rák kezelésére, és további információért a Phoenix Tears
webhelyére irányított.Eleinte nyugtalan voltam, és rettegtem a kenderolajtól, mindig azt hittem,
hogy  a  kannabisz  egy  átjáró  drog,  amely  függőséget  okoz,  és  más  kemény  drogokhoz
vezet.Miután megvizsgáltam Rick Simpson kenderolaját, úgy döntöttem, hogy részt veszek a
kezelésben.A kezelés  alatt  és  után  rájöttem,  hogy  a  kender/kannabisz  olaj  „kapu”  a  jobb
egészséghez.

Az  első  adag  -1/2  szem  rizs  Kenderolaj  után  azonnal  észrevettem,  hogy  működik  a
szervezetemben.
-  Éreztem,  ahogy  átfolyik  a  testemen  az  ujjaimtól  a  lábujjaimig.Megtapasztaltam  a
kikapcsolódást, a boldogságot és a humorom fokozódását.Gumiszerű volt a lábam, ami 6 óra
elteltével elhalványult.Pihenés közben és alvás közben is csendesebb volt a légzés.

Napok/hetek  után:  Eltűntek  a  cölöpöm/aranyér.Csökkent  a  fájdalom  a  vállban.A  légszomj
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csökkent.A  második  naptól  a  felhalmozódó  gázok  és  gyomorpanasz  csillapodott,
rendszeresebbé  vált,  és  folytattuk  a  kezelést.Csökkentettem  és  abbahagytam  a
vérnyomáscsökkentő  tablettáim  szedését,  mivel  a  vérnyomásom  túl  alacsony  volt.A
vérnyomáscsökkentő  tabletták  szedése  után  a  vérnyomásom  normalizálódott.A lábak  és  a
bokák duzzanata jelentősen csökkent.Csökkentette az étvágyam és szabályozta a súlyomat –
eddig 26 kilót fogytam.A bőr színe javult.A szédülés eltűnt.A szívverés szabályosabbnak és nem
annyira  zavarónak  tűnik,  mivel  születésem  óta  szabálytalan  szívverésem  van.A bélmozgás
rendszeresebbé  vált.Jobb,  pihentetőbb  alvást  tapasztalt.Az  egyensúly  és  a  koordináció
javult.Jobban  tud  közlekedni  légszomj  nélkül.A  beszélgetések  során  artikuláltabb
lett.Megváltoztatta a dolgokhoz való hozzáállásomat, és javította a hangulatomat.Megváltoztatta
a nézetemet a marihuánáról.

Általában minden tünet,  amit  a kenderolajos kezelés megkezdése előtt  tapasztaltam, eltűnt.
3 és fél  hónapig tartott  a kezelés befejezése.Ez az élmény nem volt  olyan kellemetlen.Igaz
kiigazítás  volt,  amikor  növeltem  az  adagokat,  de  egy-két  nap  múlva  minden  beállt.Többé-
kevésbé követtem a Rick Simpson által javasolt adagemeléseket.

2 hónapos kezelés után meglepő volt az Onkológusnál tett látogatásom.Kijelentette, hogy jó a
bőrszínem, normális a vérnyomásom és a szívverésem, és mivel nem volt nyelési gondom, nem
volt szükségem a szúrásra.Azt is kijelentette, hogy az előzetes időpont egyeztetéséről készült
röntgen jól néz ki, és legalább 6 hónapig nem kell visszamennem.Általában 3 havonta kellett
volna ellátogatnom az onkológushoz...

Úgy gondolom, hogy a kenderolaj megölte a rákot.Az összes többi egészségügyi javulás, amit a
kenderolaj  miatt  tapasztaltam,  új  embernek  érzem  magam.Teljesen  le  vagyok  nyűgözve  a
kenderolaj csodáján.Nagyon hálás vagyok, hogy a kenderolaj mellett döntöttem.

A kenderolaj megújította az egészségemet és meghosszabbította az életemet.Köszönöm Rick
Simpsonnak,  Isten  éltessen!Csak  így  tovább!Teljesen  meg  vagyok  győződve  arról,  hogy  a
kenderolaj életeket menthet.Köszönöm." György

„Mini  frissítés  George-nak....Mára +31 kilót  fogyott,  most,  nem sokkal  ezelőtt  fogyása  miatt
(valami 280 kiló volt)  fel  kellett  keresnie a fogorvosát.Megtanulta, hogy ha akarna, könnyen
vissza tudna hízni, de egészségesebb, alacsonyabb testsúlyt és életmódot választ), újra kellett
helyezni/beállítani a fogsorát.Fogorvosa megjegyezte, milyen jól néz ki, és a színe is jobb.

Meg kell említenem, hogy George azt mondta, hogy még mindig jól lélegzik, és a mai napig
nem  volt  problémája  a  fulladással,  a  hét  elején  vacsorázott  egy  steaket,  burgonyát  és
zöldségeket,  és  sokkal,  de  sokkal  könnyebben  fogy,  mint  valaha.  „kezelése”  előtt  szokott.
Elmeséli,  hogy felkereste a háziorvosát(rendes doki) a hét elején...Orvosa felkiáltott:  „WOW!
VannakBiztos  vagy  benne,  hogy  ugyanaz  a  George,  akit  korábban  láttam? A dokim  is  azt
mondta, hogy javult a színe.George elmondja, hogy később megmutatta az orvosának, hogy
mennyi  folyadékot  veszített  mindkét  lábából,  és azt  mondta neki,  hogy azt  hiszi,  hogy már
majdnem eltűnt...Aztán az orvos azt mondta: "George, már nincs ödémája."

Beszerzett néhány régi orvosi információs papírt, és azt is mondták (most), hogy a következő
(júniusi) találkozó alkalmával meg kell/lehet, hogy az onkológusától megkapja a régi röntgen- és
CT-képét  (lemezen).Most  próbál  hamarabb bejutni  onkológus rendelésébe...most  háziorvosa
segítségével.Ezen a látogatáson MRI-t fog kérni.Mostanra hosszú utat tett meg...bár jelenleg
egyetlen  igazi  problémája  (egyébként  azt  mondja,  remek  lenne!!)  az,  hogy  születése  óta
szabálytalan szívverése van,  és az utóbbi időben a szokásosnál kicsit  jobban felpörög.Nem
tudom,  hogy  a  fogyás  kiváltja-e  a  szabálytalan  szívverését,  vagy  az  életet  megváltoztató
esemény  okozta  izgalmat,  vagy  mi  okozza  ezt,  csak  azt  tudom,  hogy  ezt  is  szeretném
megjavítani neki.Most van beutalója kardiológushoz a szívverése stb. miatt.A közelmúltban a
színe is tovább javult, több piros/rózsás arca van, a keringése is jobban látszik.Nos, egyelőre
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ennyit kaphatok...Peace 1♥”Szabadság

„Köszönöm Rick/JB,  hogy tegnap választ  adott  a  kérdéseimre.Ismerek egy férfit,  akinek  az
anyjának van.Szerettem volna valamit, amit elküldhetek neki, hogy nézze meg.Nagyok vagytok
srácok.Bárcsak többet tudnék segíteni.Ez az információ most sokakhoz eljut.Nagyszerű munkát
végzett,  hogy  elmondja  a  világnak,  Rick.Modern  szentnek  tekinthetnénk.Nem
viccelek.Csodálatos ember.Nem tudok elég jót mondani rólad, Rick és JB-ről, akik kitartottak
melletted  ebben  az  egészben.Azt  hiszem,  havonta  veszek  5  könyvet,  hogy  segítsek
Ricknek.Őrizze meg a nagyszerű információkat, srácok.Te vagy a legjobb.Békét és egészséget
mindenkinek.RSO.Isten gyógyszere." Péter

„Nos, Rick és Jindrich, a kemény munkám és az RSO iránti elkötelezettségem végre meghozta
gyümölcsét.2004 óta követem Rick és Phoenix könnyeit,  és azonnal hittem az olaj gyógyító
képességében.Terjesztettem  a  hírt,  és  100%-ban  mögé  álltam,  még  akkor  is,  amikor  az
emberek nevettek és őrültnek neveztek.Mostanra meggyógyítottam 3 halálos rákos beteget, és
a legutóbbi páciensemet, akinek nagy köszönettel tartozom, amiért végigment az egészségügyi
rendszeren,  megtagadt  minden  kezelést,  és  dokumentálták,  hogy  RSO-t  használt  a  rák
gyógyítására...mindkét  tüdeje  tele  volt  rákkal,  és  3  hónapot  adtak  neki,  hogy  éljen,  amikor
először diagnosztizálták...5 hónappal ezelőtt.

Ma  hivatalosan  rákmentes,  és  valójában  27  kilót  hízott.A  rákos  orvosokat  lenyűgözi  a
csodálatos gyógyulása mindössze 5 hónap alatt,  és alig kapott  segítséget,  és valójában azt
mondják, hogy egészségesebb, mint ők.Lol.A kórházban az orvosok előtt ette az olajat, és egy
Weed world magazint hordott magával, benne Phoenix könnyek cikkével, amiben megmutatta a
többi  betegnek,  és  terjesztette  az  RSO  hírét.Hamarosan  megkapom  az  összes  kórházi
dokumentáció  másolatát,  amely  szerint  az  RSO meggyógyította a  rákot...Pontosan az áll  a
papírján, hogy kenderolajat használt a kezelésre.

A lehető  leghamarabb  összeállítok  neki  egy  történetet,  hogy  minél  jobban  elterjessze  az
igét.Ismerek  még  25  embert,  akik  látták,  hogy  az  RSO  csoda  működik  sok  különböző
betegséggel  szemben,  és  most  azon  dolgoznak,  hogy  meggyógyítsák  magukat...  elment  a
hír!!!!:) A gyógyult és hamarosan még sokak nevében szeretném megköszönni srácok a kitartó
munkátokat  és  a  csodaszer  újrafelfedezése  iránti  elkötelezettségeteket...Ti  életmentők
vagytok...Szó szerint!!BÉKE ÉS SZERETET PA” Steve

„Volt,  hogy  valaki  felkent  egy  kis  foltot  a  bőrrákján  (arcán),  és  egy  nap  után  még  a
legrosszabbnak tűnik.Reakciót vált ki,  vagy az olaj eleinte valóban kihúzza a dolgokat a bőr
felszínére?Zöldesnek tűnik, mintha fertőzött volna.Ez normális?Néha?" Miguel

„Igen, ez lehet normális!Ez jó jel, ha viszketést érzel és látod, hogy az olaj működik, akkor tedd
felmég több olajat rá.Zöldes lehet az olaj.Megfelelően készült az olaj?” Anna

– Ó, igen, nem az olajtól zöld, hanem egy általam készített aranyszínű olaj, ez a legtisztább,
amit otthoni készítés közben kaphatsz.Ez tényleg olyan, mint egy fertőzés zöld fehéres.Biztos
voltam  benne,  hogy  ez  az  olaj  teszi  a  dolgát,  csak  egy  kis  megerősítést  akartam  valaki
mástól.Kösz." Miguel

„Sziasztok, el kell mesélnem egy történetet egy tegnap történt csodáról.Van egy barátom, és
Shannon O'Briennek hívják.17 éves agyráktúlélő.Körülbelül egy éve növekszik egy inoperábilis
daganata.Majdnem az agya teljes méretére nőtt.Megosztottam vele az RSO-t,  és tegnap az
MRI  eredményei  azt  mutatták,  hogy  a  daganat  csaknem  felére  zsugorodott.Február  óta
szedi.14.Meg kell  értened, hogy ez egy Üdvözlégy Mária volt.Nagyon hálás vagyok, hogy a
lelkem megtalálta a történeted, és továbbadhattam.” Nadine

„A feleségem már 11 hónapja használja az RSO-t.IV. stádiumú áttétes emlőrákja van, és az MD
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Anderson  Cancer  Center  onkológusai  azt  mondták  neki,  hogy  túlságosan  előrehaladott  a
kemoterápiához,  sugárkezeléshez  vagy  műtéthez.Az  illegális  állapotú  otthonunkból  26  órán
keresztül egyenesen a legális államba utazott, hogy megszerezze.A daganatai csökkennek.Ha
rendelkezne a szükséges hozzáféréssel (jelenleg csak napi 2 grammot vesz fel), úgy gondoljuk,
már rákmentes lenne.Az RSO életben tartja a feleségemet, és van egy fogyatékos fiunk is.Isten
tudja, hogy itt a munkája még nem fejeződött be! Frigyes

–  Nos,  Rick,  jobban  érzem  magam.Körülbelül  30  napja  volt  RSO-n  agydaganat  és
cukorbetegség  miatt.Csökken  a  vércukorszintem.2  napja  abbahagytam  az  inzulint,  mert  túl
alacsony volt a vércukorszint. Jeff

„Ezzel  egy  másik  barát  1.  stádiumú  mellrákja  is  megszűnt.Golflabda  méretű  daganatból
borsónál kisebb lett két hét alatt.0,4 g naponta kétszer, nyers olaj.Egy másik bőrrákos barátja
eltávolította helyi oldattal közvetlenül a bőrre dörzsölve.

Megszabadultam magamon a fertőzéstől és a duzzanattól a rossz fogamban, kitisztítottam a
tüdőmet egy asztmás roham után, és eltávolítottam a bőrömről két furcsa foltot, amelyek lehet,
hogy rákosak, de nem is... soha nem ellenőrizték, és eltűnt... hopp.Nincs kemoterápia, nincs
sugárzás, nincs mellékhatás, nincs probléma.” Bruce

„Szeretném megköszönni JB-nek a sok segítséget!Ahogy néhányan tudják, a feleségemnek 4.
stádiumú mellrákja  van,  amely  a  csontjaira  is  átterjedt.A doktornő  azt  mondta,  hogy  annyi
daganata van, hogy abba kellett hagynia a számolást, és 6 hónapot adtak neki, hogy éljen!Az
elmúlt  5  hónapban  kemoterápiát  kezdtek  neki,  5  rizsszem  RSO  olajat  adtam  neki  másfél
hónapig!Tanúja voltam egy élet csodájának!Most kapta meg az MRI-t és a szkennelést, és nem
találták a rák jeleit!

Nem tudom bizonyítani, hogy az olajnak bármi köze volt hozzá, de 99%-ig biztos vagyok benne,
hogy segített neki leküzdeni a púpját!Még a kemoprotokollt sem fejezte be, 4 hónapja van hátra
a  kezelésből!2012-ben  azt  mondták,  hogy  a  4.  stádiumú  rák  nem  gyógyítható,  így  ahogy
mondtam,  az  olajnak  működnie  kellett!Mindenkinek  ajánlom,  aki  rákban  szenved,  mielőbb
vegye  be  ezt  az  RSO  olajat.Nem  árthat  semmi!Mint  mondtam,  köszönöm  JB-nek  a  sok
segítséget!”

"Hány rizsméretű cseppet adjak neki a karbantartási fázisban?" Jeff

--  Havi  1-2  g  is  megteszi,  Jeff,  a  legtöbb betegnek elegendő egy csepp éjszakai  fenntartó
adagja.De bevette a kemoterápiát, ezért szeretném látni, hogy legalább 60 g-ot egyen, amilyen
gyorsan csak tud, hogy eltávolítsa a kemoterápia által hátrahagyott sérüléseket.Köszönöm, JB

„Olajolajat használtam, amit Rick videós utasításai alapján készítettem, és mindössze 58 nap
alatt  kigyógyítottam  magam  a  4.  stádiumú  diffúz  nagy  B-sejtes  limfómából,  egy  állítólag
„gyógyíthatatlan” tüszőrákból!

Azóta folytatom az olaj készítését magamnak és másoknak, és több mint 10 megerősített tüdő-,
mell-,  prosztata-,  agy-,  vastagbél-,  leukémiás,  hasnyálmirigy-esetet  tapasztaltam,  a  betegek
meggyógyulnak.sötétzöld olajjal!!A levelekből és virágokból egyaránt készítek olajat a speciális
gyulladáscsökkentő vegyületek miatt, amelyek CSAK a zöld levelekben találhatók!

1992-ben  elvesztettem  az  egész  vastagbelem.20  éve  készítettem  egy  "zacskót"  a
vékonybelemből, ami úgy működik, mint a normál vízvezeték, aminek 7 évvel ezelőtt ki kellett
volna férkőznie!A PAMF-es gasztroenterológusom szerint; A súlyos kannabinoidhasználatot egy
egészséges tasaknak tulajdonítja,  amely „jobb állapotban van, mint 20 évvel ezelőtt,  amikor
először betették”. Ugyanezt az eredményt hallotta sok más kannabinoidokat használó betegtől
is, és most ezt ajánlja pácienseinek!” Craig
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„Csak meg szeretném köszönni.Öt év „figyelő várakozás” után a férjem follikuláris limfómája
csúnya fejét emeli.3 hete van az olajban, és remekül érzi magát,  még heti 4 napot golfozik
is.Folyamat közben folyamatosan tájékoztatlak benneteket." Joyce

„Elmentem  a  2  éves  szkenneléseimre,  és  TELJESEN  TISZTÁK  A  RÁKTÓL  ÉS  A
SUGÁRZÁSKÁROKÓL, AMELYEKET MÚLÓBAN LÁTATTAK.TELJESEN BETEGSÉGMENTES
VAGYOK,  RSO  OLAJ.MI  AZ  ISTEN  KÜLD  RICK  SIMPSON  OLAJJÁT  OLYAN
SOKOKNAK...KÖSZÖNÖM, HOGY minden információt átadtál.” Linda

„A barátom felesége késői stádiumú vastagbélrákban szenved.Az orvosok hazaküldték, és azt
mondták  neki,  hogy  nem tudnak  többet  tenni  érte.Átterjedt  a  tüdejére  és  az  agyára.Milyen
adagot kell bevennie?Mennyi időbe telne, hogy kiépítse a toleranciát?Fel kell épülnie ahhoz,
hogy  napi  3  szemcseméretű  rizscseppet  fogyasszon?A  kemoterápia,  amit  adtak  neki,
túlságosan  elgyengítette...  nem  adnak  neki  többé  kemoterápiát...Remélem,  az  olaj  képes
helyrehozni az okozott károkat, mielőtt túl késő lenne.4-6 hónapot adtak neki...” Simon

-- Simon, ugyanaz a protokoll,  mint bármi másnál.Amint hozzászokik a gyógyszerhez, minél
többet és gyorsabban eszik, annál jobb.JB

„Négy hónapja  kezdtem el  kannabiszolajat  készíteni  egy  unokatestvéremnek,  aki  lemondott
arról, hogy még 2014-ig is túljusson, miután orvosa egy év alatt négyszer sebészileg eltávolított
sok rákot a hólyagjából, több kemokezelést adott neki, és elmondta neki a következő lépés a
hólyag  eltávolítása  volt.Januárban  kezdte  el  szedni  az  olajat,  és  két  hete  kiderült,  hogy
rákmentes.Most saját maga készíti az olajat, és naponta bevesz egy fenntartó adagot.” Károly

„Sziasztok,  gondoltam  megosztok  veletek  néhány  jó  hírt.A  rákos  beteg,  akiről  korábban
beszéltem  önnel,  nemrégiben  CAT-vizsgálaton  esett  át.Nincs  daganat!!!A  mellkasán  egy
baseball  méretű  daganat  volt.Ez  és  a  többi  daganat  teljesen  eltűnt!Az  egyetlen  dolog,  ami
maradt, az a hegszövet.Ő és én egyaránt dicsérjük Istent ezért a csodálatos gyógyszerért.A
kannabisz,  egy  csodálatos  növény,  Isten  ajándéka  mindannyiunknak.Mindannyiunknak
köszönetet kell mondanunk Rick Simpsonnak és az áldozatokért, amelyeket azért hozott, hogy
felhívja az emberek figyelmét arra, hogy Isten növénye mire képes.A páciens visszahízta az
elvesztett 40 kilót.Egészségesebbnek és jobban néz ki, mint amit valaha láttam.100%-ig biztos
vagyok benne, és őszintén hiszek abban, hogy a Rick Simpson Olaj, ha megfelelően készítik és
használják, képes meggyógyítani a rákot.A betegséggel való 12 éves küzdelem után ez a beteg
rákmentes.Csak ezért adhatjuk dicsőségünket Istennek.

Még egyszer köszönöm, Rick, hogy kitartó srác voltál, aki nagyon nagy áldozatokat hozott az
emberekért.Már egy éve terjesztem, hogy mit tehet az RSO.Most 100%-ig biztos vagyok benne,
hogy minden,  ami  a  videóidban elhangzott,  igaz  kék.Egy  másik  4.  stádiumú rákos beteget
veszek  fel,  és  nagyon  bízom  benne,  hogy  kevesebb  mint  egy  éven  belül  rákmentes
lesz.Továbbra  is  terjesztem  az  igét,  amennyire  csak  tudom.Én  is  segítek  minél  többen.Az
igazság győzni fog.Köszönöm mindazt, amit tettél és teszel.Üdvözlettel: Grow Goddess”

„Dr.  Rondeau  azt  mondta  nekem  karácsony  előtt,  hogy  ez  a  fekete  folt  a  hátamon
melanoma.Elmentem  hozzá,  miután  elkezdett  vérezni.Hazajöttem  és  elkezdtem  bimbóolajat
kenni a hátamra és elkezdtem olajat is enni rendesen.Kevesebb, mint 2 hétbe telt, és a folt a
hátamon kitisztult,  és  tovább  ettem körülbelül  2  uncia  olajat.Alig  van nyom a  hátamon,  és
fantasztikusan érzem magam.

Philip  egyéves  kivizsgáláson  is  részt  vett,  és  több  mint  egy  éve  rákmentes.Szóval  ezt
rákmentesnek hívják.Legalább 3 évig nem kell orvoshoz fordulnia.Nem vett be kemoterápiát és
nem sugárzott,  bevett  körülbelül  4 uncia kannabiszolajat,  és még mindig eszik  egy keveset
szinte minden nap.Nem sokan győzik le a bélrákot.Rick a hősünk." Fuvola fa

„Nehéz  elhinni  azoknak,  akiknek  nem  volt  lehetőségük  tanulni  a  kannabiszolaj  gyógyító
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erejéről… Én azon a  területen élek,  ahonnan Rick  Simpson származik,  és 10 éve látjuk  a
gyógyító  erejét.Gyógyítja  a  rákot,  cukorbetegséget,  izombántalmakat,  fogfájást,  főleg  égési
sebekre csodaszer (látni kell, hogy elhiggye).

Eddig  semmi  olyat  nem  láttunk,  amin  ne  működne,  ha  megfelelően  és  rendszeresen
szedjük.Különösen jó bőrrákra, hányingerre, gyomorgörcsre és bármire, amire szüksége van.Jó
éjszakai  alvást.Semmi sem oldja  meg a  stresszt,  mint  a kannabiszolaj,  és  a  legtöbb belső
problémánkat a stressz okozza.Szóval tessék.Sok sikert mindenkinek.Tényleg működik, csak
bízni kell benne.Bízzon Istenben és Rick Simpsonban." Terry

„Annyit  tudok,  hogy  készen  álltam  az  indulásra,  nem  bírtam  tovább,  felraktam  ide  a
történetemet, és az angyalom odalépett, és rákapcsolt az RSO olajra.Abbahagytam az evést,
és már csak néhány rizsszemnyi olajjal  éreztem a változást magamban.Azelőtt  az életem a
kanapén  fűtött  párnával,  lenyomva  italokkal.De  a  második  napon  már  fent  voltam,  a
jégdobozban, ennivalót keresve, lezuhanyoztam.Egyesek számára ez nem nagy dolog, amíg el
nem jön az idő, amikor már nem bírja elég sokáig a zuhanyozást.Maradtam rajta, híztam, újra
élni kezdtem, tényleg visszakaptam az életemet.Csak azt sajnálom, hogy nem tudtam róla a
műtétem előtt.56, fehér női mellrák áldozata, Kathleen”

„Apám most 75 éves, körülbelül 18 éve apámnál gyomorrákot diagnosztizáltak, eltávolították a
gyomrot, és 15 éven keresztül tanult újra élni.3 éve azt mondták neki,  hogy rákelváltozások
miatt el kellett távolítani az alsó beleit és a vastagbél egy részét.2 éve azt mondták neki, hogy
az új rák olyan helyen van, amit nem lehet műteni...

Amikor hírt  kaptam erről,  készítettem egy 24 órás adag olajat  (350 gramm felső bimbó 1/2
gallon Everclearben).Egy évvel később, amikor bement egy kivizsgálásra, a doktor nem találta a
rákot, úgy tűnik, az olaj láthatatlanná és hatástalanná teszi a rákot a halálig...Jelenleg legjobb
barátját, Ellie-t kezeli, a labrador kutyáját, akinek daganatai vannak...és nagyon szépen reagál
az olajra...Én vagyok a legnagyobb rajongód az USA-ban.Az életem ez az olaj.Köszönöm Rick
Simpson.” Rebecca

„Csak meg kell  osztanom veled és a követőiddel ezt a kiváló hírt...A feleségem munkahelyi
barátja néhány hónappal ezelőtt azt mondta neki, hogy a férje hasnyálmirigyrákja másodszor is
visszatért, a feleségemmel már ismertük az Ön RSO-ját, ezért feltettük őket az oldalára, hogy
többet tudjon meg róla stb., hát ő kezdte. azonnal rákerült, és tegnap visszamentem a kórházba
a  legutóbbi  tesztek  eredményeiért,  a  kórházban  nagyjából  azt  mondták  neki,  hogy  ismét
kemoterápiára van szüksége, de ami valójában történt, amikor megnézték az eredményeket, az
az, hogy a rák határozottan sokkal kisebb, mint amikor először észrevették, hogy visszajött, sőt,
szinte  eltűnt.Értetlenül  álltak,  hogy  hogyan  zsugorodott  (akkor  mindenféle  gyógyszert  meg
kellene  tanulniuk,  nem  csak  a  mérgezőket).Azt  mondták,  hogy  el  akarják  távolítani,  ami
megmaradt,  de  azt  tanácsoltam  neki,  hogy  folytassa  ugyanazokkal  az  adagokkal,  mint
korábban,  mert  nyilvánvalóan  pozitív  hatása  volt,  és  ne  zavarja  a  közelébe  azokat  a
henteseket.Nagyon örültem a hírnek, és alig vártam, hogy értesíthessem. :)" Mark

--  Jól  van,  Mark,  nézze  meg  a  beteg  közérzetét,  a  legtöbb  esetben  nincs  szükség
szkennelésre.Ha hat hónap alatt 120-180 grammot eszik, úgy tűnik, nincs sok gondja.JB

„Több  ezer  dokumentált  bizonyíték  van  arra,  hogy  valóban  gyógyítja  a  rákot  azoknál  az
embereknél,  akik  nem  voltak  hajlandók  semmi  közük  az  orvosokhoz,  csak  az  olajjal.4-es
stádiumú daganatom volt.Már csak 3 hónapom volt hátra, és ez 14 hónapja volt.” Tom

„Csak  hogy  tudd,  itt  van  egy  frissítés  Tom  nagybátyámról.Új  PSA-szintje  0,1  és
stabil.Köszönjük, hogy megadtad nekünk azt a tudást, amellyel megmenthetjük az életét.4-es
stádiumú prosztatarákban volt.Beszámolót keresünk.Isten áldjon." Sherri

„Tom,  3  éve  használtam  ezt  az  olajat  a  4.  stádiumú  prosztatarák  megölésére.Kezdetben
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hormonterápiát  alkalmaztam,  majd  rájöttem  az  RSO-ra.Működik.Személyesen  ismerek  több
tucat embert, akik minden nap használják számos betegségre.Óriási segítség a rákos betegek
számára,  de  azt  hiszem,  a  legmegdöbbentőbb  felfedezésem  az  volt,  hogy  valaki  súlyos
pikkelysömörét gyógyítja, mivel testének több mint 90%-a megvan.Azáltal, hogy 6 héten át napi
1/4–1/2  gramm olajat  fogyasztott,  ez  a  személy  szó  szerint  kigyógyult  abból  az  állapotból,
amelytől  gyermekkora  óta  szenved.Órákig  folytathatnám  azokat  a  dolgokat,  amiket  láttam
ennek az olajnak.Meglátod, tartsd nyitva az elméd, és tedd úgy, ahogy Rick utasítja, nem fogod
megbánni. Dan

„A fekélyes  vastagbélgyulladásból  és  a  rákos  megbetegedésekből  való  felépülésem  óta  a
gasztroenterológusom  MINDEN páciense  kannabisz-terméket  kap,  mert  ezek  a  legerősebb
gyulladáscsökkentők, amiket ismer...és JOBBAN működnek, MINT BÁRMILYEN GYÓGYSZER,
AMIT FEL FEL ÍRNI!!!” Craig

"Tudom, hogy gyógyítja a rákot...Háromszor meggyógyítottam anyámat, és most rákmentes.”
Mc Jay

„Öt  hete  használom  az  olajat,  és  a  tegnapi  kisállat-vizsgálat  a  csontdaganatok  számának
jelentős  csökkenését  mutatta  ki,  és  nem  utalt  többé  hipermetabolikus
májdaganatokra.Eredetileg  4.  stádiumú  csont-  és  élő  rákkal  jelentkeztem  3  hónappal
ezelőtt...Azt  mondanám,  hogy  működik.És  ez  még  csak  az  első  8  köbcentis  volt,  ideje
lekapcsolni a következő 52-t! Laura

--  Nagyszerű,  Laura,  jó  ezt  hallani,  de  ha  lehetséges,  maradjon  távol  minden  további
szkenneléstől vagy röntgenfelvételtől.Nem szeretne daganatot kisugározni, az onkológusnak el
kell tudnia magyarázni, hogy miért nem jó.Üdvözlettel: JB

„Figyelj,  hónapokig  kutattam  ezen.A  Harvard  támogatja.Spanyolországban
használják.Tekintettel  arra,  hogy  illegális,  sajnos  többet  nem  tudok  mondani.Elmondhatom,
hogy a férjemnek 4. stádiumú rákja van, agyi betegséggel.Az RS azt mondja, hogy ne bízza
senkire az egészségét.Szóval nem tettem.Úgymond „átugrottam a Holdon”.Szilárdan landoltam
a lábamon, és a férjem jól van.:)” Lisa

„Kedves CureYourOwnCancer.com! Nemrég olvastam a Rick Simpson Oilról, és úgy döntöttem,
hogy  megpróbálok  elkészíteni.Nagyon  régóta  termesztek  marihuánát.A  legjobb  bimbóimat
használtam, és készítettem egy prémium kenderolajat.Kipróbáltam, és nem hittem el.Annyira
erős volt, hogy semmihez sem hasonlítottam.

Miután kipróbáltam, tudtam egy páciensről, aki ekkor már körülbelül 11 éve küzdött a rákkal
(Hodgkin-limfóma).Felajánlottam,  hogy  leszek  az  orvosi  marihuánagondozója,  és
költségmentesen ellátom az olajjal, amíg az olajat az ajánlás szerint szedi.Akkoriban több mint
kevésbé volt  idegen számomra.Körülbelül  egy évvel ezelőtt  találkoztam vele egy együttérző
klub találkozóján, és akkor tudtam meg, hogy rákos.Nagyon szerettem volna látni, hogy az olaj
képes-e meggyógyítani a rákot, ahogyan azt Rick Simpson's-ban említettükFuss a kúrából.

Tehát  miután  felvettük  a  kapcsolatot  ezzel  a  pácienssel,  és  bemutattuk  neki  az  ajánlatot,
benyújtottuk a megfelelő papírokat államunkhoz, és megkezdtük a kezelést.Oda állítottuk be,
ahol  a  növények  birtokában  lesznek,  így  végül  ő  maga  tudja  biztosítani  az  olajat.Ez  is  a
megállapodás része volt, hogy megtanulja, hogyan segíthet magán.Elkezdtük a kezelést.Eleinte
nehéz volt neki, mert az olaj olyan erős volt, és napi háromszori bevétele meglehetősen nehéz
lehet.
Három hónap  elteltével  a  mellkasán  egy  daganat  zsugorodni  kezdett.Öt  hónap  elteltével  a
daganat  teljesen  eltűnt.Ezután  bement  egy  CAT-vizsgálatra.Visszajött  az  eredmény,  hogy
rákmentes!Az  orvosok  legalább  11  éve  próbálják  meggyógyítani  a  rákot.Kemoterápia,
csontvelő-transzplantáció  stb.Csak  körülbelül  egy  font  prémium  bimbó  kellett  hozzákender
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olaj.A CAT szkennelés előtti  és utáni  eredményei  a lemezen vannak (hamarosan eljuttatjuk
hozzánk).Előlépett  és nyilvánosan beszélt  az emberekkel.Valójában most  gondozó,  aki  más
betegeken segít a gyógyító kenderolajjal!”Grow Goddess”

„Egy évvel ezelőtt az onkológusom azt mondta, hogy hamarosan vegyük fel a kapcsolatot a
hospice-szal,  a  vastagbélrák  újra  megjelent  a  tüdőmben  és  a  vastagbélben,  09-ben
eltávolították a vastagbélből és 11-ben a májból.A férjem ragaszkodott hozzá, hogy még egy kör
kemoterápiát  próbáljanak  ki.Ugyanabban  az  időben,  amikor  felfedeztem  a  kannabiszolajat,
ugyanazon a napon kezdtem el szedni az olajat, mint a kemoterápiát.A daganatmarkerem 17,6
volt.EGY kezelés (és 2 hét olajozás) után a tumormarkerem 10,6 volt.Múlt pénteken 2 kezelés
és 5 hét olajozás után 4,8 a daganatmarkerem.A nővérem azt mondta, nem tudja, mit csinálok,
de ennek a kemoterápiának nem kellett volna ilyen eredményeket produkálnia.Jobban érzem
magam, mint hosszú-hosszú ideje.” Diane

„Szia Jindrich, tegnap befejeztem Rick könyvének olvasását.Nagyszerű dolog!Őszintén szólva
tényleg nincs szükségem több bizonyítékra az olaj valóban varázslatos erejéről!

Én is végeztem néhány kísérletet, és minden nap felfedezek valami újat, amire ez a gyógyszer
képes!Elképesztő!Sajnos annak ellenére, hogy meg vagyok győződve, és még ha a barátnőm is
meg van győződve, az anyja valahogy nem tud teljesen „elengedni”...és még mindig nem biztos
benne,  hogy  abbahagyja-e  a  szar  kemot…
Folyamatosan próbálok jó érveket előhozni, de nem tudok helyette dönteni!Ő az, aki rákos, és ő
az egyetlen, aki eldöntheti, mit kezdjen az életével.

Tudom, hogy a végén úgyis meggyógyul, mert annyi olajat töltünk bele, hogy lehetetlen lesz
meghalnia.De ennek ellenére úgy érzem, hogy olyan ostobaság és veszélyes játszani ezekkel a
kibaszott vegyszerekkel, különösen akkor, ha hozzáférsz a természetes gyógymódhoz, amelyről
bebizonyosodott,  hogy gyógyítja  a  rákot!Olvastam a rákkal  és az egészségügyi  rendszerrel
kapcsolatos  tapasztalataidról...Nagyon  sajnálom  a  veszteségét…  és  most  már  jobban
megértem a hozzáállását a hagyományos, úgynevezett „gyógyszerhez”!” Luigi

-- Szia Luigi, köszönöm kedves szavaidat a könyvvel kapcsolatban, és kár, hogy amit át kellett
élned.Az ő döntése, hogy melyik kezelést választja, de én nem mennék a kemoterápia közelébe
– csak olvassa el anyukám történetét, talán felfogja, hogy soha nem jó ötlet a mérget bevenni,
különösen  akkor,  ha  nem  megalapozott  és  nem  is  szükséges.Az  esélye,  hogy  túléli  a
kemoterápiát, nagymértékben megnő, ha beveszi az olajat, de miért okozna még nagyobb kárt
beteg testében?Ennek semmi értelme.Üdvözlöm, Jindrich

„Egy  barátom  leültetett  megnézniFuss  a  kúrábólkörülbelül  két  és  fél  évvel  ezelőtt  arra
gondoltam, hogy segíthet a pikkelysömörömön.Együtt készítettük el az olajat – mindkettőnknek
először  –  három héten  belül  eltűnt  a  plakkos  pikkelysömör.Azóta  is  készítem  az  olajat  és
fogyasztom.Ha minden nap lenyelem, és éjszaka helyileg felkenem az olajat a véletlenszerűen
felbukkanó  foltokra,  a  pikkelysömör  nagyon  kontrollált  és  szinte  láthatatlan.Ennek  a
tapasztalatnak köszönhetően két lábbal beugrottam, és most az első teljesen állami engedéllyel
rendelkező  Medical  Marihuana  Business  tulajdonosa  vagyok  Coloradóban.Egy  évvel  a
vállalkozásom  kezdete  óta  apámnál  IV.  stádiumú  melanomát  diagnosztizáltak  –  átterjedt  a
tüdejére és a májára.Onkológusa 3-12 hónapot adott neki, és azt mondta neki, hogy készüljön
fel a hospice ellátásra.Azonnal elkezdtem neki egy RSO-kúrát, és öt hónappal később a rákja
elmúlt.Elmúlt.A világ legegyszerűbb dolga!Köszönöm Rick, hogy újra bevezette a világba ezt a
csodálatos gyógyszert!:-)” Erica

"Csináltam egy 2 hetes olajkúrát...Körülbelül kétnaponta engedhettem meg magamnak, de a
pikkelysömör a testemen szinte eltűnt.én adok7az idei kártyámat egy szabadtéri termesztőhöz,
hogy egyszerre annyi nyersanyaghoz jussak, hogy 60 napos adagot készítsek, hogy végleg
meggyógyítsam ezt a baromságot!!!” Sophie
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„A kannabiszolaj gyógyítja a rákot.3. stádiumú mellrákos beteg vagyok, és magam gyógyítására
használom az olajat.” Adele

"Nincs  kemoterápia,  nincs  sugárzás...  RSO  és  étrendváltás...  Az  RSO  minden  szar  nélkül
meggyógyította a gyomorrákomat..." Dale

„Szia Rick, pár hónapja beszéltem veled, és azóta kipróbáltam az olajat a depressziómra.Nehéz
megmondani, hogy hatásos volt-e vagy sem, mivel egy uncia (28 g) csak körülbelül 10 napra
elegendő.A 10 nap vége felé néhány napig depresszióban szenvedtem.Volt egy stresszor az
életemben, de képes voltam működni, bár a depressziós érzéssel.Szóval ki tudja, lehet, hogy az
olaj nélkül rosszabb lett volna.

Egyébként én is kipróbáltam egy olajat a barátom (76 éves) egyik bőrrákján.Ez egy nagyon
csúnya kinézetű rák volt, körülbelül 8 mm-es nagyon sárga középponttal, körülvéve körülbelül
75 mm átmérőjű vörösséggel.Csak 2,5 napig hagyta rajta, mivel a viszketés és a szag túl sok
volt  számára.Amikor  azonban  a  burkolatot  eltávolították  (vízálló  kötszer  volt),  a  rák  szinte
eltűnt.Sajnos  számos  bőrrákja  van,  és  nem  engedheti  meg  magának  a  kezelésükhöz
szükséges  pénzt.Szóval  leégette  őket  sok  fájdalommal.Szkeptikus  természetű,  és  nagyon
fontos, hogy dicsérje az olajat.

NÉHÁNY JÓ HÍR.A fiam az egyetem utolsó évére jár kémia szakra, és elmesélte a szerves
kémia professzorának (egy ausztrál  születésű kínai  úriember)  az eredményeket,  és nagyon
érdeklődött,  és  különféle  bőrrákos  embereken  fog  vizsgálni  és  kísérletezni  az  olajjal.Nem
tudom,  mennyi  ideig  tart  ez,  de  tájékoztatni  fogom  Önt.Egy  professzor  hitelességével
bevethetjük a lábunkat a bürokrácia kapujába.Üdvözlettel, Warwick, Ausztrália”

„Elkészítettem, beadtam a 18 éves fiamnak... Most már nincs jele ráknak.Hatalmas köszönettel
tartozom neked,  Rick  Simpson.A fiamnál  októberben  szinoviális  szarkómát  diagnosztizáltak,
miután a biopszia előtt  eltávolították a daganatot...Azt mondták neki,  hogy a rák továbbra is
fennáll,  és  átterjedhetett  a  tüdejére  a  rák  agresszív  típusa  miatt...A legfrissebb  vizsgálati
eredmények, megdöbbenésükre nyomát sem találják...A kannabiszolaj egyike volt annak a sok
dolognak, amit a diagnózis után szinte azonnal elkezdtem neki. Amanda

„Egy közeli barátom morfiumot kapott agydaganatos fájdalomra.Maga a morfium függőséget,
elvonást  okozott  és csak rontott  a  helyzeten a  használata során.Maga a kannabisz volt  az
egyetlen gyógyszer, amely enyhítette az elvonási tüneteket, a depressziót, a fájdalmat és magát
a rákot.Az üzeneted az, ami megmentette a barátomat." Jáspis

„Nagyon izgatott  vagyok az olaj miatt.Ez a múlt  hónap volt  az első alkalom, hogy valaha is
olvastam vagy hallottam róla.el  vagyok ragadtatva...Mr.  Simpson,  sokan közülünk köszönjük
önzetlen  és  szeretetteljes  munkáját,  amelyet  az  egész  emberiségért  végzett.Te  vagy  a
humanitárius definícióm!!!1998 óta dolgozom önkéntesként a Hospice-nál, sok szenvedést és
elhunytat láttam, még a karomban is.Azt gondolni,  hogy ennyi szenvedést enyhíteni lehetett
volna, szó szerint elgondolkodtató...” Cindy

-- Biztosan így van, különösen, ha figyelembe vesszük, hogy a Rick Simpson olaj „csodálatos
gyógyító  erejéről”  szóló  összes  információ  igaz.A  megfelelően  előállított  és  használt  olaj
valóban képes gyógyítani a rákot, a cukorbetegséget és sok ezer egyéb betegséget.Valóban
segíthet a fájdalom ellen, amit a morfium nem érint.Valóban megfiatalítja a testet és regenerálja
az izmokat.Az elképesztő szavak szerintem nem írják le teljesen.JB

"ISTENEM.Most kaptam hírt valakitől, akiről Phoenix-könnyeket osztok annak, akinek veserákja
volt, úgy értem, volt.Az olaj 90 napos szedése után a legújabb PET-vizsgálat azt mutatja, hogy
a daganatok eltűntek..Ez hihetetlen.Láttam, hogy a Phoenix Tears sokakat meggyógyított, mióta
vele dolgozom.Köszönöm, hogy segítettél mások gyógyulásában.” Gregg
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-- Gratulálok, és köszönöm, hogy segítettél másoknak, Gregg.Nincs több szkennelés, csak az
olaj.A vizsgálat rákkeltő, a rák visszatérését okozhatja, és ki akarja ezt?JB

„Szia kedves Rick Simpson és Jindrich Bayer! Remélem, jól vagytok és boldogok.Figyelembe
véve az e-mailek mennyiségét,  amelyeket meg kell  kapnia, biztos vagyok benne, hogy nem
emlékszik rám a hónapokkal ezelőtti időkről, ezért mellékeltem korábbi levelezéseinket.Anya él
és nagyon egészséges!Ha azt mondjuk, hogy nagyon hálásak vagyunk, az enyhe kifejezés.

Amikor 2012 februárjában diagnosztizálták (4. stádiumú hasnyálmirigy-adenokarcinóma máj- és
tüdőáttéttel), prognózisa 3-6 hónap volt, az egészségi állapot súlyos romlásával ezalatt az idő
alatt.Ehelyett 10 hónappal később él, boldog és jól van.Tudom, hogy mindketten ellenzitek a
kemot, és mi is… De amikor azt mondták, hogy 3 hónap, akkor MINDENT rádobtunk, beleértve
a kemot is, és azonnal elkezdtük az RSO-t.Azt mondták nekünk, hogy senki sem marad olyan
egészséges, mint anya, aki annyi Gemzar-kemoterápiát kapott, amennyit kapott.Az RSO-nak
meg kellett őriznie az egészségét ezalatt az idő alatt.A kemoterápia 6 hete állt le, amikor úgy
döntött, hogy érzi a kemoterápia kezdetét.Most 6 hete kimaradt a kemoterápiáról, és remekül
érzi magát.

A 2012 februári diagnózisa óta, a kezdeti felhalmozódást követően, napi egy gramm RSO-t vett
be (eddig összesen körülbelül 300 gramm).A legutóbbi vizsgálat, amelyet hétfőn 12-17-12-én
végeztek,  a  daganat  további  zsugorodását  mutatta,  beleértve azt  a  dokumentációt  is,  hogy
egyes daganatok túl kicsik ahhoz, hogy CT-vizsgálattal láthatóvá váljanak.Hihetetlen hír volt!
Aztán kedden megkaptuk a labor munkájának eredményét.Miután ilyen jó szkennelési híreket
kaptunk,  megdöbbenve  hallottuk,  hogy  a  tumormarker  tesztje  (CA19-9)  285-ről  2100-ra
emelkedett.Láttál  már ilyet korábban?Van valami magyarázata arra vonatkozóan, hogy miért
vagy hogyan növekedtek a markerek?Van valami ötlet egyáltalán?Valami javaslat?Ez a kérdés
több RSO-gyártóhoz is eljutott, de ez idáig nem kapott határozott választ.

Itt vannak az eddigi CA19-9 eredményei.A normál szint KEVESEBB, MINT 37. Februárban a
kezdeti diagnóziskor nem végeztek tumormarker tesztet. 4-30-12...23 568; 5-30-12...5,240; 6-
18-12...4,458;  8-8-12...538;  10-8-12...285  (utolsó  kemoterápia  10-29-12);  12-17-
12...2100.Bármilyen észrevételed van, a családom nagyra értékeli!Sok szeretettel, B”

„Kedves B, a CT-vizsgálatok hatalmas dózisú sugárzást adnak, és ez okozhatta, ráadásul a
kemoterápia teljesen felesleges volt.Megkérném, hogy a lehető leggyorsabban egyen meg 180
g legjobb minőségű olajat.Nincs több CT vagy egyéb rákkeltő hülyeség, csak az olaj és annyi,
amennyit elbír.Először meg kell szüntetni a kemo és a sugárzás okozta károkat, és ez eltart egy
ideig, csak megnehezítette az olaj munkáját.Mintha ellenszert adnék, miközben mérget pumpál
az ereiben, ennek semmi értelme.Üdvözlettel: Jindrich Bayer”

„Körülbelül  4  hete  megkeresett  egy  mellrákos nő,  és  sikerült  rávenni  a  helyes  irányra.Elég
jelentős daganata van (szerintem több is lehet), és ezt érzi.Még csak 3 hét telt el azóta, hogy
elkezdte az olajat, és már határozottan enyhül a daganat.3 hétig nem rossz!Nagyon bátorítok
iránta, és TUDOM, hogy ez a hölgy egy újabb sikertörténet lesz.Egy szerelem." Corrie

„Apám  89  éves,  bőrrák  van  az  arcán.Háromszor  vittem  kórházba,  hogy  kimetssék,  ami
megnyitja a fertőzések előtt,  nem beszélve arról,  hogy el  kell  vinni az idősek otthonából és
vissza, ez nehéz neki.Néhány hete elkezdtem a kannabiszolajjal.Ezek közül néhány akkora,
mint a baba ujjam a hüvelykujjam.11 volt, amit kezeltem, most 4 van, az egyik akkora, mint a
hüvelykujj mérete.Csak meghalnak, és gyógyultan hullanak le a bőrről.Csodálkozom, ahogy az
összes nővér és orvos is.”Steve

„Csak azt szeretném elmondani, hogy rendkívüli örömmel jelenthetem be, hogy apósom rákos
vizsgálata másodszor is teljesen tiszta lett, miután az első foltokat mutatott a tüdőn.Rögtön az
első  foltok  megjelenése  után  indítottuk  el  az  olajon.A  kannabisz  kivette  a  tüdejét  és
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megtisztította!Azt mondták neki, hogy Chemo-ra van szüksége.Elleneztük, és inkább rátettük az
olajra.A kannabisz gyógyítja a rákot!!!” Karen

„A méhnyakrákot is gyógyítja!Nem engedhettem meg magamnak a kezeléseket (még EGYET
sem...) és egy évig mindenféle gyógyászati  segítség nélkül elmentem...de szinte minden nap
dohányoztam...aztán  egy  évvel  később  az  éves  vizsgámon  az  orvost  és  a  nővéreket
lenyűgözték...enyhe hegesedésen kívül mást nem találtak ott, ahol a rák volt...Most 100%-ban
rákmentes  vagyok...hála  a  marihuánának...nem  orvosok...nem  "gyógyszer"...nem
kezelések...hanem egy tiszta, gyógynövényes, TERMÉSZETES növény miatt...Élő bizonyíték
vagyok...Az  orvosok  azt  mondták,  hogy  5-ös  rákszintűnek  kellett  volna  lennem  attól,  hogy
kezelés nélkül elmenjek...de mégis elment...segítség nélkül...annyira el voltak ragadtatva, hogy
elküldtek a LITTLE ROCK-i (UAMS) ÁLLAMI KÓRHÁZBA további vizsgálatokra...és az UAMS
sem talált  mást,  csak enyhe hegesedést...azt mondták, csoda...Szerintem csak a marihuána
volt...Legalizáld már...segíteni embereknek...nem erről szokott szólni az emberiség?” Monica

„Cannabisolajjal  kezeltem  a  bazális  sejtes  karcinómát  a  fejemen,  a  nyakamon  és  az
arcomon.SIKERÜL.Ez  egy  ideális  rák  a  kutatáshoz.Szabad szemmel  jól  látható,  és  minden
bekövetkező változás könnyen látható.Megpróbáltam felkelteni az érdeklődést ez iránt itt,  az
Egyesült  Államokban,  de  a  szövetségnek  van  valakije,  és  úgy  tűnik,  mindenki  halálra  van
sebzve az érintésre.Nézd meg, mit tehetsz." József

"Van egy csomó a combomban, korábban kemény volt, majdnem 2 cm, most már kevesebb,
mint a fele, és egyre puhább (4 hét)." Katri

"És most jöttem rá, hogy rákmentes vagyok, miután 5 hónapig folyamatosan olajoztam!!" Mimi

K.JB, van valamije bizonyos daganattípusok, úgynevezett hemangioblasztómák gyógyításával
kapcsolatban?Követem  a  hozzászólásaidat  és  a  többieket  is.Soha  nem  láttam ilyen  típusú
daganat kezelését a kivágáson kívül.Van egy csomó belőlük." Graeme

A.Nem személyesen, biztosan nem volt alkalmunk kezelni minden, az ember által személyesen
ismert diagnózist, de abból ítélve, amit most olvastam róla, nem látom okát, hogy az olaj miért
ne segítene.Tudomásom szerint csak CT-vel tudják diagnosztizálni, és ahogy én nézem, aki CT-
t készít, az legalább 60 g olajat egyen utána.És ha megeszik azt a 60 g-ot műtét előtt, akkor a
legtöbb esetben biztos vagyok benne, hogy nem lesz szükség a műtétre, mert nem lesznek ott
a daganatok.Szóval én mindenképpen kipróbálnám az olajat.Minden jót kívánok, JB

„Az  a  tény,  hogy  a  placebók  egyeseket  meggyógyítanak,  ok  arra,  hogy  örökre  eldobják  a
gyógyszert, és tanulmányozzák a placebo művészetét.Ha azt mondta, hogy soha nem végez
placebo-vizsgálatot,  ha  hatékony  gyógymódja  van,  igaza  van,  az  a  betegek  felét  megölné,
betegek és kegyetlenek. Christopher

--  Valóban  beteges  és  kegyetlen  lenne,  és  ezért  én  személy  szerint  nem  fogom
megtenni.Mások  megtehetik,  ha  akarják,  de  én  nem.Azt  akarom,  hogy  az  orvosi  rendszer
kezdje el placebóként használni az olajat – ha bebizonyítják, hogy amit használni akarnak, az
biztonságosabb  és  hatékonyabb,  mint  az  olaj  (és  szórakoztatóbb/kellemesebb  a  beteg
számára), akkor nyugodtan eladhatják. .Ha nem, akkor miért ne.Szerintem nagyon egyszerű és
nagyon racionális.És ez egyébként is így lesz a jövőben, akkor minek várni?JB

„Soha nem késő elfogadni azt a tényt, hogy a kannabisz egyszerűen gyógyszer.Ugyanakkor
soha nem késő elkezdeni  az olajat  gyógyszerként  használni,  függetlenül  attól,  hogy milyen
állapotban van vagy milyen súlyos.Az olaj  használatával általában jó eséllyel  meggyógyul a
beteg, vagy az olaj a végéig maximális életminőséget biztosít számára.És ez is fontos.JB”

„Amikor a kemoterápiában részesült  betegek elkezdik  használni  az olajat,  az első dolga az
olajnak  a  testük  méregtelenítése.Így  bizonyos  esetekben  a  páciensnek  elég  sok  olajat  kell
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bevennie,  mielőtt  magát  a  rákot  támadná  meg.Valóban  nem  jó  ötlet  kemoterápiát  szedni,
különösen akkor, ha teljesen felesleges, tekintve, hogy az orvosi rendszer már több tucat éve
ismeri a kannabiszról, mint a rák gyógymódjáról.JB”

K.„Terminális” rákbetegek: Agresszíven kezdi-e napi 1 grammot, vagy dolgozik?kibírják egy hét
alatt?Tanácsok tapasztalatokból?

A.Nem, mindig kis adagokkal kezdjük, és nagyjából követjük az utasításokat.Természetesen, ha
már  van tapasztalatuk a kannabiszról,  és  tudják,  hogy nincs  mitől  tartaniuk,  néha nagyobb
adaggal is kezdheti.De soha nem tudhatod, hogyan reagál a beteg az olajra, ráadásul általában
különböző gyógyszerek keverékét szedik, ezért érdemes óvatosnak lenni és figyelni a páciens
vérnyomását stb.Az általános ajánlás az, hogy kövesd az utasításokat, minél kevésbé formális -
kövesd az ösztöneidet és az ítélőképességedet,  és amikor a betegnek nincs vesztenivalója,
akkor nem haboznék nagy adagot adni, ha szükséges (akut hátfájás stb.) .Egy gramm igazán jó
minőségű olaj nagyon magasra hozhatja a tapasztalatlan felhasználót, de mégsem árt.Néha
még a kender okozta kóma is jótékony hatású lehet, és biztos vagyok benne, hogy előbb-utóbb
úgyis  alkalmazzák  a  műtét  előtti  érzéstelenítésre,  de  most  azt  szeretnénk  elérni,  hogy  a
páciensek  a  lehető  legjobban  a  komfortzónájukban  maradjanak.Remélem  jól
elmagyaráztam.Üdvözlettel: JB”

–  Corrie,  barátom,  te  segítettél  nekem  a  szarban.Gyógyszert  adtam  neki  neuroendokrin
daganataira.1  hónapja  szedi  a  gyógyszert  és  kezd  zsugorodni.Akkora  volt,  hogy  nyomta  a
hasát, de most már odáig jutott, hogy újra tud enni, és az orvosa azt mondta, hogy soha nem
látott  ilyen  daganatot  ilyen GYORSAN zsugorodni.Ez  megrémítette,  és  minden vérvizsgálat
normális lett, szóval még egy a gyógyulás felé vezető úton, és ez NAGYON.És te fantasztikus
vagy, és Isten nagyszerű."

„Van egy  barátom,  akinek  agyrákja  van,  nekem pedig  Cml-em van.Az  olaj  mindkettőnknek
bevált!!!A barátom első kézből bizonyítja a szememben, hogy ez az olaj egy csoda...Korábban
voltak kétségeim, de most nem!Vedd az olajat, MŰKÖDIK!” Tyler

„A kannabiszolaj egy évnyi használat után, és csak a kannabiszolaj használatával a pókháló
típusú rákot daganatokká változtatta, mivel a kemoterápia egy bizonyos formájával meg tudtak
célozni, és napi 3 grammra emelte az olaj adagját.18 hónappal ezelőtt a szülők azt mondták,
hogy az agyrákja terminális, és körülbelül 18 hónapja van hátra, és a kemoterápia csak néhány
hónapot  vesz  igénybe,  így  a  kérdésére  válaszolva  mindkettő  hozzájárult  a  remisszióhoz,
remélem, ez választ ad a kérdésére.” Michigan Cannabiscancer projekt

„Tavaly megkérdezte édesanyám barátja, hogy készíthetek-e egy 6 hónapos kenderolaj kúrát az
anyukájának,  a  legmagasabb  minőségű  kannabiszból.Nyakrákja  volt.Az  olajat  a  Youtube
tanácsa  alapján  készítettem  neki,  majd  kiküldtem  Oroszországba.Elképesztő  eredménnyel
használta az első 6 hónapos kúrát, és újabb 6 hónapos adagot kért, küldtem neki még egy
adagot, és most 14 hónappal később már jó egészségnek örvend.Csodálatos munkát végzel,
Rick.Köszönöm." Gareth

„Helló, a nevem Alysa és 16 éves vagyok.2011-ben 3. stádiumú anaplasztikus asztrocitómát
diagnosztizáltak  nálam.Mi  (a  családommal)  úgy  döntöttünk,  hogy  kannabiszkoncentrátumot
használunk.A Michigani  Egyetem  azt  mondta  nekünk,  hogy  valószínűleg  nem  fogok  túlélni
néhány  évnél  tovább,  és  maga  a  rák  is  működésképtelen  volt,  mert  pókképződményben
volt.Tavaly  januárban  elmentem  a  rendszeres  MRI-mre  a  Michigani  Egyetemen.Az  összes
daganat eltűnt."

„Anyámnak 4. stádiumú tüdőrákja van, és az agyába is eljutott, de amióta RSO kannabiszolajat
használ, jól van.A vérképe remekül jött vissza, és nagyon hálás vagyok neked, mert úgy érzem,
hogy az RSO lehetőséget adott anyámnak, hogy leküzdje ezt a rákot...” Shannon
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„Egy 68 éves férfi vagyok, aki normálisnak tartott egészséges életet élt, komolyabb problémák
nélkül, és éves influenza elleni oltással és kivizsgálással tartottam fenn magam.A testfunkcióim
rendben voltak, és minden rendben volt, amíg egy reggel szörnyű gyomorfájdalommal ébredtem
fel.Azt hitte, hogy vakbél vagy sérv, a feleségem sürgősségire vitt.Körülbelül 2 órával később,
2012.  augusztus  15-én  sürgősségi  műtéten  estek  át,  és  egy  hatalmas  daganat  volt  a
vastagbélemen,  amelyet  14  nyirokcsomóval  együtt  eltávolítottak.csomópontok.Egy  héttel
később a belsőm felszakadt, és megmérgeztem, és ez egy második műtéthez vezetett.

4  nappal  később  kezdtem jobban  érezni  magam,  talpra  álltam,  és  lassan  visszanyertem a
mozgásképességem, és elkezdtem vérezni.Visszatért  a 3-as számú műtétre,  és egy nappal
később  enyhe  szívrohamot  kapott.Nem  sokkal  ezután  -  33  nap  intenzív  osztályon  -
elbocsátottak, és felvittem egy OSTOMY BAG-ot.A táska 8 hónapig volt nálam, és komplikáció
nélkül megtörtént a visszafordító műtét.A sebész szerint a rák nem terjedt túl a csomópontokon.

Ennek  ellenére  elkísértek  a  rákklinikára,  és  elkezdtek  beszélni  a  kemoterápiáról  és  a
sugárkezelésről,  mint  „követésről”.  Szabványos  protokoll  mondták.BULLSHIT mondtam!Nem
fogom kisugározni a testemet vagy mérgezni sem kemo-, sem sugárkezeléssel.A Rákklinika
onkológusa  nem  vitatkozott,  és  egy  éven  keresztül  3  havonta  követést  írt  elő,  ami  CT-
vizsgálattal és vérvétellel járt.

Az  anyagot  Rick  Simpson  vázlata  szerint  szereztem  be,  és  elkészítettem  az  RSO-t.Az
extrakciós eljárásra vonatkozó összes utasítást követve, és oldószerként benzint használtam, a
kész  olajat  fecskendőkbe  helyeztem,  és  elkezdtem  naponta  kétszer  bevenni,  minden
alkalommal  egy  kis  mennyiséget.Elvégeztem  a  4.  utánkövetésemet  a  rákklinikán  és  azt
állították, hogy a CT-vizsgálat NEM mutat ki semmit, ami RÁK jelenlétére utalna.A vérvétel 1,4-
es CEA-szintet mutatott, de mi a fenét, mindenkiben van egy-két rákos sejt.Aggodalomra ad
okot  minden  5+.Most  készítek  elő  egy újabb adagot,  és  megelőző intézkedésként  naponta
fogom  bevenni.MINDENKINEK,  aki  most  rákban  szenved,  azt  javaslom,  hogy  tegye
ugyanezt.NINCS vesztenivalónk, és mindent nyernünk kell.” Gerry

„Túl késő megmenteni valakit, aki 4. stádiumban van, és már bőrös, csontos, és már alig tud
járni az erővesztéstől? Esés

"Soha sincs túl késő.Számos csoda történt ennek az olajnak a használatával.Ha nem mentheti
meg  őket,  akkor  a  legkevesebb  az,  hogy  enyhíti  szenvedéseiket  a  gyógyszerek  durva
mellékhatásai nélkül.Ne feledje, hogy ha nagy adagokkal kezdik, sokat alszanak, amíg ki nem
épül a toleranciájuk.Nagyon erős.” Nick

„Városunk egyik öregje 3 hetet kapott, hogy éljen a 3. stádiumú májrákban.A köré gyűlt családja
élő ébredést adott neki.Kipróbálta ezt az olajat.Két éve, hogy jól van.Rákmentes, az orvosok
végig  tesztelték.Erről  nem  is  fognak  beszélni.Nincs  pénz  a  gyógymód  megtalálására.Azt
hiszem, működik…” Bobby

"Én is, pajzsmirigyrák mentes!!" Michelle

„Mondj rólam, amit akarsz, védj meg, ítélj el…Az érv érvénytelen!Ez az utolsó szkennelés, amit
anya valaha is megkaphat!!!A KENDÉRI MEGÖLT A RÁKAT!” Hajnal

Stacy:  Anyukád  melyik  szakaszban  volt?Tudom,  hogy  már  egyszer  közzétetted,  de
elfelejtettem.Ez egyből mesés riport!!

Dawn:  Stacy,  3.  stádiumú  kissejtes  tüdőkarcinóma  volt.5  daganat  kis  metsekkel  a  felső
nyirokrendszerbe.

Debbi:  Ez  olyan fenomenális!Soha nem hallottam olyanról,  hogy valaki  kis  cellát  gyógyított
volna, még az összes szokásos protokollal sem.Ez figyelemre méltó!Nem csak anyukád életét
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mentetted  meg,  de  ez  más  életeket  is  megment  majd,  mert  ez  a  bizonyíték  arra,  hogy  a
kannabisz  működik.Nagyon  köszönöm,  hogy  ezt  megosztottad!
Dawn: Debbie, mindent ő csinált, kannabiszolaj - kemo - sugárzás DE meggyógyult, mielőtt a
kemo-  és  sugárkezelését  elvégezték  volna,  így  visszautasította  a  fennmaradó  kezelést,  és
ragaszkodott az olajhoz...Amit még mindig bevesz és el fog venni MINDEN NAP élete végéig!

Steve: „ez kompatibilis leginkább a sugárzás utáni változásokkal”.Volt-e sugárzásaterápia?

Dawn: Steve, igen, de nem fejezte be...Dr. padlóra került!

Beteg:  V.  Linda,  Szolgálat  dátuma:  2013.11.16.,  Eljárás:  CT  MELLkas
KONTRASZTTAL.Mellkasi  CT-t  készítettek...Az  összehasonlítás  a  2013.  július  8-án  végzett
korábbi mellkasi CT-vel történik.JAVALLAT: Ez egy 64 éves nő, akinek tüdőrákja volt...

MEGÁLLAPÍTÁSOK:  Fokozott  intersticiális  változás  és  interlobuláris
sövénymegvastagodás...amely az előző vizsgához képest javult....Nem mutattak ki határozott
mediastinalis lágyszöveti csomókat vagy mediastinalis adenopátiát.Nincs egyértelmű bizonyíték
a hónalji lymphadenopathiára vagy a hillaris lymphadenopathiára.A jobb felső lebeny mediális
oldalának sugárzás utáni változásain kívül további parenchymalis pulmonalis opacitások vagy
gyanús  tüdőcsomók  nem  mutathatók  ki.A légcső  és  a  fő  hörgők  szabadok.Nincs  pleurális
folyadékgyülem.A szív mérete normális.Nincs szívburok folyadékgyülem.A felső has vizualizált
részei  nem  figyelhetők  meg.Nincs  fokálisan  agresszív  lucent  vagy  szklerotikus  csontos
elváltozás.

BENYOMÁS: A sugárzás utáni változások javítása a jobb domboldalon és a jobb felső lebeny
mediális aspektusában.Nincs határozott bizonyíték a visszatérő vagy fennmaradó betegségre.

„Inoperábilis  zabrákom volt,  ez  a  bal  tüdőm alsó  lebenyének kissejtes  rákja.  Megkaptam a
nagyon  drága  kannabiszolajokat,  és  a  sejtek  zsugorodnak.  Én  a  Terminál  voltam,  és  azt
mondták, hogy 2013 karácsonyára meghalok. Nos, a THC-nek köszönhetően még mindig itt
vagyok.” John-Miachael

„Az  olaj  minden  sugárzási  kárt  visszafordított,  és  hihetetlenül  meggyógyult...Az  orvosi
marihuána  MEGMENTETT,  és  távol  tart  5  gyógyszertől.Elvesztettem  a  jobb  vesémet  a
kemoterápiában, és elkezd odakapaszkodni,  ahol fáj a bőröm...és az olajok tinktúrában való
elfogyasztása után néhány percen belül leállítom a rohamokat, és hónapokig távol maradok...

Csodálatos, és ez csak az egyik, hogy az olajok visszafordították a kemoterápia által okozott
idegkárosodást  a  szememben,  ahol  glaukómát  diagnosztizáltak,  és  legutóbbi  látogatásom
alkalmával, mindössze 6 hónappal ezelőtt a glaukómának semmi jele nem volt, és a látásom is
jobb, ha gyógyszert szedek. ..” Teréz

„Ismerek egy embert, akinek 4. szakasza volt, ami őrülten terjedt.10% esélyt kapott arra, hogy
túlélje az évet, és azt mondták neki, hogy tegye rendbe az ügyeit.Mondtam neki, hogy nézze
megFuss  a  kúrábólés  kipróbálni  a  gyógyszert.Egy  éven  belül  100%-ban  rákmentesnek
diagnosztizálták, és ma már több beteg gondozója, és mindez a kannabisz csodálatos gyógyító
erejének és Rick Simpson irányításának köszönhető.Szóval köszönöm Rick." James

„A 4-es stádiumú glioblasztómával a nagynéném már három adag után kerekesszékből sétálni
kezdett!A bal oldala több mint egy hónapig lebénult.De most már teljesen működőképes!!Olyan
izgatott!" Nicolette

„Glioblasztómám volt, amiben magas a halálozási arány.6 hónap kemoterápia és sugárkezelés
után rosszullét  és hányás, fáj a vese és minden mérgezett  érzés.Miután végre hazaküldtek,
mondván,  hogy  nem  tehetünk  mást,  az  étrendemet  úgy  változtattam  meg,  hogy  tiszta,
biotermesztésű élelmiszereket evettem a kertemből.Zöldturmixokat  inni,  C-vitamin injekciókat
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venni.Ezután  hozzáadtam  a  savanyú  gyümölcsöt.Egy  barátom  szerzett  nekem  Rick
olajából.Nos,  múlt  pénteken  felhívott  az  onkológusom,  hogy  RÁKMENTES  vagyok.Annyira
szívemből a tiéd.Életmentő volt.” Tanya

„A  nagynéném  6  hete  szedi  az  olajat.A  terminális  daganatai  mára  több  mint  50%-kal
csökkentek.Működik.” Boosboys

„Van egy barátom, akinek ezt elmondtam 4 hónappal ezelőtt, mert az apja kemoterápián volt, és
egyre rosszabb lett, most már szinte rákmentes... és remekül érzi magát.” Ruth

„Működik – meggyógyította a feleségem rákot, amikor a kemoterápia/rádió hatására elterjedt –
azt mondták, hogy nézze megalternatívákért… rájöttünk az olajra – a rák 3 hónap/90 nap alatt
elmúlt –, most fizetjük tovább.” Chris

„Körülbelül egy éve használom az olajat, hogy megakadályozzam a glióma agydaganat újbóli
növekedését.Kérem, adja át köszönetemet Ricknek, úgy tűnik, hogy a kezelés javítja általános
egészségemet, és nem történt újranövekedés.Tudja valaki, hogy mi lenne a jó adag annak, aki
megpróbálja megelőzni a WHO 2. fokozatú agydaganat kiújulását?A „Standard” tanács az, hogy
visszanő, és kemoterápiát igényel.A dokim azt javasolta, hogy 3 éven belül 50% nőjön vissza,
amit pár hónappal megvertem.Eddig jó." Négy húsz

„Most kaptam hírt egy barátjától, hogy egy haverja meggyógyult a IV. stádiumú tüdőrákból.9
orvos egyetértett abban, hogy hetekig kell élnie, és átterjedt a csontjaira és az agyára.4-5 hét az
olajon,  és  most  azt  mondják  a  dokik,  hogy  rosszul  diagnosztizáltak,  kisebb  tüdőgyulladás
volt.Semmi jele a daganatoknak vagy a rákmarkereknek a vérében.Bemutattam neki a Phoenix
Tears-nek,  és  megmutattam  neki,  hogyan  készítsen  egy  adagot  kisebb,  megfizethetőbb
mennyiségű  gyógynövényből.Nyugodtan  használja  ezt,  csak  tartson  névtelen.Köszönöm,  és
Isten éltessen."

„Sok évig dolgoztam egy kollektívában, és bőrrákom volt a bal karomon, mert vezetés közben
kiakasztottam az ablakon.Most már tudom, hogy senkinek nem kell hinnie nekem, de elkezdtem
minden nap RSO olajat  kenni  rá,  és esküszöm, hogy elfogyott.Eltartott  néhány hónapig,  de
tényleg eltűnt onnan, ahol évek óta volt.” Randy

„Találkoztam egy túlélővel, aki az olaj használata mellett döntött, ha életveszélyes kemoterápiát
és sugárzást szenvedett... kevesebb mint egy évet kapott... immár 5+ éve rákmentes, és soha
nem hullott egy haja, vagy gyenge volt. rosszul vagyok a kezelésektől...természetes nem kémiai
gyógyszer!!Nem átverés!!” Gwendolyn

„Most küldtem üzenetet az egyik kukucskálómmal.4. stádiumú non-Hodgkin-limfómája volt, és
hármas találata volt (azaz három hajtóerővel magyarázták neki, és azt mondták, hogy az egyik
rák megvédte a másikat a kemoterápia hatásától), így egyetlen orvosi lehetősége a csontvelő-
átültetés volt.Onkológusa, akivel ma találkozott, azt mondta, hogy „most már visszatér a rákja”,
mivel visszautasította a transzplantációt.Ez az üzenete: „Most láttam az onkológusomat.Jó a
vérem.Helyesen cselekszem.Hurrá, jó eredmények, jó hírek, nincs rák.” A kannabisz megöli a
rákot!” Corrie

„Rick megmutatta nekem, hogyan maradhatok életben 3 évig, miközben 4 különböző típusú
rákkal küzdök a hólyagom területén. Mostanra 2-ig vagyok, és naponta harcolok az RSO-val.
Nem tudom, hogy megnyerem-e, de jó volt a küzdelem, és már 3 éve túl vagyok az aratón, és
még mindig harcolok... Köszi Rick és a legénység… Isten éltesse…” Gregory

„Az RSO-t a férjemnek készítjük.Rheumatoid arthritisben szenved.Most győzte le a Hodgkins
limfómát is.99,9% izopropilt használunk.3-5 percnél tovább nem hagyjuk az oldószerben.Ez így
nem zöld a klorofillal.A férjemnek NEM kellett gyógyszert szednie RA-ja miatt.Nem dagad és
nem fáj.Isten áldja Ricket és barátait, hogy megosztották ezt a csodálatos gyógyszert!” Janice
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„Személyesen láttam, hogy egy nagybátyámnál mindkét típusú bőrrákot és a negyedik stádiumú
prosztatarákot meggyógyította. Azt is láttam, hogy sikeresen küzd a limfómával. Kutyánkon is
nagy sikerrel kezeljük a daganatokat. A daganatok körülbelül 85%-a elmúlt két hónapos helyi
kezelés és az étellel történő bevétel után. Adja oda 9 éves németjuhászunknak ízületi gyulladás
miatt.  Imádja,  és valóban visszahozta az életminőségét,  különösen jobban,  mint  a Rymadil,
amelyet az állatorvos több éve írt fel!” Jason

„Meggyógyítottam a 4. stádiumú csont- és májrákomat, meggyógyítottam egy csúnya égést a
karomon, szabályoztam a vérnyomásomat, láttam, hogy eltűnnek a varikózisaim, fogytam 90
kilót,  abbahagytam  a  fájdalomcsillapítók  szedését,  helyi  olajjal  enyhítettem  a  leégést,
meggyógyítottam a barátaim kutyáját.  a  csontrák...  hmmm, mi más...  azízületi  gyulladás az
ujjaimban,  elfelejtettem,  hogy nekem is  van.  Őrültség,  hogy ennek a  növénynek a  varázsa
illegális. Képzeld el." Laura

„Ez megváltoztatta az életemet, miután majdnem egy évvel ezelőtt CML-t (krónikus mielogén
leukémiát)  diagnosztizáltak  nálam,  és  megnéztem  a  videótFuss  a  kúrábólarról,  hogy  a
kannabiszolaj  hogyan  gyógyította  meg a  terminális  rákos  betegeket.Nos,  én vagyok az  élő
bizonyíték,  hogy  működik.Megváltoztatta  a  rákszintemet.Még  nem  gyógyult  meg,  de
remélhetőleg egy nap hamarosan azt  mondhatom,  hogy túlélő  vagyok,  szóval  hacsak nem
gyalogolt egy mérföldet bármely rákos beteg cipőjében, ne kezdjen olyasvalamit szidni, amiről
semmit sem tud.” Denise

"Hiszek.A barátomnál  3  féle  rákot  diagnosztizáltak.3  hetet  kapott,  hogy  éljen.Most  2  évvel
később már 1 fajta, és jól csinálja.” Sandra

– Mindannyian segítettetek megmenteni anyám életét.Egy év rákmentes!” Borzongató

„Anyukám  története:  „2010  szeptemberében  anyámnál  4.  stádiumú  petefészekrákot
diagnosztizáltak,  és  6  hónapot  kapott  kezelés  nélkül,  és  másfél  évet  kezeléssel.  Azonnal
kemoterápiába került, és a rák meglehetősen jól reagált, bár 70 éves testét pusztította, és csak
85%-ban gyógyult meg a Guillain Barre-szindrómából.

Tovább folytatta a kemoterápiát,  és 2011 decemberében sürgősségi műtéten kellett  átesnie,
mivel GI és nőgyógyászati  rendszere összefonódott, ami súlyos fertőzést okozott.Annyi rákot
eltávolítottak, amennyit el lehetett távolítani; nagyon közel volt a halál ajtajához, és valahogy
átjutott a műtéten és a felépülésen, és haza tudott menni, bár még mindig nem volt rákmentes.

Eközben egy barátom elkezdett információkat küldeni nekem a marihuánáról/kannabiszolajról
és annak rák elleni felhasználásáról.Lassan elkezdtem hallgatni és saját kutatásokat végezni;
Meglepett, hogy mit kezdtem találni, és tovább kutattam…

A  következő  évben  anyu  több  kemoterápián  esett  át;  morfiumot  és  oxikodont  kapott  a
fájdalomra.Életminősége egyre romlott, csakúgy, mint „soha ne add fel, őszinte Istenhez, Okie
Muscogee-ból, hozzáállása”.

2013  januárjában  átesett  az  ötödik  kemoterápián.Előző  éve  harcokkal  telt;  kimerült  volt,
megverték, fájt, és a kemoterápiának már nem volt gyógyító hatása.

Azt mondták nekünk, hogy a rák átterjedt a húgyhólyagjára és a májára, és a májrák lesz az,
amibe belekapott; nem tudták megállítani, de remélték, hogy lelassíthatják, és időt nyerhetnek
neki.Túl voltunk az eredeti diagnóziskor megadott idővonalon, de még mindig úgy éreztük, hogy
többet kell tenni.

Kész volt,  és készen áll  a feladásra;  végzett  a kemóval;  "nem több!" azt mondta.Elmentem
hozzá,  és  elkezdtem  megbeszélni,  hogy  mit  tanultam  az  elmúlt  évben,  valamint  a
kannabiszolajról  és  annak  rák  elleni  használatáról.Annak  ellenére,  hogy  az  1950-es  évek
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szegény, vallásos, texasi termőföldjeiben és szegényes vidékein szigorú neveltetése volt, nyitott
volt arra, hogy online megnézzen egy-két dokumentumfilmet az olajról, és többet megtudjon a
beszámolt  sikertörténetekről  stb.Hosszas  vita  után,  és  miután  csak  egy  haldokló  anya  fia
adhatott eladási ajánlatot, rávettem, hogy beleegyezzen, hogy kipróbálja az olajat.

Amikor  egy  rizsszemnél  kisebb  adagot  kezdett  bevenni,  üres  vitaminkapszulákban  lenyelte,
kábítószer-fogyasztása két  napon  belül  50%-kal  csökkent,  és  ez  a  csökkenés a  gyógyszer
szedésének teljes ideje alatt is megmaradt.

Anya soha életében nem kapott THC-terméket, és ez nagy változást jelentett számára.Időnként
a hatások nagyon pozitívak voltak, de többnyire csak nagyon nyugtatók voltak.Időnként a thc
egy kicsit túl erős volt, de nem árthat semmilyen túladagolás, ezért lefeküdt és imádkozott, amíg
el  nem múlik.Az  alvás  része a gyógyulási  folyamatnak,  így a  nyugtató jelleg  a  tervezésből
fakad.

Hamarosan  anya  CT-daganatszáma  455-re  kezdett  emelkedni,  és  elkezdte  növelni  az
olajadagját,  amilyen  gyorsan  csak  tudott.Orvosa  javaslatára  felkeresett  egy  nőgyógyászati  
ráksebészt, aki beleegyezett, hogy bemegy, és megpróbálja eltávolítani a lehető legtöbb rákot.A
műtétet június végére tervezték, és mire megérkezett, a daganatok száma 405-re csökkent, és
anya több mint 100 gramm olajat nyelt le.

Amikor a sebész kijött a műtétből, hogy apámmal beszéljen, pontosan így hangzott: „Nem is
mehetett volna jobban!” Eltávolították a nagy rákot, amelyről tudtak, hogy ott van, de nem voltak
kisebb rákos daganatok, amelyekre számítottak.Anya felépült a műtétből, és daganatszáma 20
év alatt  maradt (a normál érték 34) 2013 júliusa óta; decemberi legutóbbi macskavizsgálata
megerősíti, hogy 2014 júliusában még mindig rákmentes.” Borzongató

„A bátyámnak limfómája volt, gyomorszájon áttét volt a gerincében.A kábítószerek, amelyeket
adtak neki, egész éjjel ébren tartották minden éjjel és nappal, és hetekig nem tudott aludni vagy
enni.Egy gramm pirula olaj,  és 18 órát  alszik,  és jóízűen eszik.Egy héttel  később 78%-ban
rákmentes.Az  orvos  megzavarodott.Nem  mondtuk  el  neki,  mert  nem  volt  egészségügyi
állapotban, de a kannabisz megmentette az életét és a miénket is.Most egy évvel később A
bátyám legyőzte a limfómát!Senki nem csinál ilyet...kannabisz nélkül." Errl

–  Volt  egy nagy aljasságom, nem régen.Naponta bevennék egy cseppet.Az a személy,  aki
nekem adta, visszakérte.Végül odaadta egy nőnek, aki elhalványult a ráktól.Nem tudott enni,
inni,  nemhogy élni.Kevesebb,  mint  70 fontot  nyomott.A barátom adta  neki  az  olajat...  voilá!
Elkezdett  enni,  inni,  és  folytatta  a  harcot...  sikeresen.Szilárd  híve  a  kannabisz  gyógyító
tulajdonságainak.” Tara

„Nagyon  hűségesen  olvasok  mindent,  amit  közzétesz.Apám  meghalt,  mert  rákos  volt.Csak
sugárzást akartak végezni.Egy kezelést kapott, és nem találták meg a helyet, így lényegében
megsütötték.2 napon belül meghalt." Anita

„Ma  hírt  kaptam  egy  férfitól,  akinek  nagy  összeget  adományoztam.Rák  daganat  volt  a
torkában.2013.  április  eleje  óta  kap  szondatáplálást.A  beteg  férfi  felesége  sírva  szólít
mindenkit.4  hét  napi  kétszeri  olajszedés  után  elmúlt.Teljesen  eltűnt...Szilárd  kaját
evett...Nincsenek új kezelések vagy új gyógyszerek, csak RSO.Oszd meg a tudást, ments meg
egy életet.” Jared

„A 4.  stádiumú  ráktúlélő  vagyok,  és  miközben  a  kemoterápiát  végeztem  (SOHA többet),
elmondhatom  neked,  hogy  hány  gyógyszert  írtak  fel  az  émelygés  leküzdésére,  az  elalvás
elősegítésére stb.Csak amikor orvosi THC-re váltottam, tudtam enni, aludni, pihenni és kibírni!!
Hála Istennek Kaliforniában élek, ahol ez legális, szívem van azokért, akik nem férnek hozzá!”
Heinz
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„Kérjük, ossza meg velünk, hogy mások ne kövessenek el olyan hibákat, mint mi.A diéta nagyon
fontos!!!!Aztán egyeseknek, mint a hölgynek itt Saint Johnban, akinél 4 éve diagnosztizáltak 4-
es stádiumú kissejtes karcinómát, és 2-3 hónapot adtak neki élni, most lebeszéltem vele, jól
van!! !!!!!És 73 éves!!!2 nővérét veszítette el tüdőrák.És...a fia mesélt nekünk róla, MERT valaki
szólt neki!!!!” Bronwen

„Körülbelül  6  alkalommal  gyógyítottam  meg  a  rákot  RSO-val,  beleértve  az  agyrákot  is,  a
leggyorsabb,  amikor  valaki  rákot  gyógyítottam,  13 nap volt!Lol,  csiklandoz.Meggyógyította a
cukorbetegséget,  a  szürkehályogot,  az  IBS-t,  az  ízületi  gyulladást,  az ősz  hajszálakat  és  a
magas vérnyomást is.Őrület belegondolni is, hogy mennyire kételkedtem ebben a cuccban!!!
Most már szinte bármit elhiszek." Jade

„Igen, meg tudja gyógyítani az ősz hajat.Korábban balzsammá alakítottam, és a hajamra és az
arcomra kentem.Hú, a cucc csodákra képes." Brittney

„Három embert láttam meggyógyulni az olajjal.Az egyik cukorbeteg fekély a lábán, miután az
orvosa  azt  mondta,  amputálni  kell  a  lábfejet.Az  egyik  a  „terminális”  májrákból.És
egyettúlérzékenységi  tüdőgyulladás,  amelyet  az  Agent  Orange-nal  való  leöntés  után
fejlesztettek  ki  Vietnamban.Orvosa  azt  mondta  neki,  hogy  az  állapot  „kezelhető”,  de  végül
megöli.Néhány  hónappal  később  ez  a  férfi  influenzával  kórházba  került,  és  orvosa  CAT-
vizsgálatot  rendelt  el.Második  vizsgálatot  rendelt  el,  miután  úgy  gondolta,  hogy  az  elsőt
összekeverték egy másik pácienssel.Aztán megkérdezte a barátomat, hogy „mi a fene folyik itt”
– a tüdejében lévő hegszövetek begyógyultak, és „lényegében egy normális ember tüdeje” volt
– egy visszafordíthatatlan állapot miatt. Bódé

„A férjem azt mondja, hogy ő sem érzi másként az olajat a már elmúlt rákos betegségére.3
hónapja van rajta, most eléri a karbantartási szintet, és minden szuper!Micsoda csodanövény!”
Deborah

„IV.  stádiumú neuro-endokrin a hasnyálmirigy fejében.A diagnózis  dátuma: 2012.  május.Olaj
indulása 2013 dec.A daganat 20%-kal zsugorodott.A tumormarkerek 73-ról 23-ra csökkentek (a
normál tartomány 0-30). Joanna

„Én  a  TERMINAL  rák  túlélője  vagyok  a  kenderolaj  miatt.2008-ban  lágyrész-szarkómát
diagnosztizáltak nálam.5 hetes sugárkezelésem volt, 8,5 órás műtétem.és 8 héttel később azt
mondták,  hogy terminális  vagyok,  mert  a rák olyan gyorsan átterjedt  a tüdőmre.25-40 mets
között  volt  üzemképtelen.A kemoterápia nem volt  választható.3 hónaptól  egy évig kaptam.1
hónappal később elkezdtem az olajat, és 1 évvel később a CT vizsgálat nem mutatott rá rák
jelét a tüdőmben.Ez a cucc működik!Rick Simpson mentette meg az életemet!” Salobrena

„2013. december 23. óta szedem az RSO-t, mert 2012 novemberében 4. stádiumú vastag- és
végbélrákot  diagnosztizáltak  nálam.A daganataim  nem  nőttek  az  elmúlt  3  hónapban.Biztos
vagyok benne, hogy az olaj működik.” Susan

„Egy  hónapos  olajhasználat  után  remisszióban  vagyok.Köszönöm!Szavakkal  nem  lehet
megmagyarázni,  mit  érzek.Újra  tudok  utazni.És  egyél  sokkal  jobban.Az  életmentő  az,  ami
vagy....Még egyszer köszönöm.Apám rákbeteg lett, ezért szerettem volna, ha tudtam volna róla
akkor.

Továbbá, csak hogy említsem.Kétszeres ráktúlélő vagyok.Szinte nem sikerült.Bárcsak akkor is
tudtam  volna  róla.Soha  nem  jártam  volna  a  hagyományos  úton,  ami  majdnem
megölt.Kemoterápia,  sugárkezelés,  3 műtét  és  egy iliostomia  fordított  műtéttel.Hosszú ideig
nem tudok enni, vagy elhagyni a házam.Köszönöm!Köszönöm!És.Még egyszer köszönöm.Újra
élek." Karin

„Személyesen  meggyógyítottam embereket  leukémiából,  rákos  megbetegedésekből,  Lymes-
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kórból,  torokrákból,  bőrrákból  és  mindenféle  dologból,  kannabiszgyantával.Én  állandóan
kannabiszgyantát  használok,  és  nem érdekel,  hogy  ki  tudja.Igen,  rendőrök,  ha  figyelsz,  én
állandóan kannabiszgyantát használok, és nem érdekel, mit gondolsz róla.” Max Igan

„Személyesen  láttam  már  4.  stádiumú  lupust  és  rákot,  több  inoperábilis  daganattal;  két
hónapnál  kevesebbet  adott,  meggyógyult,  3  év  után  is  itt  van.A  görcsrohamok
megszűntek.Meggyógyult  a  cukorbetegség,  a  Crohn-betegség  és  számos  más
bélbetegség.Hep C.Májelégtelenség, veseelégtelenség.Minden fájdalomzavar, beleértve a fibrot
és  a  neuropátiát.Nem  a  YouTube-on  több  ezer  ajánlás.De  az  általam  ismert  emberek
megmentettek.Meggyógyult, és visszatért az életminőséghez.

Tagja  vagyok  egy  olyan  szervezetnek,  amely  orvosi  marihuánát  használó  betegeket  kezel
különféle  betegségek  miatt.Mindannyian  találtunk  és  használtunk  Rick  Simpson
kenderolajat.Marihuána  kivonás.Számtalan  állapotot  kezel  és  gyógyít.Olyasmi,  amit  minden
törvényes  államban  beszerezhetsz  a  díszítésből  és  a  bimbóból.És  folyamatok.Én  személy
szerint  nem  használok  gyógyszertárakat  és  nem  is  törődök  velük,  hanem  mindenkinek  a
sajátját.Egyszerűen imádom, hogy vigyázhatok magamra és másokra, akiket szeretek ezzel az
életet helyreállító gyógyszerrel.

Ez a növény létezik a Bibliában.Valami, amire országunk azt állítja, hogy alapul.Mégis elveszi
és  tönkreteszi  bolygónk  erőforrásait,  hogy  felváltsa  mindazt,  ami  volt  és  amire  jó  is
volt.megtaláljaa  hangod.Beszéljen,  és  ne  hagyja  abba,  amíg  ez  teljesen  törvényes.A
kenderföldeket  minden  nem  gyógyászati  célra  helyreállították,  és  az  embereket  ismét
emberként kezelik.Áldjon meg mindenkit.Bárcsak ez lenne az első protokoll.Nem kemoterápia
vagy  nagy  gyógyszerészet,  amely  több  egészségügyi  problémát  okozott,  mint  amennyivel
eredetileg kezeltek.Boldog gyógyulást.Miért nem próbálja meg?” Bristy

„Egy barátom abbahagyta a kemoterápiát, elkezdte szedni az olajat, és jobban van.Az orvosok
azt mondták, hogy gyógyíthatatlan, de most azt mondják, hogy tiszta!!!!" Katie

„18  hónapig  kemót  végeztem,  mielőtt  valaki  Rick  Simpson  olajjal  ajándékozott  meg.A
gyógyíthatatlan halálos betegség elmúlt.Még mindig kezelem a kemo által okozott károkat az
olajjal.Majdnem  három  éve  abbahagyta  a  kemoterápiát.A  kemoterápia  az  egészségem
pazarlása volt.” Enoch

"Köszönöm, köszönöm Rick, még időben megkaptam, ma rákmentes vagyok, és jobban nézek
ki, mint valaha." Randa

"Húúúú,  Rick  Simpson Oil  CSODÁLATOS!!Köszönjük,  hogy megosztotta  a világgal,  hogyan
teheti  ezt  a csodálatos gyógymódot mindenki számára.Megkértem Carmen barátomat,  hogy
vegye  be  az  olajat,  amikor  Hodgkin  limfóma  rákot  diagnosztizáltak  nála.Már  egy  éve
RÁKMENTES!!!És  az  Addison-kórom  eltűnt,  nyoma  sincs,  és  az  orvosok  nem  tudják
megmagyarázni,  hogyan  és  miért,  mivel  ez  korábban  SOHA nem  fordult  elő.DE  tudok  és
TESZEM!!!A kannabisz GYÓGYÍT!!!” Amy

„Ma 1 éve valaki,  aki  nagyon közel áll  hozzám, azt  mondta nekem, hogy terminális  rákban
szenved.Azt mondták neki, hogy 8 hónapja van hátra.5 napon belül adtam neki kannabiszolajat,
amit  úgy, hogy megettem egy fél szem rizsszemnyi olajat.6 héten belül  csökkent a daganat
mérete, és semmi jele nem volt annak, hogy úgy terjedne, ahogy azt mondták.

Örömmel mondhatom, hogy a daganat akkora volt, mint egy nagy grapefruit, ma pedig akkora,
mint  egy  makk.A kannabiszolaj  mentette  meg  az  életét.Addig  eszi  az  olajat,  amíg  el  nem
fogy.Nemcsak  gyógyítja  a  halálos  rákot,  de  az  egészségére  is  csodálatos  hatással
volt.Cukorbeteg  volt  és  elhízott,  most  elérte  a  tökéletes  súlyt,  és  boldogabb,  mint  valaha!
Mindenkit arra biztatok, hogy nézze meg a kannabiszolajos terápiát.Kérjük, nézze meg RICK
SIMPSON „RUN FROM THE CORE” videót a Youtube-on...Megmentheti az életét vagy valakit,
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akit ismer.Adj nekik életet!” Jose

"Igen....Köszönöm, Mr. Simpson, az Ön nagyszerű találmánya segített legyőzni a rákot.2007/7-
én diagnosztizáltam 20%-os vagy kisebb eséllyel  a  túlélést,  majd elkezdtem a kezeléseket,
miután találkoztam Rickkel egy rendezvényen.Az olaj használata megmentette az életemet.A
leukémiám  remisszióban  van,  és  még  mindig  minden  nap  jobban  vagyok,  és  az  olajnak
köszönhetően megoszthatom veletek az igazságot.....Béke és szeretet." Michael

„Gyönyörű volt a tegnapi nap, amikor életmentő gyógyszert készítettek Janice-nek (nagyi).Már
körülbelül 6 hónapja szedi az RSO-t.A daganata elmúlt, a szeme mögötti duzzanat eltűnt, 106
kg-ot fogyott, a vesekő eltűnt, a vérnyomása normális.Ám az általános egészségi állapotában
bekövetkezett fordulat nem más, mint egy csoda.Amikor 6 hónapja hozzám került, alig tudott
felmászni  a  lépcsőn,  most  meg fel-alá  szaladgál  a  lépcsőn  és  köröz  körülöttem!Ha  többet
szeretne megtudni a Pseudo Tumor Cerebri kannabiszolajjal történő kezeléséről, Janice vagy
jómagam  szívesen  beszélünk  erről!Egy  szerelem.békeszeretet  GYÓGY.Szeretlek  nagyi!!”
Debra

"Az  orvosok  azt  mondták,  hogy  6  hónapom  van  hátra,  ha  nem  szedem  be  a
kemoterápiát.........az most 11 éve...Ha nem lett volna az olaj, valószínűleg megharaptam volna
a port.Egészséges vagyok, mint egy ökör, és nem kellett kihullanom a hajam!!Köszönöm, hogy
ezt a világra hoztad.” Craig

„A legjobb barátom, akinek még csak 6 hónapja volt hátra ősszel, már szinte rákmentes!!!40
áttét volt a májában vastagbélrák miatt.Köszönjük Rick minden kutatását és tapasztalatát, és
hogy  megosztotta  azokat!Hollandiában  is  segítettél  életet  menteni!Szerelem  egy
természetgyógyásztól, akit te inspiráltál." Marloes

„A barátomnál 4. stádiumú tüdőrákot diagnosztizáltak 3 évvel ezelőtt, és remekül van.Ő erre a
cuccra esküszik.” Richard

„Az RSO működik.Nem vagyok anekdota.” Tielman

„Rick  Simpson,  nagyon  köszönöm.  A  tudás  miatt  élek.  A  máj-,  csont-  és  prosztatarák
legyőzése.Az  olajos  kezelés  megkezdése  után  néhány  hónapon  belül  a  máj-  és  csontrák
remisszióban volt, és a vizsgálat során nem lehetett többet látni.Louis

„Amikor a rákkutatás az ajtómhoz került, és azt mondtam nekik, hogy többet adok nekik, mint
pénzt, felírtam Rick Simpson nevét, és azt mondtam nekik, hogy keressenek rá a Google-ra.
Isten áldjon." Jane

„Csak az ember lehet elég buta ahhoz, hogy megengedje másoknak, hogy megakadályozzák,
hogy természetes úton meggyógyuljanak...Úgy értem, ez mennyire nevetséges?A tudatlanság
az ember legnagyobb ellensége." Sol

További tippek tüdőrákos betegek számára
K.Ez egy ideig az olajon volt, és még mindig fájdalomcsillapítót kellett használnia, ezért további
lehetőségeket kerestünk, hogyan segíthetünk a betegen.

A.1) Készíts még egy adag olajat,  és próbáld összekeverni azzal,  ami nálad van,  keresd a
lehető legnyugtatóbb olajat, nem akarod energizálni a beteget.

2) Próbáljon egyszerre több törzsből előállítani az olajat, így általában jobb a takaróhatása, és
sok betegséget hatékonyabban tud kezelni. Ismét keresse meg a legerősebb nyugtató hatású
Indica bud anyagot, amely legalább 20% THC-t tartalmaz a különböző indica törzsekből, hogy a
lehető leghatékonyabb gyógyszert állítsa elő.
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3)  Jobb  lenne,  ha  abbahagyná  az  olaj  kapszulákban  való  használatát.Azt  szeretné,  ha  a
szájába  kerülne,  hogy  további  szublingvális  felszívódjon  (találhatja,  hogy  így  jobb
fájdalomcsillapító hatása van)

4)  Készítsen  0,3-0,5  g-os  kúpokat  kakaóvajból,  és  naponta  legalább  kétszer  használja  fel,
análisan és szájon át is használhatja.

5) Párologtasd el az olajat naponta többször – köhögés kívánatos, ki kell köhögnie mindazt, ami
nem  tartozik  a  tüdejébe,  beleértve  azokat  a  daganatokat  is  (egyszerűen  össze  kell
zsugorodniuk, majd szét kell esniük, és ő kiköhögi).

6) Készítsen olajos tinktúrát alkohollal (20-30-50%, attól függően, hogy mennyi olaja van; 1-2 ml
olajat  4  ml  96-99%-os  alkoholban),  és  vigye  fel  arra  a  helyre,  ahol  megműtötték.
szemcseppentővel  általában  egy-két  csepp  is  megteszi,  és  sok  olajat  spórolhatsz  meg
így.Természetesen  közvetlenül  is  kenhet  egy  kis  olajat  a  helyre,  és  fedheti  le  kötéssel,  és
ismételje meg háromnaponta, vagy amikor a kötés leesik.

7) Készítsen kenőcsöt shea vajból, vagy oldjon fel egy kis olajat meleg kendermagolajban vagy
kiváló minőségű extra szűz olívaolajban, és dörzsölje be vele a területet naponta többször.Ez
segít megszüntetni a bordáiban jelentkező fájdalmat, és használhatja felfekvésre és bármire a
bőrén.

8)  Vegyen  be  étrendjébe  kendermagot,  kenderszíveket  és  kendermagolajat  –  legalább  egy
marék magot/szívet, vagy 1-3 evőkanál kendermagolajat.

9) A fájdalomcsillapítókat és tapaszokat próbálja meg mielőbb olajjal helyettesíteni.Ha helyileg
kezdi alkalmazni az olajat, az sokat segít.A kúpok csodát tesznek a tüdőbetegségekkel is.Minél
több olajat nyel be, és minél gyorsabban csinálja, annál jobb.Napi egy grammot vagy többet kell
szednie,  amíg  le  nem  győzi  a  betegséget,  majd  havi  1-2  grammos  fenntartó  adagot  kell
szednie.” JB

Ízületi gyulladás, fájdalom, izmok

„A barátom elvágott néhány inat a kezében, amelyek egy balesetben az ujjaihoz vezetnek.Az
olajat közvetlenül a műtét után használta rá, hogy elősegítse a gyógyulást, és olyan gyorsan
gyógyult,  hogy  korán  el  kellett  távolítani  a  varratokat,  ami  tulajdonképpen  fájdalmas  volt
számára,  mert  már  rátapadtak  a  bőrére,  nem  voltak  oldható  varratok.A  sebészét  és  a
fizikoterapeutáját teljesen lenyűgözte a dolog, de az utolsó találkozásig nem mondta el neki, mit
csinált.Nem tudom, hogy hittek-e neki vagy sem, de én tudom, mit láttam a saját szememmel, ő
pedig tudja, mit tapasztalt.” Tina

"Bizonyítékra van szüksége?A nővéremet hazaküldték pár hónapig.Nem tudott kikelni az ágyból
a tüdejében.5 hete kezdett olajozni.3 héttel ezelőtt, ezen a héten és a múlt héten most ismét
autót vezet, kertészkedik, és hihi, kövérebb, mint bármelyikünk, a másik 4 testvére.Ez valóban
Ricknek köszönhető.Szeretlek ember.” Andy

Frissítés:  A múlt  héten  említettem,  hogy  egy  testvér  segített  a  testvérének  abban,  hogy
megszerezze  a  szükséges  anyagokat  a  Rick  Simpson  Oil  előállításához,  hogy  kezelje
legyengítő rheumatoid arthritisét.Ma este felhívott, hogy elmondja nekem, hogy a bátyja evett,
nevet, telefonon beszél barátaival és családjával, miután nagyjából átaludta a 2 napos hóvihart
és a Super Bowlt.Azt  akarta tudni,  hogy nem adott-e neki túl  sokat,  mert  sosem viselkedik
így.HAVER!(nevet) Nekem úgy hangzik, hogy remekül megy, kivéve a Super Bowl-t, hosszan
kifújja a levegőt, és azt mondja: „Köszönöm, jó, hogy visszatért a Bátyám, megint nevet.” (Ezért
minden megéri, emberek)
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Ez mindössze három nap után történt, olyan jó érzés tudni, hogy VALÓBAN SEGÍTHETÜNK
VALAKIN,  AKI  BIZTOS.ENINCS  REMÉNY.Ez  a  második  rheumatoid  arthritisben  szenvedő
személy, akiről szemtől szembe tudom, hogy a Rick Simpson Oil segített.Nem vagyunk képzett
orvosok – csak srácok vagyunk, akik hallottak az olajról, kipróbálták néhányan, és rájöttek, hogy
működik, mi csak olyan hétköznapi emberek vagyunk, mint te, és tettünk azért, hogy segítsünk
egy szerettein – semmi több.” Michael

„78 nap olajon most, és látok néhány pozitív eredményt!!!RA-m van, és nem volt fellángolása a
kenderolajos  kezelés  megkezdése  óta.Nincs  asztmás  roham,  nincs  csalánkiütés,  nincs
panasz!!!” Beverly

„Évek óta szenvedek RA-ban.Mióta kannabiszolajjal kezelem, nem volt  fellángolásom, és az
ízületi károsodások egy része valóban elmúlt.Fájdalmaim vannak, de semmi sem olyan, mint
azelőtt, hogy felfedeztem volna a gyógyszereket.Amúgy is sokáig toler voltam, de a dohányzás
nem elég krónikus betegségekre és erős fájdalmakra.” Mark

„Adj egy halat az embernek, egy napig eszik (hacsak nem igazán hal, csak egy szójapogácsa
halolajjal).Tanítsd meg az embert horgászni,  és egy életre tele lesz a hasa.Köszönjük, hogy
megadtad nekünk azt,  amiért  a  legtöbben felszámítanának.Jelenleg anyagi  okok miatt  nem
használom  az  RSO-t,  de  amikor  tehettem,  teljesen  kontrollálta  az  idegrendszeri
rendellenességemet  (RSD).Nem  tudtam  meggyógyítani,  de  elégedett  voltam  a  tünetek
kontrollálásával.Napi 9 tabletta bevételét váltotta fel.Köszönöm." Biztonságos

„Szia Rick & JB! Szeretnék beszámolni egy másik jó eredményről, amikor személyesen vettem
át az olajat:  ez körülbelül az olaj 8. napja.Naponta legalább kétszer szedem, körülbelül 1/4-
1/2cc naponta.Kivételes sikereket értek el a sarok-/láb-/bokafájdalmakban – minden nap egyre
jobb és jobb!A rugalmasság visszatér a sérült vállamba, és tegnap este – egy masszázs során
észrevettem, hogy a bal vállamban/nyakamban lévő HATALMAS csomó, ami akkora fájdalmat
okozott abban a vállamban, a mérete valójában egy pisztácia méretűre csökkent. akkora, mint
egy dió.Ez lehet az oka annak, hogy a vállfájdalmaim olyan gyorsan csillapodnak.Nem tudom,
mi a csomó/volt, de örülök, hogy elmúlik.A vizsgálatok arra a következtetésre jutottak, hogy a
kannabinoidok valóban csökkentik a szöveti gyulladást, és növelik az ízületek mozgékonyságát
és az izmok rugalmasságát?Igazából nem is érdekel, mit mondanak a tesztek... Eladtam, és
nem éreztem magam ilyen jólévek!!!

Teljesen aggódtam, hogy NEM lesz energiám, és csak aludni akarok, aludni, aludni, miközben
szedem.De --- nekem pont az ellenkezője -- megnövekedett az energiám, és nincs letargiám a
nappali órákban.Bárcsak HATALMAS ölelést tudnék adni!!!” Hanga

„Sikerült leszoknom a kemoterápiáról, amit a reumás ízületi gyulladás miatt szedtem.Az, hogy
ide kerültem, hosszú út  volt.1997-ben súlyos MVA-ban voltam, ami miatt  rokkant  lettem, és
gyógyszerfüggővé  váltam.14  év  alatt  több  mint  10  műtéten  esett  át  mindkét  lábamon,
depresszión,  dühön,  fibromyalgián  (amit  az  orvosok  hagyományos  gyógyszerei  nélkül
gyógyítottam meg),  évekig  fizikoterápián,  alternatív  meditációs  módszereken,  akupunktúrán,
reikin stb.Elvitt odáig a testiségem, hogy ismét el tudtam menni rövid túrákra, úszhattam köröket
a  medencében  és  vissza  egy  rendszeres  edzésprogramban,  amit  fizikailag  is
teljesíthettem.Több mint egy évtized alatt szedtem szteroidokat, mindenféle fájdalomcsillapítót,
gyulladáscsökkentőt, és így tovább.Két évvel ezelőtt a fájdalom erősödött, és különbözött attól,
amit  az  osteoarthritisemnél  tapasztaltam  a  testemen,  a  nyakamban,  a  mellkasomban  a
hátamban  és  a  derekamban,  valamint  a  lábamban  és  a  térdemben  több  helyen  okozott
sérüléseim miatt.A kezeim és a lábaim annyira fájdalmasak és duzzadtak, valamint a kezeim
deformálódtak a reumás ízületi  gyulladás következtében,  és sok vizsgálat  és reumatológusi
utam  után  diagnosztizálták,  és  gyógyszervizsgálatok  és  protokollok  özöne  volt,  amelyek
magukban  foglalták  az  azonnali  megkezdést.  a  Metotrexáton,  az  RA kezelésére  szolgáló
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kemogyógyszeren,  6  hónappal  azután  a  kemogyógyszer  mellé  egy  másik  gyógyszert  is
beadtak, aminek szörnyű mellékhatásai voltak, de végig kellett szenvednem a protokollt, mielőtt
egy másik jobb és drágább gyógyszerre válthattam volna. (a Big Pharma fejében) mindvégig a
kemoterápia alatt, így másfél év kemoterápia és további RA-gyógyszerek után volt egy barátom,
aki  bemutatott  nekem  a  „Run  from  the  Cure”  című  videót,  amely  az  RSO-ról  szóló
történet. .Nos, az első alkalommal, amikor megnéztem ezt a videót, és azóta még sok mást,
teljesen  megváltoztatta  az  életemet.Az  utolsó  héten  2012  novemberében  kezdtem,  és
nemsokára kezdtem észrevenni néhány határozott változást a közérzetemben, sokat aludtam
az olajtól, de ez csak azt jelenti, hogy meggyógyultam, beletelt egy kis időbe, míg az étvágyam
visszatért. de végül megtörtént, a hajam jelentős javulást mutatott, újra fényes volt, nem ritkult
és nem hullott ki.” Wendy

„Az  olaj  5  óra  alatt  meggyógyította  a  köszvényemet.Erről  van  szó!NEM  LESZ  TÖBB
FÁJDALOM!" Michael

„Az  agysérülés  negatív  hatásainak,  valamint  a  testemben  jelentkező  krónikus  fájdalmak
kezelésére használom.A stressz rontja a tüneteimet, de a marihuána nagyon hatékonyan segít
kezelni a stresszt.Segít megnyugtatni az elmémet és a testemet, lehetővé téve, hogy jobban
koncentráljak  a  feladatokra,  és  ne  legyek  izgatott,  ingerlékeny,  indulatos  dührohamok,
depresszió  stb.Úgy  gondolom,  hogy  ez  javítja  a  hangulatomat,  és  a  külső  ingerekre  adott
válaszaim inkább kimértek és korlátozottabbak, mintsem impulzív cselekedetek.Remélem, ez
az információ némi segítségedre lesz.Nincs jogosítványom, és rágalmaztak azzal,  hogy úgy
bántak velem, mint egy drogost.Ez önmagában táplálja a depressziómat, és lehetetlenné teszi a
gyógyulást és a munkába való visszatérést.” Fred

„Íme, mit tett velem a hasholaj általában.Négy év alatt az összes szorongás elleni tablettából és
fájdalomcsillapítóból  (beleértve  a  heroint  is)  csak  1/8-át  vettem  be.thegy  fájdalomtabletta
naponta  kétszer.Izomgörcseim  vannak,  és  olyan  érzésem  van,  mintha  megszúrnának,  és
nemrégiben rohamok voltak, amikor elfogy az olaj.Ezenkívül migrénes fejfájásom is van, és
számos pszichiátriai rendellenességet diagnosztizáltak nálam.Fogalmam sincs, hány szintetikus
gyógyszert  írna fel  nekem egy orvos.De az olaj  mindent megold.Azt is meg kell  említenem,
hogy IQ-teszteket végeztem a hasholaj hatására és anélkül is.148 pontot szerzett  vele, 122
pontot anélkül.Ez azt jelenti,  hogy okosabb lett… szinte zseniális szintre?Lehet,  hogy szinte
zseniális  vagyok  az  ADHD-val,  és  a  hasholaj  kezeli  az  állapotot?Minden  bizonnyal  jobban
teljesítettem  az  egyetemen,  amikor  online  órákat  vettem,  hogy  az  óra  alatt
begyógyulhassak.Mindenesetre a hasholaj a válasz a világ legtöbb problémájára.” Jimi

„Újabb frissítés az olaj használatáról sarok-/láb-/bokafájdalmakra.4 nap az olaj szájon át történő
bevétele  3xnapmegszabadult  a  fájdalmaimtól,  és  ismét  teljes  mozgást  adott  a  jobb
lábammal/sarkammal/bokámmal.Tegnap elfelejtettem bevenni a reggeli és a délutáni adagomat,
és  a  nap  végére  már  alig  tudtam  járni,  ismét  megmerevedtek  az  ízületeim  és  nyomorult
voltam.Hazaértem,  ettem  egy  kis  olajat,  és  15  percen  belül  elkezdtem  visszanyerni  a
rugalmasságot, és a fájdalom alábbhagyott, a sántítás megszűnt.Meglepő módon eltávolítja az
összes merevséget a vállamban egy 20 évvel ezelőtti autóbalesetből származó sérülés miatt,
és enyhíti  a vállfájást, majd eltávolítja az összes nyaki fájdalmamat a vállam izmaiból, mivel
feszesek és kihúzzák a gerincemet. .Nem fáj többé fejfájás a vállam merevsége miatt.Ez teljes
megerősítés  volt  számomra,  hogy  az  olaj  számos  más  varázslat  mellett  működik  a
fájdalomcsillapításban.

„Ez nem rákgyógyítás vagy ilyesmi, de tudatni akartam Rickkel, hogy már majdnem egy éve
sántítok a jobb sarkamban, és nem vagyok benne biztos, hogy mi a baja, és tudom, hogy az
orvos ad majd olyan gyógyszereket,  amiket én. nem érzem magam kényelmesen a szedés
során, ezért csak a fájdalommal küzdöttem.
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Nemrég  bemutattak  minket  az  RSO-val  egy  barátunkon,  Charleson  keresztül,  és  elkezdtük
készíteni.Az  elmúlt  két  napban  naponta  néhányszor  beszívtam  az  olajat,  és  ma  reggel
felébredtem és nem sántítottam.A férjem azonnal  észrevette.Tudomásul  vette,  hogy az  olaj
bizonyára varázslatosan hat!Köszi Rick Simpson![:)] Nagyszerűen érzem magam!" H

--  Kedves  H!  Köszönjük  a  jó  hírt,  mindig  szeretünk  hallani  róluk.Az  olajat  összekeverem
kendermagolajjal  vagy  olívaolajjal,  és  tinktúrát  készítek,  és  az  olajat  helyileg  is
használnám.Természetesen az olaj  elfogyasztása a kulcs a valódi gyógyuláshoz,  és az olaj
használatára  vonatkozó  összes  utasítás  megtalálható  oldalunkon.Üdvözlettel:  JB  (FB
üzenetből)

„Két hete eltörtem a lábam, és jobban megkönnyebbültem az olajtól és a kannabisztól, mint a
hillbilly opiátoktól, csak azt mondom, hogy a Big Pharma nem tesz jót értem.” Michael

„1987-ben  két  helyen  is  eltörtem  a  hátam.1994-ig  alkoholt  ivott  és  pirulákat
pattogtatott.Abbahagyta  a  sorsot,  és  megcsinálta  az  NA  és  AA  dolgokat,  drog-  és
alkoholtanácsadó  lett.A  krónikus  hátfájás  arra  késztetett,  hogy  újraértékeljem  a
fájdalomcsillapítást.LA, morph és heroin rabja lettem.Elkezdett dohányozni a rossz emfizéma
miatt, és abbahagyta az összes opiátot.Jelenlegi tanulmányok azt mutatják, hogy a kannabisz
csökkenti  az  ópiátfüggőség  megvonását,  és  több  mint  felére  csökkenti  a  szükséges
milligrammokat, ha kannabisszal együtt használják.Ez egy csodaszer minden.:)” János

„A húszas éveim elején megsérültem a hátam.Közel 2 évtizede szenvedtem isiásztól.Utoljára 5
éve  súlyosbítottam,  és  ez  volt  a  valaha  volt  legrosszabb.Egy  4  hónap  alatt  megduplázott
annyira, hogy már majdnem arra a pontra jutottam, hogy nem tudtam többé oda-vissza kimenni
a  fürdőszobába.Több  mint  2  hónapja  10-es  fájdalomszinten  voltam,  és  a  kanapén  kellett
feküdnöm párnákra támasztva.Nem tudtam annyira kiegyenesedni, hogy az ágyban feküdjek.

Egy fiatal hölgy, aki barátságban volt a fiaimmal, azt mondta nekem, hogy ki kell próbálnom az
orvosi  marihuánát,  mert  segített  az  anyjának az SM-ben.Kinevettem,  és azt  mondtam neki,
hogy  ez  a  rákos  betegeknek  és  a  nálam  rosszabb  embereknek  szól,  és  nem  tudok
megfelelni.Nem tudtam,  de ez  a  fiatal  hölgy  elég keveset  tudott  a  témáról,  és  néhány  hét
további romlás után azt hiszem, elege volt abból, hogy nézi, ahogy feleslegesen szenvedek,
ezért elhozta az anyját, hogy beszéljen velem.Az anyja azt mondta, hogy könnyen kvalifikálom
magam, amit  később meg is tettem, és ez segíteni  fog.Azt  mondta,  egyek egy kis  olajban,
alacsony  hőmérsékleten  főtt  bimbót  pirítósra.Kétségbeesett  voltam  és  megcsináltam.A
családom  azt  mondta  kb  15  perccel  a  kannabisz  elfogyasztása  után,  hogy  aludtam  és
nyáladzok... lol.

Másnap  reggel  felébredtem,  ami  kicsit  furcsa  volt,  mert  több  mint  2  hónapja  nem aludtam
emlékezetesen,  és  az  első  dolog,  amit  észrevettem,  a  fájdalom  jelentős  csökkenése  volt,
körülbelül  20%-kal,  és  kb.  a  mozgási  tartomány  javulása.Izgatott  voltam  és  nagyon
meglepődtem.Tovább ettem kannabiszt, és a következő hónapban ismét egyenesen álltam.Így
találtam  rá  Rick  Simpsonra.Egyszerűen  rákerestem  a  Google-ra,  hogy  a  kannabisz
gyulladáscsökkentő hatású, és a Run from the cure része volt az első kutatásomnak, amit a
témában  végeztem.5  év  múlva,  és  a  hátam  úgy  érzemkellene.Rendszeresen  eszem
marihuánát, és a gyulladást lecsökkenti.A sérülés még mindig ott van.Ha belelépek egy lyukba
vagy valamibe, az fáj, de nem tart sokáig, hogy felépüljön, és soha nem fáj a hátam, hacsak
nem csinálok valami hülyeséget.” Jody

„Megjavította az ízületi gyulladásomat és a vércukorszintemet, a szorongást, a depressziót és
az álmatlanságomat. Azt mondom, ízületi gyulladás, de súlyos degeneratív lemezbetegség. Szó
szerint  nem tudok járni  olaj  nélkül  (már  2  éve szedem).  14 naponta  szoktam átmenni  120
kábítószeren. Több mint egy éve egyetlen fájdalomcsillapítót sem kaptam. Eredetileg csak az
ízületi gyulladásra és a mellékhatásokra szedtem (nagyszerű alvás és ráncok nélkül). Életem
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legjobb formában vagyok. 45 éves nagymama. 3 gyermek édesanyja.” Everglade

„Miután 3 évig szedtem mindent az oxikodontól a fentanil tapaszok használatáig, majd további
két évig napi 160 mg morfint kaptam, majd azt mondták, hogy fájdalompumpát kell beültetni,
úgy döntöttem, elég volt.Abbahagytam a hideg pulykát (nem javaslom, hogy ezt soha tegyem),
és a kannabiszszal kezdtem.Még azokon a napokon is,  amikor a fájdalom még mindig nem
uralkodik el, ami kevés, még csak nem is figyel rá. Michael

„1981-ben egy MVA-ban voltam.Kimozdítottam a jobb vállam.A jobb karom lebénult az idegtől a
gerincig, amelyek megfeszültek.Nem tudtam megszabadulni attól a szörnyű fájdalomtól, amit
elszenvedtem.Kínomban sírva ébrednék fel az éjszaka közepén.Olyan érzés volt, mintha tűket
löktek volna a körmeim alá,  és egyenesen felszaladtak volna a karomon.Felvettem az első
400,00 dollárt,  amit  a biztosítási  ügyintéző adott,  és megkértem az unokatestvéremet,  hogy
hozzon egy barátot a kórházba néhány MJ-vel.Az MJ elszívása után a fájdalom teljesen elmúlt,
és vissza tudtam aludni.Ezt mondják.Úgy gondolom, hogy Rick módszere az olaj lenyelésére
jobban  működne,  mint  a  dohányzás  vagy  a  párologtatás,  bár  én  mindkettőt  szívesen
csinálom.Egészségére." Ron

„Tudom, hogy 3 napos RSO-kezelés után futhatok… fájdalommentesen!15 év után először egy
gerincösszeolvadás  miatt,  amely  maradandó  idegkárosodást  és  állandó  fájdalmat  okozott.A
kókuszolajjal átitatott kapszulák is remekül működnek.Nem volt kedvem, és nem is vettem be a
Percocetemet,  amióta  elkezdtem  az  olajkapszula  kezelést.Még  a  kapszulák  bevételével  is
csökkentette a késztetést a marihuána elszívására.” Terry

„Frissítés,  istenem!birkóztam a fiammal!Mindig a  fiaimmal birkóztam,  különösen a legkisebb
fiammal.Szó szerint évek óta nem birkózhattam vele!Ő most 22 éves, én 52.Az ízületi gyulladás
miatti  egész testfájdalmak miatt  rendkívül nehéz volt  mozogni,  még kevésbé birkózni!De ma
megtettem!És majdnem ő is megvolt,  de elkezdtem nevetni,  lol.Nem tudom kifejezni,  milyen
izgalmas ez!!Utána sem fáj, nagyon jól érzem magam!!!” Casey

„Van egy porckorongsérvem, amely az ülőidegemet nyomja, és súlyos fájdalmat okoz a hátam
alsó  részétől  lefelé  a  bal  lábamon  a  lábujjaimig.Négyóránként  3  ibuprofént  szedtem,  hogy
felkelhessek az ágyból és járni tudjak.Majdnem két hete kezdtem el szedni az olajat a fájdalom
és a gyulladás miatt.Most már nincs szükségem ibuprofenre, jobban alszom, mint valaha, a
munkatársaim  megjegyezték  jobb  hangulatomat  és  általános  boldogságomat.JÓL  ÉRZEM
MAGAM!" Jennifer

„Még akkor is, ha nincs rákos betegsége, gondoljon testének megelőző karbantartására.RSO
kis mennyiségben,  napi  rendszerességgel  használva.Hagyod,  hogy a szervezeted leküzdjön
mindenféle  csúnya  vírust  és  rovart.15  éve  nem  találkoztam  az  „elsődleges  orvossal”  a
kannabisz és minden gyógyító tulajdonsága miatt.Nem számít, mi történik velem, az RSO az
egyik első dolog, amiért nyúlok.

Egyébként 3x törtem el a hátam.Csigolyákat és lemezeket cseréltek L-4-ről S-2-re.Vissza kellett
kötni a gerincemet a medence területéhez... el kellett távolítani az AC ízületemet.Májrákkal és
Hep  C-vel  foglalkozott.100%-ban  kenderrel  kezelem  magam.Az  RSO  csak  egy  eszköz  az
arzenálomban.” Rick

"Nagyon  köszönöm  a  munkáját.25  éves  gerincvelősérülésem  vanbajok  sebekkel  és
duzzanatokkal a lábamban és a lábamban.Kipróbáltam egy kis mennyiséget a lábam tetején
lévő rossz sebre, és néhány napon belül jelentős javulást mutatott.A duzzanat sem tűnik olyan
vészesnek.A  kérdésem  a  kiindulási  anyagra  vonatkozik,  amiből  a  tétel  készült.Magas
gyantatartalmú és kellően érett volt, de nem teljesen kikeményedett, és egy kicsit dohos szaga
volt (annak ellenére, hogy erős törzsek voltak) Gondolod, hogy ez befolyásolja az olaj általános
minőségét?Ezenkívül a maradék olajat egy kávésbögre melegítőn hagytam jóval tovább, mint
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„néhány  órát”,  és  körülbelül  7  órán  keresztül  hagytam  ott.Szerinted  ez  befolyásolja  a
minőséget?A kész  termék  úgy  néz  ki,  ahogy  mondtad.Csakúgy,  mint  a  tengelyzsír  sötét
aranysárga színű maradékkal.BTW, elkezdtem adni az öreg kutyámnak, akinek óriási fájdalmai
vannak,  és  nehezen  tud  közlekedni.Ő  is  jelentős  javulást  mutatott.Még  egyszer  köszönöm
mindazt,  amit  megosztottál és tettél.Eleinte kicsit  szkeptikus voltam, de most már le vagyok
nyűgözve!” XXX

-- Dolgozzon azzal, amit kapott, és keressen jobb anyagokat.JB

„Majdnem egy év telt el azóta, hogy elkezdtem használni a kannabiszolajat RA-m kezelésére,
és továbbra is pozitív eredményeket látok, és őszintén kijelenthetem, hogy véleményem szerint
RA-m remisszióban  van.Számos  egyéb  pozitív  mellékhatást  is  tapasztaltak,  mint  például  a
fogyás, a normál vérnyomásszint (30 ponttal csökkent a vérnyomás), a pulzusszám 50 és 60
BPM  között,  nincs  többé  depresszió,  és  ami  a  legjobb,  nincs  többé  mérgező  vényköteles
gyógyszer.” Tom

„Ébredés után azonnal fel tudok kelni az ágyból, ahelyett, hogy 90 évesnek érezném magam.Az
ízületek  sokkal  könnyebben  mozognak,  nem  szenvednek  többé  fájdalmat.Végleg  hagyj  ki
bizonyos  gyógyszereket!Egy  igazán  csodálatos  növény,  amelyet  abba  kell  hagyni  azzal  a
váddal, hogy ROSSZ.” Carol-Ann

„Úgy gondolom, hogy regeneráló, hogy szervezetünknek szüksége van rá az újjáépüléshez és a
gyógyuláshoz, szenvedtem- jól szenvedtem az ízületi gyulladástól, ami enyhítette a fájdalmat és
megújította a kezem rugalmasságát egy évvel ezelőtt még gépelni sem tudtam komoly fájdalom
nélkül.Ez elmúlt, most a kezem normális és rugalmas újra tudok írni és varrni.A szemorvosomat
pedig meglepte, hogy minden alkalommal jobb a szemem, amikor megyek.” Kelee

„Műtétek és számtalan gerincütögetésem volt egy helyen a hátam alsó részén.Mindez vastag
heget  okozott,  ami  érezhető,  és a csigolya begyullad,  és ez nagyon fájdalmas.Nagyon fájt,
kétségbeesetten vágyom a megkönnyebbülésre.Tehát Gayle a helyszínen dörzsölt egy kevés (1
csepp) RSO-t (kannabiszolajat), és rám feküdt, hogy beszívódjon.Nos, az olaj kissé bizsergett,
de ezen kívül nem hiszem, hogy sokat csinálna.Nos, 20 perccel később a fájdalom elmúlt, és
reggelig elájultam!Fantasztikusan aludtam, és amikor felébredtem, a hátam jobban volt, és a
hegszövet  sem olyan vastag.Ez vad számomra,  de úgy tűnik,  hogy az  olaj  lebontja  a  régi
hegszövetet.A kannabiszolaj csodálatos, és ha nem olvastam volna más ilyen történeteket, azt
hinném, hogy megőrültem!” Mickey

„A  barátnőm  nagymamája  súlyos  ízületi  gyulladásban  szenved,  és  nem  tudja  kinyitni  a
kezét.Kipróbáltunk egy kis kísérletet Rick Simpson olajjal, és azt mondtuk neki, hogy dörzsölje a
kezét.A felvitel után néhány percen belül elkezdett lazulni a keze, és adva néhány további időt,
ismét fájdalommentesen mozgatni  kezdte az ujjait.Igazán elképesztő volt  látni,  hogy ilyesmi
megtörtént.” Duane

„Nincs kétségem, hogy működik.Azonnali eredményeket vettem észre.Már megcsináltam az A
tervet.Az olajkezelés a B terv volt.Bárcsak először az olajat  próbáltam volna ki.Évekig tartó
fájdalmaim voltak, nem kellett.4 óránként szedtem egy fájdalomcsillapítót.Még csak két hét telt
el  az  olajos  kezelésekből,  de  sokkal  jobban  érzem  magam.Lúgos  víz  felhasználásával
is.Elképesztő!!!" James

„A  Rick  Simpson  Oil  különleges.Évekig  használtam  kannabiszt  a  fájdalom  tüneteinek
kezelésére, de csak alig fedeztem a tüneteimet.Tudtam, hogy a sérülésem nem gyógyult be
teljesen.Amikor elkezdtem szedni  a Rick Simpson Oil  olajat,  már próbáltam enni  különböző
kannabiszkivonatokat,  és  mindegyiknek  volt  valamilyen  rövid  távú  hatása,  de  aztán  vagy
kiégettnek, vagy kiégettnek éreztem magam.egyszerűen nem tartana elég sokáig.Soha nem
éreztem magam tökéletesnek.Még egy olyan terméket is kipróbáltam, amelyet Rick Simpson Oil
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néven adtak el, és ami csúnya és hatástalan volt – vigyázz az alacsony minőségű kivonatokkal,
amelyek  nem  tesznek  semmit,  és  ne  csüggedj  el  ettől,  mert  az  igazi  üzlet  egyszerűen
csoda.Gyorsan növekvő mennyiségű opiátot  szedtem.A Rick Simpson olaj  segíti  az  opiátok
felszívódását,  de önmagában is nagyon erős fájdalomcsillapító.Egész nap tart,  és már nem
veszek észre semmilyen magas vagy mellékhatást a bevitt adagtól.Fájdalommentes emberként
sokkal  többre  vagyok  képes,  és  érzem,  hogy  nő  a  mozgástartományom,  és  tudom,  hogy
gyógyulok.Valójában  az  általános  egészségi  állapotom  hihetetlen  volt  –  mindig  is  sok
betegségem  vagy  fertőzésem  volt,  és  rendkívül  tiszta  egészségi  állapotom  volt,  amióta
elkezdtem ezt az olajat.Most ismét szedem az opiátos fájdalomcsillapítóimat, miközben még
mindig  jobban  érzem  magam.Időközben  időnként  más  típusú  kivonatokat  is  kipróbáltam,
például  hasholajat  vagy  étkezési  termékeket.Úgy  látom,  hogy  a  Rick  Simpson  Oil
fájdalomcsillapítása  egy nagyságrenddel  erősebb,  mint  bármely  más kannabisz,  akár  evett,
akár szívott.Még a legerősebb kannabiszviasz-kivonatokhoz képest is a maga tünetcsökkentő
kategóriájában van.Egy nap szándékomban áll teljesen elhagyni az opiátokat. Mikrofon

„Én ezt az olajat használom.Izomdisztrófiám van, és Stevens Johnson szindróma/TEN miatti
egészségügyi problémáim vannak.Ez működik.Jobban működik, mint BÁRMILYEN gyógyszer a
piacon.Biztonságos és hatékony.Anélkül nem tudnék működni.Lehetővé teszi számomra, hogy
produktív  legyek.teljes  munkaidőben  dolgozom.Az  olaj  bevétele  előtt  erős  gyógyszereket
szedtem, amelyek nem csináltak mást, mint zombivá változtattak, és rengeteg mellékhatással.

„Rengetegésem”  zárásaként  hadd  mondjam  el:  azoknak,  akik  hisznek,  nincs  szükség
magyarázatra.Azok számára,  akik  nem,  semmiféle  magyarázat  nem elég jó.Élő  bizonyítéka
vagyok ennek a hatékonyságának.És ezt legálissá kell tenni, és mindenki számára elérhetővé
kell tenni.” Laurie

Cukorbetegség
„Az olaj megfiatalítja a hasnyálmirigyet, és ha hiszik, ha nem, gyakran elkezd inzulint termelni
még több éves inaktivitás után is.Sok beteg abbahagyhatja az inzulin lövöldözést néhány hét
olajozás után.Az olaj  emellett  segít  a szervezetben a cukorbetegséggel  kapcsolatos összes
többi probléma gyógyításában vagy szabályozásában.

Az olajat  megenném és/vagy kúpban használnám.A dohányzás vagy a párologtatás szintén
segíthet  csökkenteni  a  vércukorszintet,  de  a  hatások  nagyon  korlátozottak  az  olaj
elfogyasztásához  képest.Az  olajat  helyileg  használnám  diabetikus  fekélyekre,  egyszerűen
felkenem az olajat, lefedem kötéssel, és ezt háromnaponta megismételném, amíg a fekély meg
nem  gyógyul.A kivonathoz  kendermagolajat  kevernék  és  masszázsokhoz  használnám,  ami
serkenti  a  vérkeringést,  segít  megelőzni  a  duzzanatot  és  egyéb  kellemetlenségeket.A
kendermagot és a kendermagolajat is beiktatnám az étrendembe.JB”

"A kettes típus majdnem eltűnt, szinte az összes gyógyszert elhagyták, és a szarkoidózis ellen
küzdenek vele, és működik." Jeff

„A kókuszolaj  a  cukorbetegségben  is  segít  stabilizálni  a  vércukorszintet!!A helyi  boltosom
kipróbálta, és úgy működik, mint egy varázs, mondta!Mentálisan is sokkal jobban érzi magát
[több energiát] és fogyott is!!Minden rendben!!" Vörösbegy

„A vércukorszintem megőrült  (hónapokig akár 400+- is volt  – nagyon veszélyes),  és ez szó
szerint kiütött.Bólogattam a volán mögé – ezért abbahagytam a vezetést – nagyon rossz dolog!
A dokik még azt is megtiltották, hogy NY-ba repüljekhogy lássam anyámat karácsonyra.

Nos  -  a  dokik  kipróbáltak  egy  inzulint,  majd  kettőt  -  semmi  sem  történt.Szóval  -  végre
megmondtam nekik - elég!!Megyek az olajon (korábban soha nem mondtam a dokinak, hogy
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csináltam), és 2 óránként emeltem az adagot.Nos – sejtette – a cukrom orrom visszaugrott a
normál tartományba.Az én dokim egyike azoknak a bájos harvardi srácoknak – és meg van
döbbenve.Pont  egyet  a  barbároknak!!!!Szóval  -  most  van  egy  teljesen  dokumentált
cukorbetegség esetünk, ahol életet mentettek meg - Én!!!!!!-- :)” Janet

„Drámai változás, szinte minden inzulintól leszoktam.Alkalmanként hosszú távon Lantust kell
használnomhatású inzulin,  de nem gyakran.Sok okból elkezdtem használni az RSO-t, de az
egyik  abban  a  reményben  volt,  hogy  leszokhatok  az  inzulinról,  és  végre  egyenletesebb
vércukorszintet láthatok.Napi 300 egység Novolog-ot, rövid távú inzulint és 200 egység Lantust
és 4 Metformin tablettát használtam naponta.Még mindig szedem a tablettákat, de ezzel együtt
tudok élni, mivel már nem kell inzulint használnom.Nem kell többé napi 6-8 alkalommal tűvel
szúrnom a gyomrom!A cukorszintemet könnyebb szabályozni, és már nem látom a 2-5 százas
értékeket.Már nem látom a 30-as évek drámai alacsony cukorszintjét.Isten küldetése volt, és az
első dolog, ami ténylegesen szinten tartotta a cukromat.” Dena

„A cukorbetegség előtti vércukorszintem 140 felett volt, most pedig 100-nál tartok.Nézze meg a
vérét, mielőtt olajozna, adjon neki körülbelül 10 percet, majd ellenőrizze újra, és nagyon le fog
esni.Az  enyém  annyit  csinált,  amikor  meg  kellett  innom  egy  kis  Gatorade-ot,  hogy
kiegyenlítsek.” Michelle

"Inzulinfüggő cukorbeteg vagyok, és egy 60 grammos olajjal a napi 100 egységről 50 egység
inzulinra mentem." Leslie

„Teljesen kiegyenlítette a szintjeimet."METFORM"-ot kaptam szájon át, és az első tabletta óta
soha nem vettem be, és újra felébredtem, és azt gondoltam: "Nem, növelje az olaj mennyiségét
most,  hogy  II-es  típusú  cukorbetegséget  diagnosztizáltak."  A  szinteim  3,4  és  7,2  között
ugrálnak.Az abszolút legmagasabb cukorszintem 8,1 volt, miután kísérletképpen megettem egy
zacskó  édességet,  beleértve  a  csokit.Nagyon  kevés  olajat  tettem,  amikor  8.1-re  toltam,  és
elkezdtem 10 percenként ellenőrizni a szintjeimet, hátha sikerül lecsökkenteni.10 perccel az olaj
után 7,3-ra  esett  vissza,  és  amikor  az olaj  után 20 perccel  teszteltem,  4,8-ra esett  vissza.
Michelle

„Csak kis  adag olajat  tudok használni.Teljes erővel  hipoglikémiát  okoz.De ez jó dolog,  mert
nyolc évvel ezelőtt 45/10 adag hosszú és rövid hatású inzulinnal kezdtem.Kutattam egy kicsit az
új betegségemről,  és a marihuána folyamatosan felbukkant természetes gyógymódként más
fűszerekkel, például a fahéjjal együtt, így elkezdtem hash sapkát használni, amíg az „igazi” olaj
elérhetővé nem vált.Annyira erősek voltak, hogy azt hittem, meg fogok halni, amikor először
eszem hash sapkát.Nem beszélve az RSO töltődózisáról.(De az RSO akkor  még nem volt
lehetőség  számomra)  De  egyszer  az  olajhasználat  (napi  gabona)  miatt  túlérzékeny  lett  a
szervezetem a napi kétszeri inzulin injekcióra, és elakadtam az útelágazásnál, hogy válasszak.
RSO vagy lövések.Leállítottam a lövést és folytattam az olajat.

Az étrend megváltoztatásával és a megnövekedett napi aktivitással (gyakorlat) együtt 5,7 A1C-
em  van,  60  kilót  fogytam,  és  nincsenek  többé  fantomégető  fájdalmaim  (diabetikus
neuropátia).Néhány hónapos kezelés után át kellett állnom glicerines és alkoholos tinktúrákra,
és csak éves olajos kezeléseket kellett végeznem.Mert a cukrom kezdett túl alacsonyra esni.

Csodálatos cukorbeteg gyógyító képességekkel rendelkezik.Meg kell jegyezni és alaposan meg
kell vizsgálni, hogy a kannabisz hogyan hat a szervezet endokrin rendszerére.Inkább évente
egy hónapig olajos kezelésen veszek részt,  mint 730 felvételt  genetikailag módosított  sertés
DNS-ről.Sativa növényfajtákat használok az olajok kinyerésére és a tinktúrák elkészítésére.A
tüneteimre ez működik a legjobban.Kipróbáltam az indicát, és észrevettem, hogy egyszerűen
nem tudok működni,  és  többet  akartam enni,  és  állandóan fázom.A sativa  felgyorsította  az
anyagcserémet  és  a  pulzusomat,  elnyomta  az  étvágyam,  és  hisztérikus  nevetésrohamokat
váltott ki belőlem (kedvenc mellékhatásom).
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Ha magas a cukorszintje, kezdje alacsony állandó adagokkal.Még mindig szeretnéd érezni, mi
történik a testeddel.(Az egyik problémám az volt, hogy nem tudtam, hogy szédülök-e az olajtól
vagy az alacsony cukorszinttől,  ezért  az első hónapban át kell  menned néhány tesztcsíkon,
amíg meg nem tudod, mit érzel).És nagyon szomjas ember leszel.A víz a barátod ezekkel a
kezelésekkel.A magas cukortartalom állandóan szomjas lesz, és az olaj is, ezért ezt is vegyétek
figyelembe.

És  ne  aggódj  túl  sokat,  hogy  eleinte  csökken  a  cukor.Ez  nem  olyan,  mint  egy  kényszerű
inzulincsepp.Az olaj  csak  belefolyik,  és  azt  csinálja,  amit  szeretek  hinni,  mivel  beindítja  az
összes szervet, ami viszont segít nekik megtisztítani a vért, és nagyszerű kapcsolata van az
idegrendszerrel is, és úgy gondolom, hogy az agyad jobban érzi a tested. ezeken a csatornákon
keresztül, és tudja, hogy minden természetes gyógyító képességét elküldi a stresszes részekre.
(Az én esetemben a hasnyálmirigyem, a vesém és a vérem.) Most ne feledje, ez csak az én
elméletem,  és  nem vagyok tudós,  csak arról  beszélek,  hogyan működik  nálam,  és hogyan
tudom a  legjobban  racionalizálni  a  hatásait.Jó  naplót  vezetni,  és  rendszeres  egészségügyi
kivizsgáláson és  vérvételen részt  venni,  hogy jelezze előrehaladását.Ha az A1C-je  rendben
lesz, és a veseműködése jobb, akkor tudni fogja, hogy jó úton halad, és akkor már csak ezen a
szinten  tartva  fog  dolgozni,  és  ez  semmiképpen  sem  olyan  lendületes,  mint
odaérni.Valószínűleg csak alacsony, állandó adagokra és életmódváltásra lesz szükség, ami a
cukorbetegek számára nem ismeretlen.(Körülbelül hat hónapba telt, míg a 11-es A1C-ről 7-re
csökkentem, és néhány további változtatást az étrendben és a testmozgásban, hogy az 5-ös
tartományba ugorjam.(A vízi gyakorlatok csekély hatást fejtenek ki, és számomra nagyszerűen
működtek.) Anthony

"Napi  1  gramm olajat  használok  súlyos  degeneratív  perifériás  neuropátia  kezelésére,  és  a
megkönnyebbülés csodálatos!" Laurie

„A férjem  évek  óta  kannabiszt  fogyasztott,  mostanában  pedig  RSO-olajat  cukorbetegsége
miatt.Ez  nemcsak  a  vércukorszintet  stabilizálta,  hanem  a  krónikus  vesebetegségét  is
VISSZAFORDÍTOJA.3.  stádiumú  CKD-t  diagnosztizáltak  nála,  és  felvették  a  vesedonorok
listájára.Elkezdett  tinktúrákat  és  RSO-olajat  nyelni,  és most  a  CKD 1.  szakaszában van.Az
orvosok azt mondták neki, hogy ez nem lehetséges.Megszabadultunk azoktól az orvosoktól, és
kaptunk  egy  újat!Az  RSO-olaj  emellett  csökkentette  a  vérnyomását,  stabilizálta  a
vérszegénységét és a diabéteszes retinopátiáját (a Western Medicine szerint mára már teljesen
vaknak kellett lennie).Köszönöm a Nagy Szellemnek a gyönyörű Cannabis növényt és mindazt,
amit  nyújt!!Köszönjük  Rick  Simpsonnak,  hogy  tájékoztatást  adott  a  kannabisz  illóolaj
elkészítéséhez, és azoknak, akik ezt teszik!” Julie

„A párom 1-es típusú, és egy kis olaj elfogyasztása segít stabilizálni a cukorszintjét.Ez valóban
egy ajándék…” Spaceleaf

„Napi  4 metformint  és 4 diamikront  kaptam,  12 órás gyors vércukormérés után 12% volt  a
vércukorszintem.Az orvosom kissé csalódottan azt mondta: „Nos, azt hiszem, nincs szüksége
több tablettára  a  cukorbetegségére.”  9  hónappal  a  kúra  után.Minden  tünetem,  vese,  ízületi
gyulladás,  koleszterin,  vérnyomás,  minden sokkal  jobb az olajon,  mint  a tablettákon.Ez egy
csoda.

A vércukorszintem  a  kúra  6.  hete  körül  kőként  esett  le.Egyik  este  viccesen  ébredtem,  a
vércukorszintem 4% alatt volt, 3,2%.Abbahagytam a 2-es típusú cukorbetegség miatt szedett
napi 8 tabletta szedését.Ez 17 hónapja volt.Összességében napi 15 tablettát szedtem, most
egyet sem.Szóval, Michael, végezd el a kúraszintű kezelést.3 hónap, 60 gramm [kövesse az
útmutatást Rick oldalán], a cukorbetegsége megszűnik.” Péter

„A kannabiszolaj az egyetlen dolog, ami megállítja a neuropátiám fájdalmát.Még az Oxycontin
sem tudta eltüntetni az összes fájdalmat, mint a krémbe kevert kannabiszolajban lévő CBD.Ez
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egy  csodálatos  növény  mindenféle  orvosi  felhasználásra,  és  végre  az  emberek  felismerik.”
Béklyóz

„Rick közvetve megmentett a halálnál is rosszabb sorstól azok után, amin keresztülmentem a
szívspecialistákkal.14  hónap,  több  mint  22  különböző  vizsgálat  4  kórházban  és  egy
egészségügyi  központban."Te a  legrosszabb forgatókönyv szerint  jársz,  szíved egyik  oldala
elhalt, szívátültetésre lehet szükséged." Aztán 14 hónap után már nem tudtak több vizsgálatot
csinálni, csináltak egy bypasst.

2 évvel később bementem egy új kardiológus vizsgálatára, aki azt mondta: „Egyáltalán nincs
károsodás a szívében, ki mondta neked, hogy volt károsodás, és hogy szívrohamot kapott?Ez
nem igaz." Engem baleknak játszottak.Szóval amikor a doki elküldött egy cukorbeteghez, aki
elküldött egy vesespecialistához, inkább szunyókáltam volna egy hóban, majd átmentem.bármi
más, mint az egészségügyi szakemberek.Aztán jön az olaj.Most egészségesebb vagyok, mint
20 éve.” Péter

„79 éves hölgy vagyok, Franciaországban élek.Szeretném megosztani veletek a kenderolajjal
kapcsolatos  személyes  tapasztalataimat.A férjemnek,  Jerome-nak  néhány  hónapja  eltört  a
farokcsontja és a csípője egy esés miatt.Ettől a pillanattól kezdve minden rosszul ment, nagy
fájdalmat szenvedett, és a gyötrelem erősen lebegett felette.Az unokám elmondta, hogy ismer
egy  nagyon  hatékony  természetes  gyógyszert,  amely  segíthet  ebben  a  fájdalmas
állapotban.Kenderolajat  használunk  a  begyógyult,  de  duzzadt  sebeire,  és  naponta  egy  kis
mennyiséget adunk szájon át.

Azt kell mondanom, hogy a gyógyulás csodálatos volt, de van még valami, amit tudnod kell, a
férjem régen erekciós impotenciában szenvedett,  ezért  úgy döntöttem,  hogy az olajon kívül
adok, kenem a péniszére, az eredmény a legcsodálatosabb volt. amit egész életemben láttam,
most  a  férjem  tökéletesen  képes  intenzíven  szexelni  naponta  többször  is,  ráadásul  a
péniszének  mérete  jelentősen  megnőtt  ahhoz  a  mérethez,  amilyen  a  férjem  volt  fiatal
koromban.Szokatlannak tűnhet, hogy egy velem egykorú személy ezt a vallomást tegye, de úgy
gondolom,  hogy az  egészség ugyanolyan  fontos,  mint  a  jó  szexuális  élet.Köszönöm Rick.”
Rochelle

-- Köszönöm, Rochelle.Igen, az egészség ugyanolyan fontos, mint a jó szexuális élet, és igen,
az olaj pontosan azt teszi, amit leírtál.JB

– Mely törzsek segítik a férfi impotenciát, JB?A férfiaknak tudniuk kell ezt...” Tomas

-- Ez jó kérdés, Tomas.Egyszerűen látogasson el egy törzsvizsgáló oldalra, és keressen olyan
törzseket,  amelyekről  afrodiziákum hatást  tudhat  magáénak.Ezután szerezzen be néhányat,
próbálja  ki  füstöléssel,  és ha tetszik  a hatása,  készítse el  az olajat  és használja.Nagyjából
ennyi.Egyes  törzsek  szarvasabbá  tesznek,  mint  mások,  és  a  törzsek  egyes  kombinációi
hatékonyabbak, mint a törzsek vagy olajok más kombinációi.Jelenleg nagyjából ennyit  tudok
mondani.Próbálja ki az olajat, ha nem éri el a keresett hatást, készítsen vagy szerezzen be
másik tételt, amíg meg nem találja a megfelelőt.Ennek így kell lennie.JB

"A lábam jobban érzi magát, mint bármikor az elmúlt tíz évben a neuropátia miatt." Leon

„Azt  mondanám, hogy a mentálhigiénés problémák a kannabiszhasználat  előtt  is  fennálltak;
hogy  a  mentális  betegség  okozta  kényelmetlenség  öngyógyításra  késztette  őket.C-PTSD-m
van, és aktív függőségben voltam (legalább) 12 éves koromtól egészen addig, amíg 33 évesen
tiszta lettem.Ez 5,5 éve.Szinte minden gyógyszert kipróbáltam, amit tudtam, mert nem éreztem
„jól”. A megtisztulás számomra pszichiátriai gyógyszereket, rehabilitációt és néhány év terápiát
jelentett.

Miután  egy  éve  (ismét)  megtaláltam  a  kannabiszt,  és  porckorongproblémák  kezelésére
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használtam, megdöbbenve tapasztaltam, hogy már nincs szükségem több olyan pszichiátriai
gyógyszerre, amelyet legalább 3 éve szedtem.Nem sokkal azelőtt, hogy felfedeztem volna az
orvosi kannabiszt, 2-es típusú cukorbetegséget is diagnosztizáltak nálam.Ez néhány pszichés
gyógyszer  közvetlen  eredménye  volt!Jelenleg  rendszeres  a  vércukorszintem,  és  azon
dolgozom,  hogy  2  éven  belül  elhagyjam  az  utolsó  2  gyógyszert  (az  antidepresszánsokat,
amelyeket lassan kell leszoktatni). Jenn

„Nekem  is  volt  2-es  típusú  cukorbetegségem.A kannabisz  napi  használata  lehetővé  tette
számomra, hogy abbahagyjam számos olyan vényköteles gyógyszer használatát, amelyek szó
szerint megölnek belülről kifelé.Ez a változás energiát adott, és olyan tisztaság érzést keltett
bennem, ami már régóta nem volt.A megnövekedett  energia azt  jelentette,  hogy AKARTAM
sétálni.Elkezdtem aquafitnesz órákra járni.

Néhány egyszerű  változtatást  eszközöltem az étrendemen.Az egyik  változás az,  hogy több
kannabiszt  kezdtem  enni.Jellemzően  csokoládé  formájában,  amely  kannabisz  kókuszolajjal
készült  (szuper egészséges olaj,  nagyon jótékony hatással van a máj méregtelenítésére és
segíti a fogyást).

A kannabisz  napi  használatának  első  évében  valamivel  több  mint  40  kilót  fogytam.Kicsit
visszanyertem, de énEgyáltalán nem aggódom emiatt, mert tudom, hogy mostanában egy kicsit
nagyobb stressznek vagyok kitéve, és hogy a kannabisz napi fogyasztásával (főleg, ha eszem!)
a szervezetem boldogan gondoskodik magáról, ahogyan azt tervezték.” Jenn

„Nem tudom, tudtad-e ezt, de 2011-ben a cukorbetegségem rossz volt, a vesém napi 12 gramm
fehérjét  szivárgott  ki,  annyira  fájt  a  térdem,  hogy  alig  tudtam  járni.A  csípőmben  85-ben
elszakadt inak szinte elviselhetetlen fájdalommal tértek vissza.220 kiló voltam.Az orvos elküldött
egy  cukorbeteg  szakorvoshoz,  aki  vesespecialistához  küldött.Már  gitározni  sem
tudtam.abbahagytam a törődést.

Kutakodtam, miután Mike ezen a poszton azt mondta, hogy egy Rick Simpson nevű fickó egy
csomó embert meggyógyított a rákból az olajjal.Azt hittem, bsde belenéztem.És rájöttem, hogy
a 2-es típusú cukorbetegségben is működik – ami nálam volt.

Követtem Rick Simpson útmutatásait  az oldalán,  hogy hogyan kell  elkészíteni,  mennyit  kell
bevenni stb.rosszul lettem tőle, azt hittem, influenzás vagyok, folytattam, és a 6. hét környékén
leesett a vércukorszintem, abbahagytam a napi 8 tabletta szedését, és a vércukorszintem a
célon maradt.

Lefogytam 30 kilót, nem fájt annyira a hátam.Bementem a 3 hónapos kivizsgálásomra, és ott állt
az orvosom nyitott állkapcsával.Minden vitálisom normális volt.Ez 2 éve volt, 173 kiló vagyok, a
vércukorszintem  még  mindig  normális,  nem  szedek  tablettát.  Csináltam  még  egy  24  órás
vizeletvizsgálatot, hogy lássam, hogy működik a veséim, a legtöbbet tudtam kihozni a dokimból:
„Nem tudom, miért a vesék sokkal jobbak lettek." Nem fáj a térdem vagy a hátam, hacsak nem
viszem túlzásba, de néhány nap múlva visszaáll a normális kerékvágásba.Már alig szívok füvet,
nem nagyon szeretem.Ezt tette velem az olaj.” Péter

„Nem biztos, hogy emlékszik rám, napi 1 g-ot szedek súlyos idiopátiás neuropátia miatt.Egy nap
High Noon-nak hívtak, Rick és Janet azt mondták, hogy gondoskodjak róla, hogy naprakész
legyek...3 hónap telt el, és ma este megdöbbentem...a kanapén ülve hirtelen rájöttem, hogy a
kutyám alattam van, már simogattam, fogalmam sincs, mióta, vádliháttal.ÉS PUHANA Érezte!!!
Az  elmúlt  10  évben  HÁROM  műtétem  volt  a  térd  alatt,  érzéstelenítés  nélkül,  mert  nem
éreztem.Az  egyik  ilyen  műtét  a  SURÁLIS  IDEG  BIOPSZIA  volt!EZ  sokk  és  döbbenet,
emberek!!” Laurie

„Az  RSO  olaj  nagy  csoda  volt  számomra,  újra  tudtam  enni,  a  fájdalmaim  egyelőre
csillapíthatóak voltak, és nincs kábítószer, több problémám is van, túl sok van, a kábítószerek
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kimerítik a tapadásaimat, összeragasztják a beleim, az orvosok nem csinálnak semmit, hacsak
nincs akadályom, két napja nem tudtam enni mást, csak folyadékot, 4 napja az RSO-n, grill
sajtos szendvicset és tegnap egy fél tonhalat szendvics, az orvosok nem tudnak semmit tenni
értem, így egyedül vagyok, 110 kiló vagyok és ez nem a normális és nem egészséges súlyom,
98-ra  estem,  a  gyógyszereikkel,  megcsinálták  teáskanál  takarmányozással  nevelj  fel,  éjjel-
nappal,  a hét  minden napján,  kedves,  szívesebben eszünk olyan ételeket,  mint  amilyennek
szántuk...Szabadítsd meg a növényt, amelyet Isten adott nekünk...” Joyce

"Igazság.A vércukorszintem már a normál tartományban van, napi 2000 mg metformint szedtem
le, és közel nulla glutént eszem, és figyelek az étrendemre.Nincsenek zsírmentes szar, vagy
diétás  szar,  vagy  fagyasztott  Weight  Watcher  ételek.Láttad  a  nátriumtartalmat  ezekben  a
fagyasztott ételekben?Felháborító!" Cheshire

-- Tetszett ezeknek az ételeknek az íze, amikor kipróbáltad őket az olajon?JB

„Korábban  nem  szerettem  őket,  de  az  olaj  vagy  a  korom  óta  lisztérzékeny  lettem.Több  a
migrénem,  több  a  fibros  fellobbanásom,  pattanásom,  gyomorgörcsöm,  hogy  csak  néhányat
említsek.Ráadásul a nátriumtól feldagadok, mint egy léggömb.Mióta főként kannabiszhasználó
lettem, és az olajjal együtt, több kendert, gyümölcsöt és zöldséget eszem, kevesebb zsírt és
kevesebb  fűszernövényt  eszem  az  ételben.SZERETEM!Azonban  aA gluténnel  kapcsolatos
ételeket,  mint  a tészta és a kenyér,  IMÁDOM, függetlenül  attól,  hogy az olajon van-e vagy
sem.Az eredmény az, hogy a testem nem szereti, és jól vagyok vele.” Cheshire

„Szia  Greg!  Tiszta  egészségi  állapotom  van  a  hólyagomon.Így  mondja  az  orvos,  hála  a
kemonak.Azt mondja, most teljesen remisszióban vagyok.A dolog igazsága azonban az volt,
hogy összesen körülbelül 19 gramm RSO-t vettem be 2012. október 13-tól kezdődően, és 2012.
december  19-én,  csütörtökön.A  prosztatámon  és  a  hólyagomon  keresztül  péniszszondát
végeztem, és most a hólyagrákom teljes javulását tapasztaltam.Csupa egészséges rózsaszín,
és  a  rák  nyoma  sincs.Az  orvosom  szerint  úgy  nézek  ki,  mint  aki  még  soha  nem  volt
rákos.Meglepett,  hogy milyen jól  nézek ki.Még mindig küzdök ezekkel a kábítószerekkel,  és
tudom, hogy az RSO segíthet leszoktatni ezekről a tablettákról, mielőtt bevinnének.Még mindig
remélem, hogy a cisztáimat minden vesémben, jobbra és balra is csökkentem.

Az  elmúlt  néhány  hónapban  rendkívül  csökkentették  az  altató  gyógyszereimet,  és  most
TELJESEN lemondok a Cymbaltáról, és csökkentettem a Baclifin, Lyrica és OXYCOTIN adagját
is,  és  még  mindig  próbálok  teljesen  leszokni  róluk,  ami  elképeszti  az  orvosaimat,  milyen
GYORS vagyok. visszavágok, és ez hogyan ad esélyt egy kissé NORMÁLIS ÉLETRE.

A gyógymarihuána szívásának köszönhetem, hogy életemnek ezen a kábítószeres szakaszán
keresztül életben tartott.Az orvosok már rég kiírtak.Ez az RSO lehetővé tette számomra, hogy
elkezdjek  hízni,  miután  tavaly  októberben  elértem  minden  idők  mélypontját,  135-öt  6  láb
magasan, és most 149 vagyok – ez 14 font GYÖRÖMSÉG, éppen az RSO szedése közben.A
merev hátam alábbhagyott a fájdalomtól, és több mozgásom is volt az elmúlt néhány hónapban.
A nyaki MŰTÉTEM is felfüggesztésre került idén ősszel az RSO bevételem óta.

Az ízületi pszoriázisos gyulladásom is alábbhagyott a lábamban, és imádkozom, hogy ne kapjak
többet szteroid injekciót a lábamban, és ugyanezt imádkozom a hátamért is, az utolsó epidurális
szteroid oltásom a gerincemben tavaly ősszel volt, és remélem a fájdalmam. szintje alacsony
marad, hogy ne történjen több.

Az orvosom azt mondja, hogy a szervezetem nem bírja tovább (HA ÉLNI AKAROK), hogy az
életminőség  érdekében  cserélje  ki  az  injekciókat  és  a  tablettákat.BARÁDSÁG,
MONDOM.Vegye  igénybe  az  RSO-t,  hogy  segítsen  minden  betegségén,  csökkentse  a
fájdalomcsillapítók számát, és örökre megölje a rákot.Nem vettem túl sokat és nem túl sokáig,
ha ezt ilyen rövid időn belül meg tudja csinálni helyettem, gondoljunk csak bele, ha az egész
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világ tudna erről.Isten gyógyír!!!” Tony

„Apámnál 6 hónappal ezelőtt hasnyálmirigyrákot diagnosztizáltak.A kemoterápia során átterjedt
a vesére és a tüdőre.Mindenhol foltok jelentek meg, és nagyon gyorsan romlott.Olvastam az
olajról,  és  úgy  döntöttem,  nincs  vesztenivalója.Készítettünk  néhányat,  és  három  hónapja
minden nap rajta van.Tegnap megérkeztek a vizsgálat eredményei.– csodálkozott az orvos.A
hasnyálmirigyrák  összezsugorodott,  más  foltok  pedig  teljesen  eltűntek.Apám  sokkal  jobban
van.Nincs hányinger, hízott, már nem alszik egész nap, és újra kint van.Valóban csodálatos.Túl
vagyunk a holdon." Lisa

--  Remek,  Lisa,  de  ne  szkenneljen  többet,  csak  olajat.Tényleg  nincs  szükség  rákkeltő
vizsgálatra, hogy lássa, jól van-e.Ahogy mondod, nem volt vesztenivalód, ezért ne veszítsd el
ezt  a  játékot  azzal,  hogy  szükségtelen  szkenneléseket  hajtasz  végre,  amelyek  könnyen
ronthatják a helyzetet.

A sugárzási hatások felhalmozódnak a szervezetben.Minél kevesebb vizsgálatot vesz igénybe
egy rákos beteg, annál jobb.Ez csak a józan ész, semmi más.Általánosságban elmondható,
hogy  valóban  jobb,  ha  megeszel  még  60  g  olajat,  ha  nem  biztos  abban,  hogy  100%-ban
egészséges.

Emellett  ezek  a  vizsgálatok  és  az  orvosi  látogatások  általában  nagyon  idegessé  teszik  a
betegeket, és sok stressznek teszik ki őket.A stresszt és a szorongást nehéz elkerülni, ha valaki
betegséggel küzd, ezért kerülje a stresszt és a szorongást, amennyire csak tudja – és az olaj
jobban segít a stressz és a szorongás leküzdésében, mint bármely más anyag, amit ismerek.JB

„Évek óta használok kannabiszt a cukorbetegségemre.Mindig szarnak éreztem magam.Az én
családomban anyai ágon a cukorbetegség súlyos volt, a lábak, a lábak, a látás elvesztése, majd
a  halál.Nagynéném,  nagybátyám,  nagymamám.És  az  anyák  mind  elmentek  a
cukorbetegségtől.Anyám 55 éves volt.A mai korom.A húgom itt  napi 570 feletti  pont,  napi 3
oltás, de ami magamat illeti, cukorbetegség nincs, évek óta.Elég egészséges vagyok.

Egy jó barát, a 70-es éveiben jár.Körülbelül hét hónappal ezelőtt jött hozzám.Pontjai az 500-as
évek közepén voltak, nagyon beteg volt.Nos, miután használta az RSO-t, csak a vágástól, az
övé  180-ra  zuhant.Alig  néhány  hónap  múlva.Kenderolajjal  átitatva,  napi  két  kapszulát
bevéve.Most  újra  vadászik,  horgászik  és  fát  vág.76  éves,  és  15  évvel  fiatalabbnak
tűnik.Pontosan tudom, hogy a kannabisz az oka annak, hogy ma nem szedek oltást.Még mindig
mentes vagyok a cukorbetegségtől.Én vagyok az egyetlen a családomban.Bárcsak a húgom
tanulná magát,  sokkal  jobban érezné magát.Mintha minden reggel felvennénk egy Grizzlyt.”
Ron

„Őszintén elmondhatom, hogy az én esetemben a kannabiszolaj és a méz édesítőszerre való
átállása  miatt  a  cukorszintem  elfogadható  (értsd:  normál)  szintre  csökkent.Csak  a  hosszú
szemű rizs nagyságának megfelelő mennyiséget kell felhasználnom.Perifériás neuropátiában,
álmatlanságban, krónikus nyak- és ízületi fájdalmakban, rossz májban (ez nyilvánvalóan orvosi
kifejezés),  alacsony  vérlemezkeszámban,  krónikus  EBV-ben  és  kenyérdoboznál  nagyobb
lépben  szenvedek.Nem  lehet  (nem  mintha  megtenném)  anélkül,  hogy  rendkívül  valószínű
lenne, hogy kivéreztem.

Most NEM javasolnám ezt senki másnak, de tíz éve beteg vagyok.Minél több gyógyszert és
eljárást  adtak át  nekem, annál  rosszabb lett.Végül  azt  mondtam,  „ELÉG”.Nincs OTC,  nincs
kereskedelmi gyógyszer, minden gyógynövény vagy élelmiszer alapú.Az ND-met használom,
hogy teszteket kérjek, majd átnézem vele, és kérhetem a javasolt módozatokat.De!Én mondom
ki a végső szót.És jobban vagyok." Hoody

„Az  1-es  típusú  cukorbetegség  nyűgös  vagy  nem  a  vércukorszintem  mindig  gyorsan
emelkedett.Amióta olajokat használok, a cukrom normális marad.Mióta 20 évesen megkaptam,
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most először 6,8 az a1c tesztem.” Eugene

„Van egy barátom, jóval több is, de a cukorszintje 20+ volt.Sokáig dohányoztunk 35+év, szóval
kaptunk olajat.Semmi sem működött, amit a doki csinált.Most 10 a cukra.Még mindig magas, de
szereti a Pepsit.” Donald

„Az olaj  teljesen megölte  a csontsarkantyúk és a gyenge tüdő miatti  fájdalmamat,  amelyek
napról  napra  erősebbek!És  nemrég  kezdtem el  az  olajat!Mindketten  csodálkozom és hálás
vagyok!” Örökzöld

"Hihetetlen.Ez  egy  csodanövény.Úgy  tűnik,  hogy  megpróbálja  normalizálni  a  rendszert,
függetlenül attól, hogy mi a baj." Zed

„A  feleségemnek  nincs  többé  neuropátiája  a  lábában.Körülbelül  két  hónapja  elfogyott  az
olajunk, és ezalatt a 20 nap alatt a neuropátia az elmúlt napokban kezdett visszatérni.Négy nap
vissza az olajon, és nincs több tű és tű.Már nincs magas vérnyomása, és majdnem 30 kilót
fogyott,  egyszerűen  azzal,  hogy  kannabiszolajat  ad  hozzá  a  rutinjához.Pitvarfibrillációja  is
van.Nincs szívritmuszavar az olaj kezdete óta. haver

„A  cukrom  kikerült  az  ellenőrzés  alól.Maximum  inzulint  szedtem  és  szájon  át  szedhető
gyógyszert,  hiába.Rengeteg  súlyt  híztam  ezektől  a  gyógyszerektől,  és  nyomorult
voltam.Elkezdtem olajat használni, cseppenként felmentem, napi 8x vérvizsgálatot végeztem,
hogy megbizonyosodjak róla,  hogy minden rendben van.Működött!Enyhe adagnál  a cukrom
normálisra csökkent.Két  évvel  később élek,  67 kilót  fogytam, nem változtattam a diétán,  és
segítek Ricknek.Ha nőnek a számaim (néha rosszul vagyok), akkor növelem az olajat." Janet

„Helló,  Mr.  Simpson,  Aaron  vagyok,  17  éves  vagyok.Az  Ön  által  írt  olajat  az  1-es  típusú
cukorbetegségem kezelésére használtam.Naponta négy inzulin injekciót kellene beadnom nagy
dózisban, de mivel az Ön olajos receptjét használom, csak egyet kell beadnom este, és ezúton
is szeretném megköszönni.Nincs sok hozzád hasonló emberi lény ezen a bolygón, és most van
egytöbb támogató van mögötted.Tisztelettel: Aaron”

„E  narratíva  szempontjából  a  nevem Alexis.1994  óta  cukorbeteg  vagyok.2010  őszén  a  bal
lábam egy egyszerűnek tűnő szalagszakadást szenvedett, az orvosi kezelés pedig elmaradt, az
a  kevés  kezelés  pedig  elhanyagolható  volt.Azt  a  tájékoztatást  kaptam,  hogy  lehet,  hogy
Charcot-lábam van,  amelyet  általában nem ismernek fel,  különösen az akut  fázisban,  amíg
súlyos  szövődmények  nem  jelentkeznek.A  korai  felismerés  és  diagnózis,  az  azonnali
immobilizálás  és  a  megelőző  ellátás  programja  minimálisra  csökkentheti  a  diabéteszes
neuropátia eme pusztító szövődményéhez kapcsolódó morbiditást.Ha nem megfelelően kezelik,
a Charcot-láb katasztrofális következményekkel járhat, beleértve az amputációt is.

Decemberre fekélyes fekélyem volt a nagyon megdagadt lábam alján.Amikor sürgős ortopédiai
ellátást  kért,  az  orvos  gyorsan  „krónikus  Charcot  csontvelőgyulladással”  diagnosztizálta.  A
lábamban  légzsebek  voltak,  és  súlyos  fertőzés  a  csontban.Azt  mondta,  hogy  az  egyetlen
életképes kezelés a lábfej azonnali amputációja.Súlyos fájdalmaim voltak testileg, lelkileg és
lelkileg is.Az orvos egy hetet adott, hogy pszichológiailag kezeljem.Kaptam egy tolószéket olyan
utasításokkal, hogy a lábamon teljesen tehermentes legyen.

Mindannyian tudjuk,  hogy Isten titokzatos és csodálatos módon működik.Elhozta nekem két
emberi „gyógyító angyalát” olyan gyógyszerrel, amelyet régen biztosított.Mivel a lábamon kívül
semmi  vesztenivalóm  nem  volt,  bevettem  a  gyógyszert,  szeretettel  hozták  nekem,  mind
szublingválisan, mind közvetlenül a nyílt sebbe.A hét végére én és az engem gondozók már
csak a seb külső felületén javulást tapasztalhattunk.Amikor újra meglátogattam az orvost, még
egy  hetet  adott  nekem  egy  hosszú  sor  ajánlással,  hogy  mire  kell  figyelni,  amit  „OMG...”
pillanatnak nevezett.Hűségesen folytattam a javasolt gyógyszeradag beadását.Kezdtem jobban
érezni  magam, és ami még fontosabb,  a  fekélyes  seb gyógyulni  kezdett.Áprilisban napi  10
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percet  gyalogolhattam.Kisebb  sebészi  beavatkozásra  volt  szükség  a  kialakuló,  leromlott
csonttömeg eltávolításához.

Folytatom a gyógyszeres kezelést, és az orvosom óvatosan optimista, hogy talán megtartom a
lábamat.A fertőzés a csontomban nagyon súlyos  volt,  és  eltart  egy  ideig,  amíg elmúlik,  de
gyógyul.Jelenleg az orvos fontolgatja,  hogy egy éven belül  lehetséges építő jellegű műtétet
végezzenek a lábamon, ha a helyzet továbbra is javul. Alexis

„Én vagyok az egyik barát, akit „Alexis” említ.Küldtem neki egy linket erre a bejegyzésre, és
lehet,  hogy  fel  akarja  fedni  magát,  amikor  meglátja,  ezt  rábízom.Régóta  híve  vagyok  a
marihuána  rekreációs  célú  legalizálásának,  és  tisztában  voltam  vele,  hogy  hatékonyan
enyhítheti  a  fájdalmat  és  a  szorongást.Azonban  csak  az  elmúlt  8-9  hónapban  tudatosult
bennem igazán a kannabisz gyógyító ereje.Amikor februárban beszéltem Alexis-szel, és beszélt
a tervezett amputációról, megnéztem Rick filmjét.Fuss a kúrából” videót, de igazán szkeptikus
volt.A párommal megbeszéltük a kenderolaj készítésének lehetőségét és gyógymódként való
kipróbálását,  és közös barátunk,  Alexis elsőrangú jelöltnek tűnt.Beleegyezett,  és aznap este
elkészítettünk egy adag olajat, és másnap elkezdtük beadni.A kezdeti eredmények ígéretesek
voltak,  de  még  mindig  nagyon  szkeptikus  voltam.De  ahogy  mondtam  Alexisnek:  „Mit
veszíthetsz?a lábad?az orvos már be akarja venni!” Soha nem voltam büszkébb, mint azon a
napon,  amikor besétált  a nappalimba.És bár a műtétje miatt  ismét tolószékben van egy kis
időre.orvosa azt mondta neki, hogy Alexis számára „elsődleges prioritás”, hogy táncoljon a jövő
májusi esküvőjén.Ez attól a férfitól származik, aki négy hónappal ezelőtt le akarta vágni a lábát.
Bódé

„Köszönöm, Rick, azért készítettem az olajat, hogy segítsek azokon, akiknek fogalmuk sem volt
a gyógyulási képességéről.Első eset – dialízis alatt álló cukorbeteg, heti 5 napon, egyszerre 6
órában.13% veseműködés és jelentős fájdalom.A fájdalom első nap elmúlt.Három hónapig tartó
kezelés, heti 2 alkalommal dialízisre, 3 óra.És 54% veseműködés vissza.Öt hónapja a kezelés
után  nincs  többé  dialízis,  és  98%-ban  helyreállt  a  veseműködés,  és  egyáltalán  nincs  több
vényköteles fájdalomcsillapító, és 25 éves kora után újra élete van.pokol évei.Ó, nem kell fizetni
az olajért, és imádom minden percét, hogy segíthetek neki.A többiek, akiket kezelünk, szintén
hasonló sikereket értek el, ezért köszönöm, hogy részese lehettem ennek.” Dan

„A férjem 2-es típusú cukorbetegségben szenved, kannabiszt szedett, és a napi 3 oltásról az
éjszakai 5 egység mellett  5 egységre csökkent  az éjszakai oltás, szóval ez segít.Még csak
másfél hónapja szedi.” Gladys

„5 embert is meggyógyítottam.A barátaim.2-es típusú diabétesz.Petefészekrák.Elhízottság.Bőr
rák.És  meggyógyítja  a  HGG  súlyos  reggeli  rosszullétemet.magam  készítem.A  hátsó
udvaromban.4 évesemet tanítom.Megértem, milyen fontos ez.” Kenderlány

Emésztés és Crohn-betegség
„Az olaj segít a Crohn-betegségben.Megállítja a gyulladást a belekben.Volt egy daganatom, és
eltávolították a májam és az epehólyagom 1/3-át, mielőtt megtudtam az olajat.Mostanra az olaj
meggyógyította  a  kemoterápia  összes  csúnya  utóhatását  a  C-hepemmel  és  a  műtétekkel
kapcsolatban.18 kilót fogytam, és remekül érzem magam.” Michelle

„Kicsit kaptam, hogy kipróbáljam.Azta.Úgy ettem, mintha évek óta nem ettem volna!Visszajött
az  étvágyam!Most  már  tudom,  hogy  nem  olcsó,  de  mindenféle  probléma  esetén
működik.Köszönöm!" Danny

"Ugyanezt találtam!60 font valamivel több, mint egy évvel ezelőtt 205-ről.Most visszatértem a
180-hoz és stabil vagyok.Teljesen mohó leszek, és nem csak a rágcsálnivalókat.Valójában napi
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egy teljes étkezést eszem.Előtt?2 falat és azt akartam...Nos, ne legyünk túl grafikusak.” Hoody

„És persze az étrendváltást is az RSO okozta...Sokkal egészségesebb ételekre vágyom, mint
valaha...Csokiproblémám  volt...most  elég  1db  és  az  sem  kell  legtöbbször!!!Egészségesen
akarok étkezni, egészségesen ÉLNI!!!” Laurie

„Egy Crohn-betegség fórumon gyakorlatilag „zaklatásnak” éreztem magam, amikor megtudtam,
mi  ez  az  „RSO”.És  alig  két  héttel  ezután  megmentette  az  életemet,  és  ezt  teszi  minden
nap.Felfedezés: 12/29/12.Életet mentve 1/11/13.” Sára

„Remélem,  nem vagy  bezárva,  csak  most  találtam rád!Múlt  hónapban  úgy  feküdtem le  az
ágyban, hogy testemen a halál biztos érzése uralkodott, ahogy korábban is éreztem.Csak 2
héttel előtte találkoztam a nevével és a munkájával egy Crohn-féle fórumon.Ez a srác annyiszor
elismételte a nevedet, hogy szinte „zaklatásnak” éreztem magam, amiért levette a nevedet.Nem
sokkal  később  kerestem  a  nevét  és  az  olajat.Sok  információ  került  napvilágra,  ezért  egy
internetes rádiós talk show-val kezdtem, a „Red Ice Radio” címmel,  és egy Rick-kel készült
interjú  felvételével  az  olaj  témájában.Amikor  vége  volt,  sírtam.Hazamentem,  és  mindent
elmondtam a férjemnek.

FF - jan.11 az a nap, amikor meg kellett volna halnom.A férjem éppen 10-én vásárolta meg az
olaj  előállításához  szükséges  anyagot,  és  azt  tervezte,  hogy  egy  napon  belül  olajat
készítünk.11-én reggel rosszul éreztem magam...mint a legtöbb reggel.A betegség gyorsan és
erősen átjárt rajtam.Befeküdtem az ágyba, hogy meghaljak... Tudtam, hogy rossz, amikor nem
tudtam rávenni magam, hogy felhívjam a férjemet a munkahelyemen.Hazaérve rögtön nekilátott
az olajnak.Megettem egy zabpehely méretű labdát, és éreztem, hogy a testem egy órán belül
visszafordul,  így  ettem  még  egy  labdát,  és  2  órával  utána  egyedül  sétálhattam  a
fürdőszobába.Másnap  reggel  alig  éreztem  az  előző  napi  tüneteket,  és  mentem  dolgozni!
(hétvégi  munka-lassú  és  könnyű)  15-én fedeztem és plusz  napot,  és  az  utolsó  pillanatban
felkértek, hogy fedezzem a hét többi részét.MEGMONDOM A VILÁGNAK AZ RSO-T!

Elfelejtettem megemlíteni, hogy Crohn-betegségem, vastagbélgyulladásom és biokémiai égési
sérüléseim  vannak  (vakbélszivárgás)  a  tüdőmből.A  vakbelem  5  1/2  hónapig  kiszivárgott
december végén.2008-tól 2009. május 19-ig.1 gallon fertőző hulladék eltávolítása.

Ezt az olajat már 39 napja minden nap bevettem egy zabliszt szemcseméretű labdára, naponta
3x.Már nincs szükségem semmilyen gyógyszerre, és alig dohányzom.Aloe Vera levet is iszom
95%-ban.Ettől még jobban működik az olaj.Mindent naplózok.Soha többé nem veszek be más
ember alkotta anyagot.” Sára

„A pot az egyetlen gyógymód, amely súlyos Crohn-betegségemet remisszióba kényszerítette.A
kannabisz gyógyít.” Alicia

„Amikor azt  mondom, hogy a kannabisz meggyógyítja  a Crohn-kórt,  komolyan gondolom.30
évig  éltem  ezzel  a  számomra  ismeretlen  betegséggel,  és  csak  azután  jöttem  rá,  hogy
abbahagytam a marihuána rekreációs célú használatát.Hosszú szünet volt, és a Crohn-kórom
nem  jutott  vissza  kontrollálható  szintre,  amíg  újra  nem  kezdtem  a
kannabiszhasználatot.Eredetileg csak a hányingeremet oltottam, de aztán úgy találtam, hogy a
Crohn-kór segített rajta.Nem néz vissza!” Sean

"Nagyszerű  munka!Amikor  az  orvosi  rendelőben  dolgoztam,  szerencsém volt  találkozni  egy
fiatal férfival (18), aki már előrehaladott Crohn-kórban szenvedett.Akkoriban nem használt RSO-
t, csak néhány gyógyszert vittünk magunkkal.Feltáró műtétre került, és nem tudta használni a
kannabiszát.A kórházban nagyon rosszul lett, láz, fertőzés, rohamosan fogyott az amúgy is túl
vékony kereten.Az orvosa végül beleegyezett, hogy adjon neki egy napijegyet, hogy eljöhessen
hozzánk és kapjon gyógyszert.
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Orvosa teljesen elcsodálkozott,  amikor másnap reggel  bement,  hogy megnézze,  és csillogó
szemmel, bozontos farkával ült az ágyban, előző este finomat evett, és éppen a reggelijébe
bújt.Utoljára beszéltem a pácienssel, aki éppen hallott az RSO-ról.Nincs kétségem afelől, hogy
rövid időn belül teljesen meggyógyul a Crohn-féle betegségből.” Jenn

„Crohn-kórom van.Rick Simpsonnak köszönhetően visszakaptam az életem!” Kathleen

„Ez meggyógyítja  a  Crohnt,  tudom első  kézből.Be  kell  nyelni.Évekig  dohányoztam is,  hogy
újraéljem a fájdalmat… A gyógyulás nem jött be, amíg be nem nyeltem az olajat.Próbáld ki,
nincs vesztenivalód, csak egy elviselhetetlen betegség.” Sara

„A  kannabiszolaj  segített  meggyógyítani  a  Crohn-kóromat,  így  kezelni  tudtam!Most  újra
életminőségem van a Rick Simpson olajnak és a Shona Banda olajnak köszönhetően.SOHA
nem tudtam volna ilyesmit csinálni tavaly ilyenkor...alig tudtam bevásárolni anélkül, hogy attól
féltem volna,  hogy a  fürdőszoba közelében kell  lennem.Folyamatosan ki  kellett  hagynom a
művészeti  bemutatókat  és  az  élő  festői  koncerteket,  mert  milyen  rossz  volt  a  Crohn-
kórom.Szerencsére  megismerkedtem a  kannabiszolajjal,  és  végül  megtaláltam a számomra
megfelelő olajat.Újra élem és szeretem az életet...komolyan tavaly ilyenkor még egy termelői
piacra sem tudtam elmenni...elcseszett az élet!A KENDÉR GYÓGYÍT!!!!

Shona  Banda  ~  Élj  szabadon  vagy  halj  című művének  elolvasása  erőt  adott  ahhoz,  hogy
felálljak, és legyen bátorságom INGYEN ÉLNI és gyógyulni.Olvasd el Rick Simpsons könyvét!
Ez egy csodálatos önéletrajz, tele olyan információkkal, amelyeket értékes tudni.Mindkét könyv
segít  felébreszteni az elmédet,  hogy többé ne kelljen a bárányhoz tartoznod.Tanuld meg az
igazságot.Google rá." Linzy

„Az egyik legnagyszerűbb érzés, amit már régóta nem éreztem, az a FEJLESZTETT melegség
érzése, amikor jalapenót ettem srirachával in pho-ban…Fájdalom nélkül a gyomromban!Hála
Istennek a KANNABISOLAJért!Korábban csak azért viseltem el a fájdalmat, hogy kezelhessem
magam  a  pho-val….a  kedvenc  ételem…..  Manapság  már  megehetem,  és  NEM  ÉREZEK
FÁJDALOM,  mert  a  kannabiszolaj  segít  a  Crohn-betegségem  kezelésében!!!Ó,  mennyire
hiányzott  a  pho  íze  és  a  forró  fűszerek  meleg  égése!Soha  nem  hagyom  abba  az  olaj
szedését.Mmm mmm dehogyis!” Linzy

„Crohn-kórom van, és csodákat tesz!!!Jobban működik, mint bármely tabletta, amit valaha adtak
nekem.” András

„Jelenleg  a  szobatársamat  kezelem  vastagbélgyulladás  miatt  RSO-val.Amikor  összetörte  a
motorját,  csúnyán  összetört,  és  egy  hónapig  kórházban  volt.Amíg  a  kórházban  volt,  azt
mondták  nekünk,  hogy  vastagbélben  tömeg  van,  és  valószínűleg  rák.Kora  óta
vastagbélgyulladásban szenved17 éves, most 29 éves.

Miután  halálra  rémültem,  és  nem  tudtam,  mi  történik,  beszéltem  a  barátommal,  hogy
megpróbálom  az  RSO-t.Ő  készítette  a  Rick  Simpson  olajat  a  barátomnak,  és  október  óta
szedi.Az orvosok azt mondják, hogy a tömeg megregulázta magát, visszatért a normális szín,
és  már  nem  hiszik,  hogy  rákos.Október  óta  hatékonyan  elállítottuk  a  vérzést  a  beleiben,
egyetlen fellángolás nélkül!A gyulladás minimális.SOHA nem hagyjuk abba az RSO használatát
a családomban!!!” Chris

„Olajt  használok  vastagbélgyulladásra.Működik.Csak  az  a  baj,  hogy  nincs  megfelelő
feszültségem, így kicsit szédülök tőle.De kit érdekel, jól érzem magam rajta.” Igor

„Van egy barátom vastagbélgyulladásban, és elképesztő mértékben segít.Azt hiszem, minden
genetikai kábítószert szedtek, nagyon közel volt a záradékhoz.Több orvost látott, nagyon nyitott
a kérdésre, részletekre stb.Megpróbálhatnék több részletet szerezni.” Justin
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"A sugárkezelések miatt vastagbélgyulladásom van...a kábítószer használhatatlan.A kannabisz
az EGYETLEN, ami megkönnyebbült a fájdalomtól.” Lee

„Azok számára, akik a vastagbélgyulladással járó törzseket nézik, sok Cheese és Chemdogg
ferde kereszt a legjobban azoknak, akik ismerem, akik használják.” Chris

„20-as  éveim  eleje  óta  használom  az  RSO-t,  hogy  megakadályozzam  a  colitis  ulcerosa
előrehaladását.41  évesen  teljesen  normális  emésztőrendszerem  van.Édesapám  többször  is
Crohn-betegségben  szenvedett,  és  szerény  véleményem  szerint  az  olaj  volt  az,  ami
megakadályozott abban, hogy ugyanerre a sorsra jussak.” Todd

„A kannabiszt  akkor használom, amikor  fellángol a divertikulitisz,  ez az egyetlen dolog,  ami
valódi  megkönnyebbülést  ad,  nagymértékben  segít  a  gyomorfájdalmaknál,  és  segíti  a  hasi
izmok  ellazulását,  jobban,  mint  a  receptre  felírt  fájdalomcsillapítók,  amelyek  csak  elfedik  a
fájdalmat. Egy kis idő!" David

„RSO-t használok a Crohn-kóromhoz is.Ez egy csoda volt számomra.” Bobby

Szív, Vérnyomás
„A szív  létfontosságú  szerv,  az  olaj  pedig  megfiatalítja  a  létfontosságú  szerveket.Amikor  a
betegek elkezdik  használni  az olajat,  általában csökkentik  a szívgyógyszereik  adagját,  és a
legtöbben  abbahagyják  a  gyógyszerek  használatát,  amint  úgy  érzik,  abbahagyhatják  a
használatát.Az olaj nagyon jótékony hatással van a szívre, de úgy gondolom, hogy a betegnek
mindenképpen  orvoshoz  kell  fordulnia,  amikor  elhagyja  ezeket  a  gyógyszereket,  amelyeket
felírtak neki.

Az  olaj  nagyon  hatékonyan  képes  szabályozni  a  vérnyomást  és  bizonyos  esetekben  az
aritmiát.Általában  csökkenti  a  vérnyomást,  ezért  aki  vérnyomáscsökkentőt  használ,  annak
megszokásáig óvatosan kell eljárnia az olaj használatával.A vérnyomáscsökkentő gyógyszerek
és  az  olaj  kombinációja  túl  alacsonyra  csökkentheti  a  nyomást,  ezért  érdemes
vérnyomásmérővel ellenőrizni a vérnyomást.Sok esetben a betegek azt is tapasztalják, hogy az
olaj enyhén növeli a pulzusszámot.

Ez a terület sokkal több kutatást igényel, ezért a betegeknek követniük kell a józan eszüket,
amikor  elkezdik  az  olajat,  de  továbbra  is  kapcsolatba  kell  lépniük  kezelőorvosukkal,  mert
problémákat  tapasztalhatnak a gyógyszerek elhagyása során.A szívbetegeknek ellenőrizniük
kell  az  elektromos  vezetékeket  otthonukban  vagy  munkahelyükön.A szív  elektromágneses
impulzusokon  dolgozik,  ezért  lehetőleg  kerülni  kell  az  elektromágneses  mezőben  való
tartózkodást.

Az olajat megenném és kúpba is használnám.Ami a helyi alkalmazást illeti, soha nem árt, de
nem  tudom  megmondani,  mennyire  előnyös  jelenleg.Mint  mindig,  most  is  kendert
használnékminden lehetséges módon.A kendermagot és a kendermagolajat is beiktatnám az
étrendembe,  mind  a  magoknak,  mind  az  olajnak  nagyon  jótékony  hatásai  vannak  számos
szívbetegségre.

Ha  orvos  lennék,  és  szívműtétet,  átültetést  stb.  végeznék  el,  először  legalább  60  g  olajjal
próbálnám megfiatalítani  a  szervet.Ha 60g nem hozza a beteget  kellő  egészségi  állapotba,
akkor is tovább adnám neki az olajat.JB”

„Csökkentettem,  és  abbahagytam  a  vérnyomáscsökkentő  tablettáim  szedését,  mivel  a
vérnyomásom túl alacsony volt.A vérnyomáscsökkentő tabletták szedése után a vérnyomásom
normalizálódott.A szívverés  szabályosabbnak  tűnik,  és  nem  annyira  zavaró,  tekintve,  hogy
születésem óta szabálytalan szívverésem van.” György
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„Szívrohamot kaptam a születésnapom másnapján,  2012.  április  2-án.Az orvos megpróbálta
elmesélni, hogy az egész arthritis, és csak szívroham.Nem szeretik, hogy kenyeret használok,
nagy  csapás  volt  itt  lent  egy  orvos,  aki  csak  gyógyszerész  és  tablettákat  tol,  és  egy
természettudós gyógyszerész, az én dokim is megölt, 100%-ban blokkoltam az egyik oldalon és
80% a másik  oldalon,  azt  hittem megrokkanok,  a  múlt  héten kérem a segítségedet,  és az
egyetlen  vigaszt  a  kannabisz  volt,  még mindig  olajat  keresek,  van ízületi  gyulladásom,  azt
mondták,  hogy  özvegy.  készítő,  szerencsém  volt,  elmentem  a  sürgősségire,  azt  mondták,
beraktam egy stentet, és várom, mit tegyek a másikkal. Köszönöm Rick, hogy nagyszerű dolgot
csinálsz, és nagyra értékelik.Hé, még mindig itt vagyok, és még egy megjegyzés: a Férjem ne
menjen  orvoshoz,  ne  igyon  és  ne  dohányozzon,  csak  használjon  kannabiszt  ennyi  éven
keresztül.Olyan vérnyomása van,  mint  egy tinédzsernek,  egészséges,  Isten áldjon téged és
mindannyiunkat, Barbie még mindig elviseli (@ O@ ) a fájdalmat.” Barbie

„A pangásos szívelégtelenségben szenvedő kutyám még mindig kitart, és március óta szedi az
olajat is.Béke szeretet és RSO!!” Jenna

„A vérnyomásom 139/99-ről  114/80-ra  ment,  ilyen  alacsony  még soha  nem  volt.Köszönöm
Rick.” Jayson

K.Szia, lenne egy kérdésem.Érdeklődnék, hogy van-e vélemény az ARTERIÁLIS FIBRILÁCIÓT
segítő olajról?Szabálytalan típusú szívverés.Köszönöm!!!!" Mary

A.Kedves  Mary,  igen,  természetesen.Győződjön  meg  arról,  hogy  az  olajat  az  utasításaink
szerint állítják elő és használják, és ügyeljen arra, hogy szívgyógyszerekkel kombinálja.JB

„Most mindenkivel megosztom a történetemet és a magas vérnyomással (hipertóniával) való
hosszú küzdelmemet.25 éves korom óta mindig küzdött a magas vérnyomással, de még 2008-
ban még nem fizettem be időben az életbiztosításom díját.Azt  mondták nekem, hogy fizikai
vizsgálatra van szükségem ahhoz, hogy visszaállíthassam.A cég elküldött egy helyi nővérhez,
aki  megmérte  a  vérnyomásomat.180/120  volt.Elmondta,  hogy  „sétaütést”  kaptam,  és  azt
javasolta, hogy menjek azonnal az ügyeletre.Nos, nem különösebben szeretem a kórházakat,
ezért hazamentem, és elkezdtem a természetes gyógymódok tudományát – ezek mind semmit
sem tettek.Gyakran ellenőriztem a vérnyomásomat, hogy megtudjam, mi működik, beleértve az
edzést is.Még mindig elég magas volt, és ott is maradt.

Egy év  után,  és  a vérnyomás 180 felett  volt,  egy  barátom azt  mondta,  jobb,  ha elmegyek
orvoshoz, és meg is tettem.Kaptam valami gyógyszert, ami nem segített, de nagyon szédültem
és ködös lettem.Abbahagytam a gyógyszereket, és találtam egy MLM terméket, ami „garantált”,
hogy egy hónap alatt  kitisztítja  az artériákat.Nos,  négyszer  adagoltam,  és  9  hónap után is
súlyos  magas  vérnyomásom  volt.Tavaly  októberben  felment  a  vérnyomásom  235/135-re
(veszélyesen magas)és úgy éreztem, hogy mindjárt elmúlok, így végül megadtam magam és
elmentem a kórház sürgősségi osztályára.Bekötöttek és kipróbáltak két gyógyszert – Lisinoprilt
és  Diltazemet,  amelyek  150/110-re  csökkentették  a  vérnyomást.Addig  szedtem  a
gyógyszereket, amíg egy hónap alatt el nem fogytam.Amikor egy hónap múlva visszamentem
az  orvosomhoz  kivizsgálásra,  és  a  vérnyomásom  még  mindig  160/110  körül  volt.Nagyon
csalódott voltam, mert még mindig „sétaütés” voltam.

Januárban  megismerkedtem  Aamann-nal,  Coloradóból,  aki  kifejezetten  a  Cannabis  Oil-lal
dolgozott.Azt mondta, hogy az olaj csodákat művelt az SM betegekkel és a fájdalommal, amit a
feleségem is.Azt is mondta, hogy nézzem meg a filmet...Fuss a kúrábólamely kifejezetten a
kannabisz olaját használta fel számos rák gyógyítására.

A feleségem, miután eladták, és egy kicsit  nyitottabb gondolkodású, még mindig vonakodott
bevenni,  ezért  bevettem  az  adagomat,  hogy  megnézzem,  milyen  hatással  van  a
vérnyomásomra.Aamann  azt  mondta,  hogy  kezdjem  egy  nagyon  kis  adaggal,  és  haladjak
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egészen a tűrőképességemig.Egy rizsszem méretűvel kezdtem, és a vérnyomásom reggelente
egyéb gyógyszer nélkül 138/90 volt – ez nagy javulás.A régi gyógyszerem is kifogyott, amikor
elkezdtem.Folytattam az alacsony adaggal, de a drámai hatások megszűntek, mígnem fel nem
emeltem  az  adagot  két  szemre.Csodálatos  módon  a  vérnyomás  azonnal  visszaesett.Még
mindig kísérleti üzemmódban vagyok a saját testemen, és az elmúlt napokban a vérnyomásom
normális volt, és úgy tartottam fenn, hogy lefekvés előtt bevettem körülbelül 3 szemet, és nem
szedtem  vényköteles  gyógyszert.Én  sem  vettem  észre  semmilyen  mellékhatást,  és
szándékomban áll a „magasra jutás” küszöbe alatt tartani.

Amikor  orvosi  igazolványt  kértem,  az  orvos  azt  mondta,  hogy  korábban  nem  volt
kannabiszolajos  vérnyomáscsökkentő  gyógyszeres  kórtörténete.Az  évek  óta  tartó  ízületi
fájdalmaim  miatt  még  mindig  megkaptam  a  jóváhagyást.Találd  ki?Volt  még  egy  nagyszerű
mellékhatás/előny – nincs többé ízületi fájdalom.

Sokan, köztük én sem szeretik a füstöt.Azok a „fazékfejűek”, akik nem tudnak működni, és akik
visszaélnek ezzel a felosztással, elhomályosították az ipart.Remélem, az állam nem dobja ki a
babát a fürdővízzel együtt ezzel a csodálatos gyógyszerrel.”

K.Mennyit szed a vérnyomás napi szabályozására?Joe

A.Mindig az a legjobb, ha legalább a 60 g-os kezelést beveszi az utasításoknak megfelelően,
majd csökkenti a fenntartó adagot.JB

„Amíg  rák  ellen  szedtem,  teljes  körű  vérvizsgálaton  voltam…  az  orvosok  lenyűgözték  a
koleszterinszintem, a vércukorszintem és a vérnyomásom!Azt  mondták, olyan volt,  mint egy
tinédzser.És 49 éves vagyok!” Lindsey

„240 kiló voltam, és cukorbeteg voltam.Elveszett szaglás és ízérzés, gyulladás és duzzanat az
alsó  lábakban  és  a  lábfejben,  bizsergés  az  ujjbegyekben.Súlyos  OA-ja  is  van.Körülbelül  6
hónapos RSO 2 rizsmag/nap kezelés után a cukorbetegség minden tünete elmúlt,  és nincs
krónikus OA okozta fájdalom.Több mint 40 fontot fogyott.Az olajat magam készítettem." Ron

„Nem tudok a koleszterinemről, de azt tudom, hogy miután egy hétig kevesebbet ettem, mint
egy szem rizs minden nap, elkezdtem fogyni.A második hétre eltűnt a hasam zsírja, és elveszett
a bőröm.Harmadik héten a laza bőr újra feszesebb lesz...” Daniel

„A koleszterinszintem a normál értékre zuhant, és abbahagytam az orvosok gyógyszereit.Jóval
korábban azt mondták, hogy életem végéig gyógyszert fogok szedni.A cukrom is normális, 126
voltam, most 80-as 90-es évek.” Jose

„Néhány  hónappal  ezelőtt  volt  egy  vérvizsgálatom,  és  a  doktornő  arról  beszélt,  hogy  nem
szedem  be  a  koleszterin  gyógyszeremet,  és  körülbelül  10  hónapja  hagytam
abba.Megkérdeztem  tőle,  hogy  van  a  koleszterinszintem,  és  halkan  azt  válaszolta,  hogy
rendben van, de utánam ment, hogy a rossz koleszterinem magasabb, mint a jó koleszterinem,
de ez mindig is így volt, úgyhogy szerintem ilyen a testem. .Már egy éve szedem az RSO-t, és
30 kg-ot fogytam, a cukorszint pedig leesett, szóval nem aggódom, és abbahagytam több más
gyógyszer szedését is, így biztosan szeretem az olajat.” Al

„Nagyon  szkeptikus  voltam,  amikor  ajánlásokat  olvastam  a  weben.De  miután  két  barátom
rendszeresen  használta,  és  korábban  ismertem  az  egészségügyi  problémáikat,  és  ezt
látomhihetetlen javulás az életükben és egészségükben, nagyon szeretném, ha a marihuánát
levennék a tiltott szerek listájáról.Mindenkinek meg kell engedni, hogy kitermelje a magáét.

Volt idő a múltban, amikor nagyon elleneztem a marihuánát, de néhány barátom megváltoztatta
a véleményemet.Az egyik nagyon sokáig szenvedett magas vérnyomástól – tablettákat szedett
(sokáig ellenezte is), mígnem valaki meggyőzte, hogy próbálkozzon vele egy hétig.Megtette, és
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a hatás megdöbbentette, mivel a szokásos körülbelül 200 egységről 140 egységre esett vissza.

Egy  másik  barát  több  mint  4  évig  torok-  és  gyomorfájdalmakkal  és  fekélyekkel
küszködött.Néhány hetes rendszeres marihuána adag tea, füst és cseppek után sokkal jobban
néz ki.Jobban alszik, nincs szüksége többé tablettákra. Alex

Asztma, légzés, tüdő
„Majdnem tökéletes egészségnek örvendek, nincs többé asztmám, testmozgás nélkül leadtam a
súlyfelesleget, és minden nap remekül érzem magam.Nevezzen meg egy tablettát, amely képes
erre?” Edward

„Köszönöm az olajat, segített legyőzni egy súlyos tüdőgyulladást.Az olaj azt tette, amit a NyQuil
és  az  orvostól  kapott  antibiotikumok  nem.És  egyik  napról  a  másikra  meggyógyultam!!!Rick
Simpson megkönnyebbülést és gyógyulást hozott az életemben, ezért mindig hálás leszek Rick
Simpson munkájáért és az olajáért.Gyógyulj tovább!” Joe

„Az ember azt várná, hogy az olaj elpárologtatása hatékony lesz az asztma és más légzési
problémák kezelésében.Meglepő módon azonban azt tapasztaltuk, hogy a kenderolajos kúpok
rendkívül hatékonyan nyitják meg a légutakat.Általában a kúp bevétele után 30 percen belül a
páciens arról számol be, hogy úgy érzi, mintha kinyílt volna a tüdeje, és sokkal könnyebben tud
lélegezni.Természetesen, mint minden más betegségnél, három hónapon keresztül bevettem
egy  szokásos  60  g-os  adagot,  és  napi  egy  grammot  fogyasztottam,  amíg  teljesen
egészségesnek  nem  érzem  magam.Aztán  persze  életem  végéig  szednék  egy  fenntartó
adagot.Az  olajat  szájon  át,  a  torkomra  és  a  mellkasomra  helyileg  és  kúp  formájában
használnám.JB”

„2002-ben krónikus tüdőtágulást diagnosztizáltak nálam.Azt mondták, hogy egy 90 éves beteg
tüdeje van.Abbahagyta a dohányzást, és erősen szívta a jó kannabiszt.A tüdő működése ma
jó.Most kezdtem el naponta olajat használni gerincsérüléses fájdalmakra is. János

„21 éve asztmás vagyok, 14 éve cigiztem és szívtam.Nem kellett  használnom az inhalátort,
mióta 93-ban kísérleteztem a marihuánával.Még mindig van mentő inhalátorom, de nincs rá
szükségem.Ezenkívül NE vegye be az izomlazítómat, 800 mg ibuprofént, antidepresszánsokat
vagy két másikat migrénre.Imádom az MMJ-t.Megmentette az életemet.” Kari

„Az első alkalommal, amikor az RSO-val 1,7 grammot vettem be egy tablettában.Nem tudtam
egyenesen járni,  úgy éreztem, mentálisan retardált vagyok, de ennek az lett  az eredménye,
hogy másnap meggyógyultam egy súlyos tüdőgyulladásból!!Megtenném újra, lol.” Joe

„Elkezdtem  kenderolajat  használni  ekcémámra  és  asztmámra,  és  minden  elmúlt!Már  nem
használom a szteroidos inhalátoromat vagy a szteroidos krémemet.Soha nem gondoltam volna,
hogy egymillió  év múlva valaha is  elmúlik.KEDER A GYŐZELEMÉRT!Őszintén szólva soha
nem gondoltam volna, hogy megkönnyebbülést találok a problémáimra, amíg rá nem jöttem,
hogy a növény, amit mindig azt mondták, hogy ne használjam, mert rossz nekem, valójában jót
tesz nekem! Matt

„Az olaj jót tesz a tüdőnek!A párologtatás is segít.Az olaj bevételétől számított első 5 napon
belül  a  tüdeje  elkezdi  kiüríteni  a  váladékot,  és  ha  tüdőrákkal  küzd,  a  daganatoknak
zsugorodniuk kell, míg az olaj elpusztítja a rákos sejteket.A daganatok 60-80%-a Candidával
van  telve,  így  a  THC  gombaellenes  tulajdonságai  segítik  ezt  a  folyamatot,  valamint  a
kannabinoidok, amelyek beindítják a kémiai folyamatokat az immunrendszerében!A kannabisz a
cigarettával ellentétben kinyitja a tüdőt és kitágítjahörgőcsöveket, miközben testét visszaállítja a
homeosztázis állapotába.Sok tüdőproblémával és sok más betegséggel küzdő embernek ki kell
vennie étrendjéből a búzát és a cukrot, mert a mai búza 95%-ban GMO, és az emberi szervezet
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nem tudja, hogyan dolgozza fel, így raktározódik és immunválaszt válthat ki. gyulladás vagy
hisztamin a test bármely részén!Szellemi táplálék!" Matthew

K.Helló JB! Volt már alkalma kezelni valakit az olaj használatával, aki COPD-ben szenvedett?
Tüdőtágulás?Asztma?Shawn

A.Igen, ezek mindegyike.Az egyik első COPD-s és angina pectorisos betegem nem tudott hat
lépcsőn felmenni  (nem hat  lépcsőfok,  alig  tudott  járni,  mert  nem kapott  levegőt).Két  hónap
múlva  újra  tollaslabdázott.Az  olaj  mindezen  körülmények  között  nagyon  hatékonyan  és
biztonságosan  segít.Megenném  az  olajat,  kúpban  használnám  (tüdőbetegségre  is  remekül
beváltak), naponta többször párologtatnám az olajat (köhögést segít, és ezt szeretnéd, minden
szennyeződést  el  kell  távolítani  a  tüdőt,  és  ezt  úgy  teszed,  hogy  kiköhögöd),  és  az  olajat
lokálisan a torkomra, mellkasomra és hátamra is használnám.Üdvözlettel: JB

„COPD-s  vagyok,  az  utolsó  szakaszban  voltam,  és  azon  gondolkodtam,  hogy  kihúzzam  a
dugót.Egy hónapja kannabiszolajat szedek, és most a gyógyulás felé haladok!” Gordon

„Úgy  tűnik,  nem  My  Gramps  az  egyetlen  nagyi,  aki  részesült  az  együttérzésből!
Ez  az  öregember  kannabiszolajjal  gyógyította  meg  tüdőtágulatát.My  Gramps  is  képes  volt
leszokni az oxigén- és asztma-inhalátorról (annak ellenére, hogy végstádiumú tüdőrákban halt
meg) a kannabisznövényből származó illóolaj felhasználásával.Ez az egyetlen gyógyszer, amit
a  nagyiam  használt  élete  utolsó  8  hetében...Valahogy  ki  tudta  rúgni  a  tüdőgyulladást
antibiotikum  nélkül,  pedig  COPD-je,  tüdőtágulása  és  tüdőrákja  volt.A Gramps-em  100%-os
oxigénszinttel  ment,  és  NEM  volt  szüksége  lélegeztetőgépek  vagy  további  gyógyszerek
segítségére.” Lindsay

„Én  magam  is  tapasztaltam  eredményeket  a  következőkkel  kapcsolatban:  Gyermekkori  és
felnőttkori leukémia ~ Májbetegség ~ Krónikus fájdalom ~ Cukorbetegség ~ Elhízás ~ Asztma ~
Krónikus  bronchitis  ~ IBS ~ Gyulladás ~ Helyileg alkalmazva ízületi  gyulladásos kézre – a
fájdalom körülbelül egy perc alatt elmúlt.Leégett ujjakra kenték, és a fájdalom pár perc alatt
elmúlt...Eltűnt Azt hittem, az egész bőr leszakad, és a középső ujjon csak egy pont veszítette el
a bőrt.Most, amikor ezek az ujjak kibújtak a forrásban lévő repceolajból, a bőr fehér volt, mint a
főtt csirke!Nincs jobb égési sérülésekre.Ezentúl egy tégelyt fogok őrizni a konyhában!Köszönjük
Cannabis!” Debra

--  Köszönöm, Debra.Egyetértek  azzal  a  tapasztalattal,  hogy az olaj  milyen hatással  van az
égési  sérülésekre,  csak annyi  kell,  hogy egy racionális  ember  egy tégelyt  akarjon belőle  a
konyhában.Minden tűzhely, nyílt tűz, kemence stb. közelében legyen egy edény az olajjal.Csak
abban az esetben.JB

„A 70-es évek végén és a 80-as évekig el kellett mennem a doktoromhoz (Hashmi), és évente
legalább kétszer kaptam tablettát hörghurut ellen (ősszel és tavasszal, amikor a levegő mindig
volt). nyirkos).1990-ben abbahagytam a cigarettát, és sokkal többet kezdtem el szívni (ekkor
kezdtem sokkal többet nőni, és körülbelül 5 kg bimbót tartottam magamnak, most sokkal többet
használok az olaj készítése és a főzés miatt. it.) DE 1990 óta nem jártam vissza az orvoshoz
hörghurut  tabletta miatt.EZ 22 ÉV Anélkül,  hogy Hörghurut  Tablettákra lenne szüksége...NE
PRÓBÁLJON  AZT  MONDANI,  HOGY  A  KENDÉSZDOHÁNYZÁS  NEM  TESZ  JÓT  A
TÜDŐDNEK...KÉRDEZZE  MEG  ANYÁMAT,  GARANCIÁLOM  NEM  FOG  SENKINEK
HAZUDNI...” Fuvola

„Napi  egy  gramm  RSO-t  szedek  a  COPD-mre,  és  ez  úgy  működik,  mint  egy  rohadt
átkozott.Kapszulákká készítem, és hat óránként 250 mg-ot veszek be.60 évig dohányoztam.A
gyógyszertári  inhalátorok  csak  ócska  hulladékok,  amelyek  valójában  tovább  rontották  a
helyzetet.Az orvosom hülye, mert azt mondta, hogy nincs gyógymód, és akkor fogok oxigént
kapni, ha a puffadások már nem működnek.Emelje fel a fenekét egy szöges bottal, ha érted,
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mire gondolok.Decemberben kezdtem el az olajat.Elképesztő, ahogy újra normális emberként
mozogok a levert és szánalmas helyettvén lény, akivé gyorsan váltam.Valahogy belebotlottam
ebbe  a  kezelésbe,  miután  RSO-t  alkalmaztam  a  2011  novemberében  diagnosztizált,  nem
sugárzott és nem kemoterápiás gyomorrákomra.Az egész jelenetet csak azzal éltem túl, ami az
„írek  szerencséjének”  bizonyítéka.Az  ügyvédem  hallott  a  helyzetemről.Teljesen  helyesen
okoskodott, hogy magamra hagyva valószínűleg elhagyom ezt a világot.Tudomást szerzett az
RSO-ról stb.Tájékoztattam és itt vagyok.Az ügyvédem sokkal képzettebb ezekben a dolgokban,
mint  az  én  káromkodóm.Mindenesetre  ismét  köszönöm  Ricknek  és  mindenkinek,  aki  segít
nekünk.” Völgy

„RSO-t használok a COPD-mre...Kifejlődött egy ajakherpesz, amelyen az alkohol és a H202
már 2 napja nem segített.Reggel és később a nap folyamán tettem rá egy pötty olajat, és ma
reggel  eltűnt?Végig  éreztem  vékony,  öreg  ajkamat,  és  nem  volt  ott  semmi...Megőrülök???
Bemegyek a fürdőszobába és  elárasztom a helyet  fénnyel  és  végül  nyújtás és húzás után
feltöröm ott,  ahol  már  meggyógyult...  teszek rá  még egy pontot,  és  azt  hiszem,  soha nem
néztem rá tudatosan megint...Egy legcsodálatosabb gyógyszer RSO...” Dale

„Anyunak tüdőrákja van.Azt mondta, nem kapok kemot.Mondtam akkor mit használsz?RSO.Azt
mondta,  huh?Megadta  a  linket,  és  onnantól  ment.4  hónap  alatt  60  kilót  fogyott.Nem  szed
gyógyszertári gyógyszereket, és jól néz ki, és most nyüzsög a városban!Említettem már, hogy
tüdőtágulása  van?Már  nincs  is  szüksége  az  oxigéntartályaira.Köszönöm  mindenkinek,  aki
megosztja.Rick -- az én Fkn hősöm nem vicc!JB -- ne hagyd abba testvér.Ez meg fog történni.”
Számla

„JB, PT videót mutattam a férjemnek, és az elmúlt 2 évben több ezer tanúvallomást osztottam
meg vele.Alapvetően mindennel egyetért, amit az olaj tesz.Múlt hétvégén viszont heves vitát
folytattunk.Nem is tudom, hogy került szóba a kenderfüstölés téma...Nem dohányzom vagy nem
akarom elszívni.Azt állítja (és fogalmam sincs, honnan hallotta ezt, de nem olvas semmit, ami
oktatná magát!) füstöléskor és belélegzéskor ammónia szabadul fel a tüdőben, ezért azt állítja,
hogy akkor mérgező... soha nem hallottam erről, és nem tért vissza hozzá.Gondolatok?” Pam

-- Bármit elszívni nem a legjobb dolog a tüdeje számára.A kender szívásának minden bizonnyal
olyan  egészségügyi  előnyei  vannak,  amelyek  könnyen  felülmúlják  az  esetleges  káros
hatásokat,  de  még mindig  a  legjobb az  olajat  fogyasztani.Ha valaki  rekreációs  vagy egyéb
gyógyászati célból el akarja párologtatni az olajat, akkor ezt ő döntse el.Az olaj elpárologtatása
része a tüdőbetegségek, köztük a rák kezelésének protokolljának, azt szeretné, hogy a betegek
köhögjenek  ki  mindent,  aminek  nem  szabadna  a  tüdejében  lennie.Ahogy  nézem,  ha  a
kannabisz dohányzás károkat okoz, akkor az olaj elfogyasztása megoldja, akkor pontosan hol
van a probléma? JB

"Anyámnak tüdőfibrózisa van... Át lehet ültetni, ha lefogy 70 kg-ról, de ez szinte lehetetlen, ha
nem kap levegőt az edzéshez...Az általam végzett  kutatások alapján őszintén hiszem, hogy
meg lehet gyógyítani, de nem orvosok, és kifutunk az időből...Kiváncsi vagyok valakire, akivel
beszélhetnék erről...Láttam videót hasonló állapotú emberekről, akik RSO-t használtak, hogy
legyőzzék...Mindent  megteszek,  hogy megmentsem anyámat...Az  orvosok elmondták  neki  a
„töltsd az időt a családoddal” beszédet, de tudom, hogy túl sokat kell adnia a világnak, még
csak 55 éves, és egy csodálatos hölgy csupa szív.” Angela

-- Angela, tedd rá az olajat, le fog fogyni, és az olaj valószínűleg megjavítja a tüdőbetegséget
is.Egye meg, használja kúpokban, és párologtassa is el az olajat naponta többször, azt akarja,
hogy köhögje ki azt, ami nem tartozik a tüdejébe.JB

„2009-ben idiopátiás peritoneális fibrózist diagnosztizáltak nálam. A végső szakaszban kerültem
az  intenzív  osztályra.  Vérnyomás  223  130  felett,  veseelégtelenség  90%,  szivárgó  aorta,
szabálytalan szív 140-40.  A rostok a gyomrom mögé tömködtek,  és minden törzsszervemet
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nyomás alá helyezték, és rendkívüli fájdalmat okoztak. Túléltem. A következő 12 hónapban a
kemogyógyszerek sikertelen változata.  Aztán elkezdtem a Rick Simpson Oil-t.  Azért  kaptam
ajándékba,  mert  nem  engedhettem  meg  magamnak.  Lassan  még  6  hónapkivonni  a
kemoterápiát az olaj szedése közben. A hirtelen megállás lerombolná az immunrendszeremet.
Még az olajjal is. Gyorsan előre, és sok mindent kihagyva. Két hónappal ezelőtt az orvosaim azt
mondták;  nyomát  sem  találják  az  idiopátiás  rostoknak  a  testemben.  Még  mindig  vannak
problémáim  azzal,  amit  a  kemoterápia  okozott  a  gyomrommal  és  a  beleimmel,  de  ez  is
folyamatosan oldódik.  Az  orvosok orvosi  csodának nevezik.  Annak ellenére,  hogy tisztában
vannak, és nagyszerűen jegyzetelnek, amikor a Rick Simpson Oil használatáról  beszélek. I.
Készítsünk és vegyünk egy növényi glicerin tinktúrát is.  Az alapellátó orvosom a kannabiszt
javasolta a végső diagnózisom első hónapjában. Valójában azt mondta, hogy ez az egyetlen
remény,  amiről  tudott.  Túl  sok  részlet  van  ahhoz,  hogy  ebben  a  válaszban  szerepeljen.
Remélem ez segít." Enoch

„Weed mentette meg az életemet egy asztmás rohamtól.Évekig röhögtek rajtam, mert meséltem
róla – hogyan segíthet a dohányzás az asztmán, mondják?Nem tudom, hogyan, nem vagyok
tudós, de működött, és ezért élek.” David

„Sokan  állnak  ennek  a  gyógyszernek  az  útjába.Ha  tudnák,  hogy  nekik  és  családjuknak
maguknak  is  szükségük  van  rá,  hogy  ennyi  betegséget  ilyen  könnyen  leküzdjenek  vagy
megelőzzenek.Ha tudnák, mit mondanak majd nekik családtagjaik, amikor megtudják a valódi
igazságot  ennek  a  gyógyszernek  a  sok  csodálatos  hatásáról.Ha tudnák,  ők  maguk mennyi
fájdalmat  és  szenvedést  éltek  át  az  olaj  hiányában.Szerintem  sokkal  gyorsabban
cselekednének,  és  szerintem végre  tennének valamit  ez  ellen,  nem pedig  ellene.Csak  egy
bolond  vagy  egy  tájékozatlan  ember  tud  ellenállni  egy  ilyen  sokféle  felhasználású
gyógyszernek.JB”

„2011  vége  óta,  amikor  gyomorrákot  diagnosztizáltak  nálam,  a  COPD-m miatt  is  többnyire
állandósult az RSO-m... A többi dolog, amiről gondoskodott, csodálatos... A látás, a hallás és a
bőr nem úgy,  mint  a legtöbb 75 évesnél...A visszerek legalább 50%-ban visszahúzódtak...A
lányok ezt szeretnék...Egyszerűen egészségesnek érzem magam...” Dale

„Amikor több nő rájön,  hogy öregedésgátló tulajdonságokkal  rendelkezik,  megrohamozzák a
parlamentet.Lol.”  Lupus
-- Biztosan megteszik, Lupus, efelől nincs kétségem.JB

„Használtam, és megszabadultam az összes gyógyszertől,  valamint legyőztem a COPD-t.Az
ízületi gyulladásom miatt olyan sok gyógyszert kaptam, hogy rossz volt a légzés.Több mint 5
évig oxigént kaptam, és miután kivettem az összes fájdalomcsillapítót, remek a légzésem.Még
mindig van ízületi gyulladása, de az életet most érdemes élni.” Babér

„Élete nagy részében két héten belül megölt egy lassan növekvő bőrrákot anyám hátán...Kell
ennél  többet  mondanom!Nagyon sok ismerősünkön segített  sok különböző betegségben,  és
most  azt  nézzük,  hogy  rendkívül  sokat  segít  a  COPD-ben!Dicsőség  Istennek  ezért  a
csodanövényért!” Csinos

-- A bőrrák elmúlt, a krónikus obstrukciós tüdőbetegség elmúlt.Nos, csak azt tudom, hogy az
orvosoknak  általában  nagy  gondot  okoz  mindkettő  kezelése.Nem  csoda,  hogy  nem
rendelkeznek  a  munkájukhoz  megfelelő  eszközökkel,  amikor  nem  tudják  használni  a
kannabiszt,  az  egyik  legrégebbi  hagyományos  gyógyszert  a  feljegyzett  történelemben.Ők
legyenek az elsők, akik ezt kérik.JB
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Májgyulladás
"A Hep C eltűnt, a magas vérnyomás és a bélrendszeri problémák eltűntek." Janet

„Hep C diagnosztizálva – 2006.Klinikai vizsgálat.1 az 1000-ből világszerte.Albuferon + Ribavirin
- 2007. július - 2007. december.A kémiai koktél elindítása után egy héten belül erős fájdalmaim
voltak és morfiumot kaptam, elkezdtem fogyni, kiütések stb.A próba végére 47 kilót fogytam, és
erős  fájdalmaim  voltak  24-7.Kénytelen  voltam  nyugdíjba  vonulni  47  évesen,  és  két  évig
küzdöttem a cégem rokkantságáért, négy évig pedig a kanadai kormány ellen.Tavaly értesültem
arról, hogy a klinikai vizsgálati gyógyszert halálesetek és mellékhatások miatt felfüggesztették.

Tavaly  2012  nyarán,  júniusban  rohamok  kezdődtek,  nyelési  képtelenség,  egyensúlyvesztés
is.Röviden, tolószékben kötöttem ki.Ezen a ponton elküldtek minden vizsgálatra, röntgenre és
tesztre, és a neurológus megállapította, hogy SM???MRI nem figyelemre méltó...

A háziorvos azt mondta, hogy talán mini stroke-om van.Mindketten hazaküldtek, hogy együtt
éljek vele, mivel nem fognak további vizsgálatokat végezni!Kirúgtam mindkettőt.Egy barátom
ezután Mr.Rick Simpson tavaly augusztusban elkezdtünk indica bimbóra vadászni.December
29-e volt az a nap, amikor megtettem a 60 grammomat, és aznap este volt az utolsó rohamom,
és másnap reggel elkezdtem a Heavy Oil Programot.

Soha nem aludtam ilyen jól a kemoterápia óta, volt szerencsém 1-2 órát...Most 7-8.Önmagában
valószerűtlen.Nem  szedek  vényköteles  gyógyszert,  és  minden  ópiátot,  altatót  és
antidepresszánst szedtem, mindegyiknek rossz mellékhatásai voltak.A fájdalmamat is jobban
kezelte, mint bármi más.

Most végeztem, és keresem a következő törzset az élethosszig tartó fenntartó adagomhoz.Az
általam kirúgott nyugati dokikból származó diagnózisom a következő...Hep C, Fibromayalgia,
Raynauds,  IBS,  CFS,  depresszió,  extrém  szorongás,  MS???Vényköteles  gyógyszermentes
vagyok, nincsenek rohamaim és kezelem a fájdalmamat...Próbáld ki tablettákkal!Maradj erős –
küzdj tovább.” Roy

„Sikeres  voltam  a  karrieremben,  és  fantasztikus  életem  volt…  szép  otthon,  autók,  hajók
stb.Mentálhigiénés  szakon  szerzett  diplomámat,  és  még  mindig  28  000,00-ral  tartozom
érte.Hatalmas hibákat követtem el… HATALMAS!És megszenvedtem a következményeit.Nem
hirdetem, hogy senki felett állok, sem alatta.Mindannyiunknak van egy története, egy utazásunk,
amely csak ránk jellemző.

Nem azt választottam, hogy beteg leszek.De én megtettem.Nem választottam az SSD-t, de ezt
az opciót ki kellett használnom.Nem szégyellem és nem vagyok büszke.Csupán 980,00-ból élek
havonta,  kevesebben,  mint  sokan,  többen,  mint  egyesek.Próbálok  nem  panaszkodni,  de
megteszem.Élelmiszerbélyeget  és  Medicare-t  kapok.Egyedül  élek  a  kutyusommal.Néha
reménytelennek,  értéktelennek  és  kétségbeesettnek  érzem  magam.Elvesztem  az
érdeklődésem az iránt, amit szeretek, a napok összefolynak, és gyakran nem akarok felkelni az
ágyból.

Ennek  ellenére  én  is  szerető,  kedves,  együttérző  vagyok,  és  valóban  törődöm  az
emberekkel.Nagyon keveset tudok felajánlani a barátaimnak való szereteten és támogatáson
kívül, de mégis sok áldozata lettem, akik elloptak tőlem, és a maguk javára használtak.Nem
nyafogok,  egyszerűen  kijelentik.
Nap mint nap krónikus fájdalomtól és fáradtságtól szenvedek.Minden nap kényszerítenem kell
magam, hogy megtaláljam az okát, hogy felkeljek és kikeljek az ágyból.Általában a kutyusom
okozza ezt.De a barátaim csodálatosak!És valószínűleg nem is tudják, hogy miattuk ébredek
fel.Igen, depressziós vagyok.A fájdalom, a krónikus fájdalom ezt fogja tenni veled.

Hiper vagyok, egy kicsit őrült… de én vagyok, ISTEN nem csinált szemetet.Elmondom ezt, hogy

- 120 -



elmondjam…..próbáltam alkoholt, tablettákat, drogokat… Lyrica, Tramadol, Provingil, Ritalin és
csak Isten tudja, hány másikat, amiket elfelejtettem.

ORVOSI  MARIHUÁNA BETEG VAGYOK.Miért?Nos,  nem azért,  mert  magasra  akarok  jutni.
A gondozómmal  együtt  dolgozom a  számomra bevált  gyógyszereken.Ez  egy  folyamat.Nem
akarok megkövezni.Szeretnék tisztán gondolkodni, és mentes lenni a fájdalomtól.Nem akarok
további  károsodást  okozni  a  májamnak.Hepatitis  C-m  van,  és  sok  éve.Tehát  az  összes
előírás… nos,  csak további  károkat  okoz.Rick  Simpson Oil-t  szedek,  és olyan gyógy-ehető
anyagokat használok, amelyek csökkentették a gyulladásomat és segítettek ellazulni.A fájdalom
miatt  ritkán  alszom.De  a  gondozómmal  való  együttműködés  jobb  alvást  tesz  lehetővé!
Felfedezem  a  kannabisz  előnyeit,  és  megtalálom  az  utat  a  fájdalomon  olyan  emberek
segítségével, akik együttérzőek, szeretőek és kedvesek!Nem kell a vényköteles gyógyszerek
áldozatának lennem.

Tehát  azoknak,  akik  zárkózottak  a  nem hagyományos  orvoslás  előtt,  tanulniuk  kell,  mielőtt
ítéletet mondanak.Tudom, hogy sokan közületek csak a negatívumot látják.értemhogy.És lehet,
hogy az orvosi marihuána nem neked való… és ez így van rendjén.De mindazok számára, akik
nem  akarják,  hogy  a  hagyományos  orvoslás  további  károkat  okozzon…  nos,  kérem…
támogassa döntésünket,  és képezze magát,  mielőtt  ítéletet  mond.Nem vagyok köntörfalazó,
hanem fájdalmas ember vagyok… és hasznot húzok a kannabisz sokféle felhasználásából.

Olyan  embereket  tapasztaltam  az  MM  közösségben,  akik  szerető,  kedvesek  és  őszintén
gondoskodnak,  és  nagyon  áldásban  részesültem.Azt  is  láttam,  milyen  károkat  okoznak  a
közösség tagjai, akik a pénzért… és semmi mást nem nyújtanak, mint az utcai viselkedést.Ez
nem  egy  tökéletes  világ.
Ui, félek közzétenni.De a közösségünk érdekében… felteszem.Béke." Cathy

„Az olaj segít a Crohn-betegségben.Megállítja a gyulladást a belekben.Még azelőtt eltávolítottak
egy daganatot, a májam és az epehólyagom 1/3-át, mielőtt tudtam volna az olajról.Mostanra az
olaj meggyógyította a kemoterápia összes csúnya utóhatását a C-hepemmel és a műtétekkel
kapcsolatban.18 kilót fogytam, és remekül érzem magam.” Michelle

„35 évig volt Hep C-m.Interferon injekciókon és egyéb szörnyű kezeléseken ment keresztül.A
következő  évben  eltávolították  a  hemangiomát  és  a  májam  1/3-át  is.És  volt  egy  beteg
epehólyagom, amit  eltávolítottak.3 éve használom az olajat.Még mindig  vírusmentes,  a máj
regenerálódik,  az  olaj  pedig  normálisan  tartja  a  vércukromat.Május  óta  45  kg-ot  fogytam.A
cukorbetegségemre is kentem az olajat, és mind meggyógyult.Sebhelyek nélkül." Michelle

„Készítem  a  saját  verziómat,  a  legjobb  bimbót,  több  fájdalomcsillapítást  és  néhány
pszichoaktívabb THC-t, valamint néhány jó CBD-számot.A fájdalomcsillapítást 90 mg morfium
nem  tudta  abbahagyni.Az  olajam  3  perc  alatt  megszünteti  a  fájdalmat.Nem  20,  mint  a
morfium.És 4 óráig tart és nem 2 óráig, mint a morfium.De értse el, hogy az Ön verziója további
funkciókat  is  tartalmaz.De  nekem  jobban  működik,  próbáltam  az  RSO-t  is.Az  enyémet
fogpiszkálóra  tudom  tenni  a  nyelv  alá,  és  több  mint  5  órán  át  fájdalommentesen
táncolhatok.Szerintem jó gyógyszer mindenkinek, akinek szüksége van rá.” Jim

„Megmentette a férjem életét.A hepatitis C-kezelés megölte.Nem tudtam enni, 70 kg-ot fogyott,
5  szkript  hányingerre,  egyik  sem  működött.Hála  istennek,  Arizonában  élünk,  és  nagyszerű
gondoskodó embereim voltak a szövetkezetben, akik 24 óra alatt segítettek nekünk.Megtartotta
az ételt, és be tudta fejezni a kezelést.Hep C mentes, és étvágytalanító cseppeket használ.A
drogok jó dolgokat öltek meg.A kezelés során fontos az étkezés.Működik, és hálásak vagyunk,
hogy annyi segítőkész nagyszerű emberünk volt.Hála Istennek a kannabiszért, Arizonáért és a
jó emberekért.” Julie

„G'day Rick, csak köszönni akarok.Májcirrózisom van a hep c-től, és most készítettem egy kis
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olajat 6 uncia chemdogból, de 4 liter izopropil-alkoholt használtam.Olyan erős!Volt egy rizsszem
nagyságú  darab,  és  istenem,  egy  felhőn  lebegtem...lol.Csak  módosítanom  kell  az
összegeket.Mindenesetre a több mint 18 hónapos iszonyatos májfájdalmak óta először az I
Have No Pain.Ez az olaj  bevételének első napja után történt.Ez valóban Isten ajándéka az
embernek...Áldás Ausztráliából...:-))” Nigel

"Jó hírek.Apa májenzimjei normálisak, és több mint 10 éve HEP C-je van.2,5 hónapja szedi az
RSO-t, a doktornő nem mondta, hogy a HEP C eltűnt, de a májenzimjei normálisak, ami javulás!
És apa az elmúlt 1-2 évtizedben erősen ivott Hep C-vel, a máját lelőtték, és most meggyógyult!
Roger

„Még akkor  is,  ha  nincs  rákos betegsége,  gondoljon  testének megelőző karbantartására.Az
RSO-t  kis  mennyiségben  fogyasztva  napi  rendszerességgel.Hagyod,  hogy  a  szervezeted
leküzdjön mindenféle csúnya vírust és rovart.15 éve nem találkoztam az „elsődleges orvossal” a
kannabisz és minden gyógyító tulajdonsága miatt.Nem számít, mi történik velem.Az RSO az
egyik  első  dolog,  amiért  nyúlok.Egyébként  3x  törtem el  a  hátam.Csigolyákat  és  lemezeket
cseréltek L-4-ről S-2-re.A gerincemet vissza kellett kötni az enyémhezmedence területén... el
kellett  távolítani  az  AC  ízületemet.Májrákkal  és  Hep  C-vel  foglalkozott.100%-ban  kenderrel
kezelem magam.Az RSO csak egy eszköz az arzenálomban.” Rick

„Tudom,  hogy  nem  csak  a  rák  esetén  működik,  hep-c  volt,  és  négy  hónapig  szedtem  az
olajat.Nincs több hepatitis C, a máj olyan, mint az új, az orvosok csodálkoznak.Köszönöm ezt
az ajándékot, Rick, te valóban életmentő vagy." Jason

„Hep C és kannabiszolaj: A rokonom Hep C-ben szenved, most '13 májusában derült ki.Egy
piszkos kórházból szerződött a műtét alatt/után.Végtelenül kizökkentette.Tényleg elrontotta az
eszét.Azonnal ráállt az olajra, és azóta is azon van, és egy ideig abbahagyta az olaj szedését!
És igazi bökkenő volt ezzel kapcsolatban.Azt gondolja, hogy interferont fog szedni (nézze meg
a mellékhatásokat!Rettenetes!És ez nem gyógyítja meg!!!), arról beszélünk, hogy meghalunk,
és „jövőre nem leszünk itt”.Az elme olyan erős.

5  vérvizsgálaton  vettek  részt,  hogy  lássák,  hol  van  a  májszáma.'13  májusa  óta  számai  a
legmagasabb 108-ról a jelenleg 63-ra csökkentek (a normál tartomány 0-41)!Ez hihetetlen hír!A
Holdon túl van, és lassan a késő őszön és a jelenben, kedélye felemelkedett.

Megmutatom, mit kezdett az olajon való lét, aztán igazi előszeretettel és irányt követve lement
róla, majd vissza.Ezek a számok az ALT (normál tartomány 0-63) / és AST (normál tartomány 0-
41).Ezek  a  máj  tesztek  ezekre  az  enzimekre:  május  '13:  99/93,  július  '13:  84/79  (gyorsan
csökken!Jó hírek).Aug '13: 108/99!(Nem jó.Látható az a 4 hét, amikor teljesen abbahagyta az
olajat  és  nagyon  lehangolt).13.  november:  87/78!(A 108-as  megijesztette  a  szart!hahahaa!
vissza az olajra).'14. február: 72/63!!!(Mindjárt otthon!).

Ezek a számok fenomenálisak!Kiáltsd ki a világnak, ha te vagy valaki, akit szeretsz, hepatitis C-
ben  szenved,  mielőbb  kapjon  kannabiszolajat.Csak  mondj  NEMET az  interferonra!Abszolút
elvárom,  hogy  2014  májusára  (a  diagnózis  dátumától  számítva  mindössze  1  év)  a  normál
tartományba kerüljön!Aztán egy életre szóló fenntartó adag.” Kathy

Gyermekek
„Jayden  remekül  teljesít,  22  tablettáról  8  tablettára  csökkent.És  10-től  napi  1  topamaxot
kapunk.Csodálatos,  hogy  a  CBD  előtt  levennénk  1  topamaxról,  és  egy  hétig  egy  órán  át
rohamai lesznek.Nagyon boldog, és sokkal jobban megérti a különböző hangokat, és sokkal
jobb a szemkontaktusa.A héten 1 rohama volt, és csak 1 perc volt, és nem kellett használnom a
valiumot.Hála  Istennek.A  következő  napokban  leszedjük  Jaydent  az  utolsó  topamax
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tablettájáról, ez lesz az első alkalom 4 év után anélkül.Kérlek, imádkozz Jaydennel, hogy jót
tegyen, miután leszedte a szemétről.Köszönöm."

„3 hónapja tudtam meg az olajról, miközben az interneten kerestem a pattanások és a rosacea
gyógymódját.Ez  azonnal  letisztult!Izoolajat  adok  a  kókuszolajhoz,  és  továbbra  is  naponta
egyszer használom az arcomon és a nyakamon.A férjem szerint 15 évvel fiatalabbnak nézek ki!
Nagyon  köszönöm,  hogy  megosztotta  ezt  az  információt.Isten  áldjon  benneteket.További  jó
munkát." Toni

„Vannak ikreim, akik a terhesség 23,6 hetében születtek, súlyuk alig több, mint egy kiló.Csodák,
és  szerencsések,  hogy  életben  vannak!Most  2  évesek,  és  fejlődésükben  körülbelül  1  évet
késnek az összes terápia (foglalkozási,  beszéd-, fizikai,  fejlesztő heti) ellenére.Azt olvastam,
hogy  a  kenderolaj  számos  betegséget  gyógyít,  beleértve  a  rákot  és  az  agysérüléseket...A
kérdésem az, hogy a kenderolaj segíthet a csodababáim fejlődésében?!?És ha igen, mennyit
adjak be naponta?Nagyon szépen köszönöm a segítséget!” Jenna

-- Kedves Jenna, kezdje kicsi adagokkal (0,005-0,01 g), naponta háromszor.A gyerekeknek az
első naptól fogva az olajon kellett volna kapniuk, ha az orvosok tudták, mit  csinálnak.Biztos
vagyok benne, hogy meglátodhamarosan hatalmas fejlesztések következnek.A kendermagot és
a  kendermagolajat  is  beiktatnám  az  étrendjükbe,  és  egy  teáskanál  kendermagolajat  és
kenderolaj-keveréket  is  adnék  a  fürdőjükbe  –  remekül  bánik  a  bőrükkel,  és  távol  tartja  az
ekcémákat és a kiütéseket.JB

„Szia, arra lennék kíváncsi, hány gramm olaj van a fecskendőben, amit a lányomnak kaptam?”
Marie -- Egy gramm körülbelül 0,9 ml.JB

„A végén felvettem a kapcsolatot Cashy anyjával, aki azt javasolta, hogy menjek be sugárzásra,
és megtettem, mert az olaj még nem rúgott be, és levegő után kapkodott.Így 4 sugárkezelésen
esett  át,  és  az  összezsugorodott,  és  végre  újra  lélegezhet.Nem  hagyom  abba  az  olajat,
továbbra is adok neki napi egy grammot.Szóval most remélhetőleg elkezd működni...Tudom,
hogy azt mondjátok, hogy nincs sugárzás, de mit csináljak?Ha nem lenne sugárzás, most halott
lenne...Mert a daganat a torkában nőtt…” Marie

-- Szia Marie, megtetted, amit tenned kellett.120-180 g kiváló minőségű olaj a következő hat
hónap során helyrehozza a kárt.Inkább megetettem volna a beteget napi öt-tíz gramm olajjal, de
ezt úgysem tudjuk visszavonni.Üdvözlettel: JB

„Nos, még csak 7 hónapos.A napi 10 gramm túl soknak tűnik egy babának, mert nehezen tudja
kezelni a napi 1 grammot."Marie

-- Tudom, Marie.Nagyon nehéz ezt a tanácsadást az interneten keresztül nyújtani anélkül, hogy
látná a pácienst,  nem ismerné az olaj  minőségét  stb.Megtetted,  amit  tenned kellett,  semmi
bajom vele.Csak annyit mondok, hogy győződjön meg róla, hogy most sok olajat egyen, hogy
helyrehozza az okozott kárt.JB

„Szia, csak arra lennék kíváncsi, befecskendezhetek-e olajat a lányom daganatába?Mivel újra
növekszik,  a daganata az alsó ajkán és mindkét arcának belsejében van...A jó hír az, hogy
végre elhagyta a hidromorfiumot, és még ha újra elkezd növekedni,  nem fáj...Szóval láttam,
hogy befecskendeztek egy kis olajat a mellrákos betegeknek, és elgondolkodtam, hogy tegyem-
e  ugyanezt  Kaylie-vel?Ha  igen,  mennyit  adjak  be  neki,  és  adjak-e  még  neki  a  csővel
együtt?”Marie

--  Szia  Marie,  lokálisan használnám,  elégnek kell  lennie.A tinktúra jó  szolgálatot  tesz,  vagy
egyenesen  rá.Nem  adnék  be  túl  sokat  a  daganat  területére,  hacsak  nem  igazán
szükséges.Persze minél több olajat kapsz és minél közelebb van a daganat,  annál jobb, de
ebben az esetben szerintem a helyi használat is megteszi.Kérjük, készítsen fényképeket vagy
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videókat, és a legjobbakat kívánja.Jindrich

„Nem hiszem, hogy az olaj jó lesz Kaylie számára.Már megint nagyon nagy lesz...Hamarosan
úgy lesz,  mint  legutóbb,  a daganat  elzárja  a légzését...Most  több mint  2 grammot  vesz fel
naponta, és még mindig nincs változás...Nem bírt elviselni a napi 5-10 grammot, mert még a
napi  2  grammot  sem...és  ráadásul  2  naponta  200  dollárba  kerül,  nem  engedhetjük  meg
magunknak  a  napi  5  grammot,  még  van  2  másik  lányunk,  akiről  gondoskodnunk
kell...Rémálomban élünk…”

--  Nos,  nincs  vesztenivalója,  adja  vissza  az  adagot,  és  kezdje  el  az  injekciót.Gyorsan
zsugorodik,  ezért  ne  pazarolja  az  idejét,  ha  tudja,  mit  csinál,  és  remélem,  hogy
tudja.Üdvözlettel: JB

„Több  instrukcióra  lenne  szükségem  az  injekció  beadásával  kapcsolatban,  mivel  keverjem
hozzá az olajat stb.?...Örülnék, ha megírná nekem az összes instrukciót, ha tud.”

--  Nos,  én  még  soha  nem  tettem  meg,  hogy  őszinte  legyek.  Még  mindig  akarod  az
utasításaimat?JB

"Igen ...Biztosan ismersz valakit, aki kipróbálta?"

--  Nem oldanám fel  az  olajat,  hanem közvetlenül  a  daganat  mellé  fecskendezném.Fel  kell
melegíteni a fecskendőt, hogy az olaj folyós legyen.Aztán adj be annyit, amennyit tudsz, talán
mondjuk fél grammot, ki tudja.Vagy kezdje kevesebbel.De ismételten: az orvosnak ezt ideális
helyzetben kell megtennie,ezt mindketten tudjuk.JB

"Rendben...Kaylie  orvosai  nem tudnak arról,  hogy az  olajon volt...Vannak itt  tűim,  amiket  a
nővérek adtak, hogy kivonjam a gyógyszert...Ha beadtam valamennyit a daganata mellé, akkor
is be kell adnom a csövébe?

--  Próbáld  ki,  nézd  meg,  hogyan  reagál,  és  kombináld  a  kettőt.Úgy  gondolom,  hogy  napi
egyszeri injekció megteszi, de nagyon nehéz ezt az online tanácsot adni.Minél több olaj van
benne, annál nagyobb az esély, néhány beteg bevett egy egész szondát, és aludt három négy
napig, de közben a daganatok kapszuláztak, igazából nem nagyon tudok mit mondani.JB

„Adható-e Robunol, amíg olajos kezelésen van?Mert nagyon rossz a nyálka, és ha nem adnám
be Robunolt,  azt  hiszem, megfulladna a váladékától.De attól  tartok,  hogy az olaj  még nem
csökkenti a daganatát, ennek oka…

-- Az olaj majd gondoskodik a nyálkahártyájáról, ezért nem adnék neki Robunolt.JB

"Még  nem,  akkor  biztos  nem  kapok  jó  minőségű  olajat,  mert  semmi  sem  működik..."
-- Ez is lehetséges.JB

"A lányom pénteken hajnali 4-kor elhunyt."

-- Marie, megtetted a tőled telhető legjobbat.Jindrich

„4 ÉVES AGYDAGANATOS.Ó, igen, ismét ezért nem hallgatom el, hogy a kannabiszolaj megöli
a  rákot.Az  alábbi  frissítés  egy  4  éves  kisfiú  édesanyjától  kapott,  akinek  végstádiumú
agydaganata van, és a gerincvelő köré tekeredett.Körülbelül 6 héttel ezelőtt R.2 hónapot kapott
életre.A daganattól deréktól lefelé lebénult.Egy korábbi jelentésben anya azt mondta, hogy kicsit
mozgatja a bal lábát.A következő frissítés, amit most kaptam.==

Szia Corrie, hogy vagy?Itt minden jó!!R.úgy tűnik jól megy!Tartja a súlyát, hogy jól eszik, és egy
kis  fájdalmat  okoz,  amit  S.és  én  és  a  gyógytornász  azt  hisszük,  hogy  gyenge  izmok  a
törzsében!!Kényelmesen alszik,  és néhány órát ülhet a tolószékben.Nagyon pozitívan érzem
magam, hogy minden jó irányba halad!!
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Egyszerre  3  órát  ül  és  nagyon  csekély  a  fájdalom!!Lehet,  hogy  éjszaka  felébred,  hogy
megkérjen  minket,  hogy  forgatjuk  meg,  vagy  masszírozzuk  meg  a  lábát,  de  ez  van.Nem
panaszkodik fájdalomra ahol a daganat volt és nem látunk semmi kidudorodást!!!Körülbelül 3
órával azután, hogy beadtam neki az adagot, azonnal kialszik, és körülbelül 4 órát alszik.Még
mindig  azon dolgozunk,  hogy elérjük  a napi  1  grammot,  de túl  vagyunk a  felénél!!!Nagyon
boldogok vagyunk,  hogy akkor  találkoztunk veled!!Őszintén hiszem,  hogy így kellett  lennie!!
R.április 22-re van kiírva az MRI-je!!!Tartsa meg a hitet  emberek.A KENDÉBISZ MEGÖLT A
RÁKAT.” Corrie Yelland

„Az anyukáknak meg kell enniük az olajat, az jobb lenne nekik és a gyerekeiknek is.Ennek a
gyógyszernek a dohányzása közel sem olyan hatékony, a gyógyhatások 90%-a füstbe megy
fel.És ha azt kérdezi tőlem, hogy a gyerekek használják-e az olajat gyógyszerként, akkor azt
mondom,  hogy  igen,  lehetőleg  minden  nap.Mit  adnál  még  szívesen  egy  gyereknek
gyógyszerként?JB”

„Most adtam a fiamnak egy hátmasszázst teafaolajjal, amibe belekeverték a kannaolajat.Alsó
fájdalmakra panaszkodott.Szóval kijött a gyógyszer.Két percen belül működött.Azt mondta, a
fájdalom teljesen elmúlt.Visszatért a szabadba, és egy építkezést végez a traktoraival.” Jose

„A lányom epilepsziás,  első  rohamát  13  évesen  kapta.Jelenleg  31  éves,  és  jelenleg  5  féle
gyógyszert szed, amelyeket naponta háromszor vesz be hatalmas adagokban.Van egy VNS-
implantátuma  (vagális  idegstimulátor),  amelyet  2000  áprilisában  kapott.Akkoriban  olyan
súlyosak voltak a rohamai, hogy egy nem működő személy volt, akit tolószékbe kellett kötni.Be
kell  ismernem a VNS-tsokat segített  ebben!De még mindig rohamai vannak, és ezek és az
összes  gyógyszer  között  nem  lehet  élete.Több  tűzőkapocs,  varrat  és  csonttörés  volt,  mint
amennyivel valaha is meg kellett volna küzdenie.

Mindenesetre remélhetőleg megkapod a képet.A fiam és a bátyám is használja a marihuánát
bipoláris  és  fájdalom  kezelésére.Néhányszor  megkérdeztek,  hogy  megvizsgáltam-e  valaha
olyan tanulmányokat, amelyek a görcsrohamok kezelésére vonatkoztak.Végül elkezdtem utána
nézni, és ekkor találtam főnix könnyeket.Nem vagyok benne teljesen biztos, hogy az olaj beválik
neki, de én magam is elkezdtem szedni múlt vasárnap az egész testfájdalmakra és a súlyos
álmatlanságra.Többet segített NEKEM, mint amit elmondhatnék!

De kutatásom során Jason és Jayden történetére is rábukkantam.Feltételezem, hogy ismeri, de
minden esetre egy férfi magas CBD-tinktúrával kezeli fiainak rohamait.Én is elkezdtem kutatni,
és úgy döntöttem, hogy kipróbálom a lányomnál.2012. december 30-án, vasárnap kapta meg az
első adagot.Mától napi 5-ször 1/2 cseppet adok neki.Kevesebb, mint egy hét leforgása alatt a
napi több rohamtól az elmúlt két napban egyetlen rohamot sem kapott!Mindent leírok, és az a
célom,  hogy  megszabaduljak  a  gyógyszertől,  és  szigorúan  a  tinktúrára  szedjem.Ha  a
dokumentációm bármiben segít, szívesen elküldöm Önnek.Rendkívül hálás vagyok a munkáért,
amit Ön és Rick Simpson végez!Köszönöm." Casey

-- Szia Casey, köszönöm a hírt.Ez elég tipikus, az embereknek nem nagyon vannak rohamai,
amikor az olajon vannak.Az lenne a legjobb, ha megfelelően venné a kezelést az oldalunkon
található utasításokat követve.Persze a dokumentáció remek lesz, meg a Youtube klipek vagy
bármi hasonló.Üdvözlettel: Jindrich”

K.Van  olyan  kor,  amikor  elkezdhetik?A fiam  3  éves,  és  rossz  ekcémája  van,  és  az  év  jó
részében hideg van itt.” Roxanne

--  Roxanne,  teljesen  biztonságos  az  olajat  gyermekeknek  adni,  még  újszülötteknek  is,
különösen,  ha  helyileg  kendermagolajjal  vagy  shea  vajjal  keverik.Jó  stratégia,  ha
kendermagolajat keverünk az olajjal (1% olaj megteszi, de 20-30% is az ideális), majd minden
nap néhány cseppet adunk a fürdőhöz.Vékony filmréteget hagy az egész testen, és általában
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ennyire  van szükség  (vagy  legalábbis  a  karbantartáshoz).Készítsen képeket  és  videókat,  a
javulás nagyon gyorsan megtörténik.A viszketés és az irritáció másodpercek vagy percek alatt
elmúlik, és az ekcémának egy héten belül vagy még tovább kell eltűnnie.Üdvözlettel: JB

„Az RSO volt eddig a legjobb terápia az autista fiam számára, aki csoportos otthonba volt kötve,
mert megvertek, és az otthonomat lerombolták.Kipróbáltam a diétákat, a kelátképző terápiát, a
hiperbár oxigént, a metil-b 12 injekciót és sok gyógyszeres gyilkos gyógyszert, de semmi sem
vált be jobban, mint a kannabiszolaj.

Nehéz orvosi igazolványt szerezni egy kiskorúnak, ha csak felhívod és megkérdezed, adnak-e
kártyát  egy  autista  kiskorúnak.Nehezen  küzdő  szülők  telefonáljanak,  miközben  gyermeke
dühöng,  hogy  első  kézből  hallhassa,  milyen  súlyos  a  helyzet.Háromszor  utasítottak  vissza,
mielőtt úgy döntöttem, hogy telefonálok, miközben lyukakat ütött a falán és sikoltozott...aztán
azt mondták, hogy adnak neki egy kártyát.” Vörösbegy

"Köszönöm,  Rick  Simpson  olaj...Nem  tudtam  elégszer  megköszönni!Erőt  ad  a  hét  éves
kislányomnak, aki akut limfoblasztos leukémiában szenved, hogy tovább tudjon lépni!Találd ki
mi  mást?!Az  olaj  kapszula  formájú  bevétele  után  egy  héttel  remisszióba  ment!!!(Van  egy
OMMP-kártyája,  amellyel  legálisan  használhatja  a  kannabiszt  leukémiájára,  az  orvosa
ajánlásával)

Köszönjük,  hogy  lehetőséget  adtunk  arra,  hogy  kislányunk  testét  ne  töltsük  tele  életet
megváltoztató,  testváltoztató kábítószerrel.Köszönöm, hogy megajándékoztad vele...amikor a
normál  gyerekeknek  rosszul  esik  a  gyomruk!Köszönöm,  hogy  mosolyt  csalt  az  arcára,  és
lehetővé tette számára, hogy egyetlen hónapig se omoljon meg a nagy dózisú szteroidkezelés
hosszú hónapja alatt.

Az egyetlen hátránya annak, hogy Rick Simpson olajat használunk...egy rosszindulatú biológiai
apa,  aki  még soha  életében  nem ért  egyet,  és  át  akarja  venni  a  felügyeletet.De  hiszek  a
gyógyító  erőben,  amivel  rendelkezel,  és  kiállok  mellettünk  és  az  orvosi  marihuánáért,  és
harcolok azért, hogy kislányaim kezelésének ez a legfontosabb része.” Erin

„Hétfőn Brave Mykayla  laboratóriumaiban ellenőrizték,  hogy elég magasak-e  a  kemoterápia
folytatásához  (június  4.  óta  késik  az  alacsony  neutrofilszám  miatt)...szomorúságomra  még
mindig nagyon alacsonyak voltak.

aggódom  érte...a  teste...az  egészsége...a  jövője...a  jólétét.A legjobbat  akarom  neki,  és  ha
látom,  hogy  ilyen  rossz  állapotban  van  a  teste,  megszakad  a  szívem.Mindannyian
mosolyognak, és egy energikus, félig egészségesnek tűnő boldog 8 éves kislányt (ami mesés,
és  ennek  nem  is  lehetnék  boldogabb),  de  a  valóságban,  ha  látná  a  laborjait...és  amit  a
kemoterápia tesz a testével, te éreznéd azt az érzést, amit én érzek.Összetört szívem apró apró
darabkái  összeomlanak,  ahogy  a  szín  kicsúszik  az  arcomról...gombóc  keletkezik  a
torkomban...és  a  szemem  kidagad  a  könnyektől.Annyira  szép...olyan  boldog  és
egészséges...NINCS  rákja...és  a  legjobb  természetes  gyógyszere  van  a  rák  elleni
küzdelemben...Nem tudom elviselni ezt és azt, amit ez tesz vele.Szeretném, ha ez hamarosan
elkészülne...de a Hawaiira indulás előtti napon megkaptuk a kezelésének befejezési dátumát,
2014.  november  13-án.Nagyon  hálás  voltam,  hogy  8  hónappal  hamarabb  véget  ér,  mint
gondoltam, de a valóságban...el tudnád képzelni, hogy több mint 1,5 évig naponta kemoterápiát
szedj?!És előtte 10 hónapig intenzív heti kemoterápia?!

A  fenntartó  kemoterápiát  a  kemoterápia  könnyebb  időszakaként  magyarázták  nekünk...és
egyáltalán nem volt könnyű.Azt mondják, a neutrofilszámuk hosszú ideig alacsony maradhat,
miközben  harcol  a  vírussal...mégis  állami  iskolába  kellene  küldenem  anélkül,  hogy  vírust
kapna?Ez  lehetetlen  lesz...azt  mondták  nekünk,  hogy  valószínűleg  vírusa  van  *bár  nem
mutatott tüneteket...a kishúga nagyon beteg volt*, és itt vagyunk 20 nappal később még mindig
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nagyon alacsony számmal.

Kérjük,  barátaim,  imádkozzanak  Bátor  Mykayláért,  hogy  megtalálják  az  erőt  ahhoz,  hogy
legyőzzék mindazt, ami ezt a hosszan tartó, alacsony számok időszakát okozza.Kérem, Isten
gyógyítsa meg a testét, és adjon neki energiát, hogy elviselje a kemoterápiát mellékhatások
vagy hosszú távú mellékhatások nélkül.Isten óvja őt értem...El sem tudnék képzelni egy napot
gyönyörű mosolya és meleg, megnyugtató ölelése nélkül.Jövő hét kedden ismét ellenőrizzük a
laborokat... és folyamatosan tájékoztatlak benneteket.békeszeretet GYÓGY." Bátor anyuka

-- Nehéz leírni, mit tesz velem ennek olvasása.És nehéz elképzelni, mit tesz ez a sok méreg
Mykaylával.Semmi más okból,  mint  a kapzsiság és a korrupció társadalmunk legmagasabb
szintjein.

Mykaylának olyan gyógyszerre van szüksége, amely erősíti  az immunrendszerét, nem pedig
méregre,  amely helyrehozhatatlan,  hosszú távú károsodást  okoz.Tényleg nem tudják ezt  az
orvosai?Milyen  végzettségük  van  ahhoz,  hogy  ok  nélkül  mérget  adjanak  be?Azoknak  a
gengsztereknek  is  van  engedélyük  ölni,  akik  abból  profitálnak,  hogy  mérget  adnak  a
gyerekeknek?Ki adta nekik?

Tegnap  arról  beszéltünk,  hogy  a  nőket  cselekvésre  ösztönözzük.Itt  az  oka.Így  néz  ki  a
gyakorlatban, amikor az orvosok nem úgy végzik a dolgukat, ahogy kellene.És rajtatok, nőkön
kell változtatni.Egész életedben véded a gyerekeidet, tehát tedd, amit tenni kell.Cselekedj most,
ne várj, minden nap számít.JB

"Tudod...A minap bevittük  Mykaylát  az  orvosokhoz,  és  elvégezték  a  szokásos laborokat...A
hemoglobinja nagyon kritikusan alacsony,  5,2-es volt  (ami gyakorlatilag alig  elegendő vér a
szervezet  működéséhez...az  orvos  azt  mondta,  hogy  az  átlagos  gyerek  ezen  az  alacsony
szinten szinte NEM VÁLASZT) Mykayla, a falakról pattant, hiper, bajba került, mert felugrott az
ágyára,  beszédes,  mosolygós  és  boldog!!!Az  orvosok  csodálkoznak,  miért...hát  doki  mi  a
különbségMykayla és a többi gyereke között...kannabisz van!!!

Természetesen  az  orvosok  SOHA nem  tulajdonítanak  ilyen  dolgokat  a  kannabisznak...de
kellene.Az  orvosok,  orvoskutatók  és  a  gyógyszerészek  fajunknak  szükségtelen  szenvedést
okoznak,  és  ez  pusztító.Még  akkor  is,  ha  valaki  valamilyen  okból  kifolyólag  nem
gyógyítható...életminőségük nagymértékben javítható kannabisszal.A nagyapád a bizonyítéka
annak, hogy a rákja nagyon előrehaladott volt, és az egész testében elterjedt...de nézd mit tett
vele a kannabisz!

Amikor Mykayla kisbaba volt, a nagymamája rákban halt meg...egy nagyon gyors és agresszív
rák.Nem  használt  kannabiszt.Hospice  otthonba  helyezték,  és  telepumpálták
morfiummal...valójában  azt  mondta  nekünk,  hogy  a  fájdalomtól  való  megszabadulás  és  a
halálozási folyamat felgyorsítása volt.Ez kegyetlen...szokatlan és szokatlan...és ez történetesen
STANDARD  ORVOSI  KEZELÉS.Soha  nem  szeretnék  egy  morfiumcseppen  ragadni,  hogy
halálomig  szenvedjek.Ez kegyetlen...és  minden nap imádkozom, hogy ez a korrupció véget
érjen.” Bátor Mykayla

„Az utolsó két bejegyzésem sok kérdést és néhány „bizonyítási”  igényt generált...Szeretném
megosztani  veletek  a  kannabisz  és  az  immunrendszer  rákos  megbetegedései
(leukémia/limfóma)  közötti  tudományt.Ez  az  információ  a  Jurkat  leukémia  sejtvonalakra
vonatkozik...ami  egy  CD4+  t-sejtes  akut  limfoblaszt  leukémia...PONTOSAN  ugyanaz  a
származás, mint Mykayla leukémiája.

A Brave Mykayla specifikus ráktípusának rendkívül sok bizonyított tudománya támasztja alá,
hogy a kannabisz hatékony gyógymód, mert a tudósok felfedezték, hogy az immunrendszer
sejtjein egy SPECIFIKUS cb2 receptor található, amely apoptózist (sejthalált) okoz.

- 127 -



A THC három különböző  mechanizmuson  keresztül  indukál  apoptózist  Jurkat  (t-sejtes  akut
limfoblaszt  leukémia)  sejtekben.(1)  A THC kötődik  a  CB1-hez  és  a  CB2-hez,  és  a  szerin-
palmitoil-transzferáz által ceramid szintézishez vezet.(2) A ceramid bejut a mitokondriumokba,
és citokróm c szivárgását eredményezi a citoszolba.(3) A citokróm c egyesül az Apaf-1-gyel, a
kaszpáz 9-gyel, és az apoptszómát alkotja.(4) Az apoptszóma a prokazpáz 3-at aktív kaszpáz
3-má alakítja, ami apoptózist eredményez.A THC aktiválja az extrinsic útvonalat is (8-as és 10-
es kaszpáz),  és gátolja a Raf/Mek/Erk útvonalat.A sejtek túlélési  útvonalának gátlása a Bad
defoszforilációjához, és ennek a Bcl-2 fehérjének a mitokondriumokba való transzlokációjához,
majd apoptózishoz vezet. Bátor Mykayla

- Minél több olaj kerül bele, annál jobb, különösen, ha figyelembe vesszük a felesleges orvosi
kezeléseket,  amelyeken  még  mindig  át  kell  mennie.A  legjobbakat  kívánom  Hawaiinak,  a
legbátrabb Mykayla, nagyszerű látni, hogy álma valóra vált.Egy kis olaj segítségével.JB

„Az a füst NEM egészséges a gyerekeknek vagy a mamáknak... hülye mamák és mit mondasz
a gyerekeidnek?Olaj vagy nada!Főleg gyerekeknek!” Naia

-- Nem lennék ennyire radikális, a dohányzásnak vagy a párologtatásnak is vannak jótékony
hatásai, például terhes nők hányingere ellen.Nem árt a gyereknek.JB

„A füst nem olyan nagy… különösen, ha hajlamos az allergiára… csak azt mondom.Nem bírom
a  füstöt!Ezenkívül  a  gyerekek  nem  tudják,  mikor  kell  abbahagyni...  legyen  szó  cukorról,
koffeinről, ételről stb.Neked kell lenned a vezetőjük.Nem hiszem, hogy a kannabisz dohányzás
propagálása nagyszerű ötlet  tinédzserek számára.Csak mondom.Csak az én véleményem a
látottak alapján.Elterelheti a figyelmet az iskolai munkáról és a fontos kérdésekről is.” Naia

-- Az iskolai munkáktól és a fontos dolgoktól is elvontam a figyelmemet, és egyáltalán nem volt
nálunk kannabisz.Csak az kellett ahhoz, hogy egy jól kinéző lányt lássak valahol a közelben, és
ez az iskolai munkához és a mások számára fontos dolgokhoz, de nekem nem.

Ha Ön szabályozza,  hogy  a  gyerekek mennyi  teát  isznak,  természetesen  menjen előre  és
szabályozza a kannabisztfognak venni vagy lenyelni.Sok sikert azzal.Hiábavaló erőfeszítés, de
biztos vagyok benne, hogy sok embert foglalkoztat majd az elkövetkező néhány évben, amíg rá
nem jönnek, mennyire biztonságos a kannabisz, és hogy gyakorlatilag lehetetlen végzetesen
túladagolni.

Szóval kit érdekel, hogy valaki mennyit fogyaszt belőle?Én nem.Nem is érdekel, hány csésze
teát  vagy  kávét  isznak  az  emberek  egy  nap,  képzeld  el.Miért  kellene  nekem?Nem  az  én
dolgom.És senkinek sem a dolga, hogy ebből az életmentő és megelőző gyógyszerből mennyit
nyel be valaki.

Minél több olaj van benned és minél gyakrabban, annál jobb az egészségednek.Ez az egyetlen
szabály,  ami  valóban  érvényes.Minden  korosztály  számára,  beleértve  a  gyermekeket  és  a
várandós anyákat is.Ha nem tetszik ez az ötlet, lépj túl rajta, tanulj meg együtt élni vele, ez a
legjobb, amit tehetsz.A kannabisz szabályozása nem fog működni, egyszerűen úgysem lehet
szabályozni.Ráadásul nincs is igazi ok a szabályozásra.JB

„Az  egész  terhességemet  dohányoztam  a  szülés  4  hétéig.Az  orvosom  minden  orvosnál
drogtesztet  is  végzett.Tehát  tisztában  volt  vele,  hogy  bimbót  szívtam.Amikor  a  baba
megszületett,  egészségesen,  10,6  fonttal  született,  és  a  THC-tesztje  negatív  lett.Én  is
szoptatok, és továbbra is folytatom a bimbó használatát.És képzeld el, minden mérföldkövön
kiváló.Ez teljesen ellentétes az agykárosodással.Az agynak szüksége van a kannabinoidokra az
egészséges motoros fejlődéshez, úgyhogy hagyja abba a gyűlöletet." Nessa

„A fiam  8  font  1  uncia  súllyal  született.5  nappal  TÚL a  határidőn.Ez  a  két  legfontosabb
„aggodalom”, amit valaha is tapasztaltam a terhesség alatti dohányzás, az alacsony születési
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súly és a koraszülés kapcsán.A fiam majdnem 9 hónapos, most végzett egy Bayley felmérést,
hogy felmérje kognitív fejlődését,  valamint motoros funkcióit  és nyelvét.Minden kategóriában
magas átlagot és nagyon fölényt ért el.Szóval fogd a hülyeségeidet, és fújd ki a segged.“ Ashley

„Itt  a  kormány a  bűnözők...Nekem is  sclerosis  multiplexem van,  és  a  fiam is...  hetente  26
injekciót kell kapnia az agyába, hogy megszüntesse az idegek fájdalmát az agyában...

3  unokám  van,  és  nem  vagyok  „DROGOS”,  SEM  A  FIAM,  AKI  AZ  OSZTÁLYÁJÁNAK
LEGJOBBAN végzett, és az intelligenciája miatt kapta a fizetést, hogy legyen osztályfőnök.A
veséi leálltak, a vastagbél nem működött, és a fájdalom olyan erős volt, hogy mozdulatlanná
vált.Soha nem drogozott vagy ivott szeszes italt, csak alkalmanként, az SM kialakulása előtt.

Az unokatestvére becsúszott egy edényt a sütibe, amikor elvitte vacsorázni, ismeretlenül... és
mit gondol?A veséje ismét működni kezdett, a remegés alábbhagyott, és már aludni is tudott,
amikor beveszi a tinktúrát.Csillapítja a remegést, és éjszaka tud aludni...Még mindig hetente 26
tűt kell az agyába juttatnia az agyi ideg fájdalma miatt...

Ki vagy te, hogy megítéld ezt a hihetetlen gyógyszert...?????és mellesleg volt egy gyerekem a
hepatitis  B oltás előtt,  és SM mentes,  de az oltás után egy héten belül  szemüveget  kellett
kapnom,  majd  2  héten  belül  teljesen  megvakultam a  bal  szememre.  ...17  éves  voltam és
megvakultam.Megrémült?Igen...Ha nem lenne ez a gyógyszer, akkor is tolószékben ülnék...

Soha senkinek nem kívánom ezt a betegséget...de máshol kellene döntened...miért gondolod,
hogy ISTEN tette ezt a gyógyszert a bolygóra?Vagy szerinted Isten hibázott?

Remélem,  a  gyermekeidnek  soha  nem kell  átélniük  azt,  amit  a  családom...nézni,  ahogy  a
gyermeked  meghal  a  szemed  előtt...kapja  meg  a  képet,  uram...Harper  bűncselekménynek
minősítette, ha egy növényt termeszt az udvarán...Gondolom, a családja sem szenvedett soha
MS-t  vagy rákot...vagy az RCMP-t  sem.Itt  az ideje,  hogy a törvényeket  az emberek javára
módosítsák a gyógyszergyárak helyett.” Babér

„Tehát  a lányomnak ezen a héten volt  a legmélyebb érzelmi gyógyító élménye a kannabisz
kapcsán.Azt mondani, hogy érzelmi temperamentuma van, durva alábecsülés lenne.Születési
rendellenességgel  született,  ami extrém kihívásokkal  jár.A magánélete iránti  tiszteletből nem
beszélek a részletekről, de mondjuk ez extrém.A vele való együttélés pedig olyan kihívás, amely
többször is megrázta a világomat.Egyik fizikai kihívása a migrén.Csak annyit tud igazán tenni,
amikor megérkeznek, lefekszik, a takaróba bújik, és elalszik.Ez az egyetlen dolog, ami igazán
segít.

Így  néhány  hónappal  ezelőtt  rávettem,  hogy  végre  kipróbáljon  egy  kannabiszolajjal  átitatott
ostyát, és 15 percen belül elmúlt a migrénje.Szóval ezen a héten egyik este korán lefeküdtem,
és azt hitte, később migrénje lehet, mert érzi, hogy jönnek...ezért adtam neki egy kis edényt,
benne néhány ostyával, hogy tartsa az ágya mellett, hogy ha úgy érezte, hogy jön egy, amikor
alszom,  el  tud  venni  egyet.Nos,  négyet  vett  aznap  este.Együtt  ragadtak,  és  a  lány  elvette
mindet.És volt egy élménye.És egy fél.

A következő nap és éjszaka és másnap reggel nagy részét  aludta.Tudtam, hogy valamiféle
élményben volt része...Láttam a gondolatait, ahogy lebegnek, és tudtam, hogy valamin megy
keresztül.Amire nem voltam felkészülve, az az a teljes 180, amit a lányom átélt.Boldog, édes,
figyelmes,  és  öröm  a  közelében  lenni.Igaz,  én  is  végrehajtottam  néhány  nagy  változást  a
helyzet körül.De ez másnap történt, szóval tagadhatatlan, milyen elképesztő volt az elmozdulás
a kannabisztól.Semmiképpen nem tudtam volna rávenni,  hogy ennyit  vegyen be.Ellenkezett
volna  tőle.És  eszembe  sem  jutott  volna,  hogy  őszinte  legyek  veled.Csak  elismerésemre
szeretnék leborulni.Amikor elmondom, hogy kötélen sétáltam vele, egy cseppet sem viccelek.Az
a váltás és nyitás, ami egy „baleset” miatt történt nálunk, nem véletlen.Soha nem adtam neki
egy üvegnyi gyógyszert, amiből gyógyszert vegyen.Amit aznap este tettem, az maga a csoda.”
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„Nagyon boldog vagyok, hogy végre bejelenthetem, hogy édes kisfiam kannabiszt használ a
kemoterápia és a sugárkezelés mellékhatásai elleni küzdelemre ÉS annak biztosítására, hogy
ne  nőjön  új  daganat!Ez  a  gyógyszer  rendkívül  sokat  segített  neki.Mielőtt  megkapta  ezt  a
gyógyszert, folyamatosan hányt, nem evett, nagyon letargikus és nyűgös volt...most eszik, nem
eszik, hízik, és bárki, aki volt vele, tudja, mennyire boldog.”

-- Nos, a testében lévő méreg nélkül a kölyök sokkal jobban járna.Valójában nincs értelme az
olajjal  együtt  kemoterápiát  és  sugárzást  alkalmazni,  olyan,  mintha  ellenszert  adnának  a
betegnek, miközben mérget pumpálnak az erekbe.Csak olaj a legjobb eredmény érdekében.Ezt
az  orvosoknak tudniuk  kell,  nem olyan  nehéz  megérteni,  hogy nem jó  ötlet  mérget  adni  a
gyerekeknek, amikor nem szükséges.JB

K.29  éves  egyedülálló  anya  vagyok.A fiam most  8  éves  és  közepesen  súlyos  autizmussal
él.Semmiért nem változtatnám meg a mini énemet ezen a világon, csak azért, hogy egy kicsit
megkönnyítsem az életét.Érdeklődnék,  hogy jöttek-e más szülők az olajról  érdeklődve?Vagy
bármilyen  sikertörténet  az  autizmussal/Asperger-kórral?Ha  úgy  döntenék,  hogy  ezt  az  utat
választom, milyen adagot néznék?Minden infót köszönök!Köszönöm.Egy csalódott anyától és
kisfiútól.

A.„Az olaj az egyetlen, ami működhet” – mondta Rick, amikor ezt olvastam neki.Az adagolási
utasítások  és  az  olaj  előállításával  és  felhasználásával  kapcsolatos  egyéb  információk
megtalálhatók oldalunkon és az ott elérhető könyvekben.Jó néhány autista gyereken segítettem
a múltban, és ez a gyógyszer csodákat tesz velük.A gyerekek szeretik szedni ezt a gyógyszert,
nem előítéletesek, nem tudják, hogy „valamit rosszul csinálnak”, a szülők pedig nagyon élvezik,
ha  van  egy  kis  idejük  magukra.A legjobb  eredmény  elérése  érdekében,  mint  mindig,  egy
szokásos 60 g-os kezeléssel kezdeném, tabletták nélkül,  majd fenntartó adagon tartanám a
gyereket az általa választott  mennyiségben hosszú és békés élete hátralevő részében.És a
videóban  szereplő  gyereknek  pontosan  ugyanezt  kell  tennie,  ha
egyáltalánlehetséges.Üdvözlettel: JB

"Mary  Jane  sokat  segített  nekem,  amikor  terhes  voltam,  és  soha  nem volt  hatással  a  két
babámra." Samantha

„Szia  Rick!  Nemrég felfedeztük,  hogy egy közepes vagy nagy kockázatú csomó van a bal
mellemen.34 éves vagyok és a lányom még csak 1 1/2 éves – megrémültem!Szülés utáni
depresszióban  is  szenvedtem  a  lányom  születése  után  –  szóval  mindezt  túl  soknak
éreztem.Szerencsére  azonban  Dél-Afrikában  élek,  ahol  bár  még  mindig  illegális,  de  bőven
terem itt a kannabisz (vagy ahogy itt nevezzük dagga), és meglehetősen könnyű tisztességes
füvet szerezni elfogadható áron.

Azonnal nekiálltam az olaj készítésének – a zsűri még mindig nem tartja szem előtt a csomót a
mellemben, mivel csak 2 hónap múlva megyek vissza a következő kivizsgálásomra –, de a
szülés utáni depresszió egy hónapos szedése után teljesen elmúlt. olaj.Erősnek, motiváltnak
érzem magam, és képes vagyok elérni a mindennapi dolgokat – ami nem is olyan régen csak
álom  volt!Dél-Afrikában  többnyire  csak  Sativa  törzseket  vagy  vegyes  sativa  törzseket
kapunk.Csak szerettem volna tájékoztatni  a történetemet, mivel nagyon sok ember szenved
szükségtelenül  depressziótól,  és  olyan  csúnya  gyógyszeres  gyógyszereket  szed,  amelyek
negatívan  hatnak  rájuk,  pedig  valójában  úgy  tűnik,  hogy  az  olaj  minden  szükséges  dolgot
megjavít,  és  nincs  csúnya  oldala.  hatások!Újra  a  régi  önmagamnak  érzem magam,  és  ez
NAGYON!Csak így tovább, és tovább fogom terjeszteni az igét ezen az oldalon!Sok szeretettel,
Kelly"

--  Köszönöm ezt  a  nagyszerű  ajánlást,  Kelly.Biztos  vagyok  benne,  hogy  sok  más anyának
segíthet.Ahogy én nézem, az anyáknak kis adagokat kellene bevenniük az olajból a terhesség
alatt,  és  szülés  után  is  tovább  kell  használniuk,  ha  valóban  a  legjobbat  akarják  adni
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gyermeküknek.Lehet, hogy ellentmondásosnak tűnik, de milyen más gyógyszert szeretne adni
egy anyának és gyermekének, mint egy olyan természetes terméket, mint az olaj?JB

„Egész  terhességem  alatt  dohányoztam  és  ettem,  a  fiam  pedig  az  egyik  legokosabb  és
legegészségesebb kisfiú, akivel valaha találkoztam.Megpróbáltam bevenni a reggeli rosszullét
és a fejfájás elleni tablettákat, de semmi sem segített.Az ülőizom állandóan csípődött, és fájni
kezdett a testem (valószínűleg azért, mert 10 font és 23 hüvelyk hosszú volt, amikor szültem,
tehát  minden  szkeptikus,  aki  azt  mondja,  hogy  gátolja  a  növekedést,  nagyon  tévedett.)
Finomokat ettem, vagy kis puff Szinte azonnali megkönnyebbülést kapnék.Egyet kell értenem
azzal, hogy ez a rendelkezésre álló legbiztonságosabb gyógyszer.” Sára

„A terhességem a másodikkal kínzás volt!Az első trimeszter végén 20 fontot fogytam, minden
nap hánytam, étvágytalan voltam.Kétségtelenül elvesztettem őt.Kipróbáltam a dohányzást, és
bűntudat gyötört!Ez azonban megmentette az életét...Jobban ettem és pihentem, mint valaha!
Egészséges, boldog és gyönyörű!Most 9 éves, nincs egészségügyi probléma.” Jennifer

„Az anya nem tudja tartani az ételt.Milyen hatással van ez a fejlődő magzatra?Nagyon káros a
magzatra.Tehát  hogyan  érheti  el  az  anyát,  hogy  tudja  tartani  az  ételt?Azt  a  gyógyszert
használja, amely a legkisebb valószínűséggel okoz kárt.Cannabis.Minden más hányinger elleni
gyógyszernek, amelyet az orvosok használhatnak, mellékhatásai vannak.A kannabisz egyetlen
mellékhatása a jó közérzet és az alvás.” Gersh

K.A feleségemnek 7 hónapos terhessége miatt súlyos derékfájdalma van, idegi rángatózásként
írja le, ami rendkívül fájdalmas.Próbáltam körülnézni az oldaladon és itt is.Az RSO drámaian
segít a fájdalomban?Van linked egy korábbi témához ebben a témában?Aggódom, ha kodeint
adnak neki, az árt a babának

A.Nyeljen le apró adagokat az olajból, és vigye fel az olajat helyileg a hátára.Adjon neki egy
masszázst  az olaj  és a kendermagolaj  keverékével.Igen,  jó  eséllyel  a  kodein károsíthatja  a
babát.Az olaj semmilyen módon nem tud és nem is fog ártani a babának.JB

„A  fiamnál  októberben  szinoviális  szarkómát  diagnosztizáltak,  miután  a  biopszia  előtt
eltávolítottak egy daganatot.Azt mondták, hogy a rák továbbra is fennáll, és átterjedhetett az
övérea  tüdő  a  rák  agresszív  típusa  miatt.A legfrissebb  vizsgálati  eredmények  alapján  nem
találják  megdöbbenésük  nyomát.A kannabiszolaj  egyike  volt  annak  a  sok  dolognak,  amit  a
diagnózis után szinte azonnal elkezdtem neki. Amanda

„Ki  a legfiatalabb személy,  akiről  tudja,  hogy RSO-val  kezelték?Van-e gyermekgyógyászati  
kezelési  protokoll?Miközben eddig nem sikerült  megingatnunk a nagymama véleményét,  és
nem  tudtuk  meggyógyítani  a  nagypapát.Van  egy  2  évesem,  akinek  ismeretlen
gyomorproblémája van (igen, több mint egy éve „orvosi” kezelés alatt áll, és az összes tabletta,
krém,  testápoló  és  Big  Pharma  főzet  sikertelen  volt.Most  a  fehérje-szindróma  felé
hajlanak.Nyilvánvaló, hogy egy 25 kilós gyerek nem tudja kezelni ugyanazt az adagot, mint egy
175 kilós férfi, ezért egyáltalán ajánlja gyermekgyógyászati alkalmazásokra? Sara

- Terhes anyáknak kell használniuk az olajat, majd szüléskor növelniük kell az adagot.Születés
után  az  anyáknak  kis  adagokban  kell  fogyasztaniuk  az  olajat,  hogy  biztosítsák  a  gyermek
optimális fejlődését.

Szóval,  ha engem kérdeznek, a legfiatalabb páciensem mínusz nyolc hónapos volt, és még
mindig jól van, ő a legjobban fejlett gyerek az óvodájában, és hamarabb kezdett beszélni, mint a
legtöbben.Édesanyja  használta  az  olajat,  mielőtt  megszületett,  és  a  kölyök  is  hexavakcinás
oltás után kapta az olajat, hogy a veszélyes vegyi anyagok a lehető leggyorsabban kiürüljenek a
szervezetéből.

A  kannabiszolaj  biztonságos  gyógyszer  minden  korosztály  számára.Ha  problémái  vannak
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ennek megértésével,  nézze meg, mit  tesz az olaj  ekcéma vagy pelenkakiütés esetén,  majd
gyere  vissza  és  mondd  meg,  hogy  soha  nem adnál  kannabiszt  a  gyermekednek.Csak  azt
hallani tőlem, hogy az a szülő, aki nem adna kannabiszt gyógyszerként a gyermekének, vagy
rosszul tájékozott, vagy pszichopata szadisták, akik szívesen nézik mások szenvedését.

Tudod, hogy az olaj mennyire hatékony a fogfájás ellen?Adna-e a gyermeknek az olajat, hogy
leküzdje a fognövekedéssel járó fájdalmat?Szeretnék.Habozás nélkül.

A gyermekek adagolása alapvetően ugyanaz,  mint  a felnőtteknél,  amikor súlyos betegséget
kezel.Kezdje  napi  háromszori  kis  adaggal,  szoktassa  hozzá  a  beteget,  növelje  az  adagot
négynaponta vagy tetszőlegesen, és mindig próbáljon meg a lehető leggyorsabban minél több
gyógyszert  bejuttatni  a  betegbe,  miközben  gondoskodik  arról,  hogy  maradjon.  a
komfortzónájukban.JB

„Ha van gyermeke, és nem hajlandó beadni az „ajánlott” védőoltásokat, készüljön fel arra, hogy
az  Ön lakóhelye  szerinti  állam erőszakkal  elveszi  tőled  gyermekét.Ez  gyakrabban  történik,
riasztó ütemben.Keresse meg a Google-on, és nézze meg állama „követelményeit”. A szociális
munkások nap mint nap több „Istenkomplexumot” mutatnak be, és úgy gondolják, hogy minden
szülőnél  jobban  tudják,  mi  a  legjobb  minden  egyes gyermek számára.Legyen  óvatos,  még
akkor is, ha háziorvosával beszél a témáról.” Kacsacsőrű emlős

„Ismerek két embert, akiknek gyermekei soha nem kaptak védőoltást.Mindkettő csontkovács.Az
egyik gyerek magániskolába jár.Szerintem ha otthon vagy, az nem számít.Nem biztos." Lorinda

„Rákos  kisgyerekeket  és  csecsemőket  látok,  akik  kezelés  előtt  jól  néznek  ki,  műtét  és
kemoterápia  után  úgy  néznek  ki,  mintha haldokolnának,  és  gyakran teszik  is.Megszakad a
szívem, hogyan kell az embereket szenvedni és korán meghalni, amikor ez az olaj olyan sokat
gyógyít.Egy hete vagyok az olajon, és remekül érzem magam, azt hiszem, hogy ez csökkenti a
vese daganatomat, még nincs bizonyítékom, de hamarosan fogok. Lannah

„Egy nővér barátja használta a 3. szakaszban lévő pelenkakiütésnél, egyik napról a másikra
elmúlt!” Alice

-- Azoknak, akik úgy gondolják, hogy a gyerekeknek nem szabad kannabiszt használniuk.Milyen
gyógyszert  vennél mégszeretnének adni nekik,  ha nem ezt a legrégebbi,  legbiztonságosabb
természetes gyógyszert,  amelyet  évezredek óta használnak?Vagy azt  fogod nézni,  ahogy a
gyerekek ok nélkül szenvednek azoktól az ekcémáktól és kiütésektől?Ez nem szép dolog, azt
mondanám.Főleg, ha van ilyen egyszerű megoldás ezekre a bőrproblémákra.

Rendben van-e nézni, ahogy gyermekei sikoltoznak a fájdalomtól, amikor egyszerűen adhatnál
nekik egy csepp olajat, és fájdalommentesek lesznek?Hm?JB

"Az  adminisztrátor  tudna  tanácsot  adni,  hogy  milyen  adagot  adjanak  egy  8  évesnek,  akit
hazaküldtek meghalni?" Ricardo

-- Kezdje egy kis adaggal,  nézze meg, hogyan reagál a gyerek, majd emelje fel az adagot,
amilyen  gyorsan  csak  bírja.Háromszor  egy  nap.Általában  tele  vannak  tablettákkal,  amikor
hazaküldik őket meghalni, ezért először méregteleníteni szeretné őket, mert nem tudja, mi lesz
a kölcsönhatás, általában nem túl szép, amit ezekkel a halálos vegyi anyagokkal tesz.De ez
azért van, mert az olaj megpróbálja megtisztítani az asztalt, hogy működni tudjon.

Vagy ha nincs vesztenivalója,  kezdheti  nagy mennyiségű olajjal  is,  és így irányított  kómába
hozhatja a beteget.Valószínűleg én is ezt tenném, de a szülőkön múlik, hogy melyik kezelési
irányt választják.

Csak azt tudom, hogy az agresszív betegségeket agresszíven kell kezelni.És azt is tudom, hogy
általában minél több olajat sikerül bejuttatni a betegbe, és minél gyorsabban teszi ezt, annál
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nagyobb az esély a sikerre és a túlélésre.De azt is tudom, hogy az adagolási utasításokat okkal
említik.

Ha az én gyerekem lenne, tele tölteném az olajjal, biztos tudom, hogy a gyerek úszna benne, és
nagy valószínűséggel nem engednék a közelébe egyetlen orvost sem.De ez vagyok én, és
tudom, mit kell tennem.Üdvözlettel: JB

„Rendben,  pillanatnyilag  kidőlök.Dave  doktora  Lyricára  adta,  hogy  kezelje  az  övsömör
fájdalmát.Az elmúlt két napban (és a helyzet egyre rosszabb lett) Dave hallucinál.Ahogy az volt,
csak annyit mondott: "A vörös hajú srácnak nem szabadna itt szállítania." Amikor azt kérdeztem:
„Mi?”, Dave így válaszolt: „Ó, mindegy, biztos vagyok benne, hogy nincs itt.” Most beszélgettem
vele, és azt mondta, rájött, hogy valami baj van, mert amikor kinéz a szeme sarkából, dzsungelt
lát  az  ablakunk  előtt.WTF!!!Már  egy  ideje  szedi  a  kannabiszolajat,  és  soha  nem  volt
ilyenje.Kevesebb, mint egy hét a Lyricán, és szinte teljesen elvesztette motoros uralmát,  és
most hallucinál.Csak kentem kenderolajat az övsömör elváltozásaira (DMSO-val), és a fájdalom
megszűnt.Felhívtam a Dr.-t,  és HÉTFŐN elhozom Dave-et.BTW, most néztem meg a Lyrica
oldalát, a „rendellenes gondolkodás” és a „hallucinációk” az egyik mellékhatás.” Kim

„Spencernek csodálatos  hete  volt  mindenkinek!!Először  találkozott  egy  unokatestvérével,  és
találkozott a nagybátyjával és a georgiai nénivel!!Teljesen beleszeretett Sara nagynénjébe, még
rám vagy apukára is kiszemelt!!A legjobb rész az volt, amikor egy KRÉTÁT TART A KÉZÉBEN
ÉS A SZÍNÉBEN, miközben a nagynénje ölében!Még átutalást is csinált, a jobb kezéből a bal
kezébe!!Fából  készült  autót  festett  teljes  pontossággal  a  lábujjai  segítségével!Hamarosan
megpróbálom feltölteni a videóját!Továbbra is új szavakat mond, és legyen teljesen elbűvölő!
Rengeteg  támogatással  tudtuk  rávenni,  hogy  súlyt  tudjon  viselni  a  lábán!Legjobban  érezte
magát, ha a járgányában húzták...Nem tudom leírni azt az örömteli szívfájdalmat, amit éreztem,
amikor  néztem  a  babámat.A tiszta  öröm  az  arcán,  miközben  a  nagyfiúkkal  játszhat...mind
biciklivel és robogóval ültek, és ő nem tudott mást tenni, mint vágyakozva nézni...Láttam az
arcán a vágyat, hogy csatlakozzon, és azt, hogy nem értettem, miért nem tudott futni és játszani
velük...Aztán  az  aranyszívű  unokatestvére,  Jason  magával  kezdte  magával  húzni,  és  azt
mondta a többi fiúnak, hogy jobb, ha gyorsabban lovagolnak, különben a zsaruk elkapják őket,
Spencert utánuk rángatva a járgányában, szirénázva.hangzik, miközben a többiek körbe-körbe
lovagoltak.Ha  csak  az  arcát  láthattad  volna...végre,  végre  a  fiúk  közé  tartozott!Milliárd
darabokra törte a szívemet, majd egy szempillantással és a hangjában a kuncogással ismét
összerántotta.Hosszú idő óta a legjobb hét.Spencernek nagyfiúnak kell lennie, és én imádom!
Arra késztet, hogy jobban nyomuljak, keményebben küzdjek, tovább imádkozzam, ezért a kis
csodáért, amit Spencernek hívunk.”

„És a daganatai csökkennek a magas THC-tartalmú kannabiszolaj miatt!Spencert a Loma Linda
onkológiája terminálisnak minősítette.De egy nemrégiben végzett  MRI a daganat  méretének
csökkenését  mutatta!A magas  THC-tartalmú  olaj  az  egyetlen  gyógyszere!Bebizonyosodott,
hogy  a  magas  CBD-tinktúra  javítja  karja  működését,  lényegében  meggyógyítja  az  agy-  és
gerincműtét során elpusztult idegeket.” Suzetta

„Még mindig nem hiszem el, mit tett velem az olaj.A cukorbetegség, a vesekárosodás, az ízületi
gyulladás,  az isiász,  az inak szakadása,  az elhízás mind elmúlt,  és bizonyos neurogenezis
határozottan  megtörtént.Ráadásul  azt  mondták  volna,  hogy  ADHD-m  van,  ha  most  gyerek
lennék.Egy mániákus önpusztító szörny voltam.Több időt töltöttem az iskola megrongálásával,
mint az órára járással.A szüleimet a pokolba juttattam.Egészen addig, amíg el nem kezdtem
szívni.Az iskolai átlag 30-ról a 80-as év felettire, néhány tantárgyból a 90-esre is eljutottam.És
nincs  több  vandál.Vicces,  hogy  azt  hiszik,  hogy  az  edény  rossz  a  gyerekeknek.nem értek
egyet." Péter

„A 6 éves fiunkat AA3-as agydaganattal és egy ritka genetikai rendellenességgel kezeljük.Az
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orvosok nem tudnak semmit ajánlani, és azt mondták, már csak hónapjai vannak hátra.Eddig
nem volt roham, és a következő MRI többet fog elárulni.Az utolsó ellenőrzésen, az agydaganat
kivételével, TÖKÉLETES egészségi állapotban van.Nem kapott kemoterápiát, nem sugározták
és nem műtötték.CSAK olaj!!!” Penne

„OMG, itt  ülök szivárgó szemmel,  és  próbálom befogadni  egy telefonhívás hírét,  amit  most
kaptam.Alig több mint 2 héttel ezelőtt beszéltem egy apával keleten, akinek az 5 éves lánya
éppen  kiújult.****-nél  4.  stádiumú,  magas  kockázatú  neuroblasztómát  (gyermekrák)
diagnosztizáltak - rossz prognózis (MYCN Amplified).Azt mondták nekik, hogy nincs remény, és
alapvetően azt mondták, hogy hazavigyék és élvezzék a vele töltött utolsó napokat, hogy kevés
ideje van.Apa érthető módon rendkívül elkeseredett, amikor felhívott.Megmutattuk neki a helyes
irányt,  és elkezdték a gyógyszert.Most  fejezték be a találkozót  a kórház onkológusaival.****
tumormarker vizeletvizsgálata TELJESEN NORMÁLIS!!!80-ról lement, majd a következő héten
90-re kúszott fel, és most 8,7-re csökkent.(2 és 9 között normális).Így van, emberek, NINCS
JELE  A RÁKNAK.2  hét  alatt  ez  a  gyermek  halálos/kritikus  betegből  egyértelmű  egészségi
állapotba került.Az onkológus azt mondta, még soha nem láttak ehhez hasonlót. Corrie

„A 11 éves fiam az elmúlt 10 hónapban kemoterápiát kapott (és ezalatt 6 hétig sugárkezelésben
is részesült), és az elmúlt 4 hónapban adtuk neki az olajat, és nagyon sok szempontból segített.
.” Angela

„Az  olaj  megmentette  az  életemet.Szó  szerint.Súlyos  szívelégtelenségem,  csontritkulásom,
osteoarthritisem,  laza  ínszalag-szindrómám  és  regionális  fájdalom  szindrómám  van.Nem
szedek más gyógyszert, és az egészségem folyamatosan javul.11 éves autista/epilepsziás fiam
hónapok óta  nem kapott  gyógyszert,  és Rick  olajjal  kapcsolatos  oktatásának köszönhetően
kiválóan működik.Köszönjük, hogy megmentette az életünket." Maria

„Észrevettem, hogy csinál néhány dolgot,  a kicsimnél,  ha beüti  a fejét kőhajítás vagy bármi
miatt, és csomót kap, az olaj egy napon belül eloszlik!Úgy tűnik, hogy a pattanások, kelések
vagy akár ciszták által a bőrön lévő lyukakat is bezárja.Néha kelések vannak az arcomon, és
valami ichthammolum kenőccsel lefolynak,  de néha lyuk marad.Nemrég elkezdtem önteni  a
kannabiszolajat a lyukba, és nem tudod, hogy egy nagy, körülbelül milliméter átmérőjű lyukat
zárt be?És most a terület egy szintben van a bőrömmel!Az egyetlen dolog, amit nem tett, az az,
hogy elhalványította a bőröm területét,  amely egy kicsit sötétebb, de vannak más dolgok is,
amelyeket használhatok erre.Örülök, hogy lezárja a bőrt!” Mahndisa

„A  legjobb  barátom  adta  a  fiának,  és  megszűntek  a  rohamai.Sajnálom  barátom,  hogy
kételkedtem benned.Tudtad, mi a legjobb a gyermekednek, és igazad volt.” Mary

„Tudod mi kerül a bőröm alá?Ezek a szülők jól érzik magukat az olyan mellékhatásokkal, mint a
veseelégtelenség,  a  kóma,  a  fejlődési  késések  és  esetleg  a  halál.De  amikor  a  lehetséges
mellékhatás  „nagy”,  mindenki  kiakad.Ennyire  agymosottak.A  halál  valahogy  elfogadhatóbb
mellékhatás, mint a magas.Sokszor ezek is tanult, intelligens emberek.Ez hihetetlen." Missy

„Ismét, a gyerekeknek is szükségük van THC-re a gyógyszereikben.Szabályozza a kannabiszt
pontosan ugyanúgy, mint a kukoricát vagy a teát.Ez minden, ami kell.Nincs extra adó, nincs
külön  engedély,  nincs  semmi.Ez  az  egyetlen  racionális  út.A  30%-os  THC  kozmetikumok
működnek  a  legjobban,  csak  ne  feledd,  amikor  elkezdesz  azon  gondolkodni,  hogyan
szabályozd a kannabiszt. Idő- és erőfeszítéspazarlás még megpróbálni „szabályozni”. Eléggé
túlszabályozottak vagyunk már, azt mondanám.”JB

Kúpok
„A Rick Simpson olajat (RSO) tartalmazó kúpok áldásosak minden PMS-problémákkal küzdő nő
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számára,  valamint  mindenki  számára,  akinek  aranyér,  Crohn,  bél-  és  bélproblémák
stb.Légzésre  és  tüdőbetegségekre  is  kiválóak,  nem  is  beszélve  az  influenza  elleni
védekezésről.Nagyon kellemes, hosszan tartó érzést keltenek a testben.Még nem láttam senkit,
aki ne szerette volna bevenni őket, miután legyőzték kezdeti tétovázásait.”JB

„Szia  JB,  nem  tudom,  hogy  ez  bárkinek  is  hasznos  lenne,  ezért  hagyom,  hogy  te  döntsd
el.Nemrég  szenvedtem  valamiféle  bélelzáródásos  problémától,  soha  nem  diagnosztizálták
teljesen.Belső, nagyon fájdalmas duzzanat, ami csak elzárta a beleket.A legrosszabb esetben
nem  tudtam  ülni  vagy  állni  a  fájdalom  miatt,  és  csak  az  oldalamon  tudtam  feküdni,  hogy
megkönnyebbüljek.A  háziorvos  nyilvánvalóan  kizárta  a  rákos  megbetegedést  az  expressz
vérvizsgálatokból,  de  nem  tudott  mást  segíteni,  mint  egy  pár  hét  múlva  felkeresett
tanácsadót.Hülye módon kipróbáltam a gyógyszertári gyógyszeres kezeléseket, amelyek egy
rövid nyugtatás után rontottak a helyzeten.

Egy  hónappal  korábban  vettem  egy  kúpformát  az  eBay-en,  ezért  úgy  döntöttem,  hogy
kipróbálom.Kókuszolajat  (szobahőmérsékleten  szilárd)  összekevertem  RSO-val,  és
hozzáadtam néhány csepp teafaolajat.A nyugtatás azonnali volt,  és 24 órán belül éreztem a
javulást,  határozott  gyógyulási  érzést  és a duzzanat  csökkent.7 napon belül  visszatértem a
normális kerékvágásba, és úgy éreztem, hogy teljesen meggyógyultam, abbahagytam a kúpok
használatát.Ez  egy  kicsit  korai  volt,  és  további  7  nap múlva  a  duzzanat  visszatért.Azonnal
visszatértem a kúpok használatához, és ez az idő 14 napig folytatódott (ameddig csak lehetett),
miután a duzzanat elmúlt.Épp az ujjaim vannak, amikor ezt mondom, de úgy tűnik, ez működött,
és az olaj megmentett attól a félelmetes, fájdalmas élménytől, amikor a szakemberhez kellett
fordulnom.Most nagyon sebezhetőnek érzem magam, amikor nincs egy tubus olaj a hűtőben.

Fájdalmaim csillapításáért és önmagam gyors meggyógyításáért, egy szakorvos értékes idejét
megspórolva láthatóan törvénysértő bűnöző vagyok!Micsoda különös világ!” M

Hogyan készítsünk kúpokat?
Olvasszuk fel a kakaóvajat, adjunk hozzá olajat, 100 g olvasztott kakaóvajhoz körülbelül 1-2 g
olajat kezdjük.Ezután négynaponta növelje az adagot,  amíg a beteg körülbelül  0,33 g olajat
használ  fel  minden kúpban.1g (teljes tömeg) kúp gyerekeknek,  2g felnőtteknek,  3g (golyók)
hüvelyi problémákra.0,01-0,02 g olaj kezdőknek megfelelő.Ha valakit 0,05 g-mal kezdesz egy
suppóban, akkor valószínűleg ő sem fogja nagyon érezni, de jobb egy kis adaggal kezdeni (aki
még soha nem próbálta a kendert stb.).Az igazi RSO nagyon erős, és sohapontosan tudja,
hogyan reagál a páciens (vérnyomás stb.), de a kúpok jó módja annak, hogy hozzászoktassák
az embereket az olajhoz.

A kúpok érdekessége, hogy látszólag kinyitják a tüdőt, és sokkal könnyebbé teszik a légzést
mondjuk  20  percen  belül  –  ez  sokak  álma  vált  valóra  COPD-s,  asztmás  stb.A  betegek
pikkelysömör, magas vérnyomás, Crohn-kór, PMS görcsök stb. kezelésére is használták őket.

A kúpokhoz  más  természetes  olajokat  is  adhatunk,  attól  függ,  mire  szeretnénk  és  mi  a
célja.Egyszerűen keressen fel néhány természetgyógyászati oldalt, és olvassa el, mire képesek
a különböző illóolajok, és annyit kísérletezhet, amennyit szükségesnek tart.

Ezenkívül a kúpok nagyszerű módja annak, hogy kezeljük azokat a betegeket, akik nem tudják
megenni  az  olajat,  vagy  valamilyen  okból  nem  tudják  a  gyomrukban  tartani.Számomra  a
hatásokból ítélve az olaj kúpokban való szedése a legjobb és legkellemesebb módja a kender
használatának.Elsőre  viccesen  hangzik  és  néz  ki,  ezt  elismerem,  de  aki  megpróbálta,
egyetért.Talán alulról  felfelé  nyitja  meg a csakrákat,  ki  tudja,  de az biztos,  hogy nagyszerű
érzés.
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A nők szívesen szednék a kúpokat  –  segítenek mindenféle  bakteriális  és  vírusfertőzésben,
„partneri  mikrobiológiai  információcserében”,  óvszer-  és  síkosítószerek  allergiájában
stb.Említettem  már,  hogy  az  olaj  milyen  hatékonyan  kezeli  (kiegyenlíti)  a  hormonális
egyensúlyhiányt?Üdvözlettel: JB

„Az RSO-val ellátott kúpok mindenféle hüvelyi probléma esetén is használhatók, beleértve, de
nem kizárólagosan a gombás fertőzéseket, a HPV-t, a condylomát, a herpeszt és sok más olyan
betegséget vagy fertőzést, amelyektől nem feltétlenül kell szenvedni.Főleg, ha olyan könnyen
gondozhatók, ha az olajat használják.JB”

„Az RSO kenderolajos kúpok minden típusú anális vagy hüvelyi problémára, aranyérre, Crohn-
kórra, bél- vagy bélrendszeri problémákra, leukémiára, tüdőbetegségekre, beleértve az asztmát,
agydaganatokra, vérnyomásra, hormonális egyensúly szabályozására stb.JB”

„Tudna tanácsot adni, hogy biztonságos-e a kenderolaj használata terhesség alatt?Nem sok
információt  találok  ott.A  barátomnak  most  mondták,  hogy  köldökcisztája  van,  ami
vérrögképződést  okozhat,  ami a baba halálához vezethet.Láttam a kenderolaj  hatásait  és a
jótékony hatását, de nem vagyok biztos abban, hogy biztonságos-e a terhesség alatt.” Christine

-- Kedves Christine, természetesen biztonságos a használata, a kendert már évszázadok óta
használják terhesség alatt és szülési fájdalmakra is.Azt javaslom, hogy készítsen kúpokat 0,01-
0,06 g olajjal  (kezdje 1-2 g olajjal  100 g kakaóvajra).A ciszta általában néhány héten belül
eltűnik.Naponta háromszor, és semmi gond, az olaj nem károsítja a babát.Üdvözlettel: JB

„Migréntől  szenved?Vegyünk  egy  szem  rizs  méretű  kannabiszolajat,  más  névenRSO,  és
kacsints néhányat.Semmi sem jobb, hadd mondjam el!” Sára

-- Remek tanács, Sarah.Tényleg működik.Azt javaslom, hogy próbálja ki kúpokban, közel az
azonnali enyhüléshez, és megelőzésként is működik, ha minden nap vallásosan szedi.A migrén
olyan legyengítő tud lenni.(Jindrich tanított engem a kúpokról, és mindenben igaza volt.) Tracey

"Köszönöm, megkaptam, amit akartam.Azt akartam, hogy ismerje el, hogy az olaj erősségtől
függetlenül gyógyhatású.Az olajnak nem kell 95-98%-osnak lennie ahhoz, hogy gyógyászati  
értéke legyen.Ez nem egyszerűen „vacak”, ha nem a lehető legmagasabb százalék.Számomra
károsnak  tűnik,  hogy  ennyi  ember  információért  fordul  ide,  hogy  félretájékoztatják,  hogy  a
kannabisz baromság lehet.Ez egy szent gyógynövény, és minden formában értékes.

Azt  gondolnám,  hogy  egy  enyhén  felmelegített  olajjal  felkent  fecskendőt  (természetesen  tű
nélkül) be lehetne szúrni és közvetlenül a belekbe helyezni.Lődd le egyenesen oda.Úgy tűnik, a
hígítás ésszerűbb a nagy területeken történő helyi alkalmazásokhoz.” Blake

-- Ha ezt akartad, akkor még mindig hiányzik a lényeg, Blake.A 45%-os THC olaj baromság a
legjobb rendkívül erős és nyugtató hatású, 95-98%-os THC RSO-hoz képest, és soha nem lesz
ugyanolyan vagy hasonló hatása.Ezt akartad hallani?

Most  nyugodtan  kenje  be  egy  kis  olajjal  a  végbelét,  ha  még jobban  be  akarja  bizonyítani
álláspontját,  így  több gyakorlati  tapasztalatot  szerez  a helyes  használatáról.Az  olaj  gyorsan
megmutatja,  miért  jobb kúp formájában használni,  és  erre jobb hallgatni,  mint  jó  szándékú
tanácsokra.Az  olaj  úgy  működhet,  mint  a  ragasztó,  ha  még  mindig  nem  értette  a
célzást.Élvezze  a  kísérletet,  kérem,  készítsen  róla  videót,  hogy  másoknak  ne  kelljen
megismételnie a kezdők hibáját.Üdvözlettel: JB

„A máj vérellátásának nagy részét az emésztőrendszerből szerzi, így képes tovább feldolgozni a
fehérjéket, egyéb tápanyagokat és mérgező anyagokat.Ezért a Simpson Oil lenyelése biztos és
gyors bejutást biztosít a májba, majd a vérellátásba és a test többi részébe.Ezenkívül az olaj
egy része közvetlenül a vastagbélbe kerül, hogy kiegészítse a gyógyszert a véráramban.Sok
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szerencsét!" Steve

„Haver,  egy  kannabiszolajos  kúp  VÉGRE enyhítette  az  erős  gyomorfájdalmamat!Egyáltalán
nem  éreztem  magam  megkövezve!(Inkább  választok  ezzel)  Végre  fájdalom  nélkül  tudtam
aludni,  és  sokkal  jobban  éreztem  magam.Egy  barátom  adott  nekem  egy  cikket,  amely
elmagyarázza  a  kannabiszolaj  biológiai  hozzáférhetőségét  különböző  beadási
módokhoz.Hosszú és tudományos, de mindent elolvastam.

Szájon át történő bevétel esetén a gyomorsavak csökkentik a felszívódást.Az emberek azt az
igazán „magas” vagy „köves” érzést érzik, amikor lenyelik az olajat, és viszont azt gondolják,
hogy az olajnak „igazán hatásosnak” kell lennie.De az orális úton valójában nem szívódik fel
nagyobb arányban, hanem csak pszichoaktív módon tapasztalják meg.

Közel 2 éve szedem szájon át a kannabiszolajat, és nagyszerűen gyógyultam.Fenék (szójáték
célja),  2  napos kúp kipróbálása után,  meg vagyok győződve!Sokkal  jobban érzem magam!
Kevesebb gyulladás az ízületeimben, nem olyan merev, az idegfájdalmak és az izomgörcsök
sokkal jobbak, és nincs hasfájás!Végül!A betegségek és a krónikus fájdalom borzasztóak.Most
még  pozitívabban  érzem  magam  ehhez  az  olajhoz.Nagyon  kellett  egy  kis  remény
hozzá.Kezdtem azt hinni, hogy minden tőlem telhetőt megtett, most pedig bizakodó vagyok vele
kapcsolatban.”

"A rektális beadási mód biohasznosulása megközelítőleg kétszerese volt az orális adagénak a
nagyobb felszívódás és az alacsonyabb first-pass metabolizmus miatt." Mickey

-- A feltételezések sok körülményre kiválóak.Népszerűvé tettem őket a CR-ben, és emberek
ezrei használják őket nagy sikerrel.Szóval gratulálok, Mickey.;) JB

„Úgy  tűnik,  sokkal  nagyobb  adagokat  lehetne  bevenni  kúponként,  és  nem  lesz  negatív
pszichoaktív  válasz.Van-e  telítési  arány  a  rektális  úton  történő  felszívódáshoz?Vagyis
felgyorsíthatnám a gyógyulásomat nagyobb dózisú kúpok készítésével? Mickey

-- Legyen ugyanolyan óvatos az adagolással, mint az orális alkalmazással.A tapasztalatlanok
adagonként legfeljebb 5 mg-ot, a 10 mg körüli adagot általában nagyon jól tolerálják.Magasabb
dózisok  esetén  soha  nem  tudhatja,  hogyan  reagál  a  beteg,  ezért  a  legjobb  az  adagot  is
fokozatosan növelni.De ha egyszer felépítetted a toleranciádat,  szabadon kísérletezhetsz.Én
személy szerint szeretem a szúpokat 0,3-0,5 g olajjal -- de ez túl sok lenne a legtöbb embernek,
szóval ne próbálja ki, hacsak nem tudja, mit csinál, és nem bánja, ha kétnapos alvást vagy
ilyesmit csinál.;) JB

„Megértem, miért fél egy kicsit attól, hogy az olaj milyen érzéseket kelthet benned,főleg, ha még
soha nem tapasztaltad.Anyukám 62 éves volt, amikor elkezdtük az olajat, még soha nem szívott
még marihuánát.Nagyon gyenge volt és szédült, és egy ideig nem tudott enni, DE ez az olaj
mellékhatása.Most kúpokat készítünk, és a különbség elképesztő.Most már be tudja venni a
teljes grammját napi 3 kapszulára osztva.Még mindig érzi, amikor beindul, de nem olyan nehéz,
mint amikor szájon át szedte.Ugyanilyen arányban keverjük a kendermagolajat is, és eddig jól
működik.Remélem volt valami értelme.” Nikkita

„Szia, JB, anyukámnak tüdőrákja van (3. stádium), és már nyomtam rá az olajat, most van a 10.
napja, és már majdnem napi 1 grammnál tartunk.Igazad volt, megszokta és nappal jobbak a
zombieffektek, éjjel 10-12 órát alszik.Szóval kúpokat csináljak anyával is?Köszönöm." Rio E

-- Igen, Rio, miért ne?Élvezni fogja őket, igazán kellemes érzést keltenek a testben.Ugyanaz az
adagolás, mint amit  szájon át szokott  szedni,  keverje össze kakaóvajjal.Beveheti  az adagok
között,  kiegészítésként,  ha  teheti,  vagy  a  szájon  át  történő  adagolás  helyett,  ő  dönti
el.Rektálisan vagy vaginálisan a nők enyhe előnyben vannak a férfiakkal szemben ebben a
tekintetben.
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És ha a nők tudnák, hogy az olajat tartalmazó kúpok mennyit segíthetnek a menstruáció előtti
és hormonális problémákon, mindannyian szednék, ebben nincs kétségem.

Emellett a 0,005-0,01 g olajat tartalmazó kúpok kiválóan alkalmasak a kezelés megkezdésére a
kezdőknek, a betegek általában nem fogyasztják el a kis mennyiségű olajat tartalmazó kúpokat,
és  úgy  tűnik,  nagyon  élvezik  az  élményt.De  amint  megtudtuk,  a  kúpok  szedése  gyakran
vitatottabb téma, mint általában az olaj használata.

Ennek ellenére a valóság az, hogy az aranyér előbb-utóbb elkapja, és ha megtörténik, szívesen
bevesz egy-két kannabiszolajos kúpot, ezt garantálhatom.Mert a megkönnyebbülés azonnali, és
hidd el, hogy csak kevés ember elég kemény ahhoz, hogy ilyen helyzetekben ne vegye be a
kúpot.Ennyit a kannabisz elleni előítéletekről, az aranyér nagyon gyorsan szétválogatja őket.JB

– Azt mondtad, hormonális problémák...Estrogelt  szedek, mert nincs hormonális oka a nagy
műtétemnek.Segít ezen?” Erzsébet

"Persze...55 éves vagyok, és naponta használom.” Christy

Etetőcsövek
„Anyámat kezelem.Torokrákja van, és egymást követően beadta a tápcsövön keresztül.Kicsit
felmelegítjük és kókuszolajjal elkeverjük!Soha nem tömítette el a csövet!" Steve

„Az etetőcsövön keresztül adom a fiamnak, amikor nem fogja lenyelni – nagyon forró vizet öntök
az olajra egy csészében, majd eloszlik, majd adok hozzá egy kis hidegebb vizet (nem túl sok),
hogy a víz elfogyjon. ne legyen túl forró, majd öntse a csőbe.Elég jól működik, bár néha az olaj
kicsit béleli a csövet, de soha nem tömődött el.Az a titka, hogy le kell önteni, amíg még nagyon
meleg.” Angela

„Van  valakinek  ötlete,  hogyan  adjuk  be  valakinek  a  kenderolajat  etetőcsövön  keresztül?
Összekevertem olívaolajjal,  hogy ne legyen olyan sűrű,  de attól  még félek,  hogy eltömíti  a
csövet.Bármilyen ötletet?" István

-- Steven, mindig az a legjobb, ha megtalálod a módját a hígítatlan olaj adagolásának, ez a
legjobb módszer.Ha nem találja a módját, összekeverheti a beteg ételével, és megkérheti, hogy
úgy egye meg.Igen, eltömítheti a csövet, mégpedig ha sűrű az olaj.Egyes olajok sűrűek, mások
folyósabbak.De amikor felmelegítjük őket testhőmérsékletre, elég folyósnak kell lenniük ahhoz,
hogy ne tömítsék el a csövet.

Egy másik lehetőség, hogy kakaóvajjal kúpokban adjuk a betegeknek.Ennek ellenére az olaj
elfogyasztása a gyógyszer szedésének előnyben részesített módja, amikor csak lehetséges.Az
olaj  adagolásának  számos  módja  van,  és  ez  gyakran  nagyon  egyéni,  ezért  próbálja  meg
megtalálni a páciens számára legmegfelelőbb módot.Üdvözlettel: JB

„Tudom, hogy borzasztóan hangzik, de egy kis coca cola a csövön keresztül, hogy öblítse le
viszkózus anyagok beadása után, vagy általában csak a dugulások tisztítására szolgál.Egy régi
RN készenlét." Ellen

Sebészet, kemoterápia vagy olaj?
"Soha nem vennéd el a melleimet, ha lenyelhetem az RSO-t!!" Chloe

„Maga  az  az  elképzelés,  hogy  a  mellrák  „százalékos  kockázatot”  jelent,  teljes
hazugság.Valójában mindenkinek vannak rákos mikrotumorai a testében, beleértve magamat
is.A rák nem egy olyan betegség, amit csak úgy „megkapsz”, mintha véletlenül villámcsapás
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érne.Ezt  napról  napra,  étkezésről  étkezésre  kell  „kezelni”  vagy „megelőzni”,  olyan  életmód-
választáson  keresztül,  amely  magában  foglalja  a  D-vitamin  pótlását,  a  táplálkozást,  a
szuperételeket, a zöldségleveket, valamint a rákkeltő vegyi anyagok és a sugárzás elkerülését.
Tehát amikor egy orvos azt mondja, hogy van „esélye” rákos megbetegedésre, azzal azt akarja
mondani, hogy nincs kontrollja a rák felett, és ez egyenesen hazugság.Más szóval: rákfenyítés.”

--  Ha  „esélyed  van”  rákos  megbetegedésre,  egyszerűen  szállj  rá  az  olajra.Ez  egy  sokkal
egészségesebb és biztonságosabb lehetőség.JB

„Nézze meg a rákot vagy bármilyen más súlyos betegséget, mintha tűz lenne.Minél nagyobb a
tűz, annál több energiára van szüksége annak eloltásához.Tehát szívesebben használna száz
vödör vizet (RSO) vagy egy pohár vizet (más típusú olajat), ha a saját háza lángokban áll?Vagy
szeretné, ha profi tűzoltók jönnének és segítenének ebben?Én ezt szeretném, de a jelenlegi
tűzoltóknak, vagyis az orvosoknak még csak nem is szabad vizet használni a tüzek eloltására,
és azt sem tudják, hogyan használják fel annyi évtizednyi beoktatás, agymosás és kannabisz
mellőzés után. gyógyszer.

Van értelme Önnek, hogy valaki szakértő tűzoltókat küldjön egy nagy városi tűzhöz, és nem
engedte,  hogy  vizet,  azaz  a  tűzoltás  legalapvetőbb  és  leghagyományosabb  formáját
használják?Nem nekem.De mégis, a hatalmon lévők pontosan ezt tették a mai egészségügyi
rendszerrel.

Sok tűz, nincs víz, azaz sok pluszmunka a tűzoltóknak/orvosoknak, akik nem tudják a legjobban
végezni a munkájukat.Ennek nem így kellene lennie, szerintem.A legjobb felszereléssel és a
legjobb  eszközökkel  kell  rendelkezniük  a  munkájukhoz,  nem?Ezt  tenném,  ha  én  lennék  a
menedzserük/kormányuk.Van valami rossz, ha így nézzük?Nem hiszem.” JB

„Remélem, minden nőnek, aki ezt olvassa, segít, ha tudja, hogy van választási lehetősége” –
folytatta  Jolie  asszony.
--  Ha  Jolie  asszony  úgy  gondolja,  hogy  a  kettős  mastectomia  a  legjobb  módja  a  rák
megelőzésének, akkor hadd mondjam el,  hogy határozottan nem értek vele egyet.És ha én
lennék a helyében,  akkor  megenném az olajat  és minden nap kenném a gyanús helyekre,
sokkal biztonságosabb lehetőség, mint amit ő átélt.És az a vicces, hogy úgyis meg fogja enni az
olajat, mert muszáj lesz.

Például hány CT-vizsgálatot kellett elvégeznie a műtét előtt és után?Egy CT-vizsgálat 200-500
tüdőröntgenfelvétellel egyenlő vagy egyenlő lehet, és a sugárzás hatásai kumulatívak.Valójában
tehát a „megelőző műtét” valószínűleg rákot okoz, ahelyett, hogy megelőzné.Nos, hát.

Ez az, amit akkor kap, ha túl sok a költenivalója, és ha géntesztet végez, hogy megjósolja a
jövőjét.Azok a szélhámosok azt mondták neki, hogy mellrákos lesz, ezért "cselekedett" és most
mell nélkül fog élni, depressziós lesz tőle, állandóan ezen fog gondolni, sok más betegség lesz
a következménye. ezt, és több mint valószínű, hogy megkapjaamúgy is rák valahol máshol, és
nagy valószínűséggel azután is lesz, amit az orvosok csináltak vele, és az összes BS után, amit
mondtak neki.

Valóban jobb otthon ülni és enni az olajat, és nem foglalkozni semmivel.Vagy legalábbis én így
gondolom.Ha jön, akkor jönni fog, minek aggódni valamiért, ami húsz év múlva megtörténhet,
és kivágni a melleit, csak az egyszerű korrupció és a legmagasabb szintű lopás miatt.JB

„Azt hiszem, igazad van a JB-ben!2005-ben eltávolították a jobb mellem, ha tudtam volna az
RSO-ról, soha nem műtöttem volna meg.Mint tudják, most tüdőrákom van, és úgy gondolom,
hogy az RSO az egyetlen járható út.” Bonnie

„Így igaz, JB, egy 1. stádiumú mellrák után megelőző méheltávolításon estek át,  amit  most
megbánok.Ha tudtam volna az RSO-ról akkor nem kaptam volna se műtétet, se besugárzást!
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Plusz a sugárzás protokoll volt!!!!!Annyira HISZEM az RSO-ban, hogy lemondtam a következő
mammográfiámat.Utoljára találkozom a tanácsadómmal, hogy elmondjam neki, hogy végeztem
a rákiparral, mivel azt hiszem, ismerem a gyógymódot, ezért a kórházi jegyzeteimbe felírom,
hogy RICK SIMPSON PHOENIX TEARS.:) Nem tudom elégszer megköszönni a segítséget és
az  odaadást.Rákra  adott  adományaim  most  főnixkönnyekre  mennek.Áldott  vagyok!!!BÉKE,
barátom.:)” Tina

„Olyan hülyeség az életét kockáztatni a mastectomiával, hogy ne kelljen rákkal kockáztatnia az
életét.És akkor ezekkel a vizsgálatokkal kockáztatja a rák kialakulását!Mennyire érezné magát
hülyének, ha ezek után a vizsgálatok után rákos lenne a tüdőben?Vagy meghalt  egy műtéti
szövődményben?Egy mastectomia a rák diagnosztizálása után, kenderolajjal EGYÜTT, és nem
ítélném  el,  de  rák  nélkül  elvégezni  ugyanolyan  kockázattal  jár,  mint  a  rák
kialakulásához.Egyszerű logika." Carla

„Sajnos úgy látom, hogy a nők mindig ezt teszik „megelőzésként”. És félnek ettől, mert úgy
érzik,  ez  az  egyetlen  lehetőségük.Mi  jobban  tudjuk,  de  istenem,  hány  embernek  kell  még
szenvednie  ettől  a  szar  betegségtől??!!Kormányaink  haszontalanok.Ha  szabadon
használhatnánk  a  kannabiszt,  sokan  nem  lennének  abban  a  helyzetben,  mint  a  fenti
hölgy.Nagyon szomorú, és valójában dühít.” Grúzia

– Szóval lemészárolta magát, és ezt megelőző intézkedésnek nevezte?Ez őrület...Ráadásul a
genetika nem így működik.Mindannyiunk génje gyakorlatilag mindenhez...A KÖRNYEZETÜNK
váltja  ki  bizonyos  gének  aktiválását.Amikor  azt  mondják,  hogy  „a  családban  működik”,  az
valójában  annak  a  jele,  hogy  a  szokások  egyik  generációról  a  másikra  öröklődnek,  és
ugyanazokat a genetikai kiváltó tényezőket okozzák.Ez nem csak a genetika kérdése.Teljesen
tudatlan dolog ezt mondani...” Alistair

"Mit  tud  egy  orvos  meggyőzni  arról,  hogy...Figyeljetek  emberek,  a  genetikai  szűrés  sokkal
összetettebb, mint az "Ó, ez a gén benned van, így 87%-os esélyed van rákot kapni." Íme egy
másik  tény,  amellyel  a  legtöbben nincsenek  tisztában:  mindenkinek vannak rákos sejtjei;  A
létfontosságú  testalkat  fenntartása  és  a  környezeti  méreganyagok  minimalizálása  a  legjobb
választás  az  egészség  megőrzéséhez...Ez  annyira  túlzásnak  tűnik.Súlyos  visszaélés  az
orvos/beteg kapcsolattal.” Jack

"Kíváncsi  vagyok,  hogy  Brad  Pitt  most  levágja-e  a  golyóit,  hogy  megelőzze  a  hererákot."
Mikrofon

„JB, meg akarta osztani ezt veled és Rickkel.Az olajtabletta, amiről beszél, az RSO.Azt hittem,
ez  érdekelheti.Nekem  is  vannak  képeim  neked.Ezt  egy  alkalmazott  és  egy  természetes
gyógyszerhasználó küldte.” Rick

„Rendben, ez az első alkalom, hogy elmondom ezt a világnak, szóval bocsáss meg, ha egy
kicsit  csavarogok.
Súlyos endometriózisban szenvedek.Ez egy olyan betegség, amikor a méh belsejét normálisan
bélelő  szövet,  az  úgynevezett  endometrium,  a  méhen  kívül  kezd  növekedni.Általában  a
petefészkeket, a beleket és a medence nyálkahártyájában lévő egyéb szerveket és szöveteket
fedi  le.Csakúgy,  mint  aa  méhnyálkahártya  reagál  a  menstruáció  során,  így  a  méhen kívüli
elmozdult  méhnyálkahártya  is.Minden  menstruációs  ciklussal  megvastagodik,  lebomlik  és
vérzik.Az  elmozdult  szövetnek  nincs  módja  kilépni  a  testből,  csapdába  esik.Ami  viszont  a
környező szövetek irritációját és gyulladását okozza, végül hegszövetekké és összenövésekké
(rendellenes szövetekké, amelyek összekötik a szerveket) fejlődnek.

Ez  szörnyű  mellékhatásokat  okoz.Fájdalom  Kb  állandó  napi  hányinger.Dysmenorrhoea,
fájdalmas menstruáció, amely általában egy egész cikluson át tarthat.Túlzott vérzés, meddőség,
fáradtság,  hányinger,  székrekedés  stb.Manapság  az  endometriózis  modern  orvosi  ellátása
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elsősorban hormonokból  és erős fájdalomcsillapítókból  áll.Súlyosságától  és kezelési  tervétől
függően a leginkább javasolt és leghatékonyabb kezelés a méheltávolítás.

Még csak 21 vagyok.Folyamatosan küzdök a napi fájdalom harcával, a jövőbeli család és a jó
egészség  reményével.Ez  olyan negatívan befolyásolja  a  mindennapi  életet,  hogy  néha alig
tudok kikelni az ágyból.Kipróbáltam hormonokat, és rengeteg gyógyszert, amelyektől nagyon
rosszul vagyok.Eddig semmi sem működött...körülbelül egy hónappal ezelőttig.A tulajdonos és
az  alkotó  vagy  a  MOTH (a  gyógynövény  gyógyszere)  bemutatott  nekem ezt  a  csodálatos
gyógyszert,  amelyet  „olajtablettának”  neveznek.  Az  étrendem  megváltoztatásával  együtt
hatalmas javulást tapasztaltam az elmúlt hónapban.Teljes 8 órát aludtam, ami számomra tabu!
Óriási,  jelentős  fájdalomcsökkenést  tapasztaltam,  valójában  alig  vagy  egyáltalán
nem.Hányingerem mára teljesen elmúlt, és az orvosaimtól kapott fájdalomcsillapítók hatásaival
ellentétben most  már  gond nélkül  képes vagyok emészteni  és enni.  Megmondom őszintén,
hogy 15 éves korom óta nem éreztem magam ilyen jól!”

„Inkább meghalok természetes okok miatt,  mint hogy valaki felfaragjon egy acélasztalra egy
kórházban.A  sebészek  nem  mindig  100%-os  sikeraránnyal  járnak,  Margie  barátom
méheltávolítás következtében halt meg, a műtőasztalon vérzett." DeYoung

„Gondoskodtam a nővéreim epeköveiről.Amint elkezdte szedni az olajat, abbahagyta a szörnyű
rohamokat.Soha nem volt másik, és lemondta a műtétet!!!!Az egészségem is elérte a 180-at.”
Kelly

„19 hónappal ezelőtt, miután eltávolítottak egy rákos daganatot a vastagbélemről, a rákklinika
felhívott  az elbocsátás napján.A kemoterápia és a sugárkezelés a tervek szerint  jövő héten
kezdődik  –  a  szabványos  protokoll  szerint.Baromság azt  mondtam!!!A kannabiszolaj  lesz  a
standard  protokollom.Egy  éves  ellenőrzés  a  múlt  hónapban.A VÉR TISZTA –  a  CT SCAN
eredményeit a sebészem diktálta nekem. Idézet, Gerry, a vastagbeled makulátlan.” Gerry

„Helló, JB! Egy orvosi sürgősségi kérdésem lenne.Apám elesett, beütötte a fejét, és vérrög van
az  agyának  külső  membránjában,  valójában  nem  az  agyban.Kiengedték  a  kórházból,  és
abbahagyta  a  fájdalomcsillapítók  szedését,  mivel  azok  nem hatnak  a  fejfájásra.Az  orvosok
abban  reménykednek,  hogy  a  vérrög  mérete  idővel  csökkenni  fog,  különben  megpróbálják
műteni...Vérnyomásra 2,5 mg Coversyl-t, prosztata-megnagyobbodásra Flomackstra-t szed, és
vérlemezkehiányos állapota is van, ami bizonyos jelentőségű gammofáziát okoz.80 éves, és
még soha nem próbálta az RSO-t.Nekem van, bár egy éve áll egy dobozban a hűtőben...Volt
már tapasztalata az ilyen típusú vérrögök csökkentésével kapcsolatban?Hasznos lenne a fej
helyi  alkalmazása  a  fájdalom  területén,  vagy  a  lenyelés  lenne  a  legjobb?Határozottan
megveszem  még  ma  az  e-könyvét,  de  szívesen  vennék  minden  konkrét  MAGÁN
tanácsot...Valószínűleg összekeverem az RSO-t kókuszolajjal vagy olívaolajjal, mivel ő olasz
származású, lenyeléshez és/vagy helyi alkalmazáshoz.Azt hiszem, a legfontosabb dolog, amit
tudni szeretnék, az az, hogy az RSO lenyelése káros hatással lehet a vérrögökre?Rengeteg
dolog  van  a  daganatok  csökkentéséről  mindenhol,  de  nem  találok  semmit  az  agy  külső
membránjában lévő vérrögökről???!!!Segítsetek pls.” Ross

-- Szia Ross, itt az e-könyv neked.Az olaj segít a vérrögképződésben is, könnyen.Közvetlenül
az esés után kannabiszt kellett volna a szervezetébe juttatnia.És most minél hamarabb rá tudja
venni őtannál nagyobb az esély a sikerre.A nemkívánatos mellékhatások elkerülése érdekében
félbevágnám a gyógyszereket, amikor elkezdi szedni az olajat, majd, ahogy mondod, belsőleg
és  helyileg.Az  olajat  tartalmazó  kúp  remekül  működne  –  a  kúpok  kiválóak  a  tüdő-  és
agybetegségek esetén. JB

„Körülbelül fél uncia 60 ml olívaolajjal kevertem össze (nem tudom, milyen jó minőségű volt,
amit készítettem).Odament, úgy nézett ki, mintha a halál felmelegedett (csak azt engedte, hogy
helyileg alkalmazzam a fejére).Kipróbáltam 0,5 ml-t egy pipettában, és még mindig működik, de
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kis  súlyú  vagyok.Ennek  legalább  a  dupláját  kentem  a  fejére.Fél  óra  elteltével  arra  a
következtetésre jutott,  hogy minden belefért,  és  megtörölte  a fejét  egy törülközővel...Füstölt
lazacot  ettünk,  amit  hoztam,  majd  kimentem  kenyérért  és  tejért,  és  visszamentem,  hogy
hallgassam, ahogy a többi gyerekével együtt csiripel a telefonban, akik láthatóan örültek, hogy
visszahallják a megszokott énjét.Yadayada, köszönöm a munkájukat srácok!...Ross

„4x ráktúlélő vagyok, az utolsó diagnózisom agresszív, invazív 4. stádiumú emlőrák volt, ezért
2014 februárjában kettős mastectomián estem át.  Ezúttal  lemondtam a kemoterápiáról  és a
sugárkezelésről,  és  THC-t  és  CBS-olajat  használtam  magam  gyógyítására.  Már  2  éve
remisszióban vagyok. Igen édesem, működik. Ha bármi kérdésed van írj PM-et. Azt hiszem,
tudok segíteni. Korábban 3x átestem sugár- és kemoterápián, de ezúttal visszautasítottam, és
az alternatív módszereimet használtam. Ezúttal  éltem a legjobb életminőséget.  Nem mindig
beteg  és  hányinger.  A  fájdalomszintemet  THC  és  CBD  olajokkal  és  koncentrátumokkal
szabályozzák. Ezúttal nem gyógyszerek. Nincsenek opioidok. Hála Istennek." Tina

„Valamikor találkoztam egy úriemberrel, aki azt mondta, hogy különleges projektek igazgatója
volt,  a  hetvenes  évek  elején  a  kormánynál  dolgozott.Elmesélte,  hogy  akkoriban  orvosi
kenderolajat  tanultak,  és eldobták.MIÉRT?Mert  működött!!Igen,  azt  mondta:  "az erők tudják,
hogy nincs pénz az életben, csak a haldoklásban." Mint mindannyian tudjuk, hazánkban és az
Egyesült Államokban a politikusok kemolaborokban és gyógyszergyárakban fektetnek be.Nos,
hosszas vita után azt is elmesélte, hogy ő és az egész csapata azóta gyógykenderolajat szed,
és ez a remek úriember úgy néz ki,  mintha a hatvanas évei elején járna, nos, valójában a
hetvenes évei végén jár és jól néz ki. !!Csapatának többi tagja is él még, ezen már érdemes
elgondolkodni!!És hé, azt is tudtad, hogy bolygónkon a legidősebb élő ember 131 éves, egész
életében  kenderolajat  fogyasztott,  és  még  mindig  minden  nap  jár  és  dolgozik  a  farmján…
Elárulnak minket azok az emberek, akikben meg kell bíznunk! !” Brian

PMS, menopauza
„Ez  az  egyik  dolog,  amelyre  a  kender  és  különösen  a  kenderolaj  a  legjobb,  de  semmi
más.Egyszerűen  nem  fogsz  találni  semmit,  ami  jobban  segítene  vagy  segítene,  mint  a
kender.Segít  helyreállítani  a  hormonális  egyensúlyt,  és eltávolítja  az agressziót,  a  hangulati
ingadozásokat stb.Segít  enyhíteni a menstruáció előtti  fájdalmat és görcsöket,  a kellemetlen
érzéseket, a szorongást stb.

Ha  azt  látnám,  hogy  egy  nő  furcsán  kezd  viselkedni  a  PMS-szel  összefüggő  hormonális
egyensúlyhiány  miatt  a  testében,  azonnal  kendert  adnék  neki  minden  lehetséges  módon,
formában vagy formában.Nem látom okát annak, hogy bárki is feleslegesen szenvedjen.Arról
nem is beszélve, hogy ha valaki szenved, ennek következtében mindenki szenved körülötte, ezt
bárki  megerősítheti,  akinek  volt  már  dolgában  menstruáció  előtti  nővel.Megkérném,  hogy
megegye az olajat, kúpban használja, és nem hanyagolnám el a hasán és a hátán történő helyi
alkalmazást sem.Tetszeni fog neki, mert megszünteti a fájdalmat és javítja a bőrét ezeken a
részeken.Egy kis olajat is szívtam vele, hogy tudja, nincs egyedül, és valakit érdekel.A kender
esetében  a  menstruáció  nem  kell,  hogy  minden  érintett  számára  frusztráló  és  kellemetlen
élmény legyen.JB”

„A kannabiszolaj a menopauza elleni gyógyszerem és a petefészekrák megelőzésére szolgáló
gyógyszerem,  amely  1985-ben  megviselte  édesanyámat.Ha  csak  tudtam  volna  az  olajról,
anyám látott volnanőj fel és szülj gyereket!Meggyógyította a menopauza tüneteit.48 órán belül
működött!Újra  élhetek!Mindenhol  megosztom  ezeket  az  információkat.A  kúrát  mindenki
számára elérhetővé kell tenni!Köszönöm Rick, hogy terjeszted a hírt és egészségessé tetted az
embereket!” Shelagh
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„50  kg-ot  fogytam,  amiért  megdolgoztatja  a  hormonjaim  –  azonnal  érzem  –  nincs  többé
hőhullám,  amely  általában  egész  éjjel-nappal  tart.Amikor  37  évesen  beteg  lettem,  azonnali
menopauza is lett,  és a betegség minden hormont összezavar.Hívő vagyok, mivel 100 kg-ot
híztam, mióta megbetegszem, és kis használattal 50-et fogytam.” Joann

„Már egy ideje követem Rick oldalát, és az ott szerzett információk miatt az asztmám, valamint
a  nagyon nehéz  menopauza miatti  NAGYON SÚLYOS éjszakai  izzadásom és hőhullámom
mára nem létezik.További jó munkát." Lize

„Rákom  van  és  alvási  apnoém.Nem  csak  csodálatosan  alszom,  de  nem  ébredek  fel  a
hőhullámoktól.Ez áldás.” Stephanie

„Beszámolt  már  arról,  hogy  az  olaj  valóban  jó  a  menopauza  tüneteinek  enyhítésére?
Hőhullámaim  és  éjszakai  izzadásaim  szinte  teljesen  eltűntek,  amikor  bevettem  az  olajat.”
Kopoltyú

K.A fenébe is, JB... remekül csinálta az ösztrogén elleni oltásig.Ezek halálos beteggé teszik.
A.Meglepetés,  meglepetés,  Valerie.„Maradj  távol  az  orvosoktól”  jelenleg  sajnos  a
játékszabály.Nem örömből mondjuk, ez a valóság.A betegek általában jól viselik az olajat, amíg
az  orvosi  szakértők  be  nem  avatkoznak,  és  felforgatják  néhány  szükségtelen,  rendkívül
alternatív  és  kísérleti  kémiai  gyógyszerrel.Tehát  amíg  az  orvosok  megtanulják,  hogyan  kell
megfelelően  használni  ezt  a  gyógyszert,  valóban  a  legbiztonságosabb  távol  maradni  tőlük
(persze,  ha  a  körülmények  megengedik).Nincs  szüksége  az  injekciókra,  annyi  olajat  kell
bevennie, amennyit  csak tud, amilyen gyorsan csak tud, hogy helyrehozza a korábbi orvosi
kezelések okozta károkat,  és hogy állapota kordában legyen.Ha az olaj  nem segít,  nagyon
valószínűtlen, hogy valami más segítene.JB

Testsúlyszabályozás
„A kannabiszolaj szabályozza a testsúlyt, és biztosan egészségesebbé teszi Önt!Ezenkívül nem
kívánja annyira a gyorsételeket.Valóban csodálatos gyógyszer.Ez az egyetlen IGAZI fogyókúrás
gyógyszer. Rick

„Én is fogyok – mennem kell övet venni.:) Felléptem a mérlegre és most 139# vagyok -- gimi óta
nem láttam ezt a súlyt.Csodálkozom, és továbbra is az emberek azt mondják nekem, milyen
észrevehető a fogyás, ez nagyszerű érzés.Szintén alig van étvágyam, és kicsit furcsa, amikor
késztetést  érzek  átadni  néhány  zsíros  édességet,  amit  korábban  soha  nem  hagynék
ki.Furcsa.Egy nano másodpercig aggódtam, hogy túl sok olajat veszek be, vagy valami ilyesmi,
de  gyorsan  rájöttem,  hogy  ez  a  testem gyógyulása...  elengedem  azt,  aminek  nem kellene
eljutnia,  és  minél  inkább bio  étrendre állítom,  annál  egészségesebb lesz.Nincs  diéta,  nincs
túlzott  testmozgás,  csak  lovaglás,  kertészkedés  és  anyának  lenni.Szerintem  ez  az  RSO
természetes mellékhatása.:)” Heather

"2  hónapja  szedem  az  olajat,  és  én  is  észreveszem  a  fogyást...teljesen  le  a  vényköteles
gyógyszerekről...Abbahagytam  a  vérnyomáscsökkentő  tablettákat...most  vettem  meg  a
vérnyomásomat (az olajszedés óta 2 hónapja nem szedtem tablettát)...eredmények 124/80 ülő
pulzusszám 79...ISTENEM...ez egyszerűen fantasztikus!!!Hamarosan megtörténik  a vérvétel,
majd beszámolok a TÖKÉLETES számokról, hogy MINDENKI lássa… Köszönöm RS, ZÖLD
Angyalom.” Suzanne

"Szép  munkát,  Suzanne!!Már  több  mint  egy  éve  eszem  naponta  kannabiszt,  és  katonai
pályafutásom során soha nem volt ilyen könnyű megtartani a középiskolás súlyomat, amikor
vényköteles gyógyszereket szedtem!Imádom, hogy a kannabisszal is mennyivel könnyebb!!!”
Etamin
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„Észreveszem, miután elszívtam egy kis olajat,  a vércukorszintem nagyon gyorsan leesik.És
több  olajat  szívok,  mint  bimbót,  és  lefogytam,  és  az  emésztőrendszerem  is  nagyon
megnyugodott.” Michelle

„Egy ideje már az olajon vagyok.Valóban segít normálisan tartani a vércukorszintem, de van
egy  problémám.Az  új  fájdalomcsillapító  orvosom  vizeletet  végzett,  és  pozitív  eredményt
hozott.Mondtam  neki,  hogy  használom,  hogy  ne  kelljen  inzulint  szednem.Azt  mondta,  ha
továbbra  is  pozitív  lesz  a  tesztem,  akkor  abbahagyja  a  többi  fájdalomcsillapítót.40  kg-ot
fogytam,  a  vércukorszintem  már  normális,  és  jól  érzem  magam.Ha  abbahagyják  a
gyógyszereimet, vissza fogok hízni, mert degenerálódik a hátam és a térdem, és nem tudok
edzeni.Most Oregonban élek, ahol a gyógyszertárak miatt könnyebben juthatunk olajhoz.Nem
tudom, mit mondjak az orvosomnak.Elöl jártam velük.A VA visszautasítja a gyógyszereimet, és
nem  akar  foglalkozni  velünk,  akik  állandóan  elfajuló  fájdalmakban  szenvedünk.Micsoda
rendetlenség." Michelle

„A csontkovácsom most hallgat az RSO-ról.Most, hogy 5 hónap alatt 65 fontot fogytam edzés
nélkül, ne lődd le magam inzulinnal, most a tablettáim 1/2-a.Hamarosan ezeket is eldobjuk.A
szíve megnyílt, amikor elmeséltem neki Ricket és a történetét.Megkérte a többi páciensét, azt a
kedves embert, aki ő, emlékeztettem rá, hogy RSO-t említettem neki, érte!lol ez tetszett neki,
szóval ty ty ty, csak így tovább, mindannyian!” Dave

„Cannabisolajat  ettem,  és  a  célom  a  fogyás,  valamint  az  étrendem  és  a  rendszeres
testmozgásom.Eddig 8 hét alatt 8 kg-ot fogytam.ez lenyűgöző?Még nem vagyok benne biztos,
de  majd  szólok.Elkötelezett  vagyok,  hogy  6  hónapig  minden  nap  megcsinálom.Azt  vettem
észre,  hogy szinte soha nem vagyok éhes, és nem vágyom (a jó csokoládé kivételével)  az
édességekre, és ha eszek valami édeset, csak kis mennyiséget tudok enni.Köszönöm, hogy
közzétetted.Szeretném  látni,  hogy  mások  hasznot  húznak-e  az  olajból  ilyen  módon?”
Vörösbegy

„Üdvözlet  JB.Reméljük,  hogy ez az üzenet  jól  érzi  magát.Arra gondoltam, hogy megosztom
tapasztalataimat  a  kannabiszolajjal  napi  kiegészítésként.Mielőtt  Rick  Simpsonon  és  rajtad
keresztül megtudtam volna a kannabiszolaj előnyeit, és azt, hogy mit tehet az emberi szervezet
számára, néhány közelgő egészségügyi problémát tapasztaltam a már meglévők mellett.

Krónikus fájdalmaim vannak súlyos OA miatt egy fakitermelési baleset következtében, amely
tönkretette  a  jobb  térdemet.A  sérülés  miatt  már  nem  tudtam  teljes  munkaidőben
dolgozni.Ezenkívül a jobb vállamban, a karomban és a kezemben OA-ban szenvedek a jobb
vállamban lévő  brachialis  plexus  miatt,  amely  egy  évig  bénult  a  jobb  karomban.Bizsergést
tapasztaltam az ujjbegyeimben, valamint gyulladást és duzzanatot mindkét alsó lábamban.Az
orvosom 6 hónappal  az ujjaim bizsergése előtt  figyelmeztetett,  hogy ha nem változtatok az
életmódomon, cukorbeteg leszek.

Akkoriban  260  kiló  voltam.Elvesztettem  a  szaglásom  és  az  ízlelésem  is.Ezek  mind  a
cukorbetegség jelei voltak.Az orvos azt mondta a vércukormérés után, hogy 1-10-ből jó úton
haladok @ 6,5.Körülbelül 6 hónapja kezdtem el szedni az olajat.Egy rizsszem reggel és ismét
lefekvés előtt.Most 203 kiló vagyok, nincs bizsergés az ujjbegyeimben, a szaglásom visszatért,
és újra érzem az ízeket.Megszűnt a duzzanat és a gyulladás az alsó lábamban és a lábamban,
valamint  az  OA  okozta  fájdalom.Nagyon  köszönöm,  hogy  az  emberiség  többi  részével
terjesztette az igazságot erről a gyógyító növényről.Te és Rick igazi isteni ajándékok vagytok a
rászorulóknak.

Ó!A lányom azt készíti,  amit  a mi háztartásunkban olajgolyónak ismernek (adagot kis darab
kenyérbe  forgatva),  elfogyott  az  olajgolyó.Túl  lusta  voltam,  hogy  magam  készítsem  el,  és
ostoba módon abbahagytam az adag szedését  körülbelül  egy  hétre.Visszamentem 217 kg-
ra.Amikor folytattam az olaj szedését, a súlyom visszament 203 fontra, és tovább csökken.A
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magasságom 5,8 hüvelyk, így hamarosan megtudom, hogy ez visszahozza-e a házasság előtti
175 font súlyomat.annyira izgulok.Megtanulta a leckét.Soha ne hagyja abba az olaj szedését.Az
élet jó!Nagyon köszönöm." Ron

„A  fiam  Simpson  olajat  használ  a  Crohn-kórhoz,  de  úgy  hallottam,  hogy  segíthet  a
fogyásban.Ha  igen  hogyan?"  kristály
-- Igen, lehet,  edd meg az olajat, és fogyni fogsz, ha túlsúlyos vagy, és hízol,  ha alulsúlyos
vagy.Ne  kérdezd  miért,  ne  kérdezd,  hogyan  lehetséges,  nem  tudom  a  választ.Egyszerűen
megtörténik.Én  magam  50  kilót  fogytam  az  olajtól,  és  hidd  el,  mindent  megpróbáltam
megcáfolni Ricket.De kudarcot vallottam, és az olajtól az izmaim is visszanőttek.Furcsa volt és
nehéz elhinni, bevallom.De nem bánom, hogy egy csepp izzadság és mozgás nélkül fogytam
le.Valójában nagyon élvezetes volt, és nem bántam a jó alvást, amely az olaj használatának
egyetlen figyelemre méltó mellékhatása volt.JB

„Hé,  Rick,  nagyon  szerettem volna  megköszönni,  hogy  megmentetted  az  életemet.17  éves
vagyok az indiai Delhiből.Tényleg túlsúlyos voltam.Tavaly május óta, amikor elkezdtem az RSO-
t fogyasztani, 10 hónap alatt 40 kg-ot (88 fontot) fogytam.A tesóm is 23 kg-ot fogyott, anyukám
pedig 15 kg-ot fogyott azóta, és ez azért van, mert én sokkal több olajat eszem, mint ők, mert
egyáltalán nem edzek tőle, még ha egy grammot is fogyasztok.

Tehát  minél  többet  és  gyorsabban  eszik  az  olajat,  annál  gyorsabbak  és  jobbak  az
eredmények.Nagyon szeretném, ha mindenki tudná, hogy a világ egyik legnagyobb betegségét,
az elhízást gyógyíthatja.

Köszönjük JB-nek, hogy minden alkalommal megadta nekünk az információkat, amikor szükség
volt  rá.Mindketten a hőseim vagytok,  és nem tudom elégszer  megköszönni  nektek,  srácok.
Shobhit és Shashank

Szorongás, paranoia

„Példa arra,  hogy az őszinte,  de félrevezető  tanács mennyire árthat:  valaki  panaszkodott  a
magasra, és azt mondták neki, hogy vegye be a CITICOLINE-t. Ez rendben van, kivéve, hogy a
CITICOLINE VÉRHÍGÍTÓ, és a tanácsot olyan személy kapta, aki nem tolerálja a vérhígítót. A
tanácsot adó személy jót akart, de nem árulta el ezt a létfontosságú információt. Tudom, hogy
sok  jó  szándékú  ember  szeretne  segíteni,  de  KÉRJÜK,  KÉRJÜK  VIGYÁZAT  olyan
információkat  adjon  ki,  amelyek  életre  és  halálra  is  hatással  lehetnek.  Mellesleg,  a
legegyszerűbb módja annak, hogy csökkentsd a magas szintet, ha néhány szem borsot adsz a
szádba... biztonságos, olcsó és hatékony." Gary

„Nagyszerű tudni a citikolinról, mivel warfarint is szedek. Akárcsak a kurkuma, amely szintén
hígítja a vért.” Randy

„A citokolin előidézi/segíti a metasztatikus sejteket saját vérellátásuk fejlesztésében. Nem olyan
jó a rák ellen.” Jim

„Tegnap egy nő elkezdte szedni  a gyógyszert.Ez a beszámolója az első napról.Egyszerűen
elképesztő!Íme az első napi beszámolóm:

Tegnap reggel arra ébredtem, hogy ekcéma volt  az ajkamon, és kentem rá egy kis olajat.A
csípés körülbelül 10 perc alatt megszűnt.A fájdalom 30 perc alatt elmúlt.A duzzanat néhány óra
alatt lecsökkent.A hólyagok az ajkamon mára körülbelül a fele eltűntek – általában 2 hétbe telik,
mire  begyógyulnak.Kilélegzem  az  ajkamon  lévő  olaj  gőzeit.Észrevettem,  hogy  megszűnt  a
fájdalom, ami hetek óta a jobb oldalüregemben volt.És elállt az orrom.Tegnap óta csak egyszer
tüsszentett.Észrevettem, hogy a fáradtságom nem volt olyan mély, mint általában.Észrevettem,
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hogy megkönnyebbültem, és megszűnt az aggodalom.

Este csökkent  testfájdalmakat  észleltem – általában estére annyira  fáj  a  testem,  hogy nem
tudok  nyugodtan  ülni  (a  boka-ideg-  és  izomfájdalmak,  térd/váll/könyök/csukló/hüvelykujj
fájdalma jelentősen csökkent).Ezenkívül minden adagnál nagyon könnyű fényt kapok.Nem okoz
nehézséget a munka vagy a fókuszálás, és nem haboznék vezetni.Nagyon tiszta fejem van, bár
elfelejtettem bevenni a Citicoline-t ma reggel.Körülbelül fél szem olajnak megfelelő mennyiséget
teszek egy Craisenre, és úgy veszem.

„2012 decemberében kezdtem el használni a kannabiszolajat általános tonikként.2-es típussal
szenvedtemcukorbetegség  akkoriban.A  vércukorszintem  300  körül  volt,  ahol  a  100  a
normális.Metformint  kaptam,  amitől  minden  alkalommal  rosszul  lettem,  amikor
bevettem.Kértem,  hogy váltsanak át  egy  másik  cukorbetegség gyógyszerre,  és leszedték a
Metformint,  és  felvették  a  Januviát.A vércukorszintem  csak  gyógyszeres  kezelés  hatására
ésszerűen  csökkent.Számaim  a  nap  nagy  részében  a  100-as  csúcsban  voltak.Amikor
hozzáadtam  az  olajat  a  kúrámhoz,  a  számaim  valamivel  a  normál  fölé  emelkedtek.Aztán
kiderült, hogy a Januvia hasnyálmirigyrákot okozott.Abba akartam hagyni ezt a gyógyszert, és
megkértem  az  orvosomat,  hogy  térjen  vissza  a  Metformin-ra.Egyetértett.Természetesen  a
Metformin mellett minden alkalommal rosszul voltam, amikor bevettem.

Az olajhoz való hozzászokás nagy megpróbáltatás volt számomra.Utáltam azt a nagyot, amit a
marihuána  adott  nekem.Az  olaj  használata  előtt  több  mint  35  évig  nem  használtam
marihuánát.Az  olajat  gombostűfejnyi  cseppnyivel  indítottam el  és  még az  is  sok  volt.Corrie
Yelland javaslatára elkezdtem szedni a Citicoline-t, hogy enyhítsem az olaj magas szintjét.Ez jól
működött, és több mint egy évig ezen az úton jártam.2013 májusában sürgősségi műtétre vittek
az  epehólyagom  miatt.5  napig  voltam kórházban  olaj  nélkül.Ekkor  derült  ki,  hogy  kevés  a
magnéziumom.Elkezdtek magnézium-kiegészítőt szedni a kórházban.Amikor hazajöttem, újra
elkezdtem  az  olajat.Meglepetésemre,  miután  egy  hétig  magnézium-kiegészítőket  szedtem,
nagyon kellemes emelkedést  tapasztaltam az olajtól.Továbbra is ez a tapasztalatom.Sikerült
abbahagynom a Citicoline használatát, hogy enyhítsem a magas.Ezután napi 1 szemre tudtam
növelni  az  olajadagomat.Nagyon  alacsony  a  vércukorszintem.Kivettem a  Metformint  a  napi
étrendemből.

Amióta az olajadagomat napi 1 szem rizsre emeltem, a cukrom teljesen normális.Az a1c-m 6.1-
re  csökkent  az  egy  évvel  és  fél  évvel  ezelőtti  7.2-ről.Az  orvosomcsodálkozik,  akárcsak  a
gyógyszerészem.Nem oszthatom meg velük  sikerem okát,  mivel  olyan  államban élek,  ahol
illegális az olaj.Érdekes mellékes a történethez, hogy amikor berohantam a műtétbe, kértem,
hogy beszéljek privátban az aneszteziológussal.Féltem, hogy az olaj meggátol a biztonságos
eljárásban.Az aneszteziológust teljesen nem érdekelte, hogy olajon vagyok, és azt mondta, ha
bármi is megkönnyítené a műtétemet, mert kitágulnak az ereim, és könnyebb lesz a légzés,
amíg alul vagyok.Mindezek során Aamann mellettem volt.Nem mindig kapja meg a szükséges
válaszokat, de arra utasított, hogy kérdezzek, és bízzak a testemben és az intuíciómban.Nem
megy  könnyen,  de  végre  elérkeztünk  egy  nagy  sikerű  helyre,  ahol  a  2-es  típusú
cukorbetegségemet sikeresen kezelik pusztán olajjal.Most 2014 májusa van.Üdvözlettel: Alice”

„A fenébe, még más olajokkal átitatott kannabiszolajban is fürödök.Ki gondolta volna, hogy egy
fürdő segít a fájdalom és a szorongás leküzdésében.Lol.” Tonya

„Immár 13 napja szedem, és a depresszióm megszűnt,  nem szűnt  meg többé a csípőideg-
fájdalmam,  normális  alvási  ciklusom alakult  ki,  és  nem érzem a  haragot,  a  depressziót,  a
szorongást vagy az iraki PTSD-m hatásait.A cél az iraki robbanásból származó foszforgőzök és
a  mérgező  részecskék  belélegzése  miatti  lyukak  a  tüdőmben,  valamint  a  szegényített
urániumból származó rák miatt,  amelynek ki  voltam téve.Három évvel Irak után elkezdődött
bennem a bazálissejtes karcinóma.” Jeremiás
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"Köszönöm!Több adag olajat készítettem a barátaimmal, és kézi fecskendőket adtam ki más
barátaimnak.Mérhetetlenül érzem a különbséget!Csökkent a PTSD-m, enyhül a fájdalom, és az
ízületeim olyan érzések, mintha WD-40-et kaptak volna.Amikor elüt a szorongás, elszívok egy
keveset  az  olajból,  és  elfogy.Egyébként  körülbelül  három  hete  naponta  háromszor
adagoltam.Többet túráztam ebben a három hétben, mint az elmúlt három évben!Szeretetem és
csodálatom  mindenkinek  a  Phoenix  Tearsnél!Neked,  Mr.  Simpson,  hála  életem  hátralévő
részében.Tudom, hogy a kórházi ágy helyett most élvezhetem.” Fred

„Csökkent a fájdalom, és az ízületeim úgy érzik,  mintha egy WD-40-et kaptak volna?A szűz
kókuszolaj biztonságosabb.” Hunter

„Én bio szűz kókuszolajat  használok az RSO vágásához.Lehetővé teszi  a  jobb felszívódási
sebességet, valamint megakadályozza, hogy az olaj mindenhez tapadjon, beleértve a fogakat
is.Arra is használom, hogy eltávolítsam a méreganyagokat úgy, hogy egy evőkanálnyit a szám
körül 20 percig suhintok, és kiköpöm a szemetesbe.” Fred

„Életem azon  a  pontján  voltam,  amikor  az  egészségem szörnyű  volt,  és  nagyon fájdalmas
voltam.Öngyilkos  voltam,  mert  az  élet  olyan  nyomasztó  volt.Aztán  belebotlottam  "Fuss  a
kúrából.” Amióta az életem sokat javult a tanult információk felhasználásával.Az egészségem
most  kiváló,  és  sokkal  optimistább  vagyok,  mert  tudom,  hogy  a  kannabisz  megvédi  a
szervezetemet a károktól.Azóta nem voltak öngyilkos gondolataim, és az élet egyre jobb és jobb
lesz, ahogy egyre többet megtudok a kannabiszolaj különböző gyógyászati  tulajdonságairól.”
Péter

„Irális, hogy a szorongásomat mennyire kontrollálja…Krónikus voltam… Érezd jól magad, ha a
normális boldog, és sokkal többet élsz… Köszönöm, Rick. haver

Depresszió

„Poszttraumás  stressz  zavarom  van,  és  a  kannabisz  segít  ellazulni,  enni,  aludni,
összpontosítani,  koncentrálni.Már  NEM  vagyok  klinikailag  depressziós...stb...Szedtem
antidepresszánsokat,  hangulatstabilizátorokat,  hangulatjavítókat,  altatókat...amit  nem  ütök  le
nekik...Nem  szeretem  a  mellékhatásokat...és  már  nincs  rájuk  szükségem  a  kannabisz
miatt...Nagyon imádkozom, hogy az emberek tanuljanak az ISTEN által adott NÖVÉNYről, a
kannabiszról…  a  sokféle  felhasználási  lehetőségről  és  gyógyászati  csodáról...csak  azt
mondom...” Ale

„Ez  valóban  csodálatos  gyógyszer.Az  adagomat  egy  kapszulába  tettem  lenyelni.Segít  a
fájdalmamon  és  a  PTSD  tüneteimon.Jó  néhány  beteget  ismerek,  akinek  ez  is  előnyös,
görcsrohamokra, Crohn-kórra, elvonási tünetekre stb.Néhány gyógyszertárban van. Remény

„Nem beszélhetek mások nevében, de számomra a bipoláris zavar, a tardív dyskinesia, a tardív
dystonia, a súlyos depresszió, a krónikus fájdalom, a PTSD, a bánat és a szorongás tüneteinek
kezelése.Szeptember óta méreg (gyógyszer)mentes vagyok, gyógyulok és jól érzem magam.Ez
a csodaszer.A kutyám szinte rákmentes az olajtól és a helyi szerektől is.Ezt a növényt Isten a
környezet, az életek és a gazdaság megmentésére teremtette.A társadalmat tájékoztatni kell.”
Kathy

– Csak köszönetet szeretnék mondani, Rick. Mind az 50 évet depresszióban szenvedtem, már
8 napja szedem az olajat és úgy érzem magam, mintha újjászülettem volna. Nagyon szépen
köszönöm!" perel
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Sclerosis multiplex (MS)
"Csak egy gyors frissítés, Jindrich...A feleség [59] naponta egy adag olajrizst használ,  hogy
segítse az alvást és az általános egészségi állapotot, és addig fogyott, amíg 30 fonton nem
stabilizálódott.Ő  is  csodálatos  élményben  van  az  olaj  használatával,  ahogy  én  is.Mind  a
matematikai  készségek,  mind  az  elméleti  elmélkedés  elvesztése  az  MS-ben  sok  esetben
megfordult,  és  ismét  olyan  nagy  matematikát  csinálok  a  fejemben,  mint  fiatalabb
koromban.Mindketten  törekedtünk  és  elértük  a  legfontosabb  életcélokat  a  használat  első
évében.Köszönet  Ricknek  és  neked,  barátom.Ó,  és  Betty,  a  Golden  Retriever  még mindig
jobban van, mint valaha, egészséges, és az állatorvosok továbbra is teljes mértékben tagadják.
Mark

„Egy jó barátom, egy idős SM-es beteg marihuánát használ az SM enyhítésére.Esküszik rá.”
Ron

„Egy idősebb barátom a munkahelyén mesélt a feleségének MS-ről, és arról, hogy mennyire
rossz.Alig tudott  hozzáérni,  és mindig fájdalmai voltak.Meséltem neki az olajról,  mert semmi
más  nem  működött,  amit  kipróbáltak.Kipróbálták  és  működik!Sokkal  jobban  érzi  magát,  és
megtehetivalójában érzi a lábát (korábban nem tudta), most meg tudja állapítani, hogy meleg-e
a  padló  vagy  sem,  és  nagyon  be  van  tömve.Hé,  illegálisan  fogsz  olajat  vásárolni,  amíg
legalizálják,  mert  működik.Semmi  más  nem  gyógyítja  az  SM-et,  már  majdnem  feladták...A
kannabiszolaj  új  perspektívát  adott  nekik  az  életben,  és  sok  reményt  adott  a  közös
jövőjükhöz.Továbbra is terjesztem ennek az orvosi csodának a hírét!Köszönöm Rick, senkinek
sem adtam volna meg ezt az információt, ha nem a Phoenix Tears-t. (Ontarióból)

„Jó reggelt, Rick, követtelek a Facebookon.Nagyon sok mindent megtudtam tőled, és nagyra
értékelem a kemény munkáját és odaadását.Az oka annak,  hogy a marihuánára gondoltam
gyógyászati  célokra, csak az állapotom, a szklerózis multiplex miatt volt.De a kutatás során,
amelyet más betegségek, köztük az SM és a rák esetében tapasztaltam, úgy döntöttem, hogy
ha nem teszem ki a magam részét mások tájékoztatásában, akkor nem teszem ki teljesen a
magam  részét.Remélem,  segítőkész  szószólója  lehetek  Arkansas  lakosságának
meggyőzésében,  hogy  a  következő,  2014-es  választáson  igennel  szavazzanak  az  orvosi
marihuánára.Idén  nagyon  közel  kerültünk  egymáshoz.Még  egyszer  köszönöm.Üdvözlettel,
Nancy”

„Láttuk,  hogy  a  Simpson-olaj  és  a  helyileg  alkalmazható  szentolajok  változata  mindent
meggyógyít az SM-es betegektől, a bőrpszoriázistól és a rákos betegektől, és még a stroke-os
betegnek is segít abban, hogy több olyan szót és mondatot beszéljen, amit a betegség óta nem
mondott. stroke!Köszönöm mindazt, amit tettél!” -- Köszönöm, Michael, de soha nem szeretem,
ha valaki  elkészíti  az  RSO „saját  verzióját”.Kérjük,  amennyire csak lehetséges,  kövesse az
utasításokat.Mint  mindig,  valaki  élete  foroghat  kockán,  és  Ön  mindig  a  gyógyszer
leghatékonyabb formáját szeretné biztosítani a betegeknek, amikor csak lehetséges.JB

„Mindenféle  bizonyíték  és  bizonyíték  van  odakint,  kutassatok  utána.Ismerek  egy  SM-beteg
embert, aki évek óta szenved.Olajjal kezeli, úgy tud járni, működni, mint én.Aztán ismerek egy
SM-es portoktársat, aki mindent megtesz, amit az orvosok és a modern orvostudomány mond
neki.És tolószékben van, és a teste leáll." Jeff

„Én is MS-em van, és abbahagytam a 13 szkriptem szedését.Heti 108 tabletta és 3 injekció...És
most csak kannabiszt használok.” János

„Öt héttel ezelőtt felhívott egy nő keletről, aki SM-ben szenved15 éve tolószékben ül.Mindent
kipróbált, ami csak eszébe jutott, beleértve az ellentmondásos CCSVI-terápiát is, de nem látott
javulást.Megmutattuk neki a helyes irányt, és elkezdte szedni az olajat.A legutóbbi telefonhívása
így hangzott: „Szia Corrie.Csak szeretném tudatni veled, hogy a tolószékem a garázsban van.
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(Szóval  szerintem  elromlott,  mert  még  csak  5  hete).„Felállok  és  sétálok!El  vagyok
varázsolva.Megszabadultam a Dependeimtől, és most értem haza egy vásárlási napról.Corrie,
3 éve nem tudtam elmenni vásárolni.” Ekkor sírni kezdett, és azt mondta: "Corrie, visszaadtad
nekem az életemet." Corrie

Tabletták, cigaretták és méregtelenítés
„Ha le akar szokni a dohányzásról, használja a Rick Simpson olajat.Egyszerűen aludja végig az
elvonást.Ugyanaz a protokoll  és ugyanaz az adagolás,  mint  bármely más betegség esetén,
csak kövesse az oldalunkon található utasításokat.A megfelelően előállított és használt RSO
minden  más  típusú  anyag-adaléknál  is  működik,  például  heroin,  kokain,  alkohol,  morfium,
erősen addiktív és erős gyógyszerek stb. esetében.JB”

„Személyesen  szeretném  megköszönni  Önnek  és  minden  termelőnek,  forgalmazónak  és
politikai tisztségviselőnek, hogy eljuttatták a nyilvánossághoz ezt a csodaolajat.Röviden leírom,
szörnyű görcsöktől, hányingertől szenvedek, és nagyon régóta ópiát függő vagyok ezek és más
kedves tünetek miatt.Az egészségemmel vívott  brutális küzdelem után úgy döntöttem, hogy
visszavágok.A  tabletták  egyáltalán  nem  enyhítettek  a  fájdalomon,  meg  kellett  óvniuk  a
megvonástól.A dohányzás  rendben volt,  de  semmi sem közelíti  meg azt,  amit  az  olaj  tesz
nekem.Nagyon nehéz ezt úgy megírnom, hogy ne teljek el ekkora hálávalhogy nem látok át a
könnyeken.

Visszavágtam,  hogy  teljesen  méregtelenítsem  az  olajjal!Korábban  többször  kellett  ezt
megtennem, és minden alkalommal rosszabb lesz, de ezúttal szinte semmi problémám nem
volt.Nincs testgörcs, nincs bőrviszketés, nincs izzadás...nem az a szokásos rémálom, amikor az
opiátokról leszokni.Szerintem az olaj egy csoda!Megmentette az életemet!

Mióta  leszoktam  az  opiátokról,  az  étrendemet  is  úgy  alakítottam  át,  hogy  többnyire
gluténmentes legyen.A búza probléma,  de néhány más gabona nem.De az étrendem nagy
részét az olajos cukorkák teszik ki.Sokkal több energiával és éberséggel foglalkozhatok velük,
működhetek, gondolkodhatok, csinálhatok mindent, amit csak akarok, sokkal több energiával és
éberséggel, mintha elszívtam volna a gyógyszert.

Azt mondtam, rövidre fogom, az igazság az, hogy azon gondolkodom, hogy írok egy könyvet
ennek a csodaolajnak a dicséretére, és mindent,  amit  értem tett.Ezért  mély elismeréssel és
szeretettel mondok köszönetet Rick Simpsonnak.Mahalo, Lois”

"Látva,  hogy  allergiás  vagyok  az  opiátokra…  (A  legkevésbé  mérgező???)  Beveszem  a
kannabiszt, kérem." Hanga

„Ha főleg opiátokat szedsz, akkor be kell látnod, hogy lesz „szinergia”, ami lényegében 1+1=3-
at  jelent,  vagyis  az opiáttal  együtt  bevitt  olaj  nagyobb hatással lesz rád,  mintha csak egyet
vennél  be.  vagy  a  másik,  fokozzák  egymás  hatását,  így  nem  lesz  szüksége  annyi
fájdalomcsillapítóra, mint általában.Beszéljen orvosával a szedett gyógyszerek mennyiségének
csökkentéséről,  nem  lehet  pulyka  hideget  szedni  a  legtöbb  tablettával  anélkül,  hogy
megkárosítaná magát. Jim

„A  férjemmel  az  év  elején  kezdtük  el  az  olajat.Tüdőembóliája  van,  és  2-es  típusú
cukorbetegséget  diagnosztizáltak  nála.Naponta  kétszer  csak  egy  gombostű  cseppet
fogyasztunk,  csak  azért,  mert  egyelőre  ennyi.Mellesleg  az  utasítások  könnyen  követhetőek
voltak, és remekül működtek.Ha én meg tudom csinálni,  akkor bárki megteheti.A benzint itt,
Kanadában  a  Home  Hdw-nél  lehet  megvásárolni,  és  szagtalan  festékhígítóként  van
megjelölve.Kérje a rajta lévő MSDS-t.

Még mindig nem vagyok benne biztos, hogy ez segít-e a férjemen vagy sem, talán még mindig
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gyógyítja a két CT hatását?Nálam ez rendkívüli változást hozott nagyon rövid idő alatt.A laktóz
intoleranciám meggyógyult (ha leszokom az olajat, visszajön), de mostanra biztosan elmúlt.Az
illatallergiámban  is  jelentős  változás  történt.Amióta  az  eszemet  tudom,  krónikus  arcüreg
fertőzésem volt, az antibiotikumok nem segítettek, és évekkel ezelőtt lemondtam róluk.Örömmel
jelenthetem, hogy az orrmelléküregem kitisztult,  és tudok lélegezni!Még mindig hatással van
rám az illat, de még csak közel sem annak, ami volt.

Köszönjük  Ricknek  és  JB-nek,  hogy  eljuttatták  ezt  az  információt  a  nyilvánossághoz,  és
köszönöm mindenkinek, aki folyamatosan ír és megosztja történeteit.Bárcsak kiabálhatnám a
háztetőkről, de valószínűleg letartóztatnának ;-)) Olyan megbélyegzés van a kannabisz körül, és
az emberek (itt)  egyszerűen nem akarnak hallgatni.Kár,  de olyan sok embert ismerek, hogy
segíthet.” Clemmie

„Lisa,  azt  is  tudatnom  kell  veled,  hogy  sok  olyan  beszámolóban  és  dokumentumfilmben,
amelyet megnéztem, ezek az emberek egy bizonyos betegség miatt kezdték szedni az olajat,
és végül előnyökre tettek szert, és meggyógyítottak más betegségeket, amelyekről nem is volt
szó. tudnia kell az olaj használata előtt.

Tegyük  fel  például,  hogy  cukorbetegségre  szedi  az  olajat,  majd  az  olaj  használata  után
felfedezi,  hogy  a  koleszterinszintje  visszaállt  a  normális  szintre,  bőrkiütései  vagy  ekcémája
megszűnnek, és az aranyér hirtelen eltűnik egy furcsa csomóval együtt. A sinus fertőzés hirtelen
megszűnik.Sok ilyet látok a kutatásaim során.

Emellett sokan arról számolnak be, hogy gyakran fogynak, ha túlsúlyosak, vagy visszatérnek a
normál  testsúlyhoz,  gyakran  anélkül,  hogy  megpróbálnának  diétát  tartani.És  ha  nyers
kannabiszt présel, a súly és az egészség terén elért eredmények még szembetűnőbbek.

Tudom,  hogy  Rick  Simpson  is  a  növényi  alapú  étrendet  hirdeti.Azt  látom,  hogy  az  orvosi
kannabisz használatán kívül sok más tanulmány is azt mutatja, hogy a növényi alapú étrendre
való áttérésnek annyi egészségügyi  előnye van,  hogy ezek az emberek gyakran egy életre
elkötelezték magukat, és dicsérik és hirdetik, hogy a növényi alapú étrendre való átállás szó
szerint megmentette az életüket." Donna

„Szia Jindrich,  elnézést a zavarásért,  de Brad kijavított  ma egy dolgot,  amit  érdemes lenne
tisztázni.A cukorbeteg vércukorszintje 7-10 nap alatt normalizálódott, nem csak másnap...mégis
figyelemre méltó.Ez lehetőséget ad arra is, hogy továbbítsam az e-mailjének többi részét, amit
szerintem érdemes a PT-n is közzétenni:

„A bal karomon 5 bőrrák volt, tudom, hogy ezek annak eredményeként alakultak ki, hogy az
évek során merülés közben a karomat az ablakpárkánynak támasztottam.A nap 24 órájában
olajban tartottam őket, és a nagy kivételével minden teljesen eltűnt.A nagy alig észrevehető, de
még mindig enyhén megemelkedett  területet  érzek,  ezért  naponta tartom rajta  az olajat.Azt
hiszem,  a  hét  végére elmúlik,  mivel  olyan közel  van.Ne feledje,  hogy ezeket  már  többször
lefagyasztottam, és mindig visszajöttek, ezúttal biztos vagyok benne, hogy nem, ha igen, akkor
pontosan tudom, mit kell tenni.Minden jót neked és Ricknek, Dale.”

-- Köszönöm, Dale, jó tudni, hogy pontosan tudjátok, mit kell tennie.JB

„Vettem az olajat, hogy leszokjak a fájdalomcsillapítókról és a cigarettáról…És sikeres vagyok!
Több mint egy hónap telt el egyik nélkül!” Randy

-- Gratulálok, Randy.Az olaj használatával végül nem volt olyan nehéz, igaz?JB

„Néhány  ember  egyszerűen  tudatlan  és  fél.Rick  Simpson  miatt  én  magam  is  jelentősen
csökkentettem a fájdalomcsillapító gyógyszereimet,  vagyis 60 mg OxyContin 3-at  vettem be
reggel és 3-at lefekvéskor, és már több mint 8 éve szedtem őket.Ez szívás volt!
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Most az olaj beindítása óta csak reggel 1-et veszek be és délután 1-et!Beszélj egy csodáról,
legalábbis  én  így  látom!Az  orvosok  azt  mondták,  hogy  soha  nem fogok  tudni  leesni,  vagy
abbahagyni  a  szedést.A fiú  "Rick  Simpsont"  csinált,  és  bebizonyítom,  hogy  az  orvosaim
tévedtek,

Csinálom, és jobban érzem magam, mint azokat az átkozott  méregtablettákat szedve!Annak
ellenére, hogy ilyen nagy adag OxyContint szedtem, még mindig fájdalmat éreztem, nap mint
nap, nem aludtam és nem ettem...Ma már fájdalommentes vagyok, rendesen alszom és többet
eszem!És nem hagyom abba a törekvésemet, hogy leszokjak ezekről a tablettákról, remélem,
mire már egy hónapja az olajat szedem, teljesen leszállok róla!Kívánj szerencsét!" Nancy

„Segítettem  az  embereknek  megszabadulni  az  ópiátoktól,  mindenféle  és  gyorsan…RSO-
val...plusz altatók és mások.Elvonások, görcsök nélkül.Kiváló.Az egyik csávó azt mondta, hogy
ez olyan,  mintha aludni  és  tisztán felkelni,  semmi késztetés  nélkül.Remekül  érzik  magukat,
mintha  egy  grizzly  medvével  küzdenének  minden  reggel,  amit  hallottam.Újra  fiatalnak  és
egészségesnek érzik  magukat.Szükségünk van egy „RSO Detox  Központra”,  hogy  kezeljük
ezeket a méregtelenítő problémákat.Béke mindenkinek.” Ron

– Helló, Jindrich! Az olaj határozottan megmentette a szomszédom heréjét.Másfél hétig véres
vizelete  volt,  és  elviselhetetlen  fájdalmai  voltak.Az  orvos  azt  mondta,  hogy  nem tud  felírni
semmit, ami segítene az ilyen típusú fájdalmakon, és három napot adott neki, mielőtt eltávolítják
a herét, ha nem áll el a vérzés.Az RSO órákon belül ledolgozta a fájdalmat, és 3-4 napon belül
teljesen abbahagyta a vérvizelést.Már két hét telt el és jól van.Még mindig dolgozom rajta, hogy
készítsek  egy  ajánlást,  de  egy kicsit  fél  tőle  (a  szavai… "Eljönnek és  elvisznek,  ha videót
készítek"),  és nem sokat tud az igazról.  Az RSO ereje, ezért  kicsit  szkeptikus, hogy az olaj
mentette meg a férfiasságát,  lol.Abból,  amit  láttam, az olaj  minden bizonnyal megcsinálta a
trükköt, de ez nem 100%-ban dokumentált, csak annyit tudok, hogy ki akarták venni, amikor
először megláttam, és napokon belül jobban volt az olaj elfogyasztása után, helyileg használva.
és  mint  akúpéjszakai  sapka,  lol,  de  ezt  nem fogja  bevallani.Még mindig  azt  mondom neki
minden nap: "Haver, megmentettem a diódat!" lol Mindegy, csak tudatni akartam veled, hogyan
sikerült, és ha sikerül rávennem, hogy készítsen egy ajánlást, akkor értesíteni fogom. Steve

„Kevesebb,  mint  két  hét  alatt  tudtuk  leszoktatni  Cashyt  a  metadonról,  a  fentanilról,  a
Clonapinről,  a  Versedről,  az  Ativanról  és  az  Oxycodone-ról  az  olajjal!Elvonási  jelek/tünetek
nélkül.Fantasztikusan működik!” Kalli

„2012 augusztusában a fiam, „Pnut” rohamokat, kataplexiát, túlzott nyáladzást, mindennapos
folyadékot  szívott  fel  és  általános  fáradtságot  tapasztalt.Szellemi  képességei  gyorsan
hanyatlottak  a  szemünk  láttára.Éppen  az  előző  évben  focizott,  focizott,  és  cserkész
volt.Összességében rendes kisfiú volt 2012 augusztusáig.

Ugorjon előre 2013 márciusára, és végül C típusú Niemann Pick-vel diagnosztizálták.Az NPC
egy  terminális  betegség,  amely  a  legalapvetőbb  szavakkal  egy  lizoszómális  tárolási
probléma.Úgy tekintek rá, mint egy folyamatos agykárosodásra.Az orvosok megadtak minden
roham elleni gyógyszert,  ami csak eszünkbe jut,  klonazepamot, tegretolt,  Dilantint,  lamictalt,
keppra, Diastat gélt  sürgősségi klaszterekhez stb., és SEMMI sem működött.(Úgy tűnt, csak
rontotta a helyzetet  azzal,  hogy hamis reményt  ad nekünk.Minden alkalommal,  amikor  nem
működött, a doktorok megemelték az adagot.Nem hibáztatom őket, mert csak ezt tudják.) A
kanapén feküdne,  talán mosolyt  csalna ki  belőle,  talán nem.Csak feküdt  és nyáladzott.Nem
tudott megmozdulni.Nagyon aktív kis srácból zombi lett.Tolószéket, epilepsziás szolgálati kutyát
kellett szereznünk neki, és hospice ellátásra került.

2014 januárjában egy igazi idegen, „S bácsi”  lépett  be, aki  igazi baráttá vált,  és felajánlotta
nekünk a segítséget Rick Simpson Oil formájában.Másfél órát beszéltünk telefonon, és annyira
szenvedélyesen rajongott a teljes növénygyógyászatért, és őszintén hitt abban, amit Rick olaja
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tett saját tettei révén mások megsegítésében, hogy késztetést érzett, hogy segítsen nekünk.A
szíve kedvessége révén megtalálta a módját, hogy megszerezzük azt a gyógyszert, amelyre
égetően szükségünk volt.

Január 31-én a fiunknak nem kevesebb, mint 15 rohama volt ébren, mindezt még Clonazepam
és Diastat esetén is.Néhány napja jobb volt, mint mások, néhány nap rohamokkal és félelemmel
telt.Hacsak nem vagy szülő/szeretett  személy, aki  átment ezen,  nem fogod megérteni azt a
sötét helyet, ahol úgy érzed, hogy vagy.

Február  1-jén  kapta  meg az  első  adag  Rick-olajat.Aznap  csak 3  rohama volt.Hónapok  óta
először felült az ágyban, és kimondott egy teljes mondatot.Baleset, gondoltam magamban.De
ennek  ellenére  nagyon  örültem.A  4.  napon  hónapok  óta  először  „Anyu”-nak  szólította  a
feleségemet.Beszélj az örömről és a könnyekről aznap.Másnap, az 5. napon, egyáltalán nem
voltak rohamai.A bejegyzés óta 58 nap telt el, mindössze 2 roham, és ezek külső tényezőknek
tudhatók be.

Ma már a fiunk többet beszél, aktív, az elnökök közül néhányat meg tud nevezni az arcukról, tud
egyedül is biciklizni.Ami a szemünk előtt  történt,  az nem más, mint a csoda.Nem vagyok a
legvallásosabb ember, de hiszek Istenben.Őszintén hiszem, hogy ő küldte nekünk azt az „S
bácsit”.Úgy gondolom, hogy megmutatta Ricknek, hogyan kell ezt csinálni, és ő vezetett téged,
JB, hogy eltereld a szót.

Mindezért, hogy segítettem visszahozni a fiunkat hozzám, hozzánk.Azért, hogy visszahoztam a
feleségemet a legmélyebb depresszióból, és hogy segítettem a családomnak.Rick Simpson, JB
és „S bácsi”, örökké az adósa vagyok.Köszönöm!!!" Kevin

Függőségek
„Nemrég megfigyeltem, hogy egy halálos állapotú morfiumfüggő rákos beteg elhagyta a „COLD
TURKEY” morfiumot.Miután elhagyta a morfiumot, éhes lett; már nem volt székrekedés; nagyon
mélyen aludt, és a fájdalma sokkal jobban csillapodott.Ismét koherenssé vált.ELKÉPESZTŐ.Ha
magam nem láttam volna ezt a 180 fokos változást, SOHA nem hittem volna el.Még soha nem
voltam marihuánapárti, de ez a személyes megfigyelés hívővé tett.” Janice

„Az egyik  dolog,  amit  most  észrevettem, amikor 3 hónapja szedem az RSO-t,  az az,  hogy
majdnem megszabadult az alkohol utáni vágyaimtól.Korábban minden este ittam egy-két italt,
de ma már ritkán akarok inni, és ha igen, akkor nem iszom annyit, azt is észrevettem, hogy a
nadrágom sokkal lazább lett.10 kg-ot fogytam.Az egyetlen dolog, amit kevésbé teszek, az az
alkoholfogyasztás.

Még mindig ugyanazt eszem, és még mindig rágcsálom a vegyes dióféléket, a sütiket stb. este,
amikor rágcsálom, és lehet, hogy többet eszek, mint az olaj előtt.Igen, az olaj éhessé tehet.

Tehát vagy az alkohol hiánya vagy az olaj miatt fogytam 10 kg-ot 3 hónap alatt.És nem igazán
voltam túlsúlyos, 5' 10” és körülbelül 198 font.Fiatalabb koromban mindig körülbelül 186 font
voltam és fitt.Most 187 fontra fogytam, amikor legutóbb ellenőriztem.Akárhogy is, az olaj vagy
az alkohol hiánya miatt fogytam.Csak egy boldog mellékhatás.” Scott

„Az ópiumok székrekedést,  hányingert  okoznak,  és nehéz beszerezni a megfelelő adagot  a
hatékony  enyhítéshez.„Elégtelenítenek”,  nem  biztonságossá  teszik  a  vezetést,  tovább  és
tovább.A marihuána nem.Eleget mondott." Fred

„15 éves opiátfüggőség, amelyet az olaj gyógyít.Ki sem próbáltam volna, ha nincs Rick.Szóval
azt kell mondanom, hogy valóban tartozom neki az életemmel, így most az egyik legnagyobb
támogatója vagyok.Mindig is dohányoztam, de ez soha nem segített azon a fájdalomon, amit a
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tabletták  szedése  okoz.Annyiszor  meg  akartam  halni,  mert  már  nem  én  irányítottam  az
életemet.Az RSO miatt mondhatom.NEM szedek morfiumot, oxyt, percet, vic-et vagy suboxone-
t...ettől leszoktam!!!!!És 40 éves vagyok, és újra 20-nak érzem magam.Az ízületi gyulladásom,
amelyet minden reggel éreztem, most ELMÚLT.10 alkalommal vettem be belsőleg az olajat, és
újra kezdődik az életem.Nincsenek szavak annak kifejezésére, hogy mennyire hálás vagyok.Ha
tablettákat szed, kezdje azzal, hogy éjszaka beveszi az olajat, hacsak nincs egy hete aludni,
akkor én ezt az utat választanám. Rebecca

„Több mint 30 évnyi függőség után a kannabisz megszabadított a Benzotól, több mint 15 évvel
ezelőtt, anélkül, hogy úgy folytatnánk, ahogy voltam, most már halott lettem volna…” Phil

„Tudok  valakit,  aki  kannabiszt  használ,  hogy  segítsen  megszabadulni  a  suboxone-tól.  A
kannabisz  sokat  segít  neki.Ez  segít  a  fájdalomban,  azt  mondja.De  azt  gondolom,  hogy  a
tabletták sokak számára függőséget okozó része a „felső” rész… amiben a kannabisz nem túl
„felső”… de véleményem szerint, ha ragaszkodunk az elejéhez, és építünk tolerancia a túlzott
fáradtság érzése megszűnik.A TOLERANCIA a kulcs.” Erin

"Elhagytam minden  fájdalomcsillapító  gyógyszert,  és  már  tudok  működni  –  bárcsak  többen
bízhatnának a természet erejében!" perel

„Van egy gerincvelői idegem, amely 2000-ben eltört, és évekig elfogadtam a gondolatot, hogy
végül megrokkantok tőle, és majdnem egy évtizedre leragadtam az Oxycontinnál, mígnem úgy
döntöttem,  hogy kipróbálom a kannabiszt.Most,  amikor  az  MRI-jeimet  hasonlítják  össze,  az
orvosok azon tűnődnek, hogy az idegen lévő mielin hogyan kezdett el gyógyulni és eltávolítani a
hegszövetet.Az  elmúlt  két  évben  kezdett  javulni  a  testtartásom,  a  mozgástartományom,
valamint csökkent a rohamok száma.” Ann

K.Mi a helyzet a metadonnal?Segít-e az RSO leszokni a metadonról?Ez a legnehezebb drog,
amit valaha is le lehet szedni.Többször próbáltam többféle dologgal!A kivonások olyan sokáig
tartanak, hogy túl szörnyű, hogy ilyen sokáig kezeljük!Még az alabamai Bradford Rehab is azt
mondta, hogy innen a legnehezebb méregteleníteni!Áron

--  Aaron,  a  metadon-függőség egy szelet  az olajhoz,  különösen,  ha az utasításaink  szerint
állítják elő és használják.Képzeld el a 4. stádiumú rákban szenvedő pácienseinket – általában
az elképzelhető legrosszabb cuccok koktélját fogyasztják, mégis általában abba tudják hagyni a
szedést.egy-két héten belül szedték.Tehát ismét, ha összehasonlítjuk azokkal a finomságokkal,
a metadon egy szelet az olaj számára.Évek óta mesélek a szenvedélybetegeknek, nem akarják
elhinni, és soha nem jelentek meg, hogy egyszerűen megmutassam nekik.JB

„Cannabist használtam a bátyám heroinfüggőségére.Munka közben ölték meg, de nagyszerű
eredményeket láthattunk a kannabisznál egészen a haláláig.” Laura

--  A megfelelően  használt  RSO  felhasználható  minden  ember  által  ismert  anyagfüggőség
legyőzésére.Általában  egy-két  hétbe  telik,  amíg  a  beteg  abbahagyja  a  függőséget  okozó
gyógyszerek/tabletták  szedését,  és  általában  nincsenek  jelentős  elvonási  tünetek.Ami  jó,
mégpedig a betegeknek és az őket gondozóknak.JB

„Ahogy én nézem, minden pilótának meg kell ennie az olajat, miután leszállt a nap folyamán.Így
jól kipihenik magukat és jól aludnak, és másnap ismét jól tudnak dolgozni.Illetve hogyan védik
meg magukat a sugárbetegségtől és a pilóták több tucatnyi egészségügyi problémájától?

Egyetértek a THC-teszttel, ez egy jó módszer annak megállapítására, hogy a személy felelős-e
vagy felelőtlen az egészségével  szemben.Első az egészség.Számomra azok,  akiknek nincs
THC  a  rendszerükben,  egyszerűen  az  életükkel  játszanak.Vagy  környezetszennyezéstől,
Fukushimától és a chemtrails-tagadási szindrómától szenvednek.Jó tudni, hogy az olaj ebben is
segíthet.JB”
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„Én  gyógyuló  heroinfüggő  vagyok.Egyik  nap  embereket  látok,  a  másikon  pedig  halottakat,
minden egyes héten a tanácsadó központomon, nem kannabisztól, BHO-tól vagy marihuánától,
hanem  xanaxtól  és  benzodiazipenektől,  például  váliumtól  és  más  vényköteles
gyógyszerektől.Ezeket  többnyire  illegálisan  vásárolták!A kannabisz  a  történelem során soha
nem bántott és nem ölt meg senkit.Amikor a politikai pártok az átjáró-elméletet és a skizofrénia-
elméletet  hirdetik.Amit  nem  értesz,  az  az  az,  hogy  pofátlanul  hazudnak!A szkizofréniában
szenvedő  kannabiszdohányzók  skizofréniában  szenvedtek,  mielőtt  ízületet  szedtek  volna.És
valószínűleg  egy  nem  diagnosztizált  probléma  kezelésére  használták.Az  átjáró  pedig
nonszensz.A  MARIHUÁNÁBAN  NINCS  SEMMI,  AMI  HOGY  KEMÉNYEBB  DRÓGOKRA
VÁGYAD!Az igazi „kapu” az illegális dílerek, akik más kábítószert kínálnak, és azt állítják: „Ha
szereted a füvet, ezt szeretni fogod”, mert tudják, hogy a fű nem fog rávenni valakit arra, hogy
naponta  vagy  óránként  több  száz  dollárt  költsön.De a  heroin  vagy  a  kokain  miatt  naponta
hétszer kopogtatsz az ajtaján.Ideje felnőnünk.Nyissuk ki a szemünket, és vegyük észre, hogy a
kormánynak sokkal nagyobb szüksége van ránk, mint nekünk rájuk és a hazugságaikra.” Che

„Több mint 30 évvel ezelőtt megtanultam, hogy ha kimentem inni, és attól félek, hogy az ágy
felpörög (emlékezz rájuk) a túl sok ivástól, akkor közvetlenül lefekvés előtt iszom egy pohár
edényt, és azt hiszem, ez segített nekem. attól, hogy megbetegedtem, és/vagy nem tette olyan
rosszmá a másnaposságot, mint amilyen lett volna, ha nem kaptam volna el. Scott

„A THC átjut a vér-agy gáton, és kijavítja az alkohol- és más drogfüggőség amygdaláját...Ez
általában azt eredményezi, hogy az alkohollal való visszaélések és az opiátok visszanyerik saját
kognitív képességeiket, és maguktól megállítják a visszaéléseket.” Robert

„Észrevettem ezt.Már egyáltalán nem iszom.Vagy bármi vágya van rá.” Brittney

"Nagyon igaz.ezt tapasztaltam.Egyáltalán nincs kedvem meginni azt a mérgező mérget, amely
tönkretette a májam.Az egész kultúra egyre bizarabb lesz, minél tovább távol maradok tőle.Az
emberek, akik körülöttük állnak, és mérgező piszkot öntenek le a torkukon.Számomra bizarr.:)
De nagy áldás  használni  a  gyógynövényeket.Csodálatos érzés,  NINCS MÁSNAPOSSÁG!!!”
Camuche

„Honnan tudja, hogy kinek vagy mely állatoknak van endokannabinoid rendszere?És mit jelent
az endokannabinoid?” Trisha

„Minden állatnak van endokannabinoid rendszere, kivéve a rovarokat.KannabinoidA receptorok
a bőrünkben, az agyunkban, az immunrendszerünkben, a belekben, a májban, a gerincben, a
bordákban, a fehérvérsejtekben és a csontvelőben (őssejtek) stb.A több mint 600 millió éves
endokannabinoid rendszer nélkül „az őssejtek úgy viselkednének, mint egy autó sofőr nélkül”.
Dr. Guy, a GW Pharmaceuticals ügyvezető elnöke, London, Egyesült Királyság.Testünk minden
funkcióját szabályozza.Az omega zsírsavak (3, 6, 9) endokannabinoidokat hoznak létre, ezért
fontosak  számunkra.A  kannabiszolaj  (RSO)  alapvetően  túltölti  az  endokannabinoidok
rendszerét, ezért szinte bármilyen egészségügyi problémát képes gyógyítani vagy kezelni. Rick

Életminőség
„Ha  megtanulja,  hogy  a  kannabiszolajnak  több  száz  gyógyhatása  van,  beleszeret  a
virágba.Valójában soha nem találkoztam senkivel, aki azt hitte volna, hogy a kannabiszolaj ilyen
erős, és még ne lett volna szerelmes.” Péter

„Az olaj  előtt  alig  tudtam lemenni  az első 3 lépcsőfokon,  most  már 4 órás biciklizést  tudok
megtenni.Ez csak jobb lesz.” Péter

"Köszönöm  az  információt!Saját  PTSD-ből  eredő  pánikrohamaimat  kezeltem  RSO-val,  és
ugyanazokat  az  eredményeket  kaptam.A  Lyme-kór  is  egy  másik  olyan  betegség,  amely
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sokféleképpen utánozza a maláriát,  amelyről  sok  ember  nem is  sejti,  hogy megcsípett  egy
fertőzött  kullancs.Nézzék meg ezeket  a  posztokat  MILLIÓK!!!Használjuk egyszer  jó  hasznát
ennek a Facebooknak!!!!” Linnea

„A bátyámnak rossz volt a foga, és megsérült.Szóval azt mondtam, hogy kenjünk rá egy kis
olajat, és azt mondta, hogy két hét múlva, és még mindig nem fáj, és úgy tűnik, hogy most nem
fertőzött.Hajrá, RSO ismét a segítségre!!!!!” Steve

„Hé,  nem tudom,  hallottad-e  ezt  valaha,  de rájöttem,  hogy az  olaj  IS BEGYÓGYULT,  vagy
inkább elkezdett begyógyítani egy hatalmas üreget, ami a két elülső fogamon van. Véletlenül
került oda egy kis olaj, és az üreg lyuk tele volt olajjal, és néhány nappal később észrevettem,
hogy az üreg összezsugorodott, és mára fele akkora!Mondta ezt valaha valaki korábban?Az
RSO fogkrém NAGYON jó ötletnek tűnik!A fogszuvasodást nehéz gyógyítani, és biztos vagyok
benne, hogy mindenki inkább meggyógyítja, majd kihúzza a fogát!Örömmel mondhatom, hogy
boldog baleset történt az olajjal.” Kim

„Mit NEM A kannabiszolaj?Ez nagyszerű hír a fogakkal kapcsolatban.Shona Bandának elhalt a
szája  egy  fertőzött  tályog  következtében,  ahol  egy  elhalt  fogat  húztak  ki.Nem  volt  pénze
orvoshoz vagy fogorvoshoz menni, hogy orvosolja a nekrózist.HELYETTE mindig RSO-t tett rá,
és  soha  nem  kellett  fogorvoshoz  mennie,  soha  nem  volt  szüksége  antibiotikumokra  vagy
gyulladáscsökkentő gyógyszerekre,  és nem kellett  semmilyen speciális terméket  használnia,
hogy tisztán tartsa.Mindez a Rick Simpson Oilnak volt köszönhető, hogy a nekrózis megszűnt,
és most újra rózsaszínű az íny!

Azt is észrevettem, hogy a kannabiszolaj elindítása óta NINCS SZÜVEGSÉGEM.Régen annyira
savas  volt  a  szám,  és  tele  volt  üregekkel,  hogy  furcsálltam,  ha  nincs
szuvasodásom/üregem.Sean a minap is erről beszélt.

IMÁDOM hallgatni az olajról szóló beszámolókat!MIT NEM tud megjavítani?Köszönöm Jindřich
Bayernek, hogy megosztotta ennek a személynek a véleményét a fogáról.  Szeretem, ha az
emberek megosztják tapasztalataikat a gyakori betegségek kezelésével vagy a homeosztázis
fenntartásával kapcsolatban.” LinZy

"Megszabadultam a rák előtti polipoktól azzal, hogy minden nap bevettem egy adagot." Donna

„Milyen  szerepet  tölthet  be  a  kannabisz  egy  nő  életciklusában?Amikor  a  mama  boldog,
mindenki boldog” – ennyit tudok.Az olaj pedig boldoggá tehet egy nőt, függetlenül attól, hogy a
ciklus melyik szakaszában van.JB”

„Mely  esetekben  nem  tudott  az  olaj  segíteni?Van  bennük  minta,  vagy  inkább
tesztelésszükséges megérteni az okokat?” Danny

-- Az olajnak problémái vannak annak kijavításával, amit az orvosok először elcsavartak, ez az
egyetlen minta, ami eszembe jut.JB

„A barátnőm erősen allergiás a szúnyogcsípésekre,  és tegnap este volt  egy a halántékán...
hatalmas volt, mindenesetre azt javasoltam, vegyen egy sebtapaszt, és tegyen a csípésre az
általunk készített  kannabiszlevélből  készített  RSO-t.Ma reggel,  amikor felébredtünk,  a dudor
teljesen eltűnt.”

-- Köszönöm, Jimmy.Biztos vagyok benne, hogy ez az információ sok embernek fog segíteni.Itt
a  szúnyogszezon.És  az  olaj  riasztóként  is  működik,  próbáld  ki.Mindig  jobb  megelőzni  a
problémákat,  még  akkor  is,  ha  olyan  könnyű  ezeket  az  olajjal  orvosolni.Az  olaj  helyileg
használható mindenre, ami viszket, éget vagy fáj.Minél hamarabb alkalmazza az olajat, annál
hamarabb megszűnnek a problémák.Emlékezz rá.JB

„Az  RSO  teljesen  leállította  a  grand  mal  rohamaimat.Soha  nem  fogok  más  mesterséges
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kábítószert  használni,  bárcsak  tudtam  volna  a  férjem  halála  előtt.Hodgkin  limfómából  halt
meg.Talán még mindig  itt  lenne.Akkoriban azt  mondták nekünk,  hogy 70%-os a  gyógyulási
aránya.Kevesebb mint két év alatt elment.” Kelly

„Egy  gyógyszerész  azt  mondta  nekem,  hogy  ez  egy  csomó  baromság!!Idén  májusban
veszítettem el apámat rák miatt, a Cleveland Clinic és a Geauga Hospital két legjobb orvosa
volt!Apám még csak 62 éves volt, a könyvemben még baba volt!!Bizonyítsd be nekem, hogy az
unokatestvérem apám most rákkal küzd.Most jöttem rá, miután elvesztettem apámat és ezeket
a sógoraimat. Etamin

"Nyilvánvalóan egy gyógyszerész azt fogja mondani, hogy ez baromság, mert nincs állása, ha a
világ rájön, hogy a kannabiszolaj gyógyítja a rákot." Moni

„Elképesztő  az  elhatározásod,  JB.Ha  valaki  "követelne"  tőlem  bizonyítékot,  megmondanám
neki, hogy merre menjen, de az nem a Youtube!Ugyanakkor, ha valaki nem kutatta ezt maga, és
ragaszkodik a mainstream médiához, akkor nem ismerné a tényeket, és szerintem hülyeségnek
tarthatja ezt.Katona JB-n és Ricken!PSMondd meg a gyógyszerészednek, hogy az ő „iparága”
egy rakás baromság!!” Gord

„Fájdalomra, alvásra, krónikus emésztési problémákra, hányingerre, szorongásra/depresszióra
használtam.Sikeresen  megszabadultam  a  fájdalomcsillapítóktól,  az  izomlazítóktól,  a
hányáscsillapítóktól, az altatóktól és a tranq-októl.MMJ megmentette az életemet.Az MMJ miatt
kaptam vissza az életemet, az orvosom rémületére.” Kegyelem

„Amikor folyamatosan szedtem az olajat, a bf-emnek nem volt migrénje 4 hónapig, de akkor
jöttek  vissza,  amikor  elfogytunk,  és  nem tud  annyi  olajat  bevenni  naponta,  de  havi  2-4-ről
NULLÁRA ment.  az  RSO,  ezalatt  az  idő  alatt  abbahagyta  a  Norco,  Baclofen,  prozac-ot  is
krónikus fáradtság miatt, még a pajzsmirigy gyógyszert is abbahagyta, bár a szintek pár hónap
után  még  nem  korrigáltak,  nem  adja  fel,  és  mivel  elég  jól  érzi  magát.  Nem  bátorítva  a
levotiroxint, nagyon kíváncsi vagyok, hogy a pajzsmirigye végül normalizálódik-e a következetes
RSO-használat  mellett,  csak  konzisztens  anyagforrás  kell!Én  személy  szerint  nem  szedek
fájdalomcsillapítókat és izomlazítókat az RSO-val.” Whitney

„Utálok durván hangozni, ha ők lennének a 2 legjobb orvos Clevelandben, mi történt akkor?A
hagyományos  rákkezelés  NEM  működik!Kemoterápia,  NEM  működik,  sugárzás,  NEM
működik... és a gyógyszerésze, mit mondana még?Kérdezze meg újra, amikor legálisan adja ki
az RSO-t.Apád nyugodjon békében, részvétünk neked és családodnak.Kérem, ne várja meg az
újabb halálesetet, hogy kritikus kutatást végezzen...áldás.” Laurie

„Nem  szívnám  el,  de  ha  meg  tudnék  szabadulni  az  1990  óta  tartó  szörnyű  migréntől,
kipróbálnám az olajat vagy valami mást.” Rebeka

--  Minél  előbb  kapsz  olajat,  annál  hamarabb  megszabadulsz  a  migréntől,  Rebekah.Ennyire
egyszerű.JB

„Nos, adtam egy kis olajat egy 63 éves prosztataproblémákkal küzdő férfinak.Az olaj pár napon
belül segített neki, gond nélkül el tudott pisilni...az olaj előtt minden nap katétert kellett fektetni,
fájdalmas és borzalmas eljárás.Béke." Juergen

– Természetemnél fogva szkeptikus vagyok, de teljesen ELADOTT vagyok, miután megnéztem,
mit  tett  Jennifer  életéért  ilyen  rövid  idő  alatt.30  éves.öreg,  de  úgy  viselkedett,  mint  egy
depressziós 70 éves.Az orvos egyetlen tanácsa a műtét volt, amelyet szívesen megtett volna
bármilyen megkönnyebbülés érdekében, de nincs egészségbiztosítása.Elfogadta a tényt, hogy
csak így kell élnie.

Mint az anyja, megszakadt a szívem, néztem, ahogy szenved.A gyerekei is szenvedtek, mert
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anyukájuknak nem volt toleranciája, nem beszélve az energiáról, hogy lépést tartson velük.A
másik lányom engedéllyel  rendelkező masszázsterapeuta,  és szorgalmasan dolgozott,  hogy
enyhítse fájdalmát.A masszázsok segítettek, de csak nagyon rövid ideig.

Isten  ajándéka  volt  ez  az  olaj!!Jenny  most  mosolyog  (ezt  már  nagyon  régóta  nem láttuk).
Megkérdezem tőle, hogy érzi magát, és azt mondja: "Mama, nem emlékszem, hogy ilyen jól
éreztem magam."

Azt  tervezem,  hogy  minél  gyakrabban  szerzek  be  több  anyagot,  és  annyi  olajat  tárolok,
amennyit csak tudok (azt mondják, örökké tart).Férjemmel este kezdjük el használni,  miután
elvégeztük  a  napi  házimunkát,  így  megelőzhetjük  korunk  számos
betegségét.ELADTAM...KÖSZÖNÖM RICK SIMSON.!!!“ Tonda

„Egy frissen diagnosztizált prosztatabeteg, 60 év körüli, vadász típus.Adtam neki egy gramm
olajat, ezt nyíltan bevallom.Ma felhívott, hogy több olajat akar.Hogy jól érzi magát, egyáltalán
nincs gondja az olaj  felvételével,  hogy jobban van stb.Azt is elmondta, hogy „kézzelfogható
eredményeket”  érzett  az  első  naptól  kezdve.Kitört  a  nevetés  és  a  boldogság,  amikor  ezt
mondta.És szívesen adok neki még néhányat – nagyon élvezem az ilyen történeteket.JB”

„Megtanultam,  hogy  a  prosztataproblémáim  egyszerűen  ELMúltak  2  hét  olajfogyasztás
után...Saját  olajat  készítek.Biztos  vagyok  benne,  hogy  a  THC szintet  fel  kell  emelni...Több
törzsem  is  van.Mindegyik  működik,  és  én  kombinálom  őket.Az  urológusom  döbbenten  és
ámulatba esett, amikor a röntgen- és ultrahangvizsgálati eredményeket nézte...Mindenkit arra
biztatok,  hogy vásároljon  termesztősátrat,  készítsen saját  növényt,  abban lesz  egy része a
személyiségének...Előbb-utóbb  lehetőséged  lesz  találkozni  önmagaddal...És  gyógyulj
kifogástalanul.És  nem  a  shake-től  és  hasonlóktól.Csak  BUDS.Győződjön  meg  arról,  hogy
megfelelően  és  a  megfelelő  időben  takarítják  be...Ez  az  olaj  egyszerűen  egy  mennyei
gyógymód.Valóban...Ezt most már tudom." Gagi

„16 éves korom óta szenvedek migréntől.Most  56 éves vagyok.Az egyetlen  kezelés,  amely
működik nálam és a cluster migrénemben, az a gyógyszer.Esténként 1/4 szem rizst veszek
lefekvés  előtt.A  gyógyszer  szó  szerint  megszünteti  az  összes  cluster  és  nem  cluster
migrént.Amikor  elfogy,  visszatér  a  migrén.Kipróbáltam minden  migrén  elleni  gyógyszert,  és
egyik  sem működik  olyan  jól,  mint  a  gyógyszer.Nem kell  kodein  agyvelőtől  vagy  bármilyen
mellékhatástól szenvednem.Isten küldte ezt nekem.”

„A migrénem kezdetétől  30-45 perccel  azután gyógyult,  hogy bevettem egy kis  olajat.Nincs
fájdalom.Nincs hányinger/hányás.Nincs fény/hangérzékenység.Elmúlt!Az RSO a járható út.Egy
szerelem." Allen

„Segít  a  lupusomon,  a  fibromylagiámon,  a  migrénemen  és  a  szorongásamon.Nem  tudnék
nélküle  élni.Az összes tabletta  mellett  rosszabbul  éreztem magam.Ez a  gyógyszer  naponta
megment." Jessyca

„A lupusomat is kitisztítja a bőrömből!Az orvosaim soha nem mondták, csak szteroid receptet
írtak fel.De ez megnyugtatta a dudorokat, és NEM károsodott elhatások." Magyal

„Az olajat kókuszolaj alapon használom a koponyám tövére, a halántékomra és a homlokomra
migrén esetén...másodpercek alatt működik." Shirley

„Valójában  skizofréniás  vagyok,  és  az  orvosi  kannabiszt  használom  az  állapotommal
kapcsolatos  mellékhatások,  például  szorongás  és  álmatlanság  kezelésére.A gyógyszer  hat,
amióta elkezdtem gyakrabban gyógyszerezni,  tudok aludni, amit  korábban nem.Sok tünetem
akkor jelentkezik, amikor nem alszom.Soha nem tapasztaltam hangokat kannabisz használata
közben, úgy érzem, valójában megvéd tőlük...” Jose
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-- Egyetértek, Jose, az alváshiány sok lelki állapot oka.Teljesen logikusan, ha valaki nem aludt
eleget, nem érzi olyan jól magát, mint tíz óra frissítő alvás után az olaj elfogyasztása után.JB

„A Lyme-ot kannabiszolajjal kezelem.Főleg Bartonella jelenleg.Nem tudtam nélküle aludni, enni
sem tudtam nélküle,  és  folyamatosan  izzadok  nélküle.Biztos  vagyok benne,  hogy sok  más
kellemetlen dolog is  van,  de nem akarok  elmenni,  hogy megtudjam!És hozzátenni,  az első
héten dörzsöltem, de onnantól már simán ment!!!” Maggie

„RSO ÉS ALLERGIA A MÉZRE.Elmentem egy  barátomhoz.Megfázott  a  torka,  és  most  jött
vissza az orvosától  egy csomó antibiotikummal.Szóval tegnap adtam neki egy csepp olajat,
megdörzsölte a nyakát és a torkát, majd lefeküdt.Általában sokat beszél, néha azon tűnődöm,
hogy levegőt vesz-e egyáltalán, amikor elkezd beszélni,  ezúttal ő volt a legcsendesebb, akit
valaha láttam.

Reggel főztem neki egy teát, és mondtam, hogy vigye a fehér csészét, mert a másikba tettem
mézet.Mézre  allergiás,  egy  csepp masszív  allergiás  reakciót  válthat  ki,  ami  azonnali  orvosi
ellátást igényel.Fél órával később megnéztem, hogy van a szobájában, és bizony láttam a fehér
csészét a mosogatón, a másikat pedig három kanál mézzel az ágya mellett.Szerencsére nem
érzett  semmi  bajt  a  testével,  nem  kapar  a  torkában  (ami  általában  az  allergiás  reakció
kezdetének a jele).Szóval  adtam neki  még egy nagy csepp olajat.Még mindig ágyban van,
filmet néz, boldogan vigyorog, és azt mondja, ez élete legjobb „beteg időszaka”.

Számomra  ez  csak  egy  újabb  megerősítése  annak,  hogy  a  megfelelően  előállított  RSO
mennyire  hatékony  mindenféle  allergiára.És  annak  is  örülök,  hogy  itt  ülhetek  és  ezt
posztolhatom ahelyett,  hogy valahol  a kórházban ülnék,  és azon töprengek,  vajon túléli-e a
csésze teát mézzel vagy sem.JB”

"2 nap alatt rendeztem el a tályogomat a fogamon, elment!!" Susanna

„Dühös leszek, ha ezeket az igazságokat olvasom, mert tudom, hogy ezek igazságok.Bipoláris
betegségben szenvedek, szorongással és súlyos hányingerrel párosulva, és annak ellenére,
hogy  állami  egészségügyi  kártyát  vezetek.Nem  dohányozhatok,  mert  manapság  a  legtöbb
munkahelyen  drogtesztet  végeznek  és  véletlenszerűen  végeznek.A  kannabisz  ellazítja  az
elmémet, és lehetővé teszi számomra, hogy úgy érezzem, újra tudok lélegezni.

Teljesen megvetem a kormányt mindazért,  amije van, vagy amit el akarnak venni tőlünk, és
anélkül,  hogy  ennek  a  haragnak  és  szorongásának  megfelelően  begyógyszereztem  volna
magam.Félek  a  lelki  állapotom  miatt.Teljesen  megkötözve  vagyok,  és  ezt  csak  én  fogom
szenvedni, a kormány nem.”

-- Nagyon jól megértem ezt az érzést, Amanda.A kendert körülbelül annyira kellene szabályozni,
mint a teát.JB

„Ettől  jobban éreztem magam és jobban aludtam, mint valaha életemben.Az epilepszia ritka
formája, fibromyalgia, degeneratív porckorongbetegség 2. fázisú a hátamban, és egy csomó
emésztési  problémám  van.Ha  megengedhetem  magamnak,  hogy  folyamatosan  szedjem,
remélem,  hogy  leszokok  minden  olyan  gyógyszeremről,  amely  csak  enyhíti  a  jelenlegi
tüneteimet. angyal

"Apám meghalt, amikor meg lehetett volna gyógyítani, a szívem majdnem 2 éve megszakadt,
bárcsak tudtam volna erről." Ann

– Ugyanaz, de az anyám volt.Tudd, mit érzel." Robert

„Egy embertől, akit megmentett ez az olaj, miközben átmentem a rákon, az embereknek fel kell
ébredniük!!Napi  52  tablettát  szedtem!Olyan  kezeléseket  végeztem,  amelyek  majdnem
megöltek!Egy barátom kapott olajat és elhozta nekem!100%-ig ellene voltam!!Azt hittem nincs
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mód és börtönbe zárnak!!Az utasításokat a Google Rick Simpsonnak hagyta.

Eltelt pár nap, totális fájdalmaim voltak, és próbáltam nem gondolni azokra a mellékhatásokra,
amelyeket ezek a kezelések okoztak, és az ölembe kerültem!!A következő dolog, tudom, hogy
11 óra múlva volt!!!Azta!!Lassan abbahagytam a kezeléseket, és egyre kevesebb gyógyszert
szedtem be, hogy szinte az összeset megszabaduljak, és elkezdtem az olajat!!A fenébe, egy
éve nem éreztem magam ilyen jól!Felhívtam a barátomat, és küszködött, de több olajat tudott
szerezni nekem!Én vagyok az élő bizonyíték, hogy ez működik!!Még mindig rajta lennék, ha
lehetnék, de ez anyagi kérdés!Ja, és még mindig rákos vagyok, de nem olyan súlyos, és nem
végeztem semmilyen vizsgálatot, csak élőben!BRCA génem van, így mindig rákos leszek, de
ennek az olajnak köszönhetően élek!Köszönöm." Celiia

„Ray  Peat  tézise,  amelyhez  hosszú  évek  kutatása után  teljesen  eljutott,  az,  hogy  a  cukor,
keményítő,  só bevitelének viszonylag magasnak kell  lennie a gyomorsavhoz,  a fehérjéknek
magasnak  kell  lenniük,  de  valami  4:1  arányban.  A  szénhidrátok,  a  telítetlen  zsírok  nem
szükségesek,  ráadásul  károsítják  a  mitokondriumokat,  a  koffein  leállítja  a  celluláris
stresszciklust, a fehérjéket vagy zsírokat kannibalizálja, és az aromatáz segítségével ezeket a
telítetlen  zsírokat  ösztrogénné  alakítja.A  progeszteron  a  megfelelő  sejtanyagcsere  fő
védőhormonja,  az  E-vitamin  pedig  megakadályozhatja  a  már  a  szervezetben  lévő  telítetlen
zsírok oxidációját.Ray Peat  és Rick Simpson közös munkája teljesen tönkretenné az ismert
történelem legnagyobb nyomorúsági ponzi-sémáját.” András

„Segít  az  IBS-emen,  és  természetes  görcsoldóként  hat  a  vastagbélfájdalmaimra.Jobb,  mint
azok a tabletták, amelyeket a doktor akart adni nekem, a recept címkéjén az szerepel, hogy ez
a  gyógyszer  idővel  a  használat  során  megakadályozhatja  a  természetes  emésztést,  és  az
emésztésben  függhetek  tőle?Attól  függ?De  a  doktor  megállapította,  hogy  az  előnyök
meghaladják a kockázatokat?smh!?Nem köszönöm!" Marie

„Íme azok  a  felhasználási  módok  és  sikerek,  amelyeket  személyesen  csak  napi  1,5  szem
rizsméretű rizsszemcsemérettel értek el – egy grammhoz közel sem, mint a rákgyógyításhoz.

1 - csökkentette a vérnyomásomat 189/99-ről 145/84-re, ami félelmetes.

2 - gyógyult fertőzés 3. fokú égési sérülésnél, helyileg, mindössze 2 alkalommal!

3 - 3 napba telt, mire a nyirokcsomó megduzzadt, hogy visszaálljon a normális állapotba, miután
több mint egy hónapig duzzadt

4 - rendkívül sokat segít  a kutyámon, aki 14 éves, és orrrákja van, orrába permetezek egy
mikropermetet olívaolajjal - energiával, bolhairtással és ízületi gyulladással is segít

5 - Nem kezdtem el túl sokat fogyni, de talán 4-5 fontot egy hónap alatt, változás nélkül, de
remélem, hogy felgyorsul

6 - nincs többé alvássegítő használata, könnyedén elalszik

7 - segített meggyógyítani egy becsípődött ideget pihenéssel, de megérintette a fájdalmat ott,
ahol  nem  volt  szabad  gyógyszer.
Imádom ezt az olajat...valóban életmentő.” Túlélés

„Rick  Simpson  örökre  megváltoztatta  az  életemet.Minden,  amit  a  kannabiszról  tudtam,
hazugság  volt.2012  októbere  óta  vagyok  az  RSO-n,  és  életemben  nem  éreztem  jobban
magam.Az  anyagcserém  megvannormalizálva.Kipirítottam  a  magas  vérnyomás  elleni
tablettákat.Középiskola óta először működik normálisan a gyomrom.Mindez Rick Simpsonnak
köszönhető.30 fontot fogytam anélkül, hogy megpróbáltam volna, és nem tudnám visszatenni,
ha  megpróbálnám.Napi  1-2  grammot  fogyasztok  szájon  át.Olajt  veszek,  és  Rick  Simpson
módjára ingyen kiosztom a betegeknek, és továbbra is ezt fogom tenni néhai apám, Solomon
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Marsden  tiszteletére.Az  RSO igazi  orvosság,  és  minden doktornak,  aki  ezt  nem ismeri  fel,
vissza kell mennie az iskolába.” Wilhelm

„Eltávolítottam az összes gyógyszert a bipoláris szorongás és az alvászavarok miatt!!! Az adag
fontos, és kell egy kis próbálkozás, hogy megfelelő legyen!!” Kara

„Kénytelen voltam olyan gyógyszereket szedni, amelyek Parkinson-kórt okoznak – de az igazi
istenadta  gyógyszerem  segített  legyőzni  a  cukorbetegség  gyilkos  hatásait.Az  RSO  biztos
gyógyír.Köszönöm Rick!” David

„Parkinson-kórom  van…  és  átestem  a  4.  stádiumú  vastagbélrákon.Rick  Simpson  olajjal
KÍVÁLTA.Teljes  költség  2000,00  alatt.Egy  tipikus  rákos  beteg  közel  200  000,00-at  ad  az
egészségügyi intézménynek.Megvan az oka annak, hogy nem akarják, hogy ez megjelenjen, és
ez az oka annak, hogy a kórházat a gyógyszergyárak birtokolják és üzemeltetik.MŰKÖDIK A
KENDÉRI  OLAJ!!!Az  orvosaim  még  csak  beszélni  sem  akartak  róla,  mert  félnek  a
gyógyszergyártó cégektől! Lee

"Igen.Segít  a  Parkinson-kórban.Van  egy  videó,  amelyen  egy  férfi  használja,  és  láthatja  a
változást.A  nagynéném  Parkinson-kórban  szenved,  és  most  diagnosztizáltak  nála  egy
agydaganatot.Ohióból Pennsylvaniába költözik, hogy a nagyszüleimhez éljen, és mihamarabb
elkezdjük az olajat.” Darlene

Alvás, álmatlanság
„Ó, igen, álmatlanság. Ha rossz volt, most úgy alszom, mint egy szikla. Laura

„A legcsodálatosabbat  alszom.Körülbelül  két  hete  használom az RSO-t,  és  a  számlálásaim
rendben vannak, egészségesnek érzem magam, és csodálatos az alvás.Kisállat szkennelés 3
héten belül a többszörös daganat méretének ellenőrzésére...Van bizalmam.” Laura

"Aaryn: Azt hiszem, egy kicsit túl nagy darabot ettem...de ez nem rossz!Csak talán ideje lenne
aludni.

-- Milyen volt az alvás, Aaryn?JB

Aaryn:  Remek!Még  mindig  pihenek!Azt  tapasztalom,  hogy  már  segít  a  depresszióm  és  a
szorongásomon.Az olaj megnevettet, lol.

Volt itt egy másik páciensem, akinek megmutattam, hogyan kell elkészíteni az olajat, és ő is
szorong.Ő is nevetett.Nagyon jó volt.

Az elmúlt 2 napban napi 4-szer eszek rizsnyi mennyiséget, ritkábban kellett belélegeznem a
gyógyszert, és minimális fájdalmaim vannak.

-- Így kell kinéznie a súlyos betegségek kezelésének, nem?A beteg alszik, kipihenten ébred,
sokat nevet önmagán és az egész helyzet ostobaságán, nem tapasztal stresszt, szorongást,
vegyszerek mellékhatásait stb.Én személy szerint biztosan nagyon szeretném ezt.JB

„Sokszor szedem a kenderolajat, és még soha nem aludtam ilyen jól vagy éreztem magam ilyen
jól....Köszönjük Rick Simpson és JB, hogy eljuttatták az üzenetet, hogy ez a növény minden
elképzelhető  csodát  tesz!!Csak CSINÁLJÁK emberek és  nézd meg magad!!Ez az  egyetlen
módja annaklégy igaz hívő, bízz bennem!Val

--  Köszönöm, Val.Való igaz, hogy semmi sem múlja felül  a személyes tapasztalatokat azzal
kapcsolatban, hogy mire képes az olaj.Ha egyszer kipróbálod, például égési sérülésen vagy
szúnyogcsípésnél, és a viszketés és a fájdalom pillanatok alatt elmúlik, mindenki elmondhatja,
mit  akar, de az olaj továbbra is a legjobb gyógyszer lesz.És otthon is akar majd belőle egy
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vödröt, hátha valami történne.

Nem kell  bíznia  egy  szavunkban  sem,  csak készítse  el  az  olajat,  keressen  valakit,  akinek
leégett, bőrrákja, diabetikus fekélye van, majd alkalmazza helyileg, és figyelje, mi történik.Aztán
ne feledje, hogy ugyanez fog megtörténni a testében, amikor lenyeli az olajat, és ez minden,
amit tudnia kell.JB

Azoknak, akik úgy gondolják, hogy nem végeztek kutatást az orvosi kannabiszról.Több mint
elég információ áll rendelkezésre ahhoz, hogy a kannabiszt ma legálissá tegyék, egyszerűen
hazugság,  hogy  nincs  orvosi  értéke,  és  hogy  a  hatásait  tudományosan  nem  igazolták.A
kannabiszt nem használják a gyógyászatban, mert hatástalan, a fő problémája az, hogy olyan
hatékony (és olcsó).JB

„Jelenleg azon vitázok, hogy a kannabisz okozhat-e vagy okoz-e pszichózist/skizofréniát.Mert
ők – idézzük – „túl sok olyan felnőttet ismernek, aki sok edényt szívott el, és most különféle
mentális egészségügyi problémákkal küzd”. Mit mondanál annak, aki ezt mondta neked?A vitát
az váltotta ki, hogy rákattintottam egy rajzfilmre, amelyen a szülők a gyermeküknek a kannabisz
előnyeiről mesélnek!

-- Kathy, azt mondanám nekik, hogy olvassák el Rick könyvét.Az olaj evés közben gyógyítja a
pszichózist/skizofréniát, és ha meggyógyítja, akkor teljesen logikusan nem okozza.Csak meg
kell találni a megfelelő törzset vagy törzseket és olajat vagy olajokat vagy ezek kombinációit
ehhez az állapothoz.Tényleg csak ennyi.JB

„Minél több nyugtató, annál jobb.Este, lefekvés előtt használom és működik.Most 8 órát alszom
egyből.A pihenés volt a legjobb dolog számomra.A 80%-os és felfelé álló erőhöz kell egy kis idő,
mire  megszokja,  de  meg  fogod  érni.Kezdje  0,01  ml-rel  az  utasításoknak  megfelelően,  és
folytassa tovább.0.025-tel próbáltam elindítani...legközelebb csak a 0,01 ml-t vettem be.A 0,025
ml-es 10 órára fektetett a kanapén.Legyen óvatos, de ne felejtse el bevenni.Ahogy mondtam, az
éjszaka a megfelelő idő számomra.Nappal működhet, éjszaka PIHENÉS." János

„SM-szenvedélyem van, és állandóan fájdalmaim vannak, mindenhol, beleértve a rendkívül erős
fejfájást is.Elkapom a remegést, amit a lábak adnak ki, és így tovább.Még mindig nem tudok
semmit, ami segíthet a fájdalomon.Nem engedem, hogy valami erőset vegyenek fel, mert nem
akarok  kábítószer-függővé  válni.Szóval  szenvedek!!Lehet,  hogy  megpróbálom,  elfelejtettem,
milyen az alvás, állandóan fent.” Donna

-- Donna, próbáld ki az olajat, biztosan aludni fog.JB

„Számos betegség  miatt  szedem a kenderolajat,  és  még soha nem aludtam ilyen  jól  vagy
éreztem magam ilyen jól....köszönjük Rick Simpsonnak és JB-nek, hogy eljuttatták az üzenetet,
hogy ez a növény minden elképzelhető csodát tesz!!Csak CSINÁLJÁK emberek és nézd meg
magad!!Csak így válhatsz igazi hívővé, bízz bennem! Val

„Adom az olajat  a vőlegényemnek,  és nem vett  sokat,  és ettől  nagyon kimerül.A nap nagy
részét alszik.Egy-két napra leveszem róla, hogy lássam, milyen változásokat hoz...akkor talán
adjunk neki egy picit, például 1/2 szem rizst (legalábbis ezt olvastuk), talán gyorsan feldobtuk
neki.” Glioblasztóma harcos

-- Jason, az álmos érzés rendben van, és szeretnéd, ha a beteg minél többet aludna.A nyugtató
hatás néhány hét alatt elmúlik, de nem semmi nem kívánatos, éppen ellenkezőleg.Üdvözlettel:
JB

K: Csinálok ma egyet annak az embernek, akinek a fehér köpenyesek azt mondták, hogy két
hete van hátra, és nem tudnak többet tenni érte.Remélem hamarosan jó hírekkel szolgálhatok
mindenkinek.Arra is próbálják rávenni,  hogy hagyja abba a dohányzást,  változtassa meg az
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étrendjét, és még többet, hogy esélyt adjon az immunrendszerének a harcra.Köszönjük Ricknek
és JB-nek a tudást és a valódi gyógymódot.

V: Dave, hadd dohányozzon, nem számít, hogy megeszi az olajat.Ráadásul sokat fog aludni,
úgyhogy  úgysem fog annyit  dohányozni.Ami  most  az  étrendet  illeti,  nos,  ésszerűen,  de  ne
drasztikusan változtasson rajta,  hadd egyen,  amihez kedve van.Nem feltétlenül  kolbász,  de
valami  ésszerű.Növelje  a  test  pH-értékét,  és  minden  nap  egyen  két  alma  magját.A
legfontosabb,  hogy minél  gyorsabban minél  több olaj  kerüljön  belé.Még mindig van esély.A
legjobb eredmény érdekében kombinálja az olaj,  a kúpok fogyasztását, a párologtatást és a
helyi  alkalmazást.Ha nem is  sikerül,  maximális  életminőséget  fog  élni  a  végsőkig,  és ez is
nagyon  fontos.Biztos  vagyok  benne,  hogy  több  mint  két  hétig  tart,  de  majd  meglátjuk.Az
orvosok nem mindig igazak jóslataikkal, amikor az olaj szóba kerül.Üdvözlettel: JB

„Nagyon  mélyen  alszom,  és  tovább,  mint  máskor.Ha  felkelek,  nagyon  kipihentnek  érzem
magam, nem nyűgösnek érzem magam, mint amikor dohányzom.” Terry

„Jól  alszom  és  álmodom,  de  nyűgösen  ébredek.Órákba  telik,  mire  feljön,  aztán  sokáig
tart.Minden este használom.Megszünteti az ízületi fájdalmamat, és hagy aludni.” Katherine

„Rákom  van  és  alvási  apnoém.Nem  csak  csodálatosan  alszom,  de  nem  ébredek  fel  a
hőhullámoktól.Ez áldás.” Stephanie

– Olyan érzés, mintha boldogan halnának meg! Mal

„Enélkül  az  elmém  olyan,  mint  egy  New  York-i  forgalmi  dugó.Ezzel  –  Zen  kerti  állapotba
könnyíti, miközben továbbra is normális szinten működik.” Andris

„20  éve  van  alvászavarom,  az  RSO  olaj  először  segített  elaludni,  és  ébredés  után
fájdalommentes vagyok!Hurrá!" Bonnie

„Van egy porckorongsérvem, amely az ülőidegemet nyomja, és súlyos fájdalmat okoz a hátam
alsó  részétől  lefelé  a  bal  lábamon  a  lábujjaimig.Négyóránként  3  ibuprofént  szedtem,  hogy
felkelhessek az ágyból és járni tudjak.Majdnem két hete kezdtem el szedni az olajat a fájdalom
és a gyulladás miatt.Most már nincs szükségem ibuprofenre, jobban alszom, mint valaha, a
munkatársaim  megjegyezték  jobb  hangulatomat  és  általános  boldogságomat.JÓL  ÉRZEM
MAGAM!" Jennifer

„A 14 éves Pit-emnek már 4 hete adok olajat a rák ellen.Néha kicsit „rángatózós” és részeg
lesz,  ha  túl  sokat  adok  neki,  de  amikor  elmúlik  a  hektikusság,  úgy  alszik,  mint  egy
kölyökkutya.Nem volt hajlandó bevenni az állatorvosi gyógyszert, ezért kaptunk helyette egy kis
olajat.Még korai, de rögzítem a fejlődését.Körülbelül egy hétbe telt, mire megszokta az olajat, és
újra étvágya alakult ki.Féltékeny vagyok, mert ebben a szakaszban csak annyit engedhetünk
meg magunknak, hogy ő szereti mindenki gyönyörű történeteit!”

„Szociális fóbiám (jobb nevén szociális szorongásos zavarom), depresszióm és álmatlanságom
van.Soha  nem  vettem  az  olajat,  mert  nem  találom  itt,  ahol  élek,  és  nem  tudom  magam
termeszteni és kivonni...de dohányoztam vagy tízszer, és azt éreztem, hogy az első alkalom
után most már tudtam aludni,  amikor fáradtnak éreztem magam, megvolt  az „egész életem-
nem-depresszív-hónapom”, soha nem éreztem magam ilyen boldognak (nincs depresszió) és
annyi  vitalitás  mellett,  hogy  még  a  legerősebb  gyógyszereket  is  szedtem  (amelyek  más
egészségügyi problémákhoz vezetnek), a szociális szorongásom (fóbiám) is sokat csökkent, és
nem kellett „magasnak” lennem, hogy ezt érezzem, ha 1 vagy 2 nappal azelőtt dohányoztam, és
ki kellett mennem beszélgetni másokkal, nyilvános helyen tartózkodni (amit ez a rendellenesség
lehetetlenné  tesz),  MOST  MEGTEHETEM,  „normális  emberként”  újra  élek.  semmilyen
gyógyszer  nem csinált  ilyet.A probléma az,  hogy  a  törvények,  a  gyógynövény  elsőbbsége,
valamint a társadalmi prekoncepció és a növény tudatlansága miatt énmár nem is szívhat, ne
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akarjon  „magasra”  kerülni,  csak  újra  élni  az  életet  korlátozó  problémák  nélkül.Nagyon  sok
névtelen ember él, mint én, valamilyen fóbiával és más betegségekkel, és úgy gondolom, hogy
az olaj lehet a megoldás.” Pablo

„Megkérdezheti  Ricket és/vagy JB-t,  azt találtuk, hogy a 20-30%-ban sativa tartalmú termék
használata az egyik legjobb kombináció a szorongással kapcsolatos problémákra.” Brewster

-- Pontosan ezen okok miatt szeretünk 20% vagy több THC-t tartalmazó indica domináns sativa
keresztezésekkel  dolgozni.A legjobb  olajok  hatása  rendkívül  erős  és  nyugtató,  ugyanakkor
eufórikus és még jobb afrodiziákum.Ha ilyen hatású gyógyszert ad a betegnek, szinte biztos
lehet benne, hogy élvezni fogja azt.Ki ne tenné?Jól alszol, jól kipihenten ébredsz, eufórikusan
és tele van azzal a vággyal, hogy boldoggá tegyel valakit.Kinek ne tetszene ez?JB

"Gratulálok,  ez  olyan  jó  hír!Nagyon  sok  mindenre  hatásos...A nagybátyámnak  egy  grépfrút
méretű daganata volt a tüdejében.6 hónapot adtak élni...Főleg a mellkasát és a hátát dörzsölte,
mert amikor megette, túl sokat aludt tőle...lol.Ez a kezelés dió méretűre zsugorította... szinte
eltűnt...és  eltelt  másfél  év...az  orvos  csodálkozott,  de  mégis  kemoterápiát  rendelt
el...Ugyanazon az éjszakán a nagybátyám szívrohamot kapott...  több szívrohamot kapott, és
belehalt,  nem  a  rákba...  a  kemoterápia  túl  kemény...Maradjon  a  természetes  gyógyszerek
mellett, és minden rendben lesz!” Doug

„Az INDICA jó értelemben nyugtató!Ha sok tiszta, nem fluoridos vizet iszik (én kifacsart citromot
teszek bele), mert alvás közben kiszárad a szem és a torok.Két hónapig tartott a maximális
adagolás, mire végre rendbe jöttem, így egész éjjel aludtam, és kipihenten ébredek!Nincs több
betegség!Boldog hívő vagyok, aki megcsinálja a magamét!” Linnea

„Nyugtató, mint a nyugtató, hogy elaltasd a segged.Nincsenek fájdalmak, nincsenek fájdalmak,
csak egy kellemes utazás az egészségre.” János

„Nagyra  értékelem,  hogy  minden  nap  tanulok  az  RSO-ról,  és  arról,  hogy  mit  tett  az
emberekért/állatokért.Ha ez az olaj azt csinálja, amit mondanak, akkor a legmagasabb hegyről
kell  kiabálni  –  nem  lecsillapítani.Nem  volt  személyes  tapasztalatom  vele,  de  biztosan
megtenném,  ha  én  vagy  bárki,  akit  érdekel,  szükségünk  lenne  rá.
Közben annyi bejegyzést elolvasok, amennyit csak tudok.Még nem olvastam olyan bejegyzést,
amelyben  ez  állna:  „Köszönöm  Rick  Simpsont  –  teljesen  megkövültem,  király  volt,  haver.”
Debbie

-- Köszönöm a támogatást, Debbie, biztos vagyok benne, hogy hamarosan olyan bejegyzést fog
írni, amely pontosan ezt fogja mondani.Azt az érzést a testben, amikor az ember beveszi a
megfelelő adagot a számukra megfelelő RSO-ból,  csak „nagyon klassz”-ként írható le.  Vagy
rendkívül  menő.Vagy talán elképesztően klassz.Ez  az  egyik  legkellemesebb érzés,  amit  az
ember átélhet, nagyon természetes, megnyugtató és megnyugtató.

Ahogy mondani szoktuk, a legjobb olajok nagyon nyugtató, mégis eufórikus hatást fejtenek ki
lenyeléskor.Szóval  jól  alszol,  aztán kuncogva ébredsz,  mint  egy gyerek.És ha jól  alszol,  és
kuncogva  ébredsz,  nagyobb  valószínűséggel  érzed  jól  magad  és  kipihented  magad,  mint
amikor  rosszul  alszol  és nem kuncogva ébredsz fel.És ha jól  érzi  magát  és kipihent,  teste
logikusan  meggyógyul  és  jobban  teljesít.Nincs  rakétatudomány,  mint  mindig  a
kannabiszgyógyászatnál.JB

"Alvás??Egy hete az olajon, és a legtöbbet aludtam.Olvastam, hogy Rick azt mondja, hogy a
test így gyógyul, szóval ez normális?Ez azt bizonyítja, hogy az általam használt olaj jó dolog?
Sharon

„Egyáltalán  nincs  probléma…  :)  Valójában  nagyon  jóóóóat  alszom  tőle.Egy  darab  vékony
toalettpapírba tettem, és golyóba forgattam, úgy pattogtattam, mint egy pirulát, vagy forgattam
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kenyérben.Aztán valaki azt mondta, hogy a tp veszélyes, ezért tudni akartam, hogy a többiek
mit  csinálnak.;)  Köszi  srácok.@jb  Teljesen  kivagyok,  semmi  gondom nincs,  kivéve  a  jóóóó
alvást és egy kicsit lassút, amikor felébredek.” Krisztina

„Katonai  veteránként  PTSD-vel,  alvászavarral,  derékfájással  (ejtőernyős  baleset  miatt),
szorongással és vesebetegséggel küzd, az RSO az egyik egyetlen módszer/forma, amellyel
kannabiszt szedhetek.Végre éjszaka alszom, több mint 20 kilót fogytam a minőségi alvás miatt,
és  tegnaptól  a  veselaboratóriumom  kétévente  javult.A  laborjaim  annyira  javultak,  hogy
csökkentenem kell a gyógyszeradagomat, mert túl alacsony a vérnyomásom.Minden pozitív jel
arra utal, hogy az RSO éjszakai szedése mennyire javítja az életminőségemet.” Corwin

„A bátyám súlyos haragproblémákkal küzd,  és borderline személyiségzavart  diagnosztizáltak
nála.Egy fillért tud csípni, mondjuk a kannabiszvirágok és kivonatok napi adagolása révén, így
képes kiegyensúlyozni a hangulatát, és normális boldog életet élni, és mentes mindentől, kivéve
egy alkalmi epizódot. tökéletes, de személy szerint elmondhatom, kannabisz nélkül a bátyám
valószínűleg teljesen más helyen lenne.

...Úgy  gondolom,  hogy  a  kannabisz  fogyasztása  miatti  paranoiában  szenvedők  azért
szenvednek ettől,  mert képtelenek megbirkózni a természetes elmenyitási  képességekkel és
tudatalattijuk tudatában.Úgy érzem, hogy a kannabiszhasználattal kapcsolatos paranoia nagy
része  szigorúan  placebó,  és  a  korai  kannabisztilalom  korszakának,  a  Reefer  Madness
propagandájának a következménye.” Corey

"Vegyes...Egyeseknek  segített,  de  másoknak  úgy  tűnt,  hogy  rosszabb.Biztos  segít  a
szorongásomon!Volt  egy  nagyon  megterhelő  munkám,  ami  miatt  rángatózók  voltak  az
izmaim...Az olaj bevétele után minden elmúlt.Eléggé megnyugtatott, hogy rájöttem, nincs többé
szükségem arra a szar munkára, és felmondtam. Hanga

„Kétpólusú vagyok, és valahányszor veszek egy kis RSO-olajat, egyszerűen fogalmazva úgy
érzem, hogy már nem vagyok bipoláris, ez jó érzés.” József

„Veterán  vagyok,  PTSD-vel  és  szorongással  küzdök.Többé  nem  kell  xanaxot  szednem  a
támadások leküzdésére.Még mindig veszek egy ssri-t, ami csillapítja, de ha érzem, hogy valami
jön egy kis olajon, húzz le egy csövet vagy gőzt, és már jól vagyok. JR

„Igen, jó hangulatstabilizáló a PTSD és az enyhe mániás viselkedés és pánikbetegség esetén,
ha helyesen szedik.” Jennifer

„Igen, nagyon-nagyon.Mind a Fabry-kór, mind a neurofibromatózis esetén sok idegkárosodás is
szorongást okoz.Teljesen másképp látom az életet.A marihuána megfordította az életemet, és
megmutatta, milyen szép is élni.” James

„Soha életemben nem voltam jobb lelkileg.Két éve használom az RSO-t, és abbahagytam az
összes gyógyszeremet, és csak időnként van szükségem olajra.Kiveszek néhány pontot, és úgy
érzem,  egyáltalán  nem  vagyok  bipoláris,  és  olyan  sokáig  szenvedtem  vele...Azt  hiszem,
megmentette az életemet, és sok más betegségen is segített...Áldottnak érzem magam, hogy
rendelkezem azzal a tudással és képességgel,  hogy növekedjek és elkészítsem saját IGAZI
gyógyszeremet.

Két  éve  kezdtem  el  idén  júniusban,  és  csak  napi  65  mg-ot  vettem  be.Kéksajt-törzset
használtam,  amely  domináns,  magas  CBD-  és  alacsonyabb  THC-tartalmú.Kipróbáltam  egy
sativa foltot is, ami túl erős volt, és egy kicsit túlságosan idegesített, ezért visszatértem az indica
folthoz,  és  csodákat  tett...30  napon  át  minden  nap  szedtem,  és  most  már  csak  akkor  kell
bevennem, ha kicsit rosszul érzem magam...A férjem cukorbetegsége esetén is remekül bevált,
apám rohamai és barátom rákos megbetegedései remisszióban vannak... Valóban nagyszerű
dolgokat  művelt  az  életemben.Sok  sikert,  és  remélem,  találsz  egy  olyan  törzset,  amely  jól
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működik az Ön számára.” Sara

"Teljesen.Ez  az  egyetlen  dolog,  ami  segített  nekem  a  szorongás  és  a  PTSD
kezelésében.Leszoktam magam 4 vényköteles antidepresszánsról (miután tíz éven keresztül
kísérleteztem az összes rendelkezésre álló antidepresszánssal, és nem találtam olyat, amelyik
legyengítő mellékhatások nélkül), és többé nem öngyógyulok alkohollal.Évekig szorongással és
PTSD-vel szenvedtem egy súlyos autóbaleset után.2007-ben.4 évig soha nem vezettem.Most
vissza  dolgozni,  vezetni  a  Homecare  Agency-nélés  ennek  a  növénynek  köszönhetem  az
életemet." Donna

„Rendkívül sokat segít a krónikus betegségeket kísérő depresszióban.Nem tudtam koncentrálni,
hogy a középiskolában maradjak, de kannabisz használatával 6 hónap alatt „felminősíthettem”
az egyetemen a  9-12-es  fokozatot.Fogalmam sincs,  miért  nincs  PTSD-m az évek óta tartó
erőszakos fizikai bántalmazás miatt, kivéve, hogy rendszeresen használtam kannabiszt, szóval
lehet, hogy ennek van köze hozzá.Számítanak ezek a dolgok?” Laurie

"Igen.ADHD-tól,  PTSD-től,  depressziótól  szenvedtem.Az  olaj  miatt  most  nem  szedek
gyógyszert. Jerissa

„Szorongás,  pánikrohamok  és  depresszió.Több  a  virág,  mint  az  olaj.Az  Indica  virágok
dohányzása hajlamos arra, hogy fokozza a szorongást, ha egy jó roham közepén vagyok.Az
olajjal  átitatott  gyógyszerkészítmények  azonban  soha  nem  tették  ezt.Nem  számít,  milyen
törzsből származik az olaj.” Sára

„Apám állatorvos, és PTSD-ben szenved.Az olaj és a bimbó rengeteget segít neki!” Jenny

„Segít a lányom szorongásos rohamain.Csökkenti a gyakoriságot és az intenzitást." Suzanne

„Bipoláris zavarban, PTSD-ben szenvedek (1991-ben Kuvaitban harcoltak), és szorongástól és
álmatlanságtól  szenvedek.A kannabisz  segített  ezeken  a  tüneteken,  és  bár  az  orvosok  azt
mondják, hogy rontja a tüneteket (bullhoki), pontosan tudom, hogy segített megőrizni magam
felett az uralmat, és sok sérülést megelőztem másokon a nagyon nehéz időkben. .Esküszöm
rá.” Adrian

"Határozottan segít a bipoláris helyzet stabilizálásában, az orvostól kapott gyógyszerek vagy
megölnek, vagy károsítják a szexuális életét." András

„Fájdalomra használom az indica-t,  a PTSD-vel és a szorongásos problémáimra sativa-t.Azt
tapasztalom,  hogy a két  törzs keveréke egyensúlyba hozza a problémáimat,  és lelassítja  a
hiperaktivitásomat olyan szintre,  amely megakadályozza,  hogy veszélyt  jelentsek magamra.”
Stuart

„Jelenleg  lassan  azon  dolgozunk,  hogy  csökkentsük  a  kétpólusú  pszichotróp
gyógyszereit.Orvosai  ellene  vannak.Látom,  hogy  a  felírt  gyógyszerek  „péppé  teszik”  az
elméjét.Hihetetlen sikereket értünk el már az RSO-val, ezért most ezt vizsgáljuk.

A férjem kétpólusú,  nagy hangsúlyt  fektet  a  mániára.Sok éven át  öngyógyult  alkohollal,  de
amikor 4 évvel ezelőtt kijózanodott, azóta küzd a mániával.Csak a drogok zavaró sokfélesége
tartja távol a mániát.De ettől úgy tűnik, hogy Alzheimer-kórban szenved.Az alkohollal végzett
öngyógyítás sok éven át segített, de az alkoholizmus is olyan probléma, amellyel foglalkozni
kellett.Most  már  csak  elegünk  van  a  gyógyszerekből.Tehát  még  egyszer  a  saját  kezünkbe
fogom venni a dolgokat.

A gyógyszerek mellett az életminősége rossz.A napi sok tabletta egyikének csökkentése jelent
változást (csak most kezdte el csökkenteni, tehát fokozatosnak kell lennie a mániás rohamtól
való  félelem  miatt).Körülbelül  2,5  hónapja  van  az  RSO-n  más  problémák  miatt,  a
leghihetetlenebb eredményekkel.Szóval most biztonságban érzem magam, lassan csökkentem
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a  gyógyszereit.Ez  lehetővé  tette,  hogy  most  megtámadjuk  ezt  a  másik  egészségügyi
problémát!” Deborah

„12 hónapig használtam a vegyi anyagoktól való függőség miatt.Nemcsak az alvásban segített,
hanem segített az általam tapasztalt „tankönyvi” elvonási tünetekben is, mint például a PTSD, a
depresszió, a szorongás és számos más mentális egészségügyi probléma.Mondanom sem kell,
hogy megpróbáltam megosztani azt a tényt, hogy a THC és a gyógyszerek nagyjából együtt
tartották a józan eszemet és a mentális egészségemet a kezelés alatt.” Chantelle

„Az alkoholizmussal/kábítószer-használattal  kapcsolatos  problémákat  „minősítő  feltételeknek”
kell  tekinteni  az  ilyen  orvosi  törvényekkel  rendelkező  államokban.Az  orvosi  marihuána  sok
alkoholista életét mentette meg.” Jim

"Körülbelül  öt  hónapig  egy  rizsszem  megér  egy  napot,  teljesen  meggyógyította  a
szorongásamat és a depressziómat... Majdnem 2 év telt el az olaj bevétele óta, és a tünetek
nem tértek vissza." Daniel

„Az  olaj  bevétele  után  egy  héten  belül  abbahagytam  az  antidepresszáns  szorongás  elleni
gyógyszereket  és  az  opiátokat.Azt  hiszem,  komoly  veszély  fenyegetett,  hogy  elveszítem  a
golyóimat.Hála Istennek a főnix könnyeiért." Edie

"Segít a depressziómon, és mivel súlyosan fogyatékos vagyok, eléggé depressziós vagyok a
tevékenység hiánya és a fájdalom miatt." Rick

„A fiam születése után rossz időszakom volt, a válás utáni depresszióm, és mindkét szülőmet
elvesztettem.A kannabisz Isten küldte!!” Loren

„Az elmúlt néhány évben véget vetett a stresszemnek és a szorongásaimnak, sőt, szó szerint
elmúlik egy jó időre.Egyetlen gyógyszer sem hatott ugyanilyen módon...” Stuart

„Segít a szorongás és pánikrohamok miatti alvásvesztés ellen, ha lefekvés előtt 1 órával veszi
be.Megkönnyebbülés, aki hónapok óta alváshiányon megy keresztül, tudja, milyen kimerítő.A
nap jó részében jó nyugodt hangulatban is marad.” Kat

„Segített a migrénes fejfájáson, a kényszerbetegségen, a szorongáson, a bizonytalanságon, a
kisebbségi komplexuson, mindent összefoglalva, és 3 hét alatt meggyógyított egy depressziós
lényt.” Riddhi

„Krónikus stresszproblémák, amelyek magas vérnyomást okoznak.A stresszszintemet azonnal
lecsillapítja a kannabisz.A vaping segít átvészelni a rossz pillanatokat.Csak az ehető termékek
felé haladok, és ennek a módszernek az a hátránya, hogy meg kell várnom, amíg a rendszerem
felszívódik.Eleget  gyakoroltam  ahhoz,  hogy  türelmesen  ki  tudom  várni  a  fél  órát,  és  ha
különösen stresszes pillanat van, akkor visszamegyek a párologtatómhoz.” Andie

„Eltört a hátam és idegsérülésem van, és a kannabisz az egyetlen gyógyszer, ami segít elaludni
és kibírni a napomat!” Leslie

„Segít éjszaka elájulnom, hogy nagyon korán ébredhessek a munkához.” Matt

Ritka vagy nem túl gyakori betegségek és betegségek
„A Rick Simpson olaj  izgatottá tesz, hogy felébredjen, és megnézze, mi gyógyult  még.Kicsit
megszállott vagyok tőle.” Natalia

K.Helló  Rick/JB!  Hallott  már  valaha  egy  ritka  betegségről,  a  porphyriáról?Ha igen,  kezelt-e
valakit RSO-val, és mi volt az eredmény?

A.Nem én nem.De abból ítélve, amit olvastam róla, nem látok okot arra, hogy az olaj miért ne
segítené  a  gyógyításban  vagy  a  kontroll  alatt.Határozottan  segít  ennek  a  ritka  és  minden
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bizonnyal nagyon kellemetlen állapotnak a tünetein.

Az oldalunkon lévő protokollt  követném, az olajat megenném és kúpokban használnám (így
pont  a  véráramba  kerül).Az  olajat  helyileg  használnám  tinktúrában  vagy  kenőcsben
bőrbetegségekre (eltávolít minden viszketést és egyéb kellemetlenséget).

Két-három  hónap  alatt  legalább  60  g-ot  ennék,  nem  használnék  semmilyen  vegyszert,
egyszerűen  követném  Rick  Simpson  utasításait.Ha  a  60  gramm  nem  gyógyítja  meg,  vagy
fékezi,  akkor  ennék  még  120  grammot.És  ha  ez  nem  hozna  kielégítő  eredményt,  akkor
egyszerűen elkezdem dörzsölni magamban az olajat, napi egy-két három grammot, vagy még
többet,  ha bírom,  és egyszerűen annyit  ettem,  amennyit  csak  tudok,  amilyen gyorsan csak
lehet.  .Miért?Mert  ha  az  olaj  nem segít,  akkor  nagyon  valószínűtlen,  hogy  talál  mást,  ami
segít.Ezenkívül az agresszív betegségeket agresszíven kell kezelni.Üdvözlettel: JB

„Lehet,  hogy  ez  durva,  de  mindenesetre  ki  kell  mondanom,  és  nem  vagyok  túlzottan  a
diszkrécióra.Szóval  még  nincs  meg  mindenem,  ami  kell  az  olajhoz,  de  a  babalépések
odaérnek.Viszont volt egy aranyér, ami mindig visszatér.Három gyerekem volt 5, 3, 1 évesek, és
az első babámnál nincs aranyér, a második babámnál csak egy aranyér, a harmadiknál  egy
aranyér  volt,  és  elmúlik  és  visszajön,  elmúlik  és  visszajön.Mindent  megvettem a nap alatt,
semmi  sem  működött.Szóval  azt  mondtam,  mi  a  fenét.Vettem  kb  1/8  teáskanál  kief  1/4
teáskanál kókuszolajat egy csipet szárított levendulát és egy csipet szárított kamillát és két levél
mentát.Összedaráltam  az  egészet.Tegnap  egyszer,  másodperceken  belül  felkentem,  ma
reggelre már nem fájt,  olyan érzés volt,  mint egy leeresztett  léggömb.Újra felkentem, biztos
vagyok benne, hogy egy-két napon belül teljesen elmúlik.Mindenesetre a lényeg az, hogy pénzt
takarítottam  meg  azzal,  hogy  otthon  olyan  gyógyszerrel  kezeltem,  amivel  gyorsabban  és
egészségesebben fogyasztottam, mint a kormány változata, és a kannabisznak őrült gyógyító
ereje van, és képzelje el, ha olajat használnék, már eltűnt volna.Egy másik a három évesem
kiesett  a  teherautóból  Nem  volt  semmi  kenőcs  se  peroxid  semmi,  ahogy  utaztunk.Így  hát
kidobtam  a  főzetemet,  és  rácsaptam  néhányat  a  térdére,  és  reggelre  úgy  tűnt,  mintha  a
varasodás egy hónappal ezelőttről  származna.Mondj búcsút  Neosporin rosszul mentse meg
filléreimet!Béke szerelem és kannabisz.” Moni

"Kedves Uram.Rick Simpson, először is hadd mondjam el, hogy a családom csodálatosnak tart
téged,  és  szeretnénk,  ha  közelebb  lennénk  önhöz,  hogy  segíthessünk  csodálatos
munkájában.14 éve használok orvosi kannabiszt a politeista petefészek-szindróma és az ízületi
gyulladás  miatti  krónikus  fájdalmakra.A 10  éves  gyógyszertári  mérgek  miatt  jobban  voltam
beteg, 90 kg-ot híztam és borzasztóan függő voltam a Dr. által felírt Fentynoltól.7 hete kezdtem
el az olajat, és csak azt tudom mondani, hogy csodák történnek!Hat hét alatt a vércukorszintem
már  annyira  beszabályozott,  hogy  nincs  szükség  tablettára,  28  kg-ot  fogytam  erőfeszítés
nélkül.Kezdtem pánikolni, hogy egyre jobban beteg vagyok, pedig jobban éreztem magam, mint
valaha!Sok olyan vizsgálat után, amelyek után az orvosok kapkodták a fejüket, és azt mondták,
ez egy csoda!Ma már nemcsak új miómák, daganatok vagy tömegek nincsenek, de a korábban
meglévő  miómák stb.Semmi  jele  annak,  hogy  a  betegség  valaha  is  jelen  volt!Még vannak
tesztjeim, hátha a veséből is eltűnik, de a szívem mélyén tudom, hogy ők is eltűnnek.Köszönöm
Rick  Simpson,  az  Úr  munkáját  végzed,  Isten  áldjon  meg,  ahogy  ő  is  engem,  azzal,  hogy
megtaláltad az oldaladat.” Annie

“Nagyon  jó  hír,  JB  és  RICK!!!Ma  elmentem  orvoshoz  a  vizsgálati  eredményekért!A
pajzsmirigyem, amely 22 évig alulműködött és gyógyszeres volt, most túl aktív!Jómagam egy
hónapja csak az RSO-t fogyasztom teljes munkaidőben, egy tinktúrát is dörzsölök a torkomba,
és bepárolom az RSO-t is!Ennek annyira eksztatikusan örülök!Ő egy nagyon klassz orvos, aki
ott volt és támogatott engem ebben az egészben, és nagyon jól tudja, hogy TÉNYLEG RSO
OLAJAT  HASZNÁLOK!Mivel  ő  az  orvos,  még  mindig  szeretne  ultrahangot  csinálni  a
pajzsmirigyemről, hogy ellenőrizze, vannak-e csomók!Mi a véleményed az ultrahangról?Mindig
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büszkén  fogom  szedni  ezt  az  olajat  a  hátralévő  napjaimban,  úgy  érzem,  ez  a  lényeg!A
vényköteles  gyógyszerek  GONOSZ!Sok  más  egészségügyi  problémám  is  van,  amelyeket
jelenleg kezelek ezzel a csodálatos olajjal!

Chiari Az agytörzs 1-es típusú malformációja szintén súlyos kéztőalagút és még sok más!45
éves vagyok ma, nem érzem úgy, hogy minden megvert és fáj, mint régen!Említettem már, hogy
7 hónapja agyműtétem is volt, és a műtétem óta nem használtam kábítószert a gyógyszerek
okozta májelégtelenség miatt!Igazán bizonyítom, hogy ez az olaj ISTENtől származik!Ennyit kell
bevennünk gyógyszerként!Köszönöm JB-nek és Rick-nek mindazt, amit tiszta szívemből teszel!
Nincs több pajzsmirigy gyógyszer, JÁ!!!!!!!!!” Margene

-- Gratulálok, Margene.Ami az ultrahangot illeti,  azt hiszem, tudod a választ.Minél kevesebb
szkennelés,  annál  jobb,  ennyit  tudok mondani.Én személy  szerint  nem mennék a  közelébe
senkinek,  aki  22  éve ne mesélne nekem az olajról,  de  ha úgy gondolja,  hogy ezeknek az
embereknek még van  mondanivalója,  nyugodtan beszéljen  velük,  nevezetesen,  ha valóban
érdekli a mondanivalójuk az orvostudományról.De nagyjából ennyit engednék meg nekik, csak
beszéljenek, így nem tudnak annyira bántani, mint tennék, ha sikerülne rávenniük, hogy vegyen
be néhány általuk választott  tablettát.Legjobbkívánja,  és tartsa távol  magát  azoktól,  akik  22
éven keresztül rossz tanácsokat adtak Önnek.Örülj, hogy túlélted a „kezeléseiket”, másoknak
nem volt ilyen szerencséje.JB

„Nekem is van pajzsmirigy-alulműködésem (Graves-kór).17 évvel ezelőtt fedeztük fel, amikor
terhes voltam, és 15 hetes prémiumot szült a lányom miatta (összesen 14 gyógyszert szedtem,
köztük  3  kábítószeres  fájdalomcsillapítót  a  hátam  súlyosan  előrehaladott  degeneratív
porckorongbetegségére  és  a  gerinc  felső  részének  gerincferdülésére/pajzsmirigy-
túlműködésre). (Graves-kór) / Cukorbetegség (II. típusú) / Kék sclera / Pikkelysömör és ekcéma
/ Magas vérnyomás /  Veseproblémák /  Nyugtalan láb szindróma (ezt  szépen felkaptam egy
másik gyógyszer mellékhatásaként) / Magas koleszterinszint / túlsúly (több mint fogyott) 100 kiló
a  gyógyszeres  koktél  elhagyása  óta  ~  tavaly  nyáron)  **NEM  DIÉTÁZOK**  és  mindig  is
egészségesen  ettem,  beleértve  a  vörös  húst  ~  biozöldségek  stb.napi  préselés  stb...16  év
folyamatos pirulát ugró gyógyszerek, amelyek ma már napi NULLA tablettát tesznek ki!!!!

Naponta körülbelül egynegyed-fél grammnyi saját készítésű Rick Simpson olajat veszek be Rick
speciális  utasításai  szerint  ~  **MEGJEGYZÉSEM KELLNE,  ISMÉTELEM NE,  OLCSÓBB A
KIINDÍTÓANYAGOK  MINŐSÉGÉBŐL  >  A  LENYELT  OLAJNAK  ÁTLÁTSZÓ  ÉS
BOROSTYÁNSZÍNŰ  KELL LENNI  >>  EGYÉBEN  NEM  GYÓGYSZER-ÉTEL MINŐSÉGŰ**”
Michele

"Használható-e a kannabiszolaj a veszettség kezelésére?" Aami

-- Aami, igen, de valószínűleg egy ideig kómába kell helyezni a beteget, nagyon nagy adag
olajjal, különösen előrehaladott esetekben.JB

„Tegnap adtam egy kis olajat egy barátomnak, aki  bárányhimlőt  kapott  attól,  hogy kórházba
került.Azt javasoltam ennek a személynek, hogy melegítsen fel egy kis olívaolajat, keverje bele
az RSO-ba, majd az általa használt krémbe.Ez a személy most üzent nekem, hogy ezt mondja:
„Peter,  el  sem  tudom  mondani,  mennyire  hálás  vagyok  ezért  a  csodálatos  olajért!SZENT
SZAR.Nincs szó hazugságról: a leggonoszabb "pockom", amim van, a "ground zero" először
jelent meg, ami a legnagyobb és legcsúnyább maradt az egész ideje alatt, amíg beteg voltam -
csak kiszáradt, és a varasodás TISZTA. az olaj felvitele után körülbelül két órán belül.megtért
vagyok!Ördög és pokol!Az egész fejbőrömön és a testemen a legrosszabb foltokon használtam
–  a  hajam  kissé  zsírosnak  tűnik,  de  már  sokkal  jobban  érzem  magam.Ez  tényleg
csodálatos.AZTA!Nem kell sok ahhoz, hogy valakit meggyőzzünk az igazságról.” Péter

-- Köszönöm, Péter, jól tetted.A kendermagolaj és az RSO is remekül működik.Sok olívaolaj a
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piacon nem olívabogyóból készül,  a világon nincs elég olívabogyó az összes „olívaolajhoz”,
amelyet  világszerte  termelnek  és  értékesítenek,  így  kisebb  az  esélye  a  csalásra,  ha
kendermagolajat vásárol. .Ráadásul behatol a bőrbe, és körülbelül másfél centiméter mélyen
behatol a szövetbe, ami szintén kiváló a gyógyuláshoz.És nem olyan zsíros, mint az olívaolaj.JB

„Ha a diszlexia nem szerepel a listán, akkor talán annak kellene lennie.Észrevettem, hogy 100-
szor jobban tudok írni, mint valaha, mielőtt kigyógyítottam magam más dolgokból.A 2-es típusú
cukorbetegségből való kigyógyítás szörnyű mellékhatása: nincs többé ízületi gyulladás, isiász,
elhízás vagy diszlexia.Hahaha!!” Péter

„Ez nem rákgyógyítás vagy ilyesmi, de tudatni akartam Rickkel, hogy már majdnem egy éve
sántítok a jobb sarkamban.Nem vagyok benne biztos, hogy mi a baja, és tudom, hogy az orvos
olyan  gyógyszereket  fog  adni,  amiket  nem  szívesen  szedek,  ezért  csak  a  fájdalommal
foglalkoztam.Nemrég bemutattak minket az RSO-val egy barátunkon, Charleson keresztül, és
elkezdtük  készíteni.Az  elmúlt  két  napban  naponta  néhányszor  beszívtam  az  olajat,  és  ma
reggel felébredtem és nem sántítottam.A férjem azonnal észrevette.Tudomásul vette, hogy az
olaj bizonyára varázslatosan hat!Köszi Rick Simpson![:)] Nagyszerűen érzem magam!" H

--  Kedves  H!  Köszönjük  a  jó  hírt,  mindig  szeretünk  hallani  róluk.Az  olajat  összekeverem
kendermagolajjal  vagy  olívaolajjal,  és  tinktúrát  készítek,  és  az  olajat  helyileg  is
használnám.Természetesen az olaj  elfogyasztása a kulcs a valódi gyógyuláshoz,  és az olaj
használatára vonatkozó összes utasítás megtalálható oldalunkon.Üdvözlettel: JB

„Hat  nappal  ezelőtt  két  májrákos és  cukorbetegségben szenvedő férfin  segítettem.Az egyik
barátnak, a kemoterápiásnak, megégett a szája, megégett az ajka.225 kiló volt, most 139, nem
tudott enni, aludni, nagyon fáradt.Nos, sokat kérdezett az RSO-ról.Mindig oktatom őt.6 hónapja
vagyok nála.De miután két unokatestvére 6 hónappal ezelőtt meghalt, mindkettő Rák, 1 Máj
agy.És  pajzsmirigyrák.Mindkét  családdal  beszélek,  ki  akarták  próbálni  az  RSO-t,  de  attól
tartottak,  hogy  a  kormány  elveszi  az  otthonukat,  vagy  börtönbe  zárja.Mindketten
elhunytak.NYUGODJ BÉKÉBENTestvérek.

De  ezek  a  férfiak  már  6  napja  vannak  az  RSO-n,  elmentem  megnézni,  ahogy  ígértem
neki.Csodálkozott, hogy újra tud enni, és azt mondta, hogy nem tudja abbahagyni az evést.Az
jó dolog.Mert amikor elindította az olajat, csont volt.Betegnek tűnt.De csak 6 nap múlva...a fájó
száj  eltűnt.Azt  mondta:  "Igazad  volt,  sokkal  jobban  érzem  magam."  Megint  van  energiája,
rengeteg.Nagyon jól nézett ki, és sok színben.RSO.Még egyszer köszönöm Rick Simpson.Még
néhány  boldog  rákbeteg.Fantasztikusan  élni  és  érezni.Béke,  szerelem  és  kannabisz
gyógymódok” Ron

„A  gondozómnak  van  egy  páciense,  akinél  lupust  diagnosztizáltak,  és  egész  testében
higanymérgezést szenvedett.Körülbelül egy év elteltével, amikor házi készítésű olajat használt,
a higanymérgezés teljesen eltűnt, és a lupus is rohadtul eltűnt.A szőrtüszőket 2 hetente vették,
hogy  pontosan  lássák,  milyen  és  mennyi  méreg  van  a  szervezetében,  a  sikere
érdekében.Valóban csodálatos, hogy mit lehet természetes úton gyógyítani.Kicsit kerül, de még
mindig egészségesebb és megér egy életet!” Jesse

„Primer myeloid fibrózist diagnosztizáltak nálam, kaptam olyan gyógyszereket, amik segítettek,
de nem voltam elégedett a fokozódó fájdalmak és az étvágytalanság és a vérkép csökkenése, a
lép méretének növekedése, az álmatlanság miatt.Miután egy évig szedtem ezt a gyógyszert, és
nem éreztem alapvető változást, úgy döntöttem, hogy kipróbálom az RSO-t, csak 1 hónapig az
olajon, a fájdalmam nem létezik, az étvágyam visszatért, a vérkép emelkedik, alszom, mint egy
szikla. Aguae

„Az orvosi anomáliám kezelésére használom… A környékemen több kórház azt mondja, hogy
ez  nem  lehetséges…  de  az  RSO  csodálatos…  Elutasítom  a  VP  shuntot  a  testemben,
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kötőszöveti betegségem van és számos más ritka problémák… 4 agyműtét 36 nap alatt, és
nem voltam hajlandó feltölteni a kábítószert……csak orvosi marihuánát,  RSO-t és légzést…
Soha életemben nem gyógyultam meg ilyen gyorsan… Bár a laboratóriumaim azt mutatják,
hogy a testem annyira el van csavarva, hogy fájdalmam valójában nem is olyan rossz…” Katie

„A kannabiszolaj gyógyítja a PCOS-emet (policisztás petefészek szindróma).A legtöbb tünetem
kontrollált.Kihagytam mind a 7 gyógyszert, amit ezért szedtem.A perifériás neuropátiám elmúlt,
és az érzés újra a lábamban van.A metabolikus szindrómám kontrollált.130 kg-ig fogyok.

A PCOS és a metabolikus szindróma számos tünete elmúlt: a hormonok kiegyensúlyozottak (a
tesztoszteron túl magas 180-nál, most 40-re csökkent).Az inzulinrezisztenciám (vércukorszint)
szabályozás  alatt  áll.A  leptinrezisztencia  (az  a  hormon,  amely  jelzi,  ha  jóllakott)
szabályozott.Havi menstruációt kap 15 év ammenorhoea (menstruáció hiánya) és anovuláció
(ovuláció hiánya) után.A diabéteszes idegfájdalom elmúlt.

Az étvágyam kontrollált.Az olaj segített leküzdeni a cukorfüggőséget.120 fontot fogyott egy év
alatt (10 font/hónap) – a PCOS tünetei közé tartozik az elhízás, a felsőtest elhízása és a fogyás
nehézségei.Eltűntek a ciszták a hónom alatt és a csuklómban.Az ízületi gyulladás ritkán fáj, és
ha igen, az azt jelenti, hogy ideje több olajat venni.

A  Hidradenitis  Suppurativa  (deformált  tüszők,  cisztás  akne,  mitesszerek)
kontrollált/csökkentett.Az Acanthosis nigricans (sötét bőrfoltok, érdes bőr, bőrcímkék) eltűntek.A
zsigeri zsír azonnal elveszett (veszélyes zsír a szív és a máj körül).Kevesebb pattanás, ciszta
és benőtt  szőr.Jobb arcbőr  (kisebb pórusok,  sötét  karikák  a szem körül.)  Hirsutizmus (nem
kívánt szőr a nők arcán, nyakán, mellkasán, hátán és hasán).csökkent, de nem múlt el.Jobb
aludni mélyebben és egész éjjel.Nincs többé fájdalom a Heels Spurs és a Plantar Fasciitis
miatt.Nincs  többé fejfájás  Az intrakraniális  hipertónia  enyhült,  az  izom-  és  idegfájdalmak,  a
vállakban,  a  nyakban  és  a  fej  hátsó  részén  tapasztalható  nyomás  drámaian  csökkent.A
vertigohoz  hasonló  állandó  szédülés  és  szédülés  tünetei  elmúltak.A hangulatingadozásokat
szabályozzák.Nincs több aranyér.

A krónikus torokfájás (savas reflux miatt visszatérő torokfájás) meggyógyult és elmúlt.(a savas
reflux azonban megmarad,  mivel  az étel  naponta hat  rá).Megszűntek a szezonális  allergiák
(orrfolyás,  orrdugulás,  túlzott  nyálkahártya  reggel,  szemviszketés).Csökkent  az  ételallergia
(véletlenül garnélát evett, a reakció lassabb volt a szokásosnál, de még mindig be kellett szedni
a  benadrilt).Hátfájás  csillapítása.Eltűnt  a  ravasztujj.Irritábilis  bél  szindróma  Az  IBS  tünetei
ellenőrzés alatt állnak.Vérnyomás csökkent.A kéztőalagút műtétemből származó heg teljesen
begyógyult.

Meggyógyítottam néhány égési sérülést kannabiszolaj és kókuszolaj kombinációjával.A barátom
csúnyán megégette a kezét, és ennek nyoma sem volt egy nappal az olaj használata után.Még
mindig magas a koleszterinszintem.Átmentem egy méregtelenítési/herxelési időszakon, amikor
vissza  kellett  hagynom  az  olajjal,  különben  még  rosszabb  lesz.Visszatérek  ugyanarra  az
adagra.Gyenge a máj a családomban, és a PCOS a candida albicanshoz kapcsolódik, és sok
embernek meg kell küzdenie a herxheimer-reakcióval, ha az élesztőt túlságosan feldolgozzák a
májon  keresztül.Én  is  áttértem  a  bioélelmiszerekre,  és  abbahagytam  a  finomított  cukor
fogyasztását, így az is része lehet a méregtelenítésnek.Úgy tűnik, hogy az olaj nem befolyásolja
a koleszterinszintemet, de minél több kutatást végzek, annál jobban látom, hogy a koleszterin
nem olyan rossz, mint azt az emberek gondolják, és amíg gyulladás van, addig koleszterin is
lesz.Ez  a  szervezet  védekező  mechanizmusa  ellene.Szóval  nem  aggódom.”  Aamannon
keresztül

„A fiamnak  FSGS  nevű  ritka  vesebetegsége  van,  és  az  elmúlt  2  évben  ezt  a  gyógyszert
szedte.A vérképe mindig  alacsony albuminszintet  mutatott  (a  fehérje  a  vizeletbe kerül,  ami
csökkenti az albuminszintet a vérben).A gyógyszer beindítása óta (1/4 szem rizsméret a PM-
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ben)  annyira  javult  a  vérképe,  hogy  a  nefrológusa  elképed.A  legutóbbi  eredmények  egy
„normális” ember albuminszintjét mutatták.A nefrológus azt mondta: "Nem tudom, mit csinálsz,
de  csak  így  tovább."  Az  ilyen  típusú  vesebetegségben  a  páciens  általában  a  diagnózis
felállításától  számított  8  éven  belül  számíthat  transzplantációra.A  fiamat  2  évesen
diagnosztizálták, most már majdnem 25 éves.Még mindig megvan mindkét veséje, és mindkettő
úgy működik, mint egy „egészséges” ember, aki nem szenved vesebetegségben.A nefrológus
vakarja  a  fejét.Természetgyógyászt  is  látunk,  és  ezt  tettük  az  elmúlt  17  évben.Ő  is  óriási
segítség volt, de TUDOM, hogy a gyógyszer az, ami korrigálta az albumintermelést.Számos
betegség gyógyítható ezzel, és őszintén hiszem, és tudom, hogy ez a gyógyszer segített nekem
és a fiamnak is.Köszönöm!!"

„A fiunknak C típusú Niemann Pickje van,  mi pedig február  1-je  óta Rick olajos módszerét
alkalmazzuk.Az  elmúlt  56  napban  a  napi  átlagosan  15+  rohamról  ébren,  és  számtalan
alkalommal, amikor aludt, csak 2 grand mal jutottunk el.Most kezdjük tapasztalni a kis gócos
rohamokat.Javasolnátok esetleg, hogy készítsenek egy új olajat és cseréljetek ki a törzseket?
Kevin

-- Igen, Kevin.

„Ha ragaszkodunk egy másik magas THC-törzshez, vagy helyes-e keverni egy magas CBD-t,
például a Harlequint egy másik magas THC-törzzsel, mint a Candy Kush?”

-- Két külön olajat készítenék, nem szeretném, ha az RSO-t CBD-vel hígítanám.Minél erősebb
és nyugtatóbb, annál jobban működik gyógyszerként.JB

„Mivel  ezt  egy  ideje  csinálja,  javasolná,  hogy  ragaszkodjon  a  magasabb  THC-olajokhoz  a
magasabb CBD-olajokkal szemben?Nem akarok a Charlotte's Web útját járni, mert nagyszerű
eredményeket  láttunk  az  általunk  használt  magasabb  THC  törzsben.De  kíváncsi  vagyok  a
Harlequinre.Vagy vantúlságosan hasonlít a CW-hez?”

--  Ismét,  Kevin,  az  RSO-t  a  lehető  legerősebb  és  legnyugtatóbb  indica  domináns  törzsből
készíteném.Aztán lehet,  hogy  külön készítek  egy magas CBD-tartalmú olajat,  és  hagynám,
hogy  a  páciens  válassza  ki  a  számára  legmegfelelőbbet.Ideális  esetben  a  betegek  több
százféle olaj közül választhatnának.Csakúgy, mint egy borboltban – mindenki azt szereti, amit
szeret, és nem lehet megmondani, hogy melyik bor ízlik majd a legjobban.

A látás helyreállítása
„Néhány  este  készítettem  egy  adag  „kenderolajat”  és  egy  adag  vajat.Egy  agydaganatos
betegnek  adtam  be  az  olajat,  az  olaj  bevétele  előtt  majdnem  megvakult,  egy  hónapos
olajszedés után a látása szinte teljesen helyreállt.A vajjal nem érné el ugyanazt az eredményt.A
vajjal gyógyászati  eredményeket ér el,  de az olaj  sokkal koncentráltabb gyógyszerforma, és
szinte mindenre bevált, a dolgok egyszerűen csodálatosak.” Dion

„Szájon át szedve helyreállítja anyám látását.A bal szemére jogilag vak.Egy sérülés miatt lencse
nélkül maradt, és több műtét is glaukómát okozott.Már másfél éve az RSO-n van – naponta
használja.Észre sem vette, hogy mennyi látása tér vissza, amíg fel nem sminkelte magát.40 éve
vak ebben a szemében, ezért kiképezte magát, hogyan sminkeljen csukott szemmel.Csak úgy
alkalmazhatta  jó  szemére,  hogy  becsukta  a  jó  szemét,  és  teljesen  megvakult.Nos,  amikor
utoljára behunyta jó szemét, elkezdett  ténylegesen látni  és fókuszálni  a vak szeméből.Csak
alkalmanként sminkel, így nem tudja pontosan, mennyi idő telt el, amíg a látása vissza nem tért,
de  több  mint  egy  éves  olajozás  után  már  képes  képeket,  színeket,  és  bizonyos  dolgokat
kiolvasni róla. a rossz szeme!Feltartottam egy zacskó Lays Chips-t, és az asztal túlsó oldaláról
ő olvasni tudott.Úgy gondolja, ha új lencséje lenne, teljesen helyreállna a látása.Ahhoz, hogy új
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lencsét kaphasson, fel kell venni a szervdonorok listájára – nem vagyok benne biztos, hogy a
biztosítója ilyesmit fedezne, így egyelőre – Ez az olaj csodát adott neki – a látás csodája ott,
ahol valaha csak sötétség volt !Szóval azt mondanám, hogy NINCS SZÜKSÉG CSEPP – Csak
állandó készlet!Most pedig kezdje el a kúráját!Ó, igen, NINCS BIZONYÍTVÁNY GLAUKOMÁRA!
Lindsay

„A zöldhályogomra kendervajat használok, és 10 percen belül hatni kezd.A zsibbadt tojás érzés
a szememben eltűnik,  és kitisztítja ködös kettős látásomat.Soha nem voltak fájdalmaim, így
nem tudom, hogy hatásos-e a fájdalomra, de biztos vagyok benne, hogy lesz.47 éves vagyok,
és  nem  fáj,  lehet,  hogy  azért,  mert  használok  már  kannavajat.Nincs  többé  szükségem
Wellbutrinra vagy Adderallra, a kannabisz meggyógyította a depressziómat és az ADD/ADHD-
t.A szorongásomon is segít, az orvos Klonopinra akart tenni.Hahahaha wow.” Rebecca

„Ma  édesapám,  aki  makuladegenerációban  szenved,  és  szinte  teljesen  vak  volt  mindkét
szemére, ismét orvoshoz ment, miután az elmúlt 6 hónapban szedte a Phoenix könnyeimet.Ma
az orvosok meglepődtek, mert a látása, amely nem tett semmit, csak romlott, javulni kezdett.Az
idegvégződések  elkezdtek  újra  összekapcsolódni,  és  ma tesztelt  a  JOBB SZEMÉN 20/20-
zal.KANNABIS  KÚRÁL.Adtam  neki  Phoenix  Tears-t,  amit  Rick  Simpsontól  tanultam  meg
elkészíteni.Ez egy nagyon jó nap.Ez bizonyítja a kannabisz erejét.” Gregg

„Rendben, úgyhogy azt  hiszem, olvasóink többsége hozzászokott  ahhoz,  hogy a kenderolaj
gyógyítja a rákot, különösen akkor, ha megfelelően állítják elő és használják, és ha a beteg
követi Rick Simpson utasításait.Aztán láttad, ahogy a cukorbetegségről, az ízületi gyulladásról,
a Crohn-kórról, az SM-ről és mindenféle más betegségről beszélek.Vannak, akik már túl vannak
rajta, és tudják, hogy az olaj valószínűleg tényleg mindenre gyógyír, vagy legalábbis úgy tűnik,
van,  aki  nem.Aztán  kitaláltuk  az  égési  sérülések  kezelését  és  a  régi  hegek  eltávolítását  –
egyszerű bizonyítani, sokan megtették.Aztán azt mondtuk, hogy az olaj újra növeszti a hajat a
kopasz  foltokon  –  és  ezcsinál.Aztán  megemlítettük  az  erekciós  zavarokat,  és  sokan  úgy
gondolták, hogy ez túlzás.De várja meg, amíg elolvassa ezt az ajánlást:

„Két  szülőm  van,  akinek  fel  kell  vennie  a  vallomását!Anyukám  visszakapja  a  vak  szemét,
(miután az olajon volt) már akkor is látja a színeket és a formákat, ha jó szemét csukta, apám
pedig kigyógyította a cukorbetegségét. Lindsay

-- Köszönöm, Lindsay Bunn Rogers, ez feldobta a napunkat.Csak azt tudom mondani, hogy a
látása  valószínűleg  még  javulni  fog,  és  azt  is  javaslom,  hogy  kúpokban  is  használja  az
olajat.Kúpok szembetegségekre?Természetesen.JB”

„Több mint egy éve szedem az RSO-t rák kezelésére... nemcsak a daganataimat csökkenti,
hanem  a  látásom  is  -650-ről  -400-ra  javult.A szemorvosom  nem  hitte  el,  mennyit  javult  a
látásom.Kétszer is ki kellett cserélnem a szemüvegem.” Debby

Állatok – Beszámolók
„Meggyógyította  a  bikamasztiffunkat.Közel  11  hónapja  kapott  4  hónapot,  miután
hemangiosarcomát diagnosztizáltak nála!Nagyon örülünk, hogy megtaláltuk Rick Simpsont és a
kannabiszolajat!” Amanda

„Fogalmam  sem  volt  az  orvosi  kannabiszról.A 14  éves  kutyánk  rendkívül  engedelmes,  és
letehetsz egy steaket a földre, elhagyhatod a szobát,  és nem fog hozzányúlni,  hacsak nem
mondod rendben.Nos, a tűz mellett pár percig párolt vaj puhult, és Dusty Dog biztosan tudta,
hogy jó, mert megette a sokat!Körülbelül 30 erős emberi adag volt egy ülésben.Nagyon rosszul
éreztem magam, különösen, amikor a lábai engedtek, és félig kómába esett.A következő két
napon vele maradtam, és cukros vizet fecskendeztem a szájába, aztán felébredt, zöld hányást
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hányt, nagy zöldet csinált, megrázott, és azóta olyan, mint egy új kutya.Olyan volt, mint egy
kiskutya.Először úgy fogalmaztam meg, hogy örülök, hogy élek, de ez több volt ennél.Mintha
valaki  gyári  alaphelyzetbe  állítást  végzett  volna  rajta.Ez  késztetett  bennünket  arra,  hogy
megvizsgáljuk a gyógyászati tulajdonságokat, és felfedeztük Rick Simpson történetét.” Ádám

„Néhány Kid's lymphoma T-sejtes CLCT-1 rák eltűnt!

Állatorvoshoz csak háromhetente fogunk járni,  hogy a CBC-t a kalciumszintet mérjük, és az
FNA-t, hogy ellenőrizzük a vörös-fehérvérszámot a rákos t-sejtek számára.Már nincs szüksége
felírt gyógyszerekre, de élete végéig minden nap a Rick Simpson olajon fogjuk tartani, amely
meggyógyította a rákot.Hálás család vagyunk.” Valami Kölyök

„A kutyámnak osteosarcoma (csontrák) van.Egy hete amputálták a lábát, és egy hét múlva kell
elkezdenie a kemoterápiát.Rákjával általában a tüdőbe is átterjed, a kutyák 95%-a egy éven
belül belepusztul tüdőrákba.Ha a te kutyád lenne, akkor most kezdenéd az olajozást, és még
mindig megcsinálnád a kemot, vagy nem vennéd a kemoterápiát és egyenes olajat?Embereknél
egy rizsszemmel kezdesz,  egy 70 kilós kutyával  kezdenéd naponta kétszer a harmadikkal?
Köszönöm, hogy elolvastad, és kíváncsian várom válaszod.” Eda

„Eda, az olaj megmentette a drága kutyánkat, Sophie-t.Haldokló volt.Adja meg kutyájának az
olajat minél hamarabb...A kemo megöli.Imádságok veled...” Brewster

"RSO-val kezeltem a kutyám fülén lévő daganatát...Óriási volt, és most eltünt!!!!” Andrea

„A kutyámnak daganata volt, amit az állatorvos nem akart megműteni!!Folyamatosan szétnyílik
és megfertőződik.Az RSO olajomat kókuszolajjal kevertem, és naponta helyileg alkalmaztam,
amíg a daganat el nem tűnt.Nincs növekedés a fiamon belül vagy kívül!!” Boris

„Három prémes  babánk  van,  10,  9  és  8  évesek,  akiket  megelőző  intézkedésként  naponta
begyógyszerezek  RSO-val.Különféle  sebeiket  és  helyi  foltjaikat  is  nagy  sikerrel
kezeltem.Köszönöm Rick!” Virginia

„Csodálatos hírt  kaptam a barátaim kutyájáról,  amit  meg kellett  osztanom!Néhány hónappal
ezelőtt Maximus pitbulljának egyik hátsó lábában daganat volt, amely kontrollálatlanul nőtt.Az
állatorvos azt mondta a barátomnak, hogy több mint 3 ezret kell fizetnie azért, hogy levágják a
lábát,  különben elterjed,  és  egy éven belül  meghal.Ez  kb 4  hónapja  volt.Akkoriban,  amikor
láttam az állapotát a tervezett műtéttel kapcsolatban, üzenetet küldtem neki, és azt javasoltam,
hogy inkább adjon neki kannabiszolajat.Úgy gondolta, kipróbálja a természetes kezelést, mielőtt
bármi  olyan drasztikus és visszafordíthatatlan dolgot  tenne,  mint  az amputáció.Szerencsére
neki (és Maximusnak) már volt  Cannabis kártyája, mivel Kaliforniában él.Így hát elment egy
Cannabis rendelőbe, és felvett néhányat.Naponta kétszer 1 csepp borsó nagyságú olajat adott
neki  étkezés  közben.Azonnal  azt  mondta,  hogy  észrevette,  hogy  kevésbé  fáj,  és  sokkal
kényelmesebben  érzi  magát.Ráadásul  étkezési  szokásai  visszaálltak  a  normális
kerékvágásba.Néhány hét múlva már futni is tudott sántítás nélkül, ezért lemondta a műtétet, és
ragaszkodott  a  természetes  kezeléshez.Éppen  ma ért  haza  egy  állatorvosi  vizsgálatról,  és
kiderült, hogy a daganata TELJESEN ELMÚLT.A daganatnak nyoma sem maradt.Az állatorvos
nagyon megdöbbent, amikor elmondta neki, hogyan gyógyította meg.

FYI:  Ez  a  3.  tudomásom szerint  a  kannabiszolaj  által  megmentett  kutya.Én is  ismerek sok
embert,  akiket  szintén  megmentettek.Ha  MINDIG  úgy  gondolja,  hogy  a  kannabisz  nem
gyógyítja  meg a  rákot,  akkor  nem figyelt  oda.Évek  óta  tudom az igazságot,  és  soha  nem
találtam senkit, állatot vagy embert, akit ne sikerült volna megmenteni a kannabiszolajjal.” Lara

„Van  egy  szomszédom,  aki  egy  hónapon  belül  sikeresen  eltávolította  a  daganatokat  a
kutyájából azzal, hogy megetette a gyógyszerrel.Folytasd, és igen, nagyon kis adagokkal, mivel
Rick kijelentette, hogy az anyagcseréjük nagyon magas, így sokkal gyorsabban javulnak, mint
mi.” Medence
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„Igen, ez segíteni fog a kutyájának.A kutyámnak rohamai voltak, de egy sem, miután elkezdtem
az olajat!” Shelagh

„A szeretett basset hound glaukóma kezelésére használjuk.12 éves, és a szemnyomása 60 és
70 között volt, és azt mondták, hogy lehet, hogy el kell távolítani a szemet, ha eléri a 80-at,
ezért az elmúlt hónapokban kezdtük el használni az olajat, és a legutóbbi szemnyomástesztje
CSAK 8-at mért! !!Ez a normál szemnyomásszint alatt van, és a szemorvos egyetért abban,
hogy  ez  jól  dokumentált  a  glaukóma  kezelésében.Naponta  csak  egy  nagyon  kis  tűfejnyi
mennyiséget adunk neki, és bármi nagyobb, nagyon megkövül, de csak jól alszik, és láthatja a
szem javulását, amikor felébred.Az olaj segített abban is, hogy leszokjak a Warfarin vérhígító
gyógyszerekről,  amelyeket  annyira  utáltam,  és  naponta  szedtem is,  és  soha  nem éreztem
jobban magam, és lehetőség szerint kombinálták a GMO-mentes diétával és az általános jó
étkezéssel és némi testmozgással, és tényleg új ember vagyok.Erőt ehhez a CSODÁLATOS
OLAJHOZ,  és  köszönet  Ricknek  és  mindenkinek,  aki  népszerűsíti  ezt  a  csodálatos
gyógynövényt.” Dékán

„AZ ISTEN ÁLDJON MEG JB-t  és Rick Simpsont  azokhoz az emberekhez való  hűségéért,
akiknek a legnagyobb szükségük van rád.Amikor csak tehetem, elkészítem a sajátomat, hogy
segítsek azoknak az embereknek,  akiknek szükségem van rá.A lányom csinált  egy keveset
trimmből a kutyájának daganatára.Négy nap használat után azt mondta, hogy úgy nézett ki,
mintha le akarna esni.Még mindig várom a végeredményt.ISTEN a VEGYÉSZ előtt!” Greg

"Csodálatos történet!RSO-t készítek és veszek egészségmegőrzésre, mivel a családomban sok
rákos megbetegedés volt.Elkezdtem adni a kutyáimnak, és mindkettőjüknek kicsi daganataik
vannak,  az  én  shetlandi  juhászkutyámnak  pedig  Discoid  Lupusa  van,  a  kutya  lupus  egyik
formája.Ez hihetetlen!Néhány hét alatt az egyik kutya daganata 70%-kal zsugorodott, a másik
lupusos kutya pedig elképesztően jól teljesít!Évek óta először gyógyul meg vörös, duzzadt és
fájdalmas  orra!Kipróbáltam recepteket,  szteroidokat,  diétát,  de  semmi sem segített.Az  RSO
gyógyítja a kutyám lupusát, tudom, hogy az embereken is segíthet!♥♥♥ "Ashley

„Áldjon  meg  mindenkit,  aki  állatokat  gyógyít!!MINDKÉT  kutyámat  kigyógyítottam  a
rákból.Méhrák az egyiken.Bőrrák másrészt.Mindkettő teljesen meggyógyult.És a bal karomon
súlyos, 3. fokú égési sérüléseket is gyógyítok az RSO-val.BLESS UP RS & JB!!!!!!” Kobold

„Elvittem  a  kutyámat  állatorvoshoz,  mert  sántított.A doki  röntgent  készített  és  megmutatta
nekem  (láttam  a  masszát  a  vállában),  és  azt  mondta,  hogy  körülbelül  két  hete  van.Sok
fájdalomcsillapítót  adtak  neki,  és  ettől  annyira  rosszul  lett,  és  azt  hiszem,  látott  és  hallott
dolgokat.

Amúgy egy barátom édességszívókat készít THC-olajjal, így abbahagytam a fájdalomcsillapítót,
és  4  óránként  adtam  neki  a  szívócsok  1/4-ét,  és  remekül  teljesített,  még  enni  is
kezdett.Röviden, 2 hét múlva visszavitték, és megint csináltak röntgent és elmúlt  a doki azt
mondta,  hogy  ilyet  még  nem látott...teszek  fel  képet...AZ  OLAJ  TÉNYLEG MŰKÖDIK...NO
BULLSH___” Tammy

–  Nélküled  és  a  tudásod  nélkül  nem  tudtam  volna  segíteni  a  barátaimon  és  más,
kétségbeesetten  rászoruló  embereken.Olyan  jó  érzés  belülről  látni,  hogyan  segítettél
nekik.Terjeszd tovább az infót, megteszem.Még a kutyám ízületi gyulladásán is segít.2 nap alatt
megállította a sántítást." Crystal

„Ellie kutyám arcáról eltávolítottam egy rákos daganatot.Véletlenül ő a legjobb barátnőm.Három
szóval jellemezhetné Ricket... az önzetlen progresszív vezető.

„Ahogy  Rick  tudja,  mi  magunk  is  alkalmaztuk  az  RSO-t  kutyáinkon  és  lovainkon.Úgy  tűnik
számunkra, hogy az állatok sokkal jobban válaszolnak, mint az emberek.Ezt nemcsak annak
tulajdonítjuk, hogy hány receptoruk van, hanem valóban ártatlan betegekről van szó. Brewster
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„Körülbelül  egy  fél  szem  rizsszemet  indítottam  el  a  kutyámat  naponta,  amíg  meg  nem
szokta.Legyen tudatában annak, hogy álmossá teszi a kutyát, és elszédítheti őket, de ahogy JB
mondta, gyorsan reagálnak rá.Közvetlenül magán a daganaton lévő daganat miatt kezeltem, és
naponta kétszer adtam be szájon át, és kevesebb mint egy hónap alatt működött, a daganat
eltűnt.Sok szerencsét!" Főnix

„A legjobb  módszer  az,  ha  a  nyelvükön  törölgeti  –  egyes  kutyák  szeretik  az  ízét  –,  ez
megnyugtathatja őket, és még vizelet-inkontinenciát is okozhat, szóval ne aggódjon, hogy jól
vannak.Kutyák számára a nyers hús és csont diéta is ideális, és segít a rák ellen.Keress egy
homeopátiás állatorvost is." Whitney

„Mindkét kutyám naponta kap olajat (karbantartás).Ha ez veszélyes lenne a kutyákra, akkor egy
kutyának,  aki  1,5  gramm  olajat  evett,  előzetes  tapasztalat  nélkül,  az  alváson  és  az
ágybapisilésen  kívül  komoly  mellékhatásai  is  lettek  volna.Az  olajjal  kezelt  5  kutya  közül
mindegyik több energiával bírt, és pozitívan reagált a kezelésre.Életkoruk 4 hónaptól 10 évig
terjedt, és a sebektől a rákig bármit kezeltek.Ez az egyetlen gyógyszer, amit a kutyáim kapnak,
Holistic Vet-et használok, és ő mögöttem kezeli őket vele.

Minden kutyát (20-80 font) körülbelül 1/4 szem rizzsel kezdtem adagonként.Csakúgy, mint az
emberek, mindegyiküknek más a toleranciája, de nem láttam szükségét arra, hogy ennél kisebb
adaggal kezdjem.A legrosszabb, ami történni fog, az az, hogy felkapnak, ha úgy tűnik, hogy
kényelmetlenül  érzik  magukat,  feküdj  le  velük,  ellazulnak,  mert  te  ellazulsz,  és  ők  aludni
fognak.Aztán amikor felébrednek,  tele lesznek energiával,  ez minden kutyával  összhangban
volt.Az adagok meglehetősen gyorsan, néhány naponként növelhetők.

Ha a kutyáknak nem tetszett,  amit  ebből tapasztaltak,  akkor nem vitték el  az általam felvitt
finomságokat,  kaját.Úgy  tűnik,  nem  okoz  gondot  a  szőlőmag-kivonat  körüli  étkezés,  és  a
tálkájukban hagyják, de az olajos ételdarab soha nem marad el.” Jay

„Néhány  évvel  ezelőtt  egyre  több  utalást  láttam  a  „Rick  Simpson  Oil”-ra,  és  mivel  régóta
használom  a  kannabisz-t,  több  mint  érdekelt.Ezalatt  az  idő  alatt  elveszítettük  Golden
Retrieverünket  egy vérrel  született  rákban,  az úgynevezett  hemangioszarkómában,  amelyről
Goldens ismert.3 héttel az állatorvos diagnózisa után megölte.Legjobb esetben is egy csúnya
gyors rák.

Ez idő alatt a feleségemmel elkezdtük az RSO-t készíteni és használni, a szklerózis multiplex
és a gerincvelői  idegkárosodás leküzdésére.Egyik barátunk Golden Retrieverhirtelen nagyon
rosszul lett, és hemangiosarcomát diagnosztizáltak nála, és az állatorvostól maximum 2 hetet
kapott.Konzultáltam a gazdikkal,  és elkezdtük beadni a kutyát,  Bettyt, az RSO-val körülbelül
napi egy „rizsszem” méretű adagot étellel.

3-5 nap alatt nem csak UP and OUT, hanem újra futott és játszott.Egész nap üldözi mestereit
Mountain  Bike  a  helyi  földes  ösvényeken,  és  egészségesebbnek  tűnik,  mint  valaha.Amikor
visszatért az állatorvoshoz, először összezavarodott korábbi diagnózisa miatt, és arra számított,
hogy  gyorsan  elpusztul,  mint  az  összes  többi  állat,  akit  megfelelően  diagnosztizált.Ezután
azonnal  szembehelyezkedett,  és  kijelentette,  hogy  NYILVÁN  tévesen  diagnosztizálta  az
állapotát, de amikor értesült róla, hogy az RSO-val kezelték, elvetette az ötletet, és azt mondta,
hogy  nincs  orvosi  bizonyíték  a  hatásosságára.Az,  hogy  nem  hajlandó  hinni  az  „orvoslás
csodájában”, bizonyítja, hogy tagja a Keményfejű Nem-hívők Társaságának [Orvosok].

Az RSO drámai hatással volt az SM-reFolyamatos tesztek bizonyítják, hogy nyomon követem a
betegségek előrehaladását  [számítógépes játékok,  ugyanaz a  játék,  ugyanaz a verzió,  más
évjárat,  valójában  gyorsabban  és  pontosabban  csinálom].Lefogytam,  és  egészségesebb
vagyok,  mint  valaha,  miután  teljesen  megfáztam,  abbahagytam  az  összes  gyógyszeres
gyógyszert, amelyet az orvosok 15 évig szedtek.És talán nem közvetlen eredménye, de ennek
ellenére erőre kaptam az RSO használatával, 50 ÉV dohányzás UTÁN, 60 nappal ezelőtt végre
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el  tudtam  oltani  az  utolsó  cigarettámat,  és  kidobhattam  az  összes  hamutartót.NAGYON
BÜSZKE  vagyok  erre  a  tényre,  és  hálás  vagyok  azért  az  erőért,  amelyet  RSO  adott  a
mindennapi démonaimmal való leküzdéshez.A világ viszont már jobban büdös!!!!!Ezenkívül a
dohányra költött  körülbelül  havi 250 dollárt  most  már jobb minőségű élelmiszerekre és jobb
ÉLET-minőségre  lehet  felhasználni.Köszönöm  Rick  és  JB.Jobbá  változtattad  a  családom
életét!!!!!Nagyon tetszett a könyved!!!” Mark

"A macskám napi 2-3 alkalommal kapott 1/4-1/3 szem rizst, hogy kezelje krónikus gyulladásos
húgyúti fertőzését, amikor több folyadék, antibiotikum és gyógyszer nem tudták, nyers diétára
tették,  és  nem  megismétlődik.Természetesen  rák  esetén  magasabb  adagot  kell
használni.Általában  igyekszem megtalálni  azt  az  adagot,  amely  úgy  tűnik,  hogy  ne  legyen
túlzottan  drasztikus  hatással  rájuk  –  soha  nem  fog  bántani,  de  a  tulajdonos  álmosságot,
inkontinenciát, esetleg egy kis részegséget észlel.Természetesen a rákos megbetegedéseknél
nem törődik veled – csak dolgozd fel őket amilyen gyorsan csak tudod, fokozatosan nagyobb
adagokra.

Ez „karbantartásra” való – például az én kutyámnak, akinek eltávolították a szemét glaukómából
(és NAGYON jól működik),  fennáll annak a veszélye, hogy a másik szeme glaukómás lesz,
ezért naponta legalább kétszer adagolom neki egy kis olajat, és találtam egy jót. olyan adag,
amely nem okozza az inkontinenciát stb.,  de még mindig kapja az olajat.Többet  szedtem a
szem enuc előtt a fájdalom miatt.Tényleg úgy érzem, hogy az olaj többet segített neki, mint a
hagyományos fájdalomcsillapítók a műtét után is - az első vagy a második napon 1-2 adag
állatorvosi fájdalomcsillapítót kapott, aztán csak az RSO-hoz mentem, a műtét utáni napon már
újra  labdázni  akart,  és  boldog  lány  volt.Chloe  valóban  lenyalja  az  RSO-t  az  ujjamról  –
ellentétben a macskámmal, aki utálja.LOL (…)

Nem  tapasztalom,  hogy  az  RSO  szorongást  okozna  az  állatokban  –  a  fényérzékenység
nagyobb dózisoknál is észrevehető.

Még RSO-t is használtam a görényemen -  nagyon öreg volt,  és egy nap nagyon gyengére
ébredt, lehet, hogy agyvérzést kapott.Apró adag RSO-t adtam neki a nap folyamán, hogy ne
aludjon - aznap este úgy tűnt, hogy felébredt - rázta a fejét, és úgy viselkedtem, mint a kutyáim,
amikor kannabiszt  esznek,  csak hagytam aludni,  és gondoltam, hogy mit  fog tenni  a teste.
legalább nem fáj vagy nem szenved - volt egy fél ötletem, hogy fel fog ébredni - sajnos elhunyt,
de életminősége az utolsó  napig  nagyszerű  volt,  úgyhogy úgy érzem,  az RSO a legjobbat
nyújtotta neki az elmúlt napon lehetséges.Tudom, hogy nem fájt, és nagyon nyugodtan aludt, és
tudom, hogy nem volt túl sok RSO, mivel reggel és kora délután kapta az adagot, aztán semmi,
és este nagyon későn ellenőriztem, hogy csak aludt. fel tudott ébredni, de csak aludni akart."
Whitney

--  A legjobb  életminőség  a  végéig,  ez  az,  ami  szintén  nagyon  sokat  számít,  ha  az  olaj  is
érintett.Köszönöm, JB

– Biztos  vagyok benne,  hogy már  válaszolt  erre  a kérdésre.Mi  az ajánlott  adag egy angol
masztiff  kutyának,  aki  körülbelül  135  fontot  nyom?Nagyon  nagy  növekedés  van  az
ágyékában.Őszintén szólva úgy néz ki,  mint egy harmadik labdazsák.Körülbelül 12 éves, és
szeretném látni, hogy az RSO-kezelés kezeli-e ezt a növekedést.Kösz!"

-- Janette, ez alapvetően mindig ugyanaz, kezdesz kis adagokkal (fél szem rizs vagy kevesebb,
1-2-5 mg) naponta háromszor, megnézed, hogyan reagál a beteg, majd négyenként növeled az
adagot. napon vagy minden alkalommal, amikor a kutyának/betegnek adjuk az olajat.Ezután
tartsa napi egy grammot, amíg 100%-ig meg nem gyógyulnak, majd gondoskodik arról, hogy
továbbra is fenntartó adagokat egyenek.JB

„Tegnap  Chloét,  a  8  éves  ivartalanított  nőstény  Heeler  fox  terrieremet  glaukómával
diagnosztizálták az egyik szemében.Nagyon magas volt a nyomás az 1 szemében, és tartósan
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vak  lehet.Sürgősségi  kezelést  végeztünk  intravénás  folyadékkal  és  mannittal,  és  néhány
gyógyszert kap.Némileg csökkent a nyomás, de nem sokat, és most nem élvezi a félvakon való
alkalmazkodást.Szeretném kezelni őt az RSO-val, mivel ez hihetetlen volt a családom és a saját
fájdalmaim miatt, és nagyon hiszek az olajban, és hihetetlenek azok a történetek, amelyeket az
emberek itt mesélnek.Nem akarom, hogy Chloé a végén glaukómát kapjon a másik szemen, és
mindent meg akarok gyógyítani az érintett szemen.Tudomásul veszem, hogy sok háziállatnak
segített az olaj, és nagyon boldog lennék, ha Chloe helyre tudná állítani a látását, vagy akár az
érintett szem látását is...Köszönök minden segítséget vagy tanácsot!” Whitney

--  Whitney,  vidd  rá  az  olajra.Egyes  olajok  jobbak  a  glaukóma  kezelésére,  mint  mások.A
legegyszerűbb módja annak, hogy megtudja, mennyire hatékony, ha bevesz egy adagot,  és
reggel figyeli a szemét.Ha tiszták, keressen másik törzset vagy törzsek kombinációját.Ha sok
cucc  van  rajtuk,  amit  meg  kell  tisztítani,  az  valószínűleg  jó  eszköz  a  szemnyomás
csökkentésére.Üdvözlettel: JB

"Köszönöm JB!Tegnap azt hittem, hihetetlen fejlődést értünk el, a szem tiszta volt (egész nap
kihúztam belőlük a gubacsot) és a pupilla nem volt teljesen kitágult és bár nem egyezik a másik
szem pupillájával, azt hittem, hogy fényre reagál, de ma reggel megint felhősnek tűnik.Talán a
tegnapihoz hasonló erős fényben jobban fog kinézni... Mennyit és milyen gyakran ajánlod, hogy
adagoljam neki?Eddig nagyon kis borsó méretű adagot szedtem, még csak 30 # és úgy tűnik,
hogy hatással van rá, ezek a kutyák mindig is szerettek szárat, levelet vagy csótányt enni, füstöt
stb. az olaj is, és úgy tűnik, egy kicsit hasonló hatással van rá, mint ha szárat evett, de ez nem
aggaszt, kicsit úgy érzem, ez azt jelenti, hogy „működik”. Whitney

--  Whitney,  naponta  kétszer-háromszor  adnám  neki  valami  jóval.Minél  többet  és  minél
gyorsabban kerülsz  belé,  annál  jobb.Még ha aludnia  kell  egy-két  napig,  kit  érdekel.Egy kis
kender okozta kóma nem árthat.JB

"Jól  hangzik!Ma megteszem.Tegnap is  eléggé zondázott  volt.Köszönöm a gyors választ  JB!
Whitney

„A barátaim 1/2 farkas  1/2  huskyja  nagyon szeretett  hashst  enni,  és  ha volt  egy  cserepes
növény  a  nappalijában,  a  kutyus  vigyázott  rá.Megvesztegetniük  kellett  csemegékkel,  hogy
megszabaduljanak tőle.Az az érzésem, hogy sokkal több vadon élő állat  volt  kannabiszevő,
mint gondolnánk.” Péter

„A bostoni terrierem/mopszom ellopja az enyémet, ha nem titkolom!!LOL… úgy néz ki, mint egy
bugyuta fej, amikor megússza.” Sára

„Az én gödröm is szereti a füvet!Megnyírom, ott van, és a levelekért könyörög...” Melody

"A huskym ellopja az olajos süteményeimet, ha csak kap...Biztos vagyok benne, hogy tudja,
milyen hatása vanrajta is  van...Talán azért,  mert  kiskutya korában minden készletemet  neki
adtam, hogy rágódjon rajta. Brian

„Az  állatok  tudják,  mire  van  szükségük,  és  azt  fogják  használni,  amire  szükségük  van  –
okosan!” Sheri

"Azonban kis adagokkal kezdje, túl sokat, és kacskaringós lesz az izomkontroll." Zac

„A kutyám tegnap megevett egy növény egy részét, mert tudta, hogy az segít a gyomrában,
miután bevitte a maradék csirke vacsorazsírt,  és megevett  belőle egy csomót, sokat járkált,
később  hányt,  majd  kényelmesen  pihent.Találd  ki,  mi  volt  a  hányásában  --  cserepes
levelek.Okos kutya." Donna

„Gondoljuk, a 70-es években történt, hogy az FDA először számolt be arról, hogy a kannabisz
megöli a rákos sejteket…csak azt tudom, hogy a macskám gyomorrákja eltűnt, jól eszik, hízik,
és úgy rohangál, mint egy új cica...” Tony
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„2011 decembere óta őrölt  dekarboxilezett  kannabiszt adok a 19 éves macskámnak.Nagyon
letargikus  volt,  kifolyt  a  kaki,  a  macska  szenilitás  jelei  voltak...egy  állatorvosnál  dolgozó
ismerősöm azt javasolta, hogy adjak neki 1/4 aszpirint, 1/4 t metamucilt...ezt csinálta néhány
napig, majd úgy döntött, hogy kipróbálja a kannabiszt...Pár naponta egy kis mennyiséget szórok
a nedves ételébe...még mindig velünk van!!!" Lori

„Igen, júniusban gyógyítottam ki a macskámat a rákból, amikor az állatorvos azt mondta, hogy
tegye le.Csak megetettem az olajjal, és 10 napon belül a halálos daganat eltűnt!Az állatorvos
azt mondta, ez egy csoda!” Charlie

„Volt egy ügyfelem, aki kezelte a macskája daganatát, és ugyanez történt – egyszerűen kiugrott,
és nem hagyott mást, csak csillogó új bőrt.” Sita

„Az olajjal etetsz egy macskát, ugyanúgy, ahogy egy ember...> MEGESZI!Kigyógyítottam a 14
éves  macskámat  egy  daganatból  a  szájában  azzal,  hogy  másfél  hétig  etettem
kannabiszolajjal...akkor PUFI!...>ELT!Az állatorvosom azt mondta: "Csodák történnek."

-- Igaza volt, Charlie, csodák váratlanul gyakran történnek az olaj jelenlétében.Köszönöm, és a
legjobbakat kívánom neked és macskádnak.JB

„A 12  éves  laboromban  ugyanez  volt  a  probléma  a  csomók  növekedésével  és  az  ízületi
gyulladással,  ő 6+ hónapja szedi a Simpson olajat,  és majdnem 20 fontot fogyott  (túlsúlyos
volt), és sokkal jobban érzi magát, és sokkal könnyebben mozog.A daganatai is elmúltak!Nem
tudom, mennyit vesz el most, de ez több mint 3 szem rizs nagysága. Andrea

„JB, több adagot is készítettünk neki, mivel 2 havonta készítünk neki egy újat, mivel napi 1 cm3-
t  szed.2  különböző  fajtát  használtunk.Jelenleg  ugyanazt  a  tételt  használja,  amely
meggyógyította a macskám rákot. Charlie

„Rick,  meg  kell  köszönnöm.14  éves  szeretett  macskámnál  június  1-jén  laphámrákot
diagnosztizáltak.EGY  hét  alatt  meggyógyítottam  az  RSO-val!Az  állatorvos  szerint  ez  egy
csoda.Június 8-án vittem vissza hozzá, és megkérdezte, hogy ugyanaz a macska-e, mert a
daganat már majdnem eltűnt a szájában, és teljes mértékben arra számított, hogy visszajövök,
hogy letehessem.Mára szinte teljesen felépült.Nagyon szeretem őt, és meg kellett köszönnöm,
hogy INGYEN megosztottad, hogyan kell helyesen elkészíteni a gyógyszert!”

„A macskámnál  tavaly  júniusban  diagnosztizálták  a  rák  egy  gyorsan  növekvő,  agresszív,
kezelhetetlen,  nem operálható formáját,  laphámsejtes karcinómát a szeptumában, ami olyan
csúnya, mint amilyennek hangzik.Maximum 1-3 hónapot kapott, és az állatorvosom gyengéden
azt  javasolta,  hadd  menjen  el.Sírtam,  gondolkodtam,  és  úgy  döntöttem,  egyszerűen  nem
nézhetem, ahogy meghal.Felmentem az internetre, és rájöttem, hogy nagyon sok gyógymód
létezik a rák ellen.Elkezdett adni neki számos kiegészítőt stb.Jól volt, de a rák még mindig nőtt,
és  befolyásolta  a  légzését.A  daganat  végül  az  orra  túloldalára  kezdett  növekedni,  és
decemberben már kezdett lefelé menni.Arra gondoltam, oké, itt az ideje.

Aztán felfedeztem a kannabiszt és azt, hogy hogyan képes elpusztítani a rákot.Röviden, Ted
december óta veszi át az RSO-t.Kicsit nehéz volt az elején kapni egy megfelelő pici adagot,
mert ő macska.És sokkal kisebb, mint egy ember.SOKKAL jobban alszik, alszik jobban lélegzik,
visszajött az étvágya, bár nem olyan, mint régen.Ez az egész egy folyamatban lévő utazás, és
nem tudom, mi lesz a vége.

Úgy tűnik azonban, hogy a daganat ellaposodik, bár nagyon lassan.Azt hiszem, ha ez nem lett
volna olyan csúnya rák, valószínűleg hónapokkal ezelőtt meggyógyult volna.Az állatorvosom el
van ragadtatva, és le van nyűgözve, hogyan csinálja.Szóval napról napra szedem, és örülök,
hogy a legtöbb nap jó  napnak tűnik.A maximális lejárati  dátuma tavaly szeptemberben volt,
tehát jól van. Anne-Marie
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"Hurrá!!!!Nekem is van egy kannabisz cicám.A kiváló minőségű kannabiszolaj megspórolt, hogy
4800  dollárt  kellett  kiadnom  az  állatorvosoknak,  hogy  hentesek  legyenek...Úgy  értem
uh...műtétet csináljak a macskám fülén, hogy eltávolítsam a daganatot.Hurrá Cannabis Kitties
és Cannines! LinZy

„RSO-szerű anyag mentette meg egy 40 font súlyú kutya életét – egy etil-kivonatú olaj, amely
egyébként  megegyezett  az  RSO-val,  a  kutyám  megmentésére,  aki  megitta  a  szomszéd
fagyállóját.Az állatorvos azt  mondta telefonon,  hogy túl  későn végzett,  és valószínűleg nem
fogja  túlélni  azt  a  40  perces autóútot,  hogy  elaludják,  és  azt  tanácsolták,  hogy  helyezzem
kényelembe.

Hűséges társam habzott  a  szájában,  gyakori  rohamai  voltak,  erősen túlmelegedett,  a  torka
pedig annyira bedagadt, hogy alig kapott levegőt, be- és kifulladt az eszmélete. Határozottan
haldoklik,  nem kérdés.Megpróbáltam megkönnyíteni  a kijutását  ebből  a világból,  1/2 gramm
olajat hevítettem egy teáskanál vajba, és szó szerint az ujjammal lenyomtam a torkán, és egy
nyílást nyomtam be duzzadt torkán.Tíz percen belül már nem habzott a szája, megtört a láza,
normálisan lélegzett, megszűnt minden görcs és roham.

Mohón ivott  vizet,  majd 12 órán át lefeküdt aludni,  és látszólag tökéletes állapotban ébredt,
futott  és játszott  perceken belül.Elmondtam az állatorvosomnak,  és megkértem,  hogy tegye
közzé  az  eseményt  egy  esettanulmányban,  de  ő  visszautasította,  arra  hivatkozva,  hogy  a
kannabisz mérgező a kutyák számára!” Alan

„Van  egy  kutyám,  akivel  ugyanez  történt.Egy  softball  méretű  daganat  volt  a  mellkasán,
mellkasán  az  egész  bőr  gyulladt.3  állatorvos  6  hetet  adott  neki,  ha  hagyom  itt  élni
fájdalmában.Az egyiknél a szart felhúzták a tűben, készen arra, hogy megölje.Hazahoztam, és
3 nappal a kezelés megkezdése után kiugrott.Két nappal később újra magához tért és boldog.”
Gazdag

„A 14 éves chihuahuánkon használjuk,  akinek rohamai vannak.Néhány hónappal ezelőtt  azt
hittük,  hogy nem fog sokáig  bírni,  ezért  arra  gondoltam,  miért  ne  próbálhatnánk ki  egy  kis
olajat?Egy  nap  alatt  olyan  lett,  mint  egy  teljesen  új  kutya!Jobban  evett,  nyűgösnek  érezte
magát, és játszani akart!Ez a cucc tényleg sok mindenre bevált!” Mindy

„Kaptunk egy kiskutyát, akit egy nagyon nagy ember taposott el.Ő egy játék chihuahua, volt egy
négyszer  négy hüvelykes heveder,  amely  az egész alsó  felét  fedte.Nagyon rosszul  lett,  és
kezdett fázni, ezért úgy döntöttem, hogy a könnyek kipróbálása nem árthat neki túlságosan.

Amikor  először  adagoltam  neki,  alig  tudta  mozgatni  a  fejét.Mindazonáltal  rendkívül  boldog
vagyok,  hogy elmondhatom,  hogy egy hétig  tartó,  napi  háromszori  könnyezés után boldog,
egészséges  és  üde  kis  seggfej.Köszönjük  Ricknek  és  JB-nek,  hogy  felfedtek  minket  az
igazságnak.A feleségemmel úgy gondoljuk, hogy a könnyek mentették meg.

Ne felejtsük el, hogy napi háromszor adagoltam egy kilónál kisebb játék chihuahuát egy gramm
RSO-val.Ez napi 3 gramm egy olyan kölyökkutya esetében, aki kevesebb, mint egy kiló volt, és
a halál előtt állt, mert rálépett egy 300 font feletti fiú.Ha a kannabisz valóban mérgező lenne, a
kaimana még mindig nem lenne velünk, idegesen szaladgálna és ugrálna a fűfüstért.” Joshua

„A kutyáimnál használom.De jóval kevesebbet, mint amennyit magunkon használnánk.Van egy
12 évesemamelyet elgázoltak, és a csípőjét eltávolítani kellett, nem cserélni...eltávolítva!4 hét
múlva...Nincs  seb  a  műtét  után,  sétálok,  még  mindig  sántítanak,  de  jól  elvannak,  és
fájdalomcsillapítók helyett az olajat használtam... remekül működött!” Babácska

„Adtuk az akkor 13 éves lányunknak, hogy segítsünk neki a hátsó lábán és a csípőjén lévő
ízületi gyulladásban...meglepetés, nem csak egy ruganyos kutyát kaptunk, hanem 4 kiskutyát
is.Semmi esetre sem kellett volna egy litert megitatnia, és mindenki egészséges és remekül
van!Szeresd az RSO-t!” Julie
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„A  kutyámnak  bőrproblémája  volt  (kiütés,  ami  miatt  kiszakadt  a  bundája)  és  ismétlődő
fülgyulladása volt.Nem volt  RSO-m, de adtam neki egy tinktúrát,  amit  a barátom készített.A
bundája  visszanőtt,  és  a  fülgyulladás  is  megszűnt.Ha  a  tinktúra  ilyen  jól  működött,  úgy
gondolom, hogy az RSO-val teljesen meg tudnám gyógyítani.Szóval azt mondanám, hogy igen,
az RSO éppúgy hatna a kutyarákra, mint az emberekre.Áldd meg Ricket és téged is, JB.

-- Köszönöm, Bette.A gondolkodásod logikus és helyes.Az állatok anyagcseréje gyorsabb, így
az olaj sokkal gyorsabban gyógyítja meg őket, mint az embereket.Öröm az állatokat gyógyítani
az olajjal, szeretik szedni.JB

„Én is szeretem a zaklatóimat.A Smokey továbbra is velünk van azok számára, akik kíváncsiak
rá.A 4. stádiumú tömegsejt nem tudja megállítani a zaklatót.Főleg ha az olajon van.Most egy
életre.Nagy tisztelet.” Bocaj

„A kutyáimnál használom.Csak valamivel kevesebbet, mint mi tennénk.Van egy 12 évesem, akit
elgázoltak, és ki kellett venni a csípőjét.Nincs cserélve...eltávolítva!4 hét múlva...Nincs seb a
műtét után, sétál, még mindig sántít,  de jól megy, és az olajat használtam fájdalomcsillapító
helyett...Remekül sikerült!(…) Van egy 9 éves Rottyom, akinek szívférges, szörnyű allergiája
van,  nagyon  alacsony  az  energiája,  és  kihullik  a  szőr  a  farkáról.Ma  kezdjük  vele...Most
mentettem meg egy 10 éves chihuahuát, akinek 3 daganata van, és tudom, hogy ezzel rendbe
jön!!! Babácska

„A  kutyánk  hatalmas  orrán  könnyel  érkezett.Egy  farmon  élünk,  így  nem  tudjuk,  hogyan
történt.Tisztított  seb,  és  kitöltött  vágás  RSO-val.Elment  aludni.A seb  teljesen  begyógyult.És
igen, sok vizet ivott.Még egyet Ricknek!!” Méh

„RSO OIL Kutyakeksz és helyi kenőcs a rákos sebekre a lábán, akkora volt, mint egy dollár
bankjegy.Sírni  kezdett,  ahogy  felállt,  és  rosszul  remegett.Tudtam,  hogy  az  RSO  működni
fog...Másnap  sírás  és  remegés  nélkül  kelt  fel,  és  néhány  nappal  később  kis  cimborájával,
Nugget patkányterrierrel rohangált az udvaron.Ez 6 hónapja volt.Most olyan, mint egy 6 éves
kutya, nem 12 éves.Ez az egyik a sok történet közül, amelyeknek tanúja voltam az elmúlt 2
évben.

Az én történetem sokkal  hosszabb...Az  RSO megmentette  az  életemet.Nincs  több ópiát.És
legtöbbször nagyon kevés fájdalom.Köszönöm Rick Simpson...Béke legyen veled." Ron

„Egy másik barátomat kezeltem, ő egy Jack Russell terrier, akinek nagy daganata van a hátán.
'Dr.  Jay  azt  mondta,  hogy ezt  ezerszer  látta,  és  nem tesz  jót  a  kan kutyának,  ha egyszer
észrevették.Nos, elkezdtem neki csepp RSO-t adni, és RSO-t tettem a daganatra.Azt hittem,
néhány  napon  belül  elmegy.Ahogy  korábban  is  láttam  ugyanezt  a  daganatot  egy  barátom
kutyáján.Néhány nappal később elment.

Nos, Nugget jól van, a daganat lapos a bőrhöz, és nincs színe.Igazán csúnya feketének, lila
vörösnek és vérzőnek tűnt.Egy napon belül a daganat fele akkora volt, mint két nappal később,
és teljesen eltűnt,  és  az  elállt  vérzés is  bekopott.Ez  két  hete  volt.1/2  ga napon van és  jól
bírja.Sokat aludt az első napokban, most odajön, felnyalja, és jól van.Nincsenek ingatag lábak,
Nugget remekül teljesít.Azt hiszem, időben elkaptam a rákot.A daganat gyorsan zsugorodik, és
ő egy új kutya.Ismét nagyon játékos.Még egyszer köszönöm Rick S.” Ron

„Szerintem  a  mainstream  emberek  agymosottá  váltak,  a  gyógyszergyárak  pediga  legtöbb
ember eszik  ki  a  kezéből,  kapzsi emberek.Valószínűleg soha nem használnak kannabiszt  a
kórházban  vagy  a  nyugati  orvoslásban.Ha  nem  lehet  szabadalmaztatni,  az  nem fog  pénzt
keresni a gyógyszergyáraknak.Szerencsére Kaliforniában élek, ahol ez elfogadottá és magáévá
vált.

A  múlt  hónapban  elkészítettem  az  első  adag  RSO-t.Mindkét  kutyámnak  adtam,  mivel
mindkettőnek kicsi  daganata van, valamint az én shetlandi juhászkutyámnak is van egyfajta
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kutya lupusa.Nemcsak az egyik daganat 50%-kal zsugorodott néhány hét alatt, de úgy tűnik,
hogy  mindketten  több  energiával  rendelkeznek  a  nap  folyamán,  és  éjszaka  nagyon  jól
alszanak.És még úgy tűnik, hogy segít a shetlandi juhászkutyámnak a lupuszban.Adok nekik
egy kis RSO méretű rizsszemet egy finomság segítségével.Az RSO-t közvetlenül az orrára is
tettem, mivel a lupus felemészti.Egy hét múlva az orra a legjobban néz ki legalább 4 éve!

Nemrég készítettem egy arckrémet is valami RSO-val, emlékszem, hogy Rick beszélt róla a
könyvében.Szeretem!A bőröm minden nap simábbnak és simábbnak tűnik.Én magam is szájon
át szedem megelőzésképpen.

Nemrég egy jóindulatú ínhüvelyi óriássejtes daganatot vágtak ki a combizomból.Akkora volt,
mint egy narancs, és az ülőizom köré tekerte.Az orvosom azt mondta, hogy ez egy nagyon ritka
daganat, és nem tudja, miért jelent meg.Körülbelül három hétig szedtem az olajat a műtétig.Alig
várom, hogy megkapjam a végső patológiai jelentést a daganat mérésével.Tényleg azt hiszem,
hogy az RSO-tól zsugorodott!

Köszönöm Rick, hogy ennek az ügynek szenteli az életét, tudom, hogy együtt változást tudunk
elérni.Az  önmagukat  „gyógyító”  embereknek  össze  kell  gyűjteniük  az  összes  egészségügyi
feljegyzést,  és  el  kell  terjeszteni  az  igét.Úgy  gondolom,  hogy  ha  elegendő  bizonyíték  áll
rendelkezésre  megfelelő  dokumentációval,  akkor  esélyünk  lesz  arra,  hogy  egy  napon
bizonyítani tudjuk és meggyőzzük az RSO rákölő előnyeiről.

Még  egyszer  köszönöm  Rick.Az  olyan  emberek,  mint  te,  adnak  nekem  hitet  az
emberiségben.Tartsd  meg  hited  és  elszántságod,  és  tudd,  hogy  szenvedélyed  sokakat
meggyógyított, és sok emberből hívővé tett.Te gyönyörű vagy." Ashley

„Még egy történet, amelyet hozzá kell adni a könyvhöz!A heréltám megcsúszott és leesett (csak
feltételezem,  nem láttam,  mi  történt),  és  elszakította  mindkét  csánkját.A ló  csánkját  nem a
legkönnyebb  becsomagolni  és  tisztán  tartani,  sőt,  hiábavaló!Megvásárolhatja  a  legdrágább
pakolásokat,  és  azok  továbbra  is  megcsúsznak  és  tapadnak  a  sebbe.Körülbelül  4  napos
csánktekerés után feladtam.Nem segített, amikor le kellett húznom a sebeiről a kötszereket,
miközben  víztömlővel  áztattam,  hogy  felpuhítsam.Nem  volt  boldog,  én  sem,  szegény!!Az
egyetlen dologhoz fordultam, amit tudok, hogy a legtöbbet meggyógyítsam...RSO!Van egy üveg
„maradék”  RSO-nk,  amelyet  helyileg  vagy  a  pipánkba  használunk,  hogy  segítsen
elaludni.Fogtam  azt  a  korsót  és  elindultam  a  csánk  felé!!Az  olajjal  bekentem  a
csánkjait.Becsomagolta  őket,  és  remélte  a  legjobbakat.Eljött  a  reggel,  a  pakolások  a  bódé
padlóján voltak (nem meglepetés), és az első gondolatom az volt, hogy ez az RSO pazarlása!
De  a  további  vizsgálat  során  az  RSO  még  mindig  a  csánkfekélyekhez  volt  ragasztva,  és
kátrányszerű  anyaggá  megszilárdult,  akadályt  képezve  a  legyek  számára  és  a  sebek
lezárásához.Elhagytam.Nem próbáltam újracsomagolni vagy ilyesmi.Másnap...ugyanaz.

Legalább 4 nap telt el, mire bármit is újra kellett csinálnom a csánkján, mert az olaj nagyszerű
sebtapasz lett!

Ma körülbelül  a 3.  hete van a sérülésének,  betömtem a csánkját,  és jó  fél  órába telt,  mire
levettem a régi RSO-t  a csánkról,  szabaddá téve az újonnan meggyógyult/megtisztított  bőrt
alatta.Újra jelentkeztem az RSO-val, és meglátjuk, mit hoz nekünk még 4 nap.Biztosan töltök fel
képeket és megosztom.

Köszönet Rick -- Gondoltad volna, hogy amikor elkészítette az első RSO-t, az még a lovak
világába is kicsordul?Ön csodálatos!!" Hanga

--  Köszönöm,  Heather.Az  olaj  csodákat  tesz  a  lovakkal,  csakúgy,  mint  az  összes  többi
állattal.Minden lótulajdonosnak kéznél kell lennie egy vödör olajjal a lovai számára.Tudod, hogy
van velük – soha nem tudhatod, mivel fognak meglepni.JB

„A kutyámnak csontrákja volt.Megtagadtam minden kezelést, amit az állatorvos mondott, még a

- 181 -



vállát  és  a  lábát  is  eltávolítottam.Azt  mondták,  2  hete  van,  és  sok  fájdalomcsillapítót
kapott.Nagyon megbetegítették, és szart látott.

Felhívott egy barátot, és balekokat készítettek az olajból.Fájdalomra adtam neki, és remekül
működött.Korábban nem tudott járni.

Nos,  egy  hónappal  később  az  orvos  nem  hitte  el,  hogy  még  mindig  itt  van,  és  újabb
röntgenfelvételeket készített, és A RÁK ELMÚLT...Ha szeretnéd, elkészítem az előtte és utána
röntgenfelvételt, és felteszem neked.Ez az igazi KEDER MEGÖLTI A RÁKAT...” Tammy

„JB, tavaly azt mondták nekem, hogy a lovamnak 3 hónapja van hátra, a kannabisz tartotta
életben, de én csak a leveleit  etettem vele, mivel csirke vagyok, hogy RSO-t készítsek.Meg
akartam csinálni,  aztán Jeannie Herer,  aki  8.  osztály óta a haverom, megígért  velem, hogy
addig NEM csinálom, amíg valaki nem lesz velem, mert remete vagyok, és így tetszik.Különben
is, csak a levelek miatt egy kivételével minden daganat eltűnt, és soha nem tudhatod, hogy
melanomája  van.Tavaly  2011  júliusában  kellett  volna  meghalnia.Egészséges  és  boldog,  de
dühös lesz, ha nincs edényem, amivel minden reggel megetethetem.Hála a jó istennek, ismerek
néhány gondozót a környékemen, akik terméket adományoznak neki!Kicsit dicsekedni fogok, és
azt  mondom,  hogy  Jack  Herer  a  legutóbbi,  átdolgozott  könyvében  megköszönte,  hogy
szabadságharcos  vagyok.  Már  több  mint  40  éve  kiabálok  a  kannabisz  jótékony  hatásáról!
Megnyerjük a küzdelmet, azt hiszem, ez a küszöbön állhat!Remény remény!” JoAnn

--  Szép  volt,  JoAnn.Ne  dühítsd  és  ne  csináld  neki  az  RSO-t,  ez  nem  olyan  nehéz  vagy
veszélyes, mint amilyennek látszik, és megpróbálhatod mondjuk egy-két unciával megcsinálni,
és így építeni az önbizalmad.Üdvözlettel: JB

„Ugyanez az eredmény az én macskámnál  is!!!De még mindig műtéti  úton távolították el  a
daganatot.Ez  3-4  éve  volt.Semmilyen  daganat  nem  jelenik  meg  újra!16  éves
leszthszületésnapját jövő hónapban!Tudtam, hogy több a „gyomlálás”, mint a bulizás!” Ryan

"Meggyógyítottam egy rákot a 16 éves macskaszememben." Dan

K.Kedves Barátaim, remélem, hogy ez jó helyre talál.8 éves, 40 kilós kutyámnak adok RSO-t a
jobb testrészén növő daganatokra.Ma van az első kezelési napja, kiütött és alszik.Körülbelül
egy szem rizs mennyiségét adtam neki.Ez túl sok?Mennyi ideig és milyen gyakran javasolná,
hogy  adjam  neki  az  olajat?Én  magam  az  olajon  vagyok.Ahogy  telik  az  idő,  egyre  jobban
hozzászokok a „magassághoz”.  Jövő hónapban meg kell  műteni,  és azt  tervezem, hogy az
RSO-t fogom használni  a fájdalmaim és a gyógyulásom érdekében.Ha meg tudom csinálni,
életem végéig azon leszek.Áldás és sok köszönet

A.Katherine, ha lehetséges, elhalasztanám a műtétet addig, amíg meg nem eszel mondjuk napi
180 g olajat grammonként (vagy többen) három adagban.Adja meg ennek a felét a kutyának, ha
úgy gondolja, hogy nem érzi jól magát azzal, amit most kapott.Az alvás a gyógyulási folyamat
része, nem kell aggódni, és ez annak a jele, hogy az olaj nyugtató hatású, ezt szeretnéd.Minél
erősebb és nyugtatóbb, annál jobb.Üdvözlettel: JB

„Szia Jindrich!Július 9-én beszéltem önnel fiam házipatkányáról (1,5 éves), akinek a jobb első
lába  mögött  kiálló  daganat  nőtt  (körülbelül  1  hüvelyk  átmérőjű).Elkezdtem neki  napi  3-szor
RSO-t adni, és 1 héttel később a daganat alig volt látható.2 hét múlva elmúlt!Továbbra is napi 3
alkalommal adtam neki egy adagot,  és a nővére is kap fenntartó adagot.Mindketten nagyon
boldogok,  és  az  ő  és  a  családom  nevében  is  szeretnék  köszönetet  mondani  Ricknek  és
magadnak, hogy megadták a legfontosabb információkat!A kannabisz gyógyítja a rákot!”

„Küldöm a frissítést arról, hogy a kutyámat csontrákkal diagnosztizálták.Június 1-jén hét hónap
telt el, az utolsó röntgenfelvételek azt mutatják, hogy nem terjedt át a tüdőre.Találtak egy ép
törést a daganat helye közelében a lábában, nem tudnak mit kezdeni vele.Általában ezeket a
kutyákat,  akiknek  szünetük  van,  le  kell  tenni  őket.Arra  a  következtetésre  jutottak,  hogy  a
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Zometa nevű gyógyszer havi infúziója érintetlenül hagyja azt, így folytatják a vizsgálatot, míg ő
havi  Zometa infúziót  fog kapni.De No Cancer  Spread,  és nem tudják felvenni  a daganatot,
amely  7  hónappal  ezelőtt  volt  ott.Csak  gondoltam,  szeretnéd  tudni.Ez  az  agresszív  rák
általában  a  diagnózistól  számított  4-6  hónapon  belül  elpusztítja  a  kutya  életét.Itt  van,  7
hónapos, NINCS rák terjedése.Ép törés, de még mindig úgy jársz, mintha semmi baja lenne."
Linda

„9 hét után a kutyám bőrrákja TELJESEN eltűnt!!Fenntartó adag most élete végéig.Ami úgy
érzem, most már nem csak kényelmesebb lesz neki, hanem egy hosszabb élet is.ÁLDÁS RS &
JB!!>;-)” Zöld

„A kutyám az elején jól teljesített egy gombostűfejes méretű kezdetben, majd növelte, amíg 1-2
rizsméretű darabot nem vett  be.80 kilós gödör.Sajnos a beszerezhető olaj  nem elég magas
(82%), így bár javította az étvágyát, segített az ízületi gyulladásán, javította a szőrzetét és a
bőrét, nem segített a takonyos orrán, ami valószínűleg orrrák.Ha valaki itt tartózkodik WA-ban,
és 90+%-os olajjal rendelkezik, szívesen adományozom érte.” Túlélés

-- Próbáld meg helyileg felvinni az olajat az orrára is, és esetleg próbálj meg felhúzni az orrát
egy Q-hegy vagy valami hasonló segítségével,  ha nem harap meg érte.Megpróbálhatod az
olajat  egy  130°C-ra  beállított  sütőbe  is  betenni  körülbelül  egy  órára,  és  így
töményebbé/hatásosabbá varázsolhatod.Vagy légy türelmes, és adj több időt az olajnak.” JB

„A kutyámnak 3 hete volt élnie.Tömegsejtes daganatok az egész fajtatiszta pitbull testén...3 hét
elteltével a daganatok zsugorodnak az ISO/RSO-n.Esküszöm.Néhányszor bepisilte magát és
részegen viselkedett, de tudtam, hogy ez jobb lesz.Még mindig rajta van.Még ha eltűnnek is,
akkor is a gyógyszerévé teszem.Szeretlek, JB és Rick.” Bocaj

„A 14 éves Pit-emnek már 4 hete adok olajat a rák ellen.Néha kicsit „rángatós” és részeg lesz,
ha túl sokat adok neki, de amikor a hatások elmúltak, úgy alszik, mint egy kölyökkutya.Nem volt
hajlandó bevenni az állatorvosi gyógyszert, ezért kaptunk helyette egy kis olajat.Még korai, de
rögzítem a fejlődését.Körülbelül egy hétbe telt, mire megszokta az olajat, és újra étvágya alakult
ki.Féltékeny  vagyok,  mivel  ebben  a  szakaszban  csak  az  olajat  engedhetjük  meg
magunknak.Imádom mindenki gyönyörű történeteit!” Janine

„A kutyájának voltak mellékhatásai?A kutyámat is szeretném rajta.Ő egy beagle." Marie

"Nincs  mellékhatás.Úgy  tette,  mint  a  kutyák,  amikor  füvet  rágnak,  vagy  bármi  mást,  hogy
segítsenek a zökkenésben, megtisztuljanak.Senki (beleértve a háziállatokat is) nem foglalkozik
öngyógyítással  semmivel,  ami  negatív  mellékhatásokat  okoz.Egyszerűen  nem úgy  vagyunk
kialakítva, hogy így működjünk.” Tielman

„Megmentettem  a  kutyám  életét  egy  autoimmun  betegségtől,  amelyen  a  szteroidok
felhagytak.Nincs mellékhatás!” János

„Első  kézből  láttam,  milyen  hatása volt  annak,  ha  egy  kutya RSO-t  szed...Az  első  néhány
napban Ruby (egy 12 éves kutya) még mindig rosszul volt, és egy kicsit remegett, ami aggasztó
tüneteket okozott, ha szkeptikus a témában, de biztosíthatom Önt, hogy 1 hónapig a kezelés
után a kutya tele van élettel. felszaladni a lépcsőn felugrani az ágyra és a székekre, mindig tele
energiával, ismét nagyon játékos.A szemek korábban vizesek voltak, és szürke borításuk van,
mostanra teljesen visszaállt a normál kerékvágásba.Rubynak elég nagy kinövés volt a lábának
belső oldalán, ami évek óta ott volt, és most olajevés után majdnem leesett!!!Hála Rick Simpson
xxx áldja meg ezt az olajat, tényleg működik, miért nincs olyan vélemény, amely azt mondaná,
hogy nem...?” Brett

„Ma van a 3.  nap,  amikor  a  kutyámat  RSO-val  (Rick  Simpson Oil)  kell  kezelni,  amely  egy
kannabiszkoncentrátum,  amelyet  számos  súlyos  betegség  gyógyszeres  kezelésére
használnak.13  éves  és  körülbelül  7  éveshónapokkal  ezelőtt  valami  olyasmit  kapott,  ami
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rendkívüli taknyosságát, nagy nyálkahártyáját okozta, és néhány nap letargikus volt.Megnéztem
az interneten,  és azt  írta,  hogy „kennelköhögés vagy kutyafázás”,  szóval  kaptam itt  néhány
antibiotikumot,  és  elkezdtem  neki  egy  tanfolyamot.Egyáltalán  nem  segített,  ezért  elvittük
állatorvoshoz.

Természetesen szerettek volna vérvételt,  röntgent és nyálkahártya szűrést végezni.Körülbelül
500 állatorvosi számlát, én elutasítottam, ezért elkezdtünk neki egy széles körű antibiotikumot,
ami  szintén  nem  érintette  meg  egy  hónap  alatt.Visszavitte,  és  kapott  még  két  erősebb
antibiotikumot, egy hónapig mentem rájuk vallásilag.hozzá sem nyúlt!

Aztán  az  állatorvos  gombaölő  szerrel  próbálkozott...MÉG  NEM  ÉRINTETTE  MEG  A
BETEGSÉGÉT!!Nehéz meghatározni, hogy mire érdemes költeni egy 13 éves kutyára...Tehát
körülbelül egy hónapja abbahagytam az összes gyógyszeres kezelést, hogy a teste felépüljön,
és mindössze 3 napja kezdtem el az RSO-t, összesen 6 adagot, és ő egy teljesen új kutya!

Nincs  takony,  nincs  köhögés,  jól  érzi  magát,  és  általában  figyelemreméltó  javulást
tapasztaltunk.Valóban  hihetetlen.Személyes  tapasztalataim  alapján  tanúsíthatom,  hogy  ez
valami fantasztikus szürreális gyógyszer.Szívből köszönöm!" Túlélés

„A bokszolóm  megkeres,  hogy  elkapjam  a  füstöt.Elkapták,  ahogy  a  füstölőnk  felett  áll,  és
megpróbálta elkapni a zümmögést is...azt tanulja, hogy nem minden füst barátságos.Remélem,
hogy a kutyusod hamarosan megtapasztalhatja az olajat!!” augusztus

„Van egy 13 éves, 14 éves golden Newfie-m (50% golden retriever, 50% új-fantland) és nagyon
sírt, mert nagyon fájt neki a csípője, mert nyilvánvalóan ízületi gyulladása volt (öreg kutya +
keményfa padló), és az én apa és testvére nem volt hajlandó elvinni az állatorvoshoz, ezért
inkább vettem a kutyámnak egy 40 dolláros táskát, és amikor elkezdett fájni, megszívtam egy
kicsit, és úgy viselkedett, mint egy kiskutya.Nincs nyafogás, nyöszörgés, nem volt gondja, hogy
sétáljon vagy csináljon dolgokat, és nyugodtan aludt.

Ez idő alatt daganata is volt.Végül meggyőztem apámat, hogy vigye el állatorvoshoz (mondtam,
ha  le  kell  tenni,  akkor  megtesszük,  de  szeretnék  egy  VETS  véleményt,  mielőtt  időpontot
egyeztetünk), odaérünk, és megvizsgálja a kutyámat.A találkozó végén azt mondta, hogy ő a
legegészségesebb kutya, akit a maga korában valaha látott!

KISEBB ízületi gyulladása van, és azt mondta, fogalma sincs, hogy nem sokkal rosszabb, és a
daganata akkora, mint egy baseball?Igen, akkora volt, mint egy gumigolyó!Azt mondta, hogy az
ízületi gyulladás elleni gyógyszernek, amit kapott, segítenie kell a tartalom megőrzésében, ami
150  dollár  volt  egy  30  napos  receptért,  és  SZÁROKAT  csinált.Még  a  dohányzást  is
abbahagytam, hogy megnézzem, megéri-e a gyógyszer.Dehogy.Küzdött  azért,  hogy elvegye
őket, székrekedése támadt, és állandóan fájt!

A gaz miatt egyenesen hozzám jött, és tudta, mit kap, és imádta!Segített a daganatának eltűnni,
gondoskodott arról, hogy az ízületi gyulladása alig szenvedjen olyan szinten, hogy alig kelljen
elszívnom, mert ez közel sem zavarja annak a mennyiségnek a felét sem, mint azelőtt, hogy
elszívtam.A  marihuána  egy  csodanövény,  meghosszabbította  és  egészségesebbé  tette  a
kutyáim életét!Bármit megtennék a kislányomért!Ő a büszkeségem és az örömöm!” Bethany

„A kutyám egy 13 éves belga juhászkutya.Néhány évvel ezelőtt egy kis csomó jelent meg az
oldalán.Néhány  hónappal  ezelőtt  hirtelen  riasztó  ütemben  kezdett  növekedni.Sajnos  rákot
diagnosztizáltak nála...és nem csak az egy csomót.A vizsgálat során sok volt.Más gondjai is
voltak...Főleg ízületi  gyulladás és csípőízületi  dysphasia.A műtét  nem volt  lehetséges,  mivel
kétséges volt, hogy túléli az érzéstelenítést.Nem bírtam nézni, ahogy szenved... alig tudott járni,
és abbahagyta az evést.Úgy döntöttem,  hogy utolsó kísérletként  kannabiszolajat  adok neki,
hogy segítsek neki.A párommal Pat és én adtunk neki egy apró (kb. egy rizsszem nagyságú)
mennyiséget egy sütire.Nagyon hatott rá...bizonytalanul állt a lábán, és órákig aludt.
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A következő  napokban  módosítottuk  az  adagot,  és  észrevettük,  hogy  az  étvágya  azonnal
javult.Sokkal könnyebben kezdett mozogni, és sokkal derültebb volt a hozzáállása is.A napok
előrehaladtával lassan növeltük az adagját.3 hét telt el, és alig ismerem fel, hogy ugyanaz a
kutya.Ő boldog!Farkcsóvál, játékos, eszik, és a legjobb az egészben a daganat feleakkora, mint
mielőtt elkezdtük az olajat!!!!Folytatom a kezelését (szerencsések vagyunk, hogy saját olajat
tudunk szállítani), és tájékoztatlak benneteket.Arra számítok, hogy ezek a daganatok teljesen
eltűnnek!!!!!!!!” Josie

„A  kis  pomerániámat  az  olajon  kezdtem  el,  mert  összeesett  a  légcsője  és  veleszületett
szívelégtelensége van.Nyár óta nem szedi a rendszeres gyógyszereit, nyár óta először nem
köhögött  alig  (folyamatosan  köhögött,  és  még  az  orvos  által  adott  gyógyszereit  is
benyomta).Több energiája van, és jobban teljesít, mint amikor gyógyszeres volt.” Karen

„Az én kutyámnak is vannak csomói, és adtam neki olajat, de azt hiszem, kicsit túl sokat volt,
nagyon reszketett, álmos vágás úgy érezte, mintha részeg lenne, egy rottweiler 135 kilós, ezért
módosítanom kell a neki adandó mennyiséget. .De hiszem, hogy ez segíteni fog neki.” Péter

K.Sziasztok,  csak arra lennék kíváncsi,  hogy az aktuális  RSO megfelelő lenne-e egy olyan
békához,  amelynek  az  egyik  hátsó  lába  eltört,  és  most  frissen  amputálták?Talán  egy  kis
dörzsölés a szabaddá tett csonton segítene ennek a kis fickónak?Vagy talán túl erős egy ilyen
kicsi teremtményhez?Köszönöm és Isten áldja, hogy eljuttatta az üzenetet!

A.Bár be kell vallanom, hogy még soha nem kezeltem békát az olajjal, de ahogy nézem, minél
több az olaj, és minél gyorsabb, annál jobb.Én is tennék az ételébe.A legrosszabb forgatókönyv
az, hogy szegény békát megköveznek.Nagy ügy.Üdvözlettel: JB

„Volt  egy barátom, akinek a kutyája zöldhályogos volt,  és végzett  egy „kísérletet”,  egy hétig
kannabiszt  adott  a  kutyájának,  és ellenőrizték a szemnyomását...  az állatorvos azt  mondta,
hogy soha nem tapasztalt ilyen gyors nyomáscsökkenést... aztán nem egy hétig nem adtál neki
semmit, és bevitték...az állatorvos megkérdezte, hogy mit csinál, mert a nyomás olyan magas
volt, hogy károsította a látását...amikor válaszolt az állatorvosnak a „kísérletével” kapcsolatban,
az állatorvosa biztatta, hogy folytassa a kannabisz kezeléseket!!!!!” padlásszoba

„Sokszor  adtam  kannabiszt  az  öreg  kutyámnak.Nagyon  sokat  segített  a  fájdalomban,  és
megkönnyítette az utolsó napjait.Azon a napon, amikor letettem, kiengedtem neki a pecsenyét,
hogy napozzon egy pár kannabiszos kutyacsemegével.Élvezte,  hogy utoljára velem volt,  és
nyugodt volt, amikor eljött az ideje.” Samantha

„Az állataimmal megküzdöttünk valami ismeretlen rovarral, szörnyű sebekkel és kannabiszszal
a megmentés érdekében.Bár a kedvenceim úgy vannak megkövezve, mint egy sziklaszobor,
egyre jobban vannak, mint én.Bármi is legyen ez, borzalmas, az állatorvosok vagy a dokik nem
tudták  kitalálni.  --  Jobb  sziklasoborként  megkövezni,  mint  hidegen  és  holtan.Ennyit  tudok,
JoAnn.lol, JB

„Soha  nem  fordítottam  nagy  figyelmet  az  olajokra.Aztán  kipróbáltam  egy  tinktúrát...szent
kibaszott moly...Odaadom a kutyámnak, olyan 12 éves, és tényleg segít neki, eszik, játszik, és
olyan,  mint  a  régi  önmaga.Kipróbálta  a  glükózamint,  de  még  csak  nem  is  érinti  a
fájdalmát...Soha nem gondoltam arra, hogy odaadom a kutyámnak, amíg nem láttam, hogy itt
mások is megcsinálták...de igen, az olaj borzasztóan jó... köszönöm mindenkinek, ha a kutyám
megköszönné, biztos vagyok benne, hogy... békét. .” Kary

„Meggyógyítottam  a  görényünket  az  inzulinómából,  amelyet  hasnyálmirigyrák  okozta.Hajrá,
kukucskál, a "bundás családodnak" szüksége van rád.Itt van Flower a kezelés alatt, itt egy kicsit
résnyire van, és készen áll a pihentető alvásra...!” Kenderes

"A két kutyám közül az egyiknek már nincs epilepsziája a kannabiszolaj miatt." Károly
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„Van egy rottweilerem,  és karácsonykor  azt  mondták neki,  hogy gyomorrákja van,  és nincs
semmimegtehetik,  és  neki  2  hónapja  van  max.Szóval  kipróbáltam  olajon,  amit  magam
készítettem.2 hete szkennelték.A rák teljesen eltűnt." Ian

„A 13 éves laboromnak adom.Aztán úgy üldöz egy labdát, mintha 2 éves lenne.” Stephanie

„Meggyógyította a pitbull-féle melanomámat.” Brandon

„Most vettem fel a rottweileremet az állatorvostól a 2. műtétje után, hogy „megkapjuk a rák többi
részét,  amit  első  alkalommal  nem  tudtunk”.  Egy  hónapja  adok  neki  RSO-t,  valamint
kenderbalzsamot  kentem  a  bemetszés  helyére.Találd  ki?A sebész  azt  látta,  hogy  „NINCS
LÁTHATÓ RÁK”.Meg kell várnom a laboreredményeket, hogy megbizonyosodjunk róla, de azt
mondanám, hogy megvan a saját 100 kilós csodám.” Joni

– Az unokatestvérem macskája a Parkinson-kór macskaformája volt.A Weed volt az egyetlen
dolog,  ami  megnyugtatta  és  megállította  görcseit,  és  határozottan  meghosszabbította  és
javította az életét.Messze nem okozza a halálát,  vagy mérgező volt  számára!Egyébként  az
unokatestvérem  használta  annak  idején,  hogy  kordában  tartsa  az  epilepsziáját!Hatékony
gyógyszer embereknek és állatoknak egyaránt!” Enñio

„Kevés mennyiséggel kezdje a sajtot vagy a húst, bármit is esznek rá!Az én rottyám 100 kiló, és
egy fél szem rizs is elég!Egy egész szem rizs nagysága miatt 4-6 órán át nyáladzik.” Greg

„A kutyám egy hónapnyi űrsüteményt evett, és nem volt semmi rossz, csak egy nagyon hosszú
alvás.” Ned

"Igaz.Egyik szeretett négylábú családtagunknak bő öt éve bőrdaganata volt a könyöke alatt.Ami
évről  évre  nagyobb  lett.Amikor  11  éves  lett.  öregen  kezdtek  megjelenni  a  csípődiplacia
jelei.Ahelyett,  hogy  tele  pumpálná  fájdalomcsillapítóval,  ami  tönkreteheti  a  máját  és  a
veséjét.Elkezdtük szórni a gőzbimbókat az ételébe vagy csemegeként.Imádta az enyhén pirított
virágok  ízét.Ekkor  kezdett  aktívabb  lenni.Miután  néhány  évig  vallásosan  kezelték  újra
elpárologtatott kannabisszal, a könyökén lévő daganata elkezdett csökkenni, és csak egy laza
bőr lett.14 évig élt.Soha nem mulasztotta el,  hogy szerető szemekkel nézzen ránk.Egészen
addig,  amíg  nem  lehetett  többé  olyan  kutya,  aki  tud  futni  és  ugrani.Így  hát  meghoztuk  a
legnehezebb  döntést,  hogy  véget  vessünk  szenvedésének  egy  kedves  és  szerető  házi
állatorvos révén, akivel több mint egy évtizede dolgozunk együtt.Néhány nappal karácsony előtt
az  állatorvos  és  felesége  hazafelé  érkezett  hozzánk,  hogy  segítsen  nekünk  az
átállásban.*könnyek* Összességében a kannabisz sok szenvedésre gyógyír.Szerelmünk és az
igaz szentség iránti szeretetünk miatt öregedett meg érett öregségéig... KENDÉRI.

„Igen, tudom, hogy a kutyám április végén meghalt, és az utolsó közös dolgunk, hogy elszívtam
vele egy kis füvet, és végül elfáradt.Békésen elment aludni." Morganna

"Jó tudni.Gondolod, hogy ez az emberi házi kedvenceknél is működne, gerincoszlopon? Brenda

– Van emberi házi kedvence? Colin

„Hol  szerezhetem  be  ezeket  az  emberi  háziállatokat?Érdekesen  hangzanak.Az  enyémet
szeretném megtanítani  kertészkedésre.Ön szerint  elég okosak ahhoz,  hogy ezt  megtegyék?
Sasha

„Igen, az emberi háziállatokon is működik.Köszönöm ezt – megnevettet." JB

„Kis bimbókat (kis mennyiségben) használtam a nyulamon, az egyik szemén egy növedékkel.A
növekedés  eltűnt,  és  megőrizte  látását.Csak  egy  hónapos  kezelés,  és  minden  tiszta  volt.
(Állatorvos  felügyelete  alatt).Most  van  egy  nagy  dánom,  akinek  agyi  problémái  vannak  és
görcsrohamai  vannak.Dohányzom a lupusom miatt  (nincs  dr  script,  csak  marihuána  és  Dr.
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tudja),  és a dán dán mellettem alszik  a kanapén.A rohamgyógyszereivel  és azzal,  hogy az
otthonomban van (6 hete fogadtam örökbe), és mellettem van, 5 1/2 hete nem volt rohama, és
hízik, jobban jár és könnyebben jár. .Hozzáadtam napi 2 evőkanál kókuszolajat is a rutinjához,
és rendkívüli előrehaladást mutat mozgékonysága és betegségei terén.” Ködös

„9 éves bokszolóm hátán egy akkora daganat volt, mint egy „shooter” márvány... nem egészen
akkora,  mint  egy  pingponglabda.Elkezdtem  neki  szájon  át  RSO-t  3xday.Jól  tolerálta  az
adagolást, és a daganat végül kijutott a bőrből, gyakorlatilag egy lyukat hagyva maga után.Az
RSO  és  az  antibiotikumok  folyamatos  adagolása  a  teljes  bezárásig.Olyan  jó,  mint  az  új,
semmilyen daganat és mellékhatások nélkül.Az én dobermannom azonban nem túl jól tolerálja
az RSO-t, és lényegesen kisebb adagokat kell bevennie.De ő is meggyógyult belőle.” Karen

„Régebben  úgy  gyógyszereztem  az  öreg  kutyámat,  hogy  füstöt  fújtam  a  fülébe.Imádta,  és
inkább úgy viselkedett, mint egy kiskutya, mint egy 21 éves (emberi évek) kutya, akinek rossz
csípője és ízületi gyulladása van.” Gina

"A kenderolaj  mentette meg a németjuhász kutyámat,  amikor léprákot diagnosztizáltak nála,
most 9 éves, remisszióban van, és jól van." Pál

„A 6  éves fiamnak súlyos  ízületi  gyulladása lett.3  hétbe telt,  mire újra elindult.3  kutyámnak
hetente kétszer adok megelőző adagot...Soha nincs állatorvosi számlám...Minden nap látom
őket a csúcson...A kannabiszolaj szerintem az étrendünk elengedhetetlen része...Csodálom azt
a növényt...állandóan...” Sparky

Következtetés 

«Jindrich Bayer: KEDER NÉLKÜL NEM LEHET RACIONÁLISAN GAZDASÁGOT FÜZETNI.

Rick Simpson: Így van!

JB:Egyszerűen nem lehet megtenni.

Egy  egyszerű  példa…  Ha  ragaszkodunk  az  orvostudományhoz.Csehország  körülbelül
egymilliárd dollárt költ csak cukorbetegekre.800 000 van belőlük!

[Most JB JAKA-hoz szól – zenész, kannabisz-aktivista, DIABEBES –, aki Ricknek és neki balra
ül…]

Maga tudja, hogy az olaj milyen hatással van a cukorbetegségre.HA LEHET EGYEN NAPI 4
GRAMOT, EGYÁLTALÁN NEM LENNE SZÜKSÉGE INzulinra.

És  évente  egymilliárd  dollárt  költünk...és  a  pénz  elhagyja  Csehországot  és  elmegy
valahova...És soha nem jön vissza!

[Hitetlenkedve felnevet…]

És  ez  csak  a  cukorbetegség!Aztán  adj  hozzá  üzemanyagot,  ahogy  Rick  mondta…  Oké
[adom...talán...], nem minden autó, nem minden… De ha 50%… Ha [csak] az összes traktor
azon a [KEDER ÜZEMANYAG]on futna… Miért ne???

Aztán logikusan lemegy az élelmiszer ára...Mert ha nem kell 1, 2, 3 eurót fizetni egy liter gázért
egy  teherautó/traktor  üzemanyagára...  Akkor  logikusan  olcsóbb  lehet  az  élelmiszer.
És az embereknek nincs pénzük…

Az államnak gondoskodnia kell arról, hogy az emberek egyenek és életben maradjanak.Nem
mintha kihalnának...

RS:És nem csak ez, hanem a gazdáknak joguk van termeszteni ezt a növényt, hogy fenntartsák
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létüket.A  történelem  során  köztudott  volt,  hogy  ezt  a  növényt  az  állatok  csodálatos
takarmányaként  használták,  miután  a  kendermagolajat  kiszedték  a  magokból,  ezeket  a
magpogácsákat etetik az állatokkal.Ez az egyik legjobb állateledel a bolygón!Így ez nemcsak
gyógyszert  biztosítana  számukra  az  állatállomány  kezelésére,  hanem  táplálékforrást  is
biztosítana számukra.

És  úgy  van,  ahogy  Jindrich  mondta...Bármely  országnak,  hogy  megpróbáljon  kender
felhasználása  nélkül  működtetni  egy  gazdaságot…  Vagy  bármely  gazdálkodó  megpróbálja
ténylegesen gyakorolni ezt a szakmát, és nem szabad kendert termeszteni,csak a hiábavalóság
gyakorlata lenne'!A gazdáknak joguk van e növény termesztésére.És mindenkinek azonos joga
kell  legyen  a  saját  igényeinek  kielégítésére.Mindannyiunknak  szüksége  van  erre  a
szabadságra...

JB:Inkább  olyan  állatok  húsát  ennéd,  amelyeket  egészségtelen  táplálékkal  etettek  és
antibiotikumokkal fecskendeztek be, vagy olyan állatok húsát, amelyeket kenderrel etettek, és
egyáltalán nem igényelnek antibiotikumot?

Inkább kendermaggal táplált és egészséges csirkét ennél – nem szenved ennyi rossz állapottól
–, vagy inkább az ipari terméket ennéd?Inkább pontyot vagy [azaz] halat ennél – ami gazdag
lesz Omega-3-ban, 6-ban, 9-ben, mert a kendermagból táplálkozik –, vagy inkább olyan halat,
amely őrölt levelekkel vagy elhullott állatokkal táplálkozik?Ilyen egyszerű… GAZDASÁG… Ön
túl sokat fizet, és a pénz elhagyja az országot.Itt akarod a pénzt.ÉS MI A LEGJOBB – AMIKOR
NEM  KELL  KIADNI  A  PÉNZT...[akkor]  NEM  KELL  KERESNI  A  PÉNZT…”  (aKannabisz
Kiáltványdokumentumfilm,elérhető a Youtube-on)

– Hadd foglaljam össze a legtöbbet, ami a Rick Simpson Oil körül történik.Az utasítások A-ra, B-
re, C-re és D-re írják az embereket.Az emberek elolvassák és megkérdezik – ha nem teszem
meg az A-t, akkor B, C és D továbbra is működni fog?Ha nem teszem meg a B-t, akkor A, C és
D továbbra is működni fog?Ha nem csinálom meg a C-t, akkor A, B és D működni fog?Mi van,
ha nem teszem meg a D-t, akkor is működni fog A, B és C?És mi van, ha A-t, B-t, C-t és D-t
másképp csinálom, akkor is az igazit produkálja?

Az általános válasz: nem, nem fog.Ha el szeretné készíteni az RSO-t, kövesse az utasításokata
Cure  for  Cancer:  Rick  Simpson  Protokollbane-könyv  a  betűhöz.Ha  valami  mást  szeretne
előállítani,  kövesse az egyéb utasításokat.De kérjük, ne tegyen minket felelősségre, ha más
típusú olajat állít elő, és a kezelés sikertelen, és a beteg szükségtelen halálával végződik.

Ha A,  B,  C és D lépést  tesz,  az olaj  a  lehető legjobban fog működni,  ezért  vannak ott  az
utasítások.Ha  nem,  akkor  lehet,  hogy  nem  fog  működni.Ilyen  egyszerű,  nem?Mit  szeretne
személyesen  kapni,  ha  szüksége  lenne  a  gyógyszerre?Valamit,  ami  olyan  jól  bevált,  vagy
valami mást,  aminek ismeretlen orvosi  tulajdonságai  vannak,  csak azért,  hogy aki  az olajat
készítette, bebizonyíthassa vagy cáfolja hipotézisét vagy „módszerét”?” JB
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